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Jindřich  Bayer  hat  syn  rjocht  beweard  om  identifisearre  te  wurden  as  de  auteur  yn
oerienstimming mei de Copyright, Designs and Patents Act 1988.Alle rjochten foarbehâlden.Gjin
diel  fan  dizze  publikaasje  meie  wurde  reprodusearre,  opslein  yn  of  ynfierd  yn  in  opheljen
systeem, of oerdroegen yn hokker foarm, of op hokker wize (elektroanysk, meganysk, fotokopy,
opname of oars) sûnder de foarôfgeande tastimming fan de skriuwer Jindřich Bayer.

Wat ik oan dit boek bydroegen haw, wol ik graach wije oan it neitins fan myn mem en myn heit, dy't
hjoed noch wierskynlik by ús wêze soene as ik doe wist wat ik no wit.Ik hoopje allinich dat dizze
ynformaasje sil foarkomme dat oare famyljes trochgean wat ús moast ferneare.

It  doel fan dizze kompilaasje is  om de hjoeddeistige status quo fan kennis  te presintearjen
oangeande it  gebrûk  fan cannabis-oaljes /  -ekstrakten yn medisinen.Alle  ynformaasje wurdt
presintearre foaredukative doelen allinne, en it isnet presintearre mei de bedoeling om it
gebrûk  fan  gefaarlike  ferslaavjende  drugs  te  befoarderjen,  krektoarsom.Wy  drage  gjin
ferantwurdlikens foar misbrûk fan de ynformaasje opnommen yn dit boek.

Jindrich Beier,maart2022
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Motto
"Jo  kinne  gjin  ekonomy  rasjoneel  rinne  sûnder  cannabis  /  hennep,  dat  is  in  missy
ûnmooglik.Itselde jildt foar medisinen - jo kinne medisinen net goed en rasjoneel dwaan sûnder
cannabis, jo kinne it wurk gewoan net op 'e bêste manier dwaan.Net om't ik it sis, mar omdat it
sa is." JB

Wêrom wurdt it RSO neamd?
"Jack Herer begon it de Rick Simpson Oil of RSO te neamen.Rick woe net dat it sa nei him
neamd waard en it duorre my wat tiid om him te oertsjûgjen dat it eins in goed idee is.De trúk is
dat d'r in protte hennep / cannabis-oalje binne en d'r in protte manieren om in oalje of ekstrakt te
produsearjen en in protte pasjinten binne ferrifelje om oaljes of ekstrakten fan mindere kwaliteit
te keapjen.

RSO wurdt produsearre mei in spesifike metoade, út spesifike materialen, en op in spesifike
manier, dus it moat wurde neamd wat it is - RSO.RSO is gjin BHO (butane huning oalje), RSO
is decarboxylated en tige potent en kalmerend.De bêste RSO is 95-98% THC, 1-2% CBD en is
ekstreem krêftich en kalmerend.De measte oare soarten ekstraksjes sille  gewoan gjin  oalje
produsearje dy't sa krêftich medysk is en faaks binne se net iens goed dekarboxylearre.Wy
ferwurkje  normaal  grutte  hoemannichten  cannabis  en  Rick's  metoade  is  heul  effisjint  en
streamline foar it ferwurkjen fan grutte hoemannichten.Jo kinne in pûn cannabis ferwurkje en de
oalje yn in heul koarte tiid produsearje, mei help fan apparatuer dy't maklik te finen is yn 'e
measte dielen fan' e wrâld.It punt is om it medisyn sa gau mooglik te meitsjen, sadat de pasjint
net hoecht te wachtsjen.JB"

"Rick begon it net RSO te neamen, oaren diene it.It is in goede term, om't it minsken liedt nei
Rick's ynfo oer metoaden en materialen.Rick is mei rjocht soargen oer minsken neame oalje dat
is net makke nei syn metoaden en oanrikkemandearre útgongspunt materiaal te produsearjen
Phoenix Tears of RSO.Hy wit wat wurke hat yn syn wiidweidige ûnderfining mei it behanneljen
fan pasjinten, en hy wol derfoar soargje dat heul sike minsken krije wat hy wit dat wurket, en net
iets dat 'sa goed kin wêze' mei deselde namme ...” Matthew

"Ik bin foar altyd tankber foar it finen fan Rick Simpson en JB ... Feroare myn libbenLaurie"

"Sûnder Rick en syn fideo soe ik net wisten dat it kanker genêze ... hoewol ik al sa'n 27 jier in
brûker en kweker bin, wist ik net dat it  dizze kwaliteiten yn hie ... no doch ik tank oan Rick
Simpson. .. en sûnder syn frijmoedigens en earlikens soene wy der allegear yn it tsjuster oer
libje ... om dy reden tink ik dat RSO in goede namme is foar de oalje ... mar RSO moat makke
wurde oan RS ynstruksjes ... net guon oarepersoan syn idee fan wat it bêste is ... as it  net
brutsen is - reparearje it net. Peter

"Doe't  ik yn 'e dispensary wurke, ferwurken wy faaks grutte hoemannichten cannabis ...  Wy
prate yn 'e hûnderten pûnen ... per ekstraksje!It is geweldich hoefolle co2 of type n butaan jo
trochgeane.Ik wiisde op en makke earst alles yn bubble hash en helle it  dan út.De BHO is
lykwols eins LEGER yn THC dan de RSOAs jo  it smoke, wolle jo it sa suver mooglik foar jo
longen.As jo  it  ite,  kin  jo lichem sûnder problemen omgean mei  in bytsje plantmateriaal.De
nafta-metoade  wurket  it  bêste  as  jo  it  thús  meitsje  foar  konsumpsje.Net  in  protte  minsken
hawwe tagong ta in laboratoarium as butaan fan medyske klasse om in BHO-ekstraksje en
fakuümreiniging te dwaan om ûnreinheden te lûken.Rick's metoade wurke foar my en ûntelbere
oare minsken, ik sjoch gjin needsaak om iets te reparearjen dat flaterfrij wurket! Lee

"It kin my net skele hoe't it hjit!!!Neam it asjebleaft wat jo wolle, mar ferjit net in man lykas Rick
dy't tûzenen libbens hat rêden en syn hiele libben jûn hat oan it  fersprieden fan it  wurd.It is
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gewoan net goed !!” Donna

"Ik neam it de hiele tiid himpoalje, want dat is wat it is, it stiet yn it wurdboek, gewoan in oar
wurd foar Cannabis.It is in âlde moade term, mar in juste term net minder.Wy witte allegear wêr't
hy it oer hat." Dion

"Butane-ekstraksjes binne net dekarboxylearre.It komt út by in te leech temperatuer.Ik brûk ISO
99 en haw wanhopich west en brûkte de 91 prosint ISO.It wurke goed en dit is gewoan ik.Ik
begon dit werom te meitsjen yn 93 mei denaturalisearre alkohol, mar dit is gewoan my, om't ik
ien fan in protte bin.Salang't al jo oplosmiddel ôfkookt is, soe ik sizze dat it feiliger is dan wat de
measte minsken sille ite foar lunch.

Dit medisyn rêde myn libben doe't ik op myn stjerbêd wie.Oalje waard skonken en it  waard
makke fan sawol nafta as ISO en salang't alle oplosmiddel útkookt is, kinne jo it ferskil nea
fertelle.Tankewol allegear foar it  dielen fan kennis, it  is ûnbeskate en wittenskip is in searje
stúdzjes dy't oer en oer werhelle wurde.Fan wat ik begryp is de THC yn prinsipe kankersellen
smoargens en stopet de oare kankersellen dea, mar docht gjin skea oan sûne sellen, salang't jo
sterke oalje  ynnimme mei  de THCa ferwaarme oant  it  punt  om it  nei  THC te draaien,  dus
aktivearje de THC troch waarmte.

Myn fraach is hoe te witten wannear't it folslein dekarboksylearre is.Bob en Ann by Willow Creek
Springs Ca is myn Youtube-fideo en lit my sjen nei't ik ferteld waard dat ik 3 wiken te libjen
hie.Twa jier  letter  sis  ik  Happy Easter  en it  is  myn oertsjûging dat  elkenien,  siik  of  net,  dit
medisyn ek as previntyf nimme moat.Jo hoege net te wachtsjen om kanker of in oare sykte te
krijen.Leafde." Bob

- Goed útlein en goed set, Bob, tank.De maklikste manier is om de oalje yn in roestfrij stiel
beker te setten en it yn in oven te setten op 130 ° Celsius foar sawat in oere of mear.Of oant der
absolút gjin aktiviteit is op it oerflak fan 'e oalje.De bêste winsken en noflike Peaske foar dy.JB

"BHO en RSO binne twa ferskillende wrâlden as it  giet  om genêzing,  goede RSO is  neist
ûnmooglik te finen yn dispensaries, ik haw in protte kearen besocht om se ynteressearre te
meitsjen -  guon binne tige ynteressearre oaren net.Meitsje jo eigen is  ienfâldich genôch,  ik
dampe de alkohol ôf fan myn earste partij op 'e motorkap fan myn frachtwein op in sinnige dei
yn in Pyrex-taartskûtel.Dat 1e lytse batch feroare myn libben.

Ik  meitsje  sawol  RSO as BHO DY BINNE GEEN VERGELYKING AS JO SIIK  BINNE EN
BETTER WILLE WORDE ---  JO  MOET DE RICK SIMPSON TYPE OIL NIMME -  RSO is
ienfâldich, it hoecht yn elk gefal net te reparearjen.Brûk goed knopmateriaal en jo krije goede
medisinen.Ik  tink dat  de temps brûkt  om de twa te meitsjen is  de wichtichste reden foar it
ferskil.Heat aktivearret de RSO-healjende eigenskippen. Michael

"De magy is yn 'e bolfoarmige kop fan' e trichome.Nergens oars bestiet de THC op 'e plant.De
plant produsearret de THC om har reproduktive dielen te beskermjen.Hoe tichter jo by dy dielen
komme,  de  knoppen,  hoe  mear  trichomen.Dêrom  hawwe  knoppen  de  measte  medisinen
beskikber.It is wittenskip, gjin spekulaasje.Tank wer Rick foar it ynspirearjen my ta in make de
bêste oalje ik kin.Prachtige heldere amber oalje.” Toni

"It is bekend as RSO fanwegen myn kampanje op sosjale media." JB

Hege THC as hege CBD-oalje?
"Ik bin wat yn 'e war.Myn freon hat stadium 4 nierkanker en kanker yn syn longen.Is it it bêste
om de hege CBD-oalje as THC-oalje te jaan?De CBD-oalje hat allinich in spoar fan THC?Ik
krige him in buis fan tsien gram en it hat 18% CBD en minder dan 1% THC.Gean ik dit op 'e
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ferkearde manier?" Richard

- "Ja, dat is it net, jo moatte de echte RSO krije."Mikees

- 95-98% THC is net 18% CBD, is it?Fertel wa't it jo levere hat om dermei op te hâlden.De hege
CBD-marketinghype  sil  in  protte  neatsizzende  pasjinten  deadzje,  sa't  it  liket,  dat  is
spitich.Wêrom kinne se net gewoan de ynstruksjes folgje dy't echt wurkje?It gebrûk fan hege
CBD-oaljes is heul beheind, se wurkje net sa goed, sels op hûdomstannichheden, ik begryp
wirklik net wêrom elkenien sa slim is oer dy CBD-ûnsin.Ja, it is ek in krêftich medisyn, mar it
gebrûk is wirklik allinich beheind yn ferliking mei de echte RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, ekstreem krêftich en kalmerend en euforysk; dat is dyn bêste oalje en
dat is wat it bêste sil wurkje.Besykje dit earst.As jo dat dogge, sille jo dizze hege CBD-oalje net
oanreitsje of tichtby gean en jo sille it ferskil witte en gjinien sil jo ôfbrekke.RSO earst.JB

"As wy de oalje meitsje fan in spesifike stam dy't 20% THC befettet, hoe is it mooglik om 98%
derfan te krijen?Begryp dit net." Ascen

- As it goed filtrearre en kocht is, krije jo frij maklik in oalje mei sawat 95%.98% fereasket in
bytsje mear feardigens as in útsûnderlik goede strain.Fokus net te folle op 'e sifers, soargje
derfoar dat de oalje sa machtich en kalmerend as it kin wêze.Jo kinne it ek opnij ferdampe om it
machtiger te meitsjen.Al dy ynformaasje is yn it Rick Simpson-protokole-boek.JB

"Ik hie in heul grut lipoma op 'e boppearm dat myn dokter fuorthelje woe.Nei sawat in moanne
fan 2 of 3 kear topikaal oalje oanbringen is it no de grutte fan in dime!Ik haw ek skoliose en
degenerative skiifsykte en ik krij IMMEDIATE reliëf mei aktuele tapassing elke kear as ik pine
haw!It waait my gewoan fuort!!” Jill

"Myn man hie in lytse kankerlike letsel op 'e foarholle dy't folslein ferdwûn nei in moanne of wat
fan it oanbringen fan de oalje." Gina

"Dizze plant is wirklik in kado." Chelle

"Ik  genietsje  fan  dizze  side  en  de  ynformaasje  dy't  ik  derfan  kin  leare.It  is  lykwols  sa
teloarstellend om te hearren dat oare cannabinoïden neist THC as sekundêr wurde pleatst.Dit
famke, en har âlden, sjogge de CBD net as sekundêr.It hat har libben jûn.Wie net de THC dy't it
die, wie de CBD.Hâld op mei it stront oer it asjebleaft.Jo ûntmoedigje minsken om hege CBD-
stammen te probearjen as se der echt troch kinne wurde holpen.De hege THC is net it antwurd
op alles en dêrom is d'r mear dan ien cannabinoïde yn 'e plant. Tina Babcock

"JB antwurde oer longkanker, net oer Dravet-syndroom, gjinien is oer wat.Foar kanker meldt de
pasjint en wittenskiplike stúdzjes oan dat THC is wat kanker deadet.D'r binne guon stúdzjes dy't
sizze dat CBD foardielich is foar guon soarten kanker, mar in pear yn ferliking mei de stúdzjes
dien mei THC.No binne krampen en wat oare betingsten hege CBD wat jo sykje. ” Kellin

-  Kellin  en  Tina,  de  oaljes  dy't  wy  brûke  wurkje  ek  oan  krampen.En  pasjinten  soene
unfergelykber  bettere resultaten krije  as se it  echte ding brûkten en besykje de oarsaak te
genêzen en net allinich de symptomen.

Ik set CBD net del, it is in echt krêftich medisyn op himsels, en ik tink dat it geweldich is yn
kauwgom foar bern ensfh., Bygelyks.Mar as jo de echte krêft wolle, hawwe jo de meast brutaal
potente RSO en in protte THC nedich.Besykje it gewoan op hûdomstannichheden en sjoch as
in brân as in wûne rapper genêze mei de echte RSO of mei in leechweardige hege CBD-ferzje
dêrfan.Ik haw it mei myn eigen eagen sjoen, ik hoech net foar mysels te eksperimintearjen mei
hege CBD-oalje.Ik wol it bêste foar mysels en ek foar myn pasjinten.De measte hege CBD-oalje
binne fan sekundêre kwaliteit yn ferliking mei de bêste en machtichste en sedative RSO mei 95-
98% THC.
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Jo haadprobleem is dat jo yn 'e single cannabinoïde teory kocht hawwe dy't Big Pharma drukt
sadat  se  kinne  profitearje  fan  cannabis-medisinen.Jo  wolle  net  echt  medisinenbasearre  op
inkele cannabinoïden, wolle jo de machtichste en kalmerendste oalje foar bêste resultaten.

En jo kinne de planten sels groeie en jo kinne de oalje sels ek meitsje, jo hoege it wirklik net te
keapjen  fan  grutte  farmaseutyske  bedriuwen  dy't  sille  besykje  in  enoarme  priiskaartsje  te
pleatsen op decarboxylated cannabishars foar gjin oare reden as har habsucht .

Jo kinne en sille wierskynlik ien dei kilo's fan 'e oalje nedich hawwe - foar josels as jo famylje -
hoefolle wolle jo per gram betelje?In bok is te folle, as de planten bûten en op grutte skaal
groeid  waarden.Dus gjin  spesjale  belestingen,  neat  as  dat.100% legalisearring  is  de ienige
manier om te gean en it moat no dien wurde, d'r is gjin reden om hûnderten miljoenen pasjinten
wrâldwiid lije te litten.Fiel jo frij om der oer te striden; mar dat is sa'n bytsje alles wat jo der
dochs oan dwaan kinne.Beste winsken, JB

"Ik kin my net yntinke dat ik safolle cannabis yn in jier brûke, mar ik sil net aarje om te stjerren."
Susie

"Bliuw asjebleaft útlizze krekt sa't jo hawwe, ik foar ien meitsje oantekeningen en lear safolle as
ik kin fan jo oer wat goed is foar wat en sa fierder, ik wol klear en taret wêze mei de goede
kennis foar my en myn...As jo  net ferteld hawwe oer it  ferlet  fan 'e hege THC, soe ik tocht
hawwe dat alles ok wie, ik bin tankber foar ALLE INFO. Vicky

"Rick hat altyd hâlden dat it hege THC is dy't ymperatyf is om jo de bêste kâns te jaan, dat is
fansels wêrmei hy de bêste resultaten hie.D'r binne in protte dingen dy't CBD better foar kin
wêze,  it  wurdt  normaal  brûkt  op  bern  foar  Dravet  Syndrome,  ADHD en  slimme obsessive
compulsive disorder, om't in protte minsken noch bang binne om bern heech te krijen.THC is
wat jo heech makket.Ik haw guon minsken fûn dy't hege THC-oalje brûke om de mearderheid
fan 'e minsken te behanneljen, mar as de pasjint net reageart lykas hope, skeakelen se oer nei
hege CBD en dit hat better wurke.

Ik tink dat elkenien oars is en elke kanker is oars.Mar oant al it fereaske ûndersyk dien wurdt, is
it wierskynlik it bêste om te hâlden oan Rick's metoade.Hege THC, dominante yndikaasje nei it
protokol.Der wurdt sein dat as se begjinne mei lyts en ferdûbelje doses elke 4 dagen de pasjint
kin opbouwe in tolerânsje fluch en de slimme slaperigheid sil ôfnimme nei in bytsje tiid op 'e
oalje.Rick's oalje is 95-98% THC, mar de psychoaktive effekten sille jo gjin skea dwaan.

En as ik besykje te besluten waans metoade te folgjen, leau ik net dat ien mear ûnderfining hat
mei dit medisyn dan Rick.Ik haw de Nederlânske metoade sjoen en tink mar as immen stjert,
wêrom soene jo de genêzing ferwetterje? Nick

"Sûnt ik hearde fan 'e hege CBD-oalje dy't krampen helpe, haw ik altyd de gedachte west dat as
dy âlden har bern in hybride soene jaan, mar indica-oalje dominearje, it bern soe genêze.Ik wit
dat de CBD-oalje-oanfallen kontrolearje en ik bin sa bliid dat SOMETHING bern lykas Charlotte
kin  helpe,  mar  stel  jo  de  genêzing  foar  dy't  koe  barre  as  THC  en  it  oare  spektrum  fan
cannabinoïden  yn  'e  plant  waarden  jûn.Dat  jo  bern  sliept  in  protte  fanwegen de  THC,  har
lichems sille har oanpasse oan 'e dosis.Ik tink gewoan dat de folsleine plant de nuttichste is, net
ien útsein cannabinoïde. ” Sara

"De media hâlde har fokus op it skieden fan cannabinoïden, mar it is bewiisd dat sawol THC as
CBD kanker deadzje en tumors krimpje.Rick Simpson Oalje makke fan Cannabis Indica is it
medisyn dat Landon en Brave Mykayla en in protte oaren geneest en elkenien kin it meitsje.Lit
de media jo net tinke dat jo moatte wachtsje op dizze genêzing, of skiede de CBD!THC wurket
ek mei ús endocannabinoïde systeem. ” Hanan

"Ik haw in pear siden online fûn dy't beweare hege CBD-oalje te ferkeapjen sûnder THC.Ik bin
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gelok en sûn, mar freegje my ôf oft dizze it jild wurdich wêze soe om as previntyf te nimmen.Ien
is echte wittenskiplike oalje.Se beweare dat se nei alle 50 ferstjoere.Immen?” Mike

"Echte wittenskiplike oalje wurdt wûn út yndustriële hennep, dy't gjin ynhâldlike THC hat.Myn
stapmem nimt CBD-oalje en RSO foar har ALS.De CBD-oalje hat foardielen, mar ik tink dat it
sûnder de oare cannabinoïden net sa effektyf is, as hielendal. Jennifer

"Yn myn ûnderfining mei it meitsjen en brûken fan ferskate stammen en blends fan oaljes, haw
ik fûn dat it type CBD Only net effektyf of minder effektyf is.Wat my liedt om te leauwen dat d'r
op  syn  minst  in  lyts  persintaazje  THC  oerbliuwt,  sadat  de  CBD's  effektyf  binne  foar  elke
sûnensprobleem dy't it medikearret. Ryk

“Hiel  faak  foldogge  dy  produkten  net  oan de  ferwachtings,  benammen wat  ynterne gebrûk
oanbelanget.Yn  fergeliking  mei  de  echte  RSO  (dws  dekarboxylearre  ekstreem  krêftige  en
kalmerend cannabishars mei sawat 95% THC), sille de CBD-produkten yn in mearderheid fan
gefallen  bleek  yn  ferliking.Se  sille  geweldich  wurkje  foar  hûdomstannichheden  en  aktueel
gebrûk yn kosmetika, bygelyks.As se yntern brûkt wurde, sille se folle minder effektyf wêze as
de echte RSO, yn in mearderheid fan 'e gefallen wer.

CBD oaljes binne gewoan in oar produkt en se foldogge net oan de kritearia foar de echte
RSO.Yn fergeliking mei de echte RSO, sille CBD-oalje heul faak allinich in te djoere falske hoop
wêze.Spitigernôch.

Sa wer, lykas altyd, produsearje jo eigen oalje wannear mooglik, wurkje altyd mei it machtichste
en kalmerendste knopmateriaal dat jo kinne fine.Ekstreem krêftige en sedative indica dominante
stammen mei 20% THC of mear wurkje it bêste en leverje de bêste opbringst.Allinnich it bêste
wurket it bêste.Wês der bewust fan en lit gjinien dy ôfbrekke.Jo libben kin op it spul stean, wês
echt foarsichtich.Hiel faak ha jo mar ien kâns en krije jo gjin twadde, ferjit dat net.

Triuw jo wetjouwers om it groeien en ferwurkjen fan 'e cannabis-/hennepplant te legalisearjen,
nettsjinsteande hoefolle THC hat.Freegje se om it  oer safolle te regeljen as se mais of tee
regelje.THC en hars beskermje de planten.En ik tink dat planten dy't sa'n ekstreem feilich en
effektyf medisyn produsearje kinne de bêste beskerming fertsjinje.Bist it iens?" JB

Bywurkings
"Ik  seach  nei  de  kalinder  fan  myn  tillefoan  om  te  sjen  wannear  8  febrewaris  wie.It  wie
freedtenacht  en hy sei  dat  er  oant  moandeitemoarn sliepte.Haha,  segenje syn hert.In gram
rjocht omheech nimme, dat kin ik begripe.Seingje, segenje, segenje him." Maranda

"Doe't ik foar it earst begon te nimmen fan 'e oalje, hie ik 'Afgryslike' bywurkingen, ik moat in
heale doaze donuts iten hawwe!!!Ha Ha Ha!!!Ik woe dat ik hie wat mear ik sliepte hearlik!Elke
dei seach ik út nei de nacht, sadat ik sliepe koe.Ik soe wat oalje nimme om 7:00 oere yn 'e sliep
falle om sawat 9:30 oere en sliepe oant 8:30 oere.Prachtich!!!" Tom

"Ironysk dat wy safolle ferhalen hearre fan minsken dy't cannabiskonsintraten nimme, deistich,
sûnder  horrorferhalen,  gjin  ferslaving,  gjin  side-effekten of  relatearre deaden,  mar pleatslike
wetjouwers fjochtsje tsjin 'e teelt, gebrûk en ferkeap fan marijuana yn' t belang fan 'iepenbier
feiligens soargen', dat is in cover-up foar har loyaliteit oan Big Pharma en de 'Booze-Baron's
finansjele omkoping om de groei fan' e cannabis-yndustry yn 'e FS te beheinen ..." Raphael

"Begon myn heit  dizze wike de oalje te jaan.Avansearre prostaatkanker dy't  ferspraat is nei
guon plakken op 'e bonken.Oant no ta sliept er in protte en hat syn appetit werom.Hy iet neat
troch strielingspine yn 'e kiel.Ek wat fan syn eangst is oergien yn skynber fleurich geande yn
syn holle!
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Hy krijt noch pine-medikaasjes yn it sikehûs dy't nuttich binne foar akute pine oant dingen ûnder
kontrôle binne.De dokters witte lykwols net oer de oalje.Wy hingje sels op it idee om oalje te
kombinearjen mei  medisinen,  mar  dokters kamen werom mei  fabrikaazjes  fan meunsterlike
side-effekten.Ik woe har freegje om ús de stúdzjes sjen te litten, mar wolle de frijlitting fan heit
net yn gefaar bringe, om't wy west hawwemarkearre as 'moeilik' om de needsaak foar tefolle
medisinen te freegjen dy't him slimmer en slimmer meitsje.

Ik soe myn slimste fijân gjin behanneling foar kanker yn sikehûs winskje.Ik hie heard de horror
ferhalen, mar ik tink op guon nivo ik tocht dingen soe wêze oars foar pa.Hoopje fan herte dat it
net let is.” Edmund

-- Edmund, se hiene gelyk oer mooglike bywurkings, mar dy soene wurde feroarsake troch de
gemikaliën dy't se him jouwe, net troch de oalje.Hoe earder jo him wer thús krije en him fol mei
oalje, hoe grutter de kâns.It is nea te let om mei de oalje te begjinnen, de iennichste fraach is oft
it net te let is om de sykte foar te kommen.Mar dat is direkt ferbûn mei hoefolle oalje jo sille
slagje te krijen yn him en hoe fluch.

Hjirmei sis ik net dat jo it  protokol net moatte folgje of dat jo moatte begjinne mei enoarme
doses.Krij him thús, folgje it protokol en lit ús hoopje op it bêste.JB

"Hallo Jindrich, ik wol wat fan 'e 'side-effekten' fan 'e oalje diele.Earst meitsje ik al in skoft myn
eigen en kocht ek wat by in apotheek (lykas myn eigen better!), ik haw gjin spesjale tastân of
sykte, haw wierskynlik hast 30 ml ynnommen sûnt 2012, dus ...

– Kin gjin alkohol mear drinke... ien gleske wyn en ik bin derút!Ik besocht net te stopjen mei
drinken, mar wirklik fersmyt myn lichem it folslein en it falt echt leuk om dúdlik te wêzen !!

--  De iris fan myn eagen is folslein grien ...  hjir  en dêr gjin lytse brune stippen mear (as jo
iridology kenne, dy lytse stippen binne in oanwizing fan orgaanstoringen of sels ferstjerren), dus
dúdlike eagen betsjuttet geweldige sûnens!

- Itselde effekt foar myn 10 jier âlde herdershûn heldere eagen en in protte enerzjy!(Hy hat
sawat 6 doses hân).De oalje en alle ûnferwachte side-effekten !!Tankewol en Rick foar al jo
ynspanningen om dit medisyn mei de wrâld te dielen.In protte leafde, Estelle"

Q.Is d'r in hostel yn Kalifornje as Kolorado wêr't ik legaal in ynwenner kin wurde en oalje kin
krije om myn kanker te genêzen?Tank.

IN.Dat is in goede fraach, David Carpenter.Fan wat my ferteld is, is alles wat jo nedich binne in
moteladres en dan kin de dokter jo cannabis foarskriuwe.Dus ik tink net dat it  nedich is om
earne in ekstra lading te beteljen.Mar as immen mei in saaklike geast dit lêst, lit my dan gewoan
sizze dat in protte minsken fan oer de hiele wrâld it net leuk fine om nei Kolorado of Kalifornje te
fleanen om de behanneling te krijen.It is net foar elkenien in oplossing en wa’t gjin jild hat, sil dy
kâns net krije, mar it soe grif in protte oaren helpe dy’t oaren letter helpe soene of koene.JB

As pasjinten dy't chemo hawwe nommen, de oalje begjinne te brûken, is it earste ding dat de
oalje moat dwaan it lichem te detoxify.Dus it duorret soms sizze 120-150g fan 'e oalje foardat it
de kanker sels begjint oan te fallen.It is wirklik gjin goed idee om chemo te nimmen, foaral as it
absolút net nedich is, sjoen it feit dat it medyske systeem al tsientallen jierren bekend is oer
cannabis as in remedie foar kanker.JB

"Ik skreau krekt ferline wike oer braken op 'e oalje.Ik bin úteinlik stoppe en ik brûk noch altyd
deselde batch oalje.Ik fiel my no geweldich.Ik tink dat ik alle farmaseutyske medisinen út myn
systeem detoxe.It wie in miserabele ûnderfining, mar detox is noait leuk. Robin

"Ik wit it net wis, mar myn ried soe wêze dat jo te folle te gau namen.Der is sa'n ding as te
heech wurde en it kin guon minsken brekke.Ik wit dit út persoanlike ûnderfining.(Ik realisearre
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krekt dat klonk in soarte fan nederigjend.Ik bedoelde it net sa.)” Tina

“Tina, dêr tocht ik ek oan en hie in protte fragen wêrom’t ik sa siik wie.Ik leau it echtwie detox
fanwegen wat my ferline desimber barde.Ik waard ferteld troch myn onkolooch dat ik yn myn
'finale  stadia'  wie,  ik  hie  gjin  oalje  en hie  in  IV fan  Zometa om te  helpen  myn bonken  te
fersterkjen.It docht bliken dat de oalje wurke as in allergiepil en my rêdde fan 'e effekten fan
Zometa.Fan 'e oalje ôf waard ik anoreksysk, hie in protte pine doe't de Zometa yn myn bonken
gie en braken, kjeld en sikehûs opnommen.

Sûnt dat ynsidint koe ik net iens yn Yndiaanske styl sitte, om't myn gewrichten en heupen sa
sear diene.Doe't ik wer op 'e oalje begon, wie ik earst goed, mar waard doe stadichoan siik.Ik
waard doe echt siik en doe't ik dagen braken en jammerdearlik wie, barde der wat frjemds, al
myn gewrichten waarden útmakke en ik haw nei 6 moannen gjin gewrichtspine mear.Ik bin wer
fleksibel.Ik kin allinich leauwe dat de oalje dy gek út myn gewrichten krige hat dy't in jier by jo
kin bliuwe." Robin

"It is heul wichtich om sa gau mooglik safolle mooglik yn in terminalpasjint te krijen.De measte
terminalpasjinten hawwe chemo / strieling, pinekillers, ensfh.Soargje derfoar dat it goed makke
is en begjin sa gau mooglik safolle mooglik te nimmen en ik soe op syn minst net ophâlde mei it
nimme oant de kanker hielendal fuort is!” Bonny

"As jo dokters jo sizze, "do bist terminaal," wolle jo net besykje wat der is?Tink der oer nei...Nei
sa'n  diagnoaze,  wat  moatte  jo  ferlieze?Ik  haw in  nicht  dy't  hjoed libbet  ...  fanwegen dizze
oalje ...Moat ik mear sizze?" Carol

"Dat bin ik har nicht.It wurke echt." Joanne

"Ik die in heale maraton, ik haw $ 5000 ophelle foar kankerûndersyk.Ik wist net dat d'r al in
genêzing wie en dy soene se my net jaan....Se joegen my twa kear echt sterke gemoterapy.Hja
fordylge myn lever; se hawwe myn nieren ferneatige.Se stjoerde my yn april ferline jier nei hûs
om te stjerren.Se seine dat ik seis wiken net libje soe.En hjir bin ik hjoed, noch yn libben, om't ik
PhoenixTears.ca fûn en Rick Simpson liet my sjen hoe't ik myn eigen medisinen meitsje kin,
sadat ik hjir hjoed wêze koe.

Wy  moatte  elkenien  fertelle  oer  dizze  genêzing.Elkenien  moat  it  witte:  d'r  binne  wirklike
medyske marijuanaprodukten dy't jo sille helpe te libjen, en jo freonen helpe te libjen dy't kanker
hawwe.Elkenien moat it witte: gjinien hoecht te stjerren oan kanker.D'r is in remedie, d'r is altyd
in remedie west.Se gewoan ...Big Pharma lit ús it net hawwe.Hoe doare se?!Kankerûndersyk is
in yndustry fan meardere miljard dollar.En wat dogge se?Se deadzje minsken lykas ik mei har
drugs.It  is  stront!Der  is  in  remedie!Phoenix  Tears  oalje  wurket!Fertel  elkenien.Asjebleaft!"
Joanne

"Hallo Rick Simpson, ik haw fertrouwen yn 'e oalje en brûk it  op it  stuit foar myn mem dy't
kanker hat, mar ik haw in fraach, jo sizze dat jo yn trije moannen 2 ounces moatte konsumearje,
mar myn mem is heul swak fanwegen de sykte en allinne nommen as in ounce en giet oer te
moetsjen trije moanne, mar dochs nimme it, en ik wol witte oft it is itselde effekt, om't jo sein dat
it  moat  wêze  yn  trije  moannen.Antwurdzje  my  asjebleaft  it  berjocht,  want  ik  bin  soargen.
Esmeralda

"Doe net te folle soargen oer hoefolle se oant no ta nommen hat.Bliuw gewoan besykje om har
in bytsje mear te iten.Sis har dat se in grutter stik ite as se ea earder dien hat, as se nachts
sliept, dan sil se stadichoan mear ite kinne.Soargje derfoar dat se nachts in gruttere dosis yt en
se sil rapper in tolerânsje opbouwe.Myn heit die itselde ding de earste trije moannen.It duorre
lang foardat er mear as in heale gram deis ite koe en de kanker ferdwûn sels doe't er amper in
1/4 gram deis iet - (de tumor waard lytser).No is hy oant sawat in gram deis, en hy hat yn 10
moannen mear as hûndert gram iten.Súkses!" Jose
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"Hallo elkenien, ik haw in freon dy't besiket in chronike gefal fan lyme-sykte te genêzen mei
suver CO (sawat 70-80% THC & makke mei organyske nôt-alkohol) dat waard kocht fan in heul
renommearre,  partikuliere  oaljemakker.Doe't  se  sawat  3,5 wike lyn  sawat  3/4  gram per  dei
berikte, begon se te ûntbrekken fan appetit,  intermitterende misselijkheid, en heul sêft  poep
(hast diarree) byop syn minst 3 kear deis - dit bart no noch & is hielendal net ferbettere, mar is
ek net minder wurden, dat is goed.

Eltse moarns foar in moanne no, har lichem dumpt letterlik alles yn 'e dikke darm, liket it, en de
geur kin wurde ûntdutsen oan' e oare kant fan it hûs (sorry foar de TMI!) Nuver ding is dat har
kak begon te rûken echt giftig. ..hast as in gemysk, sawat in wike nei it fergrutsjen fan de dosis
fan 1/2 nei 3/4 fan in gram.De geur is sa frjemd - rûkt net iens nei kak !!

Se is  no op in gram deis  (foar de ôfrûne 1,5 wike),  & it  is  noch altyd sa,  as net  in  bytsje
slimmer.D'r binne gjin oare problemen of problemen, en se genêst eins rap en docht safolle
better dan se hat foar de ôfrûne 10+ jier fan antibiotika, krûdenprotokollen, ensfh.Oant no ta wie
de ferbettering fan har sûnens ekstreem dramatysk ... foar it better !!Is dit toxikaal geurende
poep it gefolch fan it stjerjen fan 'e lyme baktearjes, detox, of wat oars?Ik hie my eins ôffrege oft
se mooglik dikke darmkanker hie of in oare kanker dy't de oalje fersoarget, dat kin de ôfgryslike
geur en faak sêfte poeps feroarsaakje.Any advys út dêr??Is dit normaal?"

"Dit is wat te ferwachtsjen.As jo  op 'e oalje binne ...(as goed makke) docht it lichem in grutte
detox.De ienfâldichste manier om it  te beskriuwen is  ...  alles dat  yn jo  lichem komt dat  de
medikaasje net leuk fynt,  it  sil  in manier fine om it  ôffal te ferdriuwen.It  klinkt wol as soe jo
provider wit wat hy of sy docht, om't dizze symptomen wêr't jo oer freegje, barre mei ús allegear
as ús pasjinten.Dit soarte symptoom duorre de frou en ik foar mear dan 3 moannen.

It iennichste ding dat my hindert is de THC en CBD telt op it produkt.As wy produsearje, hawwe
wy gemiddeld 93-97% THC en tusken 1,34 en 1,59% CBD's.Dit kin allinich berikt wurde troch it
oplosmiddel te feroarjen of troch jo dekarboxylaasje fan it neamde produkt te feroarjen.

- Foegje hennepzaad ta oan it dieet, se sille de kak heul fluch regelje.As it te rinnen is, moatte jo
wat fêst tafoegje.En dat binne de sieden.Soargje derfoar dat se gjin gemyske pillen nimt.De
geur is detox, neat om soargen oer te meitsjen." JB

"Side-effekten omfetsje: it hiele wykein nei tekenfilms sjen." Matt

Hokker stammen / soarten?

"Ik bin mei Richard op dizze.Hawwe jo in list mei stammen dy't bewiisd binne te wurkjen?Wat
binne guon goede siedbedriuwen om te bestellen?Ik haw krekt wat sieden besteld.Wat binne de
dingen dy't ik soe moatte sykje yn in goede stam?THC, CBD, indica vs sativa?De stam dy't ik
bestelde hat in THC-nivo fan 18-23% en in CBD fariearjend fan 0,7-1,0%. Cisco

-- Ik winskje dat ik sa'n list oanleverje koe, Cisco, mar ik kin en sil net sa gau as wy al it nedige
ûndersyk dwaan kinne om jo dat fertelle te kinnen.Hjir is wat ik oan Richard skreau: ik kin net
echt in namme fan in stam jaan, jo moatte it altyd besykje en sjen hokker pynstillende effekten it
hat.Ik  wit  net  wat  dizze  pasjint  brûkte.White  Widow  dat  Rick  brûkt  om  te  groeien  wie  in
poerbêste pijnstiller,  European White Widows lykje net te hawwen dat effekt dat  folle.Sa as
altyd, mix de meast machtige en kalmerend en couch-locking indica (dominante) stammen mei
20% THC of mear, oaljes fan ferskate stammen foar bêste resultaten.Sjoch foar echt brutaal
krêftige stammen dy't jo nei in pear puffen sille couchlock.Beste winsken, JB

"Hat de manlike plant nuttige komponinten?" Bill
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- Jonge manlike planten waarden brûkt foar glêstried foar sêfte klean foar de riken.Ik soe gjin
medisinen  meitsje  fan  manlju,  guon  minsken  sille  allergysk  wêze  foar  it  pollen  en  it  kin
problemen  bringe.Jo  kinne  sûpese  of  brûke  se  foar  tee  (as  se  sûn  binne  en  biologysk
groeid).Mar jo sille net de bêste medisinen krije fan planten.JB

Q.Is Afghan Kush in goed spul om oalje te meitsjen.Ik haw wat oalje makke fan strjitguod en
brûkt it de lêste twa wiken, om't ik sliepproblemen hie, no sliep ik as in poppe en wurd moarns
goed útrêste wekker.It probleem is dat it lestich is om goed guod te krijen yn Londen, dêrom
haw ik AK besteld, no krekt jo miening nedich.Tige dank

IN.Ik kin net echt gean troch de namme fan 'e stam.As it krêftich is en jo slieperich makket, soe
it  goede  medisinen  moatte  produsearje.Lykas  jo  witte,  riede  wy  de  machtichste  en  meast
sedative stammen oan (leafst mei 20% THC en mear) en de bêste oaljes wurde produsearre út
in kombinaasje fan ferskate tige krêftige en kalmerend stammen, dus ik soe besykje ferskate
sedative stammen te bestellen as by alles mooglik, dat soe wêze ideaal.Mar sels oaljes fan ien
stam kinne wûnders dwaan, alles wat ik sis is dat bêste oaljes meastal wurde produsearre út in
kombinaasje fan ferskate stammen.Beste winsken, JB

"D'r is in goede reden dat Rick Simpson advisearret allinich THC op hege nivo's fan Indica te
brûken. Indica is in kalmerend middel dat rêst en sliep befoarderet, beide nedich foar genêzing.
Sativa  stimulearret  en  ferheget  jo  bloeddruk.  Yn  guon  gefallen  kin  dit  gefaarlik  wêze  foar
minsken mei hege bloeddruk of kompromitteare systemen, dus foardat jo advys jouwe, wite
asjebleaft it ûnderwerp. Jo wolle gjinien sear dwaan. Foar de measte minsken is it advys fan
Stan (sativa yn 'e moarn, indica foar bêdtiid) goed, As jo in hybride brûke, soargje derfoar dat it
op syn minst 80 = 90% Indica is. Súkses." Gary

"C: Hoi Jindrich.....Ik bin nij by de Rick Simpson-kuur (ik haw kanker) ...Ik hear hjir by in klub
foar cannabiskeapers ... Dat ik haw in bytsje keuze fan stammen om te keapjen.Ik freegje my
gewoan ôf  wat  myn  bêste  kar  wêze  soe foar  indica  foar  it  meitsjen  fan  de  genêzing?Any
suggestjes tige wurdearre.Dankewol.

JB: Hoi C, krije de sterkste meast sedative indica, leafst ferskate stammen.As jo de kar, Ik soe
keapje 3-4 ounces fan elk fan 'e swierste stammen / knoppen beskikber en meitsje de oalje fan
in pûn fan dat.

C: OK, tankje jo ... wat bedoele jo mei it swierste?

JB: Meast kalmerend, super slieperich, mei in knock-out-effekt

C: Sorry, mar dit is allegear nij foar my.

JB: Gjin probleem.Ekstreem, hast narkotysk kalmerend, tige swier.

C: ok

JB: Brûk dizze wurden en fertel  de kwekers dat,  se sille  witte wêr't  ik  it  oer ha,  hoopje ik.
C: Ik wit dat se kush, hash-dal hawwe.Ik kin de oare nammen net ûnthâlde.

JB: Nochris, nim ien mei ûnderfining mei jo en lit se it foar jo besykje.

C: ok

JB: En keapje de sterkste meast sedative stammen dy't se hawwe, 20% THC of mear.

C: OK .... tige tank foar alles wat jo dogge

JB: Wolkom, C.
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C: En tank oan Rick ek ...Jimme hawwe myn libben oant no ta letterlik rêden.

JB: Ik sil him fertelle oer dy.Folgje asjebleaft alle ynstruksjes op ús side nei it wurd foar bêste
resultaten.Nim de oalje lykas oanrikkemandearre, ferheegje de pH fan jo lichem (sitroensap,
watermeloen  ensfh.),  yt  elke  dei  sied  fan  twa  apels,  bliuw  fuort  fan  dokters  en  CT  en
röntgenfoto's as jo libje wolle.Se binne masters yn it praten jo yn harren deadlike "goedkard"
behannelingen en meie fan ús pasjinten naam harren advys, stoppe mei it brûken fan de oalje
en stoar.

C: Sil dwaan .... noch ien kear tank.

(fjouwer oeren letter)

C: Hoi Jindrich.Tank foar jo help earder.Ik krige úteinlik in blend fan Indica OG Kush en Hash
Truffle.De minsken by de klup like te tinken dat it it bêste wie dat se hiene foar it meitsjen fan de
medisinen.

JB: Ok.Klinkt goed.

C: Goed :-)...Dat jo tinke dat it goed sil wêze foar it meitsjen fan it medisyn?

JB: Ik tink eins neat, útsein as ik it materiaal sels sjoch en besykje.De nammen klinke goed en
fertroud, mar ik wit wirklik net hoe machtich de knoppen binne en wat jo eins krigen hawwe.
C: Ach, ok.Ik haw de medisinen foar sawat 6 wiken dien ... de feroaringen yn my binne geweldig
...Elkenien dy't my ken is ferbjustere.No ja, wer ris.Jo witte Jindrich, ik moete in frou dy't waard
diagnostisearre  mei  krekt  deselde  kanker  as  my,  3  dagen  neidat  ik  wie.Wy binne  deselde
leeftyd, hienen itselde stadium fan kanker, alles identyk.Ik waard bestraling oanbean, lykas sy.Ik
sei gjin manier, ik doch de Rick Simpson-kuer.Se keas foar strieling.Jindrich, sy stoar 4 dagen
lyn oan strieling, oan 'e ôfgryslike brânwûnen dy't ynfekteare waarden.Se wie mar 55, sterk, mar
de "genezing" fermoarde har.makket my gewoan folle wisser dat ik it goede doch mei myn kar.

JB: Ik ken sokke ferhalen.It is wirklik siik wat se dogge oan pasjinten.Beste winsken, C.Do wist
wat te dwaan."

"Ik tink dat in goede manier om it ferskil tusken de kwaliteit fan oaljes te ferklearjen soe wêze:

95-98% THC is lyk oan 95-98% kâns op folsleine genêzing en oerlibjen.

80% THC is lyk oan 80% kâns op folsleine genêzing en oerlibjen

70% THC is lyk oan 70% kâns op folsleine genêzing en oerlibjen

60% THC is lyk oan 60% kâns op folsleine genêzing en oerlibjen.ensfh.

100% THC is lykwols net gelyk oan 100% kâns op folsleine genêzing en oerlibjen, om't it in oare
stof is as de oalje.

As de pasjint chemo en strieling tegearre mei de oalje brûkt, of dizze behannelingen earder
trochmakke hat, diel dan de persintaazjes troch twa of trije, miskien fjouwer of fiif,  yn sokke
gefallen witte jo gewoan noait oft de oalje genôch krêft hat om it te snijen .Sokke pasjinten
moatte ite 2 of 3 kear mear oalje (120-180g oer in perioade fan seis moanne).

Dit wurdt allinich foar taljochtingsdoelen neamd,sadat minsken it belang fan 'e kwaliteit en THC-
ynhâld fan' e oalje better begripe. It wichtichste kritearium is dat de oaljes in heul krêftich en
kalmerend effekt moatte produsearje as se ynnommen wurde.De bêste oaljes binne ekstreem
kalmerend, mar euforysk (sadat jo se ite, yn 'e sliep falle en in pear oeren letter wekker wurde
giggelend as in bern).
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As jo jo oalje goed filterje en de pear drippen wetter tafoegje oan 'e ein fan it siedproses (en dus
gjin oerstallich plantmateriaal yn hawwe), is der ek in grutte kâns dat josil eins de smaak fan 'e
oalje leuk fine.Dus wer en oer en oer - soargje derfoar dat jo oalje altyd potent en kalmerend
mooglik is foar it bêste resultaat fan 'e behanneling.Folgje de ynstruksjes by it produsearjen en
brûken fan de oalje, op dy manier kinne jo der wis fan wêze dat jo it maksimaal dien hawwe foar
de pasjint.Beste winsken, JB”

"Ik leau net dat it 95 prosint moat wêze." Ryk

- It hoecht net 95% THC te wêzen, ryk, mar oaljes mei sawat 95% THC binne de machtichste en
hoe machtiger en kalmerend de oalje, hoe better it wurket as medisinen.Jo kinne altyd minder
fan 'e machtiger oalje nimme en it sil better wurkje dan mear fan in leechweardige oalje.It is echt
sa ienfâldich as dat.JB

"Noarmen en  kwaliteitskontrôle  -  ja.Mar  allinich  as  Rick  de  noarmen en  qc  goedkart.  Sue
-  Wy wiene  noait  tsjin  kwaliteitskontrôle,  Sue.Mar  de realiteit  is  dat  kwaliteitskontrôle  yn  'e
measte dielen fan' e wrâld ûnmooglik is fanwegen it feit dat cannabis yllegaal is en laboratoaren
it  net  kinne testen.Wy wurkje  wirklik  mei  minsken fan oer  de hiele  wrâld,  net  allinich  út  'e
FS.Testen is op it stuit beskikber yn in pear lannen, heul pear minsken hawwe der tagong ta.De
measte fan ús pasjinten stride om genôch jild te finen om it oplosmiddel en in ryskoker te krijen,
dus hoe leger de drompel foar har, hoe better.

Fansels  kinne wy  it  allegear  yngewikkelder  meitsje  mar  wy wolle  it  net  dwaan.Wy hâlde it
graach ienfâldich.As jo  de ienfâldige ynstruksjes folgje, sille jo oalje fan heul goede kwaliteit
produsearje.Wat jo deryn sette is wat yn it definitive produkt sil wêze.Dus as jo it meitsje fan
sûne planten, sille jo nei alle gedachten in oalje produsearje dy't ok is en pestizid, herbizid en
wa wit wat oars fergees.JB

Outdoor Versus Binnen

"Jeff,  it  ding is dat  yn tsjinstelling ta populêr  leauwen, THC kalmeert  jo.CBD blokkearret de
opname fan anandamide en makket jo senuweftich.Wy witte út ûnderfining dat oaljes mei 95-
98% THC kinne wurde produsearre en se kinne tige kalmerend wêze.Mar ik haw net genôch
resultaten om sizze te kinnen wat se krekt sa kalmerend makket; plus elke batch is oars en wy
kinne it yn elk gefal net reprodusearje, dus wy rjochtsje ús op it stuit net folle op testen, ek troch
de omstannichheden wêryn wy libje.

Wy wolle dat de oaljes sa machtich en kalmerend / couchlocking mooglik binne foar de bêste
resultaten yn behanneling.Hoe mear narkotyske sedative, hoe better.De measte hege CBD-
stammen dy't wy seagen kamen net yn 'e buert fan 'e krêft fan wêr't wy graach mei wurkje, dus
wy riede se net folle oan, dat is alles. JB

"Nei't ik myn frou ferlern hie oan kanker op 35, en mei myn broer dy't de lêste fiif jier wachte op
in levertransplantaasje fanwege kanker, haw ik socht nei RSO yn dispensaries.It ferskilt yn priis
tusken 100 $ / g oant 30 g yn Washington State.Ien fan 'e saneamde RSO-plakken hie de oalje
op in goddeleaze 7% THC mei hegere CBD's, is dit it sels wurdich?Dat wie de 30 g oalje.De
hûndert dollar gram oalje wie boppe 90, ik tink 92%.Wat is it  perfekte lykwicht fan alle trije
psychoaktive gemikaliën?Tank." Heath

- Heath, bêste RSO is sawat 95-98% THC, meastentiids sawat 1% CBD en ekstreem potent en
kalmerend,  mei  de klam op 'e  wurden potent  en kalmerend (couch-locking,  it  moat  jo  heul
slieperich en ûntspannen meitsje as jo ynnommen wurde .As it net docht, besykje in oare batch
en hâld de enerzjearjende oalje foar aktueel gebrûk).
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Wat dy "hege CBD" oaljes mei 7% THC oanbelanget, no witte jo teminsten wêrom't wy tsjin
sokke oaljes binne - de measte hege CBD-oalje dy't op it stuit wurde levere binne synonimen
foar wat wy jiskefet neame, om't wy it ferskil witte tusken hege kwaliteit oalje en yn prinsipe al it
oare.It is echt it bêste ommeitsje gewoan dyn eigen oalje wannear mooglik.Krij de knop fan 'e
dispensaries, keapje it bêste dat se hawwe, en meitsje dan de oalje, d'r is echt neat oan.Ik sels
soe  de  oalje  fan  gjinien  keapje,  ik  soe  altyd  myn  eigen  meitsje.Jo  wolle  jo  eigen
kwaliteitskontrôle wêze, jo wolle net fan immen ôfhingje.As jo in bakje kofje of in mojito meitsje
kinne, kinne jo de oalje ek meitsje.JB

"Ik  ken  5  laboratoaren  dy't  allegear  kombineare  hawwe  NOOIT "96% THC"  oalje  sjoen  ...
Gjinien.Tûzenen tests foar de lêste 5 jier.Neat yn 'e buert - sels as laboratoaren mei alle macht
besykje in stekproef te benchmarken ... De skjinste dy't se kinne krije is 88%+.En dit binne pros
mei útputtende boarnen ta har beskikking. ” Phil

- Dat bewiist allinich dat se de machtichste oaljes dy't kinne wurde produsearre net testen, neat
oars.JB

"Omg, safolle tsjinstridige opmerkings, ik wurd sa yn 'e war?!?!" Diana

- Ik soe harkje nei dyjingen dy't witte wat se dogge en sizze.It is oan jo om te kiezen wa't it is.JB

"Dat is in goed punt dat jo JB meitsje.Ik foar ien soe fertrouwe op wat jo post en advys.Ik bin
dúdlik dat Nafta de meast foarkommende is (yn tsjinstelling ta alkohol).Ik tink dat it betiizjende
diel is dat op Rick's webside, en syn boek, it  is advisearre om indica te brûken, dochs is it
bekend dat indica hegere CBD-ynhâld hat en jo sizze hjirboppe dat de grins tusken de twa
ferdwûn is.Foar in leke as my is it betiizjend.Indica tsjin Sativa.THC tsjin CBD, ensfh., ensfh.Dus
as men op syn minst 20% THC moat kieze, moat men dan Sativa net kieze?Of is it idee om
Indica te kiezen mar mei in hege THC-nivo fan op syn minst 20% THC (nettsjinsteande syn
CBD-ynhâld)?Kinne jo asjebleaft advisearje, sadat in begjinner lykas ik famyljeleden kin helpe?"
Jyoti

- Ja, indica ja, mar de machtichste en sedative, as it mooglik is.De hege CD-propaganda begon
te wurde brûkt om leechweardige oaljes te triuwen.Plus ús ideale oaljes soene 95-98% THC
hawwe.Dat wer,  d'r  is  d'r  net  safolle romte foar CBD.Foar ús binne de wurden "krêftich en
kalmerend" wichtiger dan "hege CBD". JB

"Okee, kinne wy asjebleaft in stam produsearje sûnder de giggles?Hubby's giggeljen om 3 oere
wurdt âld.Lol." Thistle

"Ik  haw stúdzjes  lêzen wêr't  suvere  THC yn vitro wurdt  ynjeksje  oan maligne sellen  en se
apoptisearje.Ik haw gjin sok ûndersyk foar CBD sjoen.It liket my dat de CBD-oanpak net folle
mear is dan in manier foar minsken om te profitearjen fan cannabinoïde medisinen troch te
spyljen op 'e ûnrjochtfeardige eangst fan minsken foar THC en it befoarderjen fan' e foardielen
fan cannabis sûnder de "ferskriklike, ferslaavjende, heech-inducerende THC." Jild fertsjinje of
piggybacken op 'e PROVEN-prestaasjes fan hennepolie, wylst CBD befoarderje as in wûnder
dat, goddank it tsjinoerstelde is fan ôfgryslike THC, is om te profitearjen fan reefer-waansin en
geuren fan in scam.Ik sis net dat CBD gjin foardielen hat, bygelyks topikaal, mar it is dúdlik út it
ûndersyk dat THC it meast medyske is.Om te lijen oan prohibitionisten en te fokusjen op CBD is
in grutte disservice.Hoe sille jo it fokusjen fan ûndersyk ferklearje op in ferbining dy't inferior is?It
is ûnsin.” Cory

"Ja, CBD kin grif metastatyske kanker bestride.Benammen as it diel is fan 'e Rick Simpson Oil,
dy't 95-98% fan THC moat befetsje.Dat fertelt jo dat it belang fan CBD's wierskynlik net sa grut
is as it wurdt presintearre.Mar lit ús hoopje dat op in dei medyske wittenskippers ek de RSO
sille begjinne te testen.As se ús ynstruksjes folgje oer hoe't jo de oalje kinne produsearje en
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brûke, sille se deselde geweldige resultaten hawwe as wy.As se net dogge, goed, se sille net.It
is sa ienfâldich as dat." JB

It Rick Simpson-protokol
"Begjin  minsken  mei  minuscule  doses,  de  grutte  fan  in  heale  kerrel  droege  koartkorrelige
rys.Hoewol  de oalje  harmless  is,  is  minder  better  dan mear  foar  dyjingen dy't  behanneling
begjinne.Nim yn it begjin mar in lyts stikje fan dizze geweldige stof elke acht oeren, ferheegje
dan jo dosering elke fjouwer dagen op in reguliere basis en al gau sil jo tolerânsje tanimme.As
de persoan seit dat hy of sy de effekten net fielde of dat se se mar in bytsje fielde, soe ik dit in
goede dosaasje beskôgje foar in begjinner.Jo wolle gewoan in bytsje fan 'e medisinen yn har
systeem krije, sadat se kinne begjinne te wennen.

Jo witte noait  krekt hoe't  de persoan sil  reagearje, dus trochgean stadich, en ferheegje har
dosering  elke  fjouwer  dagen,  oant  de  pasjint  elke  24  oeren  in  totaal  fan  ien  gram  kin
ynnimme.Ienris is de pasjint wend oan it gebrûk fan 'e oalje, de bêste manier om dit te berikken
is om se doses te nimmen dy't elke acht oeren sawat in tredde fan in gram lykje, as se ienris
wend binne oan it gebrûk.Dochs wol ik dejingen dy't swierrichheden ûnderfine, herinnerje dat
har  dosering stadiger  ferhege wurde kin,  mar  foar  bêste resultaten moat  it  sa rap mooglik
ynnommen wurde.

Dit  binne  de  dosering  ynstruksjes  dy't  Rick  advisearret,  as  de  pasjint  kin  opbouwe harren
tolerânsje fluch genôch.As dit protokol folge wurdt, kinne in protte pasjinten har wei wurkje oant
it  punt  yn  trije  wiken  dat  se  elke  8  oeren  ien  tredde  fan  in  gram  ynnimme  kinne.Mar  yn
trochsneed duorret it  meastentiids de measte pasjinten fjouwer oant fiif  wiken foardat se dit
bedrach per dosis ynnimme kinne, wêrnei't se ien gram deis trochgean kinne oant se genêzen
binne of har tastân ûnder kontrôle brocht is.

Rick mei graach leverje dizze medikaasje yn plestik spuiten, dy't hawwe gjin naalden, ynstee is
der mar in lytse iepening dat de oalje kin wurde geperst troch.Hy seit dat it leverjen fan de oalje
op dizze manier it makliker makket foar de pasjint om har doses te mjitten en it foarkomt dat
frjemde stoffen de medikaasje kontaminearje.

De maklikste manier foar de measten om it bedrach te begripen dat se moatte ynnimme is om it
te fergelykjen mei sokssawat as koartkorrelige droege rys.In doasis foar begjinners moat sawat
de helte wêze fan 'e grutte fan ien fan dizze ryskerrels of sawat ien achtste fan in inch lang, dit
bedrach soe gelyk wêze oan sawat in kwart fan in drip.Yn guon gefallen kinne dejingen mei in
heul  lege  tolerânsje  sels  fine  dat  dit  te  folle  kin  wêze  foar  har  om  yn  it  begjin  noflik  te
behanneljen, dus, as it nedich is, kinne se mei noch minder begjinne.

Doses fan dizze grutte moatte trije kear deis ynnommen wurde, moarns betiid,  middeis,  en
sawat  in  oere  foardat  de  pasjint  nei  bêd  giet.Alles  wat  in  begjinner  hoecht  te  dwaan  is  it
ekwivalint fan in heale kearn droege rys út 'e plestik spuit te drukken en dat is har dosaasje.Ek
al hawwe wy it oer in heul lyts bedrach en it sil de pasjint gjin kwea dwaan, fanwege har krêft,
moat dizze stof mei respekt brûkt wurde.

Nei fjouwer dagen by dizze dosaasje wurdt it dan ferdûbele ta doses, dy't lykweardich binne oan
'e grutte fan in ryskorrel, of doses, dy't sa'n oardel inch lang binne as se út 'e spuit drukke.Dan,
fjouwer dagen letter, wurdt de dosaasje wer ferdûbele en dat giet om de fjouwer dagen troch
oant de pasjint it ekwivalint fan sechtjin rijskorrels per doasis ynnimme kin.Dit bedrach is lyk oan
sa'n acht oant njoggen drippen oalje per dosis, dat is sawat in tredde fan in gram.

Ien ml is krekt wat mear as ien gram per gewicht, dus as pasjinten wolle, kinne se dizze mjitting
brûke om har dosering te bepalen.Op dat stuit  geane pasjinten gewoanwei troch mei dizze
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dosaasje oant se it winske effekt hawwe berikt mei har medyske tastân.D'r sille pasjinten wêze
dy't har dosaasje net sa fluch kinne ferheegje, mar Rick ropt har op om it sa gau mooglik te
nimmen,  sadat  de  oalje  har  lijen  ferljochtsje  kin.Derneist  sille  d'r  guon  wêze  dy't  dizze
medikaasje flugger nimme kinne en dêr hat Rick gjin probleem mei, salang't de pasjint it noflik is
om it rapper te nimmen, betsjut it gewoan dat se folle flugger genêzen wurde.

Yn 'e realiteit fynt Rick dat de pasjinten yn har eigen komfortsône moatte bliuwe as it giet om it
brûken fan dit medisyn.Mar hy tinkt noch altyd dat elkenien mei in serieuze tastân gjin spultsjes
mei dizze stof moat spylje,  om't  as it  net goed nommen wurdt,  it  miskien net de tastân kin
oerwinne dy't it bedoeld wie om te behanneljen.

Om't dizze medikaasje sa feilich is om te brûken, mjitte wy de doses meastentiids net krekt, mar
foar dyjingen dy't fan krekte mjittingen en eigen skalen fan genôch krektens hâlde, begjinne mei
sa'n 0,01 g trije kear deis foar de earste fjouwer dagen.Dan, as jo kinne, ferdûbelje it oant 0,02
g foar fjouwer dagen, dan nei 0,04 g foar fjouwer dagen, 0,08 g foar fjouwer dagen, 0,16 g en
dan 0,32 fan in gram.Dit soe it ideale doseringsskema wêze foar dyjingen dy't dizze stof fluch
ynnimme kinne.

As jo heechweardige stammen fan indica-knop kinne krije om mei te wurkjen, sil de oalje dy't
wurdt produsearre ekstreem kalmerend wêze.Dit  is it  effekt dat de oalje sil  hawwe as jo de
echte "Rick Simpson Oil" hawwe produsearre en d'r is net folle te soargen oer.Pasjinten falle
gewoan yn sliep en úteinlik sille se wekker wurde.Guon kinne yn it begjin in bytsje stiennen
fiele, mar se sille unharmed wêze, en normaal binnen in oere nei't  se oerein binne, giet dat
slieperige  gefoel  fuort.As  de  oalje  wurdt  produsearre  út  sativa  fariëteiten  fan  hennep,
ferwachtsje problemen en in lang duorjende enerzjy sativa heech.Jo wolle net dat minsken mei
serieuze betingsten lykas kanker besykje oalje te nimmen mei dizze effekten en de pasjint sil de
medyske foardielen net krije dy't  in goede yndikaasje kin leverje.Net elkenien liket heech te
wêzen en it is net it punt medysk om te stiennen te wurden op dizze stof.Mar yn guon gefallen
as it libben fan 'e pasjinten yn gefaar is, kin it jaan fan gruttere doses it iennichste ding wêze dat
har libben kin rêde.

It punt is om de medisinen trije kear deis by de pasjint te krijen.De pasjint kin it gewoan op 'e
finger sette en it dan op 'e tosken ôfskrape.Nim dan in drankje kâld wetter of tee en se moatte it
frij maklik fine om te slikken.Guon stammen produsearje in ekstrakt dat gjin noflike smaak hat,
mar dit is maklik om te gean mei.Plak de dosis fan 'e pasjinten gewoan op in lyts stikje bôle en
fold it oer, pop it dan yn' e mûle en jou har in drinkwetter.Itselde kin ek dien wurde mei it brûken
fan bananen of oare soarten fruit.It idee is om de oalje sa gau mooglik yn de pasjint te krijen,
mar Rick wol noch altyd sjen dat se yn har treastsône bliuwe.

Elkenien is oars en ús tolerânsje foar dizze medikaasje sil ferskille fan persoan ta persoan, dus
wês der wis fan dat de pasjint noflik is mei it bedrach dat se ynnimme.Mei in protte serieuze
betingsten is it wichtich foar de pasjinten om dizze medikaasje fluch yn te nimmen, sadat se in
bettere kâns hawwe om te oerlibjen.Lykas ik al neamde, ek al is de oalje harmless, as tefolle
wurdt nommen, faak pasjinten net leuk de ûnderfining.Sa wurkje harren dosering stadichoan; op
dy manier sille se noflik wurde mei it gebrûk.

Noch, lykas wy graach sizze, moatte agressive sykten agressyf behannele wurde, dus as ik wat
hie dat libbensbedreigend wie, soe ik safolle ekstrakt ynnimme as ik koe yn 'e koartst mooglike
tiidperioade.Ik tink dat it betellet om taret te wêzen, dus wa't kin moat sa gau mooglik begjinne
te wennen oan de effekten fan 'e oalje, want dan witte se wat te ferwachtsjen, mochten se ea
gruttere doses nimme.

De standert behanneling om jo lichem werom te setten nei in goede steat fan sûnens is 60 gram
heechweardige oalje yn in trije moanne perioade.Foar wa't chemo en bestraling nommen hat, is
it in goed idee om sa gau mooglik 120 oant 180 gram fan 'e oalje yn te nimmen.Gewoanlik kin
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60 g in  serieuze kanker  genêze,  mar  foar  dyjingen dy't  skansearre binne troch it  medyske
systeem, is faaks mear nedich om te foarkommen dat de kanker weromkomt en om de skea dy't
dizze behannelingen efterlitten hawwe werom te heljen.

Sadree't de pasjint is sûn wer, kinne jo drop de dosering werom nei in ien of twa gram yn 'e
moanne  of  safolle  as  de  pasjint  graach  ynnimme;  út  ús  perspektyf,  hoe  mear  hoe
better.Skeakelje  de  ûnderhâldsdoses  net  oer,  om't  se  wichtich  binne  om goede  sûnens  te
behâlden.In gram yn 'e moanne of in dripke deis nei it wurk jûns klinkt net folle, mar neffens
Rick moat it wolgenôch wêze om jo lichem sûn te hâlden.

Dêrnjonken wol er graach dat pasjinten oare natuerlike saken lykas apelsieden en weetgers
brûke yn kombinaasje mei de oaljebehanneling.Ut myn ûnderfining soe ik ek dat pasjinten himp
sieden (en wierook, mirre en hop) ite litte, om't de oalje dy't se befetsje is sa fiedend en goed
foar it lichem.

Rick fynt ek dat pasjinten moatte besykje de pH fan har lichem sa rap mooglik te ferheegjen
troch dingen yn te nimmen lykas watermeloen of sitroensop ensfh.Hy seit dat dit fan it grutste
belang is en dat kin de pasjint in folle bettere kâns jaan om te oerlibjen.

Pasjinten moatte ek begjinne te iten mear rauwe fruit en grienten en yt minder fleis, benammen
de ferwurke fariëteiten, dy't befettet mear gifstoffen.Rick leaut sterk yn it brûken fan sapmasines
en hy fynt dat grutte doses fitamine C ek fan grut nut wêze kinne.

Dit is it Rick Simpson-protokol en it is de reden dat syn namme foar ivichheid bekend sil wêze.It
is wierskynlik de wichtichste ûntdekking fan alle tiden en it foardielige effekt fan wat dizze man
ús hat jûn kin net oerskatte wurde.Wat is it nut fan moderne medisinen en technology as it net
wurket?As jo resultaten wolle sjen, besykje dan Rick's metoade foar genêzing.

Wy binne bekritisearre foar it neamen fan dizze oalje in cure-all, mar wat kinne jo oars in stof
neame dy't mei súkses kin wurde brûkt om safolle medyske problemen te behanneljen?Guon
lykje te tinken dat de wurden cure-all betsjut dat dizze oalje ivich libben sil leverje, mar dat wie
net de bedoeling fan Rick.Wis, dizze medikaasje kin jo libben ferlingje en jo kinne in protte
langer libje mei it gebrûk, dêr is net folle twifel fan.Dochs betsjut dit net dat it it ivige libben sil
leverje.

Dizze oalje is noch altyd net legaal beskikber foar de measte en dus sil it in protte tiid duorje om
te bepalen hoefolle tafoege jierren it kin leverje.Oant no ta sjogge wy dizze medikaasje net as in
elixir fan ûnstjerlikens en wy leauwe fêst dat it jo net kûgelbestindich makket.Noch, lykas Rick
seit, as wy oait de kaai fine foar ûnstjerlikens, is hy der wis fan dat hennep in wichtich yngrediïnt
sil wêze.

Tink asjebleaft net dat as jo it brûke, jo gjin firus kinne ophelje.Jo kinne noch soksoarte dingen
as de gryp ophelje, mar de effekten dêrfan kinne sterk fermindere wurde en jo sille folle rapper
herstelle.Yn it  gefal  fan  in  pandemy of  sokssawat,  as jo  de prachtige  oalje  ynnimme of  al
ynnimme dy't dizze plant kin leverje, soe jo kâns op oerlibjen perfoarst sterk wurde ferhege. ”
Jindrich Beier,Phoenix Tears: The Rick Simpson Story,epilooch op de earste twa edysjes

"JB, ik haw in fraach, myn broer hat kanker, se (medyske ynrjochting) ferwidere syn mage, doe
joegen se him chemo, dat produsearre mear kanker oant it punt dat hy neat kin ite, net iens
floeistoffen, hy brakt se.Doe krige ik him einliks de hars; myn nije makke it, mar de gearhing is
in bytsje dik (sjoch foto).Mar hy hat it jûn en nommen.De obstruksje is op 'e boppeste darm, de
kankergroei.Syn mûle is super droech, om't hy ek morfine nimt fanwege intense pine.Hy dronk
úteinlik wat floeistoffen mar hy brakte twa kear floeistoffen en hie net de tredde kear bloed.Hy
hat  2  wiken  krigen  troch  de  dokters  en  dy  stjoere  him  nei  hûs.Wat  kin  ik  dwaan???Help
asjebleaft, hy hat 11 gram fan 'e hars fan in ¼ pûn fan in wite widdo-stamme.Kinne jo my helpe
te finen wêr't ik wat echte RSO kin krije dy't oan alle kwalifikaasjes foar him foldocht.Hy is yn
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Kalifornje, LAen ik bin yn El Salvador.It is in heul drege situaasje en ik haw hjir net folle fan
kinne  dwaan.Graach  wat  advys."  Ricardo
- No, hoe earder hy de oalje begjint, hoe earder syn leefberens sil hooplik ferbetterje.Fertel him
dat hars yn in oven set op 130 ° C (266 ° F) foar sawat in oere en begjin it dan te iten.It is goed
om mei lytse doses te begjinnen, mar as pasjinten op morfine binne, kinne jo har mear oalje en
minder morfine jaan.De earste dagen kinne lestich wêze troch de ynteraksjes.Beste winsken,
JB

"Ik wol gewoan elkenien litte witte dat myn earste partij itensieden oalje foar myn mem wie in
grut súkses en krige werom in goede 4/5 gram fan in ounce fan topklasse bud!Oer de moanne
mei myn earste poging.En fertrou my jonges, it is echt sa maklik as it meitsjen fan in kofje!Wy
hâlde fan dy Rick.......” Mark

Wierook en mirre
“Werook  is  in  geweldige  oanfolling  foar  behanneling  fan  cannabis-oalje.Sawol  yntern  as
topikaal.As jo ergens wenje wêr't cannabisoalje net beskikber is, beskôgje dan wierook, it kin ek
wûnders dwaan.Sjoch foar de machtichste en sedative soarten dy't jo kinne fine.JB

"Ik besocht wierook topikaal helpt de râne fan pine te heljen.:)" Carole

"Ik brûkte wierookoalje fan Young Living Essential Oils mei Rick Simpson's Phoenix Tears.Myn
heit koe 10 oeren sûnder pine gean ... Hy hie kanker fan poadium 4 en rûn omheech as neat
mis wie. Shelly

"Werook is geweldig foar safolle dingen.Ik brûk it op sinneflekken op myn hûd, elke dei op myn
gesicht mingd mei komkommer foar in toner nei it waskjen mei essensjele oaljes.Dêrom sjoch ik
sa jong  foar  65.LOL!Grapje.Ik  bin  twaenfjirtich.Mar  ik  haw fatsoenlike  hûd,  om't  ik  der  gjin
parabens of gemikaliën op brûk. Dania

“Sykje it yn de krûdewinkels ûnder syn oare namme, Boswellia.It wurket yn prinsipe itselde as
Advil, mar better. ” Sharon

"D'r is in âlde remedie dy't wierook, mirre, oliveelje en cannabis fereasket.Ljocht op 'e mirre!!
Wurket wûnders foar diabetici topikaal en yntern! Brian

“Alles wat yn de natuer groeit kin foar ús soargje.It binne de syntetyske ferzjes fan al dizze
dingen dy't skealik bewize.Al dizze planten, (wierook, mirre, lavendel,  kruidnagel,  pipermunt,
ensfh. ensfh.), benammen de âlde planten yn har lânseigen sônes hawwe jierrenlang bestege
oan it perfeksjonearjen fan har beskermjende aginten tsjin rôfdieren en miljeuproblemen en dy
dingen kinne brûkt wurde om net gewoan behannelje mar genêze! ” Wendy

"Hy foarsei dat yn in oar desennium it goedkard gebrûk fan medyske cannabis foar alle soarten
betingsten sintraal sil stean, om't medisinen sille wurde taret dy't wurkje lykas THC, mar sûnder
de  aktive  yngrediïnt  dy't  in  "heech"  effekt  op  pasjinten  feroarsaket.Mechoulam  hat  syn
belangstelling net allinich beheind ta cannabis.Hy hat ûndersyk dien nei levona, it Hebrieuske
wurd foar wierook of Boswellia sacra, dat yn de Hillige Timpel yn Jeruzalem as reekwurk brûkt
waard.De skiekundige fan 'e Hebrieuske Universiteit, tegearre mei syn doe PhD-studint Arieh
Moussaieff,  lieten  sjen  dat  in  wichtich  yngrediïnt  fan  'e  Midden-Easterske  wierook  eangst
ferleget en in antidepressant-lykas effekt hat op mûzen.

"De Talmoed neamt Boswellia-hars as in drankje yn wyn om 'de sinnen te ferneatigjen', sadat
[dy't ta de dea feroardiele binne, gjin soargen soene ...It [har befinings] jout in biologyske basis
foar  djip  woartele  kulturele  en  religieuze
tradysjes.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
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-  Cannabis-oalje  en  wierook  binne  heul  gelyk  yn  har  genêzende  effekten.Foegje  gewoan
wierook fan hege kwaliteit (boswellia sacra) ta oan jo dieet of yt it trije kear deis (150mg trije
kear deis foar minder serieuze betingsten en 300mg of mear foar mear serieuze sykten en pine
ensfh.)  Of  jo  kinne  itselde  protokol  folgje  en  brûke  deselde  doseringen  as  as  jo  de  RSO
brûke.Wierook kin jo lichem ek reparearje fan DNA-nivo omheech, en it  kin ek kanker en in
protte oare "ûngeneesbere" sykten genêze.Dat is ek goed om te witten, tink ik.JB

"Ik bin echt fernuvere dat ik juster myn achillespees fernielde.Net mear bank oan 5k ik kinamper
rinne.Hat immen advys foar rap herstel?" Jenna

- In protte oalje topikaal as yntern.Foegje wierook en kruidnagel oalje ta oan in sterke cannabis
salve of oan in miks mei shea bûter / kokos / hennep sied oalje.Lykas altyd wurket 20-30% THC
salven it bêste.Genietsje fan de behanneling.JB

"Ik haw pure Boswellia freana essensjele oalje nommen foar poadium IV galkanaalkanker, dy't
metastasearre is oan longen en bonken en myn lever nei 2 moannen hat de lever no normale
funksje, sûnder blokkades en ik haw myn diagnoaze fan 9 moannen om te libjen weromdraaid ,
en  de  tumors  op  myn  lever  krimpje  en  ien  stjert!!Ik  bin  noch  altyd  tige  ynteressearre  yn
cannabis-oalje, mar ik haw ek chemo dien om de fersprieding te stopjen en ik wit dat ik as de
chemo de kommende moanne einiget, myn lichem hurd slaan wol mei alles wat ik kin.Ik haw it
boek kocht, no moat it gewoan witte hoe't ik de oalje meitsje moat, en ien krije om my te helpen.
Sarah

"Stopje by om hoi te sizzen. Noch altyd, 17 july is 1 jier sûnt ik begon mei 1-2ml per dei, myn
libben is folslein feroare en ik bin hast 200 pûn krekt ferlern, 9 pûn te gean, myn apotheek hat
my op 179mg CBD oant 179mg THC oalje .5ml in dei en 87% THC en 4% CBD 1ml deis. En
wierook, mirre en sap. IT WERKT AS JO WISTE JB, woe jo gewoan litte witte dat ik noch gean!”
Bill

"Ik brûk wierook mei mirre foar Hashimoto's en it wurket! Spitigernôch kin ik gjin oalje krije dêr’t
ik wenje, want it is yllegaal.” Cynthia

"Ik begon hjir  3 dagen lyn nei't  ik hearde fan in famke dat elke twa oeren har harsentumor
krimpte mei mar in dripke fan dit op har tonge." Lindsay

"Ik haw al in pear jier wierook yn kapsules set. Ik naam de wierook op har eigen om myn kanker
te behanneljen (gjin chemo of bestraling) yn dy tiden dat ik gjin feilige tagong hie ta cannabis-
oalje. Doe't ik de RSO net hie en merkte dat flekken begon te ferskinen, die ik gewoan in pear
drippen fan Sacred Frankincense direkt op myn hûd en seach de flekken ferdwine oer in pear
dagen. Ik wie absolút fernuvere! Fertel minsken al jierren.Ik moat noch in kolonoskopie krije (as
ik fersekering krij  yn CO) om te sjen oft  de wichtichste tumor fuort  is.  Kanker of  net,  ik  sil
trochgean dwaan wat ik doch, lykas myn onkolooch oanrikkemandearre (foar it libben). Hy is
fernuvere! ” Lisa

"Ik sette wierookhars yn it iten fan myn hûn twa kear deis foar in pear moannen en in tumor fan
grapefruitgrutte gie fuort." Karen

"FRANKINCENSE - it is sein dat it tumors krimpt en as net stopet de foarútgong fan kanker. Ik
wit dat it tumors krimpt, ik haw sjoen dat it tumors fan golfbalgrutte oant neat nimt! Tamara

"Ik  makke dit  in  yntegraal  diel  fan  myn metodyk in  pear  jier  lyn,  tegearre  mei  copaiba  en
citroengras oaljes, resultaten binne absolút geweldich. Tank foar it dielen fan JB." Merk

"Teminsten ien  reden is  om't  se wurde ferteld,  yn  fideo's  en blogposten,  dat  wierook oalje
befettet boswellic acid - de antitumoral aktive yngrediïnt yn wierook gum hars. Mar it docht net,
en de ienfâldige reden is dat boswellic acid is folle in te swier molekule om flechtich te wêzen.
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D'r  binne  ferskate  boswellyske  soeren  fûn  yn  wierookgomhars,  en  se  hawwe  molekulêre
gewichten yn it berik fan 450 - 500. Flechtige molekulen - dy't by steat binne om te ferdampen -
hawwe lykwols allegear molekulêre gewichten ûnder 300."
- Dêrom ried ik oan om op wierook en mirrehars te kauwen, en gjin essensjele oaljes yn te
nimmen dy't (hooplik/nei alle gedachten) makke binne út wierook en mirre. JB

"Frankincense Oil hat my holpen om Bell's Palsy yn in wike kwyt te reitsjen! Hannen del de
bêste behanneling dy't ik ea krige dy't "legaal" wie." Jason

"Ik haw Frankincense, Ylang Ylang, en soms Clary Sage op Justin foar fjouwer moannen brûkt
foar seizures en haw in ferbettering sjoen. Op it momint dat ik begon, hie hy trije oanfallen deis
en it gie del nei ien deis en soms in run fan twa oant trije dagen sûnder epilepsy. Ik haw lêzen
wêr't Angelica ek helpt mei krampen. Syn neurolooch is der alles foar, mar gjin echte kennis of
hokker soarte fan protokol. Aromaterapeuten lykje net te fertroud mei it brûken fan essensjele
oaljes  foar  kontrôle  fan  oanfallen  ek.  Ynhalaasje  en  ferwettere  topikale  tapassing  liket  te
wurkjen, mar it soe moai wêze om wat begelieding te hawwen. Ik learde op 'e hurde manier dat
d'r seker wat oaljes binne om te foarkommen lykas alles mei kamferferbiningen (rozemarijn,
eucalyptus, spike lavendel, Spaanske salie) of thujone, lykas in pear oaren." Judy

"Us rescue med fan kar is frank. Ik hâld it op 'e planke en brûk it yn' e verdunning mei MCT
oalje. Deselde drager oalje Rae brûkt mûnling mei CO.
In  snuf  of  twa  ûnder  de noas,  en dan  yn 'e  rêch fan'  e  earen,  timpels,  nekke,  polsen  en
ûnderkant fan 'e fuotten. It is de bêste rescue med oant no ta. Fluch en effektyf, mar mei alle
iepenbiering; net elke kear." Mark

"Werookoalje  komt  fan 'e  hars  fan Boswellia  serrata-beammen.  Guon aromatherapy oaljes,
parfums  en  bepaalde  soarten  wierook  befetsje  dizze  oalje.  Ayurvedyske  medisinen,  de
tradisjonele  sûnenssoarch  fan  Yndia,  brûkt  ek  wierookoalje  om  ferskate  betingsten  te
behanneljen.  Yn  westerske  medisinen  is  wierook  oalje  fan  belang  fanwegen  syn  anty-
inflammatoire  eigenskippen,  neffens  it  Memorial  Sloan-Kettering  Cancer  Center.  Guon side-
effekten binne mooglik, mar de MSKCC merkt op dat wierook minder negative effekten liket te
hawwen as medisinen dy't inflammatoare omstannichheden behannelje, lykas steroïden en net-
steroidale anty-inflammatoare medisinen.

Gastrointestinale  side-effekten  binne  mooglik  by  it  nimmen  fan  wierookoalje,  neffens  de
Physicians'  Desktop  Reference.  Se  kinne  omfetsje  in  oerstjoer  mage,  wearze,  mage  pine,
baarnende gefoelens of in onaangenaam gefoel fan folheid. Wierookoalje kin ek in oerstekke
mage of maagpine slimmer meitsje.

Wierookoalje hat bloeddinner effekten en kin it risiko fan abnormale bloeden ferheegje, lykas
opmurken troch it  University of  Maryland Medical Center.  Dit  is  benammen fan soarch foar
minsken mei  in  bloedearsteuring,  of  elkenien dy't  medisinen of  oare krûden nimt  mei  anty-
koagulante effekten, lykas warfarine, heparine, ibuprofen, aspirine of ginkgo biloba. Elkenien
dy't  pland  is  foar  in  sjirurgyske  of  toskedokter  moat  foarôf  ophâlde  mei  it  nimmen  fan
wierookoalje." Shelley

Ferwurkjen fan wierook en mirreharsen
Freeze wierook, ferpletterje it yn in mixer lykas iiskubes (foar in pear sekonden op heul hege
snelheid), gie dan heul heul (100 ° C) oliveelje op it poeder. Lit it mingje as in cocktail, foar 3
minuten of sa. Giet de oaljemix yn in flesse en lit it in pear dagen sitte, skiede de lagen, en jo
hawwe jo wierookekstrakt. Foegje mirre ta as jo it  hawwe - ferwurkje it  op deselde manier -
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befrieze it, ferpletterje it, foegje hjitte oalje ta, lit sitte, skiede.

Foegje dan cannabisoalje ta oan it miks fan wierook, mirre en oliveelje. Jo kinne it ek trije kear
deis  ite.  Ik  soe der  ek  himp sied oalje  oan tafoegje,  apart,  en  ik  soe myn fuotten dermei
massearje. JB

Smoking Cannabis
"Myn 28-jierrige freon hat hjoed in operaasje hân foar boarstkanker, se sizze dat de kanker
fuorthelle is, mar wolle noch chemo op har dwaan.Wy hawwe praat earder en ik fertelde har te
wegerjen chemo en gewoanPriis RSO.Bin ik hjir goed oer?Fan wat ik haw lêzen op Phoenix
Tears soe ik tinke dat dit korrekt is, mar soe jo help wolle by it beantwurdzjen fan dit.Tank."
Justin

-- Goed dien, Justin.Gjin chemo of scans.De operaasje wie net nedich.Lit har de kommende
seis moannen 120-180g fan 'e oalje ite en folgje de ynstruksjes op ús side.JB

"Stel jo foar dat jo besykje minsken te learen hoe't se har broek drage ...It liket maklik.Wat as
minsken jo elke dei stjoere en jo freegje hoe't se har broek oan kinne?(fergriemjend) It is as in
dei fan de grûn!As ik myn broek oan doch en it is goed dien, dan sil ik dit in oar sjen litte.Ik kin
laitsje om de minsken dy't besykje wolle om de broek nei achteren oan te dwaan en sizze: "Hé,
se passe goed, fansels, mar it feroaret neat oan it feit dat se op 'e rêch binne!(It wurke foar
Khris Kross.) JB fertelt ús gewoan wat wurket en sil ús gjin oare manier fertelle, om't d'r gjin
ferlet is foar oare manieren.Folgje de oanwizings of gean om mei jo broek nei efteren, mar wês
net lilk op JB as jo realisearje dat hy jo gewoan de juste manier liet sjen om it te dwaan!Wy
besykje net de tekst yn in boek te feroarjen, wy geane gewoan op ûndersyk nei oare boeken!”
Tsjaad

-- Tankewol, Chad, dit wie in geweldige útlis en ja, jo hawwe gelyk.Dit heule probleem fan RSO-
medisyn is  sa  offensyf  ienfâldich  dat  it  it  eins  yngewikkelder  makket.It  is  te  ienfâldich  foar
minsken om it te leauwen, nammentlik as se it medisyn net sels besykje kinne en der allinich
oer lêze moatte.

En it hiele ding is dat it libben fan minsken op it spul stiet.Ik praat mei har persoanlik, ik sjoch de
pine yn har gesichten, freegje my net wat it nei al dy jierren mei my docht.Foar my is hjir net
folle romte foar ymprovisaasje, gjin tiid foar lange bebopsolo's of freejazz.Dit is in solide oldtimer
tolve-maten blues en it is tolve maten lang.Rick joech ús oanwizings om te folgjen, mar elkenien
wol it tsjil opnij útfine fanwegen guon ego-problemen of oare minsklike swakkens.

Alles wat ik hjiroer sis is, master earst in ryskoker en in fan.RSO earst, dan alle oare (minder
krêftige) foarmen fan cannabismedisyn.Om't sterkte fan belang is.Hoe machtiger en kalmerend
de oalje, hoe better foar de pasjint.Jo hoege net te testen op ynterne omstannichheden, besykje
it earst op hûdomstannichheden en sjoch as it  rapper genêst mei de echte heul krêftige en
kalmerende RSO mei 95-98% THC of mei wat oars, dat soe it foar jo moatte beantwurdzje.Wit
dan dat itselde ding dat bart op jo hûd yn jo lichem bart as jo dit medisyn ynnimme.

As jo  dat ienris dogge, sille jo yn prinsipe ynteresse ferlieze yn minder krêftige foarmen fan
cannabismedisyn.Net om't  se yn guon gefallen net  kinne helpe,  mar om't  wêrom twadde of
tredde klasse fleane as jo foar itselde jild earste klasse kinne fleane en jo libben tagelyk rapper
en betrouberder kinne rêde?

RSO  is  premium  medisinen,  en  de  manier  wêrop  ik  it  al  de  rest  sjoch  is  gjin  premium
medisinen.En ik wol premium medisinen, wêrom soe ik verdunde medisinen wolle ynstee fan it
echte ding?Hoe sterker kalmerend en machtiger de oalje, hoe better it wurket as medisyn - en
dit sil noait feroarje. JB
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"De bêste RSO is 95-98% THC en ekstreem machtich en kalmerend.Alles oars dan dat (rauwe
cannabis,  sappen,  edibles,  hege  CBD-oalje,  net-dekarboxylearre  BHO,  tinctures,  salven,
brouwerijen, maceraten, neam mar op) is in minder krêftige foarm fan cannabismedisyn.Alle
foarmen fan cannabis-medisyne binne fansels foar in bepaalde graad foardielich, mar wedzjen
jo libben net op minder krêftige foarmen fan cannabis-medisyn. JB

Hûdomstannichheden, brânwûnen, ekzema, ensfh.

"Ik krige sneintemoarn 3e graad siedende oaljebrânen op myn fingers.Grutte blieren en heul
pynlik.Ik herinnerde my dat it lêzen fan RSO geweldig is foar it genêzen fan brânwûnen, dus
haw ik it besocht.OMG minsken, de brân is yn mar 40 oeren hielendal fuort.Gjin teken fan it
hielendal.Ik tapast in goede bedrach fanRSO op de blieren, in filet fan farske Aloë Vera en in
ferbining.12 oeren letter werhelle.Gjin ferlet fan de 3e applikaasje.Jo ROCK RICK SIMPSON. ”
Bobby

"De earste kear  dat  ik  de oalje  makke (ynfusearre yn kokosnota-oalje)  wie foar  de aktuele
behanneling fan 'e rêch fan in âldere buorman.Se hie oeral wjirms dy't slim jeuken.Bed bugs
binne útsletten, sa wie skurft, vlooien, skeeters, en sa, omdat se waard troffen nearne oars as
har rêch en der binne gjin tekens fan critter aktiviteit op har bêd.Witte wat har soan die???Hy
bespuite har matras swier mei gemikaliën om fan bugs dy't net bestienen kwyt te reitsjen.Ik
joech har in nije matras mei de eksplisite ynstruksjes dat it NET spuite mocht, it is fan my yn
liening oan har sa lang as se it nedich hat.Se moast nei it sikehûs foar bloedende zweren en
wylst se dêr wie, spruts se it probleem fan har rêch út en jo witte wat de dokters har seinen te
dwaan???Waskje har hier en lichem foar luzen.Se hat gjin luzen.Dus wa tinksto dat ik nei harkje
sil om har te helpen?De dokters?NEE.Ik makke de oalje, behannele har rêch dermei en d'r is
ferbettering en genêzing. Michelle

"Myn skoandochter frituurde varkenskoteletten en dipte yn prinsipe har fingers yn 'e siedende
hjitte oalje oant de earste knibbel en se waarden wyt as in gekookte kip.Wy sette RSO op
harren en de pine wie fuort yn likernôch in minút of wat, se coated se 2 x's deis mei de RSO.Se
genêzen hiel fluch yn mar in pear dagen en der wie gjin fel ferlies of littekens hielendal.It is
geweldich dat  wy no in  bytsje yn 'e  keukenkoelkast  hâlde,  dus as immen ferbaarnd rekket
(benammen de bern) sille wy de RSO daliks tapasse, d'r is gjin need om dat soarte pine te
fielen as wy in natuerlike plant hawwe dy't der foar soargje sil .” Debra

"Brûkte it op slimme sinnebrân.Wurke geweldich, ik haw sjoen dat it in meswûn yn minder dan
in wike genêze.It genearret ek halitosis.Ik haw it foar seis moanne of sa brûkt en kaam folslein
ôf fan medisinen foar beslaglegging.Doe't ik derút rûn hie ik in lytse oanfal.Ik bin gelok dat ik
medisinen lykas dit kin krije, ik advisearje ek it gebrûk foar senuwpine. ” Jack

"Ik brûk in houtkachel foar waarmte, dus brânen oan myn pols hawwe my in protte kâldere
moannen begelaat.Die lêste hjerst  in djippe skuorren, noch net  wekker.Ik krige foarôf  RSO-
oalje, dus tapaste in dab, bedekte de brân en yn twa dagen wie it gebiet in rôze, skjinne plak,
hielendal gjin blister of brân!Ik bin 100% ferkocht! ” Janine

"Ik  krige  in  moaie sinnebrân krekt  nei't  ik  in  pear  jier  lyn myn holle  skeere.Ik  wie út  yn 'e
Colorado  sinne  foar  likernôch  14  oeren  de  dei  nei.Ik  haw earder  in  sinnebrân  op  'e  holle
krigen.De earste kear duorre moannen om te genêzen en it sûpte en die de hiele tiid sear.Dizze
lêste kear haw ik wat cannabis-ynfuse lotion op myn epysk sinnebrânde holle pleatst.3 dagen
letter skuorde it  ien kear en wie dêrnei folslein genêzen.Cannabis foar sunburns minsken! ”
Nate

"Ik haw in fraach.Hawwe jo ien bekend om dit te brûken foar gordelroos?Ik krij se frij faak, foaral
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as se stress binne en ik bin gewoan nijsgjirrich.Dankewol." Trina

- Set de oalje gewoan op 'e seare plakken, rau as yn in tincture, en lit de pasjint de oalje ek ite,
foar bêste resultaten.JB

"Myn gewrichten flirje op myn fingers en voila, wrijven wat oalje op, de pine is fuort.Ferbaarnd
mysels op 'e brân barren ferline wike, 3 inches fan swarte, borrelende hûd oan de binnenkant
fan myn pols.Lytse hoemannichte oalje, bandage, twa dagen letter, geweldige roze hûd.Op 'e nij
oanbrocht, itselde, twa dagen letter en it wie genêzen ...Dankewol!!!" Janine

"Moarn  Skot,  spriek  justerjûn  mei  myn  suster  en  se  seit  dat  se  allegear  genêzen  is!!!!De
medisinen genêzen har gordelroos.:) Se seit se fielt prachtich.Ik woe gewoan 100% wis wêze
foardat ik dy skreau.Tige tank foar jo help. ”

"Myn soan en ik brûkten it allinich topysk fan it earste momint dat gordelroos ferskynde. Gjin
nijgordelroos ferskynde en gjin oare symptomen ûntdutsen. Wûnder." Matija

"Ik haw oalje yn RSO-styl brûkt op in witchy-wrat op myn gesicht.Twa applikaasjes bedekt mei
in pleister en it is hast fuort!” Leslie

“Ik ha der ek 2 wratten mei fuorthelle.Ik hie se myn hiele libben op myn skonk." Michelle

"Ik haw olive-oalje mei cannabis brûkt foar brânwûnen en besunigingen en se genêze binnen in
pear dagen.Noch noait sa'n ding sjoen.Ik wit dat de RSO noch better wêze soe.Cannabis waard
brûkt om alles te behanneljen foardat ús regear gierig waard. David

"Ik ferwaarmde de oalje en mingde it mei myn pot mei gesichtscrème.Ik brûk it 2x deis en haw
sa'n 2 moannen west.De djippe djippe puistjes dy't ik eartiids krige (jo witte it soarte, se nimme
in wike gewoan om nei it oerflak te kommen en binne ENORM!) binne der net mear.De littekens
fan dy puistjes binne ek ferdwine.Ik sjoch sels dat de hûd begjint  te strakke!Grappich is dit
berjocht  hjir,  om't  ik  hjoed  de  resultaten  gewoan  echt  fernaam!Dizze  oalje  is  geweldig  en
gesichtscrème is mar ien fan in protte protte gebrûk.Tankewol Rick. ” Jennifer

"Ik ferbaarnde mysels aardich goed op in útlaatpijp en ik sette wat cannabis-oalje ynfuseare mei
druivensied-ekstrakt  en it  genêzen yn minder dan in  wike en amper gjin pine of  irritatie en
GEEN LITEN!" Daniel

"Ik  haw it  brûkt  by  brânwûnen en ik  kin  net  sizze  wêr't  ik  ferbaarnd bin.Gjin  skrik  en gjin
tekens.Geweldich.Ik hie de brân foar in wike en it soe net genêze.Ik brûkte de oalje en binnen
fjouwer dagen haw ik nije hûd.In wike letter kin ik net sizze wêr't ik ferbaarnd bin.Geweldich
spul. ” Clifford

"Ja, ja, ik haw brânwûnen genêzen mei RSO.En gjin littekens!" Erin

"De pine  ferdwynt  letterlik  direkt  en  binnen  in  dei  giet  de ûntstekking  fuort.Ik  haw in  pear
moanne lyn al ien brânwûnen behannele en haw in oare dy't ik no behannelje.It  versnelt de
genêzingstiid mei wiken en wiken yn ôfwachting.Hoe slim de brân is en GEEN BEKEND en
GEEN gefoelichheid oer wêr't ik ferbaarnd wie.Ik brûk de oalje op alles en ik bedoel alles.Ik haw
koartlyn ek in batch makke dy't net de kwaliteit wie dy't ik oait soe ite, dus it wurdt strikt topikaal
brûkt.Ik die in gesichtsbehandeling, OMGosh, geweldige resultaten.Ik brûk de RSO foar elke
denkbare kwaal."

"Ik haw in protte bangens fan in hûdbetingsten dat ik hast 6 moannen ôfgryslike medisinen
krige.Oh  ferrassing!In  pear  wiken  nei  behanneling  is  myn  hûd  wer  min.Dit  is  goed  om  te
witten.Ik  wie  ôfgryslik  op  har  meds,  humeurich,  droege  flakke  hûd,  swit,  myn  god,  it  wie
ferskriklik.Sil gjin dokter wer sjen." Nikki

"Ik  haw oalje  brûkt  foar  hûdynfeksjes,  hoofdpijn,  muggenbeten,  fungus,  sliepen en gewoan
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ûntspanning.Hiel behelpsum op in 1sthelpkit." Sylvia

"Dear hear, ik bin in âlde hippy út 'e jierren '60 en wenje yn Noard-Kalifornje.Hawwe in ferskaat
oan treinwrak en wite widdo al 8-9 jier hybertisearre mei poerbêste resultaten.Ik seach dat Rick
ek White Widow hat brûkt.Ik help op it stuit in Hospice-pasjint mei de namme Jason yn Redding,
Ca. yn hersteltiid, wa wie/is? stjerre fan 'e lêste stadia fan MRSA lykas regissearre troch myn
âlde dokter Dr. Ronald Sand ...Ik begon him mei tinctures dy't ik haw makke en koekjes jaan fan
sawol wetter oant budderwinning en gewoan bûterekstraksjes fjouwer moanne lyn.

In oare kwekerbroer freon mei ik bywenje Unity Church mei draaide my no krekt trije wike lyn op
jo webside.Ha Jason begon op 'e "JOY GREASE" en hy is troch syn earste buis gien en is no
op syn twadde.In bytsje mear as in moanne lyn wiene syn ballen de grutte fan in heul grutte
meloen grutter dan in softbal ...Sûnt ik myn bakguod ite en rjochte "Magic Grease" ynnaam,
wurdt hy elke dei better en binne syn gonaden hast werom nei normale grutte ...Se sizze dat der
gjin genêzing is foar MRSA???

Jason hat heul swiere grutte bedwûnen op 'e rêch hân, om't hy net op syn kant of mage kin
lizze.Hy fertelt my no dat se sakje en doe't ús dokter mei in oar team yn 'e stêd kaam, koenen
se allegear net begripe wêrom't hy net dea wie of wêrom't it better waard.Ik haw de dokter noch
net ferteld oer myn / ús Hemp Oil-behanneling, mar sil gau elke dei ...Ik wol echt tastimming fan
de dokter om syn sûrren no topikaal te behanneljen mei de Oalje,  net iens???As wy kinne
stopje MRSA yn in pasjint dy't hie mar moannen te libjen gewoan tinke oer wat dit koe of moat ik
sizze MOET sizze oan de medyske mienskip.Frede en respekt, Craig”

"Myn man hie in 30 jier litteken fan in brân dy't in hûdtransplantaasje easke ...Dat ik tocht, aha,
in  oar  plak  om te  eksperimintearjen  mei  dit  geweldige  produkt.No,  hy  hie  minder  dan  nul
oertsjûging dat it alles soe dwaan ...Nei in pear oanfragen is it morphing, hy hat no pigment dêr't
der net west hie.Hiergroei wêr't gjinien yn 30 jier groeid is." Rebecca

"Ik hie twaddegraads brânwûnen oer myn hiele gesicht en earms fan in hûsbrân.Ik sette RSO
mingd mei kakaobutter oer in moanne en jo kinne amper fertelle dat ik oait ferbaarnd wie.It is
geweldich hoe fluch it wurket en it is de bêste pinekiller dy't ik ea hân haw. Amerikanisch

"Ik hie in mol op myn hoofdhuid dy't koartlyn begon te jeuken.Ik haw in pear dagen ien kear deis
in dab oanbrocht en de mol begon eins te krimpen!Praat oer geweldig. ” Amanda

"Myn cannabalm waard ek ophongen yn kokosnota-oalje, en it holp in protte doe't ik alopecia
hie." Matty

"Myn  freondinne  hie  in  2+  jier  lange  MRSA-ynfeksje  en  hie  meardere  antibiotika  besocht,
ynklusyf  ien  fan 'e  sterkste  beskikber  sûnder  nut.Wy brûkten wat  oalje  kondensearre  út  in
vaporizer slang op in pleister op 'e iepen soar en it gong fuort mei de pine dy't fuortendaliks
ophâlde.Har leefberens is safolle better.

Ik hie in fertochte bult op myn rêch foar 2 jier dat úteinlik feroare kleur en sear in protte en ik wie
tige fertocht fan wat it wie.Ik brûkte RSO op in pleister en it ferdwûn.Wy hawwe dit besocht om't
wy  Rick's  fideo  seagen  Run  from  the  Cure.Ik  leau  dat  it  fersprieden  fan  dit  berjocht  fan
monumintaal belang is en bin ree om folop foarút te gean fia aktivisme en ús sosjale media en
útstjoerberik om jo te helpen it berjocht út te heljen. Robert

"Ik haw fibromyalgie en medisinen nimme myn pine net fuort.Mar de oalje wol.” Donna

"Ik bin in leauwer...herstelt jicht ...it moat de yin & yang yn lykwicht bringe, want ik tocht dat ik
earder lokkich wie, mar de lêste tiid fyn ik in gefoel fan gelok dat djip yn binnen komt ...Tankewol
Rick Simpson. ” Irving

"Hoi Corrie, ik jou ***** al sa'n 3 wiken medisinen foar syn jicht yn 'e foet, en hy is fan in rolstoel
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gien om de trep op en del te rinnen en gie in 2 oeren kuierjen nei it wykein.It is net allinich foar
kanker ...it geneest gewoan.Ik hie foto's meitsje moatten...Enorme ferskil.Gewoane medisinen
wiene it net oanrekke.Yn in rolstoel foar 3 wiken foar de meds."

"Ik  haw it  brûkt  by  brânwûnen en ik  kin  net  sizze  wêr't  ik  ferbaarnd bin.Gjin  skrik  en gjin
tekens.Geweldich.Ik hie de brân foar in wike en it soe net genêze.Ik brûkte de oalje en binnen
fjouwer dagen haw ik nije hûd.In wike letter kin ik net sizze wêr't ik ferbaarnd bin.Geweldich
spul. ” Clifford

"Ja, ja, ik haw brânwûnen genêzen mei RSO en gjin littekens!" Erin

"De pine  ferdwynt  letterlik  direkt  en  binnen  in  dei  giet  de ûntstekking  fuort.Ik  haw in  pear
moanne lyn al ien brânwûne behannele en haw in oare dy't ik op it stuit behannelje.It fersnelt de
genêzingstiid mei wiken en wiken yn ôfwachting fan hoe slim de brân is & GEEN LITEN EN
GEEN gefoelichheid oer wêr't  ik  ferbaarnd wie.Ik brûk de oalje  op alles en ik bedoel alles.
**  makke  koartlyn  in  partij  dy't  net  de  kwaliteit  wie  dy't  ik  oait  soe  ite,  dus  it  wurdt  strikt
brûkttopically & die in gesichtsbehandeling.OMGosh, geweldige resultaten.Ik brûk de RSO foar
elke denkbare kwaal ** ”Michelle

"Make it,  joech it  oan myn 18-jierrige soan.Gjin teken fan kanker no.Ik bin jo in grutte tank
skuldich Rick Simpson. ” Amanda

"Ik haw it brûkt om iepen wûnen te genêzen.Ik haw koartlyn brûkt op myn diabetyske ulcer dy't
ik iepen skuorde.Genêzen better dan ik koe hawwe hope.Ek genêzen kat krassen nachts.Oare
krassen oernachtsje.Set oalje op de helte fan 'e kras, bedekt mei band helpmiddel, de oare deis
behannele kant sletten oer yn behannele iepen showing fan ynfeksje.Dizze medikaasje moat yn
elke 1e-help-kit wêze. ” Jared

“Sûnt myn 11e (ik bin no hast 30) haw ik in soarte fan schimmel op myn hûd ûntwikkele, meast
om myn nekke boarst en rêch.Dizze reade rûne vlekken ferskine elk jier op myn hûd en ik haw
alles  nommen  om  myn  hûdbetingsten  te  behanneljen.De  medisinen  dy't  dermatologen
foarskriuwe nimme 5-6 dagen om dizze flekken fuort te nimmen en noch 5 dagen om se folslein
te eliminearjen.

De oare deis fernaam ik dat dizze flekken nochris begon te sjen, MAAR dizze kear besleat ik
der wat cannabis-oalje op te setten ...en it wie wirklik magysk !!!Ik haw it mar 2 kear tapast en
de plakken binne ALLE fuort.Ik koe myn eagen net leauwe!Gjin pillen en crèmes en spesjale
shampoos mear foar my!No makke ik kokosnota-oalje infused mei cannabis-oalje en ik sil  it
noch in wike of sa oanbringe om te soargjen dat de flekken net wer ferskine.Tige tank RS & JB
foar alle help en ynformaasje, ik sil foar altyd tankber wêze. ” Ioanna

"Soe de oalje wurkje op papillomas of hûdtags by it each?" Sean

-- Ja, Sean, mar wês foarsichtich dat de oalje net yn 'e eagen komt, oars sil it sa'n in oere as
twa slim ferbaarne.It sil it each net beskeadigje, mar it is onaangenaam.JB

"Yn 2002 siet ik yn in ôfgryslik ûngelok.Ik hie lacerations oeral en ferlear in diel fan in bonke yn
myn earm.Nei hûd- en bonkentransplantaasjes wie ik hast genêzen en krige ik in ynfeksje yn 'e
earm.It die bliken dat it in bontynfeksje wie en moast fannijs begjinne.Fanwegen dat elke kear
as ik besunigings / brânwûnen krij (ik bin in lasser) soene se altyd besmet wurde.Dit ôfrûne jier
krige ik in ôfgryslike brân fan in stoomline op it wurk op myn mage.Troch it skjin te hâlden en de
oalje te brûken waard it genêzen yn mar in touch oer in WEEK!Myn lytse weldbrânen kinne 4-6
wiken duorje.Net mear mei myn oalje.Screw Neosporin, ik brûk OIL!" Chris

"Ik ferwaarmde de oalje en mingde it mei myn pot mei gesichtscrème.Ik brûk it 2x deis en haw
sa'n 2 moannen west.De djippe djippe puistjes dy't ik eartiids krige (jo witte it soarte, se nimme
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in wike gewoan om nei it oerflak te kommen en binne ENORM!) binne der net mear.De littekens
fan dy puistjes  binne ek ferdwine.Ik  sjoch sels  dat  de hûd begjint  te  strakke!Dizze oalje  is
geweldig en gesichtscrème is mar ien fan in protte gebrûk!“ Jennifer

"Ik wie klear mei it wurkjen foar myn baas yn 'e bosk, wêr't in bosk gif iik yn in peal lei om te
ferpleatsen en te ferbaarnen en ik hie gjin idee dat it der wie.Sa fong ik fansels gif iik.Myn baas
seach dat it op 'e râne fan cellulitis wie, en stjoerde my doe werom om behanneling te begjinnen
mei Rick Simpson-oalje.Yn in kwestje fan dagen begon myn earm ien stop te sûpen, hy begon
ek te kearen.JO KINNE MY NET SÊZE DIT PLANT KIN NITS BEHANDELEN!" Harry

"Poison ivy op myn earm ... Utslach en brânwûnen binne binnen 5 minuten fuort ... Gjin bulten,
gjin útslach, gjin pine ... Ik brûk ien ryskorrel fan RSO mei in bytsje kokosnoot oalje ... GONE yn
5 minuten !!!Ik hâld fan myn oalje!!!“ Estelle

"Ik brûkte dizze oalje 3 jier lyn om faze 4 prostaatkanker te deadzjen.Ik brûkte hormoan terapy
om te begjinnen mei, en doe fûn út oer RSO.It wurket.Ik ken persoanlik tsientallen minsken dy't
it alle dagen brûke foar in protte kwalen.It is enoarme help foar kankerpasjinten, mar ik tink dat
myn meast ferrassendeiepenbiering is genêzen immen syn slimme psoriasis dat se hie mear as
90% fan harren lichem.Troch it ynnimmen fan 1/4 oant 1/2 gram fan 'e oalje deis foar 6 wiken,
dizze persoan hat letterlik genêzen harsels fan in tastân se hie te lijen fan sûnt in bern.Ik koe
trochgean oeren fan 'e dingen dy't ik haw sjoen dizze oalje dwaan.Jo sille sjen, hâld jo geast
iepen, en dwaan lykas Rick ynstruearret, jo sille gjin spyt hawwe. ” Dan

"Arthrityske psoriasis yn minder dan in moanne ..." Giulliana

"Myn psoriasis ferdwûn nei't ik de oalje begon te iten ... Gewoan gebrûk fan 'e oalje topikaal
holp myn net  sa folle  -  ferdwûn net  folslein oant  ik it  oraal  begon te brûken.It  is  noch net
werom.Ik bin op in ûnderhâld doasis no, dus ik hoopje dat is genôch te hâlden de psoriasis
fuort.Ik  haw der  hast  4  moannen gjin  tekens fan  hân.De dokters  fertelden  my dat  it  noait
hielendal fuort soe gean, en dat de iennichste kear dat it 'opheldere' soe wie doe't ik echt siik
wie en myn ymmúnsysteem oare dingen hie om te fjochtsjen.Goed...Ik fiel my net siik, en de
gek is fuort! Lindsay

“Genezen ek tendonitis yn in  pear dagen.Sels  in  7 moanne âlde blessuere.Wrijf  gewoan in
bytsje potbûter of RSO op it pynlike gebiet ien kear deis.Amazing shit.Ik brûkte de RSO op in 3e
graad burn ôfrûne snein-tiisdei, gjin teken fan 'e brân nei 40 oeren fan behanneling.Wiswier
winskje dat ik it brûkt hie de twadde dat it barde.It soe my oeren fan grutte pine besparre hawwe
en it iis derop hâlde." Bobby

"In freon siet my om te sjen Run from the Cure sawat twa en in heal jier lyn en tocht dat it myn
psoriasis kin helpe.Wy makken de oalje tegearre- de earste kear foar ús beiden- binnen trije
wiken, myn plaque psoriasis wie fuort.Ik haw de oalje makke en sûnt dy tiid ynnommen.As ik
ingest alle dagen, en tapasse de oalje topically nachts oan 'e yndividuele plakken dy't pop up
willekeurich, de psoriasis is tige kontrolearre en hast ûnsichtber.Fanwegen dizze ûnderfining
sprong ik mei twa fuotten yn en besit no it earste folslein steatsfergunning Medical Marijuana
Business yn Kolorado.In jier yn myn bedriuw waard myn heit diagnostisearre mei stadium IV
melanoma  -  it  wie  ferspraat  yn  syn  longen  en  lever.Syn  onkolooch  joech  him  3  oant  12
moannen en fertelde him te wêzen taret op hospisysoarch.Ik begon him fuortendaliks op in
RSO-regime en fiif moanne letter is syn kanker fuort.Gone.Maklikste ding yn 'e wrâld!Tankewol
Rick, foar it opnij yntrodusearjen fan dit geweldige medisyn oan 'e wrâld! Erica

"Wat kin it net helpe?Troch myn stúdzje binne de mooglikheden einleaze.Ik haw in cyste oan de
rjochterkant fan myn wang op myn gesicht.Fiif dagen fan it nimmen fan de oalje (ynnimme) de
cyste rap krompe.De oalje wie makke fan froastige blêden en lytse knop dy't yn altyd dúdlik wiet
wie.It mingsel siet foar 2 wiken.Earste nacht fan de oalje myn cyste hie in tinteljen gefoel.Fiif

- 26 -



dagen letter fuort.De oalje wurket.D'r is te folle bewiis en de wittenskip efter alles is geweldig.D'r
binne der gemyske ferbiningen dy't reagearje op al ús receptors yn it senuwstelsel is in wurk fan
'e natuer.It geweldige diel is, it is allegear fûn yn ien plant.CANNABIS.It is tiid om te sjen hoe fier
minsken kinne gean.It is tiid om te evoluearjen." Jeremy

"De earste kear  dat  ik  de oalje  makke (ynfusearre yn kokosnota-oalje)  wie foar  de aktuele
behanneling fan 'e rêch fan in âldere buorman.Se hie oeral wjirms dy't slim jeuken.Bed bugs
wurde útsletten, sa wie skurven, flechten, skeeters, en sa omdat se waard troffen nearne oars
as har rêch en der binne gjin tekens fan critter aktiviteit op har bêd.Witte wat har soan die???Hy
bespuite de matras swier mei gemysk om fan bugs dy't net bestienen ôf te kommen.Ik joech har
in nije matras mei de eksplisite ynstruksjes dat it NET spuite mocht.Se moast nei it sikehûs foar
bloedende zweren en wylst se dêr wie, spruts se it probleem fan har rêch út en jo witte wat de
dokters har seinen te dwaan???Waskje har hier en lichem foar luzen, se hat gjin luzen.Dus wa
tinksto dat ik nei harkje sil om har te helpen?De dokters?NEE.Ik makke de oalje, behannele har
rêch dermei en d'r is ferbettering en genêzing. Michele

"Ik krige it herpesfirus hast 20 jier lyn.Ik bin ien fan dyjingen dy't oant hjoed de dei 5-6 kear yn 't
jier útbraken krije.Sa't jo jo kinne foarstelle, wie dit net maklik foar my.Ik bin benijd oft johawwe
suggestjes of witte fan oaren dy't súkses hawwe hân mei behanneling mei cannabis?Tankewol
foar jo tiid."

-  Set  de oalje  (of  in  tincture of  salve mei  de oalje)  gewoan op 'e plakken wêr't  de herpes
útbrekt.Werhelje as nedich.It is ek in goed idee om op syn minst de 60g behanneling te iten,
soms ferdwynt it  herpesfirus folslein.De útbraken sille net sa faak wêze en jo sille gjin pine
hawwe ensfh. as jo de oalje brûke om it te behanneljen.De oalje wurket foar alle soarten herpes
en jo sille neat fine dat better wurket op herpes dan de oalje.Beste winsken, JB

“Myn eks-frou is firusfrij neidat ik har dosearre haw!!!Har dokter wie en is ferbjustere.Se wie in
DARE-graduate en no hâldt se in pear planten foar harsels ...” Thomas

"Moarn  Skot,  spriek  justerjûn  mei  myn  suster  en  se  seit  dat  se  allegear  genêzen  is  !!!De
medisinen genêzen har gordelroos. :) Se seit se fielt prachtich.Ik woe gewoan 100% wis wêze
foardat ik dy skreau.Tige tank foar jo help. ”

"It famke mei de gordelroos hie wat oars mei har oerkommen en se hat de famylje noait ferteld
wat der mis wie.Hjir is it, se hat it my krekt stjoerd: “Hoi wer, juster kaam der krekt achter dat
myn suster in jier lyn in groei oan har schildklier hie, mar dat hat ús famylje neat ferteld.Blykber
hat de dokter tsjin har sein dat se it yn 'e gaten hâlde en as it groeide, dan soene se operearje.It
wie net grut genôch om der in biopsie fan te krijen.Hoe dan ek, se hie de ôfrûne wike har
doktersôfspraak en fûn út dat de tumor net mear groeide.Se tinkt dat it medisyn de groei stoppe
hat.Is dat net prachtich nijs?Se bliuwt it nimme yn 'e hope dat har folgjende ôfspraak bewize sil
dat de oalje tumors deadet.Sil jo mear witte as dat bart." Scot

"Eartiids ferline maitiid seach ik in read teken op 'e lofterkant fan myn kin.Ik fersmite dit  as
gewoan in seare dy't gau fuort soe.No, it die net en doe ferskynde foardat ik it wist in twadde;
net taheakke, mar yn wat fan in rjochte line út de earste mark.Ik haw wat polysporine en oare
crèmes tapast dy't ik fûn yn 'e medisinenkast, mar neat feroare syn kleur of uterlik.Tsjin 'e tiid
dat ik kontakt naam en yn it kantoar fan myn dokter kaam wie d'r mear, mar it begon op guon
gebieten in oare útstrieling te krijen.It like mear vlekkerich.Doe't myn dokter my ûndersocht hie
hy in stomme blik op syn gesicht.Yn 'e rin fan' e folgjende twa moannen skreau hy ferskate
antibiotika-crèmes en -pillen foar.

De hiele tiid sei er hieltyd, ik tink net dat it kanker is.Ik tink net dat it kanker is.It like wol frjemd
dat hy my soe fertelle my gjin soargen te meitsjen oer it meitsjen fan fierdere ôfspraken, gewoan
elke wike op syn kantoar komme lykas hy my dat fertelde en hy soe my daliks sjen, en yn syn
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persoanlike kantoar, net de ûndersiikkeamer alle tiid.Om te sizzen dat ik in bytsje bang wie wie
in understatement, om't dit nearne hinne gie.By mear as ien gelegenheid frege ik him oer it sjen
fan  in  dermatolooch,  dy't  hy  antwurde:  "Wy  sille  in  biopsie  dien  krije  en  jo  dan  nei  in
dermatolooch bringe, as jo it net leuk fine om nei Halifax te riden" ... "Ik sil gean yn in hertslach,"
sei ik tsjin him om út te sykjen wat dizze tekens op myn gesicht wiene.De tiid gie foarby en ik
hie fan Halifax neat heard oer in ôfspraak mei in dermatolooch.Ik frege myn dokter nochris ... Hy
neamde doe dat d'r in dermatolooch wie dy't ferstoar yn Halifax en dejinge dy't d'r wie wie tige
drok, wat betsjutte dat it in pear moannen duorje soe foardat ik ynkomme koe om him te sjen.De
tiid like syn hakken te slepen ... der barde neat ...

Ik besleat nei't ik de medisinen besocht dy't de dokter my joech om saken yn eigen hannen te
nimmen.Ik makke in pear ûndersiken en slagge om wat RSO te krijen(Rick Simpson Oil)  of
gewoan, goed makke Hemp Oil.Ik folge de ynstruksjes foar it brûken fan de oalje.Ik pleatste wat
op in pleister en bedekte de merken op myn gesicht nachts.Ik haw alle jûnen ek wat ynnommen.

Fan alles wat ik haw lêzen kin dit guod jo gjin sear dwaan, mar it kin jo fan jo fuotten slaan as jo
earst tefolle nimme.No, by in pear gelegenheden naam ik wat te folle en koe it in pear dagen net
oan it  wurk komme.Wat ik lykwols die,  waard de oalje nachts sa swier  oanbrocht  as ikkoe
sûnder fergriemen.Ik koe sjen dat it in ferskil makke.Ik bin der wis fan dat it flugger soe hawwe
wurke as ik de tiid nommen hie om it bedrach oan te passen dat ik yntern naam, sadat d'r gjin
neidielige reaksjes op myn motorfunksje soene wêze.lol

Al mei al wurket dit spul en op ien fan myn meast resinte besites oan myn dokter sei hy: "It liket
net sa agressyf as it wie." Dit makke my folle better te fielen, en sa die it biopsierapport doe't it
weromkaam dat it weefselmonster net kwaadaardig wie!Ik kin earlik sizze dat de oalje liket te
hawwen dúdlik makke wat it op myn kin wie.

Foar it grutste part binne d'r gjin groeiende reade markearring, allinich 'skaad' fan wat eartiids
wie.Ik gean oer in wike nei de dermatolooch.Hooplik kin hy wat ljocht skine oer wat it is of wie
dat ik hie.Ik soe it graach witte wolle foar gemoedsrêst.Ik sil perfoarst in update jaan as ik mear
ynformaasje haw.Foar no ... ik soe graach in geweldige grutte tank útstjoere oan dyjingen dy't
belutsen binne by it helpen my genêzen te wurden! Bill

Q.Ik frege my ôf oft RSO de brânwûnen fan myn mem fan strieling soe helpe?Se besleat om
troch te gean mei de "konvinsjonele" behanneling, en no hat se har boarst, by gebrek oan oare
wurden, opknapt.It docht sear om der mar nei te sjen.Ik tink dat of jo of Rick ienris ferbaarnd, Ik
tink wylst it tarieden fan RSO, en lieten foto's fan hoe't de oalje wurket ek op brânwûnen.Dus,
soe it har goed dwaan?

IN.Wrijf  de  oalje  as  in  himpsalve  op  har  boarst  en  rêch.Fansels  moat  se  de  oalje  ite  en
fuortbliuwe fan dokters en alle oare sokke foarmen fan ûnnedige skea.JB

"Myn mem (72) hat no sawat 2 jier pynlike gebarsten hûd op de measte fan har fingertoppen ...
heul pynlik.Dokter seit: "Ja, dat komt mei leeftyd." Dufuss!!!Wy mingen in heul lyts bedrach fan
'e  oalje  mei  aquaphor  ...Ien  behanneling,  oernachtich  ...  fuort!Har  pynlike  barsten  binne
genêzen en bliuwt no mear dan in wike goed!FERBAZEND!" Dolly

"Ik brûkte de oalje op in frisse iepen sjirurgyske wûn.Yn septimber fan 2012 hie ik 2 Basal Cell
Carcinoma tumors  fan myn gesicht  fuortsmiten.Ien  wie  grut  en wie  de feeder  tumor  dy't  it
ferspriede.Ek waard in ynterne tumor yn myn wang skrast foar in biopsie.Doe't ik thús kaam en
myn wûne ûntbleate, hie ik in krater yn myn gesicht.

Foar de earste 4 dagen mingde ik Shea-bûter en oalje en tapasse it.Ik doe oerstapt op rjochte
oalje en bin net stoppe.Doe't ik foar myn post-op-ôfspraak gie, wie de dokter dy't tocht dat ik
plastyske  sjirurgy  soe  hawwe  fernuvere  oer  myn  genêzing.Ik  besleat  har  de  wierheid  te
fertellen, dat ik it resept net hie brûkt, dat ik it genêzen hie mei Cannabis Oil.Se hie heard fan
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Rick Simpson & Phoenix Tears, hja net oardielje my, en sei te hâlden it  goede wurk.Yn ien
moanne gean ik  foar myn twadde operaasje,  plan fan aksje om dizze wûne te genêzen ...
Cannabis Oil.Sil ik it dizze sjirurch fertelle?Op myn Post op ôfspraak!Yn leafde en ljocht. ” Patti-
Jo

-- Patti, d'r sil gjin operaasje nedich wêze as jo trochgean mei de oalje.Of útstelle mei in oare
60g as it nedich is, mar bliuw fuort fan sjirurgy en dokters, as it kin.It is in tryste betingst foar it
sukses fan 'e behanneling yn in protte gefallen.JB

"RSO hat  makke dat  myn psoriasis  hast  net  bestiet.Ik  haw no trije  jier  in  ûnderhâldsdosis
ynnommen en myn hûd is helder, myn geast is helder en ik bin noch noait sûner west. Erica

"Ik haw sjoen dat immen tichtby my Rick's oalje brûkte op in minne brân dy't in ferfelend litteken
efterlitten soe en binnen in wike nei it oanbringen fan de oalje wie it fuort en gjin teken fan in
litteken of dat it ferbaarnd wie." Janice

"Wy hawwe myn dochter no op 'e oalje.Se hat psoriasis op beide elbows, ûnderearmen, en ien
knibbel.Nim foto's by it begjin.Oant no binne de droege skelpige gebieten fuort.De hûd is read,
mar  glêdynstee  fan  grutbrocht  en  ûntbûn.Lytsere  gebieten  oan  de  bûtenkant  binne  folslein
opromme.Wy binne derfan oertsjûge dat dit sil wurkje.Wy meitsje elke oare dei foto's of as d'r
merkber ferbettering is.Dit alles yn minder dan in wike fan it topysk gebrûk fan de oalje.Tige tank
foar it bringen fan bewustwêzen oan dit medisyn dat sil úteinlik genêze folken Rick en JB.Ik diel
elke dei berjochten en fertel elkenien dy't harkje sil.It begjint yn te sakjen.” Ron

Q.Wurkje dizze miks foar akne?

IN.Jennifer,  de  oalje  wurket  foar  'alle  soarten  hûdsomstannichheden'.  Dat  betsjut  ynklusyf
acne.Beste winsken, JB

"(Ik fûn út oer de oalje) 3 moannen lyn op syk nei it  ynternet foar in remedie foar akne en
rosacea.It makke dat direkt op!Ik foegje iso-oalje ta oan kokosnota-oalje om it ien kear deis op
myn gesicht en nekke te brûken.Myn man seit dat ik 15 jier jonger sjoch!Tige tank foar it dielen
fan dizze ynformaasje.God segenje jimme allegearre.Gean troch mei it goede wurk." Toni

"Ik swar dat dit is wêrom ik sa folle jonger sjoch as myn sibben.Ik bin de âldste fan 4.De measte
elkenien seit dat ik op syn minst 20 jier jonger sjoch as myn jongere suster. Mary

"It wurket ek foar yngroeide hieren op it gesicht.Ik brûkte it op myn 23 jier âlde soan mei súkses
yn 2 applikaasjes.IEN LEAFDE." Patti-Jo

"JB, hawwe jo wittenskiplik bewiis,  of  gewoan minsken dy't  sizze dat se oait  allergysk west
hawwe foar marijuana?Is dit mooglik?Ik tink tige dat it de trichomen binne dy't in persoan jeuk
meitsje,  om't  jo  by it  trimmen de neiging hawwe om de jeuk  op jo  hannen te krijen,  lykas
oanreitsjen fan isolaasje.Mar twa minsken binne my ferteld dat se leauwe dat se allergysk binne
foar marijuana en útbrekke yn 'e hoeken as se der omhinne binne of de reek by har blaast.Mar
ik soe graach wolle dat beide diel útmeitsje fan myn stúdzje, dus ik frege my ôf oft immen tsjûge
west hat fan in persoan dy't allergysk is foar marijuana of it sels meimakke hat?

- Sjoch, cannabis is in plant, dus ja, guon minsken kinne fansels allergysk wêze foar guon fan
har komponinten.Mar wy hawwe noch gjin allergie foar de oalje sjoen en wy tinke dat as it bart,
minsken mar in oare stam mei oare terpenen deryn moatte besykje.De oalje wurdt brûkt foar de
behanneling fan allergyen fan alle soarten.Mar d'r binne sân miljard fan ús en elk fan ús is unyk,
dus ik soe sizze dat  ja,  guon minsken sille  wierskynlik allergie ûnderfine foar guon soarten
oalje.JB

"Charlie rint.Gjin pine medikaasjes.Hy stiet  heech.Syn stappen binne rjocht  en breed.Hy kin
rinne springe en boartsje.Syn nekke is hast 90 prosint genêzen.It  hat der al twa jier net sa
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útsjoen.Hy iet  juster  in  banaan,  pizza,  in  heal  broadsje,  bakte rys,  yoghurt  en mear.Hy hat
NOOIT sa folle iten.(…)

Charlie syn rjochter knibbel wie it  slimste.It is sa'n 50 prosint better.De linker is hast folslein
genêzen, útsein foar it feit dat hy it de oare nacht jeukte en it wer omheech blaasde.Mar neat
wichtich ... De grutste feroaring is de wûne oan syn nekke en ûnder syn oksels.De nekke is
sawat folslein genêzen lykas syn oksels.

Ik brûk in lyts dripke fan 'e oalje yn syn g-buis foar baden.It hat ek holpen mei knibbelpine.As
syn knibbels sear dogge, krijt er dat drop.Ik foegje gjin tylenol of ibuprofen ta.It docht de trúk.Ik
meitsje ek myn eigen salve.Ik haw in wetter masine dy't filters wetter en skiedt alkaline wetter út
soere.Sûnt soer oxygenated wetter is sa goed foar de hûd en is ek in antibacteriële, Ik nim soer
wetter en mix it mei methocelullose te meitsjen in salve.

Ik foegje it konsintraat ta om in salve te meitsjen dy't de konsistinsje fan vaseline is.Ik smyt syn
dressings mei dit en brûk it op syn wûnen.DIT allinnich makket in ongelooflijk ferskil mei de
pine, jeuk en genêzen.Ik sil jo gau foto's stjoere.Ik haw se elke feroaring naam.Ik tink dat de
oalje sil duorje foar in oare moanne, mar sûnt dit is de earste kear dat ik haw ea dien dit, Ik
binnet wis.Ik bin optein.Syn appetit is noch noait sa goed west.Hy hat juster mear iten iet as it
hiele jier." Trisha

"Hey Rick  en freonen,  ik  haw in  freon dy't  dizze pine hat  hân (sawat.2 inch by  4 inch yn
diameter) op syn linker skouderblêd foar it trochgean fan 4 jier no, eeeking ynfeksje, sûnder
skurfte  op  'e  side,  gewoan  in  suver  rauwe  iepening,  ûnder  it  oerflak  koene  jo  in  hurde
honkbalgrutte bult fiele dy't gefoelich wie foar oanrekking .

Hy hat  de oalje  8 kear yn 7 moannen pleatslik  tapast  mei  sawat  2 wykeinen ek op yntern
gebrûk.
Skurven en littekens binne fuort, iepen wûne littekens oer en myn freon fielt him sillich om in
kâns te hawwen om de oalje te brûken. Rebecca

"Ik haw op twa plakken knobbels op myn nekke, ien yn 'e boarst, en ien buik ... yn' e lêste trije
wiken binne mines krimp ... de iene op 'e rêch fan' e nekke en mage hast fuort ... de iene efter
ear is de helte fan 'e grutte ... GO CANNABIS OIL!!!!!!" Sharon

"Om  myn  lytse  ferhaal  te  fertellen  ...in  freon  fan  my  hat  in  protte  jierren  lêst  fan  djippe
venetrombose.Hy hat al 2 jier in wûne oan syn skonk, de grutte fan in kwart...Nei't ik it Rick
Simpson-ferhaal sjoen hie, stelde ik de oalje foar, hy sei dat hy alles soe besykje ...Dus omdat ik
yn elts gefal smoker wie, kocht ik wat fan 'e oalje.Sei him om it twa kear deis te nimmen.2
rijskorrels grutte...2 wiken giene foarby...hy glimke,  hie dat  in skoft  net  sjoen...De wûne wie
krimp?????...Nije skin begjint???Dit koe net???...Of koe it???...Hy gie noch twa wiken troch ...
doe  ferskynde  mei  in  gruttere  glimke  ...de  wûne  wie  GONE???...Alle  nije  hûd  en  gjin
pine ...WOWWW...Wy binne no leauwigen, sjen is leauwe ...hâld de hoop yn libben!" Jason

- Ja, it kin wêze, Jason Hildebrandt, jo hawwe it sjoen en no wite jo hoe't jo praktysk alles sille
behannelje wat jo of ien fan jo freonen oerkomt.Wrijf gewoan wat oalje op en yt it, it is echt sa
ienfâldich as dat.Tankewol en bêste winsken, JB

“Juster ha ik op it wurk myn finger op in blender knipt.Om 3 bin ik wekker fan in bonkende finger
dat  ik  iis,  peroxide,  neosporine  besocht.Neat  wurke.Klop  noch.Ik  herinnerde  my  doe  dat  it
hearren fan oalje soe helpe sellulêre regeneraasje en stoppe pine en genêzen littekens en
hûdproblemen, dus wêrom net besykje it.Dat ik naam in drip en ferspraat it om 'e hiele tip fan
myn finger.Binnen 1 minút wie de pine 80% fuort.Binnen 30 min.Ik koe myn finger mei mar in
bytsje pine, mar gjin echte pine.Ik bin ferkocht.Om 12 oeren letter haw ik opnij oanfrege en haw
sûnt gjin pine. Rebecca
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"Strechmarks?" Amber

-- Ja.JB

"Hey Rick, ik wol myn namme fertroulik hâlde as jo dit tafallich pleatse (wat ik net skele).Myn
freondinne hie in echt rûge opfieding en naam har ta om har polsen te snijen doe't se depressyf
rekke, dit probleem is jierren en jierren efter ús, mar guon moaie ferfelende littekens op har pols
bliuwe noch.Der ekstreem sichtber en bubbel út hiel wat, it is it earste wat in protte minsken
opmerke as se earst moetsje har, se wol neat mear as kwyt te wurden fan harren.

Dat myn fraach is soe de oalje helpe om de littekens kwyt te reitsjen?Of op syn minst helpe om
se minder sichtber te meitsjen?Ik hâld fan wat jo dogge en ik woe dat ik wist fan 'e oalje doe't
myn pake siik waard mei kanker, do bist in held foar alle libbens dy't jo holpen hawwe te rêden!"

- Begjin de oalje topysk oan te bringen op 'e littekens, se sille nei alle gedachten binnen wiken
as moannen ferdwine.Ik  soe  har  ek  op 'e  oalje  krije,  it  sil  helpe  mei  har  PTSS fan al  dy
oantinkens oan wat se trochmakke hat.It sil ek de kwaliteit fan har sliep ferbetterje.Nim foto's en
fideo's as jo it  net skele, it  litteken sil  echt fuortgean - of folslein of se sille amper sichtber
wêze.Beste winsken, Jindrich

"Ik haw itselde probleem mei de skonken.Earst omdat ik pre-diabetika wie.Mar ik fûn út dat ik
heul gefoelich bin foar bugs en muggenbeten.Ik set de oalje derop en set in pleister oer de
nacht en de beten binne genêzen. Michelle

- Wat de oalje kin dwaan foar muggen- of tekenbeten is gewoan geweldich.Besykje it en jo sille
sjen wêrom't wy sizze dat gjinien har hûs moat ferlitte, útsein as se de oalje op har hawwe.De
oalje hat safolle gebrûk dat it ûnferantwurdlik is om te besykjen sûnder it te libjen.JB

"Eat de oalje ...Ik nim de oalje foar twa moanne, myn psoriasis hast 80% dúdlik, en ik hoech
hielendal gjin medisinen te brûken ...En naam myn artritis ek fuort...” Giuliana

"Ik  haw  in  cannabis-oliven-oaljemix  brûkt  en  yn  in  wike  begon  myn  psoriasis  te
ferdwinen.Spitigernôch hie ik krekt in bytsje en ik hie net genôch om it mear te nimmen sawol
yntern as ekstern.Observearje,  ik hie net  iens echte RSO, mar in  cannabis-oalje makke op
olive-oalje. Teemu

-- Lit ús hoopje dat jo gau wat mear oalje krije, Teemu.It is it bêste om it topikaal te brûken om
de symptomen te kontrolearjen en ek de oalje te iten, jo wolle ek de ûnderlizzende oarsaak fan
it probleem fuortsmite.Beste winsken, JB

"It wurket ek goed op muggenbeten en toskpijn.Myn dochter waard biten, gjin grapke, op syn
minst 50 kear troch muggen yn 15 minuten MET OFF! Deep Woods bug spray op.Ik besocht in
bananenpeel, deodorant, aloë vera, dermaplast en hydrocortisone.Gjin fan it brocht de swelling
del (se is allergysk foar muggenbeten en se swollen min) of joech har reliëf.Yn wanhoop skrap
ik de hars út in vaporizer, mingde it mei mar in bytsje kokosnota-oalje, sadat it makliker soe
ferspriede & har skonken dermei "fmearre".Binnen sa'n heal oere wie alle swelling del & wylst
se noch reade stippen hie wêr't de beten wiene, makken se har net lestich en ik mijde har
Benedryl te jaan.

Ik hie in abses foarme yn myn mûle & ik pakte de hars fan 'e damp om' e troffen tosk & wer
binnen sawat in heal oere gong de swelling del & ik koe it genêze, gjin problemen mei it sûnt.Ik
haw it lykwols twa dagen ynpakt om wis te wêzen.No kin ik sizze dat it ynpakken fan 'e hars (as
jo in Vapir No2 hawwe yn' e kegel wêr't jo it skerm feroarje, sammelet hast suvere hash, ek
konsintrearre.) Om myn tosk kaam ik ongelooflijk heech, wierskynlik heger as ik oait yn myn
libben west haw. .

Ik sels sms'e myn man út 'e wenkeamer om him te freegjen om help nei de sliepkeamer te
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kommen.Sublinguale medisinen wurkje lykwols better, en dêrom spuite se yn 'e ER as se in
hertoanfal  fermoedzje,  nitro  ûnder  jo  tonge.No  is  alles  wol  goed,  ik  bin  net  stoarn  oan  in
oerdosis,  ik bin net ôfgryslik hongerich wekker wurden en it  bêste fan alles...Ik hoegde gjin
grutte hoemannichten Tylenol of Advil te nimmen en noch mear skea oan myn mage en lever te
dwaan.

Ik wit dat de hars net de meast effektive manier is en ik wie net iens wis oft it soe wurkje, mar it
wie wêr't ik mei wurkje moast, om't ik yn in yllegale steat wenje.Ik tocht dat it dochs gjin kwea
koe.Ik  kin  net  wachtsje  om  yn  in  steat  te  libjen  wêr't  ik  frij  myn  eigen  organyske
útgongsmateriaal  kin  groeie  fan  'e  heechst  mooglike  kwaliteit,  myn  eigen  oalje  meitsje  en
mysels en myn heule famylje genêze ...ynklusyf myn hast 2 jier âlde dochter dy't hat gean troch
de hel it ôfrûne jier omdat gjinien kin útfine wat is der mis mei har.

Se tinke dat se no in proteïne-steurnis hat, mar dat is gewoan in oar ding dat se om har hinne
goaie want se hawwe gjin idee wat der eins mis is.Har op 'e oalje krije kin har libben gewoan
rêde.Wylst ik graach in krekte diagnoaze soe, dus ik wit wat ik behannelje, mar de ûnderste
rigel is dat ik gewoan wol dat myn poppe better fielt  en as dat betsjut dat de konvinsjonele
maatskippij tsjinkomt, dan is dat wat ik sil dwaan. Sara

"De oalje liket libben te kommen.It gloeit as tapast.Burnt myn hân (sil jo net fertelle hoe lol), mar
genêzen it mei de oalje.Hie allinich genôch suvere oalje oer foar 2 applikaasjes, en brûkte dan
oalje ynfusearekokosnoot oalje.Hie hielendal gjin pine.En gjin littekens oan 'e ein.Gjin paraffine
gaas, gjin ynfeksjes, gjin pinepillen.Tankewol Rick nochris foar it dielen fan dit mei de wrâld. ”
Carol

"Tankewol is net genôch foar wat jo dien hawwe.Ik sit hjir mei oalje op myn gif iik.Ik soe NOOIT
hawwe besocht sûnder dy.It duorre mear dan 2 moannen mei it oanreitsjen fan hast 100% fan
myn lichem ferline jier fanwegen ien dy't in brushfire begon, dus ik sil it no oeral krije & slimmer
sizze se, om't wy gjin immuniteiten bouwe foar dizze.

In dei lyn dûkte it op.Dat, de oalje fannacht, hat de jeuk hielendal net stoppe.Ik sjoch lykwols dat
it  deistich  littekens  genêzen,  dus  ik  haw  fertrouwen.Fan  'e  moarn,  24  oeren  nei  de  1e
applikaasje sjoch ik dat it  wurke en genêze alle ferwûne hûd fan myn krassen.Dus mei wat
sinkoksidepasta oer myn oalje leau ik dat ik miskien krekt de 1#-help foar gif iik fûn haw.Ik kin
eins net wachtsje oant takom seizoen om te sjen oft de oalje miskien geneest om dit probleem
foar it libben te reparearjen.Ik lit it dy witte.Soe dat net geweldich wêze?Nochris, tank foar alles
wat jo dogge. ” Rebecca

-- De oalje kin dat ek reparearje.It is in genêzing of kontrôle foar alle medyske problemen.Hoe
earder it  oanbrocht  wurdt,  hoe earder it  reparearret  wat  reparearre wurde moat,  dat is sa'n
bytsje alles.JB

"Poison ivy op myn earm ...uitslag en brandwonden binnen 5 minuten weg...gjin bulten, gjin
útslach, gjin pine ...Ik brûk ien ryskorrel fan RSO mei in bytsje kokosnota-oalje ...GONE yn 5
minuten!!!Myn oalje!!!” Estelle

"Ik krige gif iik op myn gesicht, nei de twadde dei wie it fan myn foarholle oant myn nekke, grutte
jeukende flekken, rau en wat bloed fan krassen.Ik mingde wat oalje mei in bytsje kokosnota-
oalje om it maklik te fersprieden.Ik sette it oan en fuortendaliks reliëf fan jeuk en pine, binnen in
oere wie de rauheid en ûntstekking fuort, de oare moarns wie it net sichtber, útsein as jo echt
seagen.It liet grif in pear wynbrauwen omheech en op it lêst krigen guon skeptisy te sjen wêr't ik
it altyd oer ha.De genêzende krêft fan cannabis!" Cindy-lee

"Ik wol dat minsken witte dat RSO in enoarme blier opromme hat dy't myn man op syn hak krige
doe't hy sa lang op bêd lei fan sa siik.Ik sette de oalje derop en binnen in wike wie it fuort.Ik wie
hielendal bang dat it soe ûntwikkelje ta wat folle serieuzer.It besloech syn hiele hak.Tankewol
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Rick Simpson foar alles wat jo dogge. ” Susan

"Ik makke in salve fan bijenwaaks, olive-oalje, kokosnota-oalje en neem-oalje dy't myn ranzige
foetgeur genêze dy't ik al mear as 25 jier hân haw ...Ik haw lavendel en citrusoalje tafoege om
de neemgeur te ferminderjen.En it wurket better dan elke hûdcrème dy't ik ea kocht.En de frou
hat nea lokkiger west." Robert

-- Ik soe in bytsje fan 'e oalje tafoegje oan 'e miks, Robert.It  docht noait sear om wat ta te
foegjen, plus it soe grif noch better wurkje.De oalje allinich kin itselde dwaan, as it wurdt mingd
mei himp sied oalje, bygelyks, en in foetmassaazje mei in sterke cannabissalve is ien fan 'e
noflikste dingen dy't jo yn dizze wrâld kinne belibje.Kinne jo jo yntinke hoe geweldich it foar jo
fuotten wêze soe as jo se gewoan tsien minuten yn lauwe ûnferdunde oalje kinne dompelje?
Kinne jo jo yntinke hoe effektyf dit soe wêze foar minsken mei brânwûnen, diabetyske zweren,
hûdkanker ensfh.Ik kin.JB

"As froulju wisten dat it ferâldere hûd omkearde en beskeadige hûd reparearre (lykas yn it gefal
fan dizze persoan), soe stipe foar legalisaasje fan cannabis troch it dak gean!De heule ekonomy
is  bloeie  fanwegen  de  ûnderdrukking  fan  dizze  geweldige  natuerlike  medisyn  en  wy  sille
allegear  sjen  dat  it  gearbrokkelt  as  mear  en mear  minsken  ynformeare wurde  en gewoan
harsels begjinne te medicearjen. Gil

"Ha ik rimpels lêzen?It helpt RINKLES?" Margie

Q.Tapasse jo it op jo gesicht foar rimpelbehandeling of nim it oraal of beide? Toni

IN.Beide foar bêste resultaten, mar aktuele tapassing kin ek in protte dwaan.JB

"Ik haw it resept foar kealjen nedich.Is it ien diel hennepolie oant tsien dielen hennep sied oalje?
Help asjebleaft!Myn ferloofde is syn hier te ferliezen en ik wol him wirklik net ferlitte moatte ...
Wy hawwe in twilling, dus ik moat him in bytsje byhâlde, ha ha." Jenna

-- Dat koe wol.Wy wolle graach 20-30% oalje tafoegje oan hennep sied oalje, 96% alkohol of
oare dragers, mar minder dan dat kin ek wûnders dwaan as se topikaal brûkt wurde.It leafst soe
hy fansels in bak mei de oalje beskikber hawwe en hy soe it  rjocht brûke.Om't ûnferdunde
medisinen better wurket as ferwettere medisinen.Beste winsken, JB

"As monteur  haw ik  de  oalje  brûkt  op wat  aardich  minne  besunigingen en  jo  binne  100%
korrekt ...it genêst de hûd folle flugger dan wat oars. Cory

"Myn genitale wratten genêzen mei mar 3 applikaasjes yn 2 wiken.Ik hie ferskate heul pynlike
behannelingen hân yn 'e GUM-klinyk yn it  sikehûs, wat se allinich slimmer makken.Ik brûkte
sawat 10mg op elke wart (ik hie 5) elke trije dagen.Ik wosken mar mijd it brûken fan sjippe foar
3 dagen elke kear oant de oalje waard opnomd, doe baden en opnij tapast.De wratten feroare
gewoan  yn  deade  hûd  dy't  absolút  gjin  pine  wrijven,  wêrtroch't  nije  sûne  hûd  efterlitten.Ik
fertelde myn húsdokter oer dit en hy neamde my in liger?Ik hie gelok in freon te hawwen dy't my
wat oalje makke út skaad en knopblêd, dat normaal ôffalmateriaal wêze soe. Miles

"Ik bin op it stuit yn it proses om in ferfelende mol te behanneljen dy't swart is wurden.Elke
moarns tapasse ik in romhertich bedrach direkt op 'e mol en dekke dan mei in bandhelp.Yn 3
wiken kin ik fisueel sjen dat de mol krimpt.It wurket.Ik yt ek in bytsje alle dagen ...wat in ferskil
yn enerzjynivo.MEDISINAL BLISS FROM CANNABIS !!!!!!!” Beau

"Ik fiel my skuldich om it op myn holle te besykjen foar kealheid fan manlike patroanen." Robert

- Wês net, it  wurket en jo sille wierskynlik lytse hoemannichten oalje nedich hawwe.Fansels
kinne jo in protte derfan opsette en it soe better wêze, mar as jo in gram of mear oplosse yn
100ml himp sied oalje, ik tink dat jo graach sjen wat it sil ek dwaan, Robert.Foegje ek in pear
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milen fan 'e sied oalje en oaljemix ta oan jo shampoo en oare kosmetyske produkten dy't jo
brûke, jo sille ek it ferskil leuk fine dat it sil meitsje.Nim foto's, jo kinne in protte oaren helpe.Dêr
ha we mar in pear foto’s fan, dêr ha we net al tefolle omtinken oan bestege, begryplik.Mar it
wurket echt, besykje it en skamje jo der gjin sekonde foar.JB

"Ik jou it ta ...ik bin ûnhandich...Ik haw in minne gewoante om de tinnen fan 'e pitch foarke yn
myn foet te stekken.RSO direkt op it  plak, dekke mei bandhelp, pine ferdwûn yn sekonden,
genêzen yn 3 dagen. Heather

"Ik  haw  sjoen  dat  in  folle  minder  krêftige  balsemferzje  fan  'e  oalje  psoriasis  yn  dagen
ferneatiget, de swelling fan eierstokken op' e 1e dei fan 'e perioade yn 20 minuten ferminderje,
en littekens en pine foarkomme as se fuortendaliks tapast wurde op lytse brânwûnen.It makket
my wirklik ôf te freegjen wat de oalje kin dwaan ...” Beres

"Ik hie ien fan 'e slimste gefallen fan atleetfoet doe't ik 10 wie, ik woe dat ik de oalje hie.Mar ik
haw it no.Alles is goed 47 jier letter.Geneest hast alles.’’ Donald

"Myn skoandochter frituurde varkenskoteletten en dipte yn prinsipe har fingers yn 'e siedende
hjitte oalje oant de earste knibbel en se waarden wyt as in gekookte kip.Wy sette RSO op
harren en de pine wie fuort yn likernôch in minút of wat, se coated se 2 x's deis mei de RSO.Se
genêzen hiel fluch yn mar in pear dagen en der wie gjin fel ferlies of littekens hielendal.

It is geweldich dat wy no in bytsje yn 'e keukenkoelkast hâlde, dus as immen ferbaarnd rekket
(benammen de bern) sille wy de RSO daliks tapasse, d'r is gjin need om dat soarte pine te
fielen as wy in natuerlike plant hawwe dy't der foar soargje sil .” Debra

"Ik hie in lytse partij knobbels op myn elbow, behannele se mei de oalje ...In wike letter is myn
earmtakke glêd en gjin bulten ...Ik tink dat it wratten wiene, mar om't ik net yn dokters leau, koe
ik jo net wis sizze." Carla

- Makket net út wat der mis is mei jo hûd, tapasse gewoan de oalje oan, bedekke it mei in
pleister en tap de oalje elke dei of twa opnij oan as as de pleister derôf falt.Burns, wratten,
eczeem, psoriasis ...Tde oalje makket neat út wat it is en sil it reparearje, jou it gewoan tiid en
oalje.JB

"Ik makke in '' waskje '' fan oalje dy't ik makke hie en frege in freon dy't SEVERE psoriasis fan
kop oant  tean hat  en yn mear  as 4 jier  gjin  foto fan harsels  makke hie  harsels  dermei  te
waskjen.1 TIME - doe't se har lichem waskje, wie ik yn SHOCK en seach ALLE reade, flekke
hûd gean POOF en seach AMAZING sûne hûd nei elke KEER dat se in diel fan har lichem
fage.Ik haw dy nacht foto's fan har makke en se pleatst.Se NOU GENIET fan it meitsjen fan har
foto ... DEILIKS!

Ferskate oaren fregen hoe't ik it mingde en ik wie bliid en ferrast dat MS-pasjinten en oaren dy't
lije oan sykten it yn har baden brûkten en ien sei dat hy foar it earst yn syn libben as in BABY
sûnder pine sliept hie." Traci

"Myn freon hie in cyste op syn gesicht en nei it nimmen fan de oalje foar in pear dagen wie it
fuort.En hy nam it yn en brûkte it net lokaal. Jonathan

"Ik nim wat mear as in ryskorrelgrutte.Ik haw eins in bytsje op 'e noas set en myn allergyen
binne frijwat fuort.Ik wenje yn in motorhûs mei twa hûnen en wy wurde bombardearre mei pollen
fan in oanbuorjende heuvel mei beammen.Ferline jier naam ik elke dei benedryl.Ik hoegde dit
seizoen net te nimmen, en ik sliep folle better. Judy

"Gjin kankerpasjint, mar ik hie in ynfeksje op myn heel dy't net reagearje op behanneling.Ik hie
sels  in  technyk  foar  wûnesoarch  oan  it  wurk  ...  hy  krige  de  ynfeksje  om  te  stopjen  mei
fersprieden, mar it soe noch altyd net genêze.Ik smarre de oalje derop en yn EEN dei wie de

- 34 -



roodheid minder.Dei twa en roodheid fuort.Dei trije en de ynfeksje liket wer op hûd!Prachtige
healing oalje! ” Tammie

"Ik wie op it  punt wêr't  ik myn hûs net soe ferlitte.Ik krige in útslach, neffens de dokter, wie
periorale dermatitis en alles wat se my joegen, wurke net of makke my siik.Se seine dat se gjin
idee hiene wat  it  feroarsaket  of  hoe't  se it  foargoed kwyt  kinne.Nei't  ik  nei  Vancouver  gie,
besleat ik om RSO op 'e útslach te setten en te sjen wat der bart.De oare deis wie it suver
fuort.Ik nim de oalje no yntern en ik haw sûnt dizze pynlike útslach net mear hân.Dit spul is
geweldich.Ik sjoch no hoe't in dame har boarst- en magekanker genêze mei dit geweldige spul
dat ús jûn is troch nimmen oars as God sels!!!" Tee

“Ik wurke foar in swimbad- en spabedriuw...Ik bin ljocht fan hûd, de hiele dei bûten.Ik hie wat
gekke plakken op myn gesicht, holle en earm dy't altyd út it finster fan 'e bestjoerder stiene.De
oalje helle dy plakken yn in kwestje fan wiken rjocht omheech!Ik nim no elke dei .5 gram suvere
THC yn  om te  helpen  by  it  bestriden  fan  elke  sykte  en  om myn ymmúnsysteem sterk  te
hâlden.BTW gjin gryp shot ea!Gjin gryp sûnt ik in bern wie." Jay

"It wurket geweldich op brânwûnen en sinnebrânen.Ferdund mei olive-oalje." Rachael

"18 moannen lyn waard myn skonk ynfekteare troch operaasje.Nei't dokter alle antibiotika en
prosedueres hat besocht, witte se dat se yn prinsipe opjoegen en my nei hûs stjoerden om te
wachtsjen oant it sluten.Pas nei't ik mysels begon te behanneljen mei hege doses cannabis,
koe ik begjinne te finen dat regeneraasje begon! Ariel

"Brûkte it op kâlde en blieren op 'e lippen, wurke better dan ik tocht dat it soe.Ik wist dat it soe
wurkje, mar de tiid om te genêzen wie fan 'e nacht oant 24 oeren.Ik tocht 1-2 dagen net 6
oeren. Kevin

"Myn mem hat in plak kwytrekke dat hast 2 jier op har gesicht hie yn 4 dagen mei de oalje !!Doe
seinen wy, as dat is wat it kin dwaan oan de bûtenste kankerplakken, tink dan mar oer wat it fan
binnen docht!” Amber

"Ik hie in lyts brúnich plakje oan de linkerkant dy't grutter waard. Ik liet myn freon sjen, dy't in
bytsje oalje op deppe.  Tink derom, ik tocht net dat it  wat  dwaan soe.  Fjouwer dagen letter
kontrolearre ik, (ik wie it fergetten) it wie hielendal fuort útsein in lyts read stipke wêr't it plak wie.
Neatmajoar, mar it makke my in leauwige." Carol

"Hi JB.Myn dochter hat juster har hân yn 'e oven ferbaarnd.Se kaam nei bûten en liet my in brân
op har hân sjen dy't blieren hie.Se sei dat it sear die.Ik fertelde har om yn 'e hûs te gean en de
oalje te heljen en wat op in Band-Aid te setten en de brân te dekken.Ik fertelde har dat it soe
genêze sûnder in litteken.Se kaam fiif minuten letter út.Se sei heit de pine is fuort.Ik sei ja dat is
wat de oalje moat dwaan.

Myn suster, dy't in skeptikus wie oer wat de oalje koe dwaan en ôfkeurde dat ik it brûkte as myn
kar  fan  medisinen.Se  hat  noait  mislearre  om in  skot  op my te  nimmen as  it  oer  de  oalje
kaam.Mar dat is goed!Om't wy allegearre ek sa lang binne ligen, leauden wy har leagens.Myn
suster hat lêst fan in yngewikkelde sykte de dokters.Om in lang ferhaal koart te meitsjen.Se is
begûn mei it nimmen fan de oalje en ferlear 60 pûn oer de ôfrûne seis moanne.Se is no in wiere
leauwige yn 'e oalje.En dielt dat iepentlik mei elkenien.Tankewol foar alles wat jo dogge foar dit
doel. ” Ron

"Ik wit dat de jonges hjir altyd sizze dat de suvere RSO brûke, en ik bin in echt grutte fan fan dat
spul.Ik wol lykwols gewoan de minsken witte litte dat in kokosnoot-oalje-infúzje makke mei de
sûkerblêden, neosporine foar ús folslein ferfongen hat,  ik hoegde dat spul foar 2 jier net te
keapjen.It wurket better en rapper, en ik kin it oer de hannen en gesicht fan minsken slaen en ik
hoech my gjin soargen te meitsjen dat se siik wurde as se it per ongelok ite. ” Tina
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--  Tina,  neat  wurket  better  en  rapper  dan  suvere  RSO,  mar  ik  wit  wat  jo  besykje  te
sizzen.Fansels  kinne  minder  krêftige  foarmen  fan  cannabismedisyn  ek  wûnders  dwaan.It
probleem is dat it súkses net sa betrouber is as mei ûnferdunde meast potente RSO.

Cannabis-kosmetika sil de measte op it stuit beskikbere kosmetika gau ferfange, nammentlik
neidat froulju útfine wat de oalje kin dwaan foar har skientme.Hemp sied oalje, kokosnoot oalje
en shea bûter binne myn favorite dragers mar men kin brûke wat is populêr pleatslik dêr't se
wenje en tafoegje de oalje oan it.20-30% RSO yn crèmes wurket wûnder, mar 0,01-1% kin ek
fan grut foardiel wêze foar minder serieuze omstannichheden en deistich ûnderhâld.JB

Production Tips
“Nea sûnder fan!!!Dat betsjut nea." JB

"Guon fans kinne heul  gefaarlik  wêze,  dus as immen it  ferskil  net  wit,  (ik  bin in  elektryske
motorrewinder) kinne se en wierskynlik it oplosmiddel oanstekke.Allinich bepaalde fans kinne
brûkt wurde.Om't de measte minsken it  ferskil  net soene witte as se de hiele dei nei in fan
seagen, is dit goed advys.De konsideraasje is, as de elektryske motor op 'e fan in ynterne spark
by  it  starten  makket,  dy't  jo  net  fan  bûten  de  motor  kinne  sjen,  sil  it  oplosmiddel
oanstekke.Binnen is in heul gefaarlik plak om de medisinen te meitsjen, lykas ik bin der wis fan
dat de measten fan jo witte!De reden hjirfoar moat troch alle bekend wêze ...Elektryske kachels,
ljochten, skeakels, ovens, wetterkachels, lampen en hast alle elektryske apparaten yn jo hûs
meitsje, oft jo it sjen kinne of net, in fonk dy't oplosmiddels oanstekt.In protte fan dizze vonken
komme automatysk foar en jo soene it noait witte!Sels as jo it earder mei súkses makke hawwe
yn jo hûs, is it as in tiidbom dy't miskien net in protte kearen ûntsteane, mar op in stuit sille jo
einigje  mei  in  eksploazje  wêrfan  ûnmooglik  wêze  soe  om  te  ûntkommen,  it  bart  sa  fluch!
Elkenien yn jo  hûs sil  yn gefaar  wêze!Please,  nea,  nea negearje dizze warskôging.Jindrich
Bayer hat jo hjir in advys jûn, dat sil wierskynlik jo libben rêde, as jo jo der oan hâlde.Tankewol
Jindrich.” Anthony

"Ik bin it 100 prosint mei jo iens, om't ik dit lêste wykein ek ta deselde konklúzje kaam.Ik wol ek
taheakje dat it brûken fan in kofjefilter om de nafta/oalje mei te sieden ek de bêste manier is om
te gean ...It brûken fan tsiisdoek of wat oars as in kofjefilter sil jo yndie mear oalje jaan, mar sil
in swakkere oalje wêze, mooglik griener fan kleur, wat jo bewiisthawwe in soad plant materiaal
yn it.De ûnderste rigel is Brûk Naphtha en in kofjefilter, en ferpletter it materiaal net langer dan
seit Rick.Nei myn miening hat Rick it proses perfeksjonearre om suvere oalje foar kanker te
meitsjen en it  op  in  oare manier  te  meitsjen dan de manier  wêrop hy seit  in  weardeleaze
fergriemerij fan tiid en materiaal. Marie

"Hi JB.Wat is de koartste tiid dy't jo knop kinne litte om te droegjen as jo it driuwend nedich
binne?Tank."  Priscilla
- Oant it bonke droech is.Mar ik soe mar fluch-droech sizze 5-7g fan knop, dat sil jaan dy oer in
gram oalje, genôch om te begjinnen mei, en dan kinne jo ôfmeitsje it as it is droechlein goed,
oer  in  wike  as  wat.Hoe  minder  jo  it  útgongsmateriaal  behannelje  foardat  jo  ferwurkje,  hoe
minder hars jo fergrieme.Dus it is it bêste om it útgongsmateriaal net te dekarboxylearjen (lykas
GW hielendal sûnder reden dogge, kinne jo de oalje mei minder problemen dekarboxylearje
troch it  te  ferwaarmjen,  wat  jo  dwaan moatte om it  oplosmiddelresidu yn elts gefal  fuort  te
heljen).It bêste ding om te dwaan is om de knop yn in amer te pleatsen foar ferwurking direkt yn
'e  droege  keamer,  sûnder  ekstra  ôfhanneling,  wannear  mooglik.Hoe  minder  jo  de  knop
oanreitsje, hoe better.JB

"Bryan,  ik  wit  dat  de  omstannichheden  net  ideaal  binne,  mar  ik  sil  dochs  itselde  ferske
trochsette.Wat kin ik oars dwaan en wêrom moat ik de tune feroarje en ús noarmen ferleegje as
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it net nedich is om se te ferleegjen?Fansels sille d'r ferskate soarten oalje wêze, guon sille goed
wêze foar aktueel gebrûk (oant 60%), guon foar rekreaasje (60-90) en guon foar behanneling
(90 en heger), en de bêste oaljes sille 95-98% wêze. THC en ekstreem machtich en kalmerend,
dat is sawat alles wat der is.Mar no moatte wy minsken leare dat d'r sa'n ding is as 95-98%
THC-oalje en dat se moatte rjochtsje op de bêste kwaliteit en net op middelmadige produkten
dy't miskien wurkje, mar ek miskien net.

Ik persoanlik bin net heul ynteressearre yn it ûndersykjen fan medisinen dy't soms kinne wurkje
en yn guon gefallen  allinich  as  wy in  medisyn ta  ús foldwaan hawwe dat  yn praktysk  alle
gefallen sil wurkje.

Al dy sap is allegear goed en moai, mar jo sille fine dat sa'n 10-20-30% fan 'e minsken allergysk
wurde foar de plantmaterialen of se sille de smaak net leuk fine, sadat se it net goed brûke as
medisinen.Cannabis ûntgiftet de boaiem dêr't it yn groeid wurdt, dy plantmateriaal wolle jo eins
net folle ynnimme.Soms ja, nammentlik as jo witte wêr't de plant groeid is en hoe, mar ik soe
heul foarsichtich wêze om sokke sappen sels te drinken, jo witte noait wat der yn sit, echt, en ik
wit hokker gemikaliën wurde brûkt om cannabis te ferbouwen.Dat ik sels soe foarsichtich wêze
om sap oan te rieden.

De oalje moat dekarboxylearre wurde om goed te wurkjen, jo moatte it siede of it wurket net
goed en it giet net troch de bloed-harsenbarriêre, dus in "net-psychoaktyf sap" kin frij logysk nea
sa  goed  wurkje  as  decarboxylated  oaljes  mei  95-98%  THC.Nochris,  besykje  it  op
hûdomstannichheden en sjoch it ferskil.

Yn prinsipe jildt  itselde foar  CBD -  nochris,  ja,  it  sil  wurkje,  nammentlik  soms en yn guon
gefallen,  en it  is  ek  in  geweldich  medisyn,  bygelyks  as  it  wurdt  tafoege as  yngrediïnt  oan
kauwgom foar bern, mar oars as dat ik soe yn it foarste plak altyd de machtichste foarm fan
cannabismedisyn brûke wolle.Wolle jo net?JB"

"Ut  myn  persoanlike  ûnderfining  kin  ik  net  sûpe,  it  skeart  my  echt  slim.Ik  haw  ek  in
bloedstollingsstoornis en it swiere chlorofyl is in nee nee foar ien dy't medisinen hat om it bloed
te fertinjen troch de hege vit K. ” Dena

"Virginia, jo moatte realisearje dat wy in protte oaljes hawwe sjoen en de measte oaljes komme
net yn 'e buert fan wat wy graach sjen wolle dat pasjinten brûke foar har betingsten.De 'meitsje
jo eigen' strategy is de iennichste dy't wirklik sin makket, jo wolle net fan ien wêze moatte om de
oalje foar jo te meitsjen, jo wolle jo eigen kwaliteitskontrôle wêze en jo wolle witte wat der yn sit
it en hoe't it makke is.D'r binne tefolle oplichters dy't d'r binne en de measten fan har leverje gjin
adekwate kwaliteit en dat is in tryst feit, en de ienige manier om it te foarkommen is om minsken
te learen hoe'tmeitsje harren eigen sadat se soene witte it ferskil.En soms kin in lyts ferskil yn 'e
kwaliteit fan oalje in hiel soad ferskil meitsje yn immen syn libben.Dêrom besykje wy konstant
de kwaliteit en krêft fan 'e oalje te drukken.

Sa't wy it  sjogge, as men in bakje kofje meitsje kin, dan kinne se de oalje, der is eins neat
oan.En dejingen dy't de oalje net foar harsels kinne meitsje, hawwe meastentiids yn elts gefal
help nedich, dus immen kin it altyd foar har meitsje as it nedich is, en sokke minsken moatte ek
95-98% THC RSO kinne krije fan in apteek.Of teminsten yn 'e wrâld dêr't  ik graach yn libje
soe.JB

"1.)  Ik  grinde  de  bonke  droege  knoppen  mei  myn  hannen  allinnich,  gjin  molen  brûkt.It
útgongsmateriaal  like  tige  lytse  knoppen  fan  ca.5  oant  10mm  diameter,  dus  meast  gjin
poeder.Om't ik no myn eigen "koken" ûnderfining haw, bin ik it op alle punten folslein mei dy
iens, útsein punt C.Ik haw oaljes sjoen makke mei alkohol dy't normaal folle donkerder binne,
om't  it  wetter  yn  'e  alkohol  de  chlorofylen  oplost.Ik  makke  myn oalje  mei  lab  grade  suver
petroleum ether.Dizze  oalje  is  folle  helderder  fan  kleur  (gouden-brún)  en  hat  in  poerbêste,
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lekkere pittige smaak yn ferliking mei de alko-oalje dy't ik in kâns hie om te besykjen.Myn punt
hjir is dat ik leau dat Nafta net sa folle fan 'e terpenen en chlorofylen ôfstript as alkohol docht.It
siedt ek folle mear kontrolearre en behearder as alkohol docht.Dus myn fraach hjir is, tinke jo
dat it mooglik is dat de kombinaasje slypjen / wassen mei Nafta net sa skealik is foar in goede
kwaliteit oalje as slypjen / wassen mei alkohol?

- Net grind it materiaal earst.Elke behanneling fan it droege knopmateriaal sil jo THC en oare
cannabinoïden kwytreitsje (it  fyn stof op 'e tafel is wat yn' e emmer hie bliuwe moatten).Ja,
slypjen en nafta soe 'better' wêze as slypjen en alkohol - dy kombinaasje is in hast garandearre
mislearring, jo kinne gewoan gjin goede oalje op dizze manier meitsje.

Set de knop yn in amer, damp it mei nafta, ferpletterje it mei in stok foar twa oant trije minuten,
gie it oalje-solventmix yn in amer.As jo wurkje mei materiaal fan goede kwaliteit, meitsje dan in
twadde wask en giet it twadde mingsel yn 'e emmer mei de earste wask.As jo gjin materiaal fan
hege kwaliteit brûke, brûk dan de earste wask allinich foar ynterne doelen (en bliuw op syk nei
better materiaal om mei te wurkjen).

Ether produsearret grutte oaljes (wy hâlde amber oaljes better as tsjustere oaljes, mar tink dat
guon stammen produsearje tsjusterder oaljes as oaren).Wy hâlde ek om praktyske redenen
amber oaljes - wa wol swarte chlorofyltosken hawwe?Mar wy riede it net folle oan, om't it frij
gefaarlik is om mei eter te wurkjen, it is dreech te krijen yn 'e measte dielen fan' e wrâld, en wy
binne tige dwaande mei de feiligens fan dyjingen dy't de oalje produsearje.It kin gean boom hiel
maklik  by  relatyf  lege  temperatueren.Dat,  foar  de  measte  minsken,  sil  nafta  gewoan  goed
wurkje.Wy brûke normaal nafta, mar ether soe it oplosmiddel fan ús kar wêze.

De hjoeddeistige list mei solvents dy't wy persoanlik soene brûke is: 1.eter, 2.suver ljocht nafta,
3.99% isopropylalkohol, 4.food-grade alkohol - leafst 99%, mar dat is meastal dreech te krijen
en hiel djoer.As jo wurkje mei 96% alkohol, de oerbleaune 4% is meastal wetter.4% fan 10 liter
is  4dcl,  hast  in  pint  wetter  dat  jo  moatte  siede -  en it  duorret  tiid  dat  jo  produktiver  kinne
besteegje.

2.) Ik sette ek de lêste 60 ° C waarme oalje foar 1.5h ûnder fakuüm om alle solventresten
folslein te ferwiderjen.As ik jo skreau, haw ik de oalje 35 gram letter dekarboxylearre ...  De
smaak fan 'e oalje foar de dekarboxylaasje wie folle spicier, ik soe net slimmer sizze, mar jo
hawwe gelyk oer it burping.

-- Sa't ik de lêste kear sei, it boarjen wie fan oerbliuwend wetter.En it wetter wie der troch de
'wittenskiplike' lege temperatuer dy't jo brûkten.Jo moatte de oalje yn elts gefal dekarboxylearje,
dus in ryskoker dy't op 110 °C útskeakele wurket krekt goed.Of, fansels, it bêste ding om te
brûken soe wêze anoch - mar wer, in protte minsken hawwe se net en witte net hoe se se
moatte  operearje,  en  it  risiko  fan  in  eksploazje  is  altyd  oanwêzich.  As  immen  in  ferkeard
ûntworpen  noch  brûke  soe  om  it  oplosmiddel  ôf  te  sieden,  kin  it  eksplodearje,  wêrtroch't
serieuze ferwûnings feroarsaakje en it heule hûs ôfbrekke. Mar as de ynhâld fan in ryskoker op
ien of oare manier fjoer soe en it  proses waard útfierd bûten of yn in iepen goed fentilearre
gebiet.Dan as wa't de oalje produsearret gjin panyk hat, dan moatte se net al te folle muoite
hawwe om it fjoer ûnder kontrôle te bringen en ja in blusser by de hân is altyd in goed idee.

Wat fakuüm oanbelanget - fansels, wêrom net.As jo de apparatuer hawwe en as jo wite hoe't jo
it goed brûke moatte, is it gjin min idee om de oalje op dizze manier ôf te meitsjen, as jo 100%
wis wolle wêze dat d'r gjin solventresidu yn is of as jo de oalje wolle slute mûlen fan dyjingen
dy't tsjin petrochemyske solvents binne.Guon minsken brûke it mei grut sukses en ik bin der net
op tsjin.Mar lykas jo witte, hat de mearderheid fan 'e minsken dizze apparatuer net en in protte
fan ús pasjinten kinne of  koenen net  iens in ryskoker en in ventilator betelje,  dus wy riede
fakuüm net oan as needsaak.
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Sjoch  hoe  maklik  en  ienfâldich  Rick  syn  metoade  is  en  hoefolle  fragen  wy  noch  moatte
beäntwurdzje.Stel jo no foar wat der sil barre as wy ynformaasje tafoegje oer oare metoaden
foar it produsearjen fan de oalje.It soarget allinnich foar mear betizing en ik sil dagen en wiken
besykje te besykjen om fragen te beantwurdzjen fan 'ferbjustere' minsken, wat ik yn elts gefal
net folle langer dwaan sil.

3.) Ferklearje asjebleaft wêrom't jo suggerearje om de oalje direkt út 'e buis te nimmen, direkt
yn' e mûle, gjin kapsules?Guon absorption probleem?Ik yt it grutste part fan 'e oalje op sigarette
papier, mar ik komselden brûk guon kapsules as ik moat ferlitte hûs foar mear oeren.Trouwens,
ik hâld der net fan om it oer myn tosken te hawwen, om't it echt dreech is om ôf te kommen ...

- Fanwegen ferskate redenen.De wichtichste is dat dizze metoade fan ynname hat bewiisd de
meast effektyf en foardielich te wêzen foar pasjinten.It ferbetteret de hygiëne fan 'e mûle, om't it
ek de mûle desinfektearret en dan helpt mei alle betingsten yn' e spijsvertering traktaat of yn jo
kiel ensfh.Eins, as ik in seare kiel krij, besykje ik de oalje efter yn 'e mûle te smarjen en dan yn
'e mûle te hâlden sa lang as ik it ferne kin.Yn 'e measte gefallen wurdt in gryp of keelpijn (of de
symptomen dêrfan) oernachtich fersoarge.

Lykas jo sizze, bliuwt wat oalje op jo tosken en ûnder jo tonge, dus dizze metoade fan ynname
kombineart feitlik sublinguale ferwurking fan 'e oalje (ala Sativex en oare sprays en tinctures
ûnder de tonge dy't minsken brûke) en ferwurking yn' e mage en yngewanten.It wichtichste is
om de oalje yn 'e mage te krijen.Dus, as jo oalje hawwe mei in net sa goede smaak, kinne jo in
stikje bôle of banaan ensfh. in pil en spoel it mei wetter of tee of wat jo wolle.Poets dyn tosken
mei oalje nei sizze tsien minuten of sa, it sil helpe mei mûnlinge hygiëne, te.In protte oaljes
hawwe in lekkere smaak (benammen as it útgongsmateriaal net gemalen is en as alkohol net
brûkt wurdt om de oalje te produsearjen.Chlorofyl smakket normaal min en kin in soad ongemak
feroarsaakje, sels as it topikaal brûkt wurdt - donkere oaljes sille jo klean bevlekke, jo wolle dat
net echt of nedich hawwe.)

Kapsules - a) jo moatte se keapje fan Big Pharma, wêrmei jo se mei jo jild stypje, b) guon
minsken binne allergisch foar har, c) guon oplosse yn jo darmen en net yn 'e mage, d) dealers
pleatse faaks minder oalje yn in kapsule dan der moat wêze, e) se wurkje net sa goed foar
safolle betingsten, f) it is dreech om de oalje derút te krijen as jo in joint wolle meitsje of de oalje
wolle ferdampe foar longproblemen of as jo de oalje topikaal wolle brûke.Ik sis net dat jo gjin
kapsules kinne brûke, alles wat ik sis is dat it better is om te learen om de oalje direkt út 'e buis
te  brûken.Nei't  jo  mear  oefening  krije,  sille  jo  leare  hoe't  jo  de  oalje  kinne  brûke  sûnder
ongemak.Ik persoanlik graach ite de oalje direkt  út 'e ryskoker,  ik doop gewoan myn finger
deryn en nim safolle as ik tink dat ik kin nimme.Tink derom, dit is heul 'oaljeferbrûkt' en jo sille
normaal mear nimme dan út in spuit.As de oalje goed is, sil in 'oerdosis' jo allinich yn 'e sliep
bringe, grutte deal.Mar fansels, ik kin it dwaan troch myn ûnderfining en tolerânsje, ik soe net
enadvisearje dit net oan begjinners of dyjingen dy't net safolle ûnderfining hawwe.Al it bêste
foar dy ek, Stefan.Jindrich”

"As jo besoarge binne oer de kosten, is it folle goedkeaper dan de eigenbetelling op de measte
kankermedisynen en guon fan 'e medisinen dy't jo thús nimme foar kanker wurde net dekt troch
fersekering.As  immen yn myn famylje  dizze oalje  nedich  hie  foar  kanker,  soe ik  in  manier
fine.Súkses!!!!" Lisa

-- Ik mei iens, Lisa, de oalje is in folle goedkeaper behanneling as men alle oare kosten en
útjeften yn 'e rekken hâldt.Plus it is ûnfergelykber feiliger dan alles wat it medyske systeem soe
leverje, om net te sizzen dat it folle effisjinter en betrouberer wurket en it is perfoarst leuker om
te nimmen dan gif of strieling.JB

Q.Wêrom  liedt  slypjen  fan  droech  materiaal  ta  THC-ferlies?Is  der  in  ferklearring  foar  dit?
IN.Hawwe jo oait echt krêftige bud?As jo dien hawwe, moatte jo witte wêrom.Dat wite poeder
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dat oeral om 'e tafel is nei't jo it grind hawwe, is THC (as trichomen) en it is wat yn' e oalje hie
bliuwe moatten.Plus, as it gemalen is, is it dan te fyn en sil jo in protte strippe fan wat jo net echt
yn jo oalje wolle strippe.

Ferwurkje bonke droege hiele knoppen neidat jo se dampen mei nafta of it oplosmiddel fan jo
kar, mar reitsje it net folle foardat jo it ferwurkje, want elke kear as jo it oanreitsje, sille jo wat
ferlieze.Oaljes  produsearre  út  grûn  materiaal  binne  signifikant  minder  krêftich  as  oalje
produsearre út knoppen dy't waarden ferpletterd neidat se waarden dampened.

De earste snelle wask is de machtichste en stript sawat 70% fan THC beskikber, de twadde
strips sawat 20% en de tredde sawat 5%.As jo it slypje, krije jo alle trije wassen (eins fjouwer)
yn jo oalje en dat wolle jo net.Kwaliteit boppe kwantiteit.JB

Q.Ik wit dat jo oanbefelje om de RSO sels te meitsjen, mar in dispensary hat wat lokale en ik
frege my gewoan ôf wat der in earlike priis op wêze soe?

IN.Men hat 4-7g bud fan hege kwaliteit nedich om in gram oalje te produsearjen, dus dat moat
de 'rjochte priis' wêze.Lit ús de bespotlike prizen fan hennep net besprekke, foar my is de juste
priis foar in 60g-dosis 50-100USD (of minder, as it op grutte skaal legaal bûtendoar groeide).Ik
sis net dat ik wit wêr't it op it stuit te krijen is foar dy priis.Topklasse oalje kostet wat topklasse
materiaal kostet wêr't jo wenje.JB

"Moast gewoan bywurkje en jo litte witte dat ik noch libbe!Doing great en STILL ALIVE hast twa
jier neidat ik waard ferteld dat ik hie 3 moannen oer.Leau jo dokters net!Nochris tank foar it
helpen fan myn libben te rêden! Lee

Dekarboksylaasje

"Ik dekarboxylearje op it stuit de hiele plant en meitsje RSO en bûter / oaljes." Cheryl
-  Dekarboxylearje  de  hiele  plant  net.Meitsje  de  oalje  fan  super  droege  knop  (trimme net,
oanreitsje it net te folle, jo sille altyd de THC ferlieze wêr't jo nei sykje).Meitsje de oalje, dan
decarboxylate  de oalje  (set  it  yn in  elektryske oven set  op 130 °  Celsius  foar  likernôch in
oere).Doch neat mei de planten foardat jo se yn 'e oalje ferwurkje.Hoe minder jo se oanreitsje,
hoe better.JB

"Om decarb gewoan yn 'e oven te setten op 266 graden Fahrenheit (130 ° C) foar in oere sille jo
op dizze manier totale decarb krije nei't jo al it oplosmiddel ôfbaarnd hawwe yn in ryskoker of
crockpot." Ryanne
- Ik soe lykwols gjin crockpot brûke.Jo sille ien dei jo oalje ferbaarne.In ryskoker sil útskeakelje,
it is echt in bettere opsje, soe ik sizze.JB

"Rjochte dekarboksylaasje is in heul wichtich ûnderdiel yn it meitsjen fan perfekte oalje, om't de
rauwe plantbiedt net folle suver delta9-THC en CBD ynstee hat de soeren betsjut THCA en
CBDA.Om  de  karboksylgroep  te  ferwiderjen,  is  ferwaarming  de  proseduere.Doch  dit  heul
foarsichtich  om  jo  wurdearre  molekulen  net  fuort  te  ferbaarnen.Ik  fûn  yn  in  Journal  of
Chromatography in goede notysje dy't de nedige temperatuer en tiid wêze moat om de oalje te
ferwaarmjen, om't ôfhinklik fan 'e ryskoker de temps miskien net genôch binne.Dus it is in goed
idee  om  jo  oalje  te  ferwaarmjen  foar  minimaal  27  minuten  op  min.  122  graden
Celsius.Kontrolearje altyd jo ferwaarmingsplaattemperatuer mei in digitaal mjitapparaat om foar
te kommen dat jo oalje net oerverhit wurde.Yn 'e tabel hjirûnder sjogge jo de siedpunten fan' e
wichtichste cannabinoïden dy't jo noait moatte berikke, oars koekje jo se fuort.Ik merk boppedat
op dat it krekt is wat Rick de hiele tiid yn syn fideo's sei, de oalje net oerverhit, mar waarmte is
nedich  foar  it  meitsjen  fan  de  genêzende  oalje.In  temperatuer  fan  minimaal  106,2  graden
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Celsius is nedich foar it juste dekarboksylaasjeproses oer de opjûne tiid yn it diagram om in
oere.As jo oalje allinich de soere foarm fan THCA en CBDA hat, is it net folle sa effektyf, om't de
soeren net heul goed passe by de CB1- en CB2-receptors.Soe der dus foar soargje dat jo it op
'e goede manier dogge, om't  wat Rick sei is wier,  allinich de bêste makke oalje kin it  wurk
dwaan as it libben hinget fan.(…)

Ja,  sjoch  en  ynterpretearje  dit  wittenskiplike  diagram  om  te  begripen  dat
dekarboksylaasjeproses de heule tiid rint as jo de cannabinoïden-oplosmiddelfloeistofmix yn 'e
ryskoker ferwaarme.Sa litte de grafiken sjen dat it in protte is om de temperatuer lang genôch
op 130 graden Celsius te bringen om de maksimale dekarboksylaasje te krijen.Alles in kwestje
fan temperatuer en tiid om de bêste nivo's te berikken.

As jo gebrûk meitsje fan in digitaal temperatuer mjitten ynstrumint en sette it op 'e boaiem yn' e
ryskoker tidens it hiele proses om it oplosmiddel fan te ferdampen, sjogge jo dat allinich yn 'e
lette faze fan it proses as de wetterdruppels komme yn' e finale yn 'e cooker, de temperatuer
komt  om  100-110  °  C.Mar  de  tiid  yn  dit  berik  is  meast  net  lang  genôch  foar  it  hiele
dekarboksylaasjeproses.Hjirnei  ferwaarmje  jo  de  oalje  yn  in  lyts  stielen  potsje  op  in
ferwaarmingsplaat foar langere tiid.Sa lang gjin aktiviteit (gjin gasbellen mear) jo ferwaarmje en
wachtsje.Kontrolearje de temperatuer en it is it bêste om in heal oere net heger te gean as 130
graden Celsius.Unthâld dat THC in kookpunt hat fan 157 graden C., dus gean asjebleaft net
riskant troch te oerverhitten, oars sille jo winske cannabinoïden ferdampe en fuortgean ...

Yn 'e kearn is it net wichtich om de peak bedrach fan decarboxylation te krijen, sa lang krije jo
letter genôch oalje yn jo lichem.Ynteressant is de wearde fan ONE gram per dei of mear dy't jo
moatte nimme.Fansels hoefolle oalje jo nedich binne hinget ôf fan hoefolle delta9THC echt yn 'e
oalje is - betsjutte hoe effektyf de dekarboksylaasje wie.As jo de oanbefelling fan Rick folgje en
der wis fan wêze dat de oalje lang genôch ferwaarme oant 130 graden C - alles sil goed wêze.It
is ûnôfhinklik hokker oplosmiddel jo brûke. ” Stephan

Oplosmiddels
"Ik waard ophongen oan it  solvent (nafta) oant ik fûn dat guon gewoane plantaardige oaljes
(canola of raapzaad) op in heul ferlykbere manier wurde produsearre." Graeme

"Nafta is de hannelsnamme foar petroleumether,  dus besykje dat te sykjen, pet-ether hat in
protte yndustriële gebrûk, ûntfetter om thinners te skilderjen." Al

"ûnthâld dat THC en CBD net-polêr binne ...en chlorofyl en H2O is polêr ...Dat de bêste oalje
wurdt makke mei net-polêr oplosmiddel ... it is skjin ... sûnder chlorofyl. ” Michael

"In skiekundige freon fan my ferienfâldige it hiele ferhaal foar my en lei my út wêrom't nafta
better kin wêze (hoewol hy tinkt net signifikant): nafta is in net-polêr oplosmiddel, sadat it net-
polêre molekulen makliker en effisjinter ekstrahearret (THC en CBD binne yn prinsipe net-polêre
molekulen) en lit polêre molekulen út.

Isopropylalkohol (en ether foar dy saak) is in swak polêr oplosmiddel, dus it is heul goed foar dit
doel, mar miskien in bytsje minder dan nafta - om't JB seit dat se beide testen, en dy wiene
machtiger.EDIT:  Oh,  ja,  ik  fergeat  hast:  hy  sei  ek  dat  d'r  gjin  eangst  is  foar  nafta  (of  iso)
oerbleaun yn it einprodukt as jo it resept folgje fan Rick Simpson (myn freon sei lykwols gjin
plestikemmer te brûken, mar in glês of RVS ien) en as jo net wis binne, doch gewoan wat JB
altyd seit - foegje wat wetter ta en set it yn 'e oven sadat it folslein ferdampt.Hy soe lykwols
isopropylalkohol brûke, want jo binne der wis fan dat it is wat it moat wêze ...” Sandra

- Sandra,  de metoade dy't  Rick liet  sjen dat  de wrâld de meast  basale,  ûnkomplisearre en
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betelbere is.It is hast foolproof as men de ynstruksjes nei in T folget.Glês is goed, mar it brekt
en dat wolst net bart, nea.RVS is ok, fansels.99,9% iso wurket ok, mar wy soene sels noch altyd
ljochte alifatyske nafta brûke, wannear mooglik.Of ether.JB

"Ik advisearje ek om alles sa kâld mooglik te meitsjen foar de winning.De measten sette de
alkohol, cannabis, konteners, alles wat mei de ekstraksje belutsen is foar 24-48 oeren yn 'e
friezer.Jo sille op dy manier in folle skjinner produkt krije.Jo opbringsten sille leger wêze, mar jo
sille net safolle nedich wêze.Sorry foar alle typfouten of ûntbrekkende wurden, MS sûget en ik
haw gjin medisinen, lol.Blessed up." Chuck

- Chuck, befriezen is allegear goed en goed, mar it is net nedich om dat te dwaan as jo wurkje
mei net-polêre oplosmiddelen en útgongsmateriaal fan kwaliteit.Plus, wy wolle ús hannen net
kâld krije, keamertemperatuer wurket gewoan goed foar ús en wy sille gjin problemen hawwe
mei artritis nei in pear moannen of jierren fan it befriezen fan 'e knop.Plus, faaks wurdt de oalje
makke op lokaasjes wêr't  gjin friezers binne.Dat,  ja, jo kinne it  befrieze as jo wolle, mar wy
soene it sels net dwaan.

Ik hâld sels net fan beferzen griente, ik foarkom it iten as it kin, dus ik sjoch net yn wêrom't ik in
útsûndering meitsje moat en de griente dy't ik it leafste fan allegear fyn, befrieze.Mar ja, it kin
helpe as jo alkohol brûke moatte om de oalje út te heljen, dus ik bin der net hielendal tsjin.

It is gewoan dat wy sels gjin alkohol brûke as oplosmiddel (of better: it is gjin oplosmiddel fan ús
earste kar), ik sjoch gjin inkelde reden wêrom't ik de steat in ekstra belesting betelje moat foar in
oplosmiddel dat sil evaporate dochs (útsein as jo brûke in noch, wat wy soene dwaan wannear
mooglik).Ik kin in liter ljocht nafta keapje foar sa'n 3-4 dollar, in liter 99% alkohol soe folle mear
kostje en it soe minder oalje produsearje en dy oalje sil wierskynlik net sa goed wêze as oaljes
produsearre mei ljochte nafta of 99,9% iso .

Dus wêr is it foardiel fan it brûken fan alkohol as oplosmiddel?Ik kin gjin inkelde rasjonele reden
sjen wêrom't alkohol de foarkar krije soe boppe suver leech-kookpunt lichte alifatyske nafta, as
men betocht dat der gjin oplosmiddelresten yn 'e oalje sit dêr't men har soargen oer hoege te
meitsjen as de oalje goed produsearre is.As it  net goed wurdt produsearre,  is d'r  of  d'r  kin
oplosmiddelresten yn 'e  oalje  sitte.Mar  jou ús net  de skuld  foar  oaljes  dy't  net  goed binne
produsearre, wy kinne wirklik net ferantwurdlik wurde steld foar it gebrek oan kwaliteit fan oaljes
levere troch oaren.It is sa ienfâldich as dat.JB

"RSO as goed makke sil de mearderheid fan it oplosmiddel dat jo brûke net hâlde.Sawol sûnt
RSO geneest kanker en alles wat jo ite / sykhelje feroarsaket sei kanker.Ik soe my net al te
dwaande hâlde mei tefolle oerbliuwsels, as der ien is.De RSO kin op syn beurt de sellen / DNA
reparearje  dy't  miskien  binne  feroare  tidens  de  earste  ynname.As it  oplosmiddel  skea  koe
dwaan,  sil  de eigentlike THC yn 'e  oalje  alle  skea reparearje oanmakke troch de residuele
solvent. Amanda

-- Amanda hat it  gelyk.Dejingen dy't  twangmjittige obsedearre binne oer in pear ppm fan in
oplosmiddelresidu dat yn 'e oalje kin bliuwe, moatte de oalje gewoan fakuümje.It is hielendal net
dreech.Wa't it net docht, hoecht noch net folle soargen te meitsjen.

Sels as d'r 0,1% fan solventresidu yn 'e oalje siet (wat dochs te folle soe wêze,meastentiids
binne d'r in pear hûndert ppm, miskien, as de oalje goed wurdt produsearre mei suver ljocht
nafta mei in kôkpunt om 80-100 ° C), soe d'r 0,06 g residu wêze yn in 60 g dosis oalje dy't iten
wurde soe oer in perioade fan twa of trije moannen.

Foar my persoanlik net in soad soargen, dat is wis, it is fier ûnder itengrinzen en fier ûnder de
hoemannichte solventresidu dy't jo yn elk gefal al yn jo iten hawwe iten.Wat tinke jo dat de
measte  plantaardige  oaljes  wurde  produsearre  mei?Mei  solvents,  deselde  as  ferlykbere
koalwetterstoffen dy't wy brûke as solvents.

- 42 -



Lit my jo gewoan freegje - waskje jo jo hannen echt altyd as jo benzine yn jo auto stopje?As jo 
dat dogge, bliuw dan soargen oer mooglike oplosmiddelresten yn goed produsearre oalje.As
net, of as jo jo op syn minst ien kear herinnerje dat jo se net wosken hawwe, fyn dan asjebleaft
wat oars om te dwaan, d'r binne echt in protte oare serieuze problemen om jo soargen oer te
meitsjen.

D'r  is  folle  mear  gif  yn  elke  pil  dy't  jo  ynnimme,  dat  is  wis.En  wat  petroleumprodukten
oanbelanget - nimme jo bygelyks vitaminen?Wisten jo dat de measte fan har binne makke fan
petroleumderivaten?

En as jo tinke dat jo noait wat makke fan petroleum yn 'e mûle sette, lit my jo dan freegje -
wêrmei poetse jo de tosken krekt?Mei in stik hout of in toskeboarstel?En hoe sit it mei oare
items en aksessoires foar toskedokters dy't makke binne op petroleum-basearre plestik?Brûke
jo gjin of hawwe jo gjin ien fan har brûkt?As jo dogge of hawwe, dan wer, d'r binne oare dingen
te dwaan dan te soargen oer oplosmiddel residu yn goed produsearre RSO.JB

"In  heul  ienfâldige ferklearring  foar  in  nea einigjende fraach ...Ik  haw persoanlik  nafta,  iso,
alkohol en butaan brûkt om oalje te meitsjen ...En fierwei de bêste ... skjinste ...sterkste...en it
lekkerste oalje wie fan 'e nafta ...Ik begryp net wat minsken net leuk fine ... D'r is hielendal gjin
brânstof mear as goed dien ...en de nafta liket ek mear fan 'e planten te stripjen ...It docht it folle
flugger ...Dus skjinner oalje ...(goud)...” Peter

"Dizze minsken kamen efter my op har webside.De groep fan Erin hate de grûn wêrop Rick
rint.En se bang elkenien dy't neamt Rick.Foar my is dat NET wêr't healers foar moatte stean.

It  hiele Nafta-ding is foar my in  ekskús om Rick te straffen.Om't  op it  lêst  elkenien wit  dat
cannabis-oalje de gifstoffen yn nafta sil negearje.Rick pleitet foar nafta omdat it foar de measte
minsken maklik is te finen.Rick stelt dúdlik dat syn foarkar ether is - en hâldt fan in distiller.Nafta
produseart  in  krêftige  oalje  -  dat  is  de  kaai  -  in  krêftige  oalje  -  iets  wat  de  nee-sayers
ferlitte.Graan alkohol produsearret gjin krêftige oalje - en dyjingen dy't jiskefet Rick witte dat.De
nafta is in ekskús om minsken te betize - sadat se kinne sizze dat har oalje better is.Wêr wiene
dizze minsken foar Rick - wêr wiene jo asjebleaft? Tom

"Ljochte nafta is de fraksje dy't siket tusken 30 °C en 90 °C en bestiet út molekulen mei 5-6
koalstofatomen.Swiere nafta siedt tusken 90 °C en 200 °C en bestiet út molekulen mei 6-12
koalstoffen.Nafta wurdt  benammen brûkt  as feedstock foar  it  produsearjen fan benzine mei
hege octaan (fia it katalytyske herfoarmingsproses).It wurdt ek brûkt yn 'e bitumenmynbousektor
as diluent, de petrochemyske yndustry foar it produsearjen fan olefinen yn stoomkrakers, en de
gemyske yndustry foar solvent- (skjinmeitsjen) tapassingen.Algemiene produkten dy't  dêrmei
makke binne omfetsje lichtere floeistof, brânstof foar kampkachels, en guon skjinmiddels.

"Oplosmiddelen,  nafta,  petroleumdestillaat  ...Klinkt  giftig  as  in  meth  lab  of  sa.Untwikkelje
asjebleaft in metoade om te ferwurkjen mei wetter.It is mooglik?" kristen

-- Jo sille net deselde stof produsearje as wy en it sil in soad oerstallich ekstra wurk fereaskje,
mei in oanmerklik minder resultaat.JB

"Dat is spitich.Ik winskje dat der in manier wie.Oplosmiddels en har residuen binne giftich en
gefaarlik."kristen

-  D'r  is  gjin  oerbliuwsel  wêr't  jo  soargen  oer  hoege  te  meitsjen  as  de  oalje  goed  wurdt
produsearre.Soene jo it freonlik as in feit nimme?Wat tinke jo dat de measte plantaardige oaljes
wurde produsearre mei?JB

"Nafta hat de gemyske formule fan CnH2n+2.Lichte nafta hat 5 en/of 6 koalstofatomen, wat
delkomt op C5H12 en C6H14, ek wol bekend as Pentane en Hexane.Dus wat jo sykje, is in
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nafta dy't suver in mingsel is fan pentaan en hexaan. Wouter

"Ik woe gewoan wat pleatse oer oplosmiddels.Ik gie nei in freon fan my dy't ferskate PhD's en
Masters yn skiekunde hat, en frege him wat ik dwaan koe om de nafta folslein út 'e oalje te
ferwiderjen.Hy sei: "Nim 5 ml isopropylalkohol en roer it yn nei't it foar de lêste kear stoppe is
mei borrelen.It  sil  ferdampe en de nafta meinimme.Giftich oplosmiddel wurdt dan net-giftige
oplosmiddel.Dit is net myn echte namme, it is spitich dat ik myn echte akkount net kin brûke út
eangst om ûntslein of ynhierd te wurden as ferpleechkundige. ” Bobbie

"Om Naphtha yn it Feriene Keninkryk te finen, sykje jo nei 'paniel wipe' of 'snelle paniel wipe'.It
is in produkt dat wurdt brûkt yn reparaasje fan karrosserieën, om it metaal skjin te meitsjen en
gjin residu efter te litten.De muoite is it finen fan in detaillearre list fan 'e krekte yngrediïnten,
om't se kinne ferskille.99,9% isopropanol soe maklik te finen wêze moatte. Em

"Wy hawwe jo proses folge mei VM&P Naphtha en alles gie neffens plan mei útsûndering fan 'e
earste pear spuiten dy't  in bytsje flüssiger kamen dan wy ferwachte.Ik haw in pear drippen
wetter tafoege en nochris besocht en it liket goed te wêzen.Myn ienige soarch / fraach is de
smaak.It smakket noch as oplosmiddel.Is dat goed of moat ik wat mear dwaan?De ûntfanger
fan dit  sliept  foar  sawat  12 oeren  elke  kear  as  hy  de  oalje  nimt.Is  dat  oer  rjocht  oant  hy
ûntwikkelt in tolerânsje?Elke help wurdt tige wurdearre. ” Pamela

-- VM&P liket gjin goed oplosmiddel te wêzen (hoewol guon MSDS-blêden sizze dat it deselde
stof moat wêze as wat wy wolle brûke).It liket swiere nafta te wêzen en it liket net folslein ôf te
siedjen en it liket ekstra soarch te freegjen.

Ik soe foegje wat wetter en set it yn in elektryske oven set 130 ° Celsius foar in pear oeren,
miskien oernachtsje,  of  oant  it  solvent  is  ferdwûn hielendal,  guon sizze dat  it  duorret  oant
fjouwer dagen te ferwiderjen de solvent residu.Der moat gjin oplosmiddel neismaak as de oalje
wurdt produsearre goed en de oalje moat net rinnen, it moat mear as in grease.Soargje derfoar
dat  de  oalje  echt  goed  filtere  is,  om't  solventresidu  de  neiging  hat  om  te  plakjen  oan
plantmateriaal.

Doch gewoan in fingertest mei it oplosmiddel dat jo wolle brûke.Dip jo finger deryn en sjoch as it
binnen 30 sekonden of rapper folslein ferdampt.Hoe flugger it ferdampt, en lit gjin film efterlitte,
hoe better.

As jo gjin suver ljocht alifatyske nafta kinne krije (ek wol benzine neamd yn Jeropa, freegje dan
om CAS-nûmer 64742-49-0, it wurdt ferkocht ûnder in protte ferskillende nammen, net it type
dat brûkt wurdt as brânstof yn auto's, mar it type dat wurdt brûkt as oplosmiddel of ferve tinner),
soe ik gean foar 99% of noch better 99,9% isopropylalkohol - dat liket hast oeral yn 'e wrâld
mooglik te finen.

Op it stuit leaver wy lichte alifatyske (leech siedende, hydrogenearre) nafta, om't it bettere en
machtiger  oaljes  produsearret  as  de  measte  oare  solvents  dy't  op  it  stuit  brûkt  wurde.Hoe
minder plantmateriaal en chlorofyl yn 'e oalje, hoe better it  wurket as medisyn, hoe better it
smakket en hoe machtiger it is.De hiele trúk is yn hoe machtich en kalmerend de oalje is.Hoe
machtiger en kalmerend, hoe better.JB

"De juste nafta wurdt NET ferkocht yn 'e FSNet by Tractor Supply of Home Depot of Lowes of
sels Sherwin Williams.It wurdt lykwols noch yn Kanada ferkocht.Ik haw in freon dy't it distillearret
nei 100 ° F en besparret hokker oplosmiddel der ôfkomt, om te brûken foar it meitsjen fan oalje.
Steve

"As jo yn 'e FS wenje, dan krije jo net de juste nafta, alle nafta makke yn' e FS kin net fertroud
wurde fanwegen de losse regeljouwing oer yngrediïnten yn dit soarte oplosmiddel.Jo sille nea
suvere nafta krije yn 'e FS, sels de VM&P kin folslein ynkonsekwint wêze fan de iene flesse nei
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de oare en wurdt net iens as suver advertearre.Yn Kanada meitsje se suvere nafta en it is it
bêste oplosmiddel om te brûken yn ferliking mei ISO of Grain alkohol, meitsje gjin grutte flater
en fergrieme medisinen of noch slimmer meitsje josels of in oar noch siiker troch it ferkearde
oplosmiddel te brûken.Wês warskôge dat de nafta beskikber yn 'e FS sels in oalje sil meitsje
dy't der folslein útsjocht sa't it moat, mar dochs kin it jo heul siik meitsje. Chase

-- It feit dat suvere alifatyske nafta net oeral yn 'e FS ferkocht liket te wurden, betsjut net dat
suvere alifatyske nafta mei CAS-nûmer 64742-49-0 en in kôkpunt om de 60-80°C net bestiet of
dat it wol net produsearje in bettere oalje as de measte oare solvents, as brûkt goed.As jo gjin
suver ljocht nafta kinne krije, soe 99% of noch better 99,9% isopropylalkohol ús twadde kar
wêze.

Mar  ik  soe noch net  opjaan -  ljochte nafta of  ferlykbere solvents wurde brûkt  om oaljes út
planten te ekstrahearjen, dus ik soe kontrolearje mei plantaardige oaljeprodusinten en sjen wat
se brûke.Wêr't ik yn Europa wenje, kin ik it oplosmiddel keapje yn praktysk elke hardware- of
fervewinkel, it is ien fan 'e meast foarkommende technyske floeistoffen dy't ik my herinnerje fan
myn bernetiid, wy brûkten it om fytskettingen te ûntfetsjen, ensfh., en praktysk elkenien hie in
flesse fan it thús.Dus dit hiele nea einigjende debat oer solvents liket my in bytsje bespotlik.As
jo de juste ljochtnafta brûke, is d'r gjin solventresidu wêr't jo soargen oer hawwe moatte, miskien
in pear ppm, krekt as yn 'e measte goedkeape plantaardige oaljes dy't faaks wurde produsearre
mei hast krekt itselde solvent as wat wy oanbefelje.JB

"Riskokers sûgje.In elektryske grille en in 9x13 pyrex bakfoarm wurkje folle better.De oalje is
folle makliker te rispjen fan 'e pyrex en der is gjin teflon.Temperatuermodulaasje is ek folle mear
kontrolearber.Jo binne djip yn jo ego JB.Jo sille minsken tsjinkomme dy't slimmer binne as jo.It
is krekt sa't it is.Learje fan har ynstee fan har kennis út jo geast te blokkearjen.Elkenien hat in
lyts stikje fan 'e puzzel JB." Jody

--  Jody,  fansels,  pyrex is  geweldich,  foaral  oant  it  brekt  en jo  al  jo  oalje  ferlieze.Jo moatte
begripe dat dit essensjele ynstruksjes binne bedoeld foar gebrûk wrâldwiid mei sa min mooglik
apparatuer.In protte minsken kinne net betelje of sels in ryskoker fine yn guon lannen, it is net
sa ienfâldich as elkenien tinkt dat it is.

Fansels  kinne  wy  jo  in  heul  yngewikkelde  en  kostbere  manier  sjen  litte  om  de  oalje  te
produsearjen, mar jo soene my tasein moatte dat jo hjir alle dagen in jier lang sitte om fragen
oer te beantwurdzjen.De measte minsken hawwe in ryskoker noch net yn de macht en wolle
graach mei oare soarten winning wurkje, meast op grûn fan harren leauwen of omdat se 'tinke'
dat der wat oars moat.

RSO  wurdt  op  dizze  manier  produsearre,  it  is  testen  op  minsken  en  it  wurket.Wat  oare
metoaden oanbelanget, tink ik dat wy se yn 'e rin fan' e jierren hawwe besocht, tink net dat wy it
net hawwe.Mar alles wat ik wit dat gjin oare metoade is besocht op safolle minsken mei sa'n
súkses.En hâld yn gedachten dat wy begjinne wêr't oaren binne stoppe, ús terminalpasjinten
hawwe de bêste oalje nedich dy't se kinne krije - en dat is RSO.Like it of net.JB

"Ljochte alifatyske nafta wurke geweldich smaakte geweldich, gjin hint fan oplosmiddel oer yn
myn oalje.As jo  de ynstruksjes fan Rick ta de letter  folgje,  soene jo gjin problemen moatte
hawwe. ” Rick

"D'r binne 2 haadkategoryen fan nafta - ljocht en swier.Lichte nafta befettet NET benzene, dat is
wat Raina bedoelde (gjin hexaan).Hoewol ik sels ljochte nafta net soe oanbefelje, útsein as it
cannabisekstrakt kin wurde hifke nei't it is produsearre foar nafta-residu, kin it brûkt wurde as
dat alles is wat jo kinne krije foar in oplosmiddel.De kaai is om te soargjen dat jo it ekstrakt
siedeta in dikke fet steat - op dat stuit soe it grutste part fan 'e nafta fuort wêze moatte.It brûken
fan distillaasjeapparatuer is de manier om de suverste, solventfrije oalje te meitsjen, mar boppe
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de kapasiteit fan de measte gemiddelde minsken.Hoopje dat it helpt. ” Merk

"Raina,  ik  sil  net  mei  dy  argumearje.Fan  Wikipedia:  "Petroleum  ether,  nettsjinsteande  syn
synonym fan benzine,  moat net  betize wurde mei  benzene of  benzine,  noch moat it  betize
wurde  mei  benzine,  hoewol  in  protte  talen  dat  neame  mei  in  namme  ôflaat  fan  benzine,
bygelyks "Benzin" (Dútsk), " benzene" (Nederlânsk) of "benzina" (Italiaansk).Petroleum ether is
in  mingsel  fan alkanen,  bygelyks pentaan,  hexane,  en heptaan,  wylst  benzene is  in  cyclic,
aromaatyske  koalwetterstof,  C6H6.Likemin  moat  petroleum  ether  net  betize  wurde  mei  de
klasse fan organyske ferbiningen neamd ethers, dy't de funksjonele groep RO-R' befetsje. Myn
eftergrûn  is  mikrobiology  --  wêrby't  ik  organyske  skiekunde  studearre,  wat  biogemy  /  wat
anorganyske skiekunde ... Ik wit it wis net allegear, mar ik wit in bytsje.Lichte nafta befettet NET
benzene - perioade.Ik sil jo opmerking negearje.It soe yn it bêste belang fan elkenien wêze as
jo gjin oanspraken meitsje bûten wittenskiplike gegevens. Merk

"Net korrekt, oerbleaune solvents binne meastentiids Poison!THC kin NET hertfalen reparearje
fan gif.De grutte farmaseutyske bedriuwen binne dy't dit produkt moatte meitsje of minsken dy't
in  sertifisearringskursus hawwe nommen oer  feiligens,  NET cannabis-entûsjasters yn 't  tún.
Derek

-- Se kinne frij har eigen oalje meitsje, dêr haw ik gjin probleem mei.D'r is gjin solventresidu
wêr't jo soargen oer moatte wêze as de oalje goed wurdt produsearre.JB

"JB, do bist in hillige foar it opheljen fan wat liket as hûnderten rare klachten en fragen dei nei
dei.Ik wol jo gewoan tankje foar jo hjir te wêzen en aktyf te wêzen yn 'e stipe fan genêzen tsjin it
tij fan propaganda dy't dit wurk besiket te ûndergraven.Skamje harren, goed foar JOU!" Marilyn

‘Wat soesto dyn heit jaan wolle?It bêste fan it bêste as wat dat liket, mar gewoan net de juste
effekten hat?As jo  de medisyn meitsje neffens Rick's ynstruksjes, is de kâns op mislearring
tidens behanneling tige leech.As jo  de oalje meitsje neffens ynstruksjes fan 'saakkundigen en
wittenskippers', meitsje jo in oar produkt.En basearre op ús ûnderfining kin it it wurk miskien net
sa goed dwaan as wat wy oanbefelje.

Dus wolle jo dat ik my stil hâlde en se leechweardich jiskefet leverje litte?Of wolle jo leaver fan
my/ús leare en witte hoe jo it goed kinne dwaan, sadat jo deselde resultaten hawwe wêr't ús
pasjinten oer prate? JB

"Ik bin it iens JB.Soms moatte jo op itselde yntellektuele nivo komme as se en deselde taktyk
brûke  as  de  minsken  dy't  jo  besykje  te  berikken.Oft  it  nuver  of  drama  is.Guon  minsken
reagearje allinich op drama en twifel.Sad as it is.De measte minsken binne op dy manier noch
ûnryp." Mitzi

"Ik brûk de 99% isopropylalkohol, dat wie it meast beskikber foar my.Ik brûk de crème fan myn
gewaaksknoppen,  groeid  100%  biologysk  en  gjin  pestiziden,  goed  fersoarge,  en  bonke
droech.ikmingje  it  mei  meardere  indica-stammen.Ik  behannele  in  pasjint  mei  Hodgkin's
Lymphoma, hy wie op poadium 4 en binnen 6 moannen nei it nimmen fan de oalje lykas rjochte,
hy is  no kankerfrij  !!Tankewol  Rick  Simpson foar  de offers dy't  jo  makke hawwe om dizze
ynformaasje beskikber te meitsjen foar allegear!Krekt koartlyn kaam in oare kankerpasjint fan
faze 4 my oan foar wat help, hy hat in tumor op ien fan syn nieren dy't net wurket.Bidden om
twa befêstige genêzen op in rige te krijen.God segenje jo Rick Simpson en JB, bliuw troch it
wurd  te  fersprieden en minsken  op te  lieden oer  dizze prachtige  genêzende hennepolie.  ”
GrowGoddess

- It mingjen fan ferskate stammen is altyd in goed idee.Sjoch it gewoan, jo witte net wêr't in
bepaalde stam krekt goed foar is, dus as jo ferskate stammen mingje, krije jo in folle bettere
dekeneffekt.Plus sokke oaljes sille nimme jo folle heger - dejingen dy't smoke pot 'rekreatyf' sil
witte wêr't ik it oer.Stel jo foar dat jo mei jo freonen sitte en elk de bêste knop hawwe dy't se
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hawwe.Yn in pear oeren kinne jo net folle dwaan.En dat is it effekt dat jo nedich binne foar de
bêste resultaten, dus wer, it mingen fan de stammen is de manier om te gean.Bêste winsken en
tank, GrowGoddess, ik bin altyd bliid om te hearren oer minsken dy't gewoan de rjochtingen
folgje en de resultaten krije wêr't wy oer prate.JB

"Ik brûk isopropylalkohol op nul graden Fahrenheit. Allinne yn RVS konteners en in collander set
op in skerm foar winning. Dan filterje ik trije grutte kofjefilters yn in kolander op in skerm oer in
twadde panne. Einresultaten binne allinich trichomen yn it filter. Dit resept is wat ik naam foar it
ferslaan fan Hep C. ” Michael

"Hallo JB, ik haw in probleem mei de elektryske ryskoker, alles wat ik sjoen haw omleech nei
100ºC,  ik  seach  nei  alle  merken  op  'e  merke  en  allegear  hawwe  se  in  thermostaat  dy't
útskeakelt as de ynhâld de temperatuer berikt.Wat riedsto oan?" Cristina

-- Cristina, wat is it probleem krekt?Jo kinne de oalje altyd yn in elektryske oven set op 130 ° C
(266 ° F) sette en it dêr sawat in oere litte en it sa dekarboxylearje.JB

“As de temperatuer op 100°C komt, slacht de elektryske ryskoker út!It oplosmiddel komt net op
110 °C." Cristina

-  It  oplosmiddel  kin  dy  temperatuer  net  echt  berikke,  om't  it  soe  ôfkoke,  tink  ik.Bliuw  it
oplosmiddel siedend oant de koer foar it earst útskeakelt (foegje in pear drippen wetter ta oan 'e
lêste batch).Lit it dan ôfkuolje en skeakelje it wer oan.Dat is alles wat wy dogge.JB

"Draait werom, en lit siede oant it weromkomt?Dan draait út en de oalje is al klear?" Cristina

-  Skeakelje  de  ryskoker  oan,  sied ôf  oant  it  foar  de  earste  kear  ophâldt,  wachtsje  dan fiif
minuten  oant  it  ôfkoelt,  skeakelje  it  wer  oan  en  wachtsje  oant  it  foar  de  twadde  kear
útskeakelt.Giet dan de oalje yn in roestfrij stiel beker en set it yn in oven set op 130 ° C (266 °
F) foar in oere en jo oalje is klear.JB

-- Tankewol JB, jo hawwe myn libben rêden.Cristina

"Jo sykhelje de nafta yn as jo de oalje meitsje.Jo sykhelje GIF as jo it sa meitsje.As jo it rûke
kinne, binne jo al dea.Ik haw hûnderten kearen yn myn libben Coleman kampbrânstof, zippo-
lichtere brânstof en nafta rûkt dy't foar in part skjinmeitsjen en yndustriële tapassingen brûkt
wurde ...Noch net  dea.Lol.Serieus...As jo  in  suver oplosmiddel  brûke (gjin tafoegings),  en it
oplosmiddel goed siede mei wat wetter dat oan 'e ein in hegere siedpunt hat tafoege, of it no
iso, alkohol of nafta is, sille jo it allegear úthelje.Jo ynnimme folle mear nafta dy't jo eigen gas yn
jo auto pompt oer in jier, dan jo krije fan in libben lang gebrûk fan goed makke oalje. Matthew

"De single-molecule Big Pharm-oanpak foar medisynûntwikkeling is NET basearre op sûnens,
wittenskip fan resultaten ... It is basearre op oktroaiwinsten, en hat de manier wêrop wy nei
plantmedikaasjes sjogge folslein ferdraaid.De measte fan harren komme foar mei natuerlike
buffers, en it isolearjen fan ien ferbining is heul ûnwierskynlik sa sûn te wêzen as se te brûken
yn 'e foarmen wêryn se foarkomme.Etnobotanisten hawwe 100% gelyk as se sizze dat de foarm
fan in nuttige plant de foarm is dêr't it yn is /kweekt/, al is it mar troch bistefoerders dy't de sied
en pollen fan 'e bêste planten ferspriede.Planten dy't brûkt wurde foar medisinen sille it meast
effektyf wêze as se medysk brûkt wurde yn har natuerlike ferhâlding fan gemyske komponinten
- sjoch nei EFA-ferhâldingen fan hennep sied - se binne optimaal foar minsklike sûnens.Wêrom
soene jo ien fan 'e 3 EFA-soarten útlûke, it ferfine en it in wûndersupplemint neame (as d'r ek 2
oare wurde negeare, wêrfan de kombinaasje DE meast sûne foarm is)?Dat is gek.” Alan

Q.Hoi JB, ik fûn dizze Nafta yn myn gebiet ...(keppeling) It stiet net Light Naphtha ... soe dit
noch wurkje?Nochris tank foar al jo help en super ynfo!

IN.It moat lichte alifatyske nafta wêze - kontrolearje de MSDS om te sjen oft it suver ljochte
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nafta is sûnder tafoegings), shelite yn Austraalje, (technysk as yndustrieel) benzine yn Jeropa
(benzine,  netbenzene,  en net it  type dat brûkt wurdt as brânstof yn auto's).It  wurdt ferkocht
ûnder in protte ferskillende nammen.It wurdt brûkt as ferve thinner, solvent, degreaser, it wie
eartiids in hiel gewoan húshâldlik solvent of textiel degreaser, it kin ek brûkt wurde as in lichtere
floeistof ensfh.Kookpunt om 60-80 ° C, hoe leger it better.

Smeer wat  op in  skjinne petrischaal  of  dip jo  finger  deryn en as it  binnen tritich sekonden
ferdampt en gjin fet residu efterlit, soe it goed wêze moatte om te brûken.D'r binne in protte
leveransiers, ik kin jo net fertelle hokker it bêste is of wat wy op it stuit soene oanbefelje, dus wy
jouwe allinich algemiene ynstruksjes.

CAS-nûmer  64742-49-0,  suver,  petroleumdestillaat,  sûnder  tafoegings,  as  mooglik,  en  it
siedpunt  moat  sa  leech  mooglik  wêze.De  measte  raffinaderijen  produsearje  it,  freegje  har
gewoan wat se soene oanbefelje foar krûdeekstrakten.

De  twadde  opsje  is  99%  of  99,99%  isopropylalkohol  of  de  heul  djoere  99%  alkohol  foar
iten.Isopropylalkohol en alkohol fan food-grade binne net sa effektyf as oplosmiddel as nafta, en
se stripe mear plantmateriaal en chlorofyl yn 'e oalje, wêrtroch't it minder krêftich en smaakfol is,
dat is wêrom wy riede nafta altyd as mooglik / beskikber.Beste winsken, JB

Q.Rick, yn Meksiko is 'nafta' mar ien fan ferskate produktnammen fan nafta-type.Om in fatale
flater te foarkommen, soene jo tafallich de wittenskiplike namme hawwe foar de 'nafta' dy't jo
brûke, asjebleaft?

IN.Sjoch foar suver ljocht nafta sûnder ekstra yngrediïnten.It is yn prinsipe itselde as Coleman-
brânstof dy't jo kinne sjen op 'e foto hjirûnder, mar sykje nei nafta sûnder anty-rust-additiven dy't
wurde tafoege oan Coleman-brânstof.

As  jo  fine  dat  ljochte  alifatyske nafta  yn  jo  lân  ferbean is  (wat  it  gefal  wie  yn  Hondoeras,
bygelyks),  sykje dan nei 99% of  better  99,9% isopropylalkohol,  it  soe maklik te finen wêze
moatte.99% alkohol is it tredde oplosmiddel dat wy soene brûke, mar wy soene der alles oan
dwaan om it gebrûk te foarkommen, om't it tefolle chlorofyl en oare net winske plantmateriaal
stript.Guon wolle it solvent en it útgongsmateriaal befrieze as se isopropylalkohol of alkohol as
solvent brûke.Wy persoanlik brûke dy oplosmiddels net, útsein as wy moatte en wy wolle net
graach ús hannen beferzen, dus wy befoarderje eins net it befriezen, mar guon sizze dat it helpt
om de kwaliteit fan 'e oalje te ferbetterjen.As jo  net-poal suver ljocht nafta brûke mei in leech
siedpunt,  hoege jo neat  te befriezen en krije  jo  noch in  goed produkt  as jo  de ynstruksjes
folgje.JB

"Ik bin gewoan bliid dat minsken nije manieren studearje om it te meitsjen, dat betsjut dat it nijs
der útkomt." Alicia

- Lit ús hoopje dat it jo net sil wêze wêrop de oalje test wurdt.Ik soe leaver brûke wat is bewiisd
te  wurkjen  al,  benammen  as  ik  hie  in  terminale  sykte,  lykas  de  measte  fan  ús  pasjinten
dogge.De bêste winsken foar alle eksperiminten.JB

"Earst suggerearret Rick Simpson it brûken fan NAPTHA.Dat wurdt algemien erkend as net in
goede kar, en de measte minsken brûke hege bewiis alkohol, lykas Everclear, as oplosmiddel.

Twad, myn soan is twa jier âld, diagnostisearre mei terminal harsens en spinale kanker doe't hy
15  moannen  âld  wie.Hy  hat  8  moannen  op  hege  THC  cannabis-oalje,  GEEN  chemo  of
bestraling, en syn tumors geane fuort!Eins binne de measten hielendal fuort, der bliuwt mar ien
oer!!Cannabis oalje wurket! ” Suzetta

"Fantastysk!!!Ik bid dat hy in folslein herstel hat en it klinkt as is hy.Wêrom kinne minsken it net
as in medisyn sjen as in medisyn om heech te wurden?It is medisinen en it Ryk wol net dat wy
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better  wurde,  se  sjogge  ús  leaver  stjerre.Ik  haw  ek  kanker  hân  en  in  protte  medyske
problemen.Op dit punt, sûnt augustus 2013, is de kanker net weromkommen.Ik leau wirklik dat
dit de genêzing is foar kanker.Wêrom kin net elkenien de eagen iepenje foar de wierheid!!!”
Linda

-  Oaljes  produsearre  mei  lichte  alifatyske  nafta  binne  meastentiids  machtiger  dan  oaljes
produsearre  mei  Everclear.Hoe  machtiger  en  kalmerend  de  oalje,  hoe  better  it  wurket  as
medisyn.Dus as ik dy wie, soe ik it oplosmiddel dat jo brûke opnij beskôgje en ik soe ynstee in
net-polêr oplosmiddel brûke.De bêste winsken foar dy en dyn soan, JB

"It brûken fan Everclear makket in griene tint oan 'e oalje.No sykje wy nei 99,9% ISO, om't wy
hjir gjin ljochte alifatyske nafta kinne krije yn in suvere foarm. Sara

"Freeze jo oplosmiddel - Everclear 190 bewiis, 95%, en ISO 99% moatte wurde set yn 'e friezer
oernachtich en brûkt direkt nei it nimmen fan it út' e friezer.Ek it befriezen fan de knoppen is in
goed idee.As de alkohol yn 'e friezer gekoeld is en jo 3-5 minuten fluch waskje - twa kear wylst
de alkohol noch echt kâld is, moat it gjin griene tint oan hawwe ..." Jose

-- Hoe minder grien deryn hoe better.Hoe minder plantmateriaal yn 'e oalje, hoe machtiger it
is.Dat soarte fan makket sin.As jo  kieze te befriezen de knop en oplosmiddel, Ik soe nei alle
gedachten wurkje yn wanten.As jo in goed net-polêr oplosmiddel en goede knop brûke, is it net
nedich om neat te befriezen en jo sille noch geweldige oalje produsearje.JB

"Kin ik goede oalje meitsje fan hasj?En minder nafta brûke?" Jon

- Jo sille gjin goede oalje meitsje.JB

"Nijsgjirrich.Fansels tocht ik it tsjinoerstelde.Help nedich asjebleaft?" Tielman

-- Wat help?It is it net, jo sille net meitsje wêr't wy oer prate fan hash.Jo kinne it oplosse yn
ljochte nafta en it filterje en it sil machtiger wêze dan de hash, mar it sil it noch net wêze en jo
sille der yn elk gefal gjin 95-98% THC-oalje fan meitsje.JB

"Jindřich Bayer, wat binne jo gedachten oer bakken mei feniks triennen?Lykas as ik it  yn in
pindakaasbakje soe, it wat?" LinZy

-- Linzy, ik sis de minsken meastentiids dat se de oalje der boppe-op sette wolle wat se dermei
meitsje wolle.Sa kinne jo sjen hoe't oalje dêr is.Wat wy oanrikkemandearje is sa krêftich dat jo
yn elk gefal yn mikrogrammen per tsjinje moatte tinke, dus set gewoan in dripke fan 'e oalje
boppe op' e pindakaasbeker as it echt nedich is.Jo witte dat wy leaver as minsken ite de oalje
direkt út 'e spuit, it hat syn foardielen.It mingjen mei iten sil it medisyn altyd ferdylgje.JB

"Mar feroardielje jo fanklup net, om't de bakke- en bûterwinning hat bliken dien as genêzend en
folle minder ûntwykend ...Wy binne allegear yn dizze striid tegearre, feroardielje asjebleaft net
oaren dy't besykje. Pamela

"Pamela,  bakken  en  bûterekstraksje  leverje  net  deselde  genêzende  en  regenerative
eigenskippen as PERIODE fan cannabisoalje.It  sil  kanker genêze, Crohn's symptomen fuort
hâlde, diabetes genêze, lyme sykte, neam mar op!Bûter of edibles sille hielendal net fergelykje,
útsein as jo phoenix-triennen soene brûke yn jo edibles MISKIEN.Frede en leafde." LinZy

"Pamela, ik kin in minder effektive metoade net oanbefelje.Rjochte oalje foar bêste resultaten,
wurde wend oan  it  en  ferheegje  dan  jo  dosis.Eetwaren  binne faaks  ûnfoarspelber,  jo  witte
meastentiids net hoefolle oalje der yn sit ensfh. JB

"Ik bin der net wis fan oft ik in ryskoker of crockpot haw.De temperatuerynstelling seit allinich
leech mei hoi, is d'r in manier om de temperatuer te testen? Jeremy
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,,Dat  soe in  krûdpot  wêze.In ryskoker  hat  normaal  2 ynstellingen.Koekje en waarmje."  Deb
"Krij in fleistermometer as in laserpunttermometer en test de temperatueren mei in oar medium
lykas wetter of oalje.Klinkt as hawwe jo in crockpot, dy't brûkt wurde kin, mar jo moatte konstant
de temperatueren besjen, it soe better wêze om in ryskoker te krijen." Luke

"Kinne wy wodka brûke?" Monica

- Foar cocktails?Ja.JB

"Itenklasse" betsjut gewoan troch de FDA feilich beskôge.Net folle fan in hege standert dêr.Dat
gewoan  sizze  "alkohol  fan  itenkwaliteit"  makket  it  net  better  dan  bygelyks  elke  generyske
alkohol.En as jo paranoïde binne oer ien solvent, moatte jo paranoïde wêze oer se allegear. ”
Ben

"Ik kin de isopropylalkohol of nafta yn myn lân net krije!Dus wat moat ik dwaan?Hoe krij ik dizze
oalje, om't ik it sels net kin meitsje?" Ayesha

- Meitsje de oalje mei wat jo kinne fine en ferdamp it dan, Ayesha, dat soe wierskynlik de bêste
manier wêze om te gean yn sokke gefallen.JB

"Foar it sapjen is it brûken fan neat oars as ORGANISCHE hydro-opwekke cannabis de ienige
FEILIGE manier om te gean, om't Jindřich Bayer mear dan gelyk hat oer wat der yn 'e plant kin
lizze.Wy hawwe allegear ús "pet" hot topics dêr't wy bang foar en watch out mar al mei al as wy
oannimme feilige praktiken, lêze (mei BEGRIP) de wittenskiplike gegevens sammele en TRUST
de ynderlike stim fan foarsichtigens kinne wy binnen reden meitsje ús genêzingen.

As  RSO  goed  dien  wurdt,  litte  de  laboratoariumresultaten  GEEN  oplosmiddel  yn  'e  oalje
sjen.Plain en ienfâldich it siket dien om it goed te dwaan mei it juste solvent.Ik soe graach sjen
in kit beskikber online dat hat ALLES nedich út it oplosmiddel, pot / pan, hotplate / burner ensfh
foar RSO dus alles wat jo hoege te dwaan is foegjen jo cannabis.Ik tink dat dit kankerpasjinten
soe stimulearje om it sels te meitsjen.

Ik tankje God foar myn hjoeddeistige sûnens, sels mei myn MRSA flare-ups, mar ik wit dat as it
slimste komt, sil ik de moed hawwe om Rick Simpson en Jindrich Bayer ynstruksjes te folgjen
om myn libben te rêden, om't ik tefolle haw om foar te libjen (Leafhawwende man en in jonge
dy't wy oanbidde) om ûnder eangst yn te fallen.

God segene Rick en Jindrich foar harren sterkte.Ik freegje God ek om al dyjingen te segenje
dy't dit paad har eigen wei rinne, want it is net it maklike paad, mar it is it goede paad foar in
genêzing. PlatypusMom

--  Tige  tank,  PlatyPusMom.Berjochten  lykas  dizze  jouwe  my  enerzjy  om  dizze  lange,  mar
ekstreem betsjuttingsfolle, striid troch te gean foar it rjocht fan elkenien om dit medisyn frij te
brûken.Ik stopje net oant dizze plant wrâldwiid folslein legalisearre is, dat kin ik jo tasizze.JB

"De  oplosmiddelen  kinne  wurde  skjinmakke.Soms  foegje  gemyske  fabrikanten  oare
kontaminanten ta om dubieuze redenen.Dy kinne folle gefaarliker wêze as in oplosmiddel, en d'r
is net folle uniformiteit  yn hoe't  dizze wurde tafoege yn 'e solvents.Dejingen dy't  begripe de
kompleksiteit  belutsen  by  it  meitsjen  fan  oalje,  dat  is  fier  fan  in  kwestje  fan  oplosmiddels
allinnich, fine it debat laitsjend.Hoefolle opmerkingen hawwe jo lêzen oer gemyske pestiziden?
Wat is it persintaazje fan dizze dat jo typysk fine tsjin unpurged solvents?Wêr is dat debat?In
protte minsken hawwe dizze diskusje ferlege ta in kar fan oplosmiddels.Dat is bespotlik!Doch jo
eigen ûndersyk, wês skeptysk, wês sinysk en hâld it bewiis dat jo as feit akseptearje oan in
hege standert hear. ” Paul

"Jou net iens skele om hjir mei immen te pleitsjen, brûk in fakuümkeamer as jo petrochemyske
oplosmiddels brûke en jo sille de resten fuortsmite, ik bin út dizze post.Cannabis-oalje genêst
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kanker, en nafta kin fuortsmiten wurde, alkohol fan itenkoarn makket net sa sterk fan in oalje as
petrochemyske solvents dogge.Ik haw krekt batches makke fan sawol petrochemysk basearre
oplosmiddel (suvere ljochte alifatyske nafta) as fiedselkohol (95%, 190proof) en testen beide
oaljes mei pasjinten, en deresultaten wiene deselde kear en wer, de oalje makke mei suver
ljocht nafta is yn feite sterker en mear kalmerend as de nôt alkohol oalje.Set it op dizze manier
as  jo  in  petrochemysk  solvent  brûke  wolle  (nafta,  butaan,  hexaan,  aceton)  GEBRUK  IN
FAKUUMKAMER AAN HET EIN FAN DET PROSES OM FERGESE TE FERGESE DAT JO DE
SKINSTE MOGELIJKE OIL HASTE!!!Ik haw de itenklasse ek stofsûgd, en it duorre noch langer
dan  de  nafta  makke  oalje  om  folslein  te  reinigjen  (muffinearjen  en  bubbeljen  yn  'e
fakuümkeamer),  dus  dêr  geane  jo,  krige  in  petrochemysk  oplosmiddel  en  soargen  oer  de
resten, dwaan wat se dogge yn de yndustry en set it yn in fakuüm keamer op 35 psi, en sjoch
de resten wurde sûge út !!Ein fan rant en wirklike ERVARING !!!!! ” Ryanne

“As jo de juste nafta brûke, dan bliuwt der gjin rest yn 'e oalje. Ik testte it yn laboratoarium. Ok, it
wie in bytsje oerbliuwsel, mar muuuuuuch minder as wat jo krije fan in drokke stêdslucht, of op
in tankstasjon as jo tankje, of wat skilderje yn jo tún...” Hat

"Wy meitsje al in pear jier oalje en lykas de measten binne wy begon mei nôtalkohol, mar nei de
tiid learde ûnderfining ús om wetterfrije oplosmiddelen te brûken. As goed ferwurke, sil RSO
oerbleaune oplosmiddelnivo's goed ûnder 100ppm hawwe en itselde kin berikt wurde mei nôt-
alkohol, om't it gewoan de alkohol is dy't mjitten wurdt, mar it stik dat oersjoen wurdt is dat nôt-
alkohol wetter draacht en wetter it libben draacht. Wy hawwe sjoen RSO makke mei ISO en as
sjoen ûnder in mikroskoop d'r is gjin libben, mar guon oaljes dy't komme út dispensaries, dy't
insist op nôt, binne fol mei libbene baktearjes!

Ik haw in protte tiid en jild yn laboratoaren trochbrocht en bin wierskynlik de iennichste persoan
dy't  nôt-alkoholoalje  yn  it  laboratoarium  hat  nommen  en  it  hat  testen  foar  oerbliuwende
oplosmiddel en oerbliuwende wetternivo's. Yn feite bin ik wis dat ik bin, om't d'r echt gjin ark is
om te mjitten hoefolle wetter yn in oalje is. Ik moast in dokter krije om te wurkjen mei in ferskaat
oan ark om rûchwei  te  ûnderskieden hoefolle  "los  bûn"  en "sticht  bûn"  wetter  oerbleau en
hoewol hy der gjin krekte nûmer op sette koe, sei hy dat it yn persintaazjes mjitten wurde soe,
net dielen per miljoen. Dat it wie in laboratoarium en in wittenskipper dy't my oertsjûge om nea
oalje te brûken mei wetter. It is iroanysk dat it oplosmiddel net sa soarchlik is as it wetter, mar
meitsje  de  wiskunde;  by  100ppm  sille  jo  0,06  gram oplosmiddel  oer  twa  of  trije  moannen
konsumearje oant jo jo sykte ferslaan. Dat 0,06 gram, of sawat 1,2 drippen,

Ik haw ek wurke mei myn GI oan myn behannelingplan. Wy rûnen de sifers en by 100ppm fan
ISO wie hy net echt soargen en op 10 kear dat nivo ferhege syn soargen oant mooglike losse
darmen en minne sykheljen. Dit is de oalje dy't ik brûkt om myn libben te rêden en is wat ik
hjoed brûke foar ûnderhâld, mar no't dispensaries ús oalje wolle,  moatte wy ek ethylalkohol
brûke en no komme de testsifers wat leger werom, wylst it bedrach fan rendemint in protte is
ferhege. Nochris, doe't wy foar it earst begûnen, fielde ik dat it weromheljen fan Ever Clear in
goed idee wie, lykas ik fielde dat it  in goede kar wie yn oplosmiddel.  Wittenskip en de wet
bewiisden myn "gefoelens" te wêzen ferkeard;  wittenskip liet  my sjen dat  wetter  skealik kin
wêze en de TTB-steaten dy't Ever Clear weromhelje is in misdied. Sean

"Ik tink dat wat Rick en JB besykje te sizzen is dat Rick's oaljemetoade in protte minsken goed
hat krigen, en oant wy bewiis hawwe dat in oare ekstraksjemetoade like effektyf is, bliuw dan
oan wat wurket." Rebecca

KankerEn Bewiis

“Op 22/4/13 krigen wy de resultaten fan myn man syn lêste bloedûndersiken en hoewol hy de
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lêste pear wiken tsjin in keelpijnvirus hat fjochtsje, docht it him heul goed.Dit Indica Cannabis Oil
Extract docht in prachtige baan om syn leukemy te genêzen!

Syn tal lymfocyten giet stadichoan omleech en syn bloedplaatjes binne yn normaal berik, dus
gjin  soargenhielendal  as  wy  trochgean  mei  ús  folgjende  batch  Oil,  it  is  in  Indica-miks  fan
Blackberry Kush, Granddaddy Purple en Washington Red.Seinige mei de goede vibraasjes en
genêzende  gedachten  dy't  yn  elke  drip  fan  dizze  Cancer  Curing  Medicine  gean.Tankewol
Cannabis. ” Debra

"It wurke foar my.It libben is wer geweldich.” Zed

"Koe it net better sizze!" Peter

"Rick Simpson Oil  hat  folsleine wittenskiplike leauwensweardigens as jo  lestich falle  om de
wittenskiplike literatuer te lêzen" Robert Melamede, aka Dr. Bob

"De remming fan 'e sel oerlibjenpaad liedt ta defosforylaasje fan Bad, en translokaasje fan dit
Bcl-2-protein yn' e mitochondria, en dêrnei ta apoptose." Ummmm, de betingsten fan de leken
asjebleaft???” Kâns

- Dat fertaalt nei: "Cannabis deadet kankersellen," Chance.JB

"Fan de protte opmerkings en fideo's dy't ik haw sjoen oer cannabis-oalje soe ik sizze moatte
dat de hennepplant de "standert" of "optimale" ynstelling foar it minsklik lichem liket te befetsjen.
Remi

"Alles mei in rêchbonke hat in endocannabinoïde systeem.Wat in skande is de helte fan de
befolking  noch  net  op  'e  hichte.It  endocannabinoïde  systeem  moat  yn  elk  wittenskiplik  en
medysk boek wêze.It is wat skoallen ús takomstige dokters moatte leare.Hoe kinne minsken it
gewoan serieus negearje, it is diel fan hoe't it lichem funksjonearret.It  is korrupte picking en
kieze hokker 'echte' wittenskip te publisearjen.It is falske praktyk.lol" Chloe

"It wurket om't it in krêftige immunomodulator is dy't in skansearre ymmúnsysteem fersterket of
reparearret.It  reparearret  ek  DNA as  mitochondriale  skea  feroarsake  troch  DNA-ferneatige
medisinen lykas reverse transkriptase-ynhibitoren en protease-ynhibitoren.Troch jo  lichem te
reparearjen fan 'e skea feroarsake troch in ûnsûne libbensstyl of oare redenen en troch de skea
troch arv-drugs te kearen, ja, jo kinne sizze dat it "aids" genêzen."Johannes

"Elke kwaal dy't jo hawwe kin holpen wurde as net folslein genêzen troch dizze oalje.Hokker
fraach jo ek hawwe oer hokker kwaal, it antwurd sil altyd in klinkende JA wêze. ” Kathy

"It hat genêzen degenerative skiven yn 'e rêchbonke, tumors, en senuwskea foar myn freon en
it genêzen kanker tumors yn myn hûn." Sarah

“Ik  bin  in  medyske  studint,  studearje  op  it  mêd fan  medyske  natuerkunde  dy't  benammen
kankerpasjinten oangiet fan 'e kant fan medyske byldfoarming en radioterapy.Alles wat ik kin
sizze is in heul heul grutte DANKJE foar it wekkerjen fan my út in heul minne dream.Ik haw
einleaze hoemannichten ynformaasje ûndersocht út alle mooglike hoeken en ik haw gjin skaad
fan twifel  yn myn tinzen oer dit  medisyn.Ik waard belutsen by myn kursus,  om't  ik  oprjocht
minsken mei kanker helpe woe en elke oare foarm fan sykte dêr't ik mei helpe koe, mar dochs it
korrupte medyske systeem hearsket.It liket derop dat de ienige ynteresse (HJIR YN IERLAND)
is in bloed stjerrende minsken droech fan harren lêste penny op chemo en rad foar smyt se del
in  gat  ienris  it  jild  is  makke.Ik  haw sjoen  minsken  stjerre.Al  troch  harren  sykten,  ferdwine
stadichoan, wylst noch ite cocktails fan pillen en wat noch en ik fiel my siik nei myn mage mei
it.Hoe kin ik in diel wêze fan in systeem dat dit docht?Net mear.Jo binne neat minder as in
ynspiraasje en jo (RICK) hawwe myn libben oanrekke op in manier dy't ik wit dat ik folgje moat,
en leau my dat ik alles hjir yn Ierlân doch om te soargjen dat minsken jo namme kenne.Ik hoech

- 52 -



net iens kommentaar te jaan oer de geweldige kapasiteiten fan dit medisyn, om't de feiten foar
harsels sprekke, foar elkenien dy't ree is om se te ûndersykjen.

Jo witte, ik lies de oare deis wat en wist net oft ik derút omdraaie of laitsje moast.In liedende
politikus yn Ierlân (Micheal Martin) sei dat it gebrûk fan cannabis foar it behanneljen fan MS of
kanker  of  hokker  sykte  dan  ek  wat  him  oanbelanget  (sykje  it  op)  net  waard  stipe  om't
"DEREWAS GEEN MEDISCHE BEWYSS OF ÛNDERSÊK OM DIT TE BOUWJE. Ik moast it in
pear kear lêze foardat it ynsinke.WAT DE **** is der mis mei dit plak?Gjin medysk bewiis ??It
spyt my mar ik wit net iens hoe ik dit fierder moat sûnder lilk te wurden...” Brendan

--  Beste  Brendan,  ik  bin  tige  bliid  dat  jo  de  oalje  sjogge  foar  wat  it  is  en  dat  jo  it  wurd
ferspriede.Wat Michael Martin oanbelanget,  klinkt hy sawat itselde as de rest fan 'e politike
typen dy't  ik haw moete.Wêrom litte wy sokke korrupte dwazen ús systeem rinne?Ik hoopje
doe't Mr.Martin krijt kanker dat er oefenje sil wat er preket en sels de chemo nimme sil.Tank foar
jo stipe Brendan en gean troch mei it  goede wurk.Dit  is  ien slach dy't  wy sille winne.Beste
winsken, Rick Simpson

"Cannabinoïden remme tumorgroei yn laboratoariumdieren.Se dogge dat troch modulearjen fan
kaai-sel-sinjalearjende  paden,  wêrtroch't  direkte  groei  arrestaasje  en  dea  fan  tumorsellen
ynliede, lykas troch ynhibering fan tumorangiogenese en metastasis.

Cannabinoïden binne selektive antitumor-ferbiningen, om't se tumorsellen kinne deadzje sûnder
har net-transformeare tsjinhingers te beynfloedzjen.It is wierskynlik dat cannabinoïde-receptors
sel-oerlibjen en sel-dea-paden oars regulearje yn tumor- en nontumoursellen.

Cannabinoïden  hawwe  geunstige  profilen  foar  drugsfeiligens  en  produsearje  net  de
generalisearre giftige effekten fan konvinsjonele gemoterapyen.It gebrûk fan cannabinoïden yn
medisinen  is  lykwols  beheind  troch  har  psychoaktive  effekten,  en  sa  wurde  cannabinoïde-
basearre  terapyen  ûntworpen  dy't  sûnder  unwanted  by-effekten  binne  ûntworpen.  Manuel
Guzman - Mei oare wurden, cannabis-ekstrakten genêze kanker.Alles wat mist binne minsklike
stúdzjes.Wêrom?Freegje jo regearing en dyjingen dy't har kontrolearje.JB

"It genêzen my fan kanker ... Fase 4 harsens ... Dus ja." Kristal

“Tanja, it wurket en ik haw it iten.Stopje, sjoch en harkje.Ik advisearje om de oalje te nimmen,
sels as jo gjin kwalen hawwe.It sil jo ferdigenje om se tegearre te krijen mei jo in protte better
fiele dan earder en jo lichem sil jo tankje.Slúten geasten lykas dy fan 'e Amerikaanske regearing
feroarsaakje  in  protte  net-nedige  deaden  troch  neidielige  behannelingen  lykas  chemo  en
strieling.As myn mem ree west  hie om de oalje te besykjen yn plak fan har recept fan har
dokters te folgjen foar sa'n "oefening", fiel ik wis dat se hjoed by ús wêze soe.As net, soe se net
safolle lijen, pine,  en úteinlik ferdrinke yn har eigen meartal  floeistof neidat deselde dokters
smieten  yn  'e  handoek  nei  mear  as  $  100,000,00  oan  behannelingen.Chemo-  en
bestralingskliniken  meitsje  har  allinich  soargen  oer  har  monetêre  ûnderline  ynstee  fan  it
besparjen en komfort fan in pasjint.Der is in draaidoar mentaliteit mei steande keamer allinne
wachtkeamers fol desimearre en meast keale yndividuen wachtsje op de beurt op de naald.Ik
haw problemen mei de gedachten fan jo en de foarskriuwende dokter.In genêzing moat net
gean  oer  monetêre  winst.It  is  in  tryste  stân  fan  saken  dy't  rap  moat  feroarje  en
feroarje.Persoanlik  ûnthâld  ik  my fan in  testûnderwerp te wêzen foar  de "praktyk"  fan  elke
dokter. Doch watst fielst, Tanja, mar ik winskje dy it bêste ta.Tankewol Rick Simpson foar alles
wat jo dogge en hawwe dien.Wy sille de goede striid fjochtsje; wetten of gjin wetten." Lewis

"It sizzen dat it kanker genêzen is in heul gefaarlike en yllúzjeare oerskatting fan in oars jildich
punt dat mear ûndersyk fertsjinnet.Mar nee, nee, nee.Cannabis genêst kanker net.D'r is op it
stuit gjin definitive en gjin echte remedie foar kanker, en allinich in oantal eigensinnige medyske,
alimentêre  en  psychologyske  ynspanningen  kinne  helpe  om  it  risiko  fan  kanker  te
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ferstjerren.Cannabis genêst gjin kanker, en pasjinten moatte dit witte. Davide

"RSO deadet kanker, maat ...Smoken, nee, mar RSO ja." Kevin

"Soargje my hjir te helpen, asjebleaft maat ..." Jeff

"Allearst is 'kanker'  alles fan in cyste oant neuroblastoma, dus 'kanker genêzen' is generyk,
yllúzje,  net-spesifyk.Dan hat  cannabis in  heul  goed effekt  op duplikaasje fan sellen,  watwis
helpt, mar net systematysk genêzen tumors.Nochris is elke kankersoarte oars en cannabis hat
op ien of oare manier in positive reaksje toand op boarstkankers, dy't in type karsinoom binne,
ek  breed  en  heul  effektyf  behannele  troch  konvinsjonele  medisinen.Dat  wurdt  sein,  ik  bin
HOLLE foar it legalisearjen fan cannabis, mar hoewol ik heul iepen bin foar alternative terapyen,
moat ik mysels net iens wêze mei dizze pompeuze claim. Davide

"Jindřich Bayer, help, please!!!" Kevin

"Sizze dat cannabis in positive reaksje toant yn it bestriden fan bepaalde soarten tumors is in
claim dy't ik kin akseptearje." Davide

-- Davide, akseptearje wat jo wolle,  dat is goed mei my.Ja, d'r  is heul min hurde gegevens
beskikber  oer de Rick Simpson-oalje,  mar  dat  is  allinich troch de korrupsje fan it  medyske
systeem en har jildmasters.Dit sil heul gau feroarje as Colorado en Washington har gegevens
begjinne te leverjen.Plus,  Israel  en Nederlân begjinne no de oalje  te testen,  de Tsjechyske
republyk sil wierskynlik heul gau meidwaan.

Foar safier't  wy witte, en út ús praktyske ûnderfining mei tûzenen pasjinten, liket de oalje te
wurkjen op alle soarten kanker folle better dan alles dat op it stuit wurdt levere troch it medyske
systeem.As jo  bewiis wolle, meitsje dan wat oalje en fyn ien mei hûdkanker en sjoch wat der
bart as de oalje derop wurdt tapast.Beste winsken, JB

"As jo  de wierheid witte  oer de riken efter  guon fan 'e grutte goede doelen,  begjinne jo  te
realisearjen wêr't jo jild hinne giet.Jo moatte ek sjen nei histoaryske ynformaasje lykas hoe't yn
'e jierren 1960 doe't it polio-faksin waard fersteurd oan 230 miljoen Amerikanen, se wiene net
bewust fan it aapfirus sv40 wie yn dy faksinen.Doe ferklearre presidint Nixon yn 1963 in oarloch
tsjin kanker, om't hy bewust makke waard dat der in kankerepidemy komme soe.Sjoch SV40
wie yn 'e apen dat se de antykladen foar dat faksin rekkene troch bedriuw slic.It kin oant 30 jier
duorje  om as kanker  te  presintearjen.No yn dyselde  perioade  wie  de privatisearring  fan 'e
sûnenssoarch  fan  Amearika  en  Nixon  kaam efter  in  partikuliere  soarchoanbieder  om dit  te
dwaan foar winst.De wierheid is dat se in yndustry makke hawwe neamd kanker en net wolle
dat de algemiene befolking wit oer RSO. ” Matthew

"Meitsje it sels, wy fregen Rick wêr't wy it kinne krije en nei in skoft realisearre wy dat, om't wy
fier  fier  fuort  fan  Amearika  wenje  en  wy  net  earne  kinne  reizgje  om it  te  krijen  fanwegen
finansjele  beheiningen,  seagen  wy  de  fideo  krekt  100  kear  ,  praktysk  memorisearre,  fûn
cannabis fan in pleatslike provider, kocht de ryskoker, de alkohol, sels in termometer om wis te
wêzen fan 'e temperatuer.It wie makliker as wy tochten.WY MAKEN DIT SELF.Myn freon nimt it
no al 4 dagen ...Wy sille wachtsje en sjen.Wy hawwe medyske tydskriften lêzen en in protte
dokumintêres  sjoen,  al  har  befiningen  binne  itselde  (klinyske  proeven  dien  oan  UCLA,
Harvard ...) - de oalje deadet kankersellen!Dat wy besletten it te meitsjen, om't jo no net kinne
oant jo it besykje! Ioanna

“Liefje, freegje jo buorlju... immen tichtby dy hat miskien al wat.Krekt freegje as jo soene freegje
om in aspirine?Weagje in tweintich.” Sandy

"It feit dat placebo's guon minsken genêze, is reden om medisinen foar altyd te ferwiderjen en
de keunst fan placebo te studearjen.Nei't sein dat jo noait in placebo-stúdzje dogge as jo in
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effektive genêzing hawwe, jo hawwe gelyk, dat soe de helte fan jo pasjinten fermoardzje, siik en
wreed. Christopher

-- It soe wier siik en wreed wêze, Christopher, en dêrom sil ik it persoanlik net dwaen.Oaren
kinne as se wolle,  mar ik net.Ik wol dat it  medyske systeem de oalje as placebo begjint  te
brûken - as se bewize dat wat se wolle brûke feiliger en effektiver is dan de oalje (en leuker /
nofliker  foar  de  pasjint),  dan  kinne  se  trochgean  en  it  ferkeapje  .Sa  net,  dan  net.It  is  frij
ienfâldich en heul rasjoneel, tink ik.En dat is hoe't it yn 'e takomst dochs wêze sil, dus wêrom
wachtsje?JB

"Noch in bewiis?Eigentlik, ferifieare bewiis dat cannabis alles docht foar kanker foar elkenien?
Anekdoatyske ferhalen betsjutte wittenskiplik hielendal neat.Sorry.Ik haw fûn dat in gebrek oan
bewiis wurdt pleatst en ik wol dat it sa min wier is.Mar hawwe d'r ELKE ferifieare bewiis west fan
ELKE soart?Klinyske stúdzjes?Alles wat jo kinne pleatse op alle?Inkel benijd.Ik bin gjin hater.Ik
bin oan jo kant, mar...dochs...” Sí

"D'r binne in protte tsjûgenissen west  fan minsken dy't  kanker hawwe en de cannabis-oalje
hawwe brûkt om harsels of in leafste te genêzen ...dwaan wat ûndersyk, Si.As jo  "klinyske"
stúdzjes nedich binne, sille jo se net krije, om't de bedriuwen dy't ûndersyk dogge gjin jild kinne
meitsje út  'e  iepenbiering  fan'  e  effektiviteit  fan  THC,  yn syn natuerlike  foarm.It  moat  earst
makke wurde yn in "gemyske" formule en op dy manier ferkocht wurde.It giet allegear om of jo
yntuysje en sûn ferstân brûke en ta jo eigen konklúzjes komme of de tsjûgenissen negearje.Ik
kies har te leauwen! ” Cher

"Hey Kim,  ik  daagje  jo  út  om te  BEVISEN dat  Cannabis  as  in  net-giftige  libbensreddende
medisyn "retoryk" is.Good Luck mei dizze.Ik brûkte it lûd krekt lykas jo dogge.Doe besleat ik dat
ik  gatten  troch  dizze  'retoryk'  soe  blaze,  om't  dit  BULLSHIT MOET Wêze ...  jonge  wie  ik
ferkeard.Ik bedoel DEAD FERKER.Jo kinne de wittenskiplike 100% IRON CLAD FEITEN net
ûntkenne.Ik koe it net dwaan en jo sille it ek net dwaan.De FEITEN binne de FEITEN en dit is in
FEIT, Kim.De AMA & Big Pharma binne kriminelen.Se hawwe bewust talitten dat dit prachtige
kado  fan  God  demonisearre  wurde  en  oer  ljeagen  foar  PURE  PROFITS!Se  hawwe  jo
famyljeleden tastien om te lijen en te stjerren, Kim.As jo tinke dat dizze Petro Chemicals dy't se
peddle medisinen binne, tinke jo it bêste nochris.Jo wolle wat 'retoryk' ûntdekke, gean prate mei
jo  dokter,  gean  prate  mei  de  American  Cancer  Society,  gean  prate  mei  jo
gifpillenfabrikanten.Tink derom, Kim, ELKE PIL DAT SE BEWAKE 'FEEILIG' IS, is NET!Fyn my
ien dy't  net  GIFTIG is,  mar ien!Dochs hawwe wy hjir  in  NON-GIFTIGE GROENTE dy't  DE
machtichste medisyn op IERDE produseart dat is BEWIST OM SYKTE TE GENÊREN en ús
"sûnensprofessionals" en de regearing hat it goed sjoen om ús dizze libbensreddende griente te
ûntkennen, wêrtroch't wy lije en stjerre EN wurde set. yn de finzenis om dingen noch feiliger te
meitsjen yn de maatskippij...Wolle  jo  prate oer "RHETORIK"???Ik hoopje dat  dit  berjocht  jo
eagen iepenet foar de WAARHEID.As net,  RIP Kim, is d'r  gjin hoop foar jo en jo soarte, jo
hawwe "klinyske endocannabinoïde tekoarten." Sjoch it op, it is wier." Dan

"Tige tank Rick & JB ... Fanwegen jim wit ik no de wierheid.Sûnens, frede en lok. ” Tina

"Rick Simpson, do bist sa fol stront.Kanker kin net genêzen wurde!" Jason

"Jason moat wurkje foar  de regearing.Ik haw it  mei  myn eigen beide eagen wurkje sjoen."
Matthew
"Chris as jo de Youtube-fideo op RSO sjogge, is it proses der.Ik soe Everclear leaver brûke as
nafta, mar in persoanlik ding.Matthew, Jason wurket miskien foar de oerheid OF hy is heul jong
en tinkt  dat  hy elk  stikje  gegevens leard hat  yn it  universum.Allinnich dan kin er  in  blanke
útspraak dwaan wat dien wurde kin.Hy soe elke jota oan gegevens witte moatte. ” Judie

"Jo  binne  sa  slim  as  de  propaganda  dy't  marijuana  folget  ...wat  jo  dogge  foar  minsken  is
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geweldich in alles mar genezen fan kanker NEE!Symptomen ferminderje en minsken mei pine
helpe  ja.Mar  jo  úttreksels  binne rûch en  fier  fan  suver.Ik  wurkje  net  foar  de oerheid.Ik  wit
gewoan bulten as ik it sjoch." Jason "Ik haw al 20 jier in sliepsteurnis hân, RSO-oalje hat my
foar it earst holpen te sliepen en ik bin pinefrij by it wekkerjen!Yay!Jason, wêrom bisto hjir sels?
As jo dit net witte wolle, gean dan gewoan fuort!” Bonnie

"@Jason!!!Bewiis dat it gjin kanker of STFU genêst!!!" Jon

"Lit  my  it  bewiis  sjen?En  Jon  grappich  hoe't  jo  moatte  weromgean  nei  vulgêre  taal  lykas
"STFU".Lit sjen hoefolle yntelliginsje jo echt hawwe!Gjin wûnder datst út Teksas bist...” Jason

"Jason,  as  jo  sa  trochgean  wolle,  sil  ik  jo  fan  dizze  side  moatte  ferbiede.Doch  mear
ûndersykfoardat jo jo oardielen meitsje." JB

"Ferbeane my, jo ferneat!Jo binne in liger en hawwe nul bewiis fan wat dan ek!Jo dogge wat
ferdomme ûndersyk en stopje mei it fertellen fan dizze earme minsken ligen!Jo oalje is rûch oer
gekookt smoarch jiskefet!Jo binne der op ien of oare manier yn foar it jild!Dus ferbiede my om't
ik de wierheid wit en THC, CBD, ensfh.GENEES NET KANKER NET, jo binne in kanker foar de
medyske marijuana-mienskip! Jason

"Oarwol, Jason." JB

"Myn man hat gelyk.Ik haw 4 PET-scans dy't it bewize.Doe't ik swier wie op 'e oalje, gongen
myn tumors fuort as gek.Doe't ik myn dosis moast ferminderje, binne se stabiler dan krimp.Ik
haw sichtber bewiis dat it spul wurket. ” Maria

"Klinkt as in hoax om jild te meitsjen.Jo tinke echt dat de wet my himp kin groeie om wat oalje te
meitsjen?Krij echte dude.Ik krige leukemy en ik leau gjin wurd fan wat jo sizze.Jo freaking scam
artyst bidde op 'e siken moatte wurde finzen.As jo  sa wis binne dat dit wurket, doch dan wat
echte klinyske proeven.In protte lannen litte jo se dwaan, brûk gjin ekskús fan Lame Ass FDA!
Steven

-- Steven, hoe earder jo op 'e oalje komme, hoe better foar jo.Skuld my net foar it gebrek oan
wittenskiplike  stúdzjes  oer  de  oalje,  echt.As  it  medyske systeem wirklik  die  wat  se  moatte
dwaan, dan soene dizze tachtich tsjûgenissen allinich alles west hawwe dat se moatte sjen om
al dy tsientûzenen of hûnderttûzenen stúdzjes út te fieren dy't moatte wurde útfierd.

Rick en ik kinne it wirklik net betelje om al dy stúdzjes út te fieren, it is fier boppe ús budzjet, en
wy kinne se net legaal útfiere en de manier wêrop wy se wolle útfiere, dus it is echt oan oaren
om har wurk no te dwaan.Foar safier't ik wit, binne d'r steaten wêr't medyske marijuana tastien
is, ik wit net wêrom't se noch gjin stúdzje hawwe útfierd.Bygelyks op hûdkanker soe dat yn in
pear moannen dien wurde, allinich mei topikaal gebrûk fan 'e oalje.Mar it liket net te barren, of ik
wit net fan sokke stúdzjes.

Mar d'r is wittenskiplik bewiis om alles wat wy sizze te stypjen: dizze stúdzje waard publisearre
yn  2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594en  dizze  waard  koartlyn
publisearrehttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Ik hoopje dat it sil foldwaan oan jo wittenskiplike behoeften en ik hoopje dat jo sille krije op 'e
oalje foardat jo dokters krije in kâns om te deadzjen dy mei harren gemysk gif, dat soe hawwe
west nea tastien as it waarden hifke yn in goede en etyske medyske stúdzje.JB

"Tankewol, Rick Simpson, foar it falidearjen fan myn leauwen oer cannabis-oalje ...Ik haw PTSD
en ik nim gjin medisinen mear fanwegen myn gebrûk fan cannabis ...It echte ding ...Ik krij ferset
fan in protte, mar ik wit wat wurket en ik befoarderje it oan oaren ...It is noch altyd yllegaal hjir yn
MO ...Mar miskien kin ik helpe minsken opliede troch al jo tsjûgenissen te dielen ...en miskien is
it gau legaal...” Ale
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"Ik bin it dermei iens, as in 12-jierrige feteraan dy't koartlyn skieden is foar PTSD, haw ik edibles
fûn om fantastysk te wurkjen, en sjoch út nei it meitsjen fan wat oalje dit rispingeseizoen." Jon

"4 dagen sûnder in nije baan te krijen.Gjin side-effekten, ûntlûken, en net de hollen fan minsken
ôfbite!Dêr is dyn ûndersyk, lol.Fertel it fierder!Wy hawwe dit nedich.Wy binne it oan it minskdom
te tankjen om de wrâld in better plak te meitsjen.Dit is it begjin.:)” Christina

"De  ûndersikers  konkludearren:  "De  gegevens  dy't  hjir  wurde  rapporteare  binne  de  earste
wêrfan  wy  bewust  binne  om  de  krityske  rol  fan  CB1  (cannabinoïde)  receptors  en
endocannabinoïden te demonstrearjen yn 'e etiology fan PTSD by minsken.As sadanich leverje
se  in  stifting  wêrop  ynformative  biomarkers  fan  PTSD-kwetsberens  kinne  ûntwikkelje  en
validearje,  en  ek  de  rasjonele  begeliedingûntwikkeling  fan  de  folgjende  generaasje  fan
evidinsje-basearre behannelingen foar PTSD.

Mar ferwachtsje net dat federale amtners sille helpe om dit proses foarút te bringen.Yn 2011
blokkearren federale bestjoerders ûndersikers oan 'e Universiteit fan Arizona yn Phoenix fan it
útfieren fan in FDA-goedkard, placebo-kontroleare klinyske proef om it gebrûk fan cannabis yn
50 pasjinten mei PTSD te evaluearjen.

Wittenskiplike yntegriteit?Net as it giet om marijuana.Net troch in lange shot."

- Jou ús asjebleaft de skuld net foar it  gebrek oan medyske stúdzjes oer cannabisoalje.Hoe
earder jo sille realisearje dat ja, d'r is in groep minsken dy't dizze wrâld wirklik kontrolearje en
dat se gewoan alles sille dwaan om de comeback fan cannabis te fertrage, hoe better foar jo.It
betsjut net dat wy gjin cannabismedisyn trochdrukke, it betsjut allinich dat it langer sil duorje dan
nedich of ferwachte.JB

"De earste kear dat ik cannabis smoke doe't ik 15 wie, fielde it as hie myn harsens ynienen de
ûntbrekkende gemyske stoffen krigen dy't ik oant dan nedich hie. Myn eangst en depresje wiene
sa folle mear te behearjen dat it my in skoft nij libben joech. Ik haw my altyd ôffrege wêrom't iets
dat fansels sa goed foar ús is yllegaal is, mar dat is myn antwurd yn in nutedop. Tank foar it
dwaan fan in geweldige baan, respekt foar jo Rick en JB ”Miles

"Ik haw in freon dy't in eardere marine en Irak-oarlochsdierenarts is.Hy hat lêst fan in slim gefal
fan PTSD.Cannabis is it ienige ding dat him helpt in wat normaal libben te libjen.Neat dat de VA
him  ea  hat  dien  of  jûn  hat  ea  echt  holpen.Myn  frou  en  ik  lije  oan  grutte  medyske
problemen.Cannabis is it ienige ding dat ús helpt.It is om dizze reden dat wy alles dogge wat wy
kinne om dit geweldige krûd te legalisearjen hjir yn Iowa.In protte fan ús dierenartsen soene in
protte profitearje fan it hawwen fan konsekwinte juridyske tagong ta kwaliteit cannabis.Ik leau
dat totale legalisearring de ienige manier is. Justin

"Ik bin op 'e hennepolie foar ferskate betingsten en ik haw noch noait sa goed sliept of my sa
goed field.Tankewol Rick Simpson & JB foar it  krijen fan it  berjocht dat dizze plant wûnders
docht foar alles tinkbere !!DO it gewoan minsken en sjoch sels !!It is de ienige manier wêrop jo
in wiere leauwige wurde, fertrou my !!” Val

--  Tankewol,  Val.It  is  wier  dat  neat  slacht  persoanlike  ûnderfining  mei  wat  de  oalje  kin
dwaan.Sadree't jo it besykje, bygelyks op in brân of in muggenbyt en it jeuk en de pine sille yn
sekonden fuortgean, elkenien kin jo fertelle wat se wolle en jo sille witte dat se jo fertelle kinne
wat se wolle, mar de oalje sil noch wêze it bêste medisyn dat der is.En jo sille der wol in bakje
fan thús ha, foar it gefal der wat barde.

Jo hoege gjin wurd te fertrouwe dat wy sizze, meitsje gewoan de oalje, fyn ien mei in brân,
hûdkanker, diabetyske ulcus,  tapasse it  dan topikaal en sjoch wat der bart.Unthâld dan dat
itselde yn jo lichem sil barre as jo de oalje ynnimme, en dat is sawat alles wat jo witte moatte,
echt.JB
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"Ferline april, nei't ik 5 jier frij wie fan boarstkanker, krige ik wer de diagnoaze.Dizze kear wie it
poadium 4,  terminal  mei  mets oan 'e  rêchbonke,  ribben,  lymfeklieren,  sternum en boarst.Ik
waard yn prinsipe palliative soarch oanbean en fertelde dat se soene besykje my út te folle pine
te hâlden ...Om nei hûs te gean en myn saken út te regeljen.Ik hie in soad pine en se bleauwen
hieltyd  mear  giftige  pinepillen  foarskriuwe  mei  HEEL  ferfelende  bywerkingen,  (Percocet,
hydromorphone en dexymethasone).Ik koe net funksjonearje op dizze.

Myn man begon dit guod op it ynternet te lêzen en ik wie, op syn minst, skeptysk, mar tocht dat
ik letterlik neat te ferliezen hie troch it te besykjen.Kôgje in heul lyts bedrach fan White Widow 3
x  deis.Ferline  wike  krige  ik  it  nijs  dat  myn  bonken  folslein  ferdwûn binne.Hjoed  waard  my
fertelddat de MRI SIGNIFIKANT krimp fan de sêfte weefsel tumors toant.No net sa skeptysk en
fiele geweldich, gjin pine. ” Julia

"3  1/2  jier  lyn  waard  ik  diagnostisearre  mei  boarstkanker,  poadium  3,  agressyf.Hie  in
mastektomie,  chemo  en  bestraling  en  tests  kamen  negatyf  werom  foar  mear
kanker.Spitigernôch metastisearre myn kanker en dat sette it  op stadium 4 agressyf foar de
boarstkanker.Ik hie no bonkekanker en hie in spookfraktuer wêrby't de kanker troch it bonke yn
myn linkerheup iet en myn lofter boppeskonk fol kanker wie.Mei't ik yn 'e goede rjochting wiisd
waard foar RSO krige ik geweldig nijs fan in scan fan' e boarst, buik en bekkengebiet - gjin
kanker dêr.Myn eardere scans lieten 8 kankerplakken sjen, 1 yn 'e linker skonk, 5 yn' e rêch en
2 yn 'e legere lumbale, ik krij gau in scan/röntgenfoto's fan dat gebiet en hooplik kin ik wer goed
nijs melde.Dit hat myn libben rêden!It sloech wis de wurden fan 'e dokter "Jo binne terminaal,
meitsje jo saken op oarder en wy jouwe jo 4 moannen om te libjen" en dat wie 16 moannen lyn.
(Ik moat der oan taheakje dat se no rint mei help fan in rollator en sliept yn in bêd, wat is wat se
yn 3 jier net kin.Ien fan har folgjende doelen is om goed/mobyl genôch te wêzen om mei my in
muzykjam by te wenjen.)

"Hoi Jindrich, juster haw ik it boek fan Rick klear lêzen.Geweldich spul!Earlik sein haw ik wirklik
gjin bewiis mear nedich oer de wirklike magyske krêft fan 'e oalje!Ik haw ek wat eksperiminten
dien en elke dei ûntdek ik wat nijs dat dit medisyn kin dwaan!Ferbazend!Spitigernôch, ek al bin
ik oertsjûge en sels as myn freondinne derfan oertsjûge is, is har mem op de ien of oare manier
net yn steat om folslein 'los te litten' ...en noch altyd is se der net wis fan oft se ophâlde mei
skite chemo... Ik besykje hieltyd goede arguminten te bringen, mar ik kin net foar har beslute!Sy
is de iene mei kanker en se is de iennichste dy't kin beslute wat te dwaan mei har libben.Ik wit
dat se op it  lêst yn elts gefal genêzen wurdt,  want wy sille har safolle oalje ynstoppe dat it
ûnmooglik is foar har om te stjerren.Mar dochs fiel ik dat it sa dom en sa gefaarlik is om mei
dizze ferdomme gemikaliën te boartsjen, foaral as jo tagong hawwe ta natuerlike medisinen dy't
bewiisd is kanker te genêzen!Ik lês oer jo ûnderfining mei kanker en medysk systeem ...It spyt
my echt foar jo ferlies ... en no begryp ik jo hâlding foar de tradisjonele saneamde 'medisyn'
better! Luigi

-- Hoi Luigi, tank foar jo moaie wurden oer it boek en it is spitich dat jo der troch moatte.It is har
kar hokker behanneling se kiest, mar ik soe net tichtby de chemo gean - lês gewoan it ferhaal
fan myn mem foar har, miskien sil se begripe dat it nimmen fan gif noait in goed idee is, foaral
as it net ûnderboud noch nedich is.Har kânsen om gewoan de chemo te oerlibjen sille gâns
ferbetterje  as  se  de  oalje  nimt,  mar  nochris,  wêrom noch  mear  skea  oan  har  sike  lichem
feroarsaakje?It hat hielendal gjin sin. Beste winsken, Jindrich

"Dit is de slach mei in protte goede minsken te krijen hawwe, in ûnwittende dokter dy't tinkt dat
hy / sy mear wit sûnder oait foarút te gean oer nije evoluearjende en besteande ynformaasje oer
cannabis,  har  cannabinoïden  en  it  fermogen  om  kanker  te  deadzjen  sûnder  de  pasjint  te
kwea.Hoe  gek  út  ús  perspektyf  dat  se  gif  soene  easkje  oer  iets  sa  feilich,  wêrom?Is  it
ûnwittendheid of rinne se bang?
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Ik haw ien kear yn 5 jier in dokter sjoen sûnt it learen fan dizze oalje foar myn IBS en it wie foar
iets dat ik sels net koe dwaan.In dislocated pinkie en ik brûkten de oalje om nea ynfekteare te
wurden, ferwidere de stekken sûnder lijen en elke kear as ik it  oanbrocht,  ferdwûn de pine
fuortendaliks fanwegen de ûntstekking dy't fuorthelle waard.It waard folslein genêzen yn 2 1/2
oant 3 moannen ynstee fan fysioterapy en sawat 9 moannen oant in jier foar genêzing.Ik haw
kear op kear mei eigen eagen sjoen en nimmen kin dat fan my ôfnimme.” Covey

"Dokters  binne  NET wittenskippers  en dogge  ek  gjin  wittenskip.As  se  dat  diene,  soene  se
easkje dat de regearing har tagong ta marijuana tastiet.De reden is in no bewiisd diel fan it
lichem,  it  endocannabinoïde  systeem,  is  folslein  negearre  troch de Amerikaanske medyske
maatskippij.Wylst  oare  lannen  mear  en  mear  ûndersyk  dogge  nei  marijuana  en  spesifyk
kankerbehanneling,  American  medyske  oprjochting  wurdt  rinne  troch  Big  Pharma,  grutte
fersekering, en grutte jild.De dokters hawwe kontrôle oer har ambacht jûn oan net-artsen en
politisy  basearre op eangst.Se sille  jierren besteegje oan besykjen om alternativen te finen
ûnder kontrôle fan oktroaiadvokaten, wylst se potinsjele genêzingen driigje.

As marijuana ferburgen wie yn in djippe jungle, kontroleare troch ien of oare analfabeetstam,
soe  Big  Pharma  de  earste  wêze  dy't  har  produksje  kontrolearje,  syn  protte  ferskillende
cannabinoïde ferbiningen patintearje, en dan omdraaie nei dokters om it te 'foarskriuwe'.Mar de
grutste stam yn 'e FS begjint al de wierheid út te roppen.Jammer foar Big Pharma, dizze stam is
net te keap. Bryan

"Dat bewiis is by ús.En wy diele it.De medyske groep [net mear mei respekt te behanneljen] fan
drugspushers, dy't wurkje foar stimulâns, wurde bleatsteld.Se skuorre yn har beurs.Se binne
bewust fan wat der bart en har boartersmaat, de FDA giet mei har del.Net oars as elke foarm
fan tiranny dy't wy binne tsjinkaam foardat wy dizze kear akseptearje dat it húslik is.Wy dogge
dit  oan ússels.D'r  is  in  genêzing foar  kanker,  d'r  is  GEEN GENIE FOAR de manier  wêrop
GENEESKUNDE op it stuit optwongen wurdt, útsein as wy mei ús bûsen en ús stimbiljetten
stimme!" Thielman

"Ik haw sjoen dat sibben en freonen sa fluch ferfallen en stjerre nei't  ik twongen waard om
tsientûzenen dollars út te jaan om stadichoan te fermoardzjen as de genêzing direkt út Mem
Ierde groeit.Kom no, wurd wekker en rûk de snert.Spring net op stereotypen en doch wat ECHT
ûndersyk. ” Amy

"Ik hie in âldere dame mei Alzheimer.Se hie soarch 24/7 nedich.Se bleau har keuken yn 'e brân
stekke om te besykjen te koken.Wy sille, se krige oalje en koe binnen in moanne har bernsbern
wer werkenne en begon it ûnthâld werom te heljen. Janet

"Ik wit dat ik leaver RSO ha as chemo / rad ... Grappich hoe't guon minsken RSO kinne ôfwize
as de side-effekten fan al it oare jo mei in heul bytsje leefberens kinne litte." Kerry

"It moat maklik te krijen wêze.It MOET beskikber wêze "Hoe mear ik lês, hoe mear fassinearre
ik bin." Shelley

"De folgjende kear  dat  jo  immen hearre sizze "Wêr  binne de peer  reviewed stúdzjes?":  In
sykopdracht op PubMed, it repository foar alle peer-reviewed wittenskiplike papers, mei de term
"marijuana"  leveret  hast  20,000  wittenskiplike  papers  dy't  ferwize  nei  de  plant  en  /  of  de
bestanddelen dêrfan, wêrfan hast  de helte krekt yn 'e ôfrûne tsien jier  publisearre binne.By
fergeliking,  in  trefwurdsykjen  mei  de  term  "Tylenol"  jout  17.370  publisearre  papers.In
trefwurdsykjen mei de term "ibuprofen" jout 10.500 publisearre papier.In trefwurdsykjen mei de
term  "Ritalin"  leveret  7,012  publisearre  papers  op,  en  in  sykwurdsykjen  mei  de  term
"hydrocodone" leveret mar 630 publisearre papers op. Lynn

"Nije  troch  de  regearing  finansierde  stúdzje  fan  cannabis  /  kanker  SHOCKS  wittenskiplike
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mienskip ...THC, it wichtichste psychoaktive yngrediïnt fan cannabis, kin de minsklike genetyske
koade  feitlik  feroarje,  om  kanker  en  inflammatoare  sykten  te  foarkommen.Wat?!!!!Wat
wat!!!????

Rick  Simpson  en  syn  Chief  Elf,  de  Tsjechyske  aktivist  Jindřich  Bayer,  hawwe dit  in  protte
moannen sein, en ik wie beleefd, mar stiekem spotted mei it begryp, om't it klonk as in bosk
hokus-pokus  foar  my  (en  fanwegen  oare  lytse  technyske  ûnienichheid  dy't  ik  hie  mei  har
perspektyf)....Medisinen kinne DNA net feroarje, krekt?FERKEAR, blykber!HOLY [BLEEP]!!!!!!"
Alan

"OK,  wat  dit  ek  betsjut,  dit  is  bûten myn sfear  fan  ekspertize.It  seit  wierskynlik  dat  eat  as
cannabinoïden  kanker  kinne  genêze,  en  se  dogge  it  op  ien  of  oare  manier  fia
genmodifikaasje.En dat mear ûndersyk nedich is, lykas altyd.

Alles wat ik sis is dat de gedachte fan in saak it lytste dieltsje fan 'e saak is en de oalje kin
tinzen ek reparearje.Genen binne noch te grut.It ûndersyk moat rjochtsje op wat cannabinoïden
dogge  mei  de  lytste  dieltsjes  fan  ús  lichems,  atomen,  quarks,  snaren  ensfh.Dat  is  wêr't
problemen begjinne, yn 'e lytste dieltsjes, dat is wat jo moatte reparearje as jo de problemen
echt wolle reparearje.JB

Endocannabinoïde systeem
"Elk  organisme  mei  in  endocannabinoïde  systeem  (aka:  ECS)  kin  /  sil  profitearje  fan
cannabinoïden,  it  meitsjen  fan  homeostase  (harmony)  binnen  dat  organisme.D'r  binne  trije
organismen op dizze planeet dy't gjin ECS hawwe: sponzen, jellyfisk en politisy.Okee, miskien,
miskien, is it mooglik dat it lêste oerdreaun is, mar in bytsje. Steve

"Ik leau dat it ferlies fan tumor-ûnderdrukke genen in krúsjale rol spilet binnen kanker, en dat dit
wurdt feroarsake troch endogene cannabinoïde tekoart." Matty

-- Genen binne te grut, jo moatte nei de lytste dieltsjes, dêr ûntstiet it probleem en dêr moat it
oplost wurde.Sels DNA is te grut. JB

"Ik sil de wittenskip oerlitte oan 'e wittenskippers dy't ik net bin, ik sammelje myn ynformaasje
fan wat ik sjoch en fiel.Ik wit dat ik better bin en dejingen mei wa't ik myn kennis dield haw,
binne better of herstelle, en foaral yn frede binne se net bang foar har sykte of sykte dy't it
herstel des te better makket sûnder de stress. Kelee

"It hat myn oanfallen jierren ûnderdrukt.It is bekend om migraine te ferleegjen troch de medyske
berop  sûnt  de  19e  ieu,  en  Russo  spekulearre  yn  2003  dat  in  ûnderlizzende  klinyske
endocannabinoïde tekoart de skuld is." Tom

"PubMed hat in artikel dat stelt dat IB, migraine en fibro in klinysk endocannabinoïde tekoart
kinne wêze." Eric

-- Wis.De manier wêrop wy it sjogge, binne de measte sykten symptomen fan cannabinoïde-
tekort en de measte sykten soene wierskynlik hielendal net foarkomme as minsken yn lytse
hoemannichten oalje sûnt de dei dat se berne binne.JB

Q.Wêrom soe ik  ferwachtsje dat  dokters de bewearing stypje dat  cannabis kanker  genêst?
IN.No,  om't  it  kanker  genêst  en  dat  is  alles.THC  feroarsaket  apoptose,  dus  ferrassend
feroarsake it  apoptose yn alle kankers.Wêrom?No, om't decarboxylated oalje op ien of oare
manier yn alle sellen yn it  lichem komt as it  yn 'e juste hoemannichten ynnommen wurdt.It
endocannabinoïde systeem regelet it ymmúnsysteem, dus as jo it ymmúnsysteem goed wurkje,
kin it ek kanker bestride.Net folle oan dit, echt, it is echt offensyf ienfâldich.
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Goed produsearre hege graad oalje is de bêste kâns dat de pasjint hat yn elts gefal (sjirurgy sil
nedich wêze yn in pear libbensbedrige gefallen, miskien).En as jo witte fan in behanneling opsje
dat is feiliger, effektiver en leuker foar de pasjint dan de oalje, goed, fertel ús.Der is gjin.

Sjoch  nei  wat  Mechoulam en  Pacher  sizze:  "Ontstekking  /  weefselblessuere  triggert  rappe
ferhegingen yn pleatslike endocannabinoïde nivo's, dy't op har beurt sinjaalreaksjes regulearje
yn  ymmúnsellen  en  oare  sellen  dy't  har  krityske  funksjes  moduleare.Feroaringen  yn
endocannabinoïde  nivo's  en  /  of  CB2-receptor-útdrukkingen  binne  rapporteare  yn  hast  alle
sykten  dy't  minsken  beynfloedzje,  fariearjend  fan  kardiovaskulêre,  gastrointestinale,  lever,
nieren, neurodegenerative, psychiatryske, bonken, hûd, autoimmune, longûntstekkingen oant
pine en kanker, en modulearjend CB2 receptor aktiviteit hâldt enoarm therapeutysk potinsjeel yn
dizze patologyen.

En hoe dogge jo dit alles?No, mei de oalje.Jo lykwicht de nivo's of set se yn inoverdrive, as it
nedich is.Jo kinne de oalje ite, it op wrijven, it ferdampe, en nimme it yn zetpillen, en tusken
dizze fjouwer metoaden kinne jo in manier fine om elke pasjint op dizze planeet te helpen.Letter
sille dokters de tumors ynjeksje mei oalje en op dizze manier yn rekordtiden krimpje (net oan te
rieden thús).

En wêrom stelde ik hûdkanker (as diabetyske zweren of brânwûnen) foar?No ja, want je kinne
sjen wat der bart en it duorret meastentiids net lang om se mei de oalje te genêzen, in pear wike
maksimaal  yn  de  measte  gefallen.Besef  dan  gewoan dat  itselde  ding  dat  bart  nei  aktuele
applikaasje op jo hûd bart yn jo lichem as jo de oalje ynnimme.Nochris oanfallend ienfâldich,
mar  dat  is  op  it  lêst  in  tige  krekte  útlis.En  gean  dan  werom  nei  wat  Mechoulam  skreau:
"Feroaringen yn endocannabinoïde nivo's en / of CB2-receptor-ekspresjes binne rapporteare yn
hast alle sykten dy't minsken beynfloedzje, fariearjend fan kardiovaskulêre, gastrointestinale,
lever,  nieren,  neurodegenerative,  psychiatrysk,  bonken,  hûd,  autoimmune, longûntstekkingen
foar  pine  en  kanker,  en  modulerende  CB2-receptoraktiviteit  hâldt  enoarm  therapeutysk
potensjeel yn dizze patologyen.

- As ik dat alles wit, sil ik myn CB2-receptoraktiviteit fuortendaliks moduleare.JB

"Elkenien  dy't  twivelet.Mei  ik  jo  freegje  asjebleaft,  Google  de  wurden  Endocannabinoid
System.It  is  yn  elk  inkeld  minske.Minsken produsearje  letterlik  cannabinoïde stoffen yn har
memmemolke, dit is bewiisd medysk feit.Wy hawwe letterlik in enoarm systeem yn ús lichems,
jierren  lyn  ûntdutsen,  dat  receptors  hat  foar  cannabisferbiningen.Dit  is  ek  in  bewiisd
feit.Wittenskip hat bewiisd dat THC slûpt yn 'e CB1-receptor, fan ALLINLIK beskeadige, ûnsûne
of  kankersellen,  en  FORCEERT  se  om  te  stjerren  troch  apoptose,  programmearre
seldea.Kankersellen produsearje ceramide, de THC fynt it en reparearret it probleem.Nochris,
dit is in medysk bewiisd feit dat jo oeral online kinne fine, troch akkrediteare universiteiten en
oare ûndersyksintra.Dit is echte wittenskip.NET guon bolle minsken meitsje op om heech te
wurden.

Ik  wit  dat  ferskate  bern  kanker  genêzen  of  genêzen  mei  cannabis.Myn  soan  is  ien  fan
harren.Tinksto dat myn twa jier âld wol heech wurde?Tinksto dat ik myn bern heech wol?Um,
NEI.MAAR, ik sil him ek gjin chemo jaan dy't dokters hawwe ferteld dat wy him net genêze
sille.En ik wol grif net dat er dea giet.Sa...yeah, Ik gonna brûke it op him, en fertel elkenien Ik wit
de wierheid.En hooplik troch te kommen ta guon fan 'e twifelers ...Miskien ien dei sil dit petear
har libben rêde, of ien dy't se kenne ..." Suzetta

"Feroaringen  yn  lipidemetabolisme  binne  nau  besibbe  oan  kanker.Ferskate  klassen  fan
bioaktive  lipiden  spylje  rollen  yn  'e  regeling  fan  sinjaalpaden  belutsen  by  neoplastyske
transformaasje  en  tumorgroei  en  -progression.It  endocannabinoïde  systeem,  besteande  út
lipide-ôflaat  endocannabinoïden,  har  G-protein-keppele receptors (GPCR's),  en de enzymen
foar har metabolisme, komt op as in belofte therapeutysk doel yn kanker.
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- It endocannabinoïde systeem regelet it ymmúnsysteem direkt, dus ja, it spilet in wichtige rol yn
'e behanneling fan kanker.It hat gjin universitêre graad nedich om dizze út te finen.

En hoe regelje jo de funksje fan it  endocannabinoïde systeem?Mei cannabinoïden, miskien?
En hokker foarm fan cannabis is de machtichste?No, de oalje.En hoe moatte pasjinten it brûke?
Lykas de measte oare medisinen kinne se gewoan ite ite.Trije kear deis.Bingo.JB"

Kanker Testimonials
Motto: Spontane remission fan kanker liket ferrassend faak foar te kommen yn 'e 
oanwêzigens fan cannabis-oalje
"Freon  hat  bonkenkanker.Krekt  begon  de  oalje  ferline  wike,  de  pine  is  fuort,  hy  fielt  him
better.Onkologydokters binne skrokken." Jo

"Ik seach in goede freon stjerre mei poadium 4 boarstkanker, op har lêste skonken nei yntinsive
chemo.Ik joech har spesjale koekjes, dan phoenix triennen elke 4 oeren.Se genêzen, en bloeit!
Sei dat se har noait better field hat! Charlene

"Jo hawwe safolle libbens rêden ...Ien fan myn freonen genêze har bonkenkanker yn 45 dagen
fan behanneling fan hennepolie. Gyan

"In bytsje geweldich nijs juster.In man dêr't wy krekt wat oalje oan jown hiene, stoarte syn dokter
doe't in pear wike letter fûn waard dat de tumors yn syn longen fuort wiene en ek dy op syn
lever dy't oant mar in plak ôfkrompen wie.Ien lytse buis!Wy hawwe in pear ûnderweis en se
dogge it allegear goed.Ik hoopje dat dingen goed binne.Phoenix Tears libbet en goed." Chris

"Jose:  Update  -  Myn  81-jierrige  freon  hat  3  tumors  tegearre  trochjûn  fan  syn  gesicht
(hûdkanker)  squamous cell  carcinoma.Se makken gjin kâns tsjin de bêste medisinen fan 'e
wrâld.5 wiken op 'e oalje en hy fielt him better as hy hat yn 15 jier.Syn appetit is werom!Hy wint
de slach!!!Wy winne de slach!

Steve: Hat hy de oalje ynnommen en it ek topikaal brûkt?

Jose: Beide

Steve: Fantastysk.Is it net geweldich om te witten dat wy sa in ferskil kinne meitsje yn immen
syn libben.

Jose:  Hy  begon  68% THC-oalje  mingd  mei  olive-oalje  en  kokosnota-oalje  op  syn wang te
wrijven foar 2 wiken foardat it opdûkte.Hy nimt it ek yn sûnder de olive-oalje nei't er it op 'e
binnenkant fan syn wang wrijven.

Jose: Syn dokter belle my juster en fertelde my dat hy ek hûdkanker hat en wol wat Oalje om
himsels te besykjen.

Steve: No dat is fantastysk nijs oer de dokter dy't help wol.Goed dien myn freon!!!!En ik bin bliid
dat jo 81-jierrige freon werom is om wer te genietsjen fan it libben.

Jose: Ja, it is echt geweldich!Dr. P, wy sille him neame, is in bekende auteur fan in pear boeken
en in geweldige Naturopath Healer en in MD.Hy hat de lêste 2 wiken 5 fan syn pasjinten nei my
ferwiisd.Alle terminale kankerpasjinten. ”

"Twa wiken lyn joech ik in oare fan myn hûd-/keelkankerpasjint/freon wat genêzende oalje om
topysk yn te nimmen en te brûken, tegearre mei in lyts bytsje kokosnoot-oalje.Tiisdei fertelde er
dat de hûd op syn wang iepen wie en de tumor bleatlein wie.Ik fertelde him om troch te gean
mei it oanbringen fan 'e oalje, mar sûnder de kokosnota-oalje, gewoan de suvere genêzende
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oalje.Hy sette de genêzende oalje direkt op 'e bleatstelde tumor en hy sei: "De bult dy't útstekt,
ferdwûn de oare deis.It begon binnen minuten nei it wrijven te drainjen.It sûpte út - de oalje luts
de kanker út as in salve. De kanker tumor wie der, no is it fuort...Twa wiken!!!" Jose

"Hallo Rick Simpson en Jindrich Bayer, ik woe wat heul HAPPY HAPPY nijs diele.De scans fan
mem  lieten  in  "mjitbere"  fermindering  sjen  yn  'e  grutte  fan  ALLE  tumors  yn'  e  lever  en
panko's.Ek is de tumor yn har long no FULLJOCHT, 100% GONE!!!D'r is safolle tank om hinne
te gean, mar de nûmer ien dy't de measte leafde fertsjinnet is Rick foar it sa iepenlik dielen fan
dizze ynformaasje mei de wrâld om te begjinnen.

Tankewol Jindrich foar alles wat jo dogge, ynklusyf jo stypjende freonlikens en ynstruksjes.Ik wit
dat wy noch op aaiskelpen rinne mei har diagnoaze/prognose, mar as dingen trochgean te
ferbetterjen (tumors krimp of "oplosse" sa't se it neame sûnder fierdere metastasis).Ik sil jo har
úteinlik foar en nei medyske rapporten stjoere, sadat jo kinne sjen dat jo holpen hawwe om it
libben te rêden fan in ongelooflijke, leafdefolle, aktive, jaan frou, dy't bûtendoar har krûdetún
plantas ik typ.In protte leafde, Barbara"

-- Hoi Barbara, tank, jo hawwe ús dei makke mei jo e-post.Sis hoi tsjin jo mem foar ús en
soargje derfoar dat se net foar oare scans of röntgenfoto's of oare kankerferwekkende ûnsin
giet.Lit har gean troch hoe't se fielt, se moat 120-180g fan 'e oalje oer seis moannen of minder
ite.As ik har wie, soe ik dan de oalje dan ek de rest fan myn libben alle dagen ite, kanker hat in
hiel lyts kâns as der oalje yn it lichem sit.Underhâldsdoses binne in ekstreem wichtich ûnderdiel
fan dizze metoade.Beste winsken, Jindrich

"De  man  fan  myn  freon  waard  genêzen  fan  kanker  dy't  syn  onkologen  stompe  dy't  him
ynformeare  dat  hy  3  moannen hie.Dit  is  de  warskôging:  om't  se  stomme wiene  troch  syn
wûndergenêzen, hawwe se him elke 6 moannen oanmeld foar MRI mei kontrastferve.Op syn
lêste MRI reagearre syn lichem op de kleurstof en syn hert stoppe yn 'e MRI en hy stoar hast.Ik
gean akkoard mei JB.De tests binne like giftig as har "kuren".Wês foarsichtich."Colette

"Myn mem genêzen har stadium 3 lytse sel longkanker mei de oalje !!Haw ik neamd dat se mar
fjouwer moanne nei diagnoaze kankerfrij wie?No, dat is wat bard." Dage

"Myn heit hat ek alvleesklierkanker dy't him ferspriede nei syn lever en longen tidens de chemo,
dan ferspriede it him wer, hy wie heul ûnwel en waard rap minder.Hy begon de oalje 3 moannen
lyn.De lêste scan op moandei lit sjen dat alle 7 flekken ferdwûn binne en alvleesklierkanker is
krimp.Hy  fielt  him  100%  better  en  hat  de  kwaliteit  fan  it  libben  werom.De  oalje  is  wirklik
geweldig. ” Lisa

"Myn heit is ek op 'e oalje foar pankreaskanker dy't ferspraat nei sân oare plakken.Hy hat 5
moannen op 'e oalje west.Alle sân plakken dy't ferskynden wylst op chemo binne ferdwûn sûnt it
starten fan de oalje en de panko's kanker is krimp.De oalje hat syn libben rêden!” Lisa

"Hoi, ik woe jo gewoan bywurkje.Heit hat in oare scan hân sûnt it begjin fan de oalje 5 moannen
lyn foar pankoazekanker.Lêste scan liet sjen dat de kanker yn 'e panko's krimp wie en de oare 7
plakken dy't ferskynden wylst hy op chemo wie ferdwûn sûnt it begjin fan 'e oalje.Nije resultaten
litte sjen dat de kanker yn 'e panko's wer is krimpt en d'r binne gjin oare plakken, wat bloedich
fantastysk  is,  sjoen  dat  is  wêrom  pankoazekanker  sa  deadlik  is  fanwegen  it  taryf  dat  it
ferspriedt.Sa 8 moannen tegearre 5 fan dy moannen mei help fan oalje pa docht great.Yn feite
fielt er him no better as doe't er foar it earst diagnostearre waard.Dus nochris tank Rick, JB en
elkenien dy't helpt om dizze ynformaasje út te krijen.As it net foar de oalje wie, soe ik myn heit
net hawwe !!" Lisa

"Yn  oktober  2013  waard  myn  heit  diagnostearre  mei  long-,  lymfoïde-  en
pankoazekanker.Alvleesklierkanker is in deaderate fan 95 prosint.Se joegen him 2-4 moannen
om te libjen.Wy begûnen him fuort op 'e oalje, sa gau as wy hearden oer dit guod.Op 26 maart
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2014 waard by myn heit kankerfrij diagnostearre.Ferbazend!!Dizze oalje rêde it libben fan myn
heit.Hy sliept better en yt ek better.” Melissa

"Myn heit  wie  ek  faze 4  pankoazekanker.Hy  hie  ek  10 plakken  op 'e  lever  ...  dat  wie  ein
novimber 2012.Hy hat no 1 plak op 'e lever (.08) en 1 plak yn' e pancreas (8 mm).Wy slaan
dit.Syn dokters binne skrokken.Hy krijt gewicht en al mei al fielt hy geweldich.Cannabis-ynfuse
oalje is ek goed. ” Angie

- Boartsje net mei ferwatere medisinen, Angie.It is goed foar aktueel gebrûk, mar jo wolle gjin
cannabis-ynfuseare oaljes jaan oan kankerpasjinten as har ienige behanneling.Folsleine macht
folslein spektrum oanfal wurket bêste.

Benammen  foar  dyjingen  dy't  "moatte"  in  scan  nimme "te  sjen"  hoe't  it  genêzen  is.Sokke
minsken moatte automatysk noch 60 g fan 'e oalje tafoegje oan it  protokol, om't se gewoan
ûnnedich in heul kankerferwekkende proseduere "om te sjen" hoe't se fiele.Nijsgjirrigens kostet
jild, sorry dêrfoar.Lokwinsken en bêste winsken.It is geweldich om it sukses te sjen fan minsken
dy't oars tinke.JB

"Ik bin in faze 4 oerlibbene fan pankoazekanker troch dizze oalje.Ik begon chemo yn desimber
2013, alle (mear as 200) oaren yn 'e stúdzje stoaren.Ik bin de iennichste dy't de oalje naam en it
foar de dokter ferbergje moast.No dat ik bin útkommen oer de oalje en hy hat útsprutsen my
kanker  frij  as  fan juny  5th,  Hy is  noch altyd  besykje  te  oertsjûgjen my om fierder  te  gean
chemo.Ik wegerje!Alles wat dizze dokter dien hat, wie ferkeard, mar alles wat Rick Simpson sei
hat  bliken  wier  te  wêzen.Myn  medyske  records  litte  sjen  wat  de  dokters  seine,  ik  hie  yn
jannewaris stoarn moatten, mar hjir bin ik ein juny.Tankewol Rick!De oalje hat my rêden fan
kanker, ik hoopje dat it my rêdt fan chemo. Buddy

"Ik bin feitlik bewiis dat RSO in direkte effekt hat op MPNST en NF1.Medyske records, MRI,
PET, CAT-scans bewize signifikante reduksje fan tumorgrutte en aviditeit. Kristyne

"Ik  hie  in  tumor fan 3,7 sm op myn testikel.Ik  die  ien  gram per  dei  fan RSO sûnder  oare
medisinen en doe't ik werom kaam de dokter wie hy ferbjustere.Hy sei dat de tumor fuort is en
koe it net ferklearje.Dat ik fertelde him dat ik RSO naam.Hy sei: "Ik bin net te oplieden oer it
ûnderwerp, mar ik sil sizze dat dit de ienige reden moat wêze om it fuort te gean." Ik haw krekt
koartlyn in oare pop-up hân en ik tink dat it is om't ik gjin ûnderhâldsdosis dien haw.Dus ik sil
noch ien gram deis dwaan foar 30 dagen en sjen oft it ferdwynt lykas de lêste.Soargje dan dat ik
derachter ûnderhâld. Brandt

"Ok myn Peeps.Hjoed is de dei dy't ik allinnich hie hope soe ea barre.De resultaten fan biopsie
binne binnen.Corrie Yelland HAAT NET BEFESTIGING KRIJGEN DAT HAR KANKER 100%
FULLJIT FERGE IS!!!!IK BIN KANKER FREEEEEE!!!!!Net iens dysplasia lit stean de grutte C.

Oan myn ongelooflijke, geweldige freonen dy't kollektyf ferantwurdlik wiene foar it feit dat ik de
medisinen koe betelje = d'r binne absolút gjin wurden om te beskriuwen hoe tankber ik bin foar
elk fan jo.Jo binne allegear geweldich!

Oan Heather dy't  my earst  RUN FROM THE CURE stjoerde - Dy fideo feroare myn libben
letterlik.Wa soe hawwe thunk it, hey?Ik hâld fan dy!Oan Rick Simpson, oan Jindřich Bayer út 'e
boaiem  fan  myn  hert  ...DANKJE  foar  jo  kennis  en  jo  stipe.Ik  libbe  hjoed  fanwegen  jim
allegearre!

Ik bin wirklik segene om sokke geweldige famylje en freonen te hawwen. ” Corrie

"Hallo Jindrich, gewoan in rappe opmerking om jo te litten witte dat ik hjoed myn dokter seach.It
rapport seit dat de kanker (anale kanaalkanker) net mear op te spoaren is.Ferline hjerst waard
my ferteld dat ik 2-4 moannen hie as ik gjin strieling die.Ik keas foar gjin strieling te dwaan en
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ynstee de RSO te besykjen.Fansels, it wurke!Ut it djipste fan myn hert, tank, tank, tank oan Rick
en foar dysels!!!!“ Corrie

--  Corrie,  btw,  hokker kanker wie it?Set de oalje op it  litteken, it  giet  nei alle gedachten ek
fuort.Hoe dan ek, bliuw fuort  fan dokters,  net mear scans ensfh.,  En soargje derfoar dat jo
safolle oalje as ûnderhâldsdoses ite as jo kinne.JB

"Ik krige in kâns om sawat 2 moannen lyn mei Rick te praten op in radioprogramma ...Ik fertelde
him oer  hoe't  rso  my  al  sa  holpen  hie  ...Ik  hie  deselde  kanker  as  Farrah  Fawcett...Anale
kanaalkanker  ...  it  is  frij  seldsum  ...net  te  betiizjen  mei  kolorektale  kanker  ...  en  ik  haw
NOOOOOOOOO fan doel om de oalje oait te stopjen. Corrie

-- Ik soe ek net fan doel hawwe om oait op te hâlden mei it brûken fan de oalje, dat is wol
begryplik.JB

“Myn lêste súksesferhaal.Dit is in frou yn har lette 50's dy't diagnostearre waard mei Stage 3,
mar heul tichtby Stage 4 Lung Cancer.Hjoed krige ik dit: "No, myn mem gie in moanne lyn foar
har CT-scan en krige har resultaten in pear dagen lyn werom.It is hielendal fuort!Har dokter lies
se en sei dat de gruttere massa dúdlik is en d'r neat oer is ...

Se hat noch COPD, mar dêr sille wy oan wurkje en har smoken lol ...Tige tank foar allesit advys
en de kennis fan dingen wêrfan wy ús noait bewust wiene.Alles kaam tegearre mei in reden en
wy binne sa bliid.God segenje dy en dyn famylje." Corrie

- Spontane remission fan longkanker liket ferrassend faak foar te kommen yn 'e oanwêzigens
fan cannabis-oalje.JB

"Nei mar 4 gram seagen wy in drastyske feroaring yn 'e bloedrapporten (ESR) en de niertest fan
myn heit dy't in blaaskanker hat, hy sliept goed, glimket, ik hoopje gewoan dat hy weromkomt
nei normaal, sjocht nei Rick Simpson's tawijing en fertrouwen, Ik gie tsjin alle dokters en net lit
myn heit gean troch Chemotherapy, to date ik net spyt myn beslút. Tankewol, Rick Simpson. ”
Arpit

"Kristen krekt wat AWESOME nijs dat ik mei jo allegear diele wol.Ik haw in frou hjir yn BC, ik
wiisde yn 'e goede rjochting mei boarstkanker.It hie metastasearre nei har longen, mage en
harsens.Se is al in moanne op de medikaasje en hat juster har onkolooch sjoen.Alle tumors
binne krimp,  en har  tumormarkertest  is  NORMAAL.Noch ien  kear  Peeps -  CANNABIS OIL
DEAT KANKER!" Corrie

"Ok, al myn prachtige Peeps, dit sil in lange lêzing wurde, mar ik tink dat ik juster PAYDIRT haw
rekke.Ik haw myn toskedokter sûnt ferline septimber net sjoen.Op dat stuit wie ik midden yn 'e
striid foar myn libben.Myn toskedokter waard op dat stuit ferteld dat ik kanker hie.Wy hiene it
gewoane petear, wêr't ik him fertelde dat ik gjin bestraling die en in "alternative behanneling"
die.Hy hie doe frege wat ik die.Ik wie twifelich om him te fertellen, om't hy bekend stie om syn
"stijfheid",  mar fertelde him om te sjenRun From the Cure.Hy belle my eins nei't  er it  sjoen
hie.Hy sei dat hy as medyske professional de neiging hie yn 'e doaze te wêzen, dat hy in broer
hie,  (in  dokter),  en  in  oare  broer,  (in  farmakolooch)  en  hoe't  se  soms "net  alle  antwurden
hawwe."

Snel foarút nei juster.Hy wie ferbjustere om te sjen hoe goed ik der útseach, en foar it momint
sprakeleas doe't ik him fertelde dat de Cannabis Oil hie wurke.Hy begûn allerhanne fragen te
stellen.In protte fan har "wittenskiplike fragen" dy't ik net koe beäntwurdzje.Hy frege oer klinyske
proeven, ferskate syktebetingsten behannele mei Cannabis ensfh.Hy wol mei syn broer oer
mysels prate, lykas Cannabis as in "genezing" foar kanker, en wol ek dat syn broer Cannabis as
medisyn ûndersiket.Soe it goed wêze as hy myn selnûmer en e-mailadres naam?
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Hjir is wêr't it grut wurdt.Syn broer, Dr. Jake Theissen, wie eartiids de Dean en wie pionier fan it
Pharmacology-programma oan 'e Waterloo University.Hy is no in adviseur foar drugsbedriuwen
en  is  spesjalisearre  yn  "Nije  oanpakken  yn  kankerbehanneling."  Hy  is  sterk  bûn  oan  de
Canadian Cancer Society.(Hy is ek dejinge dy't troch de regearing frege is om it ûndersyk nei it
ferwettere chemo-skandaal te lieden.) John sei, dat syn broer faak sein hat, d'r moat wat betters
wêze om kanker te behanneljen.Iets natuerlik, ynstee fan gemysk.Ik fertelde him om "net fierder
te sykjen." Cannabis is it "wat natuerlik". Corrie

"Myn man waard oarspronklik diagnostearre mei prostaatkanker hast 6 jier lyn.Wy fertrouden de
medyske mienskip en gongen de tradisjonele wei fan behanneling del, allinich om te fertellen
dat wy in "katastrofysk mislearjen" wiene op 4,5 jier doe't de kanker weromkaam.Ik ûndersocht
konsekwint foar hast 2 moannen alle alternative terapyen, ynklusyf jo hennepolie, en binnen 3
moannen sakke it tal kanker fan myn man yn 'e helte.Tsien moanne letter en syn PSA is del
nei .11 - net detectable.

It is heul spitich om te hearren dat ús regearing wegeret alle alternative medisinen te erkennen,
ynklusyf  hennepolie,  yn 'e  behanneling  fan sykte,  lykwols hawwe wy lykas jo  neat  oars as
bespotting fan' e "profesjonals" en sels guon famyljeleden.Alle "maatskippijen" binne d'r grutte
pharma-kontrôlegroepen,  mar  ik  "krije  it"  oangeande  it  ûntmanteljen  fan  in  systeem  fan
miljoenen minsken dy't wurkje yn in yndustry dy't sa korrupt is yn $ 20B per jier dat d'r noait in
genêzing sil wêze.Mei opsetsin!!

Dit hiele proses hat my bleatsteld oan hoe djip it konijngat echt giet en ik bin op it stuit yn it
proses fan it skriuwen fan in boek oer myn fynsten mei de passende titel "ferbine de stippen."It
is  in  histoarysk  perspektyf  fan  GGO's,  yndustriële  lânbou,  en  grutte  farmaseutyske  en  de
ynfloed dêrfan op 'e sûnens fan elk yndividu.Ik sil jo trochgean te folgjen op dizze webside en
winskje jo alle bêste en goede sûnens.Tankewol foar alles wat jo dien hawwe en trochgean te
dwaan.Mei freonlike groetnis, K"

"In freon, yn 'e lette stadia fan kanker, dy't lijt troch it martelprogramma fan chemo en strieling
foar leukemy, learde troch de grapevine oer "Run from the Cure" en besleat de oalje te besykjen
nei't al it oare net slagge om syn te genêzen. sykte.Spitigernôch hie hy it te let litten om himsels
te rêden, mar syn kennis en soarch hawwe my rêden.It wie de oalje dy't hy net de kâns hie om
te brûken dy't my op myn wei nei herstel begon. Stephan

"Myn skoanheit seach fannemoarn syn onkolooch Dr. foar syn kontrôle.De dokter waard stil.Myn
skoanheit hat leukemy foar 15 jier.Hy hat op 'e oalje west.Hjoed is syn oantal wite bloedsellen
werom nei  normale grinzen.Hokker kanker??CANNABIS OIL GENEES KANKER MENSEN!"
Karen

-- "Neat better as in dokter dy't it swijen is!hehe Love it!Ik makke myn dei!" Jackie

"Hallo wer Rick!Ik hoopje dat dizze email goed oankomt.Ik skriuw hjoed om jo te freegjen hoe
lang moat in pasjint op 'e oalje bliuwe?Wy hawwe in pasjint mei in grutte tumor.Hy begon 15
maart  en  hat  oant  no  ta  40  gram trochmakke.Hy  is  sûnt  dei  2  op  1,5  gram of  mear  per
dei.Stopje jo by de Therapeutyske dosis fan 60 gram?Jild is in faktor foar dizze pasjint.Hy hat
oant no ta neat betelle foar syn medisinen.Har fersoarger hat de earste 60 gram oalje skonken,
mar kin net foar altyd fergees medisinen jaan.Tank foar jo ynput.Ik wurdearje jo ynsjoch.Mei
freonlike groetnis, Janet”

"Dear  Janet,  jo  sizze  dat  hy  sûnt  dei  twa  1,5  gram  of  mear  per  dei  hat.De  oalje  dy't  ik
produsearje is sa sterk dat it meastentiids de gemiddelde persoan sawat 5 wiken duorret om op
it punt te kommen wêr't se 1 gram deis ynnimme kinne.D'r kin in probleem wêze mei de stam
dy't waard brûkt om dizze oalje-hennepstammen te produsearjen kinne in protte ferskille yn har
genêzingsfeardigens, sadat it probleem de stam kin wêze.Gewoanlik is de kanker fuort as de
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pasjint 60 gram oalje hat ynnommen.Mar as it net is, soe ik trochgean mei har de oalje te jaan
oant it is.De tiid dy't it nimt en de hoemannichte oalje dy't nedich is, kin in protte ferskille fan
persoan  ta  persoan.Wy  binne  allegear  oars  en  guon  minsken  genêze  folle  flugger  dan
oaren.Meastentiids  sille  minsken  dy't  slim  skansearre  binne  troch  chemo  en  bestraling  in
langere  behanneling  en  mear  oalje  hawwe.De  oalje  moat  alle  skea  dy't  dizze  saneamde
behannelingen efterlitte  ûngedien  meitsje.Myn advys  soe  wêze om te  besykjen  de oalje  te
produsearjen fan in oare sterke indica-stam, mar hâld him yn alle gefallen op 'e oalje, it is it
ienige ding dat ik wit dat syn libben kin rêde.Beste winsken, Rick Simpson”

"De cannabis-oalje kin jo net rêde fan 'e deadlike gemoterapy.De oalje kin mear helpe as de
pasjint chemo wegeret.” Steve

"Ik bin der net wis fan oft dit in súkses is - Mar ik tel it wis as ien!Foar it gefal dat immen har
ôffreget wêrom't ik in mânske stim haw, is it net om't ik in sigaretsmoker wie of sa - ik ha noait
smookt, mar om't ik myn skildklier fuorthelle hie.Ik bin 51 (en in heal!) En haw oalje brûkt sûnt
myn 20's.Ik fûn it gewoan altyd hearlik om te ferdampen.In pear jier lyn - begon ik problemen te
slikken, en myn dokters fûnen knooppunten op myn skildklier.Knooppunten op myn schildklier
dat ik moast gean foar kanker testen.As se dat dogge - stekke se gewoan in grutte kontnaald yn
jo kiel en komme yn 'e knopen om te testen.Se jouwe jo neat - gjin narkose - fanwegen de
lokaasje.Dus - doch dit in pear kear en sjoch as jo stil sitte kinne.Hoe dan ek - nei't ik 6x waard
stutsen - en myn schildklier sa grut waard dat ik problemen hie mei slikken en sykheljen - hie ik
myn skildklier fuorthelle.Mei alle kanker yn myn famylje - ik tocht dat ik foar it spul soe wêze.Gjin
kanker.Gjin.Ik bin de ienige yn myn famylje dy't oant no ta oan kanker ûntkommen is.Ik haw
dien oalje sûnt myn 20's.Ik haw sawat elk hânkanker test út dêr fanwege famylje skiednis- en
nada oant no ta Thank God!Jo dogge de wiskunde :-)" Janet

"Ik dielde Rick Simpson's Phoenix Tears in protte kearen op myn Facebook-muorre ... doe wie
op in dei in freon fan my op har stjerbêd mei lymfoom.Doe't  se myn berjochten op 'e oalje
seach, begon se fuortendaliks de oalje te nimmen en is no KANKERFRI!Har dokters binne
fernuvere.Se fertelden har dat se trije moannen te libjen hie ... SE WAREN FERKE. Jamie

"Ik bin it behanneljen fan in frou mei TERMINAL kanker, mei RS hennepolie en se wurdt einliks
better.IT WURKET!" voodootattoo

"Doe itselde ding no.25% THC SKYWALKER OG, lêste OG oalje myn PSA wie 160.Nei 100
gram hjoed is it 7.” Jimmy

"Hoi  Chris,  update  ...kanker  giet  fuort...se  krige  justermoarn  in  oprop  fan  har  betize
onkolooch.Meastentiids hawwe wy in ôfspraak fan oantlit, mar hy belle har dizze kear om har te
advisearjen oer de resultaten fan alle scans dy't in pear wike lyn dien binne.Lever - kanker is net
mear  te  sjen.Longkanker,  ien  longkanker  ferdwûn  en  de  oare  longkanker  signifikant
fermindere.Hy neamde it boarst lykwols net ...Dat mem belle him werom foar in pear fragen en
om in ôfspraak te meitsjen foar ús om yn te gean en mei him te praten en ferline en resinte
scans te besjen.Ik bin bang dat se in bytsje skrokken wie doe't de dokter begon te praten oer
har lever en longkanker ferdwûn dat se fergeat te freegjen oer har boarstgebiet.

Alle scans wiene foar in foarscreening foar in nije hormoanterapyproef ...mar de dokter seit dat
se net  langer  in  kandidaat  is  foar  it  hormoanûndersyk  as  in  pasjint  moat  hawwegroeiyn 'e
kankergebieten en al har gebieten groeie NET, mar stjerre.Wy binne oer de moanne mei de
resultaten fan 'e oalje!!!Doe't ik in moanne as wat lyn mei Rick spruts oer myn mem, stelde hy
foar  dat  se  op  in  twadde  90-dagen-behanneling  soe  gean  en  dus  planne  wy  dat  begjin
septimber.Yntusken  sette  wy  har  op  in  ûnderhâldsdosis.  Wow!Se wist  fan  it  begjin  fan  de
behanneling dat de oalje wurke oan har tumors se koe fiele se krimp en fuortgean.Wy binne
allegear  sa  tankber  dat  jo  my  yntrodusearre  hawwe  oan  jo  dokumintêre  idee  en  dizze
behanneling dield hawwe.Foar altyd tankber, Cindy"
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"Hallo leave Corrie...Ik woe jo gewoan litte witte dat ik de oalje dy't ik fan myn mem hie jûn oan
in freon fan in freon dy't boarstkanker hat ...Se naam in moanne en it is yn remission ...Guon
kankersellen  binne  dea  yn  'e  tumor  ...En  de  dokter  wie  fernuvere  en  posityf  en  as  se de
folgjende kear bettere resultaten hat, sille se wat oan 'e oalje begjinne te dwaan.Ik bin sa bliid
en tankje God dat hy my dizze ynformaasje oer de cannabisoalje oan dizze frou koe jaan ..:))
Sa woe dat myn mem alle dagen de oalje koe nimme ..."

"Hoi Rick, ik haw goed nijs.Myn mem koe psychysk net mear ferneare it besef dat se kanker yn
har boarst hat, dat se ûndergie de operaasje.Se iet lykwols 30 g fan 'e doasis, en se dronk wat
krûdethee fan ien of oare man dy't allerhanne medyske krûden hat en se sette ek de ferbiningen
fan dizze krûden.Hoe dan ek, doe't dokters dy kanker úthelle, wie it net mear as 7 mm grut en
fan 100% weefsel, mar 1% wie aktyf, en maligne en yn 'e stjerrende faze.3 dokters seagen dit,
en se seine dat  se noait  soks sjoen hawwe ...Dus,  as se mear  1 of  twa wiken sûnder  de
operaasje gie, soe alles fuort wêze.No nimt se alle dagen de oalje foar 1 en in heal gram en se
begrypt no dat de operaasje hielendal net nedich wie.

Lykwols, se is no folle rêstiger as se wie, want se wie der fan út, dat wy koenen har net fan 'e
operaasje prate...mar no is alles goed, en de krûden en de oalje diene ek syn wurk.Hoe dan ek,
de domme dokters joegen har 23 radioterapyen, mar se sei dat se it  net dwaan soe en de
dokter sei tusken de rigels troch dat se gelyk hat.It  is net te leauwen hoe fier dizze dokters
gean.Elkenien seit hallo, Rick.Tige tank foar oanbefelling, en jounoch ien kear grutte tank oan
Jindrich.” Sasa

"Rick ...  in freon hat krekt in harsentumor út syn holle fuortsmiten ...  hy hat flekken op syn
longen ... se wolle dat hy chemo en bestraling hat ...soe nimme de oalje wêze fergriemerij wylst
op chemo en strieling?Sjoen hoe't it is neidat de harsentumor fuorthelle is, is opfallend, hy is
80% better as ferline wike mei dat ding yn 'e holle...Ik wol him sizze dat hy gjin chemo en
bestraling dwaan moat en de oalje dwaan, mar it is net myn kar ..." Sharon

-- Sharon, it  soe syn kânsen op oerlibjen fergrutsje.Mar feitlik,  as hy de chemo nimt, sil  hy
dêrnei 120-180g fan 'e oalje moatte ynnimme om de skea werom te heljen.Fansels, dat is as er
oerlibbet de fergiftiging.Beste winsken, JB

"Foar al jo chuckleheads dy't tinke dat Rick Simpson in fraude is, moatte jo witte dat Michelle
Aldrich har longkanker yn stadium 3 krekt genêze mei cannabisoalje, fersoarge troch Valerie
Corral  en  WAMM!Wêrom kinne  de  media  en  dokters  net  ien  kear  de wierheid  begjinne te
fertellen?!Cannabis  genêst  kanker,  godverdomme!!!En  de  ûnferantwurdlike  minsken  binne
dejingen dy't besykje dizze realiteit te stilsjen, net minsken lykas ik en Tommy dy't wolle dat de
wrâld de wierheid wit oer cannabis en kanker. Steven Hager

"Ik woe gewoan in grutte tank sizze oan Rick Simpson, JB en elke oare persoan dy't ferbûn is
mei  wat  Rick  yn  'e  rin  fan'  e  jierren  dien  hat.Myn  frou  waard  hast  18  moannen  lyn
diagnostisearre mei harsentumoren en de onkologen joegen har daliks op, om't se al yn har 3e
jier fan stadium 4 wie.Wy begûnen de oalje begjin 2014 en wy hawwe sawol in fermindering fan
tumorgrutte as in ferheging fan har libbenskwaliteit hân.Hast 18 moannen nei de diagnoaze fan
harsentumor rydt myn frou noch alle dagen en kin 3 dagen yn 'e wike wurkje om har dwaande
te hâlden.Har enerzjynivo's komme ek stadichoan werom en se hâldt fan it  feit dat har hier
werom groeit!LOL - neat fan dit soe mooglik west hawwe as it net wie foar it hurde wurk en
persistinsje fan minsken lykas jo.Tige tank en gean troch mei it goede wurk. ” Barry

"Ik waard 5 wiken lyn diagnostearre mei in tumor 12 mm yn grutte yn myn rjochter legere long.Ik
pleatste  1/3  g  RSO  dy't  ik  sels  makke,  dy't  in  djippe  gouden  kleur  wie,  yn  in  lytse
gelatinekapsule en ynfoege it as suppository 2 kear deis mei help fan in tubular "spuit-like" ark
fûn yn in froulike gist  ynfeksje cream behanneling dat  wie yn myn kast.Dit  wie in ekstreem
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effisjinte en maklike manier om de suppositorykapsule yn te foegjen ...Nei ferskate scans yn 'e
folgjende 4 wiken kromp de tumor 1 mm yn grutte en wie ynaktyf ... wat betsjut DEAD!!!Dit
duorre 4 wiken, en it is no gjin soargen foar de kanker Dr.Tank foar it advys JB ... It wie ek
perfoarst net euforysk.Neist dit, ik ynnaam 1 gm fan deselde oalje 3x deis.1 MOANNE en it
fermoarde myn kanker !!” Gabriella

"Tankewol Rick Simpson !!Cannabis-oalje genêzen de 8.8-jierrige slach fan harsenkanker yn
moannen fan myn 15-jierrige dochter !!!!God segent dy!!!!!!" Karen

"Hallo  allegear,  ik  krige  geweldig  nijs.De  frou  hat  moandei  har  útslach  fan  har  PET-scan
krigen.Se hie 5 jier kanker nei 6 rûntsjes chemo en ien stamseltransplantaasje, doe kaam it
noch werom.6 moannen lyn soe se in oare transplant dwaan, mar it waard annulearre omdat se
gjin donor koenen fine.Sa begûn se oan 'e oalje.Moandei fertelde de dokter dat de kanker fuort
wie.Tank foar de oalje, Rick.Jo binne de man, tank. ” Luc

--  Tankewol,  Luc.Medyske  dokumintaasje  soe  mear  as  wolkom  wêze.Se  moat  op  in
ûnderhâldsdosis bliuwe.Ik soe sa folle as mooglik oalje ite.Lit har fuortbliuwe fan mear scans, as
it mooglik is.In Youtube-fideo-tsjûgenis soe geweldich wêze.Beste winsken, JB

"Ik soe graach (xxx) tankje foar de oalje dy't skonken is foar myn kanker !!Fan no ôf is der gjin
kanker te finen yn myn lichem !!It wurket echt minsken, it bewiis is allegear yn myn medyske
records!Tige tank en grutte props foar de Tears !!!” Becky

"Thumbs up foar Jindrich, hy hie absolút gelyk oer aktuele tapassing dy't direkt op 'e hûd tapast
waard  ynstee  fan  op'  e  bandage.It  ferskil  wie  as  nacht  en  dei."  Ronnie  Smith
-- Fansels.Tinkturen mei 20-30-50% oalje wurkje ek geweldich, om't se maklik ûnder it oerflak
komme.Yn guon gefallen binne himp sied oalje (as shea bûter) en himp oalje mixen ek hiel
foardielich.Mar logysk, hoe mear oalje jo direkt op 'e wûn krije, hoe better.JB

"Ik skreau earder dat wy súkses hiene mei it behanneljen fan boarstkanker.No sei dokters tsjin
de pasjint dat har resultaten sa goed binne dat se oan it wurk moat.De pasjint sei THANK GOD
en de dokter sei dat se him net oan god betankje moast en ik freegje wat hy neat dien hat, mar
troch har te fertellen dat se chemo en bestraling moat nimme ... gekke dokter ...

Mar wy namen it nei it folgjende nivo, wy genêzen it gesicht fan immen, om't it 5 jier lyn mei
pillen waard ferneatige.Dizze persoan hie grutte problemen mei darm en se tinke dat it earst
kanker wie en se jouwe har wat sterke pillen dy't har gesicht ferneatige, se wie as in kikkert.Doe
seine se dat it de sykte fan Crohn wêze koe en sa en sa fierder.

Myn punt is dat dizze persoan besocht har gesicht foar 5 jier te genêzen sûnder súkses.Se hat
himp oalje  op  har  gesicht  foar  5  kear  en  wer  kinne  wy  net  leauwe  hoe't  har  hûd  der  no
útsjocht.OMG se is sa bliid no kin se harsels wer wêze.

Ik besykje wat foto's te meitsjen mar elke 3 dagen, mar de hûd genêzen sa fluch dat ik jo net
sjen kin hoe't  har gesicht der earder útseach, mar mei har tastimming sille wy de folgjende
dagen har âlde foto's sjen litte (allinnich har gesichtshûd) en nij, sadat jo minsken it ferskil kinne
sjen ...” Jasmin

"Ik bin in 39-jierrige frou mei in 2 jier en haw boarstkanker moete.Dizze oalje is myn medisyn en
genêzing.Dizze minsken sa fol habsucht.Se hawwe gjin idee fan de pine en eangst dy't wy en
ús famyljes geane troch.Gewoan egoïstyske habsucht.Karma.” Sally

"No, twa wiken ...Dokter sei dat ik in tumor fan 2-3 sm yn myn blaas hie.Woe my direkt nei de
OR nimme.Makket it fuort yn minder dan 14 dagen.Befêstige troch CT-scan.Diagnoaze op 2/15,
CT-scan dien op 2/29. Gersh

"Dizze CT-scan waard dien 14 dagen nei't in 2-3 sm tumor waard waarnommen, fia scope, yn
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myn  blaas.Yn  mar  14  dagen,  mei  allinich  essensjele  cannabisoalje,  wurdt  gjin  tumor
waarnommen  yn  'e  blaas.Cannabis  allinich  ...  14  dagen  ...fuort.Lawmakers  begripe  dit
asjebleaft.Nim  myn  medisinen  net  fuort.Dit  is  net  gewoan  in  oare  manier  om  dronken  te
wurden.Dit medisyn rêdt myn libben." Gersh

"Okee...Ik krige it patologyrapport.De tumor yn myn blaas wie krompe foardat se it úthelle.De
lêste kear dat de dokter it seach, mat it sa'n 2,5 sm.Doe't se it fuorthelle, wie it krimp nei 0,5
sm.Ik freegje my ôf wat dizze dokter dêr oer sizze sil.” Gersh

"8  moannen lyn  fûnen  se  tumors  yn  myn  blaas,  dy't  liken  op  lytse  spikey-egels.Pathology
rapport sei, se binne hege graad, hiel agressyf maligne, carcinoma.Se koene ôfsnien wurde.Ik
besocht  in  pear  lokale  behannelingen,  mar  moast  ophâlde  omdat  it  my  te  siik  makke.Myn
twadde operaasje yn desimber, se fûnen mear tumors en in nije heul agressive maligne kanker
dy't  plat  op 'e  muorre  leit,  sadat  se  it  net  útknipe koenen.Dit  type ferspraat  fluch nei  oare
organen.

Dat wêrom doe't de operaasje fan juster toande, GEEN KANKER, en myn dokter sei dat myn
blaas ûnreplik wie, lykas dy fan in bern, ik fiel dat it in wûnder wie!No, hjir is wat ik dien as jo
ynteressearre binne.Ferjit net, brûk gewoan wat jo kinne en genietsje dochs mei mate fan wat jo
leuk fine...” Michelle

"Myn  broer  hie  in  poadium  4  druksear/ulcus.Fan  mar  4  stadia  is  dit  poadium  net  te
genêzen.Neffens westerske medisinen, as jo ienris op it poadium 3 treffe, kinne jo net genêze
sûnder  hûdtransplantaten.Bone en weefsels  wiene sichtber,  mar  aktuele RSO foar 3 dagen
feroarsake nije hûdgroei!De hospisyferpleechkundigen neamden it 'in wûnder'. It wie gewoan
cannabis!

Hy wurke him omheech fan .2 nei 1 folsleine gram deis.5 soe my echt rommelje, mar hy hie
mear nedich foar genôch pineferliening fan syn bonkekanker om yn sliep te fallen.Jo moatte de
oalje meitsje mei indica, dus elke hege dosis soe de brûker gewoan yn 'e sliep moatte falle sa
gau as it 1 oere oant 1,5 oere letter begjint.It bringt jo yn in djippe sliep en jo dogge it measte
fan jo genêzing as jo in moaie djippe REM-sliep krije.

Hoe mear jo nimme is gjin ûngemaklik gefoel.It makket jo gewoan flugger en djipper yn sliep
falle.As jo tafallich betiid wekker wurde út 'e sliep, kinne jo dize fiele as as jo dronken binne, mar
net op in ûngemaklike manier.lol

RSO liet myn broer foar it earst yn moannen nei it sikehûs in rêstige sliep hawwe.It ferdampen
fan it krûd joech him mear reliëf dan syn 80+ mgs Oxycontin en oare pk cocktail.Hy siet ek op
fentanyl IV, mar neat ûntspande him safolle as de RSO.Ik sil it noait ferjitte!" Michelle

"Ik libje no myn RSO-ferhaal.Fjochtsje tsjin in seldsume soarte fan eierstokkanker.Hat sjirurgy
en chemo hân en in folle sûnere libbensstyl oannommen, biologyske wholefoods, oanfollingen
ensfh., mar de kanker kaam werom.Doe fûn ik Run from the cure!It duorre in skoft om dingen te
organisearjen, om't cannabis hjir yn NZ yllegaal is.Mar ik slagge it om in lytse partij oalje te
meitsjen en begon it te brûken.2 wiken letter gongen myn tumormarkers fan 200 nei 140, de
earste drop yn in jier !!Ik rûn út oalje nei 5 wiken en it duorre my 2 moannen om myn hannen op
wat mear.De tumormarkers gongen wer omheech (262 by de lêste test...) mar wy binne no 3
wiken letter en fingers krúst dat se mei de folgjende bloedproef wer del binne...

Ik leau yn RSO en ik fiel dat wy it beskikber stelle moatte foar elkenien dy't it nedich hat!Sels as
myn kanker net troch RSO genêzen is (mar ik leau dat it wol!) hat it my al in protte goed dien.It
jout  my  in  geweldige,  rêstige  sliep!En  it  regele  myn  darmbewegingen  ...Ik  haw  enoarme
bewûndering foar wat Rick Simpson dien hat foar it minskdom.Hy fertsjinnet de Nobelpriis foar
bêste  medyske  werûntdekking!En  foar  wat  jo  en  jo  organisaasje  dogge!Ik  bin  gewoan  in
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ienfâldige wethâldende boarger en ik fiel my ferskriklik om yllegale dingen te dwaan om mysels
te genêzen.Sa trochgean!As ik myn enerzjy werom krij sil ik meidwaan oan 'e beweging!" Diny

"Fanwegen Rick haw ik letterlik  de resultaten fan RSO sjoen.Ik wurke foar in klinyk foar in
koarte tiid.Doe't ik dêr begon kaam in man binnen mei stadium fjouwer keelkarsinoom.Hy waard
op RSO set.90 dagen letter wie hy folslein genêzen. Carl

"Krekt  myn  heit  behannele  dy't  blaaskanker  hie.De  tumors  wiene  dea  nei  5  wiken  fan
behanneling.Tankewol Rick Simpson foar jo kennis, ynspiraasje, bepaling en jo leafde foar de
minsken. ” Christine

“Ik haw no RSO foar twa minsken makke, beide kearen mei geweldige resultaten!Ien hie MRSA,
hy die de oalje topikaal foar in wike ... GENES !!De twadde hie basale sel hûdkanker, topikaal
tapast foar 2 wiken ... GENES!Oh, en ik hie in plak op myn gesicht, ik tocht dat it miskien wat
hûdkanker wie, dus ik tapaste topikaal foar 6 dagen ... GONE!!!" Mariah

"Fantastysk!Myn  mem hat  stride  mei  boarstkanker  sûnt  febrewaris  2011  en  de  kanker  hat
stadichoan metastasisearre troch it lichem, ynklusyf har longen dy't ferskate moannen hast elke
wike moatte wurde ôfwettere - 11 ml kankerige floeistof waard hast elke kear as se yngie.Oan't
koartlyn.Binnen in wike nei it nimmen fan de RSO wie de swelling yn har gesicht en nekke fuort
en sa wie har rosacea.Se is sels stoppe mei it nimmen fan har bloeddrukmedikaasje dy't se 20+
jier op hie en de floeistof yn har longen is omleech nei 6ml!!!Ik leau dat dit de remedie is!It is
prachtich om einliks dat sulveren lintsje te sjen yn sa'n ferskriklike sykte.” Ingel

"Dus check dit út!

- Op 14 desimber 2012 waard by frou diagnostearre mei faze III-b baarmoederhalskanker.

- Frou begon minder dan in moanne dêrnei mei cannabis-oalje.

- Frou begon krekt foar febrewaris 2013 mei chemo en bestraling.(Yn Teksas is d'r net folle fan
in kar)

- Frou waard ferteld dat der amper, as ien, teken fan kanker is 6 maaie 2013.

Minder dan 5 moannen en myn frou hat in Stage III kanker frijwat ferslein, allegear fanwegen de
oalje! Fôle

"Dear  Rick,  God segenje  dy!Ik  haw myn mem,  myn beppe,  leafste  muoikes  en omkes en
freonen ferlern troch de jierren hinne.Mar dejinge dy't my it  hurdst rekke wie myn prachtige,
yntelliginte, prachtige suster Kim.Se waard diagnostearre mei poadium 4 longkanker yn july fan
2010 op 'e leeftyd fan 42, en troch febrewaris 2011 wie se dea.Ik wit net hokker behannelingen
se brûkte, om't se gjinien yn 'e famylje fertelde dat se oant te let stjert, en har junkie eks-man
stapte yn har soarch en slute de famylje út.Ik fûn net út oer de oalje oant de lêste moanne, en ik
haw sûnt  dy tiid  hurd ûndersocht.Earst  tocht  ik dat  it  slange-oalje  wie,  lykas in  protte oare
dingen, mar oant no ta haw ik 27 minsken opskreaun dy't beweare dat se har kanker dermei
genêzen of signifikant fermindere hawwe.27 minsken!!!En dat is gewoan op YouTube en online
blogs allinich!Ik winskje dat ik dit wist werom yn 1997, doe't myn mem de diagnoaze waard, of
yn 2000 doe't myn beppe út remission kaam, of yn 2010 doe't myn suster waard ferteld om nei
hûs te gean en te stjerren, of ferline jier doe't myn broer-in -law waard diagnostearre mei kanker
fan 'e mûle en kiel en moast de helte fan syn gesicht fuortsmite en rekonstruearre.Mar no doch
ik it, tanksij dy.God segenje Jo en alles wat jo leafhawwe, en tankje jo dat jo sa hurd wurkje om
dit prachtige medisyn foar elkenien beskikber te meitsjen. ” Denise

- Beste Denise, wat  moat ik sizze?Se fermoarde myn mem mei chemo fanwege iere lytse-
sellige  longkanker,  dus  ik  wit  krekt  hoe't  jo  fiele.Neat  noflik.Altyd,  it  medisyn  moat  wêze
beskikber en wie net allinnich omdat immen wol meitsje jild.C'est la vie, mar net elkenien sil it
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gewoan sa rêstich opslokje as ik.It is in heul traumatyske ûnderfining as jo útfine wat alle oalje
kin genêze of kontrolearje en wat alles is brûkt ynstee fan it.

Stjoer my asjebleaft de list fan dy online tsjûgenissen, it kin ynteressant en nuttich wêze foar
oaren dy't krekt sa harsenwaskje wiene as ik wie foardat ik Rick moete en útfûn oer de echte
stân fan saken op it mêd fan "konvinsjonele medisinen." Tankewol foar jo stipe en it helpen ús it
wurd oer dit medisyn te fersprieden.Nei twa en in heal jier fan wurkjen mei Rick, alles wat ik kin
sizze is dat goed produsearre en brûkt de oalje docht krekt wat er seit dat it docht.JB

"Hoi Corrie!WEER GEWELDIG nijs.Myn freon ***** ***** mei jo spruts en stjoerde nei *** yn Los
Angeles, goed hy hat no sawat 2 of wat moannen op Cannabis-oalje west en hy gie hjoed om
syn  medyske  scans  te  dwaan  en  der  is  GEEN KANKER MEER yn  syn  lichem!!!!!!!ALLES
DÚDLIK!!!!!!!Hy is jo mear dan tankber foar my foar it  fertellen fan him oer jo en mear dan
tankber foar dat jo him fertelle oer ****!!!TANKE foar altyd mear.Jo binne sa sa goed om al dizze
minsken te helpen dy't jo net iens kenne en libbens oer de hiele wrâld te rêden!Ik sil nei Los
Angeles ride om mei te wurkjen en besykje al myn diarree te stopjen en my fan it  húske te
heljen om 60-80 kear deis te gean.Hoe sit it mei dit foar noch in geweldich rapport??Wy HOVE
dit sa !!”

"Ik wol hjoed in opmerking diele fan myn dokter.Ik haw lang in blaasynfeksje hân! tiid en de
dokter hat de ynfeksje behannele.Hjoed hat hy in earste hân sjoen mei in kamera (net folle
wille) EN!!It liket derop dat ik de oerbliuwsels haw fan in blaasmassa (tumor) dy't op it plak DED
is (syn wurden, net myn) en feroarsaket dat de ynfeksje bliuwt.

WER!SYN WURDEN, NET MYN; de dokter sei: "Ik haw mear as 40 jier medisinen beoefene en
haw noait in tumor op it plak sjoen sûnder in soarte fan yntervinsje fan bûten." ikhaw al sûnt
maart oalje ôf en oan helle, mar sûnt myn gewaaks binnenkaam haw ik sawat 6 wiken oalje
dosearre.Ik sil op 8 oktober in bytsje skjinmeitsje om te soargjen dat de massa fuort is (as ik it
net foar dy trochjaan).

Ik  HAD  wat  twifel  oer  de  oalje,  mar  FOLKEN  Ik  haw  gjin  twifels  mear.Ik  haw  genôch
knopmateriaal om sawat 5 of  6 ounces oalje te meitsjen.It  brûkte materiaal is Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC.Ik kin jo net fertelle hoe bliid ik bin mei de resultaten oant no ta.Ik
haw  myn  dokter  noch  neat  ferteld  want  yn  FLa  sil  dan  guon  dokters  wegerje  om  jo  te
behanneljen.Dat hy wit no neat." John

- Mar do witst mear as genôch, John.Lokwinske.Ik soe fierder nimme de oalje en ik soe ferlitte
de  operaasje  foar  letter.Gjin  scans  mear  as  it  mooglik  is.En  ik  soe  de  oalje  ek  yn
suppositoryfoarm nimme, jo wolle de oalje altyd sa ticht mooglik by it seare plak krije.Besykje ek
de oalje te meitsjen fan mear dan ien stam foar bêste resultaten, as jo kinne.De bêste winsken
foar jo, JB

"Folsleine  oerienkomst  dêr,  JB.En  ûnderstreekje  de  fertraging  fan  operaasje.Elk  invasive
lichemswurk lit ynfeksjes yn jo systeem ta.Troch slordige gewoanten en in totale disrespect fan
har eigen wûnderdrugs hawwe wy no antibiotika-resistinte baktearjes dy't fleis ite, wijd yn 'e
measte sikehuzen.RSO sil dat reparearje, mar hoe sit it mei in sjirurgyske 'botch-job'?Run From
the Cureseit it allegear." Tielman

"Trije dagen lyn hawwe wy it basaalselkarsinoom fan in freon behannele mei RSO.Wy hawwe it
hjoed  kontrolearre  en  it  wie  hast  fuort.Wy  hawwe  RSO  opnij  tapast  en  bedekt  mei  in
ferbining.Wy  sille  it  oer  in  oare  3  dagen  kontrolearje  en  ferwachtsje  dat  it  ferdwûn  is  te
beoardieljen  troch  it  resultaat  fan  'e  foarige  3  dagen.Dizze  is  oan  syn  rjochterhân.Eardere
kankers dy't wy fan him genêzen wiene oan syn lofterhân.Hoera, it wurket.” Merk

-- Ja dat is sa.Wy soene net dwaan wat wy dogge as it net die.JB
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"Myn  mem  waard  koartlyn  diagnostisearre  mei  poadium  4  harsenkanker,  krekt  har
bestralingsronde klear.Docs binne skrokken oer hoe goed se docht!It die it earst aardich min,
ferlear har fermogen om te praten.Sûnt wy begûnen har de oalje te jaan, is se hieltyd better
wurden, is se no yn steat om dingen te dwaan dy't  se earder net die, lykas siswizen sizze
ynstee fan mar ien of twa wurden, en normaal rinne.Wy kinne ek sizze dat har begryp folle
better is.Ek waard se nea siik fan de agressive strieling en chemo dy't se die.Net ien dei fan
wearze of opjaan!Dus foar elkenien om te sizzen dat it net wurket is in belediging!Krij jo feiten
rjocht!It is ek Hiel maklik te meitsjen!Elkenien ken immen dy't immen kent dy't marijuana foar jo
kin  krije!Ik  haw de  ynstruksjes  oer  hoe't  jo  de  behanneling  nimme moatte,  dus  as  immen
ynteressearre is, sil ik it yn in reaksje pleatse! ” Diana

-- Diana, bliuw fuort fan dy chemo en bestraling.De oalje soe it wurk folle makliker dien hawwe
as dokters en har metoaden har net yn 'e wei stiene.120-180g heechweardige oalje, sa gau as
se it kin nimme, gjin kankerferwekkende scans mear as it mooglik is.Beste winsken, JB

"Myn namme is George, en ik wol jo myn tsjûgenis jaan.Op 82-jierrige leeftyd, 22 desimber
2010, waard ik diagnostearre mei slokdarmkanker.Ik waard ferteld dat ik 6 moannen oant 2 jier
te  libjen  soe  hawwe  en  mooglik  in  stint  yn  myn  kiel  fereaskje  kin  op  in  stuit  nei
bestralingsbehanneling om te helpen mei slikken.

Foarôfgeand oan myn diagnoaze hie ik problemen mei sykheljen en iten slikken, hie swelling yn
myn  beide  skonken  en  waard  wurch  fan  lichte  aktiviteit.Ik  hie  begjin  2011
bestralingsbehandeling ûndergien.Tsjin septimber 2011 hie ik it dreech om fêst iten te slikken en
te kauwen.Ik fielde dat ik ferstike.Myn iten moast yn lytse stikjes snije wurde.Ik leaver te iten
mushy iten en Boost shakes ynstee.Ik hie ek swier gas yn myn mage.It gas skuorde my troch
de mage as tonger en bliksem.Ik begûn te belibje dizzy ôfleverings muoite sykheljen, koartheid
fan sykheljen en swit.Myn lykwicht wie min en ik koe der net sa goed omhinne.It wie lestich om
boadskippen nei myn suite te dragen sûnder sykheljen en switten.

Letter stjoerde in slimme ôflevering fan duizeligheid my nei it sikehûs en sette de dokter my op
in twadde bloeddrukpil.Koart nei myn sikehûsferbliuw kaam in frjemdling my oan en bea my wat
hennepolie oan om myn kanker te behanneljen en rjochte my nei de webside fan Phoenix Tears
foar mear ynformaasje.Ik wie earst ûnrêstich en bang foar it nimmen fan hennepolie, ik tocht
altyd dat cannabis in poarte-drug wie dy't in ferslaving soe feroarsaakje en my liede ta oare
harddrugs.Nei it ûndersykjen fan Rick Simpson's hennepolie besleat ik dat ik de behanneling
soe nimme.Ik realisearre tidens en nei de behanneling dat hennep / cannabis-oalje "poarte" is
foar bettere sûnens.

Nei myn earste dosis -1/2 ryskorrel fan hennepolie, merkte ik dat it direkt yn myn lichem wurke.
- Ik fielde dat it  troch myn lichem streamde fan myn fingers oant myn teannen.Ik belibbe in
gefoel fan ûntspanning, lok en in ferbettering fan myn humor.Myn skonken fielden rubberich dy't
nei 6 oeren ferdwûn.It sykheljen wie rêstiger en ek by it sliepen.

Nei dagen/wiken: Myn peallen/aambeien ferdwûnen.Pine yn 'e skouder fermindere.Koarte fan
sykheljen  fermindere.Fan  'e  twadde  dei  ôf  waard  de  opbou  fan  gas  en  mage-ûngemak
kalmearre en waard regelmjittich en gie de behanneling troch.Ik fermindere en stoppe mei it
nimmen  fan  myn  bloeddrukpillen,  om't  myn  bloeddruk  te  lege  lêzingen  krige.Ien  kear  ôf
bloeddruk pillen, myn bloeddruk normalisearre.Swelling yn beide skonken en enkels waard flink
fermindere.Beheinde myn appetit en regele myn gewicht - ik ferlear oant no ta 26 kilo.Hûdkleur
ferbettere.Dizzigens ferdwûn.Heartbeat liket regelmjittiger en net sa hinderlik, beskôge ik haw
sûnt  berte  in  unregelmjittige  hertslach  hân.Darmbewegingen  waarden  regelmjittiger.Beter,
rêstiger sliep belibbe.Balâns en koördinaasje ferbettere.Kin better omgean sûnder koartheid fan
sykheljen.Werd mear  artikulearre  yn  petearen.Feroare  myn  blik  op  dingen  en  ferhege  myn
stimming.Feroare myn sicht op Marijuana.
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Yn  't  algemien  ferdwûnen  alle  symptomen  dy't  ik  ûnderfûn  foardat  ik  de  behanneling  fan
hennepolie  naam.
It  duorre  my  3  1/2  moanne  om  de  behanneling  te  foltôgjen.Dizze  ûnderfining  wie  net  sa
onaangenaam.It wie wol in oanpassing, doe't ik de doses ferhege mar nei in dei as twa wie alles
oanpast.Ik folge de dose-ynkommens foarsteld troch Rick Simpson min of mear.

Nei 2 moannen fan behanneling wie myn besite oan de onkolooch ferrassend.Hy stelde dat myn
hûdskleur der goed útseach, bloeddruk en hertslach wiene normaal, en om't ik gjin probleem hie
om te slikken, wie der gjin ferlet fan in stint.Ek stelde er dat de röntgenfoto fan in foarôfgeande
ôfspraak  der  goed  útseach  en  dat  ik  op  syn  minst  6  moannen  net  werom  hoegde  te
kommen.Normaal wie ik pland om de onkolooch elke 3 moannen te sjen ...

Ik leau dat de hennepolie myn kanker fermoarde.Alle oare sûnensferbetteringen dy't ik ûnderfûn
fan 'e hennepolie makket my in nije man te fielen.Ik bin hielendal fernuvere fan it wûnder fan
hennepolie.Ik bin sa tankber dat ik besleat de hennepolie te nimmen.

Hemp  oalje  fernijde  myn  sûnens  en  ferlingde  myn  libben.Ik  tankje  jo  Rick  Simpson,  God
segenje jo!Trochgean mei de goede wurken!Ik bin folslein oertsjûge dat hennepolie libbens rêde
kin.Dankewol." George

"Mini-update foar George....Oant no ta hat hy +31 kilo's ferlern, no, in skoft lyn, moast hy syn
toskedokter besykje, fanwege syn gewichtsverlies (hy wie eartiids sa'n 280 kilo).Hy hat leard dat
hy it  gewicht frij  maklik werom koe krije as hy no woe, lykwols kiest hy foar in sûner leger
gewicht en libbensstyl), hy moast syn gebit opnij sette / oanpasse.Syn toskedokter merkte op
hoe goed hy der útseach en dat syn kleur ek better wie.

Ik  moat  neame  dat  George  sei  dat  hy  noch  altyd  goed  sykhelle  hat,  en  oant  no  ta  gjin
problemen mear mei ferstiken, hy hie earder dizze wike in steak, ierappel en griente foar it iten,
en syn iten giet folle, folle makliker dan ea wend foar syn "behanneling". Hy fertelt ús dat er by
syn húsdokter west hat(gewoane doc) earder dizze wike ...Syn dokter rôp: "WOW!Binnebist wis
dat  jo  deselde George binne dy't  ik  earder  sjoen haw? Ek syn dokter  sei  dat  syn kleur  is
ferbettere.George fertelt my dat hy letter syn dokter liet sjen hoefolle mear floeistof hy yn syn
beide skonken ferlern hat en him te fertellen dat hy tinkt dat it hast fuort is ...Doe sei dokter:
"George, do hast gjin oedeem mear."

Hy hat wat âlde medyske ynformaasjepapieren oanskaft, en waard ek ferteld (no) dat hy op syn
folgjende  ôfspraak  (juny)  syn  âlde  röntgenfoto  plus  CT-scanôfbylding  (op  in  skiif)  fan  syn
onkolooch soe besykje moatte / koe besykje.Hy besiket no earder yn syn onkolooch ôfspraak te
kommen...mei help fan syn húsdokter no.By dy besite sil er in MRI freegje.Hy is no in lange wei
kommen ... lykwols syn iennichste echte probleem op it stuit (oars seit er dat hy geweldich wêze
soe!!) is dat hy sûnt de berte in ûnregelmjittige hertslach hat, en de lêste tiid is it in bytsje mear
as  gewoanlik.Ik  wit  net  oft  syn  gewichtsverlies  syn  unregelmjittige  hertslach  triggert  of  de
opwining fan dit libbensferoarjende evenemint of wat dit wis docht, ik wit allinich dat ik dit te fêst
foar him wol.Hy hat no in ferwizing nei in kardiolooch oer syn hertslach ensfh.Ek koartlyn waard
syn kleur noch better hy hat mear read/roaze gesicht, syn sirkulaasje liket ek noch better.No,
dat is alles wat ik foar no krije koe ... Frede 1♥”Frijheid

"Betanke Rick / JB foar it jaan fan in antwurd op myn fragen juster.Ik ken in man waans mem it
hat.Ik woe wat hawwe dat ik him stjoere koe om nei te sjen.Jim binne geweldich.Ik winskje dat
ik mear koe helpe.Dizze ynformaasje komt no ta in protte.Jo hawwe sa'n geweldige baan dien
om de  wrâld  der  oer  te  fertellen,  Rick.Jo  kinne  beskôge  wurde  as  in  moderne  hillige.Gjin
grapke.Prachtige man.Kin net genôch goede dingen sizze tsjin alles oer jo Rick & JB dy't by jo
yn dit alles hat stutsen.Tink dat ik elke moanne 5 boeken sil keapje om Rick te helpen.Hâld de
geweldige  ynformaasje,  jonges.Do  bist  de  bêste.Frede  en  sûnens  foar  allegear.RSO.Gods
medisinen." Peter
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"No, Rick en Jindrich, myn hurde wurk en tawijing oan RSO hawwe einliks betelle.Ik haw Rick
en Phoenix triennen folge sûnt 2004 en ik leaude direkt yn 'e genêzende mooglikheden fan' e
oalje.Ik ferspraat it wurd en stie der 100% efter, sels as minsken laken en my gek neamden.Ik
haw no 3 minsken genêzen mei terminale kanker en myn meast resinte pasjint haw ik in protte
kredyt  te  tankjen foar  it  feitlik  troch it  medyske systeem te gean en alle  behannelingen te
wegerjen en it dokuminteare te hawwen dat hy RSO brûkte om syn kanker te genêzen ...syn
beide longen wiene fol mei kanker en se joegen him 3 moannen te libjen doe't hy foar it earst
diagnostearre waard ...5 moannen lyn.

Hjoed is hy offisjeel kankerfrij en hat hy eins 27 kilo oan.De kankerdokters binne ferbjustere
troch syn wûnderlike herstel yn mar 5 moannen mei amper help fan har en sizze eins dat hy
sûner  is  dan  no.Lol.Hy  iet  de  oalje  foar  de  dokters  yn  it  sikehûs  en  droech  in  Weed-
wrâldtydskrift mei dêryn in Phoenix tears-artikel dat it oan alle oare pasjinten toand en it wurd
oer RSO ferspraat.Ik sil gau kopyen hawwe fan alle sikehûsdokumintaasje dat RSO syn kanker
genêze ...It stiet krekt op syn papierwurk dat hy himpoalje brûkte foar behanneling.

Ik sil sa gau mooglik in ferhaal foar him gearstelle om it wurd safolle mooglik te fersprieden.Ik
ken ek sa'n 25 oare minsken dy't it RSO-wûnder wurken hawwe sjoen foar in protte ferskillende
sykten en se wurkje no ek om harsels te genêzen ... it wurd is út!!!!:) Ut namme fan 'e genêzen
en ynkoarten in protte oaren yn myn gebiet wol ik TANKE sizze jonges foar jo oanhâldende
hurde wurk en tawijing oan' e werûntdekking fan 'e panacee ...Jim binne lifesavers...Letterlik!!
FREDE EN LIEFDE fan PA ”Steve

"Ik hie ien dy't de oalje op in lyts plakje op har hûdkanker (gesicht) sette en nei in dei sjocht it
noch it minste.Hat se in reaksje of lûkt de oalje earst spul út en op it oerflak fan 'e hûd?It liket
allegear grienich as as it ynfekteare is, sorta.Is dat normaal?Somtiden?" Miguel

"Ja, dit  kin normaal wêze!It  is  in goed teken, as jo fiele jeuk en sjoch de oalje wurkje, dan
setnoch mear oalje derop.Grienich koe fan de oalje komme.Is de oalje goed makke?" Anna

"Och ja, it is net grien fan 'e oalje, it is in gouden oalje dy't ik meitsje, it is de skjinste dy't jo krije
kinne as jo dit thús meitsje.It is echt as in ynfeksje grien wytich.Ik wie der wis fan dat dit de oalje
wie dy't har wurk docht, woe gewoan wat befêstiging fan in oar.Tank." Miguel

"Hoi, ik moat jo in ferhaal fertelle oer in wûnder dat juster barde.Ik haw in freon en har namme is
Shannon O'Brien.Se is in 17 jier oerlibbene fan harsenkanker.Se hat in ûnoperabele tumor dy't
no sawat in jier groeit.It wie útgroeid ta hast de hiele grutte fan har harsens.Ik dielde de RSO
mei har, en juster lieten har MRI-resultaten sjen dat de tumor mei hast de helte krompe wie.Se
nimt it sûnt febrewaris.14.Jo moatte begripe dat dit in Hail Mary wie.Ik bin sa tankber dat myn
geast jo ferhaal fûn en ik koe it trochjaan. ” Nadine

"Myn frou hat  no 11 moannen RSO brûkt.Se hat  stadium IV metastatyske boarstkanker  en
waard ferteld troch onkologen by MD Anderson Cancer Center dat se te fier foarút wie foar
gemoterapy, bestraling of sjirurgy.Se reizge fan ús hûs yn in yllegale steat 26 oeren direkt nei in
juridyske steat om it te krijen.Har tumors krimpje.As se de berikberens hie dy't se nedich hat (se
nimt op it stuit mar 2 gram deis) leauwe wy dat se no kankerfrij wêze soe.RSO hâldt myn frou
yn libben en wy hawwe ek in handikapte soan.God wit dat har wurk hjir net klear is !!” Frederick

"No, Rick,  ik fiel  my better.Sa'n 30 dagen op RSO west  foar harsentumor en diabetes.Myn
bloedsûker sakket.Ik bin twa dagen lyn stoppe mei insulin, om't bloedsûker te leech wie. Jeff

"It hat ek de boarstkanker stadia 1 fan in oare freon wiske.Ging fan in tumor fan in golfbalgrutte
nei lytser dan in earte yn twa wiken.0.4g twa kear deis, rauwe oalje.In oare freon mei hûdkanker
hat it fuorthelle mei topyske oplossing direkt op 'e hûd wrijven.

Op mysels bin ik kwytrekke fan ynfeksje en swelling yn in minne tosk, myn longen útmakke nei
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in bout mei astma, en twa funky plakjes út myn hûd fuorthelle dy't al of net kanker wêze kinne ...
haw it noait kontrolearre en it  is fuort...oeps.Gjin chemo, gjin strieling, gjin side-effekten, gjin
probleem." Bruce

“Ik  wol  JB  betankje  foar  al  syn  help!Lykas  guon  minsken  witte,  hat  myn  frou  poadium  4
boarstkanker dy't har ferspriede nei har bonken.De dokter sei dat se safolle tumors hie dat se
ophâlde moasten te tellen en se joegen har 6 moannen om te libjen!Se begon har op chemo
foar de lêste 5 moannen, ik joech har 5 ryskorrels fan RSO oalje foar 1 moanne en in heal!Ik
haw krekt  it  wûnder fan in  libben tiid  sjoen!Se krige krekt  har MRI en scans werom en se
koenen gjin tekens fan kanker fine!

Ik kin net bewize dat de oalje der wat mei te meitsjen hie, mar ik bin 99% wis dat it har holp om
oer de bult te kommen!Se hat it  chemo-protokol net iens klear, se hat noch 4 moannen fan
behanneling!Yn 2012 waard sein dat stadium 4 kanker net te genêzen is, dus lykas ik sei, moat
de  oalje  wurke  hawwe!Ik  riede  elkenien  oan  dy't  kanker  hat  ASAP op  dizze  RSO-oalje  te
kommen.It kin neat skele!Lykas ik sei, tank JB foar alle help!

"Hoefolle druppels fan rysgrutte moat ik har jaan yn 'e ûnderhâldsfaze??" Jeff

- 1-2g per moanne kin dwaan, Jeff, in drip nachts is alles wat de measte pasjinten nedich binne
as ûnderhâldsdosis.Mar se naam de chemo, dus ik soe graach sjen dat se op syn minst 60g sa
gau as se kin ite om de skea te ferwiderjen dy't de chemo efterlitten hat.Tankewol, JB

"Ik brûkte oalje dy't ik mysels makke mei Rick's fideo-ynstruksjes en genêze mysels fan Stage 4
Diffuse  Large  B  Cell  Lymphoma,  in  sabeare  "ûngeneesbere"  follikulêre  kanker  yn  mar  58
dagen !!

Sûnt dy tiid bin ik trochgean mei it meitsjen fan de oalje foar mysels en oaren en sjoen mear
dan 10 befêstige gefallen fan long, boarst, prostaat, harsens, kolon, leukemy, panko's, pasjinten
genêze  harselsdonkergriene  oaljes  brûke  !!Ik  meitsje  oalje  mei  beide  blêden  en  blommen
fanwegen  de  spesjale  anty-inflammatoire  ferbiningen  dy't  ALLEEN  fûn  binne  yn  'e  griene
blêden!

Ik ferlear myn hiele dikke darm yn 1992.Ik haw in 'pûdsje' makke fan myn lytse darm dy't wurket
as  normaal  sanitair  foar  20  jier  dy't  7  jier  lyn  wjirm  moatte  hawwe!Neffens  myn
gastroenterolooch by PAMF; Hy kredyt it swiere gebrûk fan cannabinoïden oan in sûne tas "yn
bettere  foarm  dan  20  jier  lyn  de  dei  dat  it  foar  it  earst  ynbrocht  waard."  Hy  hat  deselde
resultaten heard fan in protte oare pasjinten dy't cannabinoïden brûke en advisearret it no oan
syn pasjinten! Craig

"Ik wol gewoan tankje.Nei 5 jier fan "Watchful Waiting", bringt it follikulêre lymfoom fan myn man
syn ûnsjogge holle op.Hy is 3 wiken yn 'e oalje en fielt him geweldich, sels golfing 4 dagen yn' e
wike.Ik sil jo op 'e hichte hâlde as wy trochgean. ” Joyce

"Ik  gie  foar  myn  scans  fan  2  jier  en  se  binne  HOLLE  Dúdlik  FAN  KANKER  EN  DE
STRALINGSKEADJE DAT SE IN BIETJE FAN DE LÊSTE KIER SEGEN.IK BINNE TOTAAL
FERGESE FAN SYKTE, RSO OIL.WAT IN GOD SJOCHT RICK SIMPSON'S OIL IS NEI SO
FAN ...DANKJE foar it trochjaan fan alle ynformaasje dy't jo dogge. ” Linda

"De frou fan myn freon hat dikke darmkanker yn 't lette stadium.De dokters hawwe har nei hûs
stjoerd, fertelden har dat se neat mear foar har dwaan kinne.It is ferspraat nei har longen en
harsens.Hokker dosering moat se ynnimme?Hoe lang soe it  har duorje om tolerânsje op te
bouwen?Moat se opbouwe om 3 drippen fan ryskorrelgrutte per dei te nimmen?De gemoterapy
dy't se har joegen hat har te swak makke...se jouwe har gjin gemo mear...Ik hoopje dat de oalje
de skea kin reparearje foardat it te let is.Se joegen har 4-6 moannen oer...” Simon
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- Simon, itselde protokol as foar wat oars.As se ienris wend is oan de medisinen, hoe mear en
flugger se yt, hoe better.JB

"Ik begon fjouwer moanne lyn mei it meitsjen fan cannabis-oalje foar in neef dy't opjûn hie om
sels troch 2014 te kommen, nei't  syn dokter, 4 kear yn minder dan in jier, operatyf in protte
kanker  út  syn  blaas  fuorthelle,  him  ferskate  chemo-behannelingen  joech  en  fertelde  de
folgjende stap wie om syn blaas fuort te heljen.Hy begon yn jannewaris de oalje te nimmen en
twa wike lyn fûn hy út dat hy kankerfrij is.Hy makket no syn eigen oalje en nimt deistich in
ûnderhâldsdosis." Charles

"Hallo, ik tocht krekt dat ik wat goed nijs mei jo diele soe.De kankerpasjint dêr't ik earder mei jo
oer praat hat koartlyn in CAT-scan trochmakke.D'r binne gjin tumors oanwêzich !!!D'r  wie in
tumor op syn boarst dy't sawat de grutte wie fan in honkbal.It en de oare tumors binne folslein
fuort!It iennichste dat oerbliuwt is wat littekenweefsel.Hy en ik priizgje God foar dit prachtige
medisyn.Cannabis,  in bjusterbaarlike plant,  in kado jûn oan ús allegear fan God.Wy moatte
allegear Rick Simpson betankje en de offers dy't hy makke om de minsken bewust te meitsjen
fan wat Gods plant kin dwaan.De pasjint hat de 40 kilo's dy't hy ferlern hat weromkrigen.Hy
sjocht der sûner en better út dan ik ea sjoen haw.Ik bin 100% wis en in wiere leauwige dat de
Rick Simpson Oil, as makke en korrekt brûkt, kanker kin genêze.No, nei 12 jier fan striid mei
dizze sykte, is dizze pasjint kankerfrij.Wy kinne allinich ús eare oan God jaan foar dit.

Nochris tank, Rick, foar it wêzen fan in standup guy dy't wat heul grutte offers makke foar de
minsken.Al in jier ferspraat ik it wurd fan wat RSO dwaan kin.No bin ik 100% wis dat alles wat
yn jo fideo's sein is wier blau is.Ik nim op in oare faze 4 kankerpasjint en bin der tige wis fan dat
hy yn minder dan in jier kankerfrij wurde sil.Ik sil trochgean mei it fersprieden fan it wurd it bêste
dat ik kin.Ik sil ek helpe safolle minsken as ik kin.De wierheid sil oerwinne.Tankewol foar alles
wat jo dien hawwe en noch dogge.Mei freonlike groetnis, Grow Goddess"

"Dr. Rondeau fertelde my foar Kryst dat dit swarte plak op myn rêch melanoma wie.Ik gie nei
him nei't it begon te bloeden.Ik kaam thús en begon budoalje op myn rêch te setten en ik begon
ek steady oalje te iten.It duorre minder dan 2 wiken en it plak op myn rêch ferdwûn en ik bleau
sawat 2 ounces fan 'e oalje te iten.Amper in teken op myn rêch en ik fiel my fantastysk.

Philip hie ek syn ienjierrige kontrôle en hy is al mear as in jier kankerfrij.Dat neame se dus
kankerfrij.Hy  hoecht  op  syn  minst  3  jier  gjin  dokter  te  sjen.Hy  naam  gjin  chemo  en  gjin
bestraling, hy naam sawat 4 ounces cannabis-oalje en hy yt noch hast alle dagen in bytsje.Net
in protte minsken slaan darmkanker.Rick is ús held." Flute Wood

"It is allinich lestich te leauwen oan 'e minsken dy't gjin kâns hawwe om oplieding te krijen oer
de genêzende krêft fan cannabis-oalje ... Ik wenje yn it gebiet wêr't Rick Simpson komt, en wy
hawwe  de  genêzende  krêft  foar  10  jier  sjoen.It  genêst  kanker,  diabetes,  spierstoornissen,
toskpijn, benammen in wûndermiddel foar brânwûnen (jo moatte it sjen om it te leauwen).

Oant no is d'r neat dat wy hawwe sjoen dat it net sil wurkje, as it goed en regelmjittich wurdt
nommen.Benammen goed foar hûdkanker, wearze, krampen yn 'e mage, en wat men ek nedich
hat.In goede nacht sliepe.D'r is neat dat stress ferlit lykas cannabisoalje, en de measte fan ús
ynterne problemen wurde feroarsake troch stress.Dus dêr geane jo.Good luck oan elkenien.It
wurket echt, jo moatte it gewoan fertrouwe.Set jo fertrouwen yn God en Rick Simpson. ” Terry

"Alles wat ik wit is dat ik ree wie om te gean, koe it net mear oan, sette myn ferhaal hjir op, en
myn ingel stapte op en heakke my oan 'e RSO oalje.Ik wie stoppe mei iten, en mei mar in pear
ryskorrelgrutte fan 'e oalje, koe ik de feroaring yn my fiele.Foardat dat myn libben wie op 'e bank
mei ferwaarming pad, hâlden down drinks.Mar de twadde dei wie ik op, yn 'e iisbak, op syk nei
wat te iten, naam in dûs.Foar guon is dat net in grut probleem, oant de tiid komt dat jo net lang
genôch stean kinne foar in dûs.Ik bleau derop, kaam yn gewicht, begon wer te libjen, krige myn
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libben echt werom.Allinnich spyt dat ik der net fan wist foardat ik operearre wie.56, wyt froulik
slachtoffer fan boarstkanker Kathleen"

"Myn heit is no 75 jier âld sa'n 18 jier lyn waard myn heit diagnostisearre mei magekanker,
ûndergie mageferwidering, brocht 15 jier troch om wer te learen hoe't ik wer libje moast.3 jier lyn
waard him ferteld  dat  hy  syn  legere  darm en in  diel  fan  syn dikke  darm fuortsmite  moast
fanwegen kankerlesjes.2 jier lyn waard him ferteld dat de nije kanker op plakken wie dy't net
opereard wurde koene ...

Doe't ik wurd fan dit ik makke in 24 oere batch fan oalje (350 gram top bud yn 1/2 gallon fan
Everclear).Ien jier letter doe't er foar in kontrôle gie, koe de dokter syn kanker net fine, blykber
makket de oalje de kanker ûnsichtber en net effektyf oant dea ...Hy behannelet no syn bêste
freon Ellie, syn Labrador-hûn, dy't tumors hat ... en se reagearret heul aardich op 'e oalje ... Ik
bin jo grutste fan yn 'e FS.Myn libben is dizze oalje.Tankewol Rick Simpson. ” Rebecca

"Ik moat dit geweldige nijs gewoan diele mei jo en jo folgjende ...De wurkfreon fan myn frou
fertelde  har  in  pear  moanne lyn  dat  de pankoazekanker  fan  har  man foar  in  twadde  kear
weromkaam, myn frou en ik wisten al fan jo RSO, dus wy sette se op jo side om der mear oer te
learen ensfh., goed hy begon der daliks op en juster werom nei it sikehûs gie foar de útslaggen
fan syn lêste tests, it sikehûs fertelde him aardich dat hy wer chemo nedich hie, mar wat der
eins barde doe't se nei de resultaten seagen is, de kanker wie definityf wurden folle lytser as it
wie doe't se earst fernaam dat it werom kaam, hast ferdwûn eins.Se wiene ferbjustere oer hoe't
it  koe hawwe krompen (se moatte leare oer alle soarten medisinen dan eh, net allinnich de
giftige).Se seine dat se fuorthelje wolle wat oerbleaun is, mar ik ried him oan om gewoan troch
te gean mei deselde doses dy't er earder die, om't it fansels in posityf effekt hat, en dy slachters
net oeral by him te litten.Ik wie lykwols sa bliid om it nijs te hearren en koe net wachtsje om jo te
litten. :)" Mark

- Goed dien, Mark, gean troch hoe't de pasjint him fielt, scans binne yn 'e measte gefallen net
nedich.As er oer seis moanne 120-180g yt, hat er net folle om soargen te hawwen, liket it.JB

"D'r binne tûzenen dokuminteare bewiis dat it kanker yndie genêst by minsken dy't wegere neat
te meitsjen mei dokters, allinich de oalje.Ik hie kanker fan stadium 4.Ik hie mar 3 moannen te
libjen en dat wie 14 moannen lyn. Tom

"Om jo  gewoan te litten,  hjir  is  in  update oer  myn omke Tom.Syn nije  PSA-nivo is  0.1 en
stabyl.Tankewol foar it  jaan fan ús de kennis om syn libben te rêden.Hy wie op poadium 4
prostaatkanker.Wy sykje in tsjûgenis te dwaan.God segent dy." Sherri

"Tom, ik brûkte dizze oalje 3 jier lyn om faze 4 prostaatkanker te deadzjen.Ik brûkte hormoan
terapy om te  begjinnen mei,  en  doe fûn út  oer  RSO.It  wurket.Ik  ken persoanlik  tsientallen
minsken dy't it alle dagen brûke foar in protte kwalen.It is in enoarme help foar kankerpasjinten,
mar ik tink dat myn meast verbazingwekkende iepenbiering is genêzen fan immen syn slimme
psoriasis dat se hie mear as 90% fan har lichem.Troch it ynnimmen fan 1/4 oant 1/2 gram fan 'e
oalje deis foar 6 wiken, dizze persoan hat letterlik genêzen harsels fan in tastân se hie te lijen
fan sûnt in bern.Ik koe oeren trochgean oer de dingen dy't ik dizze oalje dwaan haw sjoen.Jo
sille sjen, hâld jo geast iepen, en dwaan lykas Rick ynstruearret, jo sille gjin spyt hawwe. ” Dan

"Sûnt  myn  herstel  fan  ulcerative  kolitis  en  kanker  hat  myn  gastroenterolooch  no  AL  syn
pasjinten op cannabisprodukten, om't se de machtichste anty-inflammatoaren binne wêrfan hy
wit ...en se wurkje BETTER DAN ELKE DRUG HY KIN VOORSKRIFJE!!!" Craig

"Ik wit dat it kanker genêst ...Ik genas myn mem 3 kear en se is no kankerfrij. ” Mc Jay

"Ik haw de oalje foar 5 wiken brûkt en de húsdierscan fan juster liet in markearre fermindering
fan  bonktumors  sjen  en  gjin  bewiis  mear  fan  hypermetabolike  levertumoren.Ik  presinteare
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oarspronklik  mei  poadium  4  bonken  en  live  kanker  3  moannen  lyn  ...Ik  soe  sizze  dat  it
wurket.En dat wie krekt de earste 8cc's, tiid om de folgjende 52 út te skeakeljen!!" Laura

--  Geweldich,  Laura,  geweldich  om  dat  te  hearren,  mar  bliuw  fuort  fan  mear  scans  of
röntgenfoto's as it kin.Jo wolle gjin tumor útstrielje, jo onkolooch moat jo útlizze kinne wêrom't it
net in goed idee is om it te dwaan.Beste winsken, JB

"Harkje,  ik  haw  dit  moannen  ûndersocht.It  wurdt  stipe  troch  Harvard.Se  brûke  it  yn
Spanje.Fanwegen it feit dat it yllegaal is, kin ik dy spitigernôch neat mear fertelle.Ik kin sizze dat
myn man kanker fan poadium 4 hat mei mets oan 'e harsens.RS seit net fertrouwe gjinien mei
jo sûnens.Dat die ik net.Ik "sprong oer de moanne" sa te sizzen.Ik kaam stevich op myn fuotten
telâne en it giet goed mei myn man.:)” Lisa

"Dear CureYourOwnCancer.com, in skoft werom, ik lies oer de Rick Simpson Oil en besleat om
te besykjen wat te meitsjen.Ik haw in protte marijuana groeid.Ik brûkte guon fan myn bêste
knoppen,  en  makke  wat  premium  hennepolie.Ik  besocht  it  en  koe  it  net  leauwe.It  wie  sa
machtich dat it wie as neat dat ik ea hie hân.

Nei  it  besykjen wist  ik fan in  pasjint  dy't  op dat  stuit  sawat 11 jier  hie fjochtsje mei kanker
(Hodgkin's Lymphoma).Ik bea oan om syn medyske marijuana-fersoarger te wêzen, en leverje
him  de  oalje  sûnder  kosten  foar  him,  salang't  hy  de  oalje  soe  nimme  lykas
oanrikkemandearre.Yn dy tiid wie er foar my mear as minder in frjemdling.Ik hie him sawat in
jier earder moete op in gearkomste fan 'e barmhertigensklub en learde doe dat hy kanker hie.Ik
woe echt sjen oft de oalje kanker kin genêze, lykas neamd yn Rick Simpson'sRun From the
Cure.

Dat, nei't wy yn kontakt wiene mei dizze pasjint en it oanbod oan him presinteare, hawwe wy it
juste papierwurk yntsjinne by ús steat en begon te behanneljen.Wy sette it op wêr't hy yn besit
wêze soe fan 'e planten, dus úteinlik soe hy de oalje oan himsels leverje kinne.Dat wie ek
ûnderdiel fan de ôfspraak, dat er leart himsels te helpen.Wy begûnen behanneling.Earst wie it
dreech foar him, om't de oalje sa machtich wie, en it trije kear deis nimme kin frij lestich wêze.
Nei trije moanne begon in tumor op syn boppeste boarst te krimp.Nei fiif moanne wie de tumor
hielendal fuort.Hy gie doe yn foar in CAT-scan.De resultaten kamen werom dat hy kankerfrij is!
De  dokters  hawwe  al  minstens  11  jier  besocht  syn  kanker  te  genêzen.Chemo,
bienmurchtransplantaasjes, ensfh.Alles wat it duorre wie oer in pûn fan premium bud omboud
tahimp oalje.Hy hat syn foar en nei CAT scan resultaten op skiif (sille wurde foarsjoen oan ús
gau).Hy is nei foaren kommen en iepenbier ta minsken sprutsen.Yn feite is hy no in fersoarger
dy't oare pasjinten helpt mei de genêzende hennepolie!GrowGoddess"

"In jier lyn fertelde myn onkolooch ús om gau kontakt op te nimmen mei it hospice, kolonkanker
wie werom yn myn longen en dikke darm, wie yn 09 fan 'e dikke darm fuortsmiten en yn' e lever
yn 11.Myn man stie der op dat se noch ien ronde chemo besykje.Tagelyk ûntduts ik Cannabis-
oalje, begon ik deselde dei de oalje te nimmen as chemo.Myn tumormarker wie 17,6.Nei ONE
behanneling (en 2 wiken oalje) wie myn tumormarker 10,6.Ofrûne freed nei 2 behannelingen en
5 wiken oalje, is myn tumormarker 4,8.Myn ferpleechster fertelde my dat se net wist wat ik die,
mar dizze chemo moast dizze resultaten net produsearje.Ik fiel my better dan yn in lange, lange
tiid." Diane

"Hoi Jindrich, juster haw ik it boek fan Rick klear lêzen.Geweldich spul!Earlik sein haw ik wirklik
gjin bewiis mear nedich oer de wirklike magyske krêft fan 'e oalje!

Ik haw ek wat eksperiminten dien en elke dei ûntdek ik wat nijs dat dit medisyn kin dwaan!
Ferbazend!Spitigernôch, ek al bin ik oertsjûge en sels as myn freondinne oertsjûge is, is har
mem op de ien of oare manier net yn steat om folslein "los te litten" ...en noch altyd is se net wis
oft  se  ophâlde  mei  shitty  chemo  ...
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Ik besykje hieltyd goede arguminten nei foaren te bringen mar ik kin net foar har beslute!Sy is
de iene mei kanker en se is de iennichste dy't kin beslute wat te dwaan mei har libben.

Ik wit dat se op it lêst yn elts gefal genêzen wurdt, want wy sille har safolle oalje ynstoppe dat it
ûnmooglik is foar har om te stjerren.Mar dochs fiel ik dat it sa dom en sa gefaarlik is om mei
dizze ferdomme gemikaliën te boartsjen, foaral as jo tagong hawwe ta natuerlike medisinen dy't
bewiisd binne kanker te genêzen!Ik lês oer jo ûnderfining mei kanker en medysk systeem ...It
spyt  my  echt  foar  jo  ferlies  ...  en  no  begryp  ik  jo  hâlding  foar  de  tradisjonele  saneamde
"medisyn" better! Luigi

--  Hoi  Luigi,  tankewol  foar  jo  moaie wurden oer  it  boek en it  is  spitich dat  jo  wat  moatten
hawwe.It is har kar hokker behanneling se kiest, mar ik soe net tichtby de chemo gean - lês
gewoan it ferhaal fan myn mem foar har, miskien sil se begripe dat it nimmen fan gif noait in
goed idee is, foaral as it net ûnderboud noch nedich is.Har kânsen om gewoan de chemo te
oerlibjen sille gâns ferbetterje as se de oalje nimt, mar nochris, wêrom noch mear skea oan har
sike lichem feroarsaakje?It hat hielendal gjin sin.Beste winsken, Jindrich

"In freon siet my del te sjenRun From the Curesawat twa en in heal jier lyn tinken dat it kin helpe
myn psoriasis.Wy makken de oalje tegearre- de earste kear foar ús beiden- binnen trije wiken,
myn plaque psoriasis wie fuort.Ik haw de oalje makke en sûnt dy tiid ynnommen.As ik ingest alle
dagen, en tapasse de oalje topically nachts oan 'e yndividuele plakken dy't pop up willekeurich,
de psoriasis is tige kontrolearre en hast ûnsichtber.Fanwegen dizze ûnderfining sprong ik mei
twa fuotten yn en besit  no it  earste folslein steatsfergunning Medical Marijuana Business yn
Kolorado.In jier yn myn bedriuw waard myn heit diagnostisearre mei stadium IV melanoma - it
wie ferspraat yn syn longen en lever.Syn onkolooch joech him 3 oant 12 moannen en fertelde
him te  wêzen  taret  op  hospisysoarch.Ik  begon  him fuortendaliks  op  in  RSO-regime en  fiif
moanne  letter  is  syn  kanker  fuort.Gone.Maklikste  ding  yn  'e  wrâld!Tank  Rick,  foar  it  opnij
yntrodusearjen fan dit geweldige medisyn oan 'e wrâld!:-)” Erica

"Ik die in 2 wiken kursus fan oalje ...Ik koe it mar om de oare deis betelje, mar de psoriasis op
myn lichem gie hast fuort.Ik jou7myn kaart dit jier oan in kweker bûten, sadat ik yn ien kear
genôch grûnstof kin krije om in batch fan 60 dagen te meitsjen om dizze gek foar ien kear en
foar altyd te genêzen!!! Sophie

"Cannabis oalje genêst kanker.Ik bin in poadium 3 boarstkankerpasjint  en brûk de oalje om
mysels te genêzen. Adele

"Gjin Chemo, gjin strieling ... RSO & dieet feroaring ... RSO genêzen myn mage kanker sûnder
ien fan dy stront ..." Dale

"Hoi Rick, ik spruts in pear moanne lyn mei jo en haw sûnt de oalje foar myn depresje besocht.It
is dreech om te sizzen oft it effektyf wie of net, om't ien ounce (28g) allinich genôch joech foar
sawat 10 dagen.Oan 'e ein fan' e 10 dagen hie ik in pear dagen in bytsje depresje.Der wie in
stressor belutsen yn myn libben, mar ik koe funksjonearje al mei it depressive gefoel.Dus wa wit
wie it miskien slimmer sûnder de oalje.

Hoe dan ek, ik besocht ek wat oalje op ien fan 'e hûdkankers fan myn freon (76 jier âld).It wie in
echt ferfelende kanker, sawat 8 mm fan heul giel sintrum omjûn troch in roodheid dy't útwreidet
oer 75 mm diameter.Hy liet it mar 2,5 dagen op, om't de jeuk en geur him te folle wiene.Doe't de
bedekking  lykwols  fuorthelle  waard  (it  wie  in  wettertichte  dressing),  wie  de  kanker  hast
ferdwûn.Spitigernôch  hat  hy  in  protte  hûdkankers  en  kin  it  jild  dat  nedich  is  om  se  te
behanneljen net betelje.Sa hat er se mei in protte pine ôfbaarnd.Hy is fan in skeptysk aard en
foar him om de oalje te priizgjen is tige wichtich.

GOED NIJS.Myn soan folget syn lêste jier fan 'e universiteit mei as haadfak yn Skiekunde en
fertelde syn heechlearaar  organyske skiekunde (in  Australysk  berne Sineeske hear)  oer  de
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resultaten en hy wie tige ynteressearre en sil ûndersykje en eksperimintearje mei de oalje op
ferskate minsken mei hûdkanker.Ik bin net wis hoe lang dit sil duorje, mar sil jo op 'e hichte
hâlde.Mei de leauwensweardigens fan in professor kinne wy  in foet yn 'e doar fan burokrasy
krije.Groetnis, Warwick, Austraalje”

"Make it, joech it oan myn 18-jierrige soan ... Gjin teken fan kanker no.Ik bin jo in massale tank
skuldich Rick Simpson.Myn soan waard yn oktober diagnostisearre mei synovial sarcoma nei it
fuortheljen fan in tumor foardat hy in biopsie hie ...Der waard ferteld dat de kanker der noch soe
wêze en him nei syn longen ferspriede koe troch it agressive type kanker dat it is ...De meast
resinte testresultaten, se kinne der gjin spoar fan fine oant har fernuvering ...Cannabis-oalje wie
ien fan de protte dingen wêrop ik him hast fuort nei diagnoaze begon. ” Amanda

"In nauwe freon fan my krige eartiids morfine foar harsentumorpine.De morfine sels feroarsake
ferslaving, ûntlûken en it makke de dingen allinich slimmer by it brûken.Cannabis sels wie it iene
medisyn  dat  reliëf  levere  foar  weromlûkingssymptomen,  depresje,  pine  en  kanker  sels.Jo
berjocht is wat myn freon rêde. Jasper

"Ik bin sa optein oer de oalje.Dizze lêste moanne wie de earste kear dat ik der oait oer hie lêzen
of heard.Ik bin ferheard ...Menear Simpson, in protte fan ús tankje jo foar it selssuchtige en
leafdefolle  wurk  dat  jo  dien  hawwe  foar  it  hiele  minskdom.Jo  binne  myn  definysje  fan  in
humanitêre  !!!Ik  haw frijwilligerswurk  by  Hospice  sûnt  1998,  Ik  haw sjoen  in  protte  lije  en
ferstjerren, sels yn myn earms.Om te tinken dat safolle fan dit  lijen ferljochte wurde koe, is
letterlik ferfelend ...” Cindy

- It is wis, foaral as men tinkt dat alle ynformaasje oer de "wûnderlike genêzende krêften" fan 'e
Rick Simpson-oalje wier is.Goed produsearre en brûkte oalje kin kanker, diabetes en tûzenen
oare betingsten  wirklik  genêze.It  kin  echt  helpe  mei  pine  dat  morfine  net  oanreitsje.It  echt
ferjongt it lichem en groeit spieren wer.De wurden mind boggling beskriuwe it net folslein, tink
ik.JB

"OMG.Ik krige krekt wurd fan ien dy't ik Phoenix triennen jaan oan wa't hie en ik bedoel hie
kanker fan 'e nier.Nei it nimmen fan de oalje foar 90 dagen lit de nijste PET-scan sjen dat de
tumors fuort binne..Dit is net te leauwen.Ik haw Phoenix Tears in protte sjoen genêzen sûnt ik
der mei wurke haw.Tankewol foar it helpen my om oaren te helpen genêzen. ” Gregg

- Lokwinsken en tank foar it  helpen fan oaren, Gregg.Gjin scans mear, allinnich de oalje.De
scan is kankerferwekkend, it kin derfoar soargje dat de kanker weromkomt en wa wol dat?JB

"Hallo leave swiete Rick Simpson en Jindrich Bayer, ik hoopje dat jo beide goed en lokkich
binne.Sjoen de hoemannichten e-post  dy't  jo  moatte krije,  bin ik  der wis  fan dat  jo  my net
ûnthâlde fan moannen lyn, dus ik haw ús eardere korrespondinsjes opnommen.Mem libbet en
tige sûn!Sei dat wy binne sa tige tankber is in understatement.

By diagnoaze yn febrewaris  2012 (faze 4 pankoatyske adenocarcinoma mei  metastasis  nei
lever en long) wie har prognoaze 3 oant 6 moannen mei ferwachte slimme fermindering fan
sûnens yn dat tiidframe.Ynstee se libbet, lokkich en goed 10 moannen letter.Ik wit dat jo beide
tsjin chemo binne en wy dogge dat ek ... Mar doe't se 3 moannen seinen, smieten wy ALLES
derop, ynklusyf chemo tegearre mei it begjinnen fan RSO direkt.Wy hawwe ferteld dat gjinien sa
sûn bliuwt as mem op safolle Gemzar-chemo as se krige.De RSO moast har yn dy tiid sûn
hâlde.Chemo stoppe 6 wiken lyn doe't se besleat dat se it begjin fan chemo-skea fiele koe.Se
hat no 6 wiken fan chemo west en fielt him geweldich.

Sûnt har diagnoaze yn febrewaris 2012, nei earste opbou, hat se in gram RSO per dei nommen
(sawat 300 gram totaal oant no).De lêste scan dien moandei 12-17-12 liet mear tumorkrimp
sjen, ynklusyf dokumintaasje dat guon fan 'e tumors te lyts wiene om te visualisearjen fia CT-
scan.It wie ongelooflijk nijs!Doe krigen wy tiisdei de resultaten fan har labwurk.Nei it ûntfangen
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fan sa'n goed scannijs wiene wy skrokken om te hearren dat har tumormarkertest (CA19-9) fan
285 oant 2100 tanommen wie.Ha jo ea sjoen dit barre foar?Hawwe jo útlis oer wêrom of hoe't
de markers tanommen binne?Alle ideeën?Any suggestjes?Dizze fraach is útgien nei ferskate
RSO-makkers, mar oant no ta gjin definityf antwurd.

Hjir  binne har CA19-9 resultaten oant  no ta.Normaal nivo is MINDER DAN 37.  D'r  wie gjin
tumormarkertest dien by de earste diagnoaze yn febrewaris. 4-30-12...23.568; 5-30-12...5.240;
6-18-12...4.458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (Lêste chemo wie 10-29-12); 12-17-12...2.100.Elke
ynput dy't jo hawwe sil wurde wurdearre troch myn famylje!In protte leafde, B"

"Dear B, CT-scans jouwe in enoarme doasis strieling en dat is wat it kin feroarsake hawwe, plus
de chemo wie folslein net nedich.Ik soe har sa gau mooglik 180g fan de bêste kwaliteit oalje
litte.Gjin CT-scans mear of in oare kankerferwekkende ûnsin, allinich de oalje en safolle as se
kin nimme.Jo moatte earst de skea fan 'e chemo en strieling ûngedien meitsje en it sil wat tiid
duorje, it makke it wurk gewoan dreger foar de oalje.Lykas it jaan fan in tsjingif by it pompen fan
gif yn har ieren, it hat gjin sin foar my.Beste winsken, Jindrich Bayer”

"Ik waard sawat 4 wiken lyn benadere troch in frou mei boarstkanker en wist har yn 'e goede
rjochting te wizen.Se hat in aardich signifikante tumor, (ik tink dat se mear as ien hawwe kin) en
kin it fiele.It is noch mar 3 wiken lyn dat se mei de oalje begon en al wurdt de tumor definityf
sêft.Net min foar 3 wiken!Ik fiel my tige oanmoedige foar har en ik wit gewoan dat dizze dame in
oar súksesferhaal sil wêze.Ien leafde." Corrie

"Myn heit is 89, hat hûdkanker op syn gesicht.Trije kear ha ik him nei it sikehûs brocht om wat út
te snijen, wat him iepenet foar ynfeksjes om net te sizzen fan it ferpleechhûs te heljen en werom
is it dreech foar him.Ik bin in pear wike lyn begon mei cannabis-oalje.Guon fan dizze binne de
grutte fan myn poppefinger oant myn tomme.D'r wiene 11 dy't ik no haw behannele, d'r binne 4
dy't de grutte fan tomme grutte fan babyfinger.Se stjerre gewoan en falle fan hûd genêzen.Ik bin
fernuvere lykas alle ferpleechkundigen en dokters. ”Steve

"Ik wol gewoan sizze dat ik tige bliid bin om oan te kundigjen dat de scan fan myn skoanheit
foar syn kanker foar de twadde kear folslein skjin út kaam is nei de earste dy't plakjes op 'e
longen sjen litte.Wy begûnen him op 'e oalje direkt nei't de earste flekken sjen liet.Cannabis hat
syn longen nommen en skjinmakke!Hy waard ferteld dat hy nedich Chemo.Wy wiene der tsjin
en sette him ynstee op 'e oalje.Cannabis genêst kanker !!! ” Karen

"It genêst ek baarmoederhalskanker!Ik koe gjin behannelingen betelje (net iens ONE...) en gie
in jier sûnder medyske help ...mar ik smoke hast alle dagen ...doe in jier letter by myn jierlikse
eksamen, de dokter en ferpleechkundigen waarden blaasd fuort ...se koene neat oars fine as in
lyts litteken wêr't de kanker west hie...Ik bin no 100% kankerfrij ...mei tank oan Marijuana ...gjin
dokters...net  "medisyn"  ...gjin  behannelingen  ...mar  fanwegen  in  suvere,  krûden,  Natuerlike
plant ...Ik bin it libbene bewiis ...De dokters seine dat ik op kanker fan nivo 5 hie moatten wêze
om sûnder behanneling te gean ...mar dochs wie it fuort...sûnder help fan har ...se wiene sa
ferbjustere dat se my nei it STATE HOSPITAL yn LITTLE ROCK (UAMS) stjoerden foar mear
testen ...en UAMS fûn ek neat oars as lichte littekens ...se seine dat it in wûnder wie ...Ik tink dat
it gewoan de Marijuana wie ...Legalisearje it al ...minsken helpe...is dat net wêr't it minskdom
oer gie?" Monica

"Ik  brûkte  Cannabis-oalje  om  basaalselkarsinoom  op  myn  holle  nekke  en  gesicht  te
behanneljen.SUKSESFULL.Dit is in ideale kanker om ûndersyk nei te dwaan.It is dúdlik sichtber
mei it bleate each, en alle feroarings dy't plakfine binne maklik te sjen.Ik haw besocht hjir yn 'e
FS  belangstelling  foar  te  generearjen,  mar  de  feds  hawwe  elkenien,  en  it  liket  derop  dat
elkenien dea is om oan te reitsjen.Sjoch wat jo kinne dwaan." Joseph

"Ik haw in knobbel yn myn dij, it wie eartiids hurd, hast 2 sm, no is it minder as de helte fan 'e
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grutte en wurdt it sêfter (4 wiken)." Katri

"En ik fûn krekt út dat ik kankerfrij bin nei't ik 5 moannen op 'e oalje west hie !!" Mimi

Q.JB, hawwe jo wat oer it  genêzen fan bepaalde tumortypen neamd hemangioblastomas?Ik
folgje jo berjochten, lykas oaren.Ik haw NOOIT in behanneling fan dit soarte tumor sjoen oars
as útsûndering.Ik haw der in bulte fan.’’ Graeme

IN.Net  persoanlik,  wy hawwe grif  gjin  kâns hân om alle  by  de minske persoanlik  bekende
diagnoazen te behanneljen, mar nei wat ik der no oer lêzen haw, sjoch ik gjin reden wêrom't de
oalje net helpe soe.Foar safier't ik wit, kinne se it allinich diagnostearje mei CT-scans, en sa't ik
der nei sjoch, moat elkenien dy't in CT-scan makket, dêrnei op syn minst 60g oalje ite.En as se
dy 60 g ite foar de operaasje, dan bin ik der yn de measte gefallen der wis fan dat de operaasje
net nedich is, want de tumors sille der net wêze.Dat ik soe perfoarst besykje de oalje sels.Alle
goede winsken, JB

"It feit dat placebo's guon minsken genêze, is reden om medisinen foar altyd te ferwiderjen en
de keunst fan placebo te studearjen.Nei't sein dat jo noait in placebo-stúdzje dogge as jo in
effektive genêzing hawwe, jo hawwe gelyk, dat soe de helte fan jo pasjinten fermoardzje, siik en
wreed. Christopher

-- It soe wier siik en wreed wêze, en dêrom sil ik it persoanlik net dwaen.Oaren kinne as se
wolle, mar ik net.Ik wol dat it medyske systeem de oalje as placebo begjint te brûken - as se
bewize dat wat se wolle brûke feiliger en effektiver is dan de oalje (en leuker / nofliker foar de
pasjint), dan kinne se trochgean en it ferkeapje .Sa net, wêrom dan net.It is frij ienfâldich en
heul rasjoneel, tink ik.En dat is hoe't it yn 'e takomst dochs wêze sil, dus wêrom wachtsje?JB

"It is noait te let om it feit te akseptearjen dat cannabis gewoan medisinen is.Tagelyk is it nea te
let om de oalje as medisyn te brûken, nettsjinsteande wat jo tastân is of hoe slim it is.Mei it
brûken fan 'e oalje is d'r meastentiids in goede kâns dat de pasjint kin herstelle, of de oalje sil
har maksimale kwaliteit fan it libben leverje oant it ein.En dat is ek wichtich.JB"

"As pasjinten dy't chemo hawwe nommen, de oalje begjinne te brûken, is it earste ding dat de
oalje  moat  dwaan har  lichem detoxify.Dat  yn guon gefallen kin  de pasjint  nochal  wat  oalje
moatte ynnimme foardat hy de kanker sels begjint oan te fallen.It is wirklik gjin goed idee om
chemo te nimmen, foaral as it  absolút net nedich is, sjoen it  feit dat it  medyske systeem al
tsientallen jierren bekend is oer cannabis as in remedie foar kanker.JB"

Q.'Terminal' kankerpasjinten: Begjinne jo se agressyf op 1 gram deis of wurkse oant it oer in
wike of sa?Advys út ûnderfinings?

IN.Nee, wy begjinne altyd mei lytse doses en folgje sa goed as de ynstruksjes.Fansels, as se
eardere ûnderfining hawwe mei cannabis en witte dat d'r neat is om bang foar te wêzen, kinne
jo soms begjinne mei in hegere dosis.Mar jo witte noait hoe't de pasjint sil reagearje op 'e oalje,
plus se binne normaal op in miks fan ferskate medisinen, dus jo wolle miskien foarsichtich wêze
en de bloeddruk fan' e pasjint besjen ensfh.De algemiene oanbefelling is om de ynstruksjes te
folgjen, de minder formele is - folgje jo ynstinkt en oardiel en as de pasjint "neat te ferliezen"
hat, soe ik net aarje om har in hege dosis te jaan as it nedich is (akute rêchpine ensfh.) .In gram
fan echt heechweardige oalje kin in sûnder ûnderfining brûker heul heech krije, mar dochs docht
it gjin kwea.Soms kin sels in hemp-induzearre koma in foardiel wêze en ik bin der wis fan dat it
sa ier of letter brûkt wurdt foar anaesthesia foar operaasje, mar op dit stuit wolle wy sjen dat
pasjinten safolle mooglik yn har komfortsône bliuwe.Ik hoopje dat ik it goed útlein haw.Beste
winsken, JB”

"Corrie, myn freon, jo holpen my mei ***.Ik haw him medikaasje jûn foar syn neuroendokrine
tumors.Hy hat 1 moanne op 'e medikaasje west en it begjint te krimpen.It wie sa grut dat it op
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syn mage triuwde, mar no is it safier dat er wer ite kin en syn dokter sei dat er noch noait sa'n
tumor sa rap sjoen hie krimp.It freaked him út en alle bloed wurk kaam werom normaal dus in
oare ien op 'e wei nei wurdt genêzen en dat is AWESOME.En jo binne AWESOME en God is
grut. ”

"Ik haw in freon dy't harsenskanker hat en ik haw Cml.De oalje wurket foar ús beide!!!Myn freon
is in earste hân bewiis yn myn eagen dat dizze oalje in wûnder is ...Ik hie myn twifels earder
mar net no!Nim de oalje, it WERKT!" Tyler

"De Cannabis-oalje nei gebrûk fan ien jier en allinich it brûken fan cannabis-oalje feroare de
kanker fan in spinnewebtype yn tumors, wêr't se no mei in bepaalde foarm fan chemo kinne
rjochtsje, fergrutte se ek har dosering oalje nei 3 gram deis.18 moannen lyn waarden de âlden
ferteld dat har harsenskanker terminaal wie en dat se sawat 18 moannen te libjen hie en dat
chemo har mar in pear moanne soe keapje, dus as antwurd op jo fraach droegen beide by oan
remission, ik hoopje dat jo fragen beantwurdzje. ” Michigan Cannabiscancerprojekt

"Ik  waard  ferline  jier  frege  troch  de  freon  fan  myn  mem  as  ik  in  kursus  fan  6  moannen
hennepolie koe meitsje foar har mem, fan 'e heechste graad fan cannabis.Se hie kanker fan 'e
nekke.Ik makke har de oalje nei it Youtube-advys, ik haw it doe nei Ruslân pleatst.Se brûkte de
earste kursus fan 6 moannen mei geweldige resultaten en frege om in oare 6 moanne dosis, ik
stjoerde in  oare lading nei  har,  en no 14 moannen letter  is  se yn goede sûnens.Jo dogge
geweldig wurk, Rick.Dankewol." Gareth

"Hallo, myn namme is Alysa en ik bin 16 jier âld.Yn 2011 waard ik diagnostisearre mei stadium 3
anaplastysk  astrozytom.Wy  (myn  famylje  en  ik)  hawwe  it  beslút  makke  om  in
cannabiskonsintraat te brûken.De Universiteit  fan Michigan fertelde ús dat ik net wierskynlik
mear  dan  in  pear  jier  soe  oerlibje  en  de  kanker  sels  wie  net  te  wurkjen,  om't  it  yn  in
spinfoarming  wie.Ferline  jannewaris  gie  ik  foar  myn  reguliere  MRI  oan  'e  Universiteit  fan
Michigan.Alle tumors binne fuort."

"Myn mem hat longkanker yn stadium 4 en it  reizge nei har harsens, mar sûnt se die RSO
cannabis-oalje  hat  se  it  goed dien.Har  bloedwurk  kaam geweldich  werom en ik  fiel  jo  tige
tankber,  om't  ik  fiel  dat  RSO myn mem in  kâns hat  jûn  om dizze  kanker  te  bestriden  ..."
Shannon

"Ik bin in 68-jierrige man dy't libbe yn wat ik beskôge as in normaal sûn libben sûnder grutte
problemen en mysels ûnderhâlde mei in jierlikse gryppriis en kontrôles.Myn lichemsfunksjes
wiene  goed  en  alles  like  goed  oant  ik  op  in  moarn  wekker  waard  mei  ôfgryslike
magepine.Tinkend  dat  it  appendix  of  hernia  wie,  ried  myn  frou  my  nei  need.Ik  hie  in
needoperaasje sawat 2 oeren letter, 15 augustus 2012, en d'r wie in massive tumor op myn
dikke  darm  dy't  fuorthelle  waard  tegearre  mei  14  lymfeknopen.Ien  wike  letter  bruts  myn
binnenste iepen en fergiftige my en dat late ta in twadde operaasje.

Begjin te fiele better 4 dagen letter, ik wie op myn fuotten en stadichoan krije mobiliteit werom
en  ik  begûn  te  bloeden  út.Werom  foar  operaasje  nûmer  3  en  hie  in  dei  letter  in  mylde
hertoanfal.Koart dêrnei -33 dagen op ICU- waard ik ûntslein en in OSTOMY BAG helle.De tas
wie by my 8 moannen en in omkearoperaasje waard dien sûnder komplikaasjes.De sjirurch sei
dat kanker net bûten de knopen ferspraat wie.

Nettsjinsteande dat marsjearden se my nei de Cancer Clinic en begon Chemo en strieling te
besprekken as in "ferfolch." Standert protokol se sein.BULLSHIT sei ik!D'r sil myn lichem net
útstrielje of it mear fergiftigje mei Chemo of Radiation.De onkolooch fan 'e Kankerklinyk hat gjin
arguminten en sketste follow-ups elke 3 moannen foar in jier, wat in CT-scan en bloedwurk
omfette.

Ik haw it  materiaal krigen lykas sketst troch Rick Simpson en produsearre de RSO.Nei alle
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ynstruksjes foar it ekstraksjeproses en nafta as myn oplosmiddel te brûken, hie ik de ôfmakke
oalje yn spuiten en begon it twa kear deis yn te nimmen, elke kear in lyts bedrach.Ik foltôge myn
4e  follow-up  by  de  Cancer  Clinic  en  se  stelden  dat  de  CT-scan  NET wat  sjen  lit  dat  de
oanwêzigens fan KANKER oanjaan soe.It bloedwurk toande CEA-nivo op 1.4, mar wat de heck,
elkenien hat in kankersel as twa yn har.Se beskôgje alles 5+ om soargen te meitsjen.Ik meitsje
no in oare partij tariede en sil deistich ynnimme as previntive maatregel.Oan ELKENEN dy't no
lijt oan kanker stel ik foar dat jo itselde dwaan.Wy hawwe NITS te ferliezen en alles te winnen. ”
Gerry

"Is it te let om ien te rêden dy't poadium 4 hat en al hûd en bonken is, en amper mear kin rinne
fan it ferlies fan krêft??" Tumble

"It is noait te let.In protte wûnders binne sjoen mei it brûken fan dizze oalje.As it se net kin rêde,
is  it  minste  dat  it  sil  dwaan  har  lijen  te  ferminderjen  sûnder  de  hurde  side-effekten  fan
farmaseutyske produkten.Tink derom dat as se begjinne mei hege doses, sil d'r in protte sliep
wêze oant har tolerânsje opboud is.It is tige machtich." Nick

"Ien fan 'e âldsten yn ús stêd krige 3 wiken om faze 3 leverkanker te libjen.Syn famylje sammele
om him hinne joech him in libben wekker.Hy besocht dizze oalje.It is twa jier lyn dat hy goed
is.Kankerfrij, dokters testen him ûnderweis.Se sille hjir net iens oer prate.D'r binne gjin jild om in
remedie te finen.Ik leau dat it wurket.......” Bobby

"Ik ek, schildklierkanker frij!!" Michelle

"Sis wat jo wolle oer my, meitsje my frij, oardielje my ...Jo argumint is ûnjildich!Dit is de lêste
scan dy't mem ea sil krije!!!CANNABIS DEAT KANKER!" Dage

Stacy: Hokker poadium wie dyn mem?Ik wit dat jo it ienris earder pleatst hawwe, mar ik ferjit
it.Dat is daliks in prachtich ferslach!!

Dawn: Stacy, it wie stadium 3 lytse sel carcinoma fan 'e long.5 tumors mei lytse mets oan it
boppeste lymfesysteem.

Debbi: Dat is sa fenomenaal!Ik haw noait heard fan ien dy't lytse sellen genêzen, sels mei alle
reguliere protokollen.Dit is opmerklik!Jo hawwe net allinich it libben fan jo mem rêden, mar dit sil
oare  libbens  rêde,  om't  it  bewiis  is  dat  cannabis  wurket.Tige  tank  foar  it  dielen  fan  dit!
Dawn: Debbie, se hat it allegear dien, cannabisoalje - chemo - bestraling MAAR waard genêzen
foardat  har  chemo-  en  bestralingsbehandelingen  dien  wiene,  sadat  se  de  oerbleaune
behanneling wegere en stie mei de oalje ...Dy't se noch altyd nimt en sil nimme alle dagen foar
de rest fan har libben!

Steve: seit 'dit is it meast kompatibel mei feroaringen nei straling'.Hat se strielingterapy?

Dawn: Steve, ja se hat it dien, mar se hat noait klear ...Dr is ferslein!

Pasjint: Linda V., Service Datum: 11/16/2013, Proseduere: CT CHEST MEI KONTRAST.In CT
fan  'e  boarst  waard  útfierd  ...Fergeliking  wurdt  makke  mei  foarôfgeande  boarst  CT  út
7/8/13.INDIKASJE: Dit is in 64-jierrige frou mei skiednis fan longkanker ...

FYNSTINGEN:  D'r  is  ferhege  ynterstitiale  feroaring  en  dikke  ynterlobulêre  septum ...dat  is
ferbettere yn ferliking mei foarige eksamen....Gjin definityf mediastinale sêfte weefselnodules of
mediastinale  adenopathy  wurdt  oantoand.D'r  is  gjin  definityf  bewiis  foar  axilliêre
lymphadenopathy of  hillêre lymphadenopathy.Njonken post-stralingswizigingen yn 'e  mediale
aspekt fan' e rjochter boppeste lobe, wurde gjin ekstra parenchymale pulmonêre opaciteiten of
fertochte  pulmonêre  nodules  oantoand.De  trachea  en  haadbronchy  binne  patint.Der  is  gjin
pleurale effusion.De hertgrutte is normaal.Der is gjin pericardial effusion.De sichtbere dielen fan
'e boppebuik  binne unremarkable.D'r  is  gjin  fokaal  agressive  lucent  of  sklerotyske osseous
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lesion.

IMPRESSION: Ferbetterjen fan post-stralingswizigingen yn 'e rjochter hillum en mediale aspekt
fan' e rjochter boppeste lobe.Gjin definityf bewiis fan weromkommende of oerbleaune sykte.

"Ik hie inoperabele Oat Cancer, dat is lytse sel kanker fan 'e legere kwab fan myn linker long. Ik
kaam op 'e heul djoere cannabisoalje en de sellen krimpje. Ik wie Terminal en fertelde dat ik tsjin
Kryst 2013 dea wêze soe. No, ik bin hjir noch troch THC. John-Michael

"Oalje  kearde  alle  strielingsskea  om  en  genêzen  boppe  it  leauwen  ...Medyske  marijuana
BERED my en hâldt my fan 5 apotheken ôf.Ik bin myn rjochternier kwytrekke troch chemo en it
begjint te pakken nei wêr't it sear docht om hûd op my te hawwen ...en binnen minuten nei it
konsumearjen fan de oaljes yn in tincture dat ik de oanfallen stopje en moannen fuortbliuwe ...

Amazing en dat is mar ien de oaljes omkeard nerve skea yn myn eagen feroarsake troch chemo
nei wêr't ik waard diagnostisearre mei glaucoma, en by myn lêste besite krekt 6 moannen lyn
toant gjin teken fan glaucoma op alle en myn fisy is better as ik medicate. ..” Teresa

"Ik ken in man dy't faze 4 hie dy't as in gek ferspriede.Hy krige in kâns fan 10% om it jier troch te
libjen en fertelde om syn saken op oarder te krijen.Ik fertelde him om te sjenRun From the
Cureen om de medisinen te besykjen.Binnen in jier waard hy diagnostisearre as 100% kankerfrij
en  is  no in  fersoarger  foar  ferskate  pasjinten en it  is  allegear  te tankjen oan de prachtige
genêzende krêften fan cannabis en de rjochting fan Rick Simpson.Dus tank, Rick. ” James

"Myn muoike, mei stadium 4 glioblastoma, gie nei mar trije doses fan rolstoel nei kuierjen!Har
linkerkant wie mear as in moanne ferlamme.Mar no folslein funksjoneel !!Sa optein!" Nicolette

"Ik hie in glioblastoma dy't in hege dea hat.Nei 6 moannen fan gemoterapy en bestraling, siik
fiele en braken, pine yn 'e nieren en alles fiele fergiftige.Nei't ik úteinlik nei hûs stjoerd wie en
neat mear te sizzen dat wy kinne dwaan, feroare ik myn dieet nei skjin iten fan biologysk groeid
iten  út  myn  tún.Griene  smoothies  drinke,  vit  C-shots  nimme.Ik  haw  doe  de  soursopfrucht
tafoege.In freon krige my doe wat fan Rick syn oalje.No, ôfrûne freed belde myn onkolooch my
en fertelde my dat ik KANKERFRI bin.Safolle luv fan myn hert nei dy.It wie in libbensredder."
Tanya

"Myn muoike hat  de oalje  foar  6 wiken.Har  terminale  tumors binne no mei  mear  dan 50%
krompen.It wurket wol.” Boosboys

"Krij in freon dy't ik dit 4 moannen lyn fertelde, om't har heit op chemo wie en slimmer waard, no
is hy hast kankerfrij .... en fielt him geweldich." Ruth

"It wurket - it genêzen de kanker fan myn frou doe't de chemo / radio it ferspriede - se seine om
te sjenfoar alternativen ... wy fûnen út oer de oalje - kanker ferdwûn yn 3 moannen / 90 dagen -
it beteljen no foarút. Chris

"Ik brûk de oalje sawat in jier om de wergroei fan in glioma-harsentumor te foarkommen.Jou
asjebleaft myn tank troch oan Rick, de behanneling liket myn algemiene sûnens te helpen en d'r
is gjin wergroei west.Wit immen wat in goede dosaasje soe wêze foar ien dy't besiket om it
weromkommen fan in WHO grade 2 harsentumor te foarkommen?"Standert"  advys is dat  it
werom sil  groeie  en gemoterapy nedich is.Myn dokter  suggerearre  50% werom te  groeien
binnen 3 jier, dat ik haw slein troch in pear moannen.Sa fier, sa goed." Fjirtich

"Krjacht krekt wurden fan in freon dat in maat fan him genêzen is fan Stage IV longkanker.9
dokters iens dat hy hie wiken te libjen, en dat hie ferspraat nei syn bonken en harsens.4-5 wiken
op 'e oalje, en no sizze de dokters dat se misdiagnostearre, it wie in lytse longynfeksje.Gjin
teken fan 'e tumors of kankermarkers yn syn bloed.Ik draaide him oan op Phoenix Tears en liet
him sjen hoe't ik in batch koe meitsje mei lytsere, mear betelbere hoemannichten krûd.Fiel jo frij
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om dit te brûken, hâld my gewoan anonym.Tankewol en God segenje. ”

"Ik wurke by in kollektyf en foar in protte jierren en hie hûdkanker op myn linker earm troch hing
it út it finster wylst riden.No wit ik dat gjinien my moat leauwe, mar ik begon elke dei RSO-oalje
derop te setten en ik swar dat it fuort is.It duorre in pear moannen, mar it is echt fuort fan wêr't it
al jierren west hat. ” Randy

"Ik haw in oerlibbene moete dy't keas foar it brûken fan oalje ynstee as libbensbedrige chemo
en strieling ... se krige minder dan in jier ... se is no 5+ jier kankerfrij en hat noait in hier ferlern
of wie swak en siik fan 'e behannelingen ... natuerlike net gemyske medisinen !!Gjin oplichterij !!
” Gwendolyn

"Ik ha krekt berjochten mei ien fan myn Peeps.Se hie non-Hodgkin's lymfoomstadium 4 en triple
hit (wat betsjuttet dat it 3 sjauffeurs hie, wie hoe't se it har útleinen en sei dat ien fan 'e kankers
de  oare  eins  beskerme  tsjin  wurking  fan  chemo),  dus  har  ienige  medyske  opsje  wie  in
bonkenmurgtransplant.Har onkolooch dy't se hjoed seach hie sein dat har "kanker no werom
soe wêze",  om't  se  in  transplant  wegere.Dit  is  har  berjocht:  "Ik  haw myn onkolooch  krekt
sjoen.Myn  bloed  is  goed.Ik  doch  it  goede  ding.Hooragh,  goede  resultaten,  goed  nijs,  gjin
kanker. ” Cannabis deadet kanker minsken!" Corrie

"Rick hat my sjen litten hoe't ik no 3 jier yn libben kin bliuwe mei 4 ferskillende soarten kanker
yn myn blaasgebiet. Ik bin omleech nei 2 no en fjochtsje deistich mei help fan de RSO Wit net
oft  ik  gonna win dit,  mar it  is  in  goede striid  en ik  bin 3 jier  foarby de reaper  no en noch
fjochtsje .... Tank Rick en bemanning ... God segenje ..." Gregory

"Wy meitsje de RSO foar myn man.Hy hat lêst fan reumatoïde artritis.Hy hat ek krekt Hodgkins
Lymphoma ferslein.Wy  brûke  99,9% isopropyl.Wy  litte  it  net  langer  dan  3-5  minuten  yn  it
oplosmiddel.It is net grien mei chlorofyl op dizze manier.Myn man hoegde NET pharmazeutika
te nimmen foar syn RA.Hy swollet net en hat gjin pine.God segenje dy Rick en dyn freonen foar
it dielen fan dit geweldige medisyn! Janice

"Ik haw persoanlik tsjûge west dat it beide soarten hûdkanker genêze, en prostaatkanker yn
faze fjouwer by in omke fan my. Ik haw ek sjoen it mei súkses dwaan striid mei lymfoom. Wy
behannelje ek tumors op ús hûn mei grut sukses. De tumors binne sawat 85% ferdwûn nei twa
moannen fan aktueel en it ynnimmen mei har iten. Jou it ek oan ús 9-jierrige Dútske herder foar
artritis. Se hâldt derfan en it hat har libbenskwaliteit echt werom brocht, foaral better dan de
Rymadil dy't de bistedokter ferskate jierren lyn foarskreaun hat! Jason

"Ik  genêzen myn faze 4 bonken en leverkanker,  genêzen in ferfelende brân op myn earm,
regele myn bloeddruk, seach myn spataderen ferdwine, ferlear 90lbs, stopte mei it nimmen fan
pine medikaasjes, makke in sinnebrân mei in aktuele oalje, genêze myn freonen hûn fan bonke
kanker ... hmmm, wat oars ... deartritis yn myn fingers, ik fergeat ik sels hie it. It is INSANE dat
de magy fan dizze plant is yllegaal. Gean figuer." Laura

"Dit  hat  myn libben feroare nei't  ik  hast  in  jier  lyn diagnostearre waard mei  CML (chronike
myelogene leukemy) en ik seach de fideoRun From the Cureoer hoe't cannabis-oalje terminal
kankerpasjinten  genêze.No,  ik  bin  it  libbene  bewiis  dat  it  wurket.It  hat  myn  kankernivo's
feroare.Noch net genêzen, mar hooplik kin ik op in dei gau sizze dat ik in oerlibbene bin, dus as
jo net in kilometer yn 'e skuon fan in kankerpasjint rûn hawwe, begjin dan net iets te basearjen
wêr't jo neat fan witte. Denise

"Ik leau.Myn freon waard diagnostearre mei 3 soarten kanker.Hy krige 3 wiken te libjen.No 2 jier
letter is hy del op 1 soarte en docht it goed. ” Sandra

"Jo hawwe allegear holpen it libben fan myn mem te rêden.Ien jier kankerfrij!" Grutsk
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"It  ferhaal  fan myn mem: "Yn septimber  2010 waard myn mem diagnostisearre mei  faze 4
eierstokkanker en krige 6 moannen om te libjen sûnder behanneling en in jier en in heal om te
libjen mei behanneling. Se gie fuortendaliks yn gemoterapy en de kanker reagearre frij goed,
hoewol  it  har  70  jier  âlde  lichem  ferneatige  dat  mar  85% hersteld  wie  fan  Guillain  Barre
Syndrome.

Se gie troch mei mear chemo en moast yn desimber fan 2011 in needoperaasje hawwe, om't
har  GI  en  gynaecologyske  systemen  ferweve  waarden,  wat  resultearre  yn  slimme
ynfeksje.Safolle kanker as fuorthelle wurde koe waard fuorthelle; se wie tige tichtby de doar fan
'e dea en makke it op ien of oare manier troch operaasje en herstel en koe nei hûs, hoewol
noch net kankerfrij.

Underwilens begon in freon my ynformaasje troch te stjoeren oer marijuana/cannabis-oalje en it
gebrûk derfan tsjin kanker.Stadich begûn ik te harkjen en myn eigen ûndersyk te dwaan; Ik wie
ferbjustere troch wat ik begon te finen en bleau ûndersiik ...

Troch it  folgjende  jier  ûndergie  mem mear  chemo;  sy  naam morfine  en  oxycodon  foar  de
pine.Har  libbenskwaliteit  waard  minder,  lykas  har  "jou  noait  op,  earlik  tsjin  God,  Okie  út
Muscogee, hâlding."

Tsjin jannewaris fan 2013 wie se troch har fyfde ronde fan chemo west.Har foarige jier hie
fjochtsjen west; se wie útput, slein, sear, en de chemo hie gjin genêzende effekt mear.

Wy waarden ferteld dat de kanker hie ferspraat nei har blaas, en har lever, en dat de lever
kanker soe wêze wat die har yn; se koene it net ophâlde, mar se hopen dat se it fertrage koene
en  har  wat  tiid  keapje.Wy  wiene  foarby  de  tiidline  dy't  ús  oarspronklik  jûn  waard  by  de
oarspronklike diagnoaze, mar wy fielden noch dat der mear dien wurde moast.

Se wie klear en ree om op te jaan; se wie klear mei chemo; "net mear!" sei se.Ik gie har te sjen
en begon te besprekken wat ik it lêste jier leard hie plus oer cannabisoalje en it gebrûk derfan
tsjin  kanker.Nettsjinsteande  har  strange  opfieding  yn  1950's  earme,  religieuze,  Texas
lânbougrûn en panhandle, wie se iepen foar it sjen fan in dokumintêre of twa online oer de oalje
en om mear te hearren oer rapporteare súksesferhalen, ensfh.Nei in protte diskusje, en it jaan
fan in ferkeappriis dat allinich in soan fan in stjerrende mem koe jaan, krige ik har yn te stimmen
om de oalje te besykjen.

By  it  begjin  fan  in  dosaasje  minder  dan  de  helte  fan  in  ryskorrel,  opslokt  yn  lege
vitaminekapsules, seach se har narkoatyske gebrûk binnen twa dagen mei 50% sakke en dizze
reduksje bleau yn har hiele tiid op dit medisyn.

Mem hie noch noait  in THC-produkt yn har libben hân en dit  wie in grutte oanpassing foar
har.Soms wiene de effekten tige posityf, mar meast gewoan heul kalmerend.Sa no en dan wie
de thc wat te sterk, mar jo kinne gjin skea krije fan elke oerdosis, dat se gie lizzen en bidde oant
it foarby wie.Sliep is in diel fan it genêzingsproses, dus de sedative natuer is troch ûntwerp.

Al gau begon mem har CT-tumortelling te ferheegjen nei 455 en se begon har oaljedosearring
sa  fluch  as  se  koe  omgean  te  ferheegjen.Op  oanbefelling  fan  har  dokter  seach  se  in
gynaecologyske kankersjirurch en hy stimde yn om yn te gean en te besykjen safolle mooglik
kanker te ferwiderjen.De sjirurgy wie skema foar ein juny en doe't it oankaam, wie it tal tumors
del nei 405 en mem hie mear as 100 gram fan 'e oalje ynnommen.

Doe't de sjirurch út 'e operaasje kaam om mei myn heit te praten, wiene syn krekte wurden:
"Dat koe net better gean!" Se fuortsmiten de grutte kanker se wisten wie der, mar der wiene gjin
lytsere kanker tumors se ferwachte te sjen.Mem herstelde fan sjirurgy en har tumor count is
ûnder 20 bleaun (normaal is 34) sûnt july fan 2013; har lêste katscan fan desimber befêstiget
dat se sûnt july 2014 noch kankerfrij is. Grutsk
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"Myn broer hie lymfoom, mage, metastasearre oan syn rêchbonke.De drugs dy't se him joegen,
holden him alle nacht en dei de hiele nacht oerein en kamen wikenlang noait te sliepen of te
iten.Ien gram pil oalje en hy sliept foar 18 oeren en yt nei hertstocht.In wike letter is hy 78%
kankerfrij.De dokter wie ferbjustere.Wy hawwe it him net ferteld, om't hy yn in net-medyske steat
wie, mar cannabis rêde syn libben en ús.No in jier letter sloech MY BROETER LYMPHOMA!
Nimmen docht dat...sûnder cannabis." Errl

,,Ik hie der in skoftke werom, in grut smoarch.Ik soe in drip deis nimme.De persoan dy't it my
joech, frege it  werom.Hy joech it  úteinlik oan in frou dy't ferdwûn fan kanker.Se koe net ite,
drinke, lit stean eins libje.Se woech minder as 70 lbs.Myn freon joech har de oalje ... voila!Se
begon te iten, te drinken, en bleau har gefjocht ... mei sukses.Fêste leauwige fan 'e genêzende
eigenskippen fan cannabis. Tara

"Ik  lês  heul  trou alles wat  jo  pleatse.Myn heit  stoar  omdat  hy kanker  hie.Se soene allinich
strieling dwaan.Hy hie ien behanneling en se miste it plak, dus yn prinsipe frituren se him.Hy
stoar binnen 2 dagen." Anita

"Hjoed krige ik wurd fan in man oan wa't ik in grut bedrach skonken hie.Hy hie in kankertumor
yn  'e  kiel.Hy  wurdt  sûnt  begjin  april  2013  tube  fied.De  frou  fan  de  sike  ropt  allegear  yn
triennen.Nei 4 wiken fan it nimmen fan oalje 2 kear deis is it fuort.Hielendal fuort...Hy hat fêst
iten iten...Gjin nije behannelingen of nije medisinen, gewoan RSO.Diel de kennis, rêd in libben. ”
Jared

"Ik bin in kankeroerlibbene fan faze 4 dy't, wylst ik de chemo-rûte die (NOOIT wer), kin ik jo
fertelle dat alle medisinen dy't foarskreaun binne om wearze te bestriden, te helpen yn 'e sliep,
ensfh., makken my gewoan siker!!Pas doe't ik oerstapte op medyske THC koe ik ite, sliepe,
ûntspanne en ferneare !!Tankewol dat ik yn CA wenje wêr't it  legaal is, myn hert giet út nei
dyjingen dy't gjin tagong hawwe! Heinz

"Diel asjebleaft sadat oaren gjin flaters meitsje lykas wy.It dieet is sa wichtich !!!!En dan, foar
guon, lykas de dame hjir yn Sint Jan, dy't 4 jier lyn diagnostearre waard mei Stage 4 lytse sel
carcinoma, en jûn 2-3 moannen om te libjen, ik kaam krekt út 'e telefoan mei har, it is goed !! !!!!!
En sy  is  73!!!Ferlear  2 susters  oan longkanker.En...it  wie  har  soan dy't  ús deroer  fertelde,
OMDAT, ien hat him der oer ferteld!!!!” Bronwen

"Ik haw kanker genêzen mei RSO sawat 6 kear ynklusyf harsenkanker, de rapste dy't ik de
kanker fan ien genêzen haw wie 13 dagen!!!Lol, kietelt my.Ek genêzen diabetes, katarakten,
IBS, artritis, grize hieren, en hege bloeddruk.Gek om te tinken hoefolle ik oan dit guod twifele!!!
No sil ik sawat alles leauwe." Jade

"Ja, it kin griis hier genêze.Ik haw it earder yn in balsem feroare en it op myn hier en gesicht
tapast.Wow, it spul docht wûnders. ” Brittney

"Ik haw trije minsken sjoen genêzen mei de oalje.Ien fan in diabetyske ulcus oan har foet, nei't
har dokter sei dat de foet amputearre wurde moast.Ien fan "terminale" kanker fan 'e lever.En ien
fanhypersensitivity  pneumonitis,  ûntwikkele  neidat  se  doused  mei  Agent  Orange  yn
Fietnam.Syn  VA-dokter  fertelde  him  dat  de  tastân  "behearber"  wie,  mar  soe  him  úteinlik
deadzje.In pear moanne letter waard dizze man sikehûs opnommen mei de gryp en bestelde
syn dokter in CAT-scan.Hy bestelde in twadde scan nei't  er tocht dat de earste mei in oare
pasjint mingd wie.Doe frege hy myn freon "wat is der yn 'e hel geande" - littekenweefsel yn syn
longen wie genêzen en hy hie "yn essinsje de longen fan in normale persoan" - fan in tastân dy't
ûnomkearber soe wêze moatte. Booth

"Myn man seit dat hy net oars fielt om de oalje te nimmen foar syn no ferdwûne kanker.Hy hat
der no 3 moannen op west, krekt op ûnderhâldsnivo en alles is geweldich!Wat in wûnderkrûd!”
Deborah
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"Stage IV neuro endokrine yn 'e kop fan'  e panko's.Diagnose datum mei 2012.Begûn oalje
desimber 2013.Tumor krimp mei 20%.Tumormarkers del fan 73 nei 23 (normaal berik 0-30).
Joanna

"Ik  bin  in  TERMINAL-kankeroerlibbene  fanwegen hennepolie.Yn  2008  waard by  my in  sêft
weefsel sarkom diagnostearre.Ik hie 5 wiken fan bestraling, in 8,5 oere op.en 8 wiken letter
waard my ferteld dat ik terminaal wie, om't de kanker sa fluch nei myn longen ferspraat hie.It
wie net  te wurkjen trochdat  der tusken 25-40 meter wie.Chemo wie gjin opsje.Ik waard jûn
3mths oant in jier.1 moanne letter begon ik de oalje, en 1 jier letter liet in CT-scan gjin tekens
fan kanker yn myn longen sjen.Dit spul wurket!Rick Simpson hat myn libben rêden! Salobrena

"Ik  nim  RSO  sûnt  23  desimber  2013,  om't  ik  yn  novimber  2012  diagnostearre  waard  mei
kolorektale kanker faze 4.Myn tumors binne de lêste 3 moannen net groeid.Ik fiel my der wis fan
dat de oalje wurket." Susan

"Ik bin yn remission nei in moanne fan it brûken fan de oalje.Dankewol!Wurden kinne net útlizze
hoe't ik fiel.Ik kin wer reizgje.En ite folle better.Lifesaver is wat jo binne ....Nochris tank.Myn heit
stoar fan kanker, dus woe dat ik it doe wist.

Ek, gewoan om te neamen.Ik bin in twa kear kanker oerlibjende.Hat it hast net helle.Ik woe dat
ik  it  doe  ek  al  wist.Soe  noait  de  konvinsjonele  manier  gien  wêze,  dy't  my  hast
fermoarde.Chemo, Radiation, 3 sjirurgy en in iliostomy mei omkear sjirurgy.Net by steat om te
iten  of  ferlitte  myn hûs foar  in  lange  tiid.Dankewol!Dankewol!En.Nochris  tank.Ik  bin  wer  yn
libben.” Karin

"Ik  haw  minsken  persoanlik  genêzen  fan  leukemy,  fan  kankers,  fan  'e  sykte  fan  Lymes,
keelkanker, hûdkanker, allerhande dingen, mei cannabishars.Ik brûk de hiele tiid cannabishars
en it kin my net skele wa't it wit.Ja, plysje, as jo harkje, brûk ik de hiele tiid cannabishars en it kin
my neat skele wat jo der fan tinke. ” Max Igan

"Ik haw persoanlik sjoen stadium 4 lupus en kanker mei ferskate inoperable tumors; jûn minder
as twa moanne, genêzen, noch hjir nei 3 jier.Seizure disorders fuort.Diabetes genêzen, Crohn's
sykte en ferskate oare darmsykten genêzen.Hep C.Leverfalen, nierfalen.Alle pine steurnissen
ynklusyf  fibro  en  neuropathy.Net  op YouTube tûzenen  testimonials.Mar  minsken dy't  ik  ken
bewarre.Genêzen en werom nei it hawwen fan in kwaliteit oan it libben.

Ik  bin  lid  fan  in  organisaasje  dy't  pasjinten  behannelet  dy't  medyske  marijuana  brûke  foar
ferskate  sykten.Wy  allegearre  fûnen  en  brûkten  Rick  Simpson  hennepolie.Marijuana-
ekstraksje.D'r binne ûntelbere betingsten dy't dizze behannelet en genêzen.Is eat dat kin wurde
krigen yn alle  wetlike steaten fan jo  trim en bud.En prosessen.Ik  persoanlik  brûk noch net
soarch foar dispensaries, mar foar elk har eigen.Ik hâld der gewoan fan om foar mysels en
oaren te soargjen dy't ik hâld troch dit libbensherstellende medisinen.

Dizze plant bestiet yn 'e bibel.Iets wêrop ús lân beweart dat it basearre is.Dochs nimt it fuort en
ferneatiget ús planeten boarnen om alles te ferfangen dat it wie en goed is foar yn it earste
plak.Finedyn stim.Sprek op en stop net oant it folslein legaal is.Hennepfjilden restaurearre foar
alle  net-medyske  gebrûk  en  minsken wurde  wer  as  minsken behannele.Seingje  elkenien.Ik
winskje dat dit it earste protokol wie.Net chemo of grutte pharma dy't mear sûnensproblemen
feroarsake dan ik oarspronklik waard behannele foar.Happy healing.Wêrom net besykje?" Bristy

"In freon fan my stoppe mei chemo en begon de oalje te nimmen en hy is better.Dokters seine
dat it net te genêzen wie, mar sizze no dat hy skjin is!!!!" Katie

"Ik die 18 moannen fan chemo foardat immen kado my Rick Simpson oalje.De net te genêzen
deadlike sykte is fuort.Ik bin noch altyd behannelje de skea dien troch chemo mei de oalje.Hast
trije jier lyn stoppe mei chemo.Chemo wie in fergriemerij fan myn sûnens. Enoch
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"Tankewol tank Rick, ik krige it krekt op 'e tiid en ik bin hjoed kankerfrij en ik sjoch ek better dan
ik ea dien." Randa

"Whoot Whoot, Rick Simpson Oil is AMAZING !!Tankewol foar it dielen mei de wrâld hoe't jo
dizze prachtige kuur foar allegear kinne meitsje.Ik makke myn freon Carmen nimme de oalje
doe't se waard diagnostearre mei Hodgkin Lymphoma Cancer.Se is no in jier KANKERFRY!!!En
myn sykte fan Addison is GONE sûnder spoar derfan en de dokters kinne net útlizze hoe en
wêrom, om't dit NOOIT earder bard is.MAAR ik kin en ik DOET!!!Cannabis CURES!!!” Amy

"Ien jier lyn hjoed fertelde ien heul tichtby my dat hy terminale kanker hie.Hy waard ferteld dat
hy 8 moannen te libjen hat.Binnen 5 dagen joech ik him wat cannabis-oalje om yn te nimmen
troch in heal fan in ryskorrelgrutte bytsje fan 'e oalje te iten.Binnen 6 wiken wie d'r in reduksje yn
'e grutte fan syn tumor en d'r wie gjin teken fan it fersprieden lykas se seine dat it soe.

Ik bin bliid om te sizzen dat de tumor de grutte wie fan in grutte grapefruit en hjoed is it de grutte
fan in eikel.De cannabis-oalje hat syn libben rêden.Hy sil de oalje trochgean mei iten oant it
fuort is.It genêzen net allinich syn terminale kanker, mar it hat ek in geweldig effekt hân op syn
sûnens.Hy wie pre-diabetysk en obesitas en hy is no del nei it perfekte gewicht en is lokkiger
dan ea!Ik moedigje elkenien oan om te ûndersykjen nei cannabis-oaljeterapy.Sjoch asjebleaft
RICK SIMPSON "RUN FROM THE CURE" Fideo op Youtube ...It kin gewoan jo libben rêde of
immen dy't jo kenne.Jou har it kado fan it libben!" Jose

"Jo....Tankewol menear Simpson, jo geweldige útfining holp my kanker te ferslaan.Diagnoaze
7/2007 mei in 20% kâns of minder fan oerlibjen, doe ik begûn de behannelingen nei't moete
Rick op in evenemint.It brûken fan de oalje rêde myn libben.Myn leukemy is yn remission en ik
wurd noch alle  dagen better,  en  troch de oalje  kin  ik  de wierheid  mei  jo  diele.....Frede en
leafde." Michael

"Juster  wie  in  prachtige  dei  foar  it  meitsjen  fan  libbensreddende  medisinen  foar  Janice
(Granny).Se nimt RSO foar sa'n 6 moannen no.Har Tumor is fuort, swelling efter har eagen is
fuort, se hat 106 lbs ferlern, nierstiennen binne fuort, bloeddruk normaal.Mar de omkearing yn
har algemiene sûnens wie neat minder as in wûnder.Doe't se 6 moanne lyn by my thús kaam
koe se amper de trep op, no rint se de trep op en del en draait om my hinne!As jo mear wolle
leare oer hoe't jo Pseudo Tumor Cerebri kinne behannelje mei Cannabis Oil, dan soe Janice of
mysels mear dan graach mei jo oer prate!Ien leafde.peaceloveCURE.Ik hâld fan dy Beppe !!”
Debra

"De dokters  fertelden my dat  ik  6 moannen te libjen  hie  as  ik  har  chemo-behanneling  net
naam ....dat wie no 11 jier lyn ...As it net foar de oalje wie, hie ik wierskynlik it stof biten.Ik bin no
sûn as in okse en hoegde myn hier net te ferliezen!!Betanke foar it bringen fan dit nei de wrâld. ”
Craig

"Myn bêste freon dy't yn 'e hjerst noch mar 6 moannen oer hie, is no hast kankerfrij!!!Hy hie 40
metastasen yn syn lever fan kolonkanker.Tankewol Rick foar al jo ûndersyk en ûnderfining en
foar it dielen fan it!Jo hawwe ek holpen in libben te rêden yn Hollân!Leafde fan in natuerdokter
dy't troch jo ynspirearre waard. Marloes

"Myn  freon  waard  3  jier  lyn  diagnostisearre  mei  longkanker  fan  stadium  4  en  docht  it
geweldich.Hy swar by dit spul.’’ Richard

"RSO wurket.Ik bin gjin anekdoate." Tielman

"Rick  Simpson,  tige  tank.  Ik  libbe  fanwegen  kennis.  Beating  lever,  bonken,  en
prostaatkanker.Binnen  moannen  nei  it  begjin  fan  oalje  wiene  lever-  en  bonkenkanker  yn
remission, koe net mear sjen op scan. ”Louis
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"Doe't kankerûndersyk by myn doar kaam om te sammeljen, fertelde ik har dat ik se mear soe
jaan dan jild, ik skreau de namme fan Rick Simpson op en fertelde se dat se it Google moatte.
God segent dy." Jane

"Allinich minsken kinne dom genôch wêze om in oar  te  tastean har  te  stopjen om harsels
natuerlik te genêzen ...Ik bedoel hoe bespotlik is dat?Unwittendheid is de slimste fijân fan 'e
minske." Sol

Oanfoljende tips foar longkankerpasjinten
Q.Dizze wie in skoft op 'e oalje en moast noch pynstillers brûke, dus wy sochten mear manieren
om de pasjint te helpen.

IN.1) Meitsje in oare partij oalje en besykje it te mingjen mei dejinge dy't jo hawwe, sykje nei de
meast sedative oalje mooglik, jo wolle de pasjint net stimulearje.

2) Besykje de oalje te produsearjen fan mear dan ien stam tagelyk, it hat normaal in bettere
tekkeneffekt op dy manier en kin in protte betingsten effektiver behannelje. Sjoch nochris nei it
machtichste sedative Indica-knopmateriaal mei 20% THC of mear fan 'e ferskate beskikbere
indica-stammen, om de meast effektive medikaasje mooglik te produsearjen.

3) It soe better wêze as se ophâlde mei it brûken fan de oalje yn kapsules.Jo wolle wat derfan
yn 'e mûle foar ekstra sublinguale absorption (jo kinne fine dat  it  op dizze manier in better
pynstillend effekt hat)

4) Meitsje 0,3-0,5g zetpillen mei kakaobutter en lit har se op syn minst twa kear deis brûke, se
kin it anaal as troch de mûle brûke.

5) Lit har ferskate kearen deis de oalje ferdampe - hoesten is winsklik, se moat út hoestje wat
net yn har longen heart, ynklusyf dy tumors (se moatte gewoan krimpje en dan útinoar falle en
se hoest se út).

6) Meitsje in oaljetincture mei alkohol (20-30-50%, ôfhinklik fan hoefolle oalje jo hawwe; 1-2ml
fan 'e oalje yn 4ml fan 96-99% alkohol) en tapasse it op it plak dêr't se operearre is mei in piper,
ien  of  twa  drippen  sil  meastal  dwaan,  en  do  kinst  besparje  in  soad  oalje  op  dizze
manier.Fansels kinne jo ek wat oalje direkt op it plak oanbringe en it mei in ferbining dekke en it
elke trije dagen werhelje of as it ferbining falt.

7) Meitsje in salve mei shea bûter of oplosse wat oalje yn waarme himp sied oalje of hege
kwaliteit ekstra virgin olive oalje en wrijven it op it gebiet ferskate kearen deis.Dit soe helpe om
de pine yn har ribben te eliminearjen en jo kinne it ek brûke foar bedswonden en alles op har
hûd.

8) Nim himp sied, hennep herten en himp sied oalje yn har dieet - op syn minst in hânfol sied /
herten, of 1-3 tablespoons fan himp sied oalje.

9) Besykje sa gau mooglik de pynstillers en patches te ferfangen mei de oalje.As jo  de oalje
topikaal begjinne oan te passen, soe it in protte moatte helpe.De zetpillen dogge ek wûnders
foar longbetingsten.Hoe mear oalje se ynnimt en hoe flugger se it docht, hoe better.Se moat op
in gram of mear deis bliuwe oant se de sykte oerwint en dan op in ûnderhâldsdosis fan 1-2g yn
'e moanne bliuwe." JB
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Artritis, pine, spieren

"Myn freon snijde ferskate fan 'e pezen yn syn hannen dy't liede ta syn fingers by in ûngelok.Hy
brûkte de oalje derop fuort nei syn operaasje om it genêzen te helpen en it genêzen sa fluch dat
se de stekken betiid fuorthelje moasten, dat wie eins pynlik foar him, om't se har al oan syn hûd
kleefden, it wiene gjin oplosbare stekken.Syn sjirurch en fysioterapeut wiene der hielendal fan
oertsjûge, mar hy fertelde him net wat er dien hat oant syn lêste ôfspraak.Ik wit net oft se him
leauden of net, mar ik wit wat ik mei myn eigen eagen seach en hy wit wat er meimakke hat."
Tina

"Jo  hawwe  wat  bewiis  nedich?Myn  suster  waard  nei  hûs  stjoerd  mei  in  pear  moannen  te
libjen.Koe har bêd net mei yn 'e longen útkomme.5 wiken lyn begûn se mei oalje.3 wiken lyn en
al dizze wike en ferline wike is se no wer mei har auto riden, har tún dwaan en lol se is dikker as
ien fan ús har oare 4 sibben.Dit is echt tank oan Rick.Hâld fan dy man." Andy

"Update: Ferline wike neamde ik in broer dy't syn broer helpt troch it nedige materiaal te krijen
om Rick Simpson Oil te meitsjen om syn slopende rheumatoide artritis te behanneljen.Hy rôp
fannacht om my te fertellen dat syn broer oan it  iten wie, laitsjen, oan 'e tillefoan praat mei
freonen en famylje nei't  hy sa'n bytsje sliepte troch in sniestoarm fan 2 dagen en de Super
Bowl.Hy woe witte oft er him miskien tefolle jûn hat om't er noait sa docht.DUDE!(laitsjen) It
klinkt my as hy it geweldich docht, útsein it Super Bowl-ding, hy blaast in lange azem en seit:
"Betanke man, it is moai om myn broer werom te hawwen, hy laket wer." (Dat makket it allegear
wurdich minsken)

Dit is nei mar trije dagen, it fielt sa goed om te witten dat WE IEMMEN WERKLIK HELPEN WAT
ABSOLUT HIENELY NO HOPE.Dit is de twadde persoan mei rheumatoide artritis dy't ik wit foar
in 1 op 1 face to face feit dat Rick Simpson Oil hat holpen.Wy binne gjin oplaat dokters - wy
binne gewoan jonges dy't hearden oer de oalje, makken dat guon it besochten en fûnen dat it
wurket, wy binne gewoan gewoane minsken lykas jo dy't aksje namen om in leafste te helpen -
neat mear. Michael

"No 78 dagen op oalje en sjoch wat positive resultaten !!!Ik haw RA en haw gjin flare-ups hân
sûnt it begjin fan dizze hennepoliebehanneling.Gjin astma-oanfallen, gjin hives, gjin klachten!!!"
Beverly

"Ik haw jierrenlang RA hân.Sûnt ik it mei cannabis-oalje haw behannele, haw ik gjin opflakkering
hân en wat fan 'e gewrichtskea gie eins fuort.Ik haw pine, mar neat as ik hie foardat ik medibles
ûntduts.Ik wie yn elts gefal in lange tiid toker, mar smoken is net genôch foar chronike sykten en
swiere pine. Merk

"Jou in  man in fisk,  hy sil  in  dei  ite  (útsein as it  net  echt  fisk is,  gewoan in sojapatty  mei
fiskoalje).Lear in man hoe te fiskjen en hy hat in folsleine búk foar it libben.Betanke foar it jaan
fan ús wat de measte soe charge foar.Ik brûk op it stuit gjin RSO fanwegen finansjele redenen,
mar doe't ik koe, kontrolearre it myn nerve disorder (RSD) folslein.Koe net genêze, mar ik wie
bliid mei it  kontrolearjen fan de symptomen.It ferfong it  nimmen fan 9 pillen deis.Dankewol."
Feilich

"Hallo Rick & JB, ik woe in oare goede útkomst melde fan it persoanlik nimmen fan 'e oalje: Dit
giet oer dei 8 of sa op' e oalje.Ik nim it op syn minst twa kear deis, sawat 1/4cc oant 1/2cc per
dei.Ik hie útsûnderlik súkses yn 'e heel / foet / enkelpine - mei elke dei wurdt it gewoan better en
better!Fleksibiliteit komt werom nei myn ferwûne skouder en fannacht - ik fernaam, tidens in
massaazje, dat de ENORME knoop yn myn linker skouder / nekke, dy't  safolle pine yn dat
skouder feroarsake, eins yn grutte FERGESE wie oant sawat de grutte fan in pistache ynstee
fan de grutte fan in walnoot.Dit kin de reden wêze wêrom't myn skouderpine sa fluch ferdwynt.Ik
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bin der net wis fan wat de knoop is / wie, mar ik bin wis bliid dat it fuort giet.Hawwe tests oait
konkludearre dat de cannabinoïden feitlik weefselûntstekking krimpje en mienskiplike mobiliteit
en spierelastisiteit ferheegje?It kin my eins net skele wat de tests sizze - ik bin ferkocht en ik
haw my net sa goed fieldjier!!!

Ik wie folslein benaud dat ik GEEN enerzjy soe hawwe en gewoan sliepe, sliepe, sliepe wolle
wylst ik it nimme.Mar --- it is krekt it tsjinoerstelde foar my - ik haw ferhege enerzjy en haw gjin
lethargy oerdeis.Ik winskje dat ik dy in ENORME knuffel koe jaan !!! ” Heather

"It slagge my om de chemo-drug te stopjen wêr't ik op wie foar de rheumatoide artritis.Hoe't ik
hjir  kaam wie in lange reis.Yn 1997 siet  ik yn in serieuze MVA, wêrtroch't  ik útskeakele en
ôfhinklik fan farmaseutyske produkten.Mear dan 14 jier  hie ik mear dan 10 operaasjes oan
beide  skonken,  gie  troch  depresje,  lilkens,  fibromyalgie  (dy't  ik  my  genêzen  sûnder  de
tradisjonele  medisinen  fan  dokters),  jierren  fan  fysioterapy,  alternatyf  modaliteiten  fan
meditaasje, akupunktur, Reiki, ensfh.Krige my op it punt fan fysyk dat ik koe gean op koarte
kuiertochten wer, swim rondjes yn it swimbad en werom yn in reguliere oefening programma dat
ik koe fysyk berikke.Yn 'e rin fan' e desennia plus fan 'e tiid siet ik op steroïden, pine-medisinen
fan elke soart, anty-inflammatoare medisinen, en sa fierder.Twa jier lyn naam de pine ta en wie
oars as wat  ik mei myn artrose ûnderfûn fan myn blessueres op ferskate plakken oer myn
lichem, myn nekke, myn boarst yn 'e rêch en lege rêch, lykas myn skonken en knibbels.Myn
hannen en fuotten wiene sa pynlik en swollen, lykas myn hannen waarden misfoarme fan 'e
skea fan' e reumatoïde artritis en nei in protte testen en reizen nei in reumatolooch waard ik
diagnostearre en op in sperring fan drugsproeven en protokollen set dy't it begjin fuortendaliks
omfette op Methotrexate in chemo-drug om de RA te behanneljen, 6 moannen dêrnei sette se
my op in oare medisyn tegearre mei de chemo-drug dy't ferskriklike bywurkingen hie, mar ik
moast troch it protokol lije foardat ik nei in oar better en djoerder medisyn koe (yn 'e tinzen fan
Big  Pharma)  al  dy  tiid  noch  op'e  chemo,  dus  nei  oardel  jier  fan  chemo  en  ekstra  RA-
medikaasjes hie ik in freon dy't my yntrodusearre oan it fideo "Run from the Cure", in ferhaal oer
RSO .No, foar my fan 'e earste kear dat ik dy fideo seach en in protte, folle mear sûnt doe, hat it
libben folslein feroare.Ik begon de lêste wike op novimber 2012 en al gau begon ik wat definitive
feroaringen yn myn wolwêzen te merken, ik sliepte in protte fan 'e oalje, mar dat betsjut gewoan
dat ik genêzen wie, it duorre in skoft foar myn appetit weromkaam mar úteinlik die it, myn hier
wie in grutte ferbettering, it glinstere wer en waard net dunner en falt út." Wendy

"De oalje genêze myn jicht yn 5 oeren.Dêr giet it om!GJIN PINE MEAR!" Michael

"Ik brûk it foar it behanneljen fan de negative effekten fan in harsenblessuere en ek chronike
pine  yn myn lichem.Stress  makket  myn symptomen slimmer,  mar  marijuana helpt  my heul
effektyf  om  te  gean  mei  de  stress.It  helpt  om  sawol  myn  geast  as  lichem  te  kalmearjen,
wêrtroch  ik  my  better  op  taken  kin  konsintrearje  en  net  agitearre,  irritabel,  temperatueren,
depresje, ensfh.Ik fyn dat it myn stimming ferbettert en myn reaksjes op stimuli fan bûten binne
mear mjitten en beheind as in ympulsive hanneling.Ik hoopje dat dizze ynfo is fan wat help foar
jo.Ik haw gjin lisinsje en bin lasterd troch belle en behannele te wurden as in drugsferslaafde.Dit
op himsels voedt myn depresje en makket it ûnmooglik om goed te wurden en wer oan it wurk."
Fred

"Hjir is wat hasjolje yn 't algemien foar my hat dien.Yn fjouwer jier bin ik fuortgien fan it nimmen
fan safolle fan elke eangstpil en pinekiller (heroïne ynbegrepen) dy't ik yn hannen koe krije om
mar 1/8 te nimmenthfan in pine pil  twa kear deis.Ik haw spierspasmen dy't fiele as ik wurde
stutsen en ik  bin  koartlyn  begon mei  krampen doe't  ik  sûnder  oalje  rin.Ik  krij  ek  migraine-
hoofdpijn  en by  my in  oantal  psychiatryske steuringen.Ik  haw gjin  idee hoefolle  syntetyske
medisinen in dokter my soe foarskriuwe.Mar de oalje soarget foar it allegear.Ik moat ek neame
dat  ik  IQ-tests  naam  mei  en  sûnder  de  ynfloed  fan  'e  hasj-oalje.Skoarde  148  mei,  122
sûnder.Betsjut dat dat it slimmer makke ... hast oant in sjenynivo?Miskien bin ik hast sjeny mei
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ADHD en de hasj oalje behannelet de betingst?Ik die it grif better op 'e kolleezje doe't ik online
lessen naam, sadat ik tidens de klasse medikaasje koe.Hoe dan ek, hasj-oalje is it antwurd op
de measte problemen fan 'e wrâld. Jimi

"In oare update oer it nimmen fan de oalje foar pine yn 'e hak / foet / enkel.4 dagen fan nimme
oalje mûnling 3xdaybefrijde myn pine en joech my wer folslein berik fan beweging mei myn
rjochterfoet / hakke / enkel.Juster fergeat ik myn moarns- en middeisdosis te nimmen en oan 'e
ein fan 'e dei koe ik amper rinne, myn gewrichten waarden wer stiif en ik wie miserabel.Ik kaam
thús,  iet  wat  oalje  en begon binnen 15 minuten dy fleksibiliteit  werom te krijen en de pine
ferdwûn, it hinken stoppe.Ferrassend nimt it al myn stivens yn myn skouder fuort fan in âlde
blessuere troch auto-ûngelok 20 jier lyn en yn it ferminderjen fan pine fan 'e skouder, nimt it dan
al myn nekke pine fuort fan' e spieren yn myn skouder dy't strak binne en myn rêchbonke út 'e
rjochting lûkt .Ek gjin hoofdpijn mear fan de stivens yn myn skouder.Dit wie folsleine befêstiging
foar my dat de oalje wurket foar pinebehear tegearre mei meardere oare magyen.

"It is gjin genêzing foar kanker of sa, mar ik woe Rick litte witte dat ik al hast in jier op myn
rjochterhak hink, net wis wat der mis mei is en wit dat de dokter my medisinen sil jaan dy't ik
doch" t fiele noflik nimme, dus ik krekt omgean mei pine.

Wy binne  koartlyn  yntrodusearre  oan  RSO  fia  in  freon,  Charles,  en  wy  binne  begon  it  te
meitsjen.De ôfrûne twa dagen haw ik de oalje in pear kear per dei ynnommen en fannemoarn
waard ik wekker en wie ik net hinkend.Myn man fernaam it fuort.Hy merkte op dat de oalje syn
magy moat wurkje!Tankewol Rick Simpson![:)] Ik fiel my geweldich!" H

-- Beste H, tank foar it goede nijs, wy hearre der altyd graach oer.Ik soe de oalje mingje mei
himp sied oalje of olive oalje en meitsje in tincture en brûk de oalje topically, te.Fansels is it iten
fan 'e oalje de kaai foar de echte genêzing en alle ynstruksjes oer hoe't jo de oalje brûke kinne
op ús side.Beste winsken, JB (út in FB-berjocht)

"Ik bruts myn skonk twa wiken lyn en krij mear reliëf fan oalje en cannabis dan fan 'e heuvelbilly-
opiaten, gewoan sizze dat Big Pharma nada foar my docht." Michael

"Brok myn rêch op twa plakken yn 1987.Dronk alkoholysk en poppede pillen oant 1994.Stopje it
lot en die it NA- en AA-ding, waard in adviseur foar drugs en alkohol.Chronic rêchpine makke
my opnij evaluearje pine medikaasje.Ik waard ferslave oan LA, morph en heroïne.Begûn mei
smoken pot foar minne emfyseem en stopte alle opiaten.Stúdzjes litte no sjen dat cannabis it
weromlûken fan opiaatferslaving fermindert en de milligrams ferminderet mei mear as de helte
as brûkt mei cannabis.It is allegear in wûndermiddel.:)” Jo

"Ik ferwûne myn rêch yn myn iere 20's.Ik wie pleage mei sciatica foar hast 2 desennia.De lêste
kear dat ik fergriemde wie it 5 jier lyn en it wie de minste ea.Oer in perioade fan 4 moannen
ferdûbele it my sa fier dat ik krekt op it punt wie dat ik net mear hinne en wer nei de badkeamer
koe.Ik hie mear as 2 moannen op pinenivo 10 west en moast op 'e bank bliuwe op kessens
stutsen.Ik koe net genôch rjochtsje om op bêd te lizzen.

In jonge dame dy't befreone wie mei myn jonges fertelde my dat ik medyske marijuana moast
besykje, om't it  har mem holp mei har MS.Ik hynder lake har en fertelde har dat it  wie foar
kankerpasjinten en minsken slimmer as my en dat ik net kwalifisearje koe.Ik wist it net, mar
dizze jonge dame wist nochal wat oer it ûnderwerp en nei noch in pear wiken fan efterútgong
tink ik dat se har nocht hie om te sjen hoe't ik noadich lije soe, dus brocht se har mem om mei
my te praten.Har mem fertelde my dat ik maklik kwalifisearje soe, wat ik letter die, en dat it
helpe soe.Se fertelde my om wat knop te iten yn in bytsje oalje op in lege temperatuer op
toast.Ik wie wanhopich en die it.Myn famylje sei dat sawat 15 minuten nei it iten fan 'e cannabis
dat ik sliepte en droolle ... lol.

Ik waard de oare moarns wekker, wat in bytsje frjemd wie, om't ik yn mear as 2 moannen gjin
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memorabele sliep hie hân, en it earste ding dat ik opmurken wie in signifikante ôfnimming fan
pine, sawat 20% soe ik sizze, en sawat itselde ferbettering yn berik fan beweging.Ik wie optein
en heul ferrast.Ik bleau cannabis ite en de folgjende moanne stie ik wer rjochtop.Dit is hoe't ik
Rick Simpson fûn.Ik googlede gewoan anty-inflammatoare cannabis en Run from the cure wie
yn guon fan 'e earste ûndersiken dy't ik oait dien oer it ûnderwerp.5 jier letter en myn rêch fielt
sasoene.Ik  yt  regelmjittich cannabis  en it  hâldt  de ûntstekking op neat.De blessuere is  der
noch.As ik yn in gat stap of sa docht it sear, mar it duorret net in lange tiid om te herstellen en
myn rêch docht noait sear, útsein as ik wat doms doch." Jody

"Myn artritis en myn bloedsûker, eangst, depresje en slapeloosheid reparearre. Ik sis artritis,
mar syn slimme degenerative skiif sykte. Ik kin letterlik net rinne sûnder de oalje (nim it no 2
jier). Ik brûk te gean troch 120 narcos alle 14 dagen. Ik haw mear as in jier net iens ien pinepil
hân. Ik naam it allinnich oarspronklik foar de artritis en de side-effekten rock (geweldige sliep en
gjin rimpels). Ik bin yn 'e bêste foarm fan myn libben. 45 jier âlde beppe. Mem fan 3.” Everglade

"Nei it nimmen fan alles fan oxycodon oant it brûken fan fentanylpatches foar 3 jier, folge troch
160 mg morfine deistich foar noch twa jier en doe ferteld dat ik in pinepomp moast implantearje,
besleat  ik dat genôch genôch wie.Stopte kâlde kalkoen (ik soe it  net  oanbefelje dat oait  te
dwaan) en begon mei cannabis.Sels de dagen dat de pine noch út 'e kontrôle is, dy't in pear
binne, jout myn geast der net iens omtinken oan." Michael

"Yn 1981 siet ik yn in MVA.Ik ûntwiek myn rjochter skouder.Myn rjochter earm wie ferlamme fan
senuw nei de rêchbonke dy't spand waarden.Ik koe gjin ferlossing krije fan de ferskriklike pine
dy't ik hie.Ik soe wekker wurde yn 'e midden fan' e nacht gûlend fan pine.It fielde as naalden dy't
ûnder myn fingernegels skood waarden en rûn my rjocht op 'e earm.Ik naam de 1e $ 400,00 dy't
de fersekeringsoanpasser my joech en hie myn neef in freon nei it  sikehûs bringe mei wat
MJ.Nei it smoken fan de MJ wie de pine hielendal fuort en koe ik wer sliepe.Dit wurdt sein.Ik tink
dat  Rick's  manier om de oalje  yn te nimmen better  soe wurkje dan smoken of  ferdampen,
hoewol ik genietsje fan beide te dwaan.Tsjoch." Ron

"Ik  wit  nei  in  3 dagen behanneling fan RSO, ik  koe rinne ...  pinefrij!Earste  kear  yn 15 jier
fanwege in spinale fúzje dy't permaninte nerve skea en konstante pine liet.De kapsules mei
kokosnota-oalje  binne  ek  geweldich.Ik  haw de  drang  net  hân,  noch  haw ik  myn  Percocet
nommen  sûnt  ik  begon  mei  it  oaljekapsule-regime.It  fermindere  sels  de  drang  om  ek  de
marijuana te smoken troch de kapsules te nimmen. Terry

"Update, omgosh!Ik wraksele mei myn soan!Ik wraksele altyd mei myn jonges, benammen myn
jongste  soan.Ik  haw  letterlik  jierren  net  mei  him  wrakselje  kinnen!Hy  is  no  22,  ik  bin
52.Fanwegen pine yn it lichem troch artritis is it  ekstreem lestich west om te bewegen, folle
minder wrakselje!Mar ik die hjoed!En ik hie him ek hast, mar begûn te laitsjen, lol.Ik kin jo net
útdrukke hoe spannend dit is!!Ek nei ôfrin haw ik gjin pine, ik fiel my geweldich !!! ” Casey

"Ik haw in herniated disc dy't drukt op myn sciatic nerve wêrtroch't slimme pine te sjitten fan myn
legere rêch del myn linker skonk nei myn teannen.Ik naam 3 ibuprofen elke fjouwer oeren krekt
sadat ik koe út  bêd en by steat wêze om te rinnen.Ik begon hast  twa wike lyn de oalje te
nimmen foar de pine en ûntstekking.Ik haw no gjin ibuprofen nedich, ik sliep better dan ik ea
haw, myn kollega's hawwe kommentaar oer myn bettere stimmingen en algemien lok.Ik Fiel
GOED!" Jennifer

"Sels as jo gjin kanker hawwe, tink dan oan previntyf  ûnderhâld yn jo lichem.RSO yn lytse
hoemannichten brûkt op deistige basis.Jo steane jo lichem ta om allerhanne ferfelende firussen
en  bugs  te  fjochtsjen.Ik  haw myn "arts  foar  primêr  soarch"  yn  15  jier  net  sjoen  fanwegen
Cannabis en al syn genêzende eigenskippen.Gjin saak wat giet mis mei my, RSO is ien fan de
earste items ik berikke foar.
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Troch de wei, ik haw brutsen myn rêch 3 kear.Hie vertebrae en skiven ferfongen fan L-4 del nei
S-2.Moast  myn  rêchbonke  opnij  oan  myn  bekkengebiet  hawwe  ...  moast  myn  AC  Joint
fuortsmite.Behannele mei leverkanker en Hep C.Ik behannelje mysels 100% mei cannabis.RSO
is gewoan in ark yn myn arsenaal. Rick

"Tige tank foar jo wurk.Ik bin in 25 jier spinalkordblessuere dy't hân hatproblemen mei wûnen en
swelling  yn  myn  skonken  en  fuotten.Ik  besocht  in  lyts  bedrach  op  in  minne  wûne  oan  'e
boppekant fan myn foet en binnen in pear dagen hie it signifikante ferbettering.De swelling liket
ek net sa slim te wêzen.Myn fraach giet oer it útgongsmateriaal dêr't de batch fan makke is.It
wie heech yn harsinhâld en folwoeksen genôch, mar wie net hielendal genêzen rjocht en hie in
bytsje fan in muffe geur oan it (ek al wiene se machtige stammen) Tinke jo dat sil beynfloedzje
de totale kwaliteit fan de oalje?Ek liet ik de oerbleaune oalje op in kofjebeker waarmer foar folle
langer dan in "pear oeren" Ik liet it dêr foar sawat 7 oeren.Tinksto dat dat ek ynfloed hat op de
kwaliteit?It klear produkt sjocht der sa't jo seine dat it moat.Krekt as axle grease mei in donkere
gouden amber residu.BTW, ik bin begon te jaan oan myn âlde hûn dy't yn geweldige pine west
hat en problemen hat om hinne.Hy hat ek signifikante ferbettering toand.Nochris tank foar alles
wat jo hawwe dield en dien.Ik wie earst wat skeptysk, mar no bin ik fernuvere! ” XXX

- Wurkje mei wat jo hawwe, en sykje nei better materiaal.JB

"It is no hast in jier lyn dat ik Cannabis-oalje begon te brûken foar de behanneling fan myn RA
en ik bliuw positive resultaten sjen en kin earlik sizze dat myn RA yn remission is.Ik haw ek
ferskate  oare  positive  side-effekten  sjoen,  lykas  gewichtsverlies,  normale  bloeddruknivo's
(bloeddruk sakke mei 30 punten) polsfrekwinsje tusken 50 en 60 BPM's, gjin depresje mear, en
it bêste fan alles gjin giftige medisinen mear. Tom

"Kin no fuortdaliks út bêd komme nei it wekkerjen ynstee fan it gefoel dat ik 90 bin.Gewrichten
bewege  folle  makliker,  net  mear  lijen  fan  pine.Bepaalde  medisinen  foar  goed  ôf!In  wirklik
geweldige plant dy't moat ophâlde te beskuldigjen fan min te wêzen. ” Carol-Ann

"Ik leau dat it regeneratyf is dat ús lichems it nedich binne om op te bouwen en te genêzen, ik
lije - goed te lijen fan artritis, it hat de pine ferljochte en de fleksibiliteit fan myn hannen in jier lyn
fernijd, ik koe net iens typen sûnder serieuze pine.Dat is fuort no myn hannen binne normaal en
wer fleksibel kin ik skriuwe en naaie.En myn eachdokter is ferrast dat myn eagen eins better
binne elke kear as ik gean. Kelee

"Ik haw operaasjes hân en ûntelbere spinale kranen op ien plak op myn legere rêch.Dat alles
hat in dikke litteken feroarsake dat fiele kin en de wervel wurdt ûntbûn en it is echt pynlik.Ik haw
in  protte  pine  hân,  wanhopich  om  opluchting.Dat,  Gayle  wreide  in  bytsje  (1  drip)  RSO
(cannabis-oalje) op it plak en liet my dêr lizzen om it yn te wekken.No, de oalje fielde in bytsje
kribels, mar oars as dat, ik tocht net dat it die in soad.No, 20 min letter wie de pine fuort en wie
ik oant de moarn trochjûn!Ik sliepte fantastysk en doe't ik wekker waard, fielde myn rêch better
en it littekenweefsel is net sa dik.It is my wyld, mar de oalje liket it âlde littekenweefsel ôf te
brekken.Cannabis-oalje is geweldich en as ik oare ferhalen net krekt lykas dit hie lêzen, soe ik
tinke dat ik gek wie! Mickey

"De beppe fan myn freondinne hat slimme artritis en kin har hannen net iepenje.Wy besochten
in  lyts  eksperimint  mei  wat  Rick  Simpson-oalje  en  fertelden  har  om  it  op  har  hannen  te
wrijven.Binnen minuten fan tapassing begûnen har hannen los te meitsjen en in pear mear
jûnen koe se har fingers wer sûnder pine begjinne te bewegen.It wie wirklik geweldich om soks
te sjen barre." Duane

"D'r is gjin twifel yn myn gedachten dat it wurket.Ik fernaam direkte resultaten.Ik hie al plan A
dien.De oaljebehanneling wie Plan B.Winskje dat ik earst oalje hie besocht.Ik gie troch jierren
fan  pine  dat  ik  net  hoegde.Ik  naam  elke  4  oeren  in  pinepil.It  is  mar  twa  wiken  fan
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oaljebehannelingen  west,  mar  ik  fiel  my  safolle  better.It  brûken  fan  alkaline  wetter
ek.Ferbazend!!!" James

"Rick Simpson Oil is  spesjaal.Ik haw jierrenlang Cannabis brûkt om symptomen fan pine te
behearjen,  mar  dekke  myn  symptomen  mar  amper.Ik  wist  dat  myn  blessuere  net  folslein
genêzen wie.Doe't ik Rick Simpson Oil begon te nimmen, hie ik al besocht ferskate ekstrakten
te iten makke fan Cannabis en se hienen allegear wat koarte termyn effekten, mar dan soene ik
my heech fiele as útbaarnd asit soe gewoan net lang genôch duorje.Ik fielde my noait perfekt.Ik
hie sels in produkt besocht dat oan my wie ferkocht as Rick Simpson Oil dat ferfelend en net
effektyf wie - pas op foar de ekstrakten fan lege kwaliteit dy't neat sille dwaan en wurde net
ûntmoedige  troch  dat,  om't  de  echte  deal  gewoan  is,  in  wûnder.Ik  naam  rap  tanimmende
hoemannichten opiaten.Rick Simpson oalje helpt absorption fan opiaten, mar it  is ek in heul
sterke pynstiller op himsels.It duorret de hiele dei lang en ik fernimme gjin hege of side-effekten
mear fan 'e dosis dy't ik nim.Ik bin yn steat om safolle mear te dwaan as in pinefrij persoan en ik
kin fiele dat myn berik fan beweging groeit en ik wit dat ik genêze.Yn feite hat myn algemiene
sûnens ongelooflijk west - ik haw altyd in protte sykten of ynfeksjes hân en haw in opmerklik
skjinne sûnenssoarch hân sûnt ik mei dizze oalje begon.Ik gean no wer del op myn opiate
pijnstillers, wylst ik my noch better fiel.Yn 'e tuskentiid haw ik sa no en dan oare ferskillende
soarten  ekstrakten  besocht  lykas  hasj-oalje  of  edibles.Ik  fyn  dat  de pineferliening  fan  Rick
Simpson Oil in folchoarder fan grutte sterker is dan elke oare cannabis, itsij iten as smookt.It is
yn har eigen kompetysje fan symptoomferliening, sels yn ferliking mei de sterkste cannabis-
waksekstrakten.Ik bin fan doel om ien dei hielendal ôf te gean fan opiaten. ” Mike

"Ik brûk dizze oalje.Ik haw spierdystrofy en ik haw oanhâldende sûnensproblemen fan Stevens
Johnson  Syndrome  /  TEN.Dit  wurket  wol.It  wurket  better  dan  ELKE  farmaseutyske  op  'e
merke.It is feilich en effektyf.Ik soe net kinne funksjonearje sûnder it.It lit my produktyf wêze.Ik
wurkje folsleine tiid.Foardat ik de oalje naam, siet ik op swiere medisinen dy't neat diene as my
in zombie meitsje mei in mannichte oan side-effekten.

Om myn "rant"  te  sluten lit  ik  dit  sizze:  Oan dyjingen dy't  leauwe,  is  gjin  útlis  nedich.Foar
dyjingen dy't dat net dogge, is gjin útlis goed genôch.Ik bin it libbene bewiis fan de effektiviteit
fan dit.En it moat legaal en beskikber makke wurde foar elkenien." Laurie

Sûkersykte
"De oalje ferjonget de panko's en, leau it of net, it begjint dan faaks ynsuline te produsearjen,
sels  nei  jierren  fan  ynaktiviteit.In  protte  pasjinten  kinne  stopje  mei  it  sjitten  fan  insulin  nei
ferskate wiken op 'e oalje.De oalje helpt ek om alle oare diabetes-relatearre problemen yn it
lichem te genêzen of te kontrolearjen.

Ik  soe de oalje  ite en/of  it  brûke yn in  suppository.Smoken of  ferdamping kin ek helpe om
bloedsûkernivo  te  ferminderjen,  mar  de  effekten  binne  heul  beheind  yn  fergeliking  mei  it
ynnimmen fan de oalje.Ik soe de oalje topikaal brûke foar diabetyske zweren, de oalje gewoan
oanbringe, it mei in ferbining bedekke en dit elke trije dagen werhelje oant de ulcer genêzen
is.Ik  soe  hennep  sied  oalje  mingje  mei  it  ekstrakt  en  it  brûke  foar  massaazjes,  dy't  de
bloedsirkulaasje befoarderje en helpe om swelling en oare ûngemak te foarkommen.Ik soe ek
hennep sied en hennep sied oalje yn myn dieet.JB"

"Type twa hast fuort, hast alle medisinen ôf, fjochtsje mei sarkoïdose, it wurket." Jeff

"Kokosnota-oalje  helpt  ek  bloedsûkernivo's  te  stabilisearjen  yn  diabetes  !!Myn  pleatslike
winkelman hat it besocht en it wurket as in sjarme, sei hy !!Hy fielt him ek mentaal folle better
[mear enerzjy] en hat ek gewicht ferlern !!Alles goed !! ” Robin
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"Myn bloedsûkers wiene wurch (oant 400+- foar moannen - heul gefaarlik) en it hat my letterlik
útslein.Ik knikte efter it stjoer - dus ik stoppe mei riden - echt min spul!De dokters hawwe my
sels ferbean om nei NY te fleanenom myn mem te sjen foar Kryst.

No -  de dokters besochten ien insulin,  dan twa - diene hielendal neat.Dus - ik fertelde har
einlings - genôch !!Ik gean op 'e oalje (ik haw de dokter noait ferteld dat ik it earder dien haw) en
ik ferhege myn dosis elke 2 oeren.No - jo rieden it - myn sûkers dûkten werom nei it normale
berik.Myn Doc is ien fan dy hoity-toity Harvard guys - en hy is ferbjustere.Skoare ien foar de
barbaren!!!!Dus - no hawwe wy in folslein dokumintearre Diabetes-saak wêr't in libben waard
rêden - Me!!!!!!-- :)” Janet

"Dramatyske feroaring, ik bin hast alle ynsuline ôf.By gelegenheid sil ik Lantus moatte brûke, in
lange termynacting insulin, mar net faak.Ik begon RSO om in protte redenen te brûken, mar ien
wie yn 'e hope dat ik fan insulin komme koe en úteinlik in stabiler bloedsûkernivo sjen koe.Ik
brûkte 300 ienheden fan Novolog deis, koarte termyn insulin, en 200 ienheden fan Lantus, en 4
Metformin pillen deis.Ik sit noch op de pillen, mar dêr kin ik wol mei libje, om't ik de ynsuline net
mear  hoech  te  brûken.Net  mear  myn  mage  stekke  mei  in  naald  6  oant  8  kear  deis!Myn
sûkernivo's binne makliker te kontrolearjen en ik sjoch de lêzingen net mear yn 'e 2 oant 5
hûnderten.Ik sjoch ek net mear de dramatyske lege sûkernivo's fan 30's.It hat in Godsstjoerd
west en it earste ding dat myn sûkernivo feitlik hat hâlden. Dena

"Myn bloedsûkernivo's foar pre-diabetes wiene boppe 140 en no bin ik op 100.Kontrolearje jo
bloed foardat jo wat oalje dogge, jou it sawat 10 minuten en kontrolearje it nochris en it sil in
protte sakke hawwe.Myn die sa folle  as ik  ienris  wat  Gatorade moast  drinke om werom te
kommen. Michelle

"Ik  bin  ynsuline-ôfhinklike  diabetiker  en  mei  ien  60gram-omrin  fan  'e  oalje  bin  ik  fan  100
ienheden deistich gien nei 50 ienheden fan insulin." Leslie

"It hat myn nivo's folslein balansearre.Ik krige "METFORM" om oraal te nimmen en haw noait in
pil nommen sûnt de earste en ik waard wer wekker en tocht: "Nee, ferheegje de oalje no't ik
Type II Diabetes diagnostisearre bin." Myn nivo's springe oer tusken 3.4 en 7.2.De absolute
heechste dy't ik myn sûkernivo koe drukke, wie 8,1 nei it iten fan letterlik in tas snoep, ynklusyf
in sûkeladebar as eksperimint.Ik die in ekstreem lytse dab fan oalje doe't ik triuwde it nei de 8.1
en begon myn nivo's elke 10 minuten te kontrolearjen om te sjen oft  ik  se koe falle.Op 10
minuten nei de oalje sakke ik nei 7.3 en doe't ik testte op 20min mark nei de oalje, wie ik sakke
nei 4.8. Michelle

"Ik  kin mar  lytse doses oalje  brûke.It  feroarsaket  my te hawwen hypoglycemia op folsleine
sterkte.Mar dat is in goede saak, om't ik acht jier lyn begon mei 45/10 shots fan lang en koart
aktearjen ynsuline.Ik die wat ûndersyk nei myn nije kwaal en marijuana ferskynde konstant as in
natuerlik remedie tegearre mei oare krûden lykas kaniel, dus ik begon hashkappen te brûken
oant "echte" oalje beskikber wie.Se wiene sa sterk dat ik tocht dat ik soe stjerre de earste kear
dat ik iet in hasj cap.Net te hawwen oer in laaddosis fan RSO.(Mar RSO wie doe net iens in
opsje  foar  my)  Mar  ienris  wie  it  oaljegebrûk  (nôt  in  dei)  feroarsake  dat  myn  lichem
hypersensitiviteit hie foar de twa kear deis ynsuline-ynjeksjes en ik siet fêst by in foarke yn 'e
wei om te kiezen RSO of shots.Ik stoppe de shots en sette de oalje troch.

Tegearre mei dieetferoaring en ferhege deistige aktiviteit (oefening) haw ik no in 5.7 A1C, ferlern
60 pûn en haw gjin fantom baarnende pine mear (diabetyske neuropathy).Nei in pear moanne
behanneling moast ik oerstappe op glycerine- en alkoholtinctures en doch ik allinich jierlikse
oaljebehannelingen.Om't myn sûker te leech begon te sakjen.

It  hat  wûnderlike  diabetyske  genêzingsmooglikheden.Hoe't  cannabis  wurket  op  it  endokrine
systeem fan it lichem moat wurde opmurken en wiidweidich ûndersocht.Ik soe leaver in moanne
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yn 't  jier zonked wurde op in oaljebehanneling dan 730 shots fan genetysk modifisearre pig
DNA.Ik brûk sativa-plantenfariëteiten om myn oaljes te ekstrahearjen en myn tinctures fan te
meitsjen.It wurket it bêste foar myn symptomen.Ik besocht indica en merkte op dat ik gewoan
net  koe  funksjonearje  en  mear  ite  woe  en  my  hieltyd  kâld  fielde.De  sativa  fersnelle  myn
metabolisme en hertslach,  ûnderdrukte  myn appetit  en  makke my hysteryske laitsjen  (myn
favorite side-effekt).

As jo sûker heech is, begjin dan mei lege konsekwinte doses.Jo wolle noch fiele wat der mei jo
lichem bart.(Ien probleem dat ik hie wie net te witten as ik dizich wie fan 'e oalje of lege sûker,
sadat jo de earste moanne wat teststrips sille gean oant jo witte wat jo fiele).En do silst in tige
toarstich persoan wurde.Wetter is jo maat mei dizze behannelingen.Hege sûker makket dat jo
de hiele tiid toarst hawwe en de oalje ek, dus nim dat ek yn 'e rekken.

En  meitsje  jo  earst  net  te  folle  soargen  oer  it  sakjen  fan  jo  sûker.It  is  net  as  in  twongen
insulindrip.De oalje giet gewoan yn en docht wat ik wol leau as al jo organen springe start en
dat  op  syn  beurt  helpt  har  it  bloed  te  reinigjen  en  it  hat  ek  in  geweldige  relaasje  mei  it
senuwstelsel en ik leau dat jo harsens in better gefoel hat foar jo lichem troch dizze kanalen en
wit al syn natuerlike genêzingsfeardigens te stjoeren nei beklamme dielen.(Yn myn gefal myn
alvleesklier, nieren en bloed.) Hâld no yn gedachten dat it gewoan myn teory is en ik bin gjin
wittenskipper,  ik gean gewoan oer hoe't  it  foar my wurket  en de bêste manier wêrop ik  de
effekten rationalisearje.It is goed om in tydskrift te hâlden en regelmjittich sûnenskontrôles en
bloedwurk te hawwen om jo foarútgong te markearjen.Sadree't jo A1C yn kontrôle komt en jo
nierfunksje better is, dan sille jo witte dat jo op it goede spoar binne en dan bliuwt it gewoan op
dat nivo wêr't jo oan wurkje en it is op gjin inkelde manier sa krêftich as dêr te kommen.It sil nei
alle gedachten gewoan lege konstante doses en in libbensstyl fieding feroaring fereaskje dat
diabetics binne net frjemd foar.(It duorre my sawat seis moannen om fan in A1C fan 11 nei in 7
te gean en in pear mear tweaks yn dieet en oefening om it nei it 5-berik te bulten.(Akwatyske
oefening hat in lege ynfloed en wurke geweldich foar my.) Anthony

"Ik  brûk  1  gram  oalje  deis  foar  slimme degenerative  perifeare  neuropathy  en  de  reliëf  is
geweldig!" Laurie

"Myn man hat jierrenlang cannabis en RSO-oalje ynnommen foar syn diabetes.It hat net allinich
syn  bloedsûker  stabilisearre,  mar  it  REVERSEart  ek  syn  chronike  niersykte.Hy  waard
diagnostearre mei in stadium 3 CKD en se stelden him op om op in nierdonorlist te stean.Hy
begon tinctures en RSO-oalje yn te nimmen en no is hy op in stadium 1 CKD.De dokters seine
him dat dit net mooglik is.Wy hawwe dy dokters kwyt rekke en in nije krigen!RSO oalje hat ek
syn bloeddruk ferlege, syn bloedarmoede stabilisearre en syn diabetyske retinopathy (hy soe no
folslein blyn wêze moatten, seit Western Medicine).Tankewol de Grutte Geast foar de prachtige
Cannabis-plant en alles wat se leveret !!Tankewol Rick Simpson foar it jaan fan de ynformaasje
oer hoe't jo Cannabis Essential Oil meitsje kinne en de tsjûgenissen fan dyjingen dy't dat dogge!
” Julie

"Myn partner hat type 1 en it iten fan in lyts bytsje oalje helpt har sûkernivo's te stabilisearjen.It
is wirklik in kado ..." Spaceleaf

"Ik hie 4 metformine en 4 diamicron per dei, myn bloedsûker wie 12% nei in 12 oeren snelle
bloedsûkertest.Myn dokter, in bytsje teloarsteld, sei: "Nou, ik tink dat jo gjin pillen mear nedich
hawwe  foar  jo  diabetes."  9  moannen  nei  de  genêzing.Al  myn  symptomen,  nieren,  artritis,
cholesterol, bloeddruk, allegear folle better op 'e oalje dan op pillen.It is in wûnder.

Myn bloedsûker sakke as in rots krekt om de 6e wike fan 'e genêzing.Ien nacht waard ik wekker
mei grappich gefoel, myn bloedsûker wie ûnder de 4% mark, 3,2%.Ik stoppe mei it nimmen fan
de 8 pillen per dei dy't ik op wie foar type 2-diabetes.Dat wie 17 moannen lyn.Yn alles wie ik op
15 pillen deis, no gjin.Dat, Michael, doch de behanneling op genêsnivo.3 moannen, 60 gram
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[folgje oanwizings op Rick's side], sil jo diabetes fuort wêze. Peter

"Cannabis-oalje is it ienige ding dat de pine fan myn neuropathy soe stopje.Sels Oxycontin koe
alle  pine net  weinimme,  lykas de CBD's yn cannabisoalje  mingd yn in  crème diene.It  is  in
prachtige plant foar alle soarten medysk gebrûk, en einliks erkenne minsken it. Fetter

"Rick hat  my yndirekt  rêden fan in  needlot  slimmer dan de dea nei wat  ik trochmakke mei
hertspesjalisten.14  moannen,  mear  as  22  ferskillende  tests  by  4  sikehûzen  en  in  medysk
sintrum."Jo binne in worst case senario, 1 kant fan jo hert is dea, jo kinne in herttransplantaasje
nedich wêze." Doe koenen se nei 14 moannen gjin testen mear dwaan, se diene in bypass.

2 jier letter gie ik yn foar in follow-up fan in nije kardiolooch dy't sei: "D'r is hielendal gjin skea
oan jo hert, dy't jo ferteld hat dat der skea wie en dat jo in hertoanfal hawwe?Dat is net wier." Ik
waard spile foar in sucker.Dus doe't de dokter my nei in diabetesspesjalist stjoerde dy't my nei
in nierspesjalist stjoerde, hie ik leaver in dutje yn in sniebank nommen en dan troch geanwer
wat as sûnensspesjalisten.Dan komt de oalje derby.No bin ik sûner as yn 20 jier." Peter

“Ik bin in dame fan 79 jier âld en wenje yn Frankryk.Ik wol myn persoanlike ûnderfining mei
himp oalje mei jo diele.Myn man Jerome hie in pear moanne lyn in brutsen sturtbonke en heup
fanwege in fal.Fan dat stuit ôf gie alles mis, hie in soad pine en sweevde pine sterk oer him.Myn
pakesizzer fertelde my dat hy in heul effektyf natuerlik medisyn wist dat jo koe helpe yn dizze
pynlike steat.Wy brûke hennepolie yn syn wûnen en genêzen, mar swollen, en joegen oraal in
lyts bedrach deistich.

Ik moat sizze dat it herstel geweldig wie, mar d'r is wat oars dat jo witte moatte, myn man hat
lang lyn lêst fan erektile ûnmacht, dus ik besleat om njonken oalje te jaan, it oan te bringen op
syn penis, it resultaat wie de meast geweldige dat ik yn myn hiele libben haw sjoen, no is myn
man perfoarst yn steat om ferskate kearen deis intense seks te hawwen, plus de grutte fan syn
penis om in protte te dwaan yn ferheging fan 'e grutte dy't ik myn man hie doe't ik jong wie.It
liket miskien ûngewoan foar in persoan fan myn leeftyd om dit tsjûgenis te jaan, mar ik tink dat
sûnens like wichtich is as in goed sekslibben.Tankewol Rick. ” Rochelle

-- Tankewol, Rochelle.Ja, sûnens is like wichtich as in goed sekslibben, en ja, de oalje docht
krekt wat jo beskreaun hawwe.JB

"Hokker stammen helpe manlike ûnmacht, JB?Mannen moatte dit witte...” Tomas

-- Dat is in goede fraach, Tomas.Gean gewoan in side foar oersjoch fan stammen en sykje nei
stammen mei rapportearre afrodisiakum-effekten.Krij dan wat, test it troch te smoken, en as jo it
effekt leuk fine, meitsje dan de oalje en brûk it.Dat is sa'n bytsje alles.Guon stammen meitsje jo
geiler as oaren en guon kombinaasjes fan stammen sille effektiver wêze as oare kombinaasjes
fan stammen of oaljes.Dat is alles wat ik op it stuit sizze kin.Besykje de oalje, as it net it effekt
hat dat jo sykje, meitsje of krije in oare batch oant jo de juste fine.Sa moat it wêze.JB

"Myn fuotten fiele better dan yn 'e lêste tsien jier troch de neuropathy." Leon

"Ik soe sizze dat de kâns is dat de problemen mei mentale sûnens bestienen foardat elk gebrûk
fan  cannabis;  dat  it  ûngemak  fan  'e  geastlike  sykte  har  dreau  om  te  besykjen  en
selsmedikaasje.Ik haw C-PTSD, en wie yn aktive ferslaving fan (op syn minst) 12 oant ik skjin
wie op 33.Dat is 5,5 jier lyn.Ik besocht hast alle drugs dy't ik koe, om't ik my net "rjocht" fielde.
Skjin wurde foar my betsjutte psychiatryske medisinen en rehab en in pear jier terapy.

Nei't ik in jier en in bytsje lyn cannabis (opnij) fûn, en it brûkte foar discproblemen, waard ik
skokt om te ûntdekken dat ik ferskate fan 'e psychiatryske medisinen dy't ik op syn minst 3 jier
nommen hie net mear nedich hie.Ik waard ek diagnostisearre mei diabetes type 2 koart foardat
ik medyske cannabis ûntduts.It wie in direkt resultaat fan guon fan 'e psychyske medisinen!No
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haw  ik  reguliere  bloedsûker,  en  wurkje  om  de  lêste  2  medisinen  (anty-depressiva  dy't
stadichoan ôfwike moatte) binnen 2 jier te wêzen. Jenn

"Ik hie ek diabetes type 2.Troch cannabis op deistige basis te brûken koe ik stopje mei it brûken
fan ferskate resepten medisinen dy't my letterlik fan binnen út deadzjen.Dizze feroaring joech
my enerzjy en in gefoel fan dúdlikens dat ik in lange tiid net hie hân.Ferhege enerzjy betsjutte
dat ik eins WOL om te kuierjen.Ik begon te gean nei aquafitlessen.

Makke in pear maklike feroarings oan myn dieet.Ien feroaring is dat ik begon mear cannabis te
iten.Typysk yn 'e foarm fan sûkelade makke mei cannabis-ynfusearre kokosnota-oalje (super
sûne oalje, heul foardielich foar it detoxjen fan' e lever en it helpen fan gewichtsverlies).

Yn it earste jier fan it deistich gebrûk fan cannabis ferlear ik in bytsje mear as 40 pûn.Ik haw in
bytsje werom krigen, mar ikIk bin der hielendal gjin soargen oer, om't ik wit dat ik de lêste tiid
wat mear stress sit, en dat myn lichem troch deistich cannabis te brûken (benammen it iten!)
Jenn

"Ik wit net oft jo dit wisten, mar yn 2011 wie myn diabetes slim, myn nieren lekten 12 gram
proteïne deis, myn knibbels wiene sa sear dat ik amper rinne koe.De pezen dy't ik yn myn heup
skuorde yn 85 kamen werom mei in pine dy't hast net te fernearen wie.Ik wie 220 lbs.De dokter
stjoerde my nei in diabetesspesjalist dy't my nei in nierspesjalist stjoerde.Ik koe net iens mear
gitaar spylje.Ik bin ophâlden mei soarch.

Ik die wat ûndersyk neidat Mike op dizze post my fertelde dat in man mei de namme Rick
Simpson in boskje minsken fan kanker genêze mei de potoalje.ik tocht bsmar ik seach der
nei.En fûn út dat it ek wurke oan diabetes type 2 - wat ik hie.

Ik folge de oanwizings fan Rick Simpson dy't hy op syn side hat oer hoe't ik it kin meitsje en
hoefolle te nimmen ensfh.it makke my siik, ik tocht dat ik de gryp hie, ik bleau it dwaan, en om 'e
6e  wike  sakke  myn  bloedsûkernivo's,  ik  stoppe  de  8  pillen  per  dei  te  nimmen  en  myn
bloedsûker bleau yn doel.

Ik ferlear 30 lbs, myn rêch wie net sa sear.Ik gie yn foar myn kontrôle fan 3 moannen en myn
dokter stie dêr mei syn kaak iepen.Al myn vitals wiene normaal.Dat wie 2 jier lyn, ik weeg 173
lbs myn bloedsûker is noch normaal gjin pillen Ik die noch in 24 oeren urinetest om te sjen hoe't
myn nieren it measte diene wat ik út myn dokter koe krije wie "Ik wit net wêrom jo de nieren
binne safolle better wurden." Ik ha gjin pine yn myn knibbel of rêch, útsein as ik it oerdoe, mar it
giet nei in pear dagen werom nei normaal.Weed smoke ik hast net mear, ik hâld der net fan.Dat
hat de oalje foar my dien.” Peter

"Net wis dat jo my ûnthâlde, nim 1 g / dei foar slimme idiopatyske neuropathy.Op in dei neamd
High Noon, Rick en Janet fertelden my om te soargjen dat ik jo op 'e hichte hâlde ...3 moannen
yn en ik wie fannacht ferbjustere ...sittend op 'e bank, ynienen realisearre dat myn hûn wie
ûnder my, ik hie aaien har foar, ik haw gjin idee hoe lang, mei de rêch fan myn keallen.EN SY
FIL SACHT!!!Ik haw trije sjirurgyske prosedueres ûnder de knibbel hân yn 'e lêste 10 jier sûnder
anesthesie, om't ik it net koe fiele.Ien fan dy operaasjes wie in SURAL NERVE BIOPSY!DAT is
shock & awe minsken !!” Laurie

“De RSO-oalje hat sa'n wûnder foar my west, ik haw wer ite kinnen, myn pine is foarearst te
behanneljen, en gjin narkoatyk, ik haw meardere problemen te folle te neam, narkotika meitsje
myn adhesjes op myn darmen oaninoar lijm, de dokters sille neat dwaan as ik gjin obstruksje
haw, ik haw oant twa dagen lyn neat oars kinnen as floeistoffen, 4 dagen op RSO, ik hie in
gegrilde tsiisbroadsje en juster in heale tonyn sandwich, de dokters kinne neat foar my dwaan,
dus ik bin op mysels, ik weagje 110 kilo en dat is net myn normale noch in sûn gewicht foar my,
ik bin sa leech as 98 sakke, mei har medisinen, se diene bring my op mei teeleppel feed, 24/7,
leaflik, soe leaver iten ite lykas wy bedoeld wiene om ...Freegje de plant dy't God ús joech ..."
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Joyce

"Wierheid.Myn bloedsûkernivo's binne no yn normaal berik en ik bin ôfkommen fan 2000 mg
Metformin per dei en no ite tichtby nul gluten en sjoch myn dieet.Gjin fetfrije crap, of dieet-crap,
of beferzen Weight Watcher-iten ek.Hawwe jo de natriumynhâld yn dy beferzen mielen sjoen?
Skandelik!” Cheshire

- Hawwe jo de smaak fan dat iten leuk doe't jo se op 'e oalje probearren?JB

“Ik mocht se earder net leuk, mar sûnt de oalje of myn leeftyd bin ik glutengefoelig wurden.Ik
haw mear migraine, mear fibro-opflakkers, acne, magekrampen, om in pear te neamen.Plus it
natrium makket my opswel as in ballon.Sûnt ik benammen in cannabis-brûker en mei de oalje
bin, yt ik no mear hennep, fruit en grienten, minder fet, minder krûden op iten.IK HÂLD DER
FAN!Lykwols, degluten-relatearre iten lykas pasta en brea, I LOVE likefolle oft op 'e oalje of
net.It resultaat is dat myn lichem it net leuk fynt en dêr bin ik goed mei.” Cheshire

"Hallo Greg, ik haw in skjinne rekken fan sûnens op myn blaas.Dat seit de dokter mei tank oan
de Chemo.Hy sei dat ik no yn totale remission bin.Mar de wierheid fan 'e saak wie dat ik yn
totaal sawat 19 gram RSO naam fanôf 13 oktober 2012 en ôf en op tongersdei 19 desimber
2012.Ging  foar  in  penis-omfang  troch myn prostaat  en  yn  myn  blaas  en haw no  in  totale
remission fan myn blaaskanker.Allegear sûn roze en gjin teken fan kanker.Myn dokter seit dat ik
lyk as ik noch noait kanker hie.Hy wie fernuvere hoe goed ik der útseach.Ik fjochtsje noch tsjin
dizze  drugs  en  wit  dat  de  RSO  kin  helpe  my  fan  dizze  pillen  te  heljen  foardat  se  my
ynsette.Noch hoopje myn cysten yn elk fan myn nieren ek te ferminderjen, rjochts en lofts.

Myn sliepmedikaasje is de lêste moannen enoarm besunige en ik bin no ek folslein fan myn
Cymbalta ôf en haw ek besunige op myn Baclifine, Lyrica en OXYCOTIN en besykje noch altyd
om se folslein ôf te kommen, wat myn dokters fernuveret Hoe FAST ik bin besunigje en hoe't dit
my in kâns sil jaan om in wat NORMAAL LIFE te hawwen.

Ik kredyt it smoken fan medyske marijuana om my yn libben te hâlden troch dit narkotyske diel
fan myn libben.De dokters hawwe my in LANG lyn ôfskreaun.Dizze RSO hat my tastien om te
begjinnen mei gewichtswinning nei't ik ferline oktober in all-time low fan 135 op 6ft heech helle
en ik no 149 weagje - dat is in GAIN fan 14lbs, krekt wylst ik de RSO naam.Myn stive rêch is
sakke fan de pine en ik haw ek mear beweging hân binnen de lêste moannen myn nekchirurgie
is ek dizze hjerst stil set sûnt myn RSO-opname.

Myn psoriatyske artritis yn myn fuotten is ek ferdwûn en ik bid om gjin steroide-shots mear yn
myn fuotten te krijen en bid itselde foar myn rêch ek myn lêste spinale tap epidurale steroïde
shots yn myn rêchbonke wie ferline hjerst en hoopje dat myn pine nivo's bliuwe omleech om
foar te kommen dat der mear bart.

Myn dokter seit dat myn lichem net mear kin (AS IK WIL LIVJE) hannelsshots en pillen foar
kwaliteit fan libben.BULLSHIT, sis ik.Nim RSO om te helpen mei al jo kwalen en om jo pine
medikaasje te ferminderjen en kanker foar altyd te deadzjen.Ik haw net folle nommen en net
foar hiel lang as it kin dwaan dit yn sa'n koarte tiid foar my, tink gewoan as de hiele wrâld koe
witte oer dit.Gods genêzing!!!" Tony

"Myn heit waard 6 moannen lyn diagnostearre mei panko'skanker.Tidens chemo ferspriede it nei
nieren en longen.Hy hie oeral flekken opkommen en hy waard tige fluch achterút.Ik lies oer de
oalje en besleat dat hy neat te ferliezen hie.Wy hawwe wat makke en hy hat der trije moanne
alle  dagen  op  west.De  resultaten  fan  de  scan  kamen  juster  troch.Dokter  wie
fernuvere.Alvleesklierkanker is krimp en oare plakken binne folslein ferdwûn.Myn heit is safolle
better.Gjin wearze, is oanbrocht,  sliept de hiele dei net  mear en hy is wer út  en troch.Echt
geweldich.Wy binne oer de moanne." Lisa
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--  Geweldich,  Lisa,  mar  gjin  scans  mear  asjebleaft,  allinnich  oalje.Jo  hawwe  echt  gjin
kankerferwekkende scan nedich om te sjen dat it goed mei him giet.Lykas jo sizze, jo hiene neat
te ferliezen, dus net ferlieze dit  spul troch nimmen ûnnedige scans dat kin maklik meitsje it
slimmer.

Stralingseffekten  sammelje  yn  it  lichem.Hoe  minder  scans  in  pasjint  mei  kanker  nimt  hoe
better.Dat is allinnich sûn ferstân, neat oars.Yn 't algemien is it echt better om noch 60g oalje te
iten as jo net wis binne as jo 100% sûn binne.

Ek al dizze testen en besites oan dokters meitsje pasjinten meastal tige senuweftich en sette se
ûnder in soad stress.Stress en eangst binne min te foarkommen as men te krijen hat mei in
sykte, dus foarkom stress en eangst safolle as jo kinne - en de oalje kin helpe mei stress en
eangst better dan elke oare substansje wêrfan ik wit.JB

"Ik haw jierrenlang cannabis brûkt foar myn diabetes.Ik fielde my altyd as stront.Yn myn famylje
oan  mem syn  kant  wie  diabetes  slim,  it  ferliezen  fan  fuotten,  skonken,  eagen  en  dan  de
dea.Myn muoikes, omkes, beppe.En memmen binne allegear oergien fan diabetes.Myn mem
wie 55.Myn leeftyd hjoed.Myn jonge suster hjir punten binne mear as 570 per dei, 3 shots per
dei, mar as foar mysels, gjin diabetes, foar in protte jierren.Ik bin aardich sûn.

In goede freon, yn syn jierren '70.Sa'n sân moanne lyn kaam by my.Syn punten wiene yn 'e
midden fan' e 500's, hy wie echt siik.No, neidat hy brûkte RSO, krekt út trimmen, syn gie del nei
180s.Yn mar in pear moannen.Infused mei himp oalje nommen twa capsules deis.No is er wer
oan it jagen, fiskjen en houtkappen.76 jier âld, en hy sjocht 15 jier jonger.Ik wit foar in feit dat
cannabis de reden is dat ik hjoed gjin shots nim.Ik bin noch altyd diabetesfrij.Ik bin de ienige yn
myn famylje.Ik winskje dat myn suster harsels opliede soe, se soe har safolle better fiele.Lykas
elke moarn in Grizzly nimme." Ron

"Ik kin jo wirklik fertelle dat yn myn gefal in kombinaasje fan cannabisoalje en oerstap nei huning
as  swietstof  myn  sûkernivo's  sakke  nei  akseptabel  (lês  normaal)  nivo's.Ik  hoech  allinich  it
lykweardich te brûken foar in bedrach oer de grutte fan langkornige rys.Ik lije oan perifeare
neuropathy, slapeloosheid, chronike nekke- en gewrichtspine, in kreaze lever (dat is blykber in
medyske term),  leech  tal  bloedplaatjes,  chronike  EBV,  en  in  milt  dy't  grutter  is  as  in  brea
doaze.Ik kin net (net dat ik soe) wurde operearre sûnder ekstreme kâns dat ik sil exsanguinate.

No soe ik NET immen oars foarstelle om dit  te dwaan, mar ik bin al  tsien jier  siik.It  waard
slimmer hoe mear medisinen en prosedueres se my trochsette.Ik sei  úteinlik "GENOG".Gjin
OTC's, gjin kommersjele medisinen, alle krûden of iten basearre.Ik brûk myn ND om tests foar
my oan te freegjen, dan gean ik der mei har oer en kin om foarstelde modaliteiten freegje.Mar!Ik
haw it lêste wurd.En it giet my better." Hoody

"Type 1 diabetes munchies of net myn bloedsûkers stegen altyd fluch.Sûnt ik haw gebrûk fan
oaljes myn sûkers bliuwe normaal.Foar it earst sûnt ik it op 20 krige is myn a1c-test no 6.8. ”
Eugene

"Ik haw in freon, goed mear as ien, mar syn sûkers wiene 20+.Wy smoke foar in lange tiid 35+
jier, dus we krigen wat oalje.Neat dat de dokter die wurke.Syn sûkers binne no 10.Noch altyd
heech, mar hy hâldt fan Pepsi. ” Donald

"De oalje hat myn pine folslein fermoarde troch bonkensporen en swakke longen dy't elke dei
sterker lykje te wurden!En ik bin koartlyn begon mei de oalje!Ik bin beide ferrast en tankber! ”
Evergreen

“Ongelooflijk.It  is  in  wûnderplant.It  liket  te  besykjen  om  jo  systeem  te  normalisearjen,
nettsjinsteande wat der mis is. ” Zed
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"Myn frou hat gjin neuropathy mear yn har fuotten.Wy wiene sawat twa moanne werom sûnder
oalje  en yn dy 20 dagen begon de neuropathy de lêste dagen werom te kommen.Fjouwer
dagen werom op de oalje en gjin spjeldsjes mear.Se hat gjin hege bloeddruk mear en is hast 30
kilo  kwyt,  gewoan  troch  cannabis-oalje  ta  te  foegjen  oan  har  routine.Se  hat  ek  atrial
fibrillaasje.Gjin arrhythmia sûnt it begjin fan de oalje. Buddy

"Myn sûkers gongen út  kontrôle.Ik  siet  op maksimale ynsulinebedrach en orale medikaasje
sûnder baten.Ik hie in ton gewicht opdien fan dizze medisinen en wie miserabel.Ik begon oalje
te brûken, drip foar drip omheech te gean, myn bloed 8x deis te testen, om der wis fan te wêzen
dat ik goed wie.It wurke!By in lichte doasis foelen myn sûkers nei normaal.Twa jier letter, ik
libbe, foel 67 kilo, gjin dieet feroaring, en help Rick.As myn sifers omheech geane (ik bin soms
min) dan helje ik myn oalje." Janet

"Hallo hear Simpson, ik bin Aaron, ik bin 17 jier âld.Ik haw jo reseptoalje brûkt om myn type 1-
diabetes te helpen.Ik soe fjouwer ynsuline-ynjeksjes per dei moatte nimme by hege dosaasje,
mar om't ik jo oaljeresept haw brûkt, hoech ik mar ien nachts te nimmen en ik wol jo persoanlik
betankje.D'r binne net in protte minsken lykas josels op dizze planeet, en no hawwe jo ienmear
supporter efter dy.Mei groetnis, Aaron"

"Foar de doelen fan dit ferhaal is myn namme Alexis.Ik bin in diabetyk sûnt 1994.Yn 'e hjerst fan
2010 lijde myn lofterfoet wat in ienfâldige skuorre ligamint like, en medyske behanneling kaam
net en wat bytsje behanneling dy't ik krige wie ferwaarlooslik.Ik waard ynformearre dat ik de foet
fan Charcot koe hawwe, dy't gewoanlik net erkend wurdt, foaral yn 'e akute faze, oant swiere
komplikaasjes  foarkomme.Iere  erkenning  en  diagnoaze,  direkte  immobilisaasje  en  in
programma fan previntive soarch kinne de morbiditeit minimalisearje dy't ferbûn is mei dizze
ferneatigjende komplikaasje fan diabetyske neuropathy.As ferkeard beheard, kin de Charcot-
foet desastreus gefolgen hawwe, ynklusyf amputaasje.

Tsjin desimber, ik hie in ulcerated seare oan de ûnderkant fan myn tige swollen foet.By it sykjen
fan  urgente  ortopedyske  soarch  diagnostearre  de  dokter  it  gau  as  "chronike  Charcot  mei
osteomyelitis." Myn foet hie luchtpockets yn en in serieuze ynfeksje yn 'e bonke.Hy fertelde my
dat  de  ienige  libbensfetbere  behanneling  direkte  amputaasje  fan  'e  foet  wie.Ik  hie  fysyk,
emosjoneel en geastlik swiere pine.De dokter joech my in wike de tiid om der psychologysk mei
om te gean.Ik krige in rolstoel mei ynstruksjes fan folslein net gewicht op myn foet.

Wy witte allegear dat God op mysterieuze en wûnderlike manieren wurket.Hy brocht my twa fan
syn minsklike "genezende ingels" mei medisinen dy't er lang lyn levere.Mei neat te ferliezen,
útsein myn foet, naam ik de medisinen, se brochten my leafdefol, sawol sublinguaal as direkt op
'e iepen wûne.Oan 'e ein fan' e wike koene ik, en dejingen dy't foar my soargje, ferbettering sjen
krekt mei de bûtenkant fan 'e wûne.Doe't ik de dokter wer seach, joech hy my noch in wike mei
in lange searje oanbefellings oer wêr't ik op moast oppassen dat hy neamde as in "OMG ..."
momint.Ik  gie trou troch mei  it  administrearjen fan de oanbefelle  dosering fan medisinen.Ik
begon my better te fielen, en noch wichtiger, de ulcerated seare begon te genêzen.Tsjin april
mocht ik 10 minuten deis op myn foet rinne.In lytse sjirurgyske proseduere wie nedich om wat
fersmoarge bonkenmassa te ferwiderjen dy't foarme.

Ik gean troch mei de medikaasje, en myn dokter is foarsichtich optimistysk, dat ik myn foet
hâlde kin.De ynfeksje yn myn bonke wie heul serieus, en sil in skoft duorje om op te heljen, mar
it is genêzen.Op it stuit besjocht de dokter mooglike konstruktive sjirurgy oan myn foet binnen it
jier as it bliuwt ferbetterje. Alexis

"Ik bin ien fan 'e freonen "Alexis" neamt.Ik haw har in keppeling nei dit berjocht stjoerd en se kin
harsels  iepenbierje  as  se  it  sjocht,  dat  lit  ik  oan  har  oer.Ik  bin  al  lang  in  foarstanner  fan
legalisearring fan marijuana foar rekreative doelen en ik wie my bewust dat it pine en eangst
effektyf koe ferlosse.It is lykwols allinich yn 'e ôfrûne 8 of 9 moannen west dat ik wirklik bewust
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waard makke fan' e genêzende krêft fan cannabis.Doe't ik yn febrewaris mei Alexis praat en se
my fertelde oer de foarnommen amputaasje, hie ik Rick's sjoen "Run From the Cure” fideo, mar
wie wirklik  skeptysk.Myn partner en ik  hienen de mooglikheid besprutsen om hennepolie  te
meitsjen en it as genêzing te besykjen, en ús mienskiplike freon Alexis like in haadkandidaat.Se
stimde  yn,  en  wy  makken  dy  nacht  in  partij  oalje  en  begûnen  it  de  oare  deis  te
administrearjen.De earste resultaten wiene kânsryk, mar ik wie noch altyd heul skeptysk.Mar
lykas ik Alexis fertelde, "Wat moatte jo ferlieze?dyn foet?de dokter wol it al nimme!” Ik wie nea
grutsker as de dei dat se yn myn wenkeamer rûn.En al sit se troch har operaasje wer efkes yn
de rolstoel.har dokter hat har ferteld dat it in "topprioriteit" is foar Alexis om te dûnsjen op har
houlik takom maaie.Dit fan de man dy't fjouwer moanne foarôf har foet ôfsnije woe." Booth

"Tankewol Rick, ik makke de oalje om minsken te helpen dy't gjin idee hiene fan har fermogen
om te  genêzen.Gefal  ien  -  diabetyk  op  dialyse,  5  dagen  yn  'e  wike,  6  oeren  tagelyk.13%
nierfunksje en grutte pine.De pine wie de earste dei fuort.Trije moannen yn behanneling oant 2
kear yn 'e wike op dialyse, 3 oeren.En 54% nierfunksje werom.Fiif moannen nei behanneling
net mear dialyse en 98% nierfunksje werom, en hielendal gjin pine medikaasjes mear en hat har
libben werom nei 25jierren fan hel.Oh yah, gjin kosten foar de oalje en ik hâld fan elke minuut
om har te helpen.De oaren dy't wy behannelje hawwe ek ferlykber súkses, dus tank dat jo my
hjir diel fan hawwe litten. Dan

"Myn man hat type 2-diabetes en hat cannabis nommen en hy is besunige fan 3 shots per dei,
neist 5 ienheden nachts nei 5 ienheden nachts, dus it helpt.Hy nimt it noch mar oardel moanne.”
Gladys

"Ik  haw  ek  5  minsken  genêzen.Myn  freonen.Type  2  diabetes.Ovariale
kanker.Obesitas.Hûdkanker.En it genêzen myn HGG swiere moarns sykte.Ik meitsje it sels.Yn
myn eftertún.Ik lear myn 4 jier âld.Ik begryp hoe wichtich it is." HempGirl

Spijsvertering en Crohn's Disease
"De oalje helpt de sykte fan Crohn.It stopet de ûntstekking yn jo darmen.Ik hie in tumor en 1/3
fan myn lever en gallbladder fuortsmiten foardat  ik  fûn út  oer de oalje.No hat  de oalje alle
ferfelende effekten fan chemo genêzen foar myn hep C en de operaasjes.Ik bin 18 lbs ferlern en
ik fiel my geweldich. ” Michelle

"Ik krige in lyts bedrach om te besykjen.Wow.Ik iet lykas ik al jierren net iet!Myn appetit kaam
werom!No wit ik dat it net goedkeap is, mar it wurket foar alle soarten problemen.Dankewol!"
Danny

"Ik haw itselde fûn!60 pûn in bytsje mear as in jier lyn fan 205.No bin ik werom nei 180 en
stabyl.Ik wurd absolút ravenous, en net allinnich de munchies.Ik yt no eins ien folsleine miel
deis.Foar?2 biten en ik woe ...No, lit ús net te grafysk wurde." Hoody

"En fansels waard de dieetferoaring ek feroarsake troch de RSO ...Ik krij no folle sûner iten dan
ik oait dien hie...Ik hie in sûkeladeprobleem...no is 1 stik genôch en dat haw ik meastentiids net
iens nedich!!!Ik wol sûn ite, sûn libje!!!” Laurie

"Yn in Crohn's Disease Forum fielde ik my praktysk "pesten" om út te finen wat dizze "RSO"
wie.En krekt  twa koarte wiken dêrnei,  it  rêde myn libben,  en docht  dat  alle  dagen.Ûntdekt
12/29/12.Libben rêden 1/11/13. Sarah

"Ik hoopje dat jo net ôfsletten binne, ik haw dy krekt fûn!Ik lei ferline moanne op bêd mei in wis
gefoel fan dea oer myn lichem, lykas ik earder fielde.Allinnich 2 wiken dêrfoar hie ik jo namme
en wurk tsjinkaam yn in Crohn's forum.Dizze keardel herhelle jo namme safolle kearen dat ik my
hast "pesten" fielde om jo namme del te nimmen.Efkes letter socht ik dyn namme en de oalje.In
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protte ynformaasje kaam op,  sadat ik begon mei in ynternetradio-talkshow neamd "Red Ice
Radio" en in opname fan in ynterview mei Rick oer it ûnderwerp fan 'e oalje.Doe't it oer wie,
skriemde ik.Ik gie nei hûs en fertelde myn man der alles oer.

FF to Jan.11 de dei dat ik soe hawwe stoarn.Myn man hie krekt kocht wat wy nedich wiene om
oalje te meitsjen op 'e 10e, en hie plannen om oalje yn in dei as wat te meitsjen.Op 'e 11e fielde
ik my moarns siik ... lykas ik de measte moarnen doch.De sykte wosken my fluch en sterk oer.Ik
lei op bêd om te stjerren...ik wist dat it slim wie doe't ik my net opbringe koe om myn man op it
wurk te skiljen.Doe't er thúskaam begûn er daliks oan de oalje.Ik iet in oatmeal grutte bal en koe
fiele myn lichem draaie werom binnen in oere dus ik iet in oare bal en 2 oeren dêrnei koe ik
rinne op mysels nei de badkeamer.De oare moarns fielde ik amper de symptomen fan de dei
derfoar, en gie oan it wurk!(wike-ein baan-stadich en maklik) de 15. Ik bedutsen en ekstra dei en
lêste minút waard frege om te dekken de rest fan 'e wike.IK SIL DE WERELD FERTELJE OVER
DE RSO!

Ik  fergeat  te  neamen  dat  ik  de  sykte  fan  Crohn,  kolitis  en  biogemyske  brânwûnen
(appendikslekkage) fan myn longen nei ûnderen haw.Myn taheaksel lekte foar 5 1/2 moanne let
desimber.2008 t/m 19 mei 2009.Fuortsmite 1 gallon fan besmetlike ôffal.

Ik haw dizze oalje no elke dei 39 dagen nommen by in oatmeal korrelgrutte bal 3x deis.Ik ha gjin
medisinen mear nedich en smoke it amper.Ik drink ek Aloë Vera sap 95%.It makket de oalje
noch better.Ik log alles.Ik sil noait wer in oare troch de minske makke stof nimme." Sarah

"Pot  is  de  ienige  remedie  dy't  myn  slimme sykte  fan  Crohn  ta  remission  twong.Cannabis
genêzen. ” Alicia

"As ik sis dat cannabis Crohn's genêst, bedoel ik it.Ik libbe 30 jier mei dizze sykte, ûnbekend
foar my, en fûn it pas nei't ik it gebrûk fan rekreatyf marijuana stopte.It wie in lange hiatus, en
myn Crohn's kaam net  werom yn kontrolearbere nivo's oant  ik it  gebrûk fan cannabis opnij
begon.Oarspronklik wie ik gewoan myn wearze te fermoardzjen, mar fûn it doe holpen troch
Crohn's.Net werom sjen!” Sean

"Geweldich  wurk!Doe't  ik  by  de  apotheek  wurke,  hie  ik  it  gelok  om in  jonge  man (18)  te
moetsjen dy't de Crohn's nochal fierder hie.Hy brûkte destiids gjin RSO, gewoan wat medibles
dy't wy droegen.Hy gie yn foar ferkennende sjirurgy en koe syn cannabis net brûke.Hy rekke
aardich siik yn it sikehûs, koarts, ynfeksje, fluch gewicht te ferliezen op in frame dat al te tin
wie.Syn dokter gie úteinlik ta om him in deipas te jaan, sadat hy by ús komme koe en wat
medisinen krije.

Syn  dokter  wie  mear  as  fernuvere  doe't  er  de  oare  moarns  nei  binnen  gie  om  him  te
kontrolearjen, en hy siet op bêd mei heldere eagen en boskjesige sturt, nei't er de jûns earder in
lekker miel hie iten, en wie krekt oan it moarnsiten te sitten.As lêste praat ik mei de pasjint, hy
hie krekt heard fan RSO.Ik haw gjin twifel dat hy yn gjin tiid folslein genêzen sil wêze fan alle
problemen fan Crohn's. Jenn

"Ik haw Crohn's.Mei tank oan Rick Simpson haw ik myn libben werom! Kathleen

"It genêst Crohn's, ik wit it út eigen hannen.Jo moatte it ynnimme.Ik smookte ek jierrenlang om
de pine wer te belibjen... It genêzen kaam net oant ik de oalje ynnaam.Besykje it, jo hawwe neat
te ferliezen as in ûndraaglike sykte." Sara

"Cannabis-oalje holp myn Crohn's te genêzen, sadat ik it kin beheare!No haw ik wer in kwaliteit
fan it libben troch Rick Simpson oalje en Shona Banda oalje.Ik soe ferline jier NEIT soksoarte
dwaan kinnen hawwe op dizze tiid ... ik koe amper boadskippen gean sûnder eangst om tichtby
in  badkeamer  te  wêzen.Ik  moast  konstant  weromgean  fan  keunstshows  en  live  skilderijen
fanwegen hoe min myn Crohn's wie.Gelokkich waard ik yntrodusearre oan cannabis-oalje en
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fûn ik úteinlik de juste oalje foar my.Ik libje en hâld wer fan it libben ...serieus ferline jier op dizze
tiid koe ik net iens nei in boeremerk gean...it libben sûch!CANNABIS GENEES!!!!

It lêzen fan Shona Banda's ~ Live Free or Die joech my de krêft om op te stean en de moed te
hawwen om FERGESE te LIVEN en te genêzen.Lês Rick Simpsons boek!It  is  in  prachtige
autobiografy fol mei ynformaasje dy't weardefol is om te witten.Beide boeken helpe om jo geast
wekker  te  meitsjen  sadat  jo  net  langer  diel  fan  'e  skiep  hoege  te  wêzen.Learje  de
wierheid.Googleje it." Linzy

"Ien fan 'e grutste gefoelens dy't ik in lange tiid net fielde is it gefoel dat AWESOME waarmte fan
it  iten  fan  jalapenos  mei  sriracha  yn  pho  ...  ..Sûnder  pine  yn  myn  darm!Tankewol  foar
CANNABIS OIL!Ik naam de pine gewoan om mysels te behanneljen mei pho .... myn favorite
gerjocht ea ... .. Tsjintwurdich kin ik it ite en NET FEEL PYN omdat cannabis-oalje helpt om myn
sykte fan Crohn te behearjen!!!Oh wat miste ik de smaak fan pho en de waarme brân fan
waarme krûden!Ik sil noait ophâlde mei myn oalje.Mmm mmm nee!" Linzy

"Ik haw Crohn's en it wurket wûnders!!!Wurket better dan elke pil dy't se my oait joegen. Andrew

"Op it stuit behannelje myn keamergenoat foar kolitis mei RSO.Doe't er syn bromfyts fernield
hie, wie er slim stikken en in moanne yn it sikehûs.Wylst yn it sikehûs waard ús ferteld dat hy in
massa yn syn dikke darm hie en dat  it  wierskynlik  kanker  wie.Hy hat  sûnt  hy wie lêst  fan
kolitis17 jier âld, hy is no 29.

Nei't ik bang wie foar de dea, en net wist wat der bart, spriek ik mei myn freon oer it besykjen
fan RSO.Hy makke de Rick Simpson Oil foar myn freon en hy hat it sûnt oktober nommen.De
dokters sizze dat  de massa himsels regele hat,  de normale kleur is weromkommen, en se
leauwe net mear dat it kanker is.Wy hawwe it bloeden yn syn darmen no effektyf stoppe sûnt
oktober,  sûnder  ienige  opflakkering!Ontsteking  is  minimaal.Wy  sille  NOOIT  ophâlde  mei  it
brûken fan RSO yn myn famylje !!! ” Chris

"Ik brûk oalje foar kolitis.It wurket.It iennichste probleem is dat ik gjin goede spanning ha, dus ik
wurd der wat dize fan.Mar wa makket it út, ik fiel my der goed yn." Igor

"Ik haw in freon mei kolitis en it helpt op in geweldige snelheid.Se hiene him op alle genetyske
drugs út dêr ik tink, hy wie hiel hiel ticht by in clausal tas.Sjoen meardere dokters, Hy is heul
iepen foar it probleem, details ensfh.Ik koe besykje wat mear details te krijen. ” Justin

"Ik haw kolitis fan 'e bestralingsbehannelingen ...drugs binne nutteloos.Cannabis is it  ENIGE
ding dat my reliëf fan 'e pine hat jûn. Lee

"Foar minsken dy't sykje nei stammen dy't wurkje mei kolitis, in protte Cheese en Chemdogg
oanhingjende krusingen binne wat it bêste lykje te wurkjen foar dyjingen dy't ik wit dy't it brûke."
Chris

"Ik haw RSO sûnt myn iere 20's brûkt om foar te kommen dat Ulceric Colitis foarútgong.Ik haw
in folslein normaal spijsvertering traktaat op 41.Myn heit hie ferskate lêst fan de sykte fan Crohn
en it is nei myn beskieden miening dat it de oalje wie dy't foarkaam dat ik ek itselde lot lijde."
Todd

"Ik brûk cannabis as ik in opflakkering fan divertikulitis haw, it is it iennichste ding dat my wirklike
reliëf jout, sterk helpt mei maagpine, en helpt de spieren yn 'e buik te ûntspannen, better dan
foarskreaune pynstillers dy't allinich de pine maskearje foar in skoftsje!" David

"Ik brûk RSO ek foar myn Crohns.It hat in wûnder foar my west." Bobby
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Hert, bloeddruk
"It hert is in fitaal orgaan en de oalje ferjonget fitale organen.As pasjinten de oalje begjinne te
brûken, snije se gewoanlik har doses fan har hertmedikaasje ôf, en de measten stopje mei it
brûken fan de medisinen sa gau as se fiele dat se ophâlde kinne mei it brûken.De oalje is tige
geunstich foar it hert, mar ik tink dat de pasjint wirklik in dokter moat rieplachtsje as hy dizze
medisinen ôfkomt dy't har foarskreaun binne.

De oalje kin regulearje bloeddruk en yn guon gefallen arrhythmia hiel effektyf.It ferleget normaal
de bloeddruk, sadat dejingen dy't bloeddrukmedikaasjes brûke moatte foarsichtich wêze mei it
brûken fan 'e oalje oant se der oan wend binne.In kombinaasje fan bloeddrukmedikaasjes en de
oalje kin de druk te leech driuwe, en dus is it in goed idee om bloeddruk te kontrolearjen mei in
bloeddruktester.Yn in protte gefallen sille pasjinten ek fine dat de oalje ek hertslach in bytsje
fergruttet.

Dit gebiet fereasket folle mear ûndersyk, sadat pasjinten har sûn ferstân moatte folgje as se
begjinne  mei  de  oalje,  mar  se  moatte  ek  yn  kontakt  bliuwe  mei  har  dokter,  om't  se  wat
problemen kinne ûnderfine fan dizze medisinen ôf.Hertpasjinten moatte de elektryske bedrading
yn har hûs of wurkgelegenheid kontrolearje.It hert wurket op elektromagnetyske ympulsen, en
dus moatte se safolle mooglik foarkomme dat se yn elektromagnetyske fjilden bliuwe.

Ik soe de oalje ite en ik soe it ek brûke yn zetpillen.Wat aktuele tapassing oanbelanget, docht it
noait sear, mar ik kin net sizze hoe foardielich it op it stuit echt is.Lykas altyd soe ik himp yn
brûkealle mooglike manieren.Ik soe ek hennep sied en hennep sied oalje yn myn dieet, sawol
sied as de oalje is bekend om hiel geunstich effekten op in protte hert omstannichheden.

As ik in dokter wie en in hert-relatearre sjirurgy of transplant, ensfh., soe ik besykje it oargel
earst te ferjongjen mei op syn minst 60g fan 'e oalje.As 60g de pasjint net nei in foldwaande
steat fan sûnens bringe soe, soe ik har noch altyd de oalje jaan.JB"

"Ik fermindere en stoppe mei it nimmen fan myn bloeddrukpillen, om't myn bloeddruk te leech
wie.Ien kear ôf bloeddruk pillen, myn bloeddruk normalisearre.Heartbeat liket regelmjittiger en
net sa hinderlik, sjoen ik haw sûnt de berte in ûnregelmjittige hertslach hân. George

"Ik hie in hertoanfal de dei nei myn jierdei 2 april 2012.Dokter besocht te fertellen my it wie
allegear Artritis, en it wie allinnich Heart attack.Se fine it net leuk dat ik Cannabis brûk, hie in
grutte  klap  út  hjir  del  tusken  in  dokter  dy't  allinnich  in  apteker  is  en  triuwt  pillen,  en  in
natuerkundige apteker, myn reg Doctor hat my ek fermoarde, ik wie 100% blokkearre oan ien
kant en 80% oan 'e oare kant, ik tocht dat ik kreupel wurde soe, ik freegje jo help ferline wike,
en de ienige treast dy't ik hie wie de cannabis, noch op syk nei oalje, ik haw artritis, dizze se
seinen in widdo wie maker, Ik wie gelok, Ik gie nei de ER, se fertelden my dat ik hie in stent set
yn en wachtsje om te sjen wat te dwaan oer de oare, tank Rick do bist in grut ding, en do bist
tige wurdearre.Hee, ik bin hjir noch, en noch in opmerking: myn man giet net nei de dokter, drink
net of smoke, brûk gewoan cannabis foar al dy jierren.Hy hat bloeddruk krekt as in tiener, sûn,
God segene jo en ús allegearre, Barbie is noch altyd token (@ O@ ) foar pine. Barbie

"Myn hûn dy't congestive hertfalen hat, hâldt noch oan en se is sûnt maart ek op 'e oalje.Frede
leafde en RSO !! ” Jenna

"Myn bloeddruk gie fan 139/99 nei 114/80, it  hat noch noait  sa leech west.Tankewol Rick. ”
Jayson

Q.Hoi,  ik  haw  in  fraach.Ik  wie  nijsgjirrich  oft  d'r  wiene  tsjûgenissen  foar  de  oalje  helpe
ARTERIAL FIBRILATION?In ûnregelmjittich type hertslach.Dankewol!!!!" Mary

IN.Beste Mary, ja, fansels.Soargje derfoar dat de oalje wurdt produsearre en brûkt neffens ús
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ynstruksjes en wês foarsichtich oer it kombinearjen mei hertmedikaasjes.JB

"No sil ik myn ferhaal en lange striid mei hege bloeddruk (hypertensie) mei elkenien diele.Sûnt
25 jier haw ik altyd in útdaging hân mei hege bloeddruk, mar werom yn 2008 of sa haw ik de
preemje fan myn libbensfersekering net op tiid betelle.Ik waard ferteld dat ik in fysyk nedich wie
om wer ynsteld te wurden.It bedriuw stjoerde my nei in pleatslike ferpleechkundige dy't myn
bloeddruk  naam.It  wie  180/120.Se  fertelde  my  dat  ik  in  "rinnende  beroerte"  wie  en
oanrikkemandearre  dat  ik  direkt  nei  de  needkeamer  gean.No,  ik  hâld  net  benammen  fan
sikehûzen, dus ik gie nei hûs en gie op in dissipline fan natuerlike remedies - dy't allegear neat
diene.Ik kontrolearre myn BP faak om te sjen wat wurke ynklusyf oefening.It wie noch aardich
heech en bleau dêr.

Nei in jier en BP mear as 180, sei in freon dat ik better nei in dokter gean, wat ik die.Ik krige wat
medikaasje dy't net folle die, mar ek hiel dizich en mistich makke.Ik stopte de medisinen en fûn
in MLM-produkt dat "garandearre" wie om de arterijen yn in moanne skjin te meitsjen.No, ik die
fjouwer doses en hie noch nei 9 moannen swiere hege bloeddruk.Dizze ôfrûne oktober gie myn
bloeddruk omheech nei 235/135 (gefaarlik heech)en ik fielde dat ik op it punt wie om fuort te
ferdwinen, dus ik joech úteinlik yn en gie nei de needtsjinst yn it sikehûs.Se heakke my op en
besochten twa medisinen- Lisinopril en Diltazem, dy't de bloeddruk nei 150/110 helle.Ik naam
de drugs oant ik yn in moanne útrûn.Doe't ik werom nei myn dokter gie foar in kontrôle yn in
moanne en myn BP wie noch omheech om 160/110.Ik  wie tige frustrearre,  om't  ik  noch in
"rinnende beroerte" wie.

Yn  jannewaris  waard  ik  yntrodusearre  oan  Aamann,  út  Kolorado,  dy't  spesifyk  wurke  mei
Cannabis Oil.Hy fertelde my dat de oalje wûnders hat wurke oan MS-pasjinten en pine, dy't myn
frou hat.Hy fertelde my ek om de film te sjen -Run From the Curedy't  spesifyk de oalje fan
cannabis brûkte, foar it genêzen fan in protte kankers.

Myn frou, nei't se ferkocht en in bytsje mear iepen minded wie noch weromhâldend om it te
nimmen,  dus ik  naam myn dosis  om te sjen wat  it  die  foar  myn bloeddruk.Aamann sei  te
begjinnen mei in hiel lytse doasis en wurkje myn wei omheech nei myn tolerânsje.Ik begon mei
de grutte fan in rys, en myn bloeddruk yn 'e moarn sûnder oare medisinen wie op 138/90 - in
grutte ferbettering.Ik hie de âlde medikaasje ek útrûn doe't ik begon.Ik gie troch mei de lege
doasis, mar de dramatyske effekten stopten mei te barren, oant ik de doasis ferhege nei twa
korrels.Geweldich kaam de BP rjochts werom.Ik bin noch altyd yn 'e eksperimintele modus op
myn eigen lichem, en de ôfrûne dagen is myn BP normaal west en ik haw it oanhâlden troch
sawat 3 kerrels te nimmen foar bêd, en gjin medikaasje op recept.Ik haw ek gjin side-effekten
opmurken, en bin fan doel it ûnder de drompel te hâlden fan "heech wurde."

Doe't ik in medyske kaart oanfrege, sei de dokter dat d'r gjin foarôfgeande medyske skiednis
wie fan remedie foar cannabisoalje foar bloeddruk.Ik koe de goedkarring noch krije fanwegen
de gewrichtspine  dy't  ik  al  jierren haw.Ried  ris  wat?D'r  wie  in  oare  geweldige  side-effekt  /
foardiel - gjin gewrichtspine mear.

In protte minsken, ynklusyf my, hâlde net fan reek."Potheads" dy't net funksjonearje kinne en
dy't dizze dispensaasje misbrûke, hawwe de yndustry in swart each jûn.Ik hoopje dat steat de
poppe net mei it badwetter útsmyt op dit prachtige medisyn.

Q.Hoefolle nimme jo foar deistige kontrôle fan bloeddruk?Jo

IN.It is altyd it bêste om teminsten de 60g behanneling neffens ynstruksjes te nimmen en dan
nei in ûnderhâldsdosis te fallen.JB

"Yn 'e tiid dat ik it naam foar kanker, hie ik in folsleine bloedtest ... dokters wiene fernuvere oer
myn cholesterol, bloedsûkernivo's en bloeddruk!Se seine dat it wie as in teenagers.En ik bin
49!" Lindsey
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"Ik wie 240 lbs en pre-diabetyk.Ferlern gefoel fan geur en smaak, ûntstekking en swelling yn
legere skonken en fuotten, tinteljen yn fingertoppen.Hawwe ek swiere OA.Nei sawat 6 moannen
op RSO 2 rice kernel / dei, binne alle symptomen fan diabetes fuort en gjin chronike pine fan
OA.Mear as 40 lbs ferlern.De oalje sels makke." Ron

"Ik wit net oer myn cholesterol, mar ik wit dat ik nei in wike fan minder dan in ryskorrel elke dei
wurdich iten begon te ferliezen.Troch wike twa is myn buikfet fuort en haw ik hûd ferlern.Wike
trije wurdt de losse hûd wer strakker...” Daniël

"Myn  cholesterol  gie  omleech  nei  normale  lêzingen  en  ik  stoppe  de  medisinen  fan  'e
dokters.Earder seinen se dat ik de rest fan myn libben medisinen soe nimme.Myn sûker is ek
normaal, ik wie 126, no 80's 90's." Jose

"Ik hie in pear moanne lyn in bloedtest en de dokter raasde oer dat ik myn cholesterolmeds net
naam, en ik bin sawat 10 moannen lyn stoppe.Ik frege him hoe't myn cholesterolnivo's wiene en
hy antwurde mei in lege stimme dat it goed wie, mar gie my efternei dat myn minne cholesterol
heger wie as myn goede cholesterol wie, mar dat is hoe't it altyd west hat, dus ik tink dat it is
hoe myn lichem is .Ik haw no in jier op RSO west en bin 30lbs ferlern en de sûkernivo's binne
sakke, dus net al te soargen en hawwe ferskate oare medisinen stoppe, dus ik hâld wis fan 'e
oalje. Al

"Ik wie heul skeptysk doe't ik tsjûgenissen op it web lies.Mar neidat twa fan myn freonen it op in
reguliere basis hawwe brûkt en ik wist har sûnensproblemen earder en ik sjoch ditunbelievable
ferbettering yn har libben en sûnens, ik woe wirklik dat marijuana fan 'e list fan ferbeane stoffen
waarden helle.Elkenien moat syn eigen groeie kinne.

D'r wie in tiid yn it ferline dat ik heul tsjin marijuana wie, mar guon freonen feroare myn sicht.Ien
hie al hiel lang lêst fan hege bloeddruk - se siet op tablets (se wie der ek hiel lang tsjin) oant
immen har oertsjûge om it mar in wike te besykjen.Se die en it effekt ferbjustere har, om't se fan
gewoane sa'n 200 ienheden sakke nei 140 ienheden.

Guon  oare  freon  hie  mear  dan  4  jier  muoite  mei  keel-  en  magepine  en  ulcer  relatearre
problemen.Nei in pear wiken fan reguliere doses marijuana as tee, reek en drippen sjocht er der
folle better út.Hy sliept better, hy hat gjin pillen mear nedich.” Alex

Astma, sykheljen, longen
"Ik bin yn hast perfekte sûnens, gjin astma mear, ferlern oergewicht sûnder oefening en ik fiel
my elke dei geweldich.Neam in pil dy't dat kin?" Edward

"Tankewol foar de oalje, it holp my in swiere longûntstekking te ferslaan.De oalje die wat NyQuil
en antibiotika fan dokter net koene.En ik waard oernacht genêzen!!!Rick Simpson tafoege reliëf
en genêzing yn myn libben en dêrfoar sil ik altyd tankber wêze foar Rick Simpson's wurk en syn
oalje.Bliuw troch healing!" Jo

"Men soe ferwachtsje dat it ferdampen fan 'e oalje effektyf is yn' e behanneling fan astma en
oare  sykheljenproblemen.Mar  ferrassend,  wy  hawwe  fûn  dat  himp  oalje  zetpillen  binne
ekstreem effisjint by it iepenjen fan luchtwegen.Gewoanlik, binnen 30 minuten nei't in pasjint in
zetpil hat nommen, melde se dat se fiele dat har longen iepen binne en se kinne folle makliker
sykhelje.Fansels, lykas by elke oare sykte, soe ik in standertdosis fan 60g oer trije moannen
ynnimme en ik soe op in gram deis bliuwe oant ik my folslein sûn fielde.Dan soe ik fansels de
rest fan myn libben in ûnderhâldsdosis nimme.Ik soe de oalje mûnling brûke, topysk op myn kiel
en boarst en yn suppositoryfoarm.JB"

"Ik waard yn 2002 diagnostisearre mei chronysk emfyseem.Werd ferteld dat ik hie de longen fan
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in sike 90 jier âld.Stopte mei it smoken fan tabak en smookte gewoan goede cannabis swier.De
longfunksje is hjoed goed.Ik bin krekt begon te brûken oalje deistich ek foar spinale skea. John

"Ik haw 21 jier astma hân, sigaretten en mmj sûnt 14.Ik haw myn ynhaler net hoege te brûken
sûnt ik yn 93 eksperimintearre mei marijuana.Ik haw noch in rescue-ynhalator mar GEEN ferlet
fan  it.Nim ek  NET myn spierrelaxers,  800mg ibuprofen,  antidepresinten,  of  twa  oaren  foar
migraine.Ik hâld fan MMJ.It hat myn libben rêden." Kari

"Myn earste kear mei RSO naam ik 1,7 gram wurdich yn in pil.Ik koe net rjocht rinne, ik fielde
dat ik ferstanlik retardearre wie, mar it  resultaat wie dat ik de oare deis genêzen wie fan in
slimme longûntstekking !!Soe it nochris dwaan, lol. ” Jo

“Begon hennepolie te brûken foar myn ekzeem en astma en it  is allegear fuort!Ik brûk myn
steroide-ynhaler of steroide crèmes net mear.Nea tocht yn in miljoen jier dat it oait fuort soe
gean.HEMP FOAR OVERWINNING!Ik  hie  earlik  noait  tocht  dat  ik  reliëf  soe  fine  foar  myn
problemen, oant ik fûn dat de plant dy't ik altyd ferteld waard net te brûken, om't it min foar my
wie, eins goed foar my wie! Matt

"Oalje wurket foar de longen!Vaporizing helpt ek.Binnen de earste 5 dagen nei it nimmen fan de
oalje sille jo longen slijm begjinne te ferdriuwen en as jo longkanker fjochtsje, moatte de tumors
begjinne  te  krimpjen,  wylst  oalje  de  kankersellen  deadet.60-80% fan  tumors  binne  fol  mei
Candida,  sadat  de  antifungale  eigenskippen  fan  'e  THC dit  proses  helpe  tegearre  mei  de
cannabinoïden dy't it gemyske proses yn jo ymmúnsysteem trigger!Cannabis yn tsjinstelling ta
sigaretten iepenje jo longen en dilate jobronchiale buizen wylst jo lichem werom bringt nei in
steat fan homeostase.In protte minsken mei longproblemen en ek in protte oare kwalen moatte
weet en sûker út har dieet ferwiderje, om't it tarwe fan hjoed 95% GMO is en it minsklik lichem
net  wit  hoe't  it  moat  ferwurkje,  dus  it  sil  opslaan  en  kin  ymmúnreaksje  feroarsaakje  fan
ûntstekking of histamine yn elk diel fan it lichem!Om oer nei te tinken!" Matthew

Q.Hallo JB, hawwe jo gelegenheid hân om immen te behanneljen, mei help fan de oalje, dy't
lêst hat fan COPD?Emfyseem?Astma?Shawn

IN.Ja, al dizze.Ien fan myn earste pasjinten mei COPD en angina pectoris koe net seis treppen
oprinne (gjin seis treppen, hy koe amper rinne om't hy net sykhelje koe).Oer twa moanne wie er
wer oan it badmintonjen.De oalje helpt mei al dizze betingsten tige effektyf en feilich.Ik soe de
oalje ite,  it  brûke yn zetpillen (se wurkje ek geweldich foar longbetingsten),  ik soe de oalje
ferskate kearen deis ferdampe (it sil hoesten befoarderje, en dat is wat jo wolle, jo moatte alle
fersmoarging fuorthelje de longen, en jo dogge dat troch hoest it út), en ik soe ek brûke de oalje
topically op myn kiel, boarst en rêch.Beste winsken, JB

"Ik haw COPD, ik wie yn 'e lêste faze en tocht oer gewoan de stekker te lûken.Ik nim al in
moanne cannabis-oalje en no bin ik op 'e wei nei herstel! Gordon

"It  liket  derop  dat  My  Gramps  net  de  ienige  Gramps  is  dy't  profitearje  koe  fan  meilijen!
Dizze âlde man genêzen syn emfyseem mei Cannabis Oil.Myn Gramps koe ek fan soerstof- en
astma-ynhalers ôfkomme (ek al stoar er oan longkanker yn 'e ein) troch de essensjele oalje fan'
e cannabisplant te brûken.Dat is de ienige medikaasje dy't myn Gramps de lêste 8 wiken fan
syn libben brûkte ...Op ien of oare manier koe hy longûntstekking sûnder in antibiotika skoppe,
ek  al  hie  hy  COPD  en  longemfyseem  &  longkanker.Myn  Gramps  gie  troch  mei  100%
soerstofnivo's, GEEN ASSISTANS nedich fan sykmasjines of ekstra medisinen. Lindsay

"Ik  sels  haw resultaten sjoen mei:  Leukemia fan bernetiid  en folwoeksenen ~ Leversykte ~
Kronyske pine ~ Diabetes ~ Obesity ~ Astma ~ Chronyske bronchitis ~ IBS ~ Ontsteking ~
Topikaal tapast op arthrityske hannen - de pine wie yn sawat in minút fuort.Tapast op ferbaarnde
fingers en de pine wie yn in pear minuten fuort ...GONE Ik tocht foar wis dat al dy hûd der ôf
kaam en mar ien plak op 'e middelfinger ferlear de hûd.Doe't  no dy fingers út dy siedende
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kanola-oalje kamen, wie de hûd wyt as kocht hin!Neat better foar brânwûnen.Ik sil fan no ôf in
potsje yn 'e keuken hâlde!Tankewol Cannabis! ” Debra

--  Tankewol,  Debra.Ien ûnderfining mei wat  de oalje kin dwaan foar brânwûnen is alles dat
nedich is foar in rasjonele persoan om in pot fan it yn 'e keuken te wollen, ik iens.Der moat in
pot mei de oalje by elke kachel, iepen fjoer, oven, ensfh.Krekt foar it gefal.JB

"Werom yn  'e  lette  jierren  '70  en  al  troch de  jierren '80,  ik  moast  eartiids  nei  myn  dokter
(Hashmi) en krije pillen foar bronchitis oanfallen op syn minst twa kear yn' t jier (yn 'e hjerst en
yn'  e maitiid,  doe't  de loft  wie altyd wie damp).Ik bin yn 1990 ophâlden mei  it  smoken fan
sigaretten, en begon folle mear pot te smoken (dat wie doe't ik folle mear begon te groeien, en
ik soe sawat 5 lbs bud foar mysels hâlde, no brûk ik in protte mear fanwege it meitsjen fan oalje
en koken mei it.) MAAR sûnt 1990 Ik bin net werom nei de dokter foar bronchitis pillen.DAT IS
22  JIER  SONDER  BRONCHITISPILLEN  NEED...PROBEER  MY  NET  TE  STELLEN  DAT
CANNABIS Smoken NET GOED IS FIR JIN LUNGEN...FRAG MY MEM, ik garandearje dat se
NET FAN ELMEN LEGE ...” Fluit

"In gram deis fan RSO is wat ik nim foar myn COPD en it wurket as in waarme dam.Ik meitsje it
yn kapsules en nim 250 mg elke seis oeren.Ik smookte tabak foar 60 jier.De apotheek-inhalers
binne gewoan rommel dy't it eins slimmer makken.Myn dokter is dom, om't hy my fertelde dat
der gjin genêzing is en ik soe op soerstof gean as de puffers net mear wurkje.Op syn kont mei
in stôk mei spikers deryn as jo witte wat ik bedoel.Ik begon de oalje yn desimber.It is ongelooflijk
hoe't ik wer as in gewoane persoan omgean yn plak fan it ferfallen en patetyskeâld skepsel dat
ik hurd wurden wie.Ik hie sa'n bytsje stroffele oer dizze behanneling nei't ik de RSO brûkt hie
foar  myn unbestraalde en unchemoed magekanker  dy't  ik  yn novimber  2011 diagnostearre
wie.Ik allinne oerlibbe dat hiele sêne troch wat is bewiis fan de "Luck of the Irish" yn aksje.Myn
advokaat hie heard oer myn knibbel.Hy redenearre mei rjocht dat ik nei myn eigen lot oerlitten
wie, ik wierskynlik op it  punt wie om dizze wrâld te ferlitten.Hy wie bewust wurden fan RSO
ensfh.Ynformearre my en hjir bin ik.Myn advokaat is folle mear oplieden op dizze dingen as myn
croaker.Hoe dan ek, tank nochris Rick en alle minsken dy't ús helpe. ” Dale

"Ik brûk RSO foar myn COPD ...Ik ûntwikkele 'in pineholle dat alkohol & H202 yn 2 dagen net
holpen hie.Ik haw der moarns en letter op 'e dei in stipje oalje op set en fannemoarn' wie it
fuort?Ik  fielde  oer  myn magere âlde  lippen  en  der  wie  neat  ...Bin  ik  gek???Ik  gean  yn 'e
badkeamer & oerstreame it plak mei ljocht & úteinlik nei stretching & lûken brek ik it OPEN wêr't
it krekt oer genêzen wie ... ik set der in oare stip op & ik tink net dat ik der ea bewust nei sjoen
ha wer ... In meast geweldige medisyn RSO ..." Dale

"Mem hat longkanker.Se sei dat ik gjin chemo doch.Ik sei wat sille jo dan brûke?RSO.Se sei
Huh?Se joech my de link en it  wie der fanôf.Se hat yn 4 moannen 60 lbs ferlern.Nimt gjin
medisinen foar apotheek en docht it goed en sjocht der goed út en bruist no yn 'e stêd!Haw ik al
neamd  dat  se  emfyseem  hie?Se  hat  har  soerstoftanks  net  iens  mear  nedich.Tank  oan
allegearre dy't diele.Rick -- myn Fkn held gjin grap!JB - stopje net broer.Dit sil barre." Bill

"JB, ik haw myn man PT-fideo sjen litten en haw de lêste 2 jier de tûzenen tsjûgenissen mei him
dield.Hy is it yn prinsipe iens mei alles wat de oalje docht.Wy hienen it ôfrûne wykein wol in fûle
diskusje.Ik wit net iens hoe't it ûnderwerp fan it smoken fan hennep oankaam ...Ik smoke it net
of wol it  smoke.Hy beweart (en ik haw gjin idee wêr't hy dizze b/c hearde, hy lêst neat dat
himsels opliede soe!) dat der ammoniak frijkomt by it smoken en ynademe yn 'e longen, dus
beweart  dat  it  op  dat  stuit  giftig  is  ...  ik  haw nea heard  fan dit  en hie gjin  comeback foar
him.Gedachten?" Pam

- Alles smoke is net it bêste ding om te dwaan foar jo longen.It smoken fan hennep hat grif
sûnensfoardielen dy't maklik oertreffe alle neidielige effekten dy't it kin hawwe, mar it is noch
altyd it bêste om de oalje yn te nimmen.As immen de oalje foar rekreaasje of oare medyske
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doelen ferdampe wol, dan moat dat oan har wêze.It ferdampen fan 'e oalje is ûnderdiel fan it
protokol foar de behanneling fan longbetingsten ynklusyf kanker, jo wolle dat de pasjinten alles
hoestje dat se net yn har longen moatte hawwe.De manier wêrop ik it sjoch, as it smoken fan
cannabis skea feroarsaket, kin it iten fan de oalje it reparearje, dus wêr is it probleem krekt? JB

"Myn mem hat pulmonale longfibrose ... Se kin in transplant hawwe as se 70 lbs ferliest, mar it
is hast ûnmooglik as jo net sykhelje kinne om te oefenjen ...Ik leau earlik út ûndersyk dat ik dien
haw  dat  se  kin  wurde  genêzen,  mar  net  troch  dokters  en  wy  hawwe  te  min  tiid  ...Ik  bin
wanhopich foar immen om mei te praten oer dit ...Ik haw fideo sjoen fan minsken mei deselde
tastân  dy't  RSO  hawwe  brûkt  om  it  te  ferslaan  ...Ik  sil  alles  dwaan  om  myn  mem  te
rêden ...Dokters hawwe har de "tiid trochbringe mei jo famylje" taspraak jûn, mar ik wit dat se
tefolle hat om de wrâld te jaan, se is mar 55 en in prachtige dame fol fan hert. Angela

--  Angela,  krij  har  op  'e  oalje,  se  sil  gewicht  ferlieze  en  de  oalje  sil  wierskynlik  ek  dy
longkondysje reparearje.Lit har it ite, brûke it yn zetpillen, en lit har ek ferskate kearen deis de
oalje ferdampe, jo wolle dat se út hoest wat net yn har longen heart.JB

"Ik waard diagnostisearre mei idiopatyske peritoneale fibrosis yn 2009. Ik kaam yn 'e yntinsive
soarch  yn'  e  lêste  fazen.  Bloeddruk  223  boppe  130,  nierfalen  90%,  lekkende  aorta,
ûnregelmjittich hert  140-40. De fezels waarden ynpakt  efter myn mage muorre druk al  myn
romp organen, wêrtroch ekstreme pine. Ik haw it oerlibbe. Folgjende 12 moannen in mislearre
ferskaat oan chemo drugs. Doe begon ik Rick Simpson Oil. It wie my kado om't ik it net koe
betelje.  Noch 6 moannen fan stadichoanûntlûken fan chemo wylst nimme de oalje.  Ynienen
stoppe soe myn ymmúnsysteem crashe. Sels mei de oalje. Snel foarút en in protte útlitte. Twa
moanne lyn seine myn dokters; se kinne gjin spoar fine fan 'e idiopatyske fezels yn myn lichem.
Ik haw noch problemen mei wat de chemo oan myn mage en darmen dien hat, mar dat lost ek
stadichoan op. De dokters neame it in medysk wûnder. Ek al binne se bewust en nimme grutte
oantekeningen,  as ik  praat  oer  myn gebrûk  fan Rick  Simpson Oil.  I.  Ek  meitsje  en nim in
plantaardige glycerine  tincture.  Myn dokter  foar  primêr  soarch oanrikkemandearre  cannabis
binnen de earste moanne fan myn terminale diagnoaze. Hy sei eins dat it de ienige hope wie
wêrfan hy wist. D'r binne te folle details om yn dit antwurd te setten. Ik hoopje dat dit helpt."
Enoch

"Weed rêde myn libben fan in astma-oanfal.Ik waard jierrenlang lake om't ik der oer fertelde -
hoe kin reek helpe astma, soene se sizze?Ik wit net hoe, ik bin gjin wittenskipper, mar it wurke
en ik libje dertroch. ” David

"In protte minsken steane dit medisyn yn 'e wei.As se mar wisten dat se en har famyljes it sels
nedich hawwe om safolle sykten sa maklik te fjochtsjen of te foarkommen.As se mar wisten wat
har famyljeleden har sille fertelle as se de echte wierheid fine oer de protte prachtige effekten
fan dit medisyn.As se mar wisten hoefolle pine en lijen se sels troch it ûntbrekken fan 'e oalje
giene.Ik tink dat se folle flugger hannelje en ik tink dat se der einliks wat oan dwaan soene, net
tsjin.Allinnich  in  gek  of  in  net-ynformearre  persoan  koe  stean  tsjin  in  medisyn  mei  safolle
gebrûk.JB"

"Sûnt ein 2011 doe't ik de diagnoaze fan magekanker krige, bin ik ek meast fêst op RSO foar
myn COPD ... net lykas de measte 75ers ... Spataderen binne teminsten sa'n 50% weromlutsen
... Famkes wolle dat ... It makket my gewoan sûn ..." Dale

"As  mear  froulju  beseffe  dat  it  anty-fergrizing  eigenskippen  hat,  sille  se  it  parlemint
bestoarje.Lol."  Lupus
- Dat sille se wol, Lupus, dêr twifelje ik net oan.JB

"Ik haw it brûkt en bin fan alle farmaseutyske produkten ôfgien en ek COPD ferslein.Myn artritis
hie my op safolle medisinen dat myn sykheljen min wie.Wie op soerstof mear as 5 jier en nei
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ôfrin  fan alle pine meds myn sykheljen is  great.Hawwe noch artritis,  mar it  libben is  no de
muoite wurdich. Laurel

"It fermoarde in stadich groeiende hûdkanker op 'e rêch fan myn mem binnen twa wiken dat se
it grutste part fan har libben hie ...Moat ik mear sizze!It hat in protte minsken holpen dy't wy
kenne mei in protte ferskillende kwalen en wy sjogge no dat it geweldig helpt mei COPD!Priizgje
God foar dizze wûnderplant!" Bonny

- Hûdkanker ferdwûn, chronike obstruksje-pulmonale sykte ferdwûn.No, alles wat ik wit is dat
dokters gewoanlik  grutte problemen hawwe om dizze beide te behanneljen.Gjin  wûnder,  se
hawwe net  de  juste  ark  foar  har  wurk  as  se  gjin  cannabis  kinne  brûke,  ien  fan  'e  âldste
tradisjonele  medisinen  yn'  e  registrearre  skiednis.Se  moatte  de  earsten  wêze  dy't  der  om
freegje.JB

Hepatitis
"Hep C, fuort, hege bloeddruk en darmproblemen, fuort." Janet

"Diagnostearre Hep C - 2006.Klinyske test.1 fan 1000 wrâldwiid.Albuferon + Ribavirin  -  july
2007 - desimber 2007.Binnen in wike nei it begjin fan dizze gemyske cocktail, hie ik swiere pine
en op morfine, begon ik gewicht te ferliezen, útslach, ensfh.Oan 'e ein fan' e proef hie ik 47 pûn
ferlern en hie ik swiere pine 24-7.Ik waard twongen om mei pensjoen op 47 en fochten myn
bedriuw foar in beheining foar twa jier en Kanadeeske regear foar fjouwer jier.Ik waard ferline
jier op 'e hichte brocht dat it medisyn foar klinyske proef waard staakt fanwege deaden en side-
effekten.

Ferline simmer 2012, yn juny, begon krampen te hawwen, net by steat om te slikken, ferlies fan
lykwicht ek.Lang ferhaal koart, ik kaam yn in rolstoel telâne.Op dit punt waard ik stjoerd foar alle
scans, röntgenfoto's en tests en neurolooch fûn MS???MRI ûnopmerklik ...

Famyljedokter sei  dat  ik  miskien mini-stroken hie.Beide stjoerde my nei hûs om der mei te
libjen, om't se gjin fierdere tests dwaan soene!Ik ûntslein se beide.In freon draaide my doe nei
Mr.Rick Simpson yn augustus fan ferline jier en ik begon te jagen op indica bud.29 desimber wie
de dei dat ik myn 60 gram makke en ek dy nachts hie ik myn lêste oanfal en begon de oare
moarns op it Heavy Oil Program.

Ik haw noch noait sa goed sliept sûnt myn chemo, ik hie it gelok om 1- 2 oeren te krijen ...No 7-
8.Unreal op himsels.Ik nim gjin medikaasje op recept en wie op alle opiaten, slieppillen en anty-
depressiva, allegear mei minne side-effekten.It hat myn pine ek better beheard dan wat oars.

Ik bin no klear en sykje nei folgjende stam foar myn libbensûnderhâldsdosis.Myn diagnoaze fan
'e westerske dokters dy't ik ûntslein haw is as folget ...Hep C, Fibromayalgia, Raynauds, IBS,
CFS, depresje, ekstreme eangst, MS???Ik bin sûnder medisinen foarskreaun, gjin krampen en
behearje myn pine ...Besykje dat mei pillen!Bliuw sterk - Fjochtsje troch. Roy

"Ik wie suksesfol yn myn karriêre en hie in bjusterbaarlik libben ...  moai hûs, auto's, boaten
ensfh.Ik haw in bachelorstitel yn Mental Health en bin der noch 28.000,00 foar skuldich.Ik haw
enoarme flaters makke ... ENORM!En ik libbe de gefolgen.Ik ferkundigje net boppe immen te
wêzen, noch ûnder.Wy hawwe allegear in ferhaal, in reis dy't unyk is foar ús.

Ik haw der net foar keazen om siik te wurden.Mar ik die.Ik keas net om op SSD te wêzen, mar it
wie in opsje dy't  ik moast brûke.Ik skamje my net, noch grutsk.Ik wenje op mar 980,00 per
moanne, minder dan in protte, mear as guon.Ik besykje net te kleien, mar ik doch it.Ik krij Food
postsegels en Medicare.Ik wenje allinnich mei myn puppy.Soms fiel ik my hopeleas, weardeleas
en wanhopich.Ik ferlies de belangstelling foar dingen wêr't ik fan hâld, dagen fusearje en ik wol
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faaks net fan bêd ôf.

Dat wurdt sein, ik bin ek leafdefol, freonlik, meilibjend en ik sjoch wirklik om minsken.Ik haw hiel
bytsje te bieden oars as leafde en stipe oan myn freonen, mar dochs, Ik haw west slachtoffer
fan in  protte dy't  hawwe stellen fan my,  en brûkte my ta harren foardiel.Ik krij  net,  it  wurdt
gewoan  sein.
Ik ha alle dagen lêst fan chronike pine en wurgens.Elke dei moat ik mysels twinge om in reden
te finen om op en út bêd te kommen.It is meastentiids myn puppy dat makket dat barre.Mar myn
freonen binne geweldich!En se witte wierskynlik net iens dat ik troch har wekker wurd.Ja, ik bin
depressyf.Pine, chronike pine sil dat mei jo dwaan.

Ik bin hyper, in bytsje gek ... mar ik bin my, GOD hat gjin rommel makke.Ik fertel jo dit, om jo dit
te fertellen…..Ik haw alkohol, pillen, drugs besocht…..Ik bin it folgjende foarskreaun: Oxycotin,
Vicodin, Zanax, Neurontin, Seroquel, Prozac, in protte anty-inflammatoaren, Celebrex, Lyrica,
Tramadol, Provingil, Ritalin, en God wit allinich hoefolle oaren ik fergetten bin.

IK BINNE IN MEDISCHE MARIJUANA PASIENT.Wêrom?No,  net  om't  ik  heech wurde wol.
Ik  wurkje  mei  myn  fersoarger  oan  medisinen dy't  foar  my wurkje.It  is  in  proses.Ik  wol  net
stiennen wurde.Ik wol dúdlik tinke en frij wêze fan pine.Ik wol gjin fierdere skea oan myn lever
feroarsaakje.Ik haw hepatitis C en haw in protte jierren.Dat, al dy resepten ... goed, se dogge
allinich  fierdere  skea.Ik  nim  Rick  Simpson  Oil  en  brûk  medisinen  dy't  hawwe  holpen  myn
ûntstekking te ferminderjen en my holpen om te ûntspannen.Ik sliepe selden troch pine.Mar it
wurkjen mei myn fersoarger soarget foar bettere sliep!Ik ûntdekke de foardielen fan cannabis,
en fyn in wei troch de pine mei de help fan minsken dy't meilibjend, leafdefol en freonlik binne!Ik
hoech gjin slachtoffer te wêzen fan medisinen op recept.

Dat,  dejingen fan jo dy't  sletten binne foar ûnkonvinsjonele medisinen moatte josels opliede
foardat jo oardiel falle.Ik wit dat in protte fan jo allinich it negative kinne sjen.ik begryp itdat.En
miskien is medyske marijuana net foar jo ... en dat is goed.Mar foar dejingen fan ús dy't net
fierder skea wolle wurde troch konvinsjonele medisinen ... goed, asjebleaft ... stypje ús beslút
en lear josels op foardat jo oardiel jouwe.Ik bin gjin stoner, ik bin in minske yn pine ... en ik
profitearje fan it protte gebrûk fan cannabis.

Ik haw minsken yn 'e MM-mienskip meimakke dy't leafdefol, freonlik en oprjocht soarch binne
en ik bin sa heul seinge west.Ik haw ek de skea sjoen dy't dien is troch leden fan 'e mienskip
dy't deryn binne foar it jild ... en jouwe neat mear dat strjittegedrach.It is net in perfekte wrâld.
PS Ik wie, bin bang om dit te pleatsen.Mar om 'e wille fan ús mienskip ... ik set it der út.Frede."
Cathy

"De oalje helpt de sykte fan Crohn.It stopet de ûntstekking yn jo darmen.Ik hie in tumor en 1/3
fan myn lever en myn gallbladder fuorthelle foardat ik wist oer de oalje.No hat de oalje alle
ferfelende effekten fan chemo genêzen foar myn hep C en de operaasjes.Ik bin 18 lbs ferlern en
ik fiel my geweldich. ” Michelle

"Ik hie Hep C foar 35 jier.Ging troch Interferon-ynjeksjes en oare ferskriklike behannelingen.It
folgjende jier hawwe se in hemangioma fuorthelle en ek 1/3 fan myn lever.En ik hie in sike
galblaas dy't se fuorthelle.Ik haw de oalje foar 3 jier brûkt.Noch firusfrij, de lever regenerearret
en de oalje hâldt myn bloedsûker normaal.Ik bin sûnt maaie ek sa'n 45 lbs ferlern.Ik die ek de
oalje op myn diabetes-swieren en se binne allegear genêzen.Sûnder littekens." Michelle

"Ik meitsje myn eigen ferzje, al it bêste bud, mear pine en wat mear psycho-aktive THC tegearre
mei wat goede CBD-nûmers.Painferliening 90mg morfine koe net stopje.Myn oalje stopt pine yn
3 minuten.Net 20 lykas morfine.En it  duorret 4 oeren en net 2 as morfine.Mar iens jo ferzje
foeget oare funksjes.Mar it wurket better foar my, ik haw ek RSO besocht.Ik kin wat fan my op in
toskestoker ûnder de tonge sette en mear dan 5 oeren fan pinefrij dûnsjen krije.Goed medisyn
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foar allegearre dy't it nedich binne, is myn gedachte. ” Jim

"It rêde it libben fan myn man.De hep C-behanneling makke him dea.Koe net ite, ferlern 70lbs,
5 skripts foar wearze,  gjinien fan har wurke.God tankje dat  wy yn Arizona wenje en ik  hie
geweldige soarchsume minsken yn 'e co-op dy't ús yn 24 oeren holpen.Hy hold iten del en koe
de behanneling ôfmeitsje.Hep C fergees en brûkt drippen noch foar appetit.De drugs fermoarde
goede dingen.Iten is wichtich by it nimmen fan behanneling.It wurket en wy binne tankber dat
wy safolle behelpsum geweldige minsken hiene.Tankewol foar cannabis en Arizona en goede
minsken. ” Julie

"Dei Rick, wol gewoan tank sizze.Ik haw cirrhosis fan 'e lever út hep c, en ik makke krekt wat
oalje út 6 oz's fan chemdog, mar ik brûkte 4 liter isopropyl-alkohol.It is sa sterk!Ik hie in stik de
grutte fan in ryskorrel en myn God, ik sweefde op in wolk ...lol.Ik moat gewoan myn bedraggen
oanpasse.Hoe dan ek, foar it earst yn mear as 18 moannen fan ôfgryslike leverpine, haw ik gjin
pine.Dit  wie  nei  de  1e  dei  fan  it  nimmen  fan  de  oalje.It  is  wier  in  kado  fan  God  oan
minske ...Blessings from Australia...:-))” Nigel

"Goed nijs.De leverenzymen fan heit binne normaal en hy hat al mear as 10 jier HEP C.Hy nimt
de RSO foar 2,5 moannen, de dokter sei net dat de HEP C fuort is, mar syn leverenzymen
binne normaal, wat in ferbettering is!En heit hat de lêste 1-2 desennia in hurde kearndrinker
west mei Hep C, syn lever waard sketten en no is it genêzen!” Roger

"Sels as jo gjin kanker hawwe, tink dan oan previntyf ûnderhâld yn jo lichem.Troch it ynnimmen
fan RSO yn lytse hoemannichten brûkt op deistige basis.Jo steane jo lichem ta om allerhanne
ferfelende firussen en bugs te fjochtsjen.Ik haw myn "arts foar primêr soarch" yn 15 jier net
sjoen  fanwegen  Cannabis  en  al  syn  genêzende  eigenskippen.Gjin  saak  wat  der  mis  mei
my.RSO is ien fan de earste items ik berikke foar.Troch de wei, ik haw brutsen myn rêch 3
kear.Hie  vertebrae en skiven ferfongen fan L-4  del  nei  S-2.Moast  myn rêchbonke wer  oan
mynbekkengebiet ... moast myn AC Joint fuortsmite.Behannele mei leverkanker en Hep C.Ik
behannelje mysels 100% mei cannabis.RSO is gewoan in ark yn myn arsenaal. Rick

"Ik wit dat it wurket net allinnich foar kanker Ik hie hep c en wie op 'e oalje fjouwer moanne.Gjin
hep C mear, lever is as nij, dokters binne fernuvere.Tank foar dit kado, Rick, jo binne wirklik in
libbensredder. ” Jason

"Hep C en Cannabis oalje: Myn sibben hat Hep C, krekt fûn yn maaie '13.Kontraktearre fan in
smoarch  sikehûs  tidens/nei  operaasje.Freaked  him  oant  gjin  ein.Echt  geschroefd  mei  syn
geast.Ging fuortendaliks op 'e oalje en hy hat der sûnt dy tiid op mei in perioade wêryn't hy
stoppe mei it nimmen fan de oalje!En wie der in echte nudge oer.Tinkend dat hy interferon soe
dwaan (sykje de side-effekten op!Ferskriklik!En it geneest it net!!!), praten oer stjerren en 'net
hjir takom jier'.De geast is sa machtich.

Hy hat 5 bloedûndersiken hân om te sjen wêr't syn levernûmers binne.Sûnt maaie '13 binne syn
nûmers  sakke  fan  yn  'e  hege  108  nei  op  it  stuit  op  63  (normaal  berik  is  0  -  41)!Dit  is
unbelievable nijs!Hy is oer de moanne en stadichoan oer de lette hjerst en yn de hjoeddeiske
tiid, syn geasten binne opheft.

Ik sil dy sjen litte wat it op 'e oalje begon te dwaan, doe gie er der ôf en doe wer derop mei
echte  gusto  en folgjende rjochting.Dizze nûmers  binne ALT (normaal  berik  0-63)  /  en  AST
(normaal berik 0-41).Dizze test lever foar dizze enzymen: maaie '13: 99/93, july '13: 84/79 (rap
falt!Goed nijs).Aug '13:  108/99!(Net  goed.Jo kinne de 4 wiken sjen dat  hy de oalje  folslein
stoppe en tige depressyf wie).Nov '13: 87/78!(De 108 makke de stront út him bang!hahahaa!
werom op 'e oalje).Febrewaris '14: 72/63!!!(Hast Thús!).

Dizze sifers binne fenomenaal!Rop it út nei de wrâld, as jo of immen dy't jo leafhawwe Hep C
hat, krije se ASAP op cannabis-oalje.Sis gewoan NEE tsjin Interferon!Ik ferwachtsje absolút dat
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hy yn maaie 2014 yn normaal berik is (mar 1 jier fan datum fan diagnoaze)!Dan ûnderhâldsdose
foar it libben.” Kathy

Bern
"Jayden hat it geweldich dien, wy hawwe him oant 8 pillen fan 22 pillen.En wy hawwe him del
nei 1 topamax deis fan 10.Dat is geweldich foardat CBD wy him fan 1 topamax soene nimme en
hy soe in wike in oere lang krampen hawwe.Hy docht geweldich bliid en begrypt folle better it
meitsjen fan ferskate lûden, en folle better eachkontakt.Hy hie dizze wike 1 oanfal en it wie mar
1 minút lang en ik hoegde it valium net te brûken.God tankje.De kommende dagen sille wy
Jayden fan syn lêste topamax-pil nimme, it sil de earste kear wêze yn 4 jier sûnder.Stel Jayden
asjebleaft op jo gebeden dat hy goed docht nei't er him fan dit jiskefet helle.Dankewol."

"Ik fûn út oer de oalje 3 moannen lyn op it  ynternet te sykjen nei in remedie foar akne en
rosacea.It makke dat direkt op!Ik foegje iso-oalje ta oan kokosnota-oalje en bliuw it ien kear deis
op myn gesicht en hals brûke.Myn man seit dat ik 15 jier jonger sjoch!Tige tank foar it dielen fan
dizze ynformaasje.God segenje jimme allegearre.Gean troch mei it goede wurk." Toni

"Ik haw twillingen dy't berne binne op 23,6 wiken fan swangerskip mei in gewicht fan mar in
bytsje mear as in pûn.Se binne wûnders en lokkich om te libjen!Se binne no 2 jier âld en binne
ûngefear 1 jier fertrage yn ûntwikkeling, nettsjinsteande al har terapy (berops-, spraak-, fysyk,
ûntwikkelingswike).Ik haw lêzen dat hennepolie in protte kwalen genêst,  ynklusyf kanker en
harsensferwûningen  ...Myn  fraach  is  -  koe  hennepolie  helpe  by  de  ûntwikkeling  fan  myn
wûnderbaby's?!?En as dat sa is, hoefolle administrearje ik deistich?Tige tank foar dyn help!"
Jenna

- Beste Jenna, begjin trije kear deis mei minuscule doses (0,005 - 0,01g).De bern hiene fan dei
ien  ôf  op  de oalje  moatten,  as  dokters  wisten  wat  se  diene.Ik  bin  der  wis  fan dat  jo  sille
sjenenoarme ferbetterings heul gau.Ik soe ek hennep sied en hennep sied oalje yn harren dieet,
en ik soe ek tafoegje in teeleppel fan himp sied oalje en himp oalje mix yn harren baden - it
docht in geweldige baan foar harren hûd en hâldt eczeem en útslach fuort.JB

"Hoi, ik frege my ôf hoefolle gram oalje is der yn 'e spuit dy't ik foar myn dochter krige?" Marie -
In gram is sawat 0,9 ml.JB

"Ut it ein haw ik kontakt mei de mem fan Cashy en se stelde foar dat ik foar bestraling gean en
dat die ik om't de oalje noch net yntrapte en se nei lucht hieft.Sa hie se 4 behannelingen fan
bestraling en it is ynkrompen en se kin einliks wer sykhelje.Ik stopje de oalje net, ik jou har noch
in gram deis.Dus no hooplik sil it begjinne te wurkjen ...Ik wit dat jim sizze gjin strieling mar wat
moast ik dwaan?As it net foar strieling wie, soe se no dea wêze ...Omdat de tumor yn har kiel
groeide ... "Marie

-- Hoi Marie, do hast dien watst dwaan moast.120-180g heechweardige oalje oer de kommende
seis moannen moatte de skea ûngedien meitsje.Ik hie de pasjint leaver fiif of tsien gram oalje
per dei fiede, mar wy kinne it dochs net ûngedien meitsje.Beste winsken, JB

"No, se is mar 7 moannen âld.10 gram deis liket te folle foar in poppe, om't se it dreech hat om
1 gram deis te behanneljen.Marie

- Ik wit it, Marie.It is echt lestich om dizze advys oer it ynternet te leverjen, sûnder de pasjint te
sjen, de kwaliteit fan 'e oalje te witten ensfh.Jo hawwe dien wat jo dwaan moasten, ik bin der
goed mei.Alles wat ik sis is, soargje derfoar dat se no in soad oalje yt om de skea dy't dien is
werom te heljen.JB

"Hoi, ik freegje my gewoan ôf oft ik wat oalje yn 'e tumor fan myn dochter kin ynjearje?Omdat it
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wer groeit, sit har tumor op har ûnderlippe en yn 'e binnenkant fan har beide wangen...It goede
nijs  is  dat  se  einlings  fan  hydromorfine  is  en  sels  as  it  wer  begjint  te  groeien  hat  se  gjin
pine ...Dat ik seach dat se wat oalje ynspuiten foar boarstkankerpasjinten en it makke my ôf oft
ik itselde dwaan soe foar Kaylie?As dat sa is, hoefolle moat ik har ynjeksje en jou ik har noch
wat mei de ng buis?”Marie

-- Hoi Marie, ik soe it topikaal brûke, it soe genôch wêze moatte.In tincture sil in goede baan
dwaan, of rjocht op it.Ik soe it gebiet fan 'e tumor net te folle ynjeksje, útsein as it echt nedich
is.Fansels, hoe mear oalje jo krije en hoe tichter by de tumor, hoe better, mar yn dit gefal tink ik
dat aktueel gebrûk sil dwaan.Nim asjebleaft foto's of fideo's en bêste winsken.Jindrich

"Ik tink net dat de oalje foar Kaylie sil wurkje.It wurdt wer echt grut...It sil gau dwaan lykas de
lêste kear, de tumor sil har sykheljen blokkearje ...Se nimt no mear as 2 gram deis en noch altyd
gjin feroaring ...Se koe 5 oant 10 gram deis net ferneare, om't se net iens 2 gram deis ferneare
kin ...en plus it kostet ús 200 $ elke 2 dagen, d'r is gjin manier dat wy 5 gram per dei kinne
betelje, wy hawwe noch 2 oare dochters dy't wy ek moatte foarsjen ...Wy libje in nachtmerje ..."

- No, jo hawwe neat te ferliezen, werom de dosis en begjin dan mei ynjeksje.It sil fluch krimp,
dus net fergrieme tiid as jo witte wat jo dogge, en ik hoopje dat jo dogge.Beste winsken, JB

"Ik soe mear ynstruksjes nedich wêze oer hoe't ik ynjeksje, wêrmei meng ik de oalje om dat te
dwaan en ensfh.?...Ik soe it leuk fine as jo alle ynstruksjes foar my skriuwe kinne as jo kinne. ”

-- Nou, ik haw it sels nea dien earlik te wêzen - wolle jo myn ynstruksjes noch?JB

"Ja ...Jo moatte ien kenne dy't it besocht hat?"

-- Ik soe de oalje net oplosse, ik soe it  krekt njonken de tumor ynjeksje.Jo moatte de spuit
opwaarmje sadat de oalje rinne soe.Dan, ynjeksje safolle as jo kinne, miskien sizze in heale
gram,  wa  wit.Of  begjinne  mei  minder.Mar  nochris  -  in  dokter  moat  dit  dwaan yn in  ideale
situaasje,dat witte wy beide.JB

"Okee...De dokters fan Kaylie witte net fan har op 'e oalje ...Ik haw hjir wol naalden dy't de
ferpleechkundigen my joegen om medisinen werom te nimmen ...As ik wat njonken har tumor
ynjeksje, moat ik har dan noch wat oan har ng buis jaan?"

- Besykje it, sjoch hoe't se reagearret en kombinearje de twa.Ik tink dat in ynjeksje ien kear deis
sil dwaan, mar it is echt lestich om jo dit online advys te jaan.Hoe mear oalje yn har is, hoe
grutter de kâns, guon pasjinten namen in hiele buis en sliepten trije fjouwer dagen mar har
tumors ynkapsele ûnderwilens, ik wit eins net folle mear wat ik sizze moat.JB

"Kin Robunol wurde jûn wylst se op oaljebehandeling is?Om't har slijm echt min is en as ik
Robunol net jaan soe, tink ik dat se yn har slym stikken soe.Mar ik bin bang dat de oalje har
tumor noch net krimpt fanwege it ..."

-- De oalje sil har slym fersoargje, dus ik soe har gjin Robunol jaan.JB

"It  is  noch  net,  ik  moat  dan  gjin  goede  kwaliteit  oalje  krije,  want  neat  wurket  ..."
-- Dat kin ek.JB

"Myn dochter is freed om 4 oere ferstoarn."

- Marie, do hast it bêst dien.Jindrich

“4 JIER OUDE MET IN BRAINTUMOER.Ah ja, dit is noch ien kear WAAROM ik net swije oer
Cannabis Oil dy't kanker fermoardzje.It folgjende is in fernijing fan 'e mem fan in 4-jier âlde
jonge mei in harsentumor yn 'e ein fan' e stadium dy't om syn spinalkord is wikkele.Ungefear 6
wiken lyn R.krige 2 moannen om te libjen.Hy is fan 'e taille ôf ferlamme fan 'e tumor.Yn in earder
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rapport hie mem sein dat er syn lofterfoet in bytsje beweech.It folgjende is in update dy't ik no
krekt krige.==

Hoi Corrie, hoe giet it mei dy?Alles is goed hjir!!R.liket goed te gean!Hâld syn gewicht op it iten
goed en in bytsje pine dy't S.en ik en de fysioterapeut tinke dat it swakke spieren yn syn romp
binne!!Hy sliept noflik en kin in pear oeren tagelyk yn syn rolstoel sitte.Ik fiel my heul posityf dat
alles yn 'e goede rjochting giet !!

Hy sit  foar 3 oeren op in tiid en de pine is hiel  lyts!!Hy kin nachts wekker wurde om ús te
freegjen om him te rollen of soms syn fuotten te massearjen, mar dat is it.Hy klaget net oer pine
wêr't de tumor siet en wy sjogge neat bulten!!!Hy konks rjocht út oer 3 oeren neidat ik jou him
syn dosis en sliept foar like 4 oeren.Wy binne noch dwaande om 1 gram deis te krijen, mar wy
binne de healwei foarby!!!Wy binne heul sillich dat wy jo moete hawwe op 'e tiid dat wy diene !!
Ik  leau  wirklik  dat  it  bedoeld  wie  !!R.is  pland  foar  syn  MRI  op  22  april!!!Hâld  it  leauwe
minsken.CANNABIS DEAT KANKER." Corrie Yelland

"Mem's moatte de oalje ite, dat soe better wêze foar har en har bern.Smoken fan dit medisyn is
net sa effektyf, 90% fan 'e medyske effekten giet op yn reek.En as jo my freegje oft bern de
oalje as medisyn brûke moatte, dan sis ik ja, absolút, leafst alle dagen.Wat wolle jo in bern oars
as medisinen jaan?JB"

"Jow myn soan krekt in rêchmassasje mei teebeam-oalje mei canna-oalje deryn mingd.Hy klage
oer legere pine.Sa kaam it medisyn út.It wurke binnen twa minuten.Hy sei dat de pine hielendal
fuort is.Hy is wer bûten oan it dwaan fan in bouprojekt mei syn trekkers.” Jose

"Myn dochter hat epilepsy, hie har earste oanfal op 13.Se is no 31 en is op it stuit op 5 soarten
medisinen dy't  se 3 kear deis nimt yn massive doses.Se hat ek in VNS-ymplantaat (vagale
nerve stimulator) dat se yn april 2000 krige.Yn dy tiid wiene har krampen sa slim dat se in net-
funksjonearjende  persoan  wie  dy't  yn  in  rolstoel  fêstmakke  wurde  moast.Ik  moat  de  VNS
tajaanhat dêr in soad mei holpen!Mar se hat noch krampen en tusken dy en alle medisinen kin
se gjin libben hawwe.Se hat mear krampen, stekken en brutsen bonken hân as immen oait mei
te krijen hie.

Hoe dan ek, hooplik krije jo de foto.Myn soan en broer brûke beide Marijuana foar bipolêr en
pine.Se  hawwe  my  in  pear  kear  frege  oft  ik  oait  ûndersocht  haw  nei  ûndersiken  dy't  it
oanbelangje om it te brûken foar krampen.Ik begon der einliks nei te sjen en doe fûn ik feniks
triennen.Ik bin der net hielendal wis fan dat de oalje foar har soe wurkje, mar ik begon it sels
ôfrûne snein te nimmen foar pine yn it lichem en massale slapeloosheid.It hat ME mear holpen
dan ik kin sizze!

Mar yn myn ûndersyk kaam ik ek it ferhaal fan Jason en Jayden tsjin.Ik nim oan dat jo der
bekend mei binne, mar foar it gefal, in man behannelet de oanfallen fan syn soannen mei in
hege CBD-tincture.Ik begon dat ek te ûndersykjen en besleat it foar myn dochter te besykjen.Se
krige har  earste dosis  op snein 30 desimber  2012.Fan hjoed ôf  jou ik  har 5 kear deis  1/2
dropperful.Yn minder  dan in  wike is  se yn 'e  lêste twa dagen fan ferskate oanfallen frijwat
deistich nei gjinien gien!Ik skriuw alles op en myn doel is om har fan 'e medisinen en strikt op' e
tincture te krijen.As myn dokumintaasje op ien of oare manier sil helpe, stjoer ik it graach nei
jo.Ik bin ekstreem tankber foar it wurk dat jo en Rick Simpson dogge!Dankewol." Casey

-- Hoi Casey, tank foar it nijs.Dit is hiel typysk, minsken hawwe net folle krampen as se op 'e
oalje binne.It soe it bêste wêze as se de behanneling goed naam neffens de ynstruksjes op ús
side.Fansels  sil  dokumintaasje  geweldich  wêze,  lykas  Youtube-klips  of  sa.Beste  winsken,
Jindrich”

Q.Is der in leeftyd dat se kinne begjinne dit?Myn soan is 3 en hat slim ekzeem en it is hjir in
goed part fan it jier kâld.” Roxanne
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- Roxanne, it is absolút feilich om de oalje oan bern te jaan, sels oan pasgeborenen, foaral as
se topikaal brûkt wurde yn in mingde mei himp sied oalje of shea bûter.It is in goede strategy
om himp sied oalje te mingjen mei de oalje (1% fan oalje sil dwaan, mar 20-30% soe wêze
ideaal) en dan foegjen in pear drippen fan it oan it bad eltse dei.It sil in tinne film oer it hiele
lichem litte en dat is meastal alles wat nedich is (of teminsten foar ûnderhâld).Nim foto's en
fideo's, de ferbettering moat heul rap begjinne te plakfine.De jeuk en yrritaasje sil ferdwine yn
sekonden  of  minuten,  en  it  eczeem  moat  gewoan  ferdwine  binnen  in  wike  of  mear.Beste
winsken, JB

"RSO hat fierwei de bêste terapy west foar myn autistyske soan dy't groepshûs bûn wie, om't ik
slein waard en myn hûs fernield.Ik haw diëten besocht, chelaasjeterapy, hyperbare soerstof,
methyl  b  12-shots,  en  in  protte  farmaseutyske  killing  drugs  en  neat  hat  better  wurke  dan
cannabis-oalje.

It is lestich om in medyske kaart te krijen foar in minderjierrige as jo gewoan oproppe en freegje
oft se in kaart sille jaan oan in autistyske minderjierrige.Foar âlders dy't in hurde tiid hawwe,
skilje wylst jo bern lilk hat, sadat se it earst kinne hearre hoe serieus de situaasje is.Ik waard 3
kear  ôfwiisd  foardat  ik  besleat  om  te  skiljen  wylst  hy  gatten  yn  syn  muorren  sloech  en
raasde ...doe seine se dat se him in kaart jaan soene.” Robin

"Tankewol Rick Simpson oalje ...Ik koe jo net genôch tankje!Jo jouwe myn sân jier âlde lytse
famke dy't lijt oan acute lymfoblastyske leukemy de krêft om troch te gean!Guess wat oars?!Se
gie yn remission in wike nei it nimmen fan de oalje yn kapsulefoarm !!!(Se hat wol in OMMP-
kaart om cannabis legaal te brûken foar har leukemy oanrikkemandearre troch har dokter)

Tankewol foar it  jaan fan ús de kâns om it lichem fan ús lytse famke net fol te foljen mei it
feroarjen  fan  lichem  feroarjende  narkotyske  medikaasje.Tankewol  foar  it  jaan  fan  har  de
munchies ...as normale bern har siik fiele!Betanke foar it pleatsen fan in glimke op har gesicht
en it tastean fan har gjin inkele meltdown te hawwen op har lange moanne fan behanneling mei
hege doses steroide.

De ienige ûndergong fan it brûken fan Rick Simpson oalje foar ús ...is in grimmitige biologyske
heit dy't noch nea yn har libben west hat, is it net iens en wol oer har de fâdij nimme.Mar ik leau
yn 'e genêzende krêften dy't jo hawwe en ik sil heech stean foar ús en medyske marijuana en
fjochtsje foar it feit dat dit it heulste diel is fan myn behanneling foar lytse famkes. Erin

"Moandei  liet  Brave Mykayla har laboratoaren kontrolearje om te sjen oft  se heech genôch
wiene om har gemoterapy te hervatten (se hat sûnt 4 juny fertraging west fanwegen in leech
oantal neutrofilen) ...ta myn fertriet wiene se noch tige leech.

Ik meitsje my soargen oer har ...har lichem ...har sûnens ...har takomst ...har wolwêzen.Ik wol it
alderbêste foar har en it  sjen fan har lichem yn sa'n minne foarm brekt myn hert.Jo sjogge
allegear glimkes en in enerzjyk semi-sûn lokkich 8-jier âld (dat is geweldig en dêr koe ik net
lokkiger oer wêze), mar yn werklikheid as jo har labs seagen ...en wat chemo docht oan har
lichem, jo soene it gefoel fiele dat ik fiel.De lytse lytse stikjes fan myn ferpletterde hert brokkelje
as de kleur fan myn gesicht  glydt ...in brok ûntstiet  yn myn kiel...en myn eagen swolle fan
triennen.Sy is sa moai...sy sjocht der sa lokkich en sûn út ...sy hat gjin kanker ...en se hat de
bêste natuerlike medisinen dy't d'r is foar it bestriden fan kanker ...Ik kin dit net úthâlde en wat
dit mei har docht.Ik wol dat dit gau dien wurdt ...mar de dei foarôfgeand oan it fuortgean nei
Hawaï  krigen wy har  behanneling  eindatum 13 novimber  2014.Ik  wie  heul  tankber  dat  it  8
moannen earder einiget dan ik tocht, mar yn werklikheid ...kinne jo jo foarstelle dat jo mear dan
1,5  jier  deistich  gemoterapy  nimme?!En  yntinsive  wyklikse  gemoterapy  foar  10  moannen
dêrfoar?!

Underhâldskemoterapy waard ús útlein as in maklikere perioade fan gemoterapy ...en it  hat
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hielendal net maklik west.Se sizze dat har oantal neutrofilen foar lange perioaden leech kin
bliuwe by it bestriden fan in firus ...dochs moat ik har nei de iepenbiere skoalle stjoere sûnder in
firus te krijen?!Dat sil ûnmooglik wêze ...se fertelden ús dat se wierskynlik in firus hat * hoewol
se gjin symptomen liet sjen ...har suske wie tige siik* en hjir binne wy 20 dagen letter noch mei
in hiel leech tel.

Asjebleaft freonen bidde foar Brave Mykayla om de krêft te finen om te oerwinnen wat dizze
lange perioade fan lege tellen feroarsaket.God genêze asjebleaft har lichem en jou it de enerzjy
om de gemoterapy te fernearen sûnder by-effekten of lange termyn by-effekten.God beskerm
har asjebleaft foar my ...Ik koe my noait in dei foarstelle sûnder har prachtige glimke en waarme
treastlike knuffel.Wy sille nije wike tiisdei labs wer kontrolearje ... en ik sil jo allegear op 'e hichte
hâlde.peaceloveCURE.” Brave mem

- It is lestich om te beskriuwen wat it lêzen fan dit mei my docht.En it is dreech foar te stellen
wat al dat gif mei Mykayla docht.Om gjin reden oars as habsucht en korrupsje op it heechste
nivo fan ús maatskippij.

Mykayla hat in medisyn nedich dat har ymmúnsysteem sil fersterkje, net in gif dat ûnherstelbere
skea  op  lange  termyn  sil  feroarsaakje.Witte  har  dokters  dit  echt  net?Hokker  kwalifikaasje
hawwe se om sûnder reden gif te administrearjen?Hawwe dy gangsters dy't profitearje fan it
jaan fan gif oan bern ek in fergunning om te deadzjen?Wa joech it harren?

Juster hawwe wy it oer it yn aksje bringe fan froulju.Hjir is dyn oarsaak.Dit is hoe't it der yn 'e
praktyk útsjocht as dokters har wurk net dogge sa't se moatte.En it is oan jo froulju om it te
feroarjen.Jo beskermje jo bern jo hiele libben, dus doch wat dien wurde moat.Nim no aksje,
wachtsje net, elke dei is fan belang.JB

"Do  wist...De  oare  deis  brochten  wy  Mykayla  nei  de  dokters  en  se  rûnen  de  gewoane
laboratoaren ...Har hemoglobine wie op in heul kritysk leech 5.2 (wat technysk amper genôch
bloed is foar jo lichem om te funksjonearjen ...de dokter fertelde ús dat it trochsneed bern hast
NONRESPONSIVE is  op dit  lege nivo)  Mykayla se keatse fan 'e  muorren,  hyper,  kaam yn
problemen foar it springen op har bêd, praatsk, glimkjend en bliid!!!De dokters freegje har ôf
wêrom...goed doc wat is oarstusken Mykayla en jo oare bern...sy hat cannabis !!!

Fansels kredyt de dokters NOOIT dingen lykas dit oan cannabis ...mar se moatte.Dokters en
medyske  ûndersikers  en  pharma  feroarsaakje  dat  ús  ras  ûnnedich  lijen  lijt  en  it  is
ferneatigjend.Sels  as  immen  om  de  ien  of  oare  reden  net  genêzen  kin  wurde  ...har
libbenskwaliteit kin gâns ferbettere wurde mei cannabis.Jo pake is it bewiis fan dat syn kanker
tige avansearre wie en ferspraat oer syn lichem ...mar sjoch wat cannabis foar him die!

Doe't  Mykayla  in  poppe  wie,  ferstoar  har  beppe  oan  kanker  ...in  heul  rappe  en  agressive
kanker.Se brûkte gjin cannabis.Se sette har yn in hospisyhûs en pompten har fol morfine...feitlik
fertelde  ús  dat  it  wie  om  har  pinefrij  te  hâlden  en  it  deaproses  te  fersnellen.Dit  is
wreed...ûngewoan ... en gemien ...en it bart te wêzen STANDARD MEDICAL BEHANDELING.Ik
soe noait ea op in morfinedrip sitte wolle om te lijen oant ik stoar.Dit is wreed...en ik bid elke dei
dat dizze korrupsje einiget. ” Brave Mykayla

"De lêste twa berjochten fan my hawwe in protte fragen generearre en in pear easken foar
"bewiis"  ...Ik  wol  de  hiele  wittenskip  mei  jo  diele  tusken  cannabis  en  kankers  fan  it
ymmúnsysteem  (leukemia  /  lymfoom).Dizze  ynformaasje  is  spesifyk  foar  Jurkat  leukemy-
sellinen  ...dat  is  in  CD4+  t-sel  akute  lymfoblastyske  leukemy  ...PRESIES  deselde  line  as
Mykayla's leukemy.

Brave Mykayla's spesifike soarte kanker hat in ekstreme hoemannichte bewiisde wittenskip efter
cannabis  as  in  effektive  behanneling,  om't  wittenskippers  ûntdutsen  dat  sellen  fan
ymmúnsysteem  in  SPESIFIEKE  cb2-receptor  op  har  hawwe  dy't  apoptose  (seldea)
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feroarsaakje.

THC  feroarsaket  apoptose  yn  Jurkat  (t-cell  akute  lymfoblastyske  leukemy)  sellen  fia  trije
ferskillende meganismen.(1) THC bindet oan CB1 en CB2, en liedt ta ceramidesynteze troch
serine  palmitoyltransferase.(2)  Ceramide  komt  yn  de  mitochondria  en  resultearret  yn
cytochrome c leakage yn it cytosol.(3) Cytochrome c kombinearret mei Apaf-1, caspase 9, en
foarmet it apoptosom.(4) It apoptosome konvertearret procaspase 3 nei aktive caspase 3, wat
resulteart yn apoptose.THC aktivearret ek it ekstrinsike paad (caspases 8 en 10), en inhibits Raf
/  Mek /  Erk-paad.De ynhibysje  fan it  sel  oerlibjenpaad liedt  ta  defosforylaasje  fan Bad,  en
translokaasje fan dit Bcl-2-proteïne yn 'e mitochondria, en dêrnei ta apoptose. Brave Mykayla

-- Hoe mear oalje se yn har kriget, hoe better, foaral sjoen de ûnnedige medyske behannelingen
dy't se noch hat en moast.Bêste winsken foar Hawaii, Dapperste Mykayla, it is geweldich om te
sjen dat jo dream útkommen is.Mei in bytsje help fan de oalje.JB

"Dy reek is NET sûn foar bern of mamas ... domme mamas en wat fertelsto dyn bern?Oalje of
nada!Foaral foar bern!" Naia

-- Ik soe net sa radikaal wêze, smoken of ferdampen hat ek geunstich effekten, bygelyks tsjin
wearze by swiere froulju.It sil it bern net kwea.JB

“Smoke is net sa grut ... foaral as jo oanstriid hawwe ta allergyen ... gewoan sizze.Ik kin net
omgean mei reek!Ek binne bern net by steat om te witten wannear't se moatte stopje ... oft it is
sûker, kafee, iten, ensfh.Jo moatte har gids wêze.Ik tink net dat it pleitsjen fan cannabis-smoken
in geweldich idee is foar teeners.Gewoan sizze.Krekt myn miening fan wat ik haw sjoen.Kin ek
ôfliede fan skoalwurk en wichtige saken." Naia

--  Ik  waard  eartiids  ek  ôfleid  fan  skoalwurk  en wichtige  saken,  en  wy  hiene  hielendal  gjin
cannabis beskikber foar ús.Alles wat it duorre foar my wie om te sjen in goed looking famke
earne hinne en dat wie it foar skoalle wurk en saken dy't wiene wichtich foar oaren, mar net foar
my.

As jo kontrolearje hoefolle tee jo bern drinke, gean dan fansels fierder en kontrolearje hoefolle
cannabisse sille nimme of ynnimme.Sukses dêrmei.It is in idel ynspanning, mar ik bin der wis
fan dat it in protte minsken de kommende jierren dwaande sil hâlde oant se beseffe hoe feilich
cannabis is en dat it praktysk ûnmooglik is om der fataal oer te oerdosis.

Dus wa makket it út hoefolle ien derfan ynnimt?Ik net.It kin my net iens skele hoefolle kopkes
tee of kofje minsken deis drinke, stel je dat foar.Wêrom soe ik?It is neat fan myn saak.En it is
gjinien  fan  'e  saak  hoefolle  fan  dizze  libbensbesparjende  en  previntive  medisinen  immen
ynnimt.

Hoe mear oalje jo yn jo hawwe en hoe faker hoe better foar jo sûnens.Dat is de ienige regel dy't
echt jildt.Foar minsken fan alle leeftiden, ynklusyf bern en swiere memmen.As jo  dit idee net
leuk fine, kom dan oer, lear dermei te libjen, dat is it bêste wat jo kinne dwaan.Gjin regeljouwing
fan cannabis sil wurkje, it kin yn elts gefal gewoan net wurde regele.Plus, d'r is gjin echte reden
om it te regeljen.JB

"Ik smookte myn hiele swangerskip oant 4 wiken fan befalling.Myn dokter hat ek elke besite fan
dokters drugstesten.Sa wie se bewust dat ik bud smookte.Doe't de poppe berne waard, waard
hy sûn berne, 10,6 pûn en testte negatyf foar THC.Ik ek boarstfieding en ik noch trochgean mei
it  brûken fan bud.En riede wat,  hy blinkt  út  op elke mylpeen.It  is  krekt  it  tsjinoerstelde fan
harsenskea.It brein hat de cannabinoïden nedich foar grutte motorûntwikkeling foar sûnens, dus
stopje mei haatsje. Nessa

"Myn soan  waard  berne  8  lbs  1  oz.5  dagen  OVER syn  ferfaldatum.Dat  binne  de  top  twa
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"soargen" dy't ik ea haw fûn mei smoken pot yn 'e swierens, leech bertegewicht en te betiid
berte.Myn soan is  hast  9 moannen,  hat  krekt  in  bayley-beoardieling  dien om syn kognitive
ûntwikkeling  as  motorfunksje  en  taal  te  beoardieljen.Hy  skoarde  heech  gemiddeld  en  tige
superieur yn alle kategoryen.Dus nim dyn ûnsin en blaas it út dyn kont.” Ashley

"It is de oerheid dy't hjir de kriminelen binne ...Ik haw multiple sklerose en myn soan ek ... hy
moat elke wike 26 ynjeksjes yn syn harsens krije om de pine yn syn senuwen yn syn harsens te
deadzjen ...

Ik haw 3 bernsbern en bin gjin 'DRUGGIE' EN IS MY SOAN, WAT TOP FAN SYN KLASSE
ôfstudearre,  en  waard betelle  om de klasse  tutor  te  wêzen  fanwegen syn  yntelliginsje.Syn
nieren sluten, syn dikke darm wurke net en de pine wie sa yntinsyf dat hy ûnbeweeglik wie.Hy
die nea drugs of dronk drank, mar soms, yn syn libben, foardat hy MS ûntwikkele.

Syn neef glied wat pot yn syn brownies doe't er him foar it iten hie, ûnbekend foar him ... en
riede wat?Syn nieren begûnen wer te wurkjen, de trillingen ferdwûnen en hy koe eins nachts
sliepe, as er de tincture nimt.It kalmearret de trillingen en hy kin nachts sliepe...Hy moat noch
alle wiken 26 naalden yn syn harsens krije fanwegen de pine yn de senuw yn syn harsens...

Wa bisto  om dizze  ongelooflijke  medisyn  te  oardieljen...?????en  trouwens,  ik  hie  ien  bern
foardat ik it Hepatitis B faksin hie, en se is MS frij, mar binnen in wike nei it hawwen fan it faksin
moast ik in bril krije en dan binnen 2 wiken wie ik folslein blyn yn myn lofter each ...Ik wie 17 jier
âld en waard blyn.Bang?Ja...As it net foar dit medisyn wie, siet ik noch yn in rolstoel...

Ik soe dizze sykte noait ien winskje ...mar jo moatte jo oardiel earne oars nimme ...wêrom tinke
jo dat GOD dit medisyn op 'e planeet sette?Of tinke jo dat God in flater makke hat?

Ik hoopje dat jo bern noait hoege te gean troch wat myn famylje hat ...jo bern dea sjen foar jo
eagen ...krij  de foto, hear...Harper makke it  in krimineel misdriuw om ien plant  yn jo tún te
groeien...Ik tink dat syn famylje ek noch noait troch MS of kanker is gien ...of de RCMP ek.It is
tiid dat de wetten wurde feroare yn it  foardiel fan 'e minsken ynstee fan' e drugsbedriuwen.
Laurel

"Dat myn dochter hie dizze wike de djipste emosjonele genêzingsûnderfining op cannabis.Om
te sizzen dat se in emosjonele temperamint hat soe in grouwe understatement wêze.Se waard
berne mei in berte defekt dat hat ekstreme útdagings mei.Ut respekt foar har privacy sil ik it net
oer de details derfan ha, mar litte we sizze dat it ekstreem is.En wenje mei har is in útdaging
dy't hat rocked myn wrâld faker as net.Ien fysike útdaging dy't se hat is migraine.Alles wat se
wirklik kin dwaan as se komme, is lizzen, kokon yn 'e dekken en sliepe.Dat is it iennichste dat
echt helpt.

Dus in pear moanne lyn krige ik har om einlings in wafel mei cannabis-oalje te besykjen en
binnen 15 minuten binne har migraine fuort.Dus dizze wike gie ik op in nacht betiid op bêd, en
se tocht dat se letter migraine koe krije, om't se har fiele kin oankommen ...dus ik joech har in
lyts kontener mei wat wafels deryn om by har bêd te hâlden, dat as se der ien oankommen
fielde as ik sliepte, koe se ien nimme.No, se naam fjouwer dy nachts.Se sieten byinoar, en se
naam se gewoan allegear.En se hie in ûnderfining.En in heal.

Se sliepte it grutste part fan 'e oare dei en nacht en oare moarns.Ik wist dat se in soarte fan
ûnderfining hie ... ik koe har tinzen sjen driuwen en wist dat se wat trochgie.Wat ik wie net taret
op wie de folsleine 180 myn dochter hat belibbe.Se is lokkich, leaf, soarchsume, en in wille om
yn 'e buert te wêzen.Jawis, ik haw ek wat grutte feroaringen makke yn 'e situaasje.Mar dit wie
de oare deis, dus it is net te ûntkenne hoe geweldich de ferskowing fan 'e cannabis west hat.D'r
is gjin manier dat ik har oait koe krije om safolle te nimmen.Se soe der wol op slein hawwe.En ik
hie der net iens oan tocht om earlik tsjin dy te wêzen.Ik wol gewoan bûge yn wurdearring.As ik
dy sis dat ik mei har op in tou rûn, meitsje ik gjin grapke.De ferskowing en iepening dy't foar ús
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barde fanwegen in "ûngelok" is gjin tafal.Ik haw har noch noait in fleske wat jûn om medisinen út
te nimmen.Wat ik dy nacht dien haw is in wûnder."

"Ik bin sa bliid dat ik einlings oankundigje kin dat myn swiete poppe soan cannabis brûkt om de
side-effekten fan chemo en bestraling te bestriden EN om te soargjen dat hy gjin nije tumors
groeit!Dit medisyn hat him enoarm holpen.Foardat hy dit medisyn krige, goaide hy konstant op,
hy soe net ite, hy wie heul lustich en cranky ...no yt er, hy hâldt syn iten del, hy komt oan yn
gewicht en elkenien dy't om him hinne west hat wit hoe absolút bliid hy is."

- No, sûnder it gif yn syn lichem soe it bern it folle better dwaan.It hat wirklik gjin sin om chemo
en strieling tegearre mei de oalje te brûken, it is as it jaan fan 'e pasjint in antydot by it pompen
fan venom yn har ieren.Oalje allinich foar bêste resultaten.Dokters moatte dit witte, it is net sa
dreech om te begripen dat it net in goed idee is om bern gif te jaan as it net nedich is.JB

Q.Ik bin in 29 jier âlde allinnichsteande mem.Myn soan is no 8 jier âld en libbet mei matige
autisme.Ik soe myn mini my net feroarje foar alles yn dizze wrâld, útsein om syn libben in bytsje
makliker te meitsjen.Ik frege my ôf oft jo oare âlders by jo kamen om te freegjen oer de oalje?Of
súksesferhalen mei autisme / Asperger's?As ik besleat om dizze rûte te gean, hokker soarte
dosaasje soe ik sykje?Ik wurdearje alle ynformaasje!Dankewol.Fan in frustrearre mem en lytse
jonge.

IN."De oalje is sawat it  iennichste dat kin wurkje," sei Rick doe't ik dit foar him lies.Dosage-
ynstruksjes en oare ynfo oer hoe't  jo de oalje produsearje en brûke is op ús side en yn 'e
boeken dy't dêr beskikber binne.Ik haw yn it ferline nochal wat autistyske bern holpen, en dit
medisyn docht wûnders foar har.Bern hâlde fan dit medisyn, se binne gjin foaroardielen, se witte
net dat se "wat ferkeard dogge", en âlders genietsje der in protte fan as se wat tiid foar harsels
hawwe.Foar bêste resultaten, lykas altyd, soe ik begjinne mei in standert 60g behanneling, gjin
pillen, en dan soe ik it bern op in ûnderhâldsdosis hâlde yn in bedrach fan syn kar foar de rest
fan syn lange en rêstige libben.En it bern fan 'e fideo soe krekt itselde moatte dwaan, as dat
überhauptmooglik.Beste winsken, JB

"Mary Jane holp my in protte doe't  ik  swier wie en hat myn twa poppen noait  beynfloede."
Samantha

"Hoi Rick, koartlyn ûntdutsen wy dat ik in bult fan medium oant heech risiko op myn lofterboarst
hie.Ik bin 34 jier âld en myn dochter is mar 1 1/2 jier âld - ik wie kjel!Ik hie ek te lijen fan Post-
Natal-depresje nei de berte fan myn dochter - dat dit alles fielde as te folle.Gelokkich wenje ik
lykwols yn Súd-Afrika, dêr't, hoewol noch yllegaal, cannabis (of dagga, sa't wy it hjir neame) yn
oerfloed groeit en it frij maklik is om fatsoenlik ûnkrûd te krijen foar in ridlike priis.

Ik bin fuortdaliks begûn mei it meitsjen fan de oalje - de sjuery is noch út wat de knobbel yn myn
boarst, om't ik pas oer 2 moannen werom gean foar myn folgjende kontrôle - mar de Post Natal
Depresje is hast fuort nei ien moanne fan it nimmen fan de oalje.Ik fiel my sterk, motivearre en
yn steat om deistige dingen te berikken - dat wie net al te lang lyn in dream!Yn Súd-Afrika krije
wy meast allinich Sativa-stammen as mingde sativa-stammen.Ik woe jo gewoan witte litte oer
myn  ferhaal,  om't  d'r  safolle  minsken  binne  dy't  nodeloos  lije  fan  depresje,  dy't  ferfelende
pharma-medisinen  nimme  dy't  har  negatyf  beynfloedzje,  wylst  de  oalje  yn  feite  liket  te
reparearjen wat nedich is sûnder problemen sûnder ferfelende kant effekten!Ik fiel my wer as
myn âlde sels en it fielt GREAT!Gean troch mei it goede wurk en ik sil it wurd oan dizze kant
ferspriede!In protte leafde, Kelly ”

- Tankewol foar dizze geweldige tsjûgenis, Kelly.Ik bin der wis fan dat it in protte oare memmen
kin helpe.Sa't ik it sjoch, moatte memmen yn 'e swangerskip lytse doses fan' e oalje ynnimme
en nei de berte trochgean, as se har bern echt it bêste jaan wolle.It kin miskien kontroversjeel
lykje, mar hokker oare medisyn dan wat sa natuerlik as de oalje wolle jo in mem en har bern
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jaan?JB

"Ik smookte en iet yn myn heule swangerskip en myn soan is ien fan 'e tûkste en sûnste jonges
dy't ik ea moete haw.Ik besocht moarnssyktepillen te nimmen en ien foar hoofdpijn en neat
holp.Myn sciatic waard konstant beknypt en myn lichem soe pine (wierskynlik omdat hy wie 10
lb en 23 inches lang doe't ik berne, dus foar alle skeptisy dy't sizze dat it stunt groei, do wie hiel
hiel ferkeard.) Ik iet sûchdieren of hie in lytse puff Ik soe krije hast instant reliëf.Ik soe it iens
wêze moatte dat it it feilichste medisyn is dat beskikber is." Sarah

"Swangerskip mei myn 2e wie marteling!Ik hie 20lbs ferlern oan 'e ein fan' e 1e trimester, elke
dei braken, hielendal gjin appetit.Ik ferlear har sûnder twifel.Ik besocht smoken en wie skuld
riden!Lykwols, it rêde har libben ...Ik iet en rêst better as ea!Se is sûn lokkich en absolút moai!
No 9 jier âld, hielendal gjin sûnensproblemen. Jennifer

“De mem kin it iten net byhâlde.Hokker effekt hat dat op 'e ûntwikkeljende fetus?It is tige skealik
foar de foetus.Dus hoe krije jo de mem om iten te hâlden?Jo brûke it medisyn dat it minste
wierskynlik  skea feroarsaket.Cannabis.Alle  oare  anty-mislikens medisinen dy't  dokters  kinne
brûke hawwe side-effekten.De ienige by-effekt fan cannabis is in gefoel fan wolwêzen en sliep.
Gersh

Q.Myn frou hat slimme pine yn 'e legere rêch fanwegen 7 moannen swier, se beskriuwt it as in
nerveuze twitch dat ekstreem pynlik is.Ik besocht om te sjen op jo side en hjir.Sil RSO de pine
dramatysk  helpe?Hawwe jo  in  keppeling  nei  in  earder  ûnderwerp  oer  dit  ûnderwerp?Ik  bin
besoarge as se har op codeine sette, sil it de poppe skea dwaan

IN.Lit har lytse doses fan 'e oalje opnimme en de oalje topikaal op har rêch tapasse.Jou har in
massaazje mei in miks fan 'e oalje en himp sied oalje.Ja, d'r is in goede kâns dat codeine de
poppe skea kin.De oalje kin en sil de poppe op gjin inkelde manier skea dwaan.JB

"Myn soan waard yn oktober diagnostearre mei synovial sarcoma nei it fuortheljen fan in tumor
foardat hy in biopsie hie.Werd ferteld dat de kanker der noch wêze soe en nei syn ferspriede
koelongen fanwege it agressive type kanker dat it is.De meast resinte testresultaten, se kinne
der gjin spoar fan fine oant har fernuvering.Cannabis-oalje wie ien fan de protte dingen wêrop ik
him hast fuort nei diagnoaze begon. ” Amanda

"Wat is de jongste persoan dy't jo bewust binne fan behannele mei RSO?Is d'r in pediatrysk
behannelingprotokol?Wylst wy oant no ta net slagge binne om de miening fan beppe te swaaien
en pake te genêzen.Ik haw in 2-jier âld mei ûnbekende maagproblemen (ja, se hat mear as in
jier  yn "medyske"  behanneling  west  en alle  pillen,  crèmes,  lotions en Big  Pharma-drankjes
binne net  slagge.Se neigean no nei  in  proteïnesyndroom.Fansels  kin in  bern fan 25 lb  net
deselde dosering as in 175 lb man, dus riede jo it überhaupt oan foar pediatryske applikaasjes?
Sara

- Schwangere memmen moatte de oalje brûke en dan de dosis ferheegje as se befalle.Nei de
berte moatte memmen lytse doses fan 'e oalje ite om derfoar te soargjen dat it bern him op in
optimale manier ûntwikkelt.

Dus, as jo my freegje, wie myn jongste pasjint  min acht moanne âld en docht it  noch altyd
geweldich, hy is it bêste ûntwikkele bern yn syn pjutteboartersplak en begon earder te praten
dan de measte oaren.Syn mem brûkte de oalje foardat se him berne, en it bern krige ek de oalje
nei faksinaasje mei in hexavaccine om derfoar te soargjen dat de gefaarlike gemikaliën sa gau
mooglik út syn lichem spoeld wurde.

Cannabis oalje is in feilich medisyn foar minsken fan alle leeftiden.As jo problemen hawwe om
dit te begripen, sjoch dan wat de oalje docht foar eczeem as in luieruitslag en kom dan werom
en fertel my dat jo jo bern noait cannabis soene jaan.Alles wat jo fan my soene hearre is dat in

- 126 -



âlder dy't har bern gjin cannabis as medisyn jaan soe, óf slim ferkeard ynformearre is, óf dat se
psychopatyske sadisten binne dy't genietsje fan it sjen fan oaren lije.

Witte  jo  hoe effektyf  de oalje  is  tsjin  kiespijn?Wolle jo  it  bern de oalje  jaan om de pine te
bestriden dy't ferbûn is mei toskengroei?Ik soe.Sûnder twifel hielendal.

Dosearring  foar  bern  is  yn  prinsipe  itselde  as  foar  folwoeksenen,  as  jo  wat  serieus
behannelje.Begjin trije kear deis mei in minuskulêre doasis,  wês de pasjint  der oan wenne,
ferheegje de dosis elke fjouwer dagen of sa handich, en besykje altyd safolle medisinen yn 'e
pasjint te krijen sa gau as ridlik mooglik, wylst jo derfoar soargje dat se bliuwe yn harren comfort
zone.JB

"As jo  in bern hawwe en wegerje de "oanrikkemandearre" faksinaasjes te krijen, wês dan ree
om jo bern mei geweld fan jo te nimmen troch de steat  wêryn jo  wenje.It  bart  faker,  yn in
alarmearjend taryf.Google it en besjoch de "easken" fan jo steat. Sosjaal wurkers toane elke dei
mear "God-kompleks" en leauwe dat se better witte as hokker âlder dan ek wat it bêste is foar
elk bern.Wês foarsichtich, sels as jo mei jo húsdokter praat oer it ûnderwerp. Platypus

“Ik  ken  twa  minsken  waans  bern  noch  noait  faksinaasjes  hân  hawwe.Beide  binne
kiropraktors.Ien fan de bern giet nei in partikuliere skoalle.Ik tink as jo thússkoalle it makket neat
út.Net wis." Lorinda

"Ik sjoch lytse bern en poppen mei kanker, foar behanneling sjogge se goed, nei sjirurgy en
chemo lykje se as stjerre, en faaks dogge se.It brekt myn hert hoe't minsken wurde makke te
lijen en stjerre betiid, as dizze oalje genêzen safolle.Ik bin in wike yn 'e oalje, en ik fiel my
geweldich, ik leau dat it myn tumor op 'e nier krimpt, ik haw noch gjin bewiis, mar gau sil ik.
Lannah

"In freon fan ferpleechkundige brûkte it op poadium 3 luieruitslag, oernachtich fuort!" Alice

- Foar dyjingen dy't tinke dat bern gjin cannabis moatte brûke.Hokker oare medisinen soene
jograach jaan se as net  dit  âldste,  feilichste natuerlike medisinen dat  is  brûkt  foar tûzenen
jierren?Of sille jo sûnder reden sjen hoe't jo bern lije oan al dy eczemen en útslach?Dat is net
moai om te dwaan, soe ik sizze.Benammen as der sa'n ienfâldige oplossing is foar al dizze
hûdproblemen.

Is it ok om jo bern te sjen gûle fan pine as jo har gewoan in drip fan 'e oalje kinne jaan en se
pinefrij wêze soene?Hm?JB

"Kin de admin asjebleaft advisearje hokker soarte dosaasje te jaan oan in 8-jierrige dy't nei hûs
stjoerd is om te stjerren?" Ricardo

- Begjin mei in lytse dosis, sjoch hoe't it bern reagearret en dan de dosis sa gau as it bern it kin
nimme.Trije kear deis.Meastentiids sitte se fol mei pillen as se nei hûs stjoerd wurde om te
stjerren, dus jo wolle se earst ûntgifte om't jo net witte wat de ynteraksje docht, meastentiids is it
net sa moai wat de ynteraksje mei dy deadlike gemikaliën docht.Mar it is om't de oalje besiket
de tafel skjin te meitsjen sadat it kin begjinne te wurkjen.

Of, as jo neat te ferliezen hawwe, kinne jo ek begjinne mei in grutte hoemannichte oalje en de
pasjint op dy manier yn in steat fan kontrolearre koma sette.Dat soe ik wierskynlik dwaan, mar it
is oan de âlden hokker rjochting fan behanneling se kieze.

Alles wat ik wit is dat agressive sykten agressyf moatte wurde behannele.En ik wit ek dat, yn 't
algemien, hoe mear oalje jo slagje om yn' e pasjint te kommen en hoe flugger jo it dogge, hoe
better de kâns op sukses en oerlibjen.Mar ik wit ek dat de dosering ynstruksjes wurde neamd
foar in reden.
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As it myn bern wie, soe ik him fol folje mei de oalje, dat wit ik wol, it bern soe der yn swimme en
ik soe nei alle gedachten gjin dokter by him of har komme litte.Mar dat bin ik en ik wit wat te
dwaan.Beste winsken, JB

"Ok, ik flip op it stuit út.Dave's Dr. sette him op Lyrica, om syn Shingles-pine te behanneljen.De
ôfrûne twa dagen (en it is slimmer wurden), hat Dave halluzinearre.Lykas yn, hy sei gewoan:
"De man mei  it  reade hier  soe hjir  net  moatte leverje."  Doe't  ik  sei:  "Wat?",  wie Dave syn
antwurd: "Oh, it makket neat út, ik bin der wis fan dat hy hjir net is." Ik hie krekt in petear mei
him, en hy sei dat hy besefte dat der wat mis wie, om't hy, as hy út 'e eachhoeken sjocht, in
jungle bûten ús finster kin sjen.WTF!!!Hy hat no in skoft de Cannabis Oil nommen, en hie noait
soksawat.Noch gjin wike op de Lyrica en hy is hast alle motorbehear kwyt en no hallusinearret
er.Ik  haw  gewoan  wat  Cannabis-oalje  op  'e  Shingles-lêsjes  set  (mei  DMSO)  en  de  pine
stoppe.Ik  belle  de Dr.BTW,  ik  haw krekt  de Lyrica-side kontrolearre,  "abnormaal  tinken"  en
"hallusinaasjes" binne ien fan 'e side-effekten. Kim

"Spencer hat elkenien in geweldige wike hân !!Hy moete in neef foar de earste kear, en krige te
moetsjen syn omke en Tante út Georgia !!Hy foel yn totale LOVE mei syn muoike Sara, hy helle
har sels oer my of heit !!De bêste parten wiene te sjen dat hy IN KRIJT HOUDEN IN HAND EN
KLEUR, wylst hy yn syn muoike syn skoot wie!Hy makke sels in oerstap, fan syn rjochterhân nei
syn lofterhân!!Hy skildere in houten auto mei totale presyzje mei syn TOES!Goan besykje te
uploaden syn fideo gau!Hy bliuwt te sizzen nije wurden, en wês gewoan hielendal sjarmant!Wy
koene him krije om gewicht op syn skonken te dragen mei in protte stipe!Hy hie it bêste om yn
syn rollator hinne lutsen...Ik kin it freugde fertriet dat ik fielde dat ik seach dat myn poppe dat
docht net beskriuwe.De suvere wille op syn gesicht by it  boartsje mei de grutte jonges...se
rieden allegear op fyts en scooter, en alles wat er dwaan koe wie langstme sjen...Ik koe de
winsk sjen om mei te dwaan op syn gesicht en net te begripen wêrom't hy net gewoan rinne koe
en mei har boartsje ...En doe begon syn neef Jason, mei in hert fan goud, him rjocht mei te
lûken, en fertelde de oare jonges dat se better hurder ride, oars soene de plysjes se krije, en
luts Spencer efter har yn syn rollator, meitsje sireneklinkt wylst de oaren om en om rieden.As jo 
allinich syn gesicht sjen kinnen hawwe ... einlings, einlings, hy wie ien fan 'e jonges!It bruts myn
hert yn miljarden stikken, en luts it doe wer wer byinoar mei mar in glim fan syn eagen en it
giggel yn syn stim.Bêste wike yn in lange tiid.Spencer moat in grutte jonge wurde, en ik hâld
derfan!Lit my harder triuwe, hurder fjochtsje, langer bidde, foar dit lytse wûnder dat wy Spencer
neame.

"En syn tumors krimpje mei hege THC cannabis-oalje !!Spencer is troch Loma Linda onkology
as terminal beskôge.Mar, in resinte MRI liet reduksje yn tumorgrutte sjen !!Hege THC oalje is
syn ienige medisyn!Hege CBD-tincture is wat hat bliken dien te wêzen wat syn earmfunksje
ferbettert,  yn essinsje genêzen de senuwen dy't  waarden ferneatige tidens syn harsens en
spinale sjirurgy. Suzetta

"Ik kin noch net leauwe wat de oalje mei my dien hat.Diabetes, nierskea, artritis, sciatica, torn
tendons, obesitas allegear fuort en wat neurogenesis barde definityf.Plus ik soe hawwe ferteld
dat ik hie ADHD as ik wie in bern no.Ik wie in maniac selsdestruktyf meunster.Ik brocht mear tiid
troch mei it fernieljen fan 'e skoalle dan nei de klasse.Ik sette myn âlden troch de hel.Oant ik
begûn te smoken pot.Ik gie fan in gemiddelde fan 30 op skoalle nei mear dan 80's, sels 90's yn
in pear fakken.En net mear fernielings.Grappich dat se tinke dat pot min is foar bern.Ik soe it net
iens wêze moatte.” Peter

"Wy  behannelje  ús  6-jierrige  soan  mei  AA3  harsentumor  en  in  seldsume  genetyske
oandwaning.Dokters kinne net biede neat, en sei hy hat mar moannen te libjen.Oant no ta gjin
seizures en folgjende MRI sil ús mear fertelle.Lêste kontrôle, oars as de harsentumor, is hy yn
PERFEKTE sûnens.Hy hat gjin chemo hân, gjin bestraling en gjin operaasje.ALLEEN oalje!!!”
Penne
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“OMG, ik sit hjir mei lekkende eagen, besykje it nijs op te nimmen fan in telefoantsje dat ik krekt
krige.Krekt mear as 2 wiken lyn, ik spruts mei in heit werom east waans 5 jier âlde dochter hie
krekt weromfallen.**** waard diagnostearre mei Stage 4 High Risk Neuroblastoma (Children's
Cancer) - minne prognoaze (MYCN Amplified).Se waarden ferteld dat der gjin hoop wie en yn
prinsipe om har thús te nimmen en har lêste dagen mei har te genietsjen, dat se net folle tiid
hie.Heit  wie  begryplik  ekstreem  wanhopich  doe't  er  my  belle.Wy  krigen  him  yn  'e  goede
rjochting  wiisd  en  se  begûnen  ****  op  'e  med.Se  hawwe  krekt  in  ôfspraak  makke  mei  de
onkologen yn it sikehûs.****'s tumormarker urinalysis is FOLLE NORMAAL!!!Se is gien fan 80,
doe klom nei 90 de folgjende wike en is no del nei 8,7.(Tusken 2 en 9 is normaal).Dat is krekt
minsken, GEEN TEKEN FAN KANKER.Yn 2 wiken is dit bern oergien fan terminaal/kritysk siik
nei in dúdlike sûnensnota.De onkolooch sei dat se noch noait soks earder sjoen hawwe. Corrie

"Myn 11-jierrige soan hat de ôfrûne 10 moannen chemo hân (en hy hie yn dy tiid ek 6 wiken
bestraling)  en  wy hawwe him de oalje  foar  de ôfrûne  4  moannen jûn  en it  hat  op  safolle
manieren echt holpen ." Angela

"De oalje hat myn libben rêden.Letterlik.Ik haw swier hertfalen, osteoporose, osteoartritis, losse
ligament  syndroom en regionaal  pine syndroom.Ik  nim gjin  oare medisinen en myn sûnens
wurdt stadichoan ferbettere.Myn 11-jierrige autistyske / epileptyske soan hat yn moannen gjin
medisinen hân en funksjonearret heech troch Rick's oplieding oer oalje.Tankewol foar it rêden
fan ús libben. ” Maria

"Ik haw opfallen dat it in pear dingen docht, foar myn lytse, as hy syn holle slacht troch rotsjitten
of wat dan ek en in bult krijt, ferdwynt de oalje it binnen in dei!It liket ek te wurkjen foar it sluten
fan gatten yn 'e hûd efterlitten troch akne of siedingen of sels cysten.Ik krij soms swollen op
myn gesicht en se drainje mei wat ichthammolum salve mar soms bliuwt der in gat oer.Ik begon
koartlyn de cannabis-oalje yn it  gat te setten en wisten jo net dat it in grut gat fan sawat in
millimeter yn diameter fersegele!En no is it gebiet flush mei myn hûd!It iennichste wat it net hat
dien is it gebiet fan myn hûd ferdwine dat in bytsje donkerder is, mar d'r binne oare dingen dy't
ik dêrfoar brûke kin.Ik bin gewoan bliid dat it de hûd fersegele!" Mahndisa

"Myn bêste freon joech it oan har soan en hy stoppe mei krampen.It spyt my myn freon dat ik
oan dy twifele.Jo wisten wat it bêste foar jo bern wie en jo hiene gelyk. ” Mary

"Witte  jo  wat  der  ûnder  myn  hûd  komt?Dizze  âlders  binne  goed  mei  side-effekten  lykas
nierfalen,  koma,  ûntjouwingsfertragingen,  en  mooglik  dea.Mar  as  de  mooglike  side-effekt
"heech" is, freaks elkenien direkt út.Sa slim binne se harsenwaskjen.De dea is op ien of oare
manier in akseptabeler side-effekt dan heech.Faak binne dit ek oplate, yntelliginte minsken.It is
net te leauwen.” Missy

"Noris hawwe bern ek THC nedich yn har medisinen.Regelje cannabis krekt deselde manier as
jo mais of tee regelje.Dat is alles wat nedich is.Gjin ekstra belestingen, gjin spesjale lisinsjes,
gjin neat.Dat is de ienige rasjonele manier om te gean.30% THC-cosmetica wurkje it bêste, tink
gewoan dat as jo begjinne te tinken oer hoe't jo "cannabis regelje". It is in fergriemerij fan tiid en
muoite  om sels  te  besykjen  om it  te  "regeljen."  Wy binne  al  genôch oerregulearre,  soe  ik
sizze.”JB

Zetpillen
"Zetpillen mei de Rick Simpson Oil (RSO) binne in segen foar alle froulju mei PMS-relatearre
problemen,  lykas  foar  elkenien  mei  aambeien,  Crohn's,  darm-  en darmproblemen ensfh.Se
binne  ek  geweldich  foar  sykheljen  en  foar  longbetingsten,  om  net  te  sprekken  fan
grypkontrôle.Se produsearje in hiel noflik lang bliuwend gefoel yn it lichem.Ik haw gjinien sjoen
dy't it net leuk hie om se te nimmen nei't se har earste wifkjen oerwûn hawwe.JB
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"Hallo JB, ik wit net dat dit nuttich is foar elkenien, dus lit jo dêr de rjochter oer wêze.Ik haw
koartlyn  in  soarte  fan  darmobstruksjeprobleem  hân,  it  waard  nea  folslein  diagnostearre.In
ynterne, heul pynlike swolling dy't allinich de darm blokkearre.Op syn slimste koe ik net sitte of
sels  stean  fanwegen  de  pine  en  koe  ik  allinnich  mar  op  'e  kant  lizze  foar  opluchting.De
húsdokter hat blykber kanker útsletten fan ekspresjebloedûndersiken mar hie oars neat om my
te helpen as in ôfspraak fan in adviseur oer in pear wiken.Ik besocht dom behannelingen fan
apotheekstapels dy't nei in koarte kalmearjende dingen slimmer makken.

In moanne as wat earder hie ik in zetpilskimmel op eBay kocht, dus besleat it te besykjen.Ik
mingde  kokosnootoalje  (fast  by  keamertemperatuer)  mei  RSO  en  tafoege  in  pear  drippen
teebeam oalje.De kalmerend wie  daliks  en binnen 24 oeren koe ik  de ferbettering  fiele,  in
definityf  genêzingsgefoel  en  de  swelling  wie  fermindere.Binnen  7  dagen  wie  ik  werom nei
normaal en fielde my folslein genêzen, stopte mei it brûken fan de zetpillen.Dit wie in bytsje te
betiid en nei noch 7 dagen kaam de swelling werom.Ik gong direkt werom nei it brûken fan de
zetpillen en dizze kear gie troch foar 14 dagen (sa lang as mooglik wie) nei't de swelling fuort
wie.Ik krús de fingers as ik dit sis, mar dat liket wurke te hawwen & de oalje hat my rêden fan
wat in skriklike, pynlike ûnderfining wie yn 'e wachttiid om in spesjalist te sjen.Ik fiel my no tige
kwetsber as ik gjin buis oalje yn 'e kuolkast haw.

Foar it ferljochtsjen fan myn pine en mysels gau te genêzen, it besparjen fan de kostbere tiid fan
in spesjalistysk dokter, bin ik blykber in misdiediger fan wet!Wat in frjemde wrâld!” M

Hoe meitsje zetpillen?
Smelt  kakaobutter,  foegje  oalje  ta,  sawat  1-2g  oalje  per  100g  smelte  kakaobutter  om  te
begjinnen.Ferheegje dan de dosis elke fjouwer dagen oant de pasjint sawat 0,33 g fan 'e oalje
yn  elke  suppository  brûkt.1g  (totaal  gewicht)  zetpillen  foar  bern,  2g  foar  folwoeksenen,  3g
(ballen)  foar  faginale  problemen.0.01-0.02g  oalje  sil  goed  wurkje  foar  begjinners.As  jo  ien
begjinne mei 0,05 g yn in suppo, sille se it wierskynlik ek net folle fiele, mar it is better om te
begjinnen mei in lytse dosis (foar dyjingen dy't yn it  ferline noch noait himp besocht hawwe
ensfh.).De echte RSO is heul potent en jo noaitwit krekt hoe't in pasjint sil reagearje (bloeddruk
ensfh), mar zetpillen soe wêze in goede manier om te krijen minsken wend oan de oalje.

It  nijsgjirrige  ding oer  zetpillen  is  hoe't  se  de longen  lykje  te  iepenjen en it  sykheljen  folle
makliker meitsje binnen sizze 20 minuten - in dream dy't útkomt foar in protte mei COPD of
astma  ensfh.Pasjinten  hawwe  se  ek  brûkt  om  psoriasis,  hege  bloeddruk,  Crohn's,  PMS-
krampen ensfh.

Jo kinne ek oare natuerlike oaljes tafoegje oan 'e zetpillen, it hinget ôf wêr't jo se foar wolle en
wat  it  doel  is.Gean  gewoan  nei  guon  siden  foar  natuerlike  medisinen  en  lês  wat  ferskate
essensjele oaljes dogge en jo kinne safolle eksperimintearje as jo nedich achtsje.

Ek binne zetpillen in geweldige manier om pasjinten te behanneljen dy't de oalje net kinne ite of
it om ien of oare reden net yn 'e mage kinne hâlde.Wat my oanbelanget, te oardieljen nei de
effekten,  is  it  nimmen fan de oalje  yn zetpillen de bêste en noflikste manier om hennep te
brûken.It  klinkt  en  sjocht  earst  grappich,  ik  jou  dat  ta,  mar  dejingen  dy't  besocht  hawwe
iens.Miskien iepenet it de chakra's fan ûnderen nei boppen, wa wit, mar it fielt grif geweldich.

Froulju  soene graach de zetpillen nimme -  se helpe ek mei  allerhanne bakteriële en virale
ynfeksjes, "partnerútwikseling fan mikrobiologyske ynformaasje", allergyen foar kondomen en
de smeermiddelen dy't derop wurde brûkt, ensfh.Haw ik neamd hoe effektyf de oalje soarget
foar (nivo's) hormonale ûnbalâns?Beste winsken, JB

“Zetpillen mei de RSO kinne ek brûkt wurde foar allerhanne faginale problemen, ynklusyf mar
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net beheind ta gistynfeksjes, HPV, condylomata, herpes en in protte oare sykten of ynfeksjes
wêrfan men net needsaaklik lije moat.Benammen as se sa maklik fersoarge wurde kinne as de
oalje brûkt wurdt.JB"

“RSO-hemp-oalje-suppositoria wurkje geweldich foar alle soarten anale of faginale problemen,
aambeien,  Crohn's,  darm-  of  darmproblemen,  leukemy,  longbetingsten  ynklusyf  astma,
harsentumoren, bloeddruk, kontrôle fan hormonale balâns ensfh.JB"

"Kinne jo my advys jaan oer oft hennepolie feilich is om te brûken yn 'e swierens?D'r is net in
soad  ynformaasje  dy't  ik  kin  fine.Myn  freon  is  krekt  ferteld  dat  se  in  navelcyste  hat  dy't
bloedklots kin feroarsaakje dy't liede ta har poppe stjert.Ik haw de effekten sjoen fan hennepolie
en it  goede dat  it  kin  dwaan, ik  bin gewoan net  wis  oft  it  feilich is  tidens de swangerskip.
Christine

-- Beste Christine, fansels is it  feilich om it te brûken, himp wurdt al ieuwenlang brûkt yn 'e
swierens en ek tsjin weeën.Ik advisearje dat se zetpillen makket mei 0,01-0,06g oalje yn elk
(begjin  mei  1-2g  oalje  per  100g  kakaobutter).De  cyste  ferdwynt  normaal  binnen  in  pear
wiken.Trije kear deis, en gjin soargen, de oalje sil de poppe net skea.Beste winsken, JB

"Lied jo migraine?Nim in korrel fan rys grutte hoemannichte cannabis oalje, akaRSO, en pak in
pear winks.Neat better, lit ik dy sizze! Sarah

- Geweldich advys,  Sarah.It  wurket  echt.Mei  ik  foarstelle  om it  te  besykjen yn zetpillen,  frij
tichtby direkte reliëf en wurket ek as previntyf as jo it elke dei religieus nimme.Migraine kin sa
slopende wêze.(Jindrich learde my op oer de zetpillen en hy hie gelyk op alle punten.)" Tracey

"Ik  krige  wat  ik  woe,  tank.Ik  woe  dat  jo  tajaan  dat  oalje  medysk  is,  nettsjinsteande  de
sterkte.Oalje hoecht net 95-98% te wêzen om medyske wearde te hawwen.It is net gewoan
"crap" as net it  heechste persintaazje mooglik.Foar my liket it  skealik om safolle minsken te
hawwen dy't hjirhinne draaie foar ynformaasje om ferkearde ynformaasje te krijen dat cannabis
crap kin wêze.It is in hillich krûd en hat perfoarst wearde yn elke foarm.

Ik soe tinke dat in lubed up syringe (sûnder nulle fansels) mei in bytsje ferwaarme oalje koe
wurde ynfoege en tapast direkt yn 'e darm.Sjit it der rjocht yn.It liket derop dat ferwettering mear
sin makket foar aktuele tapassingen oer grutte gebieten. Blake

- As dat is wat jo woenen, dan mist jo noch it punt, Blake.45% THC oalje is crap yn ferliking mei
de bêste ekstreem machtige en kalmerend 95-98% THC RSO en it sil nea hawwe deselde of
fergelykbere effekten.Wolle jo dat hearre?

Fiel jo no frij om wat oalje op jo rectum te smeren as jo jo punt noch better wolle bewize, op dy
manier krije jo mear praktyske ûnderfining mei hoe't jo it goed brûke.De oalje sil jo gau sjen litte
wêrom't it better is om te brûken yn zetpilfoarm en dat is better om nei te harkjen dan goed
bedoeld  advys.De  oalje  kin  wurkje  as  lijm  as  jo  noch  net  krigen  de  hint.Genietsje  fan  it
eksperimint, meitsje asjebleaft in fideo deroer, sadat oaren dizze begjinnersflater net hoege te
herheljen.Beste winsken, JB

“De lever  krijt  it  grutste part  fan har  bloedfoarsjenning út  it  spijsverteringssysteem,  sadat  it
aaiwiten, oare fiedingsstoffen en giftige stoffen fierder ferwurkje kin.Dêrom jout it ynnimmen fan
Simpson Oil in wisse en rappe levering oan 'e lever, en dan nei de bloedfoarsjenning en de rest
fan it  lichem.Derneist  sil  guon fan 'e oalje har wei nei de dikke darm direkt  meitsje om de
medisinen yn jo bloedstream oan te foljen.Súkses!" Steve

"Dude, in zetpil foar cannabis-oalje hat UTLITS myn intense maagpine ferlost!Ik fielde my ek
hielendal net stiennen!(Dêr haw ik leaver in kar mei) Ik koe einliks sûnder pine sliepe en waard
wekker  mei  in  folle  better  gefoel.In  freon  joech  my  in  artikel  dat  de  biobeskikberens  fan
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cannabisoalje foar ferskate administraasjemetoaden ferklearret.It is lang en wittenskiplik, mar ik
lês it allegear.

As  mûnling  nommen,  ferleegje  de  magesoeren  de  opnamesnelheid.Minsken  krije  dat  echt
'heech' of 'stiennen' gefoel as se de oalje slikke, en op har beurt tinke se dat de oalje 'echt
wurket'.Mar mei de mûnlinge rûte wurdt it eins net op in heger taryf opnomd, it wurdt gewoan op
in psychoaktive manier belibbe.

Ik  nim cannabis-oalje  mûnling  foar  hast  2 jier  en ik  haw geweldige genêzen hân.Butt  (pun
bedoeld),  nei it  besykjen fan 2 dagen fan zetpillen, bin ik oertsjûge!Ik fiel  my safolle better!
Minder ûntstekking yn myn gewrichten, net sa stiif, senuwpine en spierspasmen binne safolle
better  en  gjin  buikpine!Úteinlik!Sykte  en  chronike  pine  binne  ferskriklik.Ik  fiel  my  no  noch
posityfer oer dizze oalje.Ik hie der echt wat hoop mei nedich.Ik begon te tinken dat it alles dien
hie wat it koe, no bin ik der hoopfol oer. ”

"De biobeskikberens fan 'e rektale rûte wie sawat twa kear dat fan' e mûnlinge rûte troch hegere
absorption en legere earste-pass metabolisme." Mickey

- Suppos binne geweldich foar safolle betingsten.Ik makke se populêr yn de CR, en tûzenen
minsken brûke se mei grut súkses.Dus lokwinske, Mickey.;) JB

"It liket derop dat men folle gruttere doses kin nimme troch zetpil en gjin negative psychoaktive
reaksje  hawwe.Is  d'r  in  sêdingsnivo foar  absorption  fia  rektale  rûte?Betsjutting,  koe ik  myn
genêzing rapper meitsje troch gruttere doses zetpillen te meitsjen? Mickey

- Wês krekt sa foarsichtich mei de dosering as mei mûnling gebrûk.Oant 5mg per suppo foar
sûnder ûnderfining, sawat 10mg wurdt normaal heul goed tolerearre.Mei hegere doses witte jo
noait  hoe't  de  pasjint  reagearret,  dus  it  is  it  bêste  om  de  dosaasje  ek  stadichoan  te
ferheegjen.Mar as jo ienris jo tolerânsje opbouwe kinne jo frij eksperimintearje.Ik persoanlik hâld
fan suppos mei 0,3-0,5 g oalje - mar dat soe tefolle wêze foar de measte oaren, dus besykje it
net, útsein as jo witte wat jo dogge en it net skele fan in twa dagen sliep of sa.;) JB

"Ik  begryp  wêrom't  se  in  bytsje  bang  is  fanwegen  de  manier  wêrop  de  oalje  jo  fiele
kin,benammen as jo it noch noait earder meimakke hawwe.Myn mem wie 62 jier âld doe't wy
begûnen har op 'e oalje se hie noch nea iens marijuana foar.Se wie tige swak en dizich en koe
in skoft net ite MAAR it binne de bywurkingen fan de oalje.Wy dogge no zetpillen en it ferskil is
geweldich.Se kin no har folsleine gram ferdield yn 3 kapsules deis nimme.Se fielt noch as it
ynskopt, mar it is net sa swier as doe't se it oraal ynnaam.Wy mingje ek yn deselde ferhâlding
fan hennep sied oalje en oant no ta wurket it goed.Ik hoopje dat ik wat ferstân haw." Nikkita

"Hoi JB, myn mem hat longkanker (faze 3) en ik haw de oalje op har drukke, it is no har 10e dei
en wy binne hast 1 gram deis.Jo hiene gelyk, se wenne der oan en Zombie-effekten yn 'e dei
binne better, se sliept 10-12 oeren nachts.Dus moat ik ek zetpillen mei mem dwaan?Dankewol."
Rio E

-- Ja, Rio, wêrom net.Se sil genietsje nimme se, se echt produsearje in hiel noflik gefoel yn it
lichem.Deselde dosering as wat se wend is om oraal te nimmen, mingje it mei kakaobutter.Se
kin it tusken de doses as tafoeging nimme, as se kin, of ynstee fan 'e orale dosis, oant har
ta.Rektaal of faginaal hawwe froulju yn dit opsicht in lyts foardiel boppe manlju.

En as froulju wisten hoefolle zetpillen mei de oalje kinne helpe mei premenstruele en hormonale
problemen, soene se se allegear nimme, dêr haw ik gjin twifel fan.

Ek  binne  zetpillen  mei  0.005-0.01g  oalje  deryn  in  poerbêste  manier  om in  behanneling  te
begjinnen foar begjinners, pasjinten wurde meastentiids net heech op zetpillen mei lytse doses
fan 'e oalje deryn en se lykje de ûnderfining in protte te genietsjen.Mar, lykas wy fûnen, is it
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nimmen fan de zetpillen faak in mear kontroversjeel ûnderwerp dan it brûken fan de oalje yn it
algemien.

Dochs is de realiteit dat aambeien jo ier of letter sille fange, en as se dat dogge, sille jo bliid
wêze  om in  zetpil  of  twa  fan  cannabisoalje  te  nimmen,  dat  kin  ik  jo  garandearje.Om't  de
opluchting daliks is en leau my dat  mar in pear  minsken stoer genôch binne om yn sokke
situaasjes de suppository net te nimmen.Safolle foar foaroardielen tsjin cannabis,  aambeien
kinne se ús heul fluch sortearje.JB

"Jo seine hormonale problemen ...Ik bin op Estrogel omdat ik gjin hormonale oarsaak fan myn
grutte operaasje haw.Helpt it dêrfoar?” Elizabeth

"Wis wol ...Ik bin 55 en brûk it alle dagen. Christy

Feeding Tubes
"Ik  behannelje  myn  mem.Se  hat  keelkanker  en  hat  it  opienfolgjend  tadien  fia  har
fiedingsbuis.Warm it  in  bytsje en mingje it  mei  kokosnoot  oalje!Nea hat  de buis  ferstoppe!"
Steve

"Ik jou it oan myn soan troch syn fiedingsbuis as hy it net trochslokt - ik giet heul waarm wetter
op 'e oalje yn in beker, dan ferdwynt it, dan foegje ik wat koeler wetter (net te folle) ta, sadat it
wetter is net te waarm, dan giet it yn 'e buis.It wurke frij goed, hoewol soms oalje de buis in
bytsje linet, mar it is noait blokkearre.It geheim is om it del te skinen wylst it noch heul waarm
is." Angela

"Soe immen ideeën hawwe oer hoe't jo de hennepolie oan ien jaan kinne troch in fiedingsbuis?
Ik haw it mingd mei oliveelje om it net sa dik te meitsjen, mar ik bin noch altyd bang dat it de
buis ferstoppe.Ideeën?" Steven

- Steven, it is altyd it bêste om in manier te finen hoe't jo ûnferdunde oalje kinne administrearje,
dat is de bêste manier om te gean.As jo gjin manier kinne fine, kinne jo it mingje mei it iten fan
'e pasjint en lit se it op dizze manier ite.Ja, it kin de buis ferstoppe, nammentlik as de oalje in
dikke konsistinsje hat.Guon oaljes binne dik, guon binne mear rinnende.Mar as jo se opwarmje
oant lichemstemperatuer, moatte se rinnend genôch wêze om de buis net te ferstoppen.

In oare manier is om it te jaan oan pasjinten yn zetpillen mei kakaobutter.Dochs is it iten fan 'e
oalje de foarkommende manier om dit medisyn te nimmen, wannear mooglik.D'r binne in protte
manieren om de oalje te administrearjen en it is faaks heul yndividueel, dus besykje in manier te
finen dy't it bêste by de pasjint past.Beste winsken, JB

“Ik  wit  dat  it  ferskriklik  klinkt,  mar in  bytsje coca cola troch de buis  om it  te spoelen nei  it
oanmeitsjen fan viskeus guod, of gewoan om klompen yn it algemien skjin te meitsjen, wurket
goed.In âlde RN standby." Ellen

Chirurgie, chemo of oalje?
"Jo soene myn boarsten noait nimme, as ik RSO kin ynnimme !!" Chloe

"It idee dat boarstkanker in "persint risiko" is is in folsleine leagen.Yn werklikheid hat elkenien
kankermikro-tumors yn har lichems, ynklusyf mysels.Kanker is gjin sykte dy't jo gewoan "krije",
lykas  willekeurich  troffen  troch  bliksem.It  is  iets  dat  jo  dei  foar  dei  moatte  "beheare"  of
"foarkomme",  meal  foar  mealje,  troch  in  libbensstylkeuze  dy't  vitamine  D-supplementaasje,
fieding,  superfoods,  grienteapen  en  it  foarkommen  fan  kankerferoarsakende  gemikaliën  en
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strieling omfettet.  Dus as in dokter seit  dat jo in "kâns" hawwe om kanker te krijen, wat hy
ymplisearret  is  dat  jo  gjin  kontrôle  hawwe  oer  kanker,  en  dat  is  in  direkte
leagen.Kankerkwakkerij, mei oare wurden.”

- As jo in "kâns" hawwe om kanker te krijen, gean dan gewoan op 'e oalje.It is in folle sûner en
feiliger opsje.JB

"Sjoch nei kanker as in oare serieuze sykte as wie it in brân.Hoe grutter it fjoer, hoe mear macht
jo nedich hawwe om it te blussen.Dus, wolle jo leaver hûndert emmers wetter (RSO) of in glês
wetter (oare soarten oalje) brûke as jo eigen hûs yn 'e brân stie?Of wolle jo graach sjen dat
profesjonele  brânwachtminsken komme en jo  dêrby helpe?Dat  soe ik  leaver  wolle,  mar  de
hjoeddeiske brânwachtminsken, dus dokters, meie net iens wetter brûke om al dy brânen te
blussen en se witte net iens hoe se it  brûke moatte nei al dy desennia fan yndoktrinearjen,
harsenwaskjen en gjin cannabis brûke yn medisinen.

Hat it jo sin dat ien saakkundige brânwacht nei in grutte brân yn 'e stêd stjoert en se net wetter
brûke liet, dus de meast basale en tradisjonele foarm fan bestriding fan fjoer?Net oan my.Mar
dochs, dat is krekt wat de machthawwers diene oan it medyske systeem dat wy hjoed hawwe.

In soad brânen, gjin wetter, dus in soad ekstra wurk foar brânwachtminsken/dokters dy't har
wurk net sa goed dwaan kinne.Sa moat it net, tink ik.Se moatte de bêste apparatuer en it bêste
ark hawwe foar har wurk, moatte se net?Dat soe ik dwaan as ik har manager/regearing wie.Is
der wat mis mei it sa nei te sjen?Ik tink it net." JB

"Foar elke frou dy't dit lêze, hoopje ik dat it jo helpt om te witten dat jo opsjes hawwe," sei frou
Jolie  fierder.
-- As mefrou Jolie tinkt dat in dûbele mastektomie de bêste manier is om kanker te foarkommen,
lit my dan mar sizze dat ik it der perfoarst net mei iens bin.En as ik wie yn har plak, Ik soe yt de
oalje  en wrijven it  op fertochte gebieten eltse  dei,  it  is  in  folle  feiliger  opsje  as wat  se gie
troch.En it grappige is dat se de oalje dochs ite sil, want dat sil se moatte.

Bygelyks, hoefolle CT-scans moast se foar en nei de operaasje nimme?Ien CT-scan is lyk oan
of kin lyk oan 200-500 long-röntgenfoto's en de effekten fan strieling binne kumulatyf.Dat feitlik
sil "previntive sjirurgy" har wierskynlik kanker jaan ynstee fan it te foarkommen.Och goed.

Dat is wat jo krije as jo te folle hawwe om te besteegjen en as jo in gentest dogge om jo takomst
te foarsizzen.Dy oplichters fertelden har dat se boarstkanker krije soe, dat se "aktearre" en no
sil se sûnder boarsten libje, se sil der depressyf oer wêze, se sil der altyd oer tinke, se sil in
protte oare sykten krije as gefolch fan dit, en hja is mear as kâns te krijenkanker earne oars
dochs, en se sil nei alle gedachten nei wat dokters dien oan har en nei alle BS se fertelde har.

It is echt better om thús te sitten en de oalje te iten en gjin soargen te meitsjen oer wat.Of
alteast ik tink it.As it komt, sil it komme, wêrom meitsje jo soargen oer eat dat oer tweintich jier
kin barre en jo boarsten útsnije foar gjin oare reden as ienfâldige korrupsje en stellerij  op it
heechste nivo.JB

"Ik leau dat jo gelyk hawwe op JB!Yn 2005 hie ik myn rjochterboarst fuorthelle, as ik fan de RSO
wist hie ik dy operaasje nea hân.Lykas jo witte, haw ik no longkanker en ik leau dat RSO de
ienige manier is om te gean. Bonnie

"Sa wier JB, ik hie in previntive hysterektomy nei in boarstkanker fan stadium 1, dêr't ik no spyt
fan haw.As ik wist oer RSO werom dan ik hie gjin operaasje of bestraling!Plus de strieling wie
protokol!!!!!Ik haw safolle FAITH yn RSO dat ik myn folgjende mammogram annulearre haw.Ik
sil myn adviseur in lêste kear sjen om him te fertellen dat ik klear bin mei de kankersektor, om't
ik leau dat ik de genêzing wit, sil ik RICK SIMPSON PHOENIX TEARS op myn sikehûsnotysjes
skriuwe.:) Ik kin jo net genôch tankje foar jo help en tawijing.Myn kankerdonaasjes gean no nei
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feniks triennen.Ik bin segene!!!FREDE, myn freon.:)” Tina

"It is sa stom om jo libben te riskearjen mei de mastektomie, sadat jo jo libben MAGLIK net
hoege te riskearjen mei kanker.En dan it risiko op kanker te krijen mei al dizze scans!Hoe stom
soene  jo  fiele  as  jo  nei  dit  alles  kanker  yn  'e  longen  krije  fan  'e  scans?Of  stoarn  by  in
komplikaasje fan 'e operaasje?In mastektomie nei't er kanker diagnostisearre is, TEGENS mei
hennepolie en ik soe it net oardielje, mar it dwaan sûnder kanker is likefolle in risiko as kanker
krije.Ienfâldige logika." Carla

"Spitigernôch sjoch ik dat froulju dit de hiele tiid dogge as in "previntyf." En se binne bang yn dit
omdat se fiele it  is  harren ienige opsje.Wy witte  better  mar by god hoefolle  mear  minsken
moatte dizze strontsykte lije??!!Us regearingen binne nutteloos.As wy hjir cannabis hiene om frij
te brûken, soene in protte net yn 'e posysje wêze wêryn de dame hjirboppe is.Hiel heul fertrietlik
en makket my eins lilk. ” Georgje

"Dus se slachte harsels en neamde it  in previntive maatregel?Dat is gek...Boppedat wurket
genetika net sa.Wy hawwe allegear alle genen foar yn prinsipe alles ...It is ús OMGEVING dy't
aktivearring fan bepaalde genen trigger.As se sizze "it rint yn 'e famylje" is it echt in teken fan 'e
gewoanten dy't wurde trochjûn fan de iene generaasje op de folgjende dy't deselde genetyske
triggers feroarsaakje.It is net allinich in gefal fan genetika.Dat is in folslein ûnwittend ding om te
sizzen ... "Alistair

"Wat in dokter immen kin oertsjûgje om te dwaan ...Harkje minsken, genetyske screening is
waaaaay komplekser dan "Oh, jo hawwe dat gen, dus jo hawwe in 87% kâns om kanker te
krijen." Hjir is in oar feit dat de measten net bewust binne: elkenien hat kankersellen; it behâld
fan in fitale lichemsbou en it minimalisearjen fan miljeu-gifstoffen is de bêste weddenskip fan
elkenien  om  sûn  te  bliuwen  ...Dit,  liket  sa  oer-de-top.In  serieus  misbrûk  fan  'e
dokter/pasjintferhâlding. Jack

"Ik freegje my ôf oft Brad Pitt syn ballen ôfhakt krijt om no testikulêre kanker te foarkommen."
Mike

"JB, woe dit diele mei dy en Rick.De oaljepil dêr't se it oer hat is de RSO.Ik tocht dat dit jo
ynteressearje kin.Ik  haw ek foto's  foar dy.Dit  is  stjoerd troch in  meiwurker  en in  brûker fan
natuerlike medisinen. Rick

"Okee, dit is de earste kear dat ik dit oan 'e wrâld fertel, dus ferjou my as ik in bytsje raffelje.
Ik lije oan in slim gefal fan endometriosis.It is in sykte as it weefsel dat normaal de binnenkant
fan 'e uterus linet, endometrium neamd, begjint bûten de uterus te groeien.Gewoanlik dekkend
de  eierstokken,  darm  en  oare  organen  en  weefsel  yn  'e  lining  fan  it  bekken.Krekt  as
deendometrium  reagearret  by  menstruaasje,  sa  docht  it  ferpleatst  endometrium  bûten  de
uterus.It  verdikt, brekt ôf en bliuwt mei elke menstruaasjesyklus.It  ferpleatst weefsel hat gjin
manier om it lichem te ferlitten, en wurdt fongen.Wat op syn beurt feroarsaket dat it omlizzende
weefsel  yrritearre  en  ûntbûn  wurdt,  en  úteinlik  ûntjout  ta  littekenweefsel  en  adhesions
(abnormaal weefsel dat organen bynt).

Dit soarget foar ferskriklike side-effekten.Pain Kb in konstante deistige wearze.Dysmenorrhea,
pynlike  menstruaasjes,  dy't  normaal  in  heule  syklus  kinne  duorje.Oermjittige  bloeden,
ûnfruchtberens, wurgens, wearze, constipatie, ensfh.No is de moderne medyske soarch foar
endometrose  benammen  hormonen  en  swiere  pine-medikaasjes.Ofhinklik  fan  jo  earnst  en
behannelingplannen, is de meast oanrikkemandearre en effektive behanneling in hysterektomy.

Ik bin noch mar 21.Ik gean konstant om mei in slach fan deistige pine en hope op in takomstige
famylje en goede sûnens.Dit beynfloedet it deistich libben op sa'n negative manier dat ik soms
amper  út  bêd  kom.Ik  haw  hormonen  besocht,  en  tonnen  medisinen  dy't  my  heul  siik
meitsje.Oant no hat neat wurke...oant likernôch in moanne lyn.De eigner en skepper of MOTH
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(medisyn fan it krûd) yntrodusearre my oan dit prachtige medisyn neamd in "oaljepil." Tegearre
mei it feroarjen fan myn dieet, haw ik dizze lêste moanne enoarme ferbetteringen sjoen.Ik haw
al 8 oeren sliep krigen, dat is taboe foar my!Ik haw in enoarme signifikante fermindering fan pine
sjoen, in bytsje as gjin eins.Myn misselijkheid is no folslein fuort en yn tsjinstelling ta de effekten
fan pine-medikaasjes dy't ik fan myn dokters krige, bin ik no yn steat om te fertarren en te iten
sûnder probleem. Ik kin earlik sizze dat ik my net sa geweldich fielde sûnt ik 15 jier wie! ”

"Ik stjerre leaver oan natuerlike oarsaken as dat immen my op in stielen tafel yn in sikehûs
snijt.Sjirurgen hawwe net altyd in 100% súkses, myn freon Margie stoar oan it hawwen fan in
hysterektomy, se bliedde op 'e operaasjetafel. De Jong

"Ha fersoarge myn susters galstiennen.Sadree't se de oalje begon te nimmen, hold se op mei
de ferskriklike oanfallen.Hat noait in oare hân, en annulearre har operaasje !!!!Myn sûnens hat
ek in 180 dien." Kelly

"19  moannen  lyn  nei't  ik  in  kankerige  tumor  op  myn  dikke  darm  fuorthelle  hie,  kaam  de
Kankerklinyk op 'e ûntslachdei.Chemo en strieling pland om nije wike te begjinnen - standert
protokol se seine.Bullshit sei ik!!!Cannabis oalje sil myn ferzje wêze fan standert protokol.Ien jier
kontrôle ferline moanne.BLOED IS SKOON - CT-SCAN-resultaten diktearre oan my troch myn
sjirurch, Quote, Gerry - jo dikke darm is vlekkeloos. Gerry

"Hallo JB, ik haw in medyske needfraach.Myn heit is fallen, rekke op 'e holle en hat in bloedklok
yn 'e bûtenste membraan fan syn harsens, net eins yn 'e harsens.Hy is út it sikehûs ûntslein en
is stoppe mei pinekillers om't se net wurkje foar de hoofdpijn.Dokters hoopje dat it bloedklots op
'e rin yn omfang sil ferminderje, oars sille se besykje te operearjen ...Hy nimt Coversyl 2.5mg
foar bloeddruk, Flomackstra foar prostaatfergrutting, en hat ek in tastân fan bloed ûntbrekkende
bloedplaatjes dy't Gammophacy fan in bepaalde betsjutting feroarsaakje.Hy is 80 jier âld en hat
nea  besocht  RSO.Ik  haw  guon,  hoewol  it  al  in  jier  yn  in  kontener  yn  'e  kuolkast  hat
sitten ...Hawwe jo ûnderfining mei it ferminderjen fan dit soarte bloedklok?Soe d'r in foardiel
wêze yn in aktuele tapassing op 'e holle op it mêd fan pine of soe ynname it bêste wêze?Ik sil jo
e-boek  hjoed  perfoarst  keapje,  mar  elk  spesifyk  PRIVATE  advys  soe  in  protte  wurdearre
wurde ...Ik sil  wierskynlik de RSO mingje mei kokosnota-oalje,  of  olive-oalje dy't  hy miskien
leaver as hy is Italjaansk, foar ingestion en / of aktuele tapassing.Ik tink dat it wichtichste ding
dat ik wite wol is - is d'r in mooglikheid foar neidielige effekt op 'e bloedklok fan it ynnimmen fan
RSO?D'r is oeral in protte dingen oer it ferminderjen fan tumors, mar ik kin net ien ding fine oer
bloedklots yn 'e harsens bûtenmembraan???!!!Pls help. ” Ross

-- Hoi Ross, hjir is it e-boek foar jo.De oalje sil helpe mei it bloed clot, te, maklik.Hy soe krekt nei
de fal cannabis yn syn systeem krije moatten.En no hoe earder kinst him der op krijehoe better
de kâns op súkses.Ik soe de medisinen yn 'e helte snije as jo him op' e oalje begjinne om
unwinske side-effekten te foarkommen en dan, lykas jo sizze, yntern en topikaal.In suppository
mei  de  oalje  soe  geweldich  wurkje  -  supposen  binne  geweldich  foar  long-  en
harsensomstannichheden. JB

"Ik mingde sawat heal ounce mei 60 ml olive-oalje (wit net hoe goede kwaliteit it  wie dat ik
makke).Ging dêr, hy like de dea waarmte oer (hy soe allinne lit my tapasse it topically op syn
holle).Ik hifke 0.5ml yn in pipet en ik bin noch funksjonearjen, mar ik bin in licht gewicht.Ik smard
teminsten dûbel dat op syn holle.Nei in healoere konkludearre er dat it der allegear yn gien wie
en fage him de holle mei in handoek....Wy ieten smoarge salm dy't ik meinommen hie, doe gyng
ik út om brea en molke en kaam werom om him te hearren oan 'e telefoan mei syn oare bern,
dy't blykber bliid wiene om him ek wer nei syn gewoane sels te hearren.Yadayada, tank foar jo
wurk jonges!...Ross

"Ik  bin  in  4x Cancer  Survivor,  myn lêste  diagnoaze wie Agressive  Invasive  Stage 4 Breast
Cancer, dus ik gie troch in dûbele mastektomie yn febrewaris 2014. Ik haw dizze kear Chemo
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en Radiation ferlitten en brûkte THC en CBS Oils om mysels te genêzen. Ik haw no 2 jier yn
remission west. Ja leave, it wurket wol. As jo fragen hawwe, PM my goed. Ik tink dat ik dy helpe
kin. Ik haw 3x earder troch strieling- en chemo-terapyen west en dizze kear wegere ik it en
brûkte myn alternative metoaden. Dizze kear haw ik de bêste kwaliteit fan libben hân. Net altyd
siik en misselijk. Myn pinenivo wurdt kontrolearre mei THC en CBD Oils en konsintraasjes. Gjin
farmaseutika dizze kear. Gjin opioïden. God tankje." Tina

"Ik moete in ealman in bytsje lyn, hy fertelde my dat hy wie de direkteur fan spesjale projekten,
wurke foar de gov't yn 'e iere santiger jierren.Hy fertelde my dat se doe medyske hennepolie
studearren, en se lieten it falle.WÊROM?Want it WERKT!!Ja, hy sei "de machten dy't witte dat
der gjin jild is yn libjen, allinich stjerren." Lykas wy allegearre witte, hawwe politisy yn ús lân en
yn 'e FS ynvestearrings yn chemo-laboratoaren en drugsbedriuwen.No, nei in lange diskusje
fertelde hy my ek dat hy en syn hiele team sûnt dy tiid op medyske hennepolie hawwe en dizze
moaie hear liket yn syn heule begjin sechstich, no, hy is eins yn 'e lette santiger jierren en sjocht
der geweldich út !!De oare leden fan syn team libje ek noch allegear, no is dat wat om oer nei te
tinken!!En hey, wisten jo ek dat de âldste libbene minske op ús planeet 131 jier is, syn hiele
libben op medyske hennepolie  hat  en noch alle  dagen op syn pleats  wurket  ...  Wy wurde
ferriede troch de minsken dy't wy fertrouwe moatte! !" Brian

PMS, menopoaze
"Dit is ien ding wêrfoar himp en himpoalje yn it bysûnder it bêste is dat der is, mar gjinien.Jo sille
gewoan neat fine dat better koe of soe helpe dan hennep.It sil helpe om it hormonale lykwicht te
herstellen  en  de  râne  fan  'e  agresje,  stimmingswikselingen,  ensfh.It  sil  ek  helpe  om
premenstruele pine en krampen, ûngemaklike gefoelens, eangst, ensfh.

As ik seach in frou begjinne te gedragen nuver fanwege PMS-relatearre hormonale ûnbalâns yn
har  lichem,  Ik  soe  jaan  har  himp  fuortendaliks  yn  alle  manieren  of  foarmen  of  foarmen
beskikber.Ik sjoch gjin reden wêrom't immen nodeloos lije soe.Net te ferjitten dat as men lijt,
elkenien om har hinne dêrtroch lijt,  sa't elkenien dy't  te krijen hat mei in premenstruele frou
befestigje kin.Ik soe har de oalje litte ite, it brûke yn in zetpil en ik soe aktueel gebrûk op har
buik en rêch net negearje.Se sil it leuk fine, om't it de pine fuort sil en har hûd op dy dielen
ferbetterje.Ik soe ek wat oalje by har smoke, sadat se wist dat se "net allinich" is en dat immen it
makket.Mei hennep hoecht menstruaasje net in frustrearjende en onaangename ûnderfining te
wêzen foar alle belutsenen.JB"

"Cannabis-oalje  is  myn  medisyn  foar  menopause  en  myn  previntive  medisyn  foar
eierstokkanker dy't myn mem yn 1985 naam.As ik allinne fan 'e oalje wist hie, soe myn mem my
sjoen hawweopgroeie en bern krije!It genêzen myn symptomen fan menopoaze.Wurke binnen
48 oeren!Ik kin wer libje!Ik diel dizze ynformaasje oeral ik kin.De genêzing moat beskikber wêze
foar  elkenien  om te  brûken!Tankewol  Rick  foar  it  fersprieden  fan  it  nijs  en  it  meitsjen  fan
minsken sûn! Shelagh

"Ik bin 50lbs ferlern trochdat it myn hormonen útwurke - ik kin it daliks fiele - gjin hite flitsen
mear dy't yn 't algemien de hiele dei en nacht trochgean.Doe't ik siik waard op 37, ik waard ek
smiten yn direkte menopoaze en de sykte messes mei elk hormoan.Ik bin in leauwige, om't ik
100 lbs opdien haw sûnt ik siik waard en mei mar in bytsje gebrûk 50 ferlern haw. Joann

“Ik folgje de side fan Rick al in skoft en fanwegen de ynformaasje dy’t ik dêr opdien haw, is myn
astma en HEEL ERNSTIGE nachtswitten en waarme flushes troch tige drege menopoaze no
net bestean.Gean troch mei it goede wurk." Lize

"Ik haw kanker en sliepapnea.Ik krij net allinnich geweldige sliep, ik wurd net wekker fan hite
flitsen.It is in segen." Stephanie
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"Hat immen oars rapportearre dat de oalje echt goed is foar it ferminderjen fan symptomen fan
menopoaze?Myn  hite  flitsen  en  nachtswitten  binne  hast  folslein  ferdwûn  doe't  ik  de  oalje
ynnaam." Gill

Q.Ferdomd, JB ... se die it geweldich, TOT de anty-estrogen-shots.Se meitsje har dealik siik.
IN.Ferrassing, ferrassing, Valerie."Bliuw fuort fan dokters" is op it stuit spitigernôch de regel fan
it spul.Wy sizze it net út wille, it is in realiteit.De pasjinten dogge it normaal goed op 'e oalje oant
medyske  saakkundigen  yngripe  en  it  opknappe  mei  wat  ûnnedige  tige  alternative  en
eksperimintele gemyske medisinen.Dus oant dokters leare hoe't se dit medisyn goed brûke, is it
echt feilich om fan har ôf te bliuwen (as de omstannichheden it tastean, fansels).Se hat de shots
net nedich, se moat sa gau mooglik safolle oalje ynnimme as se kin om de skea fan eardere
medyske behannelingen los te meitsjen en har tastân ûnder kontrôle te krijen.As de oalje net
helpt, is it heul ûnwierskynlik dat wat oars soe.JB

Body Weight Regulation
"Cannabis  oalje  regulearret  it  lichemsgewicht  en sil  jo  perfoarst  op in  sûn gewicht  bringe!It
makket jo ek net sa folle nei junk food.It is wirklik in geweldich medisyn.Dit is de ienige ECHTE
medikaasje foar gewichtsverlies. Rick

"Ik sakje ek gewicht --- ik moat in riem keapje.:) Ik stapte op 'e skaal en ik bin no 139 # -- ik haw
dit gewicht net sjoen sûnt de middelbere skoalle.Ik bin fernuvere en bliuw minsken my fertelle
hoe merkber it gewichtsverlies is, it fielt geweldich.Ik ha ek amper appetit en it is in bytsje nuver
as ik de drang fiel om wat fette snoepkes troch te jaan dy't ik normaal noait earder trochjaan
soe.Frjemd.Ik makke my in nano-sekonde benaud dat ik tefolle oalje of sokssawat nam, mar
realisearre my gau dat it myn lichem genêzen is ... ôfsjitte wat der net komme moat en hoe
mear  ik  myn  dieet  feroarje  nei  biologysk,  hoe  sûner  it  wurdt.Gjin  diëten,  gjin  oermjittige
oefening, gewoan hynsteride, túnkjen en mem wêze.Ik tink dat it in natuerlik side-effekt is fan 'e
RSO.:)” Heather

"Ik haw 2 moannen op 'e oalje west en ik merk it gewichtsverlies ek ...folslein ôf fan prescription
drugs ...Beëinige de bloeddrukpillen ...krekt myn bloeddruk naam (gjin pillen yn 2 moannen sûnt
it  nimmen  fan  oalje)  ...resultaten  124/80  sittende  polsfrekwinsje  79...OMG...dit  is  gewoan
geweldich !!!Bloedwurk moat gau dien wurde en dan sil ik de PERFEKTE sifers rapportearje
foar ALL om te sjen ... Tankewol RS, myn GREEN Angel. ” Suzanne

“Goed wurk Suzanne!!Ik haw no mear dan in jier deistich cannabis ite en it behâld fan myn
middelbere skoallegewicht wie noait sa maklik tidens myn militêre karriêre doe't ik op recept
medisinen hold!Hâld fan hoefolle makliker it is mei cannabis ek !!! ” Tammy

"Ik merk dat nei't ik wat oalje smoke, myn bloedsûker echt rap sakket.En ik smoke mear oalje
dan bud en ik bin wat gewicht ferlern en myn spijsvertering systeem is echt kalme. Michelle

“Ik bin al in skoft op de oalje.It wurket echt om myn bloedsûker normaal te hâlden, mar ik haw in
probleem.Myn nije dokter foar pinebehear die in urine en kaam posityf op.Ik haw har ferteld dat
ik it brûk, sadat ik net hoech te gean op insulin.Se sei dat as ik posityf bliuw testen, sil se my
myn oare pine meds ôfsnije.Ik bin no 40 lbs ferlern en myn bloedsûker is no normaal en ik fiel
my geweldich.As se myn medisinen ôfsnije,  sil  ik  it  gewicht  werom krije,  om't  myn rêch en
knibbels degenerearje en ik kin net oefenje.Ik wenje no yn Oregon, wêr't oalje makliker te krijen
is fanwegen de dispensaries.Ik wit net wat ik myn dokter fertelle moat.Ik haw foarop mei harren
west.De VA wegeret  myn medisinen en wol  net  omgean mei  ús dy't  de hiele tiid  yn echte
degenerearjende pine hawwe.Wat in rommel." Michelle

"Myn kiropraktor,  heart  my no oer  RSO.No't  ik  yn 5 moannen 65 lb  kwytrekke wie  sûnder
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oefening, stopje mysels op te sjitten mei ynsuline, haw no myn pillen op 1/2 fan it bedrach.Dy ek
al gau ôf te fallen.Syn hert iepene doe't ik him fertelde oer Rick en syn ferhaal.Hy frege nei syn
oare pasjinten, de leave man dy't hy is, ik herinnerde him dat ik RSO foar him neamd hie, foar
him!lol Hy fûn dat leuk, sa ty ty ty, hâld it sa, wy allegearre! Dave

"Ik  haw cannabis-oalje  iet  mei  gewichtsverlies as myn doel,  en ek sjoch nei  myn dieet  en
reguliere oefening.Oant no ta yn 8 wiken bin ik 8 lbs ferlern.is dat yndrukwekkend?Ik bin der
noch net wis fan, mar ik sil it jo witte.Ik set my yn om it elke dei 6 moannen te dwaan.Ik haw
opfallen dat ik amper honger ha en ik ha gjin lust (útsein goede sûkelade) nei snoep en as ik
wol wat swiet ite kin ik mar in lyts bedrach ite.Tank foar it pleatsen fan dit.Ik soe graach sjen oft
oaren op dizze wize profitearje fan de oalje?” Robin

"Groete JB.Hoopje dat dit  berjocht  jo goed fynt.Ik tocht gewoan dat  ik myn ûnderfining mei
cannabisoalje soe diele as in deistige oanfolling.Foardat ik de foardielen fan cannabis-oalje fûn
en wat it kin dwaan foar it minsklik lichem fia Rick Simpson en josels, hie ik wat oankommende
medyske problemen ûnderfûn om tegearre te gean mei dejingen dy't ik al haw.

Ik  lije  groanyske  pine  fan  slimme OA fan  in  logging  ûngemak  dat  ferneatige  myn  rjochter
knibbel.Troch dizze blessuere  koe ik  net  mear  fulltime wurkje.Ik  lij  ek  pine fan OA yn myn
rjochter skouder, earm, en hân fan in brachial plexus oan myn rjochter skouder dat feroarsake
ferlamming oan myn rjochter earm foar in jier.Ik belibbe tinteljen yn myn fingertoppen, lykas
ûntstekking en swelling yn beide legere skonken.Myn dokter hie my 6 moannen foarôfgeand
oan it tinteljen yn myn fingers warskôge dat as ik myn libbensstyl net feroare, ik op 'e wei wie
om diabetyk te wurden.

Op dat stuit  woe ik 260 lbs.Ik ferlear ek myn gefoel foar geur en smaak.Dit  wiene allegear
tekens fan it wurden fan diabetes.De dokter sei nei it testen fan myn bloedsûker dat ik fan 1-10
goed  ûnderweis  wie  @ 6,5.Ik  begon  de  oalje  sawat  6  moannen lyn  te  nimmen.Moarns  in
ryskernel en wer foar bêd.Ik weagje no 203 lbs, gjin tinteljen yn myn fingertoppen, myn geursin
is werom en ik kin dingen wer priuwe.De swelling en ûntstekking yn myn legere skonken en
fuotten binne fuort, lykas de pine fan OA.Tige tank foar it fersprieden fan de wierheid oer dizze
genêzende plant mei de rest fan it minskdom.Jo en Rick binne in wiere Godsend foar dyjingen
fan ús yn need.

Oh!Myn dochter makket wat bekend is yn ús húshâlding as oalje ballen (dosis rôle yn lyts stikje
bôle) wy rûnen út oalje ballen.Ik wie te lui om myn eigen te meitsjen en dwaas stoppe mei it
nimmen fan myn dosis foar sawat in wike.Ik gie werom nei 217lbs.Doe't ik opnij de oalje nimme,
gie myn gewicht werom nei 203lbs en bliuwt te sakjen.Myn hichte is 5'8 "dus ik sil gau witte as it
my werom bringt nei myn foarhuwelijksgewicht fan 175lbs.Ik bin sa optein.Les leard.Stopje noait
mei it nimmen fan de oalje.Libben is goed!Tige dank." Ron

"Myn soan brûkt Simpson-oalje foar syn Crohn's, mar ik hear dat it  kin helpe om gewicht te
ferliezen.As  dat  sa  is,  hoe?"  Krystal
- Ja, it kin, yt de oalje en jo sille gewicht ferlieze as jo oergewicht binne en gewicht krije as jo
ûndergewicht binne.Freegje my net wêrom, freegje my net hoe't it kin, ik wit it antwurd net.It bart
gewoan.Ik  ferlear  sels  50 kilo  op 'e oalje  en leau my dat  ik  myn bêst  besocht  om Rick te
wjerlizzen.Mar ik mislearre en de oalje regrew myn spieren, te.It wie nuver en min te leauwen,
jou ik ta.Mar ik ha der neat oan dat ik al dat gewicht kwytrekke sûnder in drip swit en sûnder
oefening.Eins wie it aardich noflik en ik hie it net oer de goede sliep dy't kaam as de ienige
opmerklike bywurking fan it brûken fan de oalje.JB

"Hey Rick, ik woe jo wirklik betankje foar it rêden fan myn libben.Ik bin 17 út Delhi, Yndia.Ik wie
echt  oergewicht.En  sûnt  ferline  maaie  doe't  ik  RSO begon  te  konsumearjen,  bin  ik  yn  10
moannen 40 kg (88 pûn) ferlern.Myn broer is ek 23 kg kwytrekke en myn mem is sûnt dy tiid 15
kg kwytrekke en dat komt om't ik folle mear oalje ite as harren, om't ik der hielendal net heech
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fan wurd, sels as ik in gram konsumearje.

Dus hoe mear en flugger jo de oalje ite, hoe flugger en better de resultaten.Ik wol echt dat
elkenien wit dat it ien fan 'e grutste sykten yn' e hiele wrâld kin genêze, obesitas.

Mei tank oan JB foar it jaan fan ús de ynformaasje elke kear as it nedich wie.Jim binne beide
myn helden en ik kin jim net genôch tankje. ” Shobhit en Shashank

eangst, paranoia

"In foarbyld fan hoe earlik, mar ferkeard advys kin sear dwaan: Immen klage oer it hege en
waard ferteld om CITICOLINE te nimmen. Dat is goed útsein CITICOLINE is in BLOEDTINER
en de persoan oan wa't  it  advys  jûn  waard wie  ien  dy't  gjin  bloeddinner  koe ferneare.  De
persoan  dy't  it  advys  joech  bedoelde  it  goed,  mar  koe  dit  fitale  stikje  ynformaasje  net
iepenbierje.  Ik wit  dat  d'r  in protte goedbedoelde minsken binne dy't  helpe wolle,  mar Wês
asjebleaft  foarsichtich om ynformaasje út  te jaan dy't  sawol libben as dea kin beynfloedzje.
Trouwens, de maklike manier om de hege te ferminderjen is in pear piperbollen yn 'e mûle te
popjen ... feilich, goedkeap en effektyf. Gary

"Geweldich om te witten oer citicoline, om't ik ek warfarin nim. Krekt as koarmerke, dy’t ek dyn
bloed fertinet.” Randy

"Citocholine  feroarsaket  /  helpt  de  metastatyske  sellen  om  har  eigen  bloedfoarsjenning  te
ûntwikkeljen. Net sa goed foar kanker." Jim

"Juster krige ik in frou begon mei de medisinen.Dit is har ferslach fan de earste dei.Gewoanwei
geweldich!Hjir is myn dei ien rapport:

Justermoarn wekker wurden mei ekzeem op myn lippe en der wat oalje op dien.Stinging stoppe
yn  sawat  10  minuten.Soreness  wie  fuort  yn  30  minuten.De zwelling  wie  yn  in  pear  oeren
del.Blieren op myn lippe binne hjoed sawat heal fuort - it duorret normaal 2 wiken foar har om te
genêzen.De dampen fan 'e oalje op myn lippe sykhelje.Opfallen dat de pine dy't al ferskate
wiken yn myn rjochter sinus west hat stoppe.En myn noas hold op mei rinnen.Fan juster ôf noch
mar ien kear sneupe.Merkte dat myn wurgens net sa djip wie as gewoanlik.Merkte dat ik my
ûntspannen fielde en dat eangstige râne fuort wie.

Opmurken ôfnommen lichemspine yn 'e jûn - normaal haw ik safolle lichemspine tsjin' e jûn dat
ik net stil kin sitte (ankelnerven en spierpine, knibbel / skouder / elbow / polsen / tommepine
signifikant  fermindere).Ek krij  ik  in heul  ljochte gloed mei  elke dosis.Ik haw gjin  muoite mei
wurkjen of fokusjen en soe net aarzelje om te riden.Ik bin heul dúdlik, ek al bin ik fan 'e moarn
fergeat de Citicoline te nimmen.Ik set it ekwivalint fan sa'n heale korrel oalje op in Craisen en
nim it sa."

"Ik  begon  cannabis-oalje  yn  desimber  fan  2012  as  in  algemiene  tonic.Ik  hie  lêst  fan  type
2diabetes op dat  stuit.Myn bloedsûkers wiene yn 'e 300's wêr't  100 normaal is.Ik waard op
Metformin set dy't my siik makke elke kear as ik it naam.Ik frege om oer te skeakeljen nei in oar
diabetesmedisyn en waard Metformin ôfnommen en Januvia oanbrocht.Myn bloedsûkers op
medikaasje allinich kamen ridlik del.Myn sifers wiene it measte fan 'e dei yn' e hege 100's.Doe't
ik  de  oalje  tafoege  oan  myn  regimen,  kamen  myn  nûmers  werom  nei  krekt  wat  boppe
normaal.Doe waard ûntdutsen dat Januvia pankoazekanker feroarsake.Ik woe dizze medikaasje
stopje  en  frege  myn dokter  om werom te  gean  op Metformin.Hy  stimde yn.Fansels  op de
Metformin wie ik siik elke kear as ik it naam.

It wennen oan de oalje wie foar my nochal in beproeving.Ik haatsje de hege dy't marijuana my
joech.Ik hie mear dan 35 jier gjin marijuana brûkt foardat ik oalje brûkte.Ik begûn de oalje mei in
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drip de grutte fan in pinhead en sels dat wie te folle.Ik begon Citicoline te nimmen om it heech
fan 'e oalje te ferleegjen op suggestje fan Corrie Yelland.Dat wurke goed en ik wie mear as in
jier op dat paad.Yn maaie fan 2013 waard ik yn in needoperaasje foar myn galblaas brocht.Ik
wie yn it sikehûs foar 5 dagen sûnder oalje.It waard ûntdutsen op dat stuit dat myn magnesium
wie leech.Se begûnen my mei oanfoljende magnesium yn it sikehûs.Doe't ik thús kaam begon
ik wer op 'e oalje.Ta myn ferrassing, nei't ik in wike op 'e magnesiumsupplementen west hie,
belibbe ik in heul noflike high fan' e oalje.Dit is myn ûnderfining bleaun.Ik koe ophâlde mei it
brûken fan Citicoline om de hege te ferleegjen.Ik koe doe myn dosis oalje ferheegje nei 1 nôt
deis.Ik  begon  in  protte  lege  bloedsûkers  te  hawwen.Ik  haw de  Metformin  út  myn  deistige
regimen fuorthelle.

Sûnt it ferheegjen fan myn dosis oalje nei 1 kearn rysgrutte per dei binne myn sûkers folslein
normaal.Myn a1c is delkommen nei 6.1 fan 7.2 in jier en 1/2 lyn.Myn MDis fernuvere lykas myn
apteker.Ik kin de reden foar myn súkses net mei har diele, om't ik yn in steat wenje wêr't oalje
yllegaal is.In nijsgjirrige kantnota oan dit ferhaal is dat doe't ik yn 'e sjirurgy rûn, frege ik om
privee mei de anesthesiolooch te praten.Ik wie bang dat de oalje soe foarkomme dat ik in feilige
proseduere haw.De anesthesiolooch wie folslein ûnbesoarge dat ik op 'e oalje wie en sei as wat
soe it myn operaasje makliker meitsje, om't myn bloedfetten ferwidere wurde en it  sykheljen
makliker soe wêze wylst ik ûnder wie.Troch dit alles hat Aamann oan my west.Hy hat net altyd
de antwurden dy't ik nedich bin, mar hat my ynstruearre om myn lichem en myn yntuysje te
freegjen en te fertrouwen.It komt my net maklik, mar wy binne einliks op in plak kommen fan
grut sukses dêr't myn diabetes type 2 mei súkses behannele wurdt mei allinnich oalje.It is no
maaie 2014.Mei freonlike groetnis, Alice"

"Heck, ik badje sels yn cannabis-oalje dy't mei oare oaljes infusearre is.Wa soe hawwe tocht in
bad te helpen mei pine en eangst.Lol." Tonya

"Ik nim it no 13 dagen en myn depresje is net mear ferdwûn, ik haw in normale sliepsyklus
ûntwikkele en haw gjin gefoelens fan lilkens, depresje, eangst of fiele de effekten fan myn PTSD
út Irak.Doel is te tankjen oan de gatten yn myn longen fan fosfordampen fan eksploazje yn Irak
en it ynademen fan giftige dieltsjes en ek kanker fan it ferarme uranium dêr't ik oan bleatsteld
wie.Trije jier nei Irak begon ik basaalselkarsinoom te ûntwikkeljen. Jeremia

"Dankewol!Ik  haw  ferskate  batches  oalje  makke  mei  freonen  en  hân  spuiten  út  nei  oare
freonen.Ik fiel it ferskil ûnbidich!Myn PTSD wurdt minder, pine wurdt minder en myn gewrichten
fiele as krigen se in spuit fan WD-40.As de eangst slim rekket, smook ik in bytsje fan de oalje en
it is fuort.Oars haw ik sawat trije wiken trije kear deis dosearre.Ik haw yn dy trije wiken mear
kuiere as yn de ôfrûne trije jier!Myn leafde en bewûndering foar jimme allegearre by Phoenix
Tears!Oan jo hear Simpson, tankberens foar de rest fan myn libben.Ik wit  dat ik der no fan
genietsje kin yn plak fan yn in sikehûsbêd te sitten.” Fred

"De  pine  wurdt  minder  en  myn  gewrichten  fiele  dat  se  in  spuit  fan  WD-40  krigen?Virgin
kokosnoot oalje is feiliger” Hunter

"Ik brûk biologyske virgin kokosnota-oalje om de RSO mei te snijen.It makket it mooglik foar in
bettere  absorption  rate  likegoed  as  it  hâlden  fan  de  oalje  fan  sticking  oan  alles,  ynklusyf
tosken.Ik brûk it ek om gifstoffen te lûken troch 20 minuten in eetlepel om myn mûle te swijen en
yn it jiskefet te spuien. Fred

"Ik wie op it punt fan myn libben wêr't myn sûnens ôfgryslik wie en ik hie in soad pine.Ik wie
selsmoard omdat it libben sa deprimearjend wie.Doe stroffele ik op "Run From the Cure.” Sûnt
myn libben is gâns ferbettere troch it tapassen fan de ynformaasje dy't ik learde.Myn sûnens is
no geweldich en ik bin folle optimistysker, om't ik wit dat cannabis myn lichem sil beskermje tsjin
skea.Ik haw sûnt gjin suicidale gedachten hân en it libben wurdt better en better as ik mear lear
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oer de ferskate medisinale eigenskippen fan cannabis oalje. Peter

"Unreal hoe't myn eangst wurdt kontroleare ...Ik wie chronike ... Fiel my normaal, as normaal
lokkich is en in protte mear libje ... Tankewol, Rick. Buddy

Depresje

"Ik haw posttraumatyske stressstoornis en cannabis helpt my te ûntspannen, ite, sliepe, fokusje,
konsintrearje.Ik  bin  NET mear  klinysk  depressyf  ...ensfh...Ik  naam  eartiids  anty-depressiva,
stimmingsstabilisatoren,  stimmingsfersterkers,  sliepmeds  ...dy't  ik  se  net  klopje  ...Ik  hâld
gewoan net fan 'e side-effekten ...en ik haw se net mear nedich fanwegen cannabis ...Ik bid
wirklik  dat  minsken harsels  sille  opliede oer  de GOD jûn PLANT,  cannabis ...  fan 'e  protte
gebrûk en medyske wûnders dy't it hat ...gewoan sizze ... "Ale

"Dit is wirklik in geweldich medisyn.Ik set myn dosis yn in kapsule om te slikken.Helpt mei myn
pine  en  PTSD-symptomen.Ik  ken  nochal  in  pear  pasjinten  dy't  hjir  ek  profitearje  fan,  foar
krampen, Crohn's, weromlûkingssymptomen, ensfh.Guon dispensaries drage it. ” Hope

"Ik  kin net  foar  oaren prate,  mar  foar  my is  it  it  behearjen fan de symptomen fan bipolêre
steuring, tardive dyskinesia, tardive dystonie, grutte depresje, chronike pine, PTSD, fertriet en
eangst.Ik bin sûnt septimber gif (farmaseutysk) frij en bin genêzen en fiel my geweldich.Dit is
DE wûnderkuer.Myn hûn is hast kanker frij fan de oalje en topicals ek.Dizze plant is makke troch
God om it miljeu, it libben en de ekonomy te rêden.De maatskippij moat ynformearre wurde.”
Kathy

"Ik wol gewoan tank sizze, Rick. Ik haw alle 50 jier lêst fan depresje, ik haw no 8 dagen op 'e
oalje west en fiel dat ik wer berne bin. Tige dank!" Sue

Multiple sklerose (MS)
"Just in snelle update, Jindrich ...Frou [59] brûkt ien doasis oalje rys korrelgrutte per dei om te
helpen sliepen en algemiene sûnens,  en hat  ferlern  gewicht  oant  it  stabilisearre  op 30 lbs
leger.Se hat in prachtige ûnderfining mei it brûken fan de oalje, lykas ik.De ferliezen fan sawol
math feardichheden, en teory kontemplaasje mei de MS hawwe omkeard yn in protte gefallen,
en ik bin wer dwaan grutte wiskunde yn myn holle as doe't jonger.Wy hawwe beide stribbe nei
en berikt grutte doelen yn it libben yn dit earste jier fan gebrûk.Mei tank oan Rick en oan dy,
myn freon.Oh, en Betty, de Golden Retriever docht it noch better as ea, sûn, en de dierenartsen
binne noch altyd yn totale ûntkenning. Merk

"In goede freon fan my, in senior mei MS brûkt Marijuana om har MS te ferleegjen.Se swarde
der by." Ron

"In âldere freon fan my op it wurk fertelde my oer syn frou mei MS en hoe slim it wie.Hy koe har
amper oanreitsje en se hie altyd pine.Ik fertelde him oer de oalje, om't neat oars wurke dat se
besocht hiene.Se hawwe it besocht en it wurket!Se fielt har folle better en se kineins fiele har
fuotten (se koe net  earder)  se kin no sizze oft  de flier  is waarm of  net  en se binne super
stoked.Hey sil bliuwe keapjen oalje yllegaal oant it wurdt legalized omdat it wurket.Neat oars
geneest MS, se hiene it hast opjûn...Cannabis-oalje hat har in nij perspektyf op it libben jûn en
in  protte  hoop  foar  har  takomst  tegearre.Ik  sil  it  wurd  bliuwe  fersprieden  oer  dit  medyske
wûnder!Tankewol Rick, ik soe gjinien dizze ynformaasje jûn hawwe as net foar Phoenix Tears.
(fan Ontario)

"Goeiemoarn Rick, ik haw jo folge op Facebook.Ik haw safolle fan jo fûn en ik wurdearje jo
hurde wurk en tawijing.Myn reden om oan Marijuana te tinken foar medysk gebrûk wie allinich

- 142 -



foar myn tastân, Multiple Sclerosis.Mar mei it ûndersyk dat ik haw fûn foar de foardielen foar
oare  sykten,  ynklusyf  MS  &  Kanker,  haw  ik  besletten  dat  as  ik  myn  diel  net  doch  by  it
ynformearjen fan oaren, dan doch ik myn diel net folslein.Ik hoopje in behelpsum advokaat te
wêzen by it oertsjûgjen fan 'e minsken fan Arkansas om ja te stimmen op Medical Marijuana de
folgjende  ferkiezing  yn  2014.Wy kamen  dit  jier  sa  ticht.Nochris  tank.Mei  freonlike  groetnis,
Nancy”

"Wy hawwe sjoen dat ús ferzje fan Simpson-oalje en aktuele hillige oaljes alles genêze fan 'e
MS-pasjint, psoriasis fan 'e hûd, kankerpasjinten, en sels helpe in beroertepasjint te begjinnen
om meardere wurden en sinnen te praten dy't se net hie sûnt de beroerte!Tankewol foar alles
wat jo dien hawwe! ”... - Tankewol, Michael, mar ik hâld noait fan immen te sjen dy't "har ferzje"
fan 'e RSO makket.Folgje de ynstruksjes safolle mooglik.Lykas altyd kin it libben fan ien op it
spul stean, en jo wolle de pasjinten altyd de machtichste foarm fan dit medisyn leverje, wannear
mooglik.JB

"D'r binne alle soarten bewiis en bewiis, ûndersiikje it.Ik ken in keardel mei MS, hy hat it  al
jierren.Hy behannelet it mei oalje, hy kin rinne en funksjonearje sa goed as ik kin.Dan ken ik in
oare keardel mei MS, hy docht alles wat dokters en moderne medisinen him sizze.En hy sit yn
in rolstoel en syn lichem wurdt ôfsletten.” Jeff

"Ik  haw  ek  MS en  stoppe  mei  it  nimmen  fan  myn  13  skripts.108  pillen  yn  'e  wike  en  3
ynjeksjes ...En ik brûk no allinnich Cannabis. ” John

"Fiif  wiken lyn  krige  ik  in  oprop fan in  frou yn it  easten dy't  MS hatSe sit  al  15  jier  yn  in
rolstoel.Se hat alles besocht wêr't se oan tinke kinne, ynklusyf de kontroversjele CCSVI-terapy
allegear om gjin ferbettering te sjen.Wy krigen har yn 'e goede rjochting wiisd en se begon de
oalje te nimmen.Har lêste telefoantsje nei my gie sa, "Hoi Corrie.Ik wol jo gewoan litte witte dat
myn rolstoel yn 'e garaazje stiet." (Dus ik tink dat it stikken is, want it is noch mar 5 wiken lyn)."Ik
bin  op  en  rinne!Ik  bin  tsjoen.Ik  bin  myn  Depends  kwyt  en  bin  krekt  thús  fan  in  dei  fan
winkeljen.Corrie,  ik  kin al  3 jier  net  mear winkelje.”  Op dat  stuit  begon se te gûlen en sei:
"Corrie, jo hawwe my myn libben weromjûn." Corrie

Pillen, sigaretten en detoxifikaasje
"Brûk  de  Rick  Simpson  Oil  as  jo  wolle  ophâlde  mei  smoken.Sliep  gewoan  troch  it
weromlûken.Itselde protokol en deselde dosering as foar elke oare sykte,  folgje gewoan de
ynstruksjes  op ús  side.Goed produsearre  en  brûkte  RSO wurket  ek  foar  alle  oare  soarten
substanstafoegings,  bygelyks  op  heroïne,  kokaïne,  alkohol,  morfine,  heul  ferslaavjende  en
krêftige medisinen, ensfh.JB"

"Ik wol jo en elke kweker, distributeur en politike amtshâlder persoanlik tankje foar it krijen fan
dizze  wûnderoalje  oan  it  publyk.Ik  sil  it  koart  meitsje,  ik  lije  oan  ôfgryslike  spasmen,
misselijkheid en bin al hiel lang in opiaatferslaafde troch dizze en oare moaie symptomen.Ik
besleat,  nei  in  brutale striid mei  myn sûnens,  werom te fjochtsjen.De pillen holpen de pine
hielendal  net,  se soene my fan ûntlûken hâlde.Smoking medisinen wie OK,  mar  neat  komt
tichtby  wat  de  oalje  foar  my  docht.It  is  my  heul  lestich  om  dit  te  skriuwen  sûnder  sa'n
tankberens te foljendat kin ik net troch de triennen sjen.

Ik focht werom mei it folslein detoxe wurde mei de oalje!Ik haw dit al ferskate kearen moatten en
elke kear wurdt it slimmer, mar dizze kear hie ik hast gjin problemen.Gjin krampen yn it lichem,
gjin jeukende hûd, gjin swit ...gjinien fan 'e gewoane nachtmerje fan it krijen fan opiaten.Ik tink
dat de oalje in wûnder is!It hat myn libben rêden!

Sûnt  it  ôfstjitten  fan opiaten  haw ik  myn  dieet  ek  feroare  nei  meast  glutenfrije.Tarwe is  in
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probleem,  mar  guon  oare  granen  binne  net.Mar  in  grut  part  fan  myn  dieet  is  myn  oalje
lozenges.Mei harren kin ik omgean, ik kin funksjonearje, tinke, alle dingen dwaan dy't ik dwaan
wol, mei folle mear enerzjy en alertheid dan ik hie hie, smook ik it medisyn ynstee.

Ik sei dat ik it koart hâlde soe, de wierheid is dat ik tink om in boek te skriuwen yn lof fan dizze
wûnderoalje en alles wat it foar my dien is.En sa is it mei djippe wurdearring en leafde dat ik jo
tankje Rick Simpson.Mahalo, Lois"

"Sjoch dat ik allergysk bin foar opiaten ...  (minst giftich???) Ik nim de cannabis, asjebleaft."
Heather

"As jo  foaral  opiaten binne,  moatte jo realisearje dat  d'r  'synergy'  sil  wêze,  wat  yn prinsipe
1+1=3 betsjut, trochdat de oalje dy't mei in opiaat nommen is in grutter effekt op jo sil hawwe
dan as jo gewoan ien nimme of de oare, se fersterkje inoars effekten, sadat jo net nedich safolle
pine killers as jo normaal soe.Praat mei jo Dr. Jim

“Myn man en ik binne oan it begjin fan it jier begûn mei de oalje.Hy hat in longembolie en is
diagnostearre mei diabetes type 2.Wy konsumearje mar twa kear deis mar in pindrip, allinich
om't dat alles is wat wy no hawwe.Trouwens, de ynstruksjes wiene maklik te folgjen en wurken
geweldich út.As ik it kin, kin elkenien.Nafta kin kocht wurde by Home Hdw hjir yn Kanada en
wurdt bestimpele as reukleaze ferverdunner.Freegje it MSDS derop.

Ik bin noch net wis oft it helpt myn man of net, miskien noch genêzen de effekten fan de twa CT-
scans?By my hat it  yn in hiel koarte tiid in opmerklik ferskil  makke.Myn lactose-yntolerânsje
waard genêzen (as ik fan 'e oalje gean, komt it werom), mar it is no perfoarst fuort.D'r is ek in
markearre feroaring west yn myn allergyen foar geur.Ik haw in chronike sinus-ynfeksje sa lang
as ik my herinnerje kin, antibiotika diene neat en ik joech se jierren lyn op.Ik bin bliid om te
sizzen dat myn sinussen ferdwûn binne en ik kin sykhelje!Ik bin noch altyd beynfloede troch
geur, mar net iens tichtby wat it wie.

Tankewol Rick en JB foar it krijen fan dizze ynfo oan it publyk en tank oan elkenien dy't har
ferhalen  bliuwt  skriuwe  en  dielen.Ik  woe  dat  ik  it  fan  'e  daken  ôf  roppe  koe,  mar  ik  soe
wierskynlik arresteare wurde ;-)) Der is sa'n stigma om cannabis hinne en minsken (hjir hinne)
wolle gewoan net harkje.Spitich, ik ken safolle dat it kin helpe. ” Clemmie

"Lisa, ik soe jo ek moatte litte witte dat yn in protte fan 'e tsjûgenissen en dokumintêres dy't ik
haw sjoen, guon fan dizze minsken begon de oalje te nimmen foar ien bepaalde sykte, en
einige mei it  winnen fan foardielen en it  ophelderen fan oare sykten dy't se net iens wiene.
bewust fan foardat jo de oalje brûke.

Litte wy bygelyks sizze dat jo de oalje nimme foar diabetes, en dan nei it brûken fan 'e oalje
ûntdekke dat jo cholesterolnivo's werom giene nei normaal, jo hûduitslag of ekzeem ferdwynt,
en jo aambeien ferdwine ynienen tegearre mei in frjemde bult dy't jo hiene of jo sinus-ynfeksje
ferdwynt ynienen.Ik sjoch der in protte fan yn myn ûndersyk.

Ek, in protte minsken melde dat se faak ferlieze gewicht as se binne oergewicht, of werom nei in
normaal gewicht, faak sûnder besykje te dieet.En as jo rau cannabis sapje, binne de resultaten
yn gewicht en sûnens noch mear útsprutsen.

Ik wit wol dat Rick Simpson ek in plant basearre dieet befoarderet.Ik sjoch dat yn in protte oare
stúdzjes, neist it brûken fan medyske cannabis, dat oerstap nei in plant basearre dieet safolle
sûnensfoardielen hat, dat dizze minsken faaks har ynset wurden binne foar it libben en priizgje
en befoarderje dat it feroarjen nei plant basearre dieet hat harren libben letterlik rêden." Donna

"Hoi  Jindrich,  sorry  foar  de muoite,  mar Brad hat  my hjoed korrizjearre op ien ding,  dat  jo
miskien  wol  rjochtsje  wolle.Syn  bloedsûkerlêzingen  foar  diabetes  naam 7-10  dagen  om te
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normalisearjen, net allinich de oare deis ...noch altyd is it opmerklik.Dit jout my ek de kâns om
de rest fan syn e-post troch te stjoeren, dy't ik tink dat jo ek op PT wolle pleatse:

"Ik haw 5 hûdkankers op myn linkerearm hân, ik wit dat dizze binne foarme as gefolch fan it
stutsen fan myn earm yn 'e finsterrâne by it  dûken troch de jierren hinne.Ik haw hâlden se
bedutsen  yn  'e  oalje  24/7  en  alles  útsein  de  grutte  is  hielendal  fuort.De  grutte  is  amper
detectable, mar ik fiel noch in licht ferhege gebiet, dus ik hâld de oalje derop alle dagen.Ik tink
dat it oan it ein fan 'e wike fuort sil wêze, om't it sa tichtby is.Hâld der rekken mei dat ik dizze
ferskate kearen yn it ferline beferzen haw en se kamen altyd werom, dizze kear bin ik der wis
fan dat se net sille, as dat sa is, wit ik krekt wat te dwaan.Bêste foar dy en Rick, Dale.

-- Tankewol, Dale, it is moai om te witten dat jim krekt witte wat te dwaan.JB

"Ik naam de oalje om te stopjen mei pine meds en sigaretten ...En ik bin suksesfol!It is mear as
in moanne sûnder beide!” Randy

-- Lokwinske, Randy.Mei it brûken fan de oalje wie it úteinlik net sa dreech, wol?JB

"Guon minsken binne gewoan ûnwittend en bang.Fanwegen Rick Simpson bin ik sels yn steat
west om myn pine medikaasjes te ferminderjen, ik bedoel dat ik moarns 60mg OxyContin 3
naam en 3 foar bêdtiid en hie se mear dan 8 jier nommen ...It sûge!

No sûnt it  begjin fan de oalje nim ik mar 1 yn 'e moarn en 1 yn' e pm!Praat oer in wûnder
teminsten, sa sjoch ik it!De dokters fertelden my dat ik noait nei ûnderen soe kinne of ophâlde
mei se te nimmen.Boy die "Rick Simpson" en ik bewize myn dokters ferkeard,

Ik doch it en ik fiel my better as ik dy ferdomme gifpillen dien haw!Ek al siet ik op sa'n hege
dosis fan 'e OxyContin, ik hie noch altyd pine, dei yn dei út, net sliepe en net iet ...Hjoed bin ik
pinefrij, sliep normaal en yt mear!En ik stopje net mei myn syktocht om fan dizze pillen ôf te
kommen, ik hoopje dat ik tsjin 'e tiid dat ik in moanne op' e oalje west haw dat ik hielendal ôf sil
wêze!Winskje my lok!" Nancy

"Ik  haw  minsken  holpen  om  fan  opiaten  ôf  te  kommen,  fan  alle  soarten  en  fluch  ...mei
RSO...plus slieppillen en oaren.Mei gjin ûntlûken, gjin krampen.Treflik.Ien keardel sei dat it is as
sliepe en skjin opstean, gjin drang nei wat.Se fiele har geweldich, lykas it  oanpakken fan in
grizzly bear elke moarn haw ik heard.Se fiele har wer jong en sûn.Wy hawwe in "RSO Detox
Center" nedich om al dizze Detox-problemen te behanneljen.Frede allegear." Ron

"Hallo Jindrich, de oalje hat perfoarst de brutsen testikel fan myn buorman rêden.Hy hie oardel
wike bloedige urine en ûnferdraachlike pine.De dokter sei dat er neat foarskriuwe koe dat soe
helpe mei dat soarte pine en joech him trije dagen foardat se de testikel fuorthelle as it net
stoppe mei bloeden.De RSO wurke binnen oeren foar de pine en binnen 3-4 dagen stopte er
folslein  mei  urinearjen.It  is  no twa wiken lyn  en hy is  goed.Ik  wurkje  noch oan him om in
tsjûgenis te dwaan, mar hy is in bytsje bang om it te dwaan (syn wurden ... "Se sille komme en
nimme my fuort as ik meitsje in fideo") en hy wit net folle oer de wiere macht fan RSO, dus hy is
in bytsje skeptysk dat de oalje bewarre syn manlikheid, lol.Fan wat ik tsjûge wie, die de oalje it
perfoarst de trúk, mar it is net 100% dokumintearre, alles wat ik wit is dat hy it op it punt stie te
ferwiderjen doe't ik him earst seach en binnen dagen wie hy better nei it iten fan de oalje, it
topikaal brûkt, en as asuppositorynight cap, lol, mar hy sil net tajaan dat.Ik fertel him noch elke
dei: "Dude, ik haw jo nôten bewarre!" lol Hoe dan ek, ik woe jo gewoan litte witte hoe't it gie en
as ik him krije kin om in tsjûgenis te meitsjen, sil ik jo witte litte." Steve

"Wy koenen Cashy yn minder dan twa wiken ôfkeare fan metadon, fentanyl, Clonapin, Versed,
Ativan  en  Oxycodone  mei  de  oalje!Sûnder  tekens  /  symptomen  fan  weromlûken.It  wurket
geweldich!” Kalli
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"Yn augustus fan 2012 begon myn soan "Pnut" krampen te ûnderfinen, kataplexy, oermjittich
drooljen, aspirearjen op elke dei floeistoffen en in algemiene wurgens.Syn mentale kapasiteiten
sakken rap rjocht foar ús eagen.Krekt it jier foarôf hie hy fuotbal, fuotbal spile en wie in jonge
scout.Al mei al wie hy oant augustus 2012 in gewoane lytse jonge.

Gean foarút nei maart fan 2013 en hy waard úteinlik diagnostearre mei Niemann Pick type
C.NPC is in terminale sykte dy't yn 'e meast basale termen in lysosomaal opslachprobleem is.Ik
sjoch it  as in oanhâldende harsenskea.De dokters joegen ús alle seizures medisyn jo kinne
tinke oan, clonazepam, tegretol, Dilantin, lamictal, keppra, Diastat gel foar emergency klusters,
ensfh en NITS wurke.(Alles wat it  like te dwaan wie dingen slimmer te meitsjen troch ús in
falske hoop te jaan.Elke kear as it net wurke soene de dokters de dosering ferheegje.Ik ferwyt
se net, want dat is alles wat se witte.) Hy lei op 'e bank, miskien krigest in glim út him, miskien
net.Hy soe der mar lizze en drolle.Hy koe him net bewege.Hy wie gien fan in heul aktyf lytse
keardel nei in zombie.Wy moasten him in rolstoel,  epilepsy tsjinst hûn, en hy waard set op
hospice soarch.

Yn jannewaris fan 2014 stapte in wiere frjemdling dy't in wiere freon "Uncle S" wurden is en bea
ús help oan yn 'e foarm fan Rick Simpson Oil.Wy sprieken in oere en in heal oan 'e telefoan en
hy wie sa hertstochtlik oer medisinen foar hiele plant en hy leaude wirklik yn wat Rick's oalje hat
dien  troch  syn  eigen  dieden  om  oaren  te  helpen,  dat  hy  him  twongen  fielde  om  ús  te
helpen.Troch de freonlikens is syn hert hy fûn in manier foar ús om de medisinen te krijen dy't
wy wanhopich nedich wiene.

Op 31 jannewaris hie ús soan yn wekker mar leafst 15 krampen, allegear sels op Clonazepam
en Diastat.Hy hie guon dagen better hân as oaren,  guon dagen wiene fol  mei krampen en
eangst.Utsein as jo in âlder / leafste binne dy't dit trochmakke hawwe, sille jo it tsjustere plak net
begripe wêryn jo fiele dat jo yn binne.

Hy krige syn earste dosis Rick's oalje op 1 febrewaris.Dy dei hie er mar 3 krampen.Hy siet foar
it earst yn moannen op bêd en sei in folsleine sin.In gelok tocht ik by mysels.Mar ik wie dochs
oergelokkich.Op dei 4 neamde hy myn frou "Mem" foar it earst yn moannen.Praat oer freugde
en triennen dy dei.De oare deis, dei 5, hie er hielendal gjin krampen.Fanôf dizze post binne wy 
58 dagen gien mei mar 2 oanfallen en dy kinne wurde taskreaun oan eksterne faktoaren.

Hjoed praat  ús soan mear,  hy is  aktyf,  hy kin in pear  fan 'e presidinten oan har gesichten
neame, hy kin sels op syn eigen spesjalisearre fyts ride.Wat foar ús eigen eagen bard is, is neat
minder as in wûnder.Ik bin net de meast religieuze man, mar ik leau yn God.Ik leau wirklik dat
hy dy "omke S" nei ús stjoerde.Ik leau dat hy Rick liet sjen hoe't hy dit dwaan moast en hy hat jo
JB lieden om it wurd út te krijen.

Foar dit alles, om te helpen ús soan werom te bringen nei my, nei ús.Foar it werombringen fan
myn frou út 'e djipste depresje, en foar it helpen fan myn famylje.Rick Simpson, JB en "Omke
S", Ik bin foar altyd yn jo skuld.Dankewol!!!" Kevin

Ferslaving
"Ik haw heul koartlyn observearre dat in terminaal sike morfine-ôfhinklike kankerpasjint  OFF
morfine "COLD TURKEY".Ienkear fan morfine rekke se honger; wie net mear ferstoppe; sliepe
hiel  goed  en  har  pine  waard  folle  better  kontrolearre.Se  waard  ek  wer
gearhingjend.FERBAZEND.As ik dizze 180 graden feroaring sels net sjoen hie, hie ik it NOOIT
leaud.Ik haw noch noait earder pro-marijuana west, mar dizze persoanlike observaasje makke
my in leauwige. Janice

"Ien ding dat ik opfallen haw no't ik RSO foar 3 moannen haw nommen, is dat it myn begearte
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foar alkohol hast kwyt wie.Ik hie eartiids elke nacht in drankje of 2, mar no wol ik selden in
drankje en as ik doch drink ik net safolle, ik merk ek dat myn broek folle losser west hat.Ik haw
ferlern 10 lbs.It iennichste wat ik minder fan doch is alkohol drinke.

Ik yt noch altyd itselde en nibje nachts noch oan mingde nuten, koekjes ensfh.Ja, de Oalje kin jo
honger meitsje.

Dus  of  it  ûntbrekken  fan  alkohol  as  de  oalje  hat  feroarsake  dat  ik  10  lbs  yn  3  moannen
ferlieze.En ik wie net echt oergewicht, 5'10" en sawat 198lbs.Doe't ik jonger wie, wie ik altyd oer
186lbs en fit.No bin ik del nei 187lb lêste ik kontrolearre.Hoe dan ek, de oalje of it gebrek oan
alkohol feroarsake my om gewicht te ferliezen.Gewoan in lokkich neveneffekt." Scott

"Opiaten meitsje my constipatie, misselijk, it is lestich om de juste dosis te krijen foar effektive
reliëf.Se meitsje my "woozy", meitsje it ûnfeilich om te riden en op en op.Marijuana net.Genoch
sein." Fred

"15 jier opiaatferslaving genêzen troch de oalje.Ik soe it net hawwe besocht as it net foar Rick
wie.Dat ik moat sizze dat ik him wirklik myn libben skuldich bin, dus ik bin no ien fan syn grutste
supporters.Ik hie altyd smookt, mar dat hat noait holpen mei de pine dy't ik krije soe fan pillen.Ik
woe gewoan safolle kearen stjerre, om't ik net mear de lieding hie oer myn libben.Ik kin sizze
fanwege de RSO.Ik bin NET op morfine, oxy, perc, vic, of suboxone ... it hat my fan alles ôf !!!!!
En ik bin 40 n fiel 20 wer.Myn artritis dy't ik elke moarn fielde, is no GONE.Ik haw nommen de
oalje yntern 10 kear en myn libben is begûn wer.D'r binne gjin wurden om út te drukken hoe
tankber ik bin.As jo  pillen hawwe, begjin dan troch jo oalje nachts te nimmen, útsein as jo in
wike hawwe om gewoan te sliepen, dan soe ik dy rûte gean." Rebecca

"Cannabis hat my fan Benzo's helle nei mear dan 30 jier fan ferslaving mear dan 15 jier lyn,
sûnder dat, trochgean lykas ik wie, soe ik no dea west hawwe ..." Phil

"Ik ken ien dy't cannabis brûkt om har te helpen fan Suboxone ôf te heljen. Cannabis helpt har
in protte.It helpt mei de pine seit se.Mar ik tink dat it diel fan it diel fan 'e pillen dat foar in protte
ferslaavjend  is  it  "boppeste"  diel  is  ...  wêryn  cannabis  net  folle  fan  in  "boppeste"  is  ...  in
tolerânsje sil it gefoel fan oermjittige wurgens ferdwine.TOLERANSJE is de kaai." Erin

"Ik bin ôf fan alle pynstillende medisinen en kin no funksjonearje - ik winskje dat mear minsken
de krêft fan 'e natuer kinne fertrouwe!" Sue

"Ik haw in spinale senuw dy't waard brutsen yn 2000, en jierrenlang akseptearre ik it idee dat ik
der úteinlik kreupel fan wurde soe en hast in desennium fêst sitten op Oxycontin, oant ik besleat
cannabis te besykjen.No, by it  fergelykjen fan myn MRI's,  freegje de dokters har ôf  hoe't  it
myeline op 'e nerv is begon te genêzen en littekenweefsel te skodzjen.Yn 'e lêste twa jier is myn
postuer  begon  te  ferbetterjen,  en  myn  berik  fan  beweging,  en  ek  it  ferminderjen  fan  de
oanfallen. Ann

Q.Hoe sit it mei metadon?Helpt RSO om fan metadon ôf te kommen?It is perfoarst de hurdste
drug ea om ôf te kommen.Ik haw ferskate kearen besocht mei ferskate ferskillende dingen!De
ûntlûken duorje sa lang dat it te ferskriklik is om sa lang te behanneljen!Sels Bradford Rehab yn
Alabama sei dat it it dreechste is om te detoxen!Aaron

-- Aaron, metadonferslaving is in stik fan in koeke foar de oalje, foaral as it wurdt produsearre en
brûkt  neffens ús ynstruksjes.Stel  jo  ús pasjinten foar mei kanker fan poadium 4 -  se binne
normaal op in cocktail fan 'e minste dingen dy't jo jo kinne foarstelle, en dochs kinne se normaal
stopje mei it nimmen fan allesse namen in wike as twa.Dus wer, yn ferliking mei dy guod, is
metadon in stik koeke foar de oalje.Ik haw der al jierren oer ferslavingseksperts ferteld, se wolle
it net leauwe en kamen noait op, sadat ik it gewoan oan har sjen litte koe.JB
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"Ik brûkte cannabis foar de heroïneferslaving fan myn broer.Hy waard fermoarde op 'e baan,
mar wy seagen geweldige resultaten mei cannabis oant syn dea. Laura

- Goed brûkte RSO kin brûkt wurde om alle substansferslavingen te ferslaan by de minske.It
duorret normaal in wike as twa foar de pasjint om te stopjen mei it nimmen fan ferslaavjende
medisinen  /  pillen,  en  meastentiids  binne  d'r  gjin  signifikante  weromlûkingssymptomen.Wat
aardich is, nammentlik foar pasjinten en dejingen dy't nei har soargje.JB

"De manier wêrop ik it sjoch, moatte alle piloten de oalje ite as se ienris lânje foar de dei.Sa krije
se in goede rêst en goede sliep en kinne se de oare deis wer goed wurkje.Ek, hoe oars sille se
harsels foarkomme fan strielingssykte en alle tsientallen sûnensproblemen dy't piloaten hawwe?

Ik  gean  akkoard  mei  THC-testen,  it  is  in  goede  manier  om  te  fertellen  as  de  persoan
ferantwurdlik of ûnferantwurdlik is foar har sûnens.Sûnens earst.Foar my spylje dejingen dy't
gjin  THC  yn  har  systeem  hawwe  gewoan  spultsjes  mei  har  libben.Of  se  lije  oan
miljeufersmoarging, Fukushima en chemtrails ûntkenning syndroom.It goede ding om te witten
is dat de oalje dêr ek mei helpe kin.JB"

"Ik bin in heroïneferslaafde herstellende.Ik sjoch de iene dei minsken en de oare dea, elke wike
yn  myn  begeliedingssintrum,  net  fan  cannabis  of  BHO  of  marijuana,  mar  fan  xanax  en
benzodiazipenes  lykas  valium en  oare  medisinen  op  recept.Dat  meast  waarden  allegearre
yllegaal  kocht!Cannabis  yn  'e  hiele  skiednis  hat  noait  gjinien  sear  makke  of
fermoarde.Wannear't  politike  partijen  de  gateway-teory  en  skizofreny-teory  tout.Wat  jo  net
begripe  is  dat  se  blatant  lizze!Cannabis-smokers  dy't  skizofreny  hawwe  hienen  skizofreny
foardat se in joint ophelle.En meast wierskynlik brûkten it om in net-diagnostisearre probleem te
behanneljen.En poarte is ûnsin.D'R IS NEAT IN MARIJUANA, DAT JO HAN HEKKER MAAKT
HARDER DRUGS!De echte "poarte"  is  yllegale dealers dy't  in  oar  drugs oanbiede troch te
beweare: "As jo fan weed hâlde, sille jo dit leuk fine", om't se witte dat weed gjin ien sil heakje
om elke dei of oere hûnderten dollars út te jaan.Mar heroïne of kokaïne sil jo 7 kear deis by syn
doar klopje.It is tiid dat wy grut wurde.Iepenje ús eagen en beseffe dat de oerheid ús folle mear
nedich hat dan wy se en har leagens nedich binne. Che

"Ik learde mear as 30 jier lyn dat as ik útgie te drinken en bang wie dat it bêd draaide (ûnthâld
dy) fan tefolle drinken, ik soe in hit fan pot nimme foardat ik sliepte, en ik tink echt dat it my holp
fan siik wurde en of myn kater net sa slim makke hawwe as it soe west hawwe as ik dy hit net
hie. Scott

"THC passearret de bloedharsbarriêre en korrigearret de amygdala fan 'e ferslaving oan alkohol
en oare drugs ...Dit resulteart normaal yn 'e persoan dy't beheind wurdt troch de misbrûk fan
alkohol, en opiaten om har eigen kognitive fermogen werom te winnen en har misbrûk op har
eigen te stopjen. Robert

"Ik haw dit opmurken.Ik drink hielendal net mear.Of ha wol wat." Brittney

"Tige wier.Ik haw dit meimakke.Ik ha hielendal gjin winsk om dat giftige gif te drinken dat myn
lever fernield hat.De hiele kultuer wurdt hieltyd bizarer hoe langer ik der fan ôfbliuw.Minsken dy't
om har hinne stiene giftige pis yn 'e kiel.It is my bizar.:) It is lykwols in segen om de krûden te
brûken.Fielt geweldich, GEEN HANGOVERS !!!" Camuche

"Hoe  witte  jo  wa't  of  hokker  bisten  in  endocannabinoïde  systeem  hawwe?En  wat  betsjut
endocannabinoïde? Trisha

"Alle  bisten  hawwe  in  endocannabinoïde  systeem,  mei  útsûndering  fan
ynsekten.Cannabinoïdereceptors  binne  yn  ús  hûd,  harsens,  ymmúnsysteem,  darm,  lever,
rêchbonke, ribben, wite bloedsellen en bienmurch (stamsellen) ensfh.Sûnder it 600 miljoen plus
jier âlde endocannabinoïde systeem soene "stamsellen hannelje as in auto sûnder bestjoerder."
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Dr Guy, útfierend foarsitter fan GW Pharmaceuticals, Londen, UK.It regelet elke funksje yn ús
lichem.Omega fatty soeren (3, 6, 9) meitsje endocannabinoïden en dêrom binne se wichtich
foar ús.Cannabis-oalje (RSO) fergruttet yn prinsipe it endocannabinoïdesysteem, dat is wêrom it
sawat alle sûnensproblemen kin genêze of behannelje. Rick

Kwaliteit fan it libben
"As jo ienris leare dat cannabisoalje hûnderten medyske eigenskippen hat, sille jo fereale wurde
op 'e blom.Yn feite haw ik noch noait ien moete dy't leaude dat cannabis-oalje sa machtich wie
en noch net fereale wie wurden. Peter

“Foar de oalje koe ik de foarste 3 treppen amper delkomme, no kin ik  4 oeren fytstochten
dwaan.It wurdt gewoan better." Peter

"Tankewol foar dizze ynformaasje!Ik behannele myn eigen panike oanfallen fan PTSD mei RSO
en fûn deselde resultaten.De sykte fan Lyme is ek in oare dy't malaria op in protte manieren
imiteart dy't in protte minsken net realisearje dat se as ea biten binne troch in ynfekteare tik.Litte
wy dizze berjochten besjoen krije troch MILJOENEN!!!Litte wy dizze Facebook foar ien kear
goed brûke!!!!” Linnea

"Myn broer hie in tosk dy't min en sear wie.Dat ik sei der wat oalje op wrijven en hy sei dat twa
wike letter en it docht noch net sear en liket no net besmet te wêzen.Gean figuer, RSO wer ta
de rêding!!!!!” Steve

"Hey, ik wit net oft jo dit oait heard hawwe, mar ik ûntduts dat de oalje EK GENENE, of leaver
begon te genêzen in geweldige holte dy't ik op myn twa foartosken haw. Ik krige dêr by ûngelok
wat oalje op en it holtegat siet FOL fan 'e oalje en ik fernaam in pear dagen letter dat de holte
krimp wie en wie no as de helte fan 'e grutte!Hie immen dit oait earder sein?RSO tandpasta
klinkt as in ECHT goed idee!Holten binne dreech te genêzen en ik bin der wis fan dat elkenien
se leaver genêze soe dan har tosken lûke!Lokkich ûngelok mei de oalje bin ik bliid om te sizzen.
” Kim

"Wat docht Cannabis Oalje net?Dit is geweldich nijs om te hearren oer de tosken.Shona Banda
hie nekrose yn 'e mûle fan in besmette abses wêr't in deade tosk lutsen waard.Se hie net it jild
om nei in dokter of toskedokter te gean om de nekrose te ferhelpen.YNSTEAN sette se der
altyd RSO op en hoegde se noait nei de toskedokter, hie noait antibiotika of anty-inflammatoire
medisinen nedich en hoegde gjin  spesjale produkten te brûken om it  skjin  te  hâlden.It  wie
allegear  te  tankjen  oan  Rick  Simpson  Oil  dat  de  nekrose  stoppe  en  se  hat  no  wer  rôze
tandvlees!

Ik haw ek opmurken dat ik GEEN KAVITEN haw hie sûnt it begjin fan cannabis-oalje.Myn mûle
wie eartiids sa soer en fol mei holtes dat ik it nuver fûn as ik gjin ferfal / holtes hie.Sean hie it de
oare deis ek oer.

Ik LOVE tsjûgenissen te hearren oer de oalje!WAT KIN IT NET FIXE?Tankewol Jindřich Bayer
foar  it  dielen fan it  tsjûgenis  fan dizze persoan oer har tosk,  ik  fyn it  leuk as minsken har
ûnderfiningen diele by it behanneljen fan mienskiplike kwalen of om homeostase te behâlden. ”
LinZy

"Ik bin kwytrekke fan pre-kankerlike polypen troch elke dei in dosis te nimmen." Donna

"Hokker rol kin cannabis spylje yn 'e libbenssyklus fan in frou?As mem bliid is, is elkenien bliid,”
dat is alles wat ik wit.En de oalje kin in frou bliid meitsje, nettsjinsteande hokker faze fan 'e
syklus se is.JB"
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"By hokker gefallen koe de oalje net helpe?Is der in patroan yn harren, of is mear testennedich
om de redenen te begripen?" Danny

-- De oalje hat problemen om te reparearjen wat dokters earst opknappe, dat is it ienige patroan
dat ik kin betinke.JB

"Myn freondinne is heul allergisch foar muggenbeten en justerjûn hie se ien op har timpel ... it
wie geweldich, ik stelde yn elk gefal foar om in pleister te krijen en RSO dy't wy makke hienen
fan cannabisblêden  op  'e  byt  te  setten.Doe’t  wy  fannemoarn wekker  waarden,  wie  de bult
hielendal ferdwûn.”

-- Tankewol, Jimmy.Ik bin der wis fan dat dit stikje ynformaasje in protte minsken sil helpe.It
muggenseizoen is  hjir.En de oalje  wurket  ek as in  repellent,  besykje it.It  is  altyd better  om
problemen te foarkommen, ek al is it sa maklik om se te reparearjen mei de oalje.De oalje kin
topysk brûkt wurde op alles dat jeukt, brânt of docht sear.Hoe earder jo de oalje oanmeitsje, hoe
earder de problemen kinne ferdwine.Ûnthâld it.JB

"RSO hat myn grand mal-oanfallen folslein stoppe.Ik sil noait in oare troch de minske makke
medisyn brûke,  ik  woe dat  ik  derfan wist  foardat  myn man trochgie.Hy stoar  fan Hodgkin's
lymfoom.Miskien soe er hjir noch wêze.Op dat stuit  waard ús ferteld dat it  in 70% genêzen
hie.Hy wie yn minder dan twa jier fuort." Kelly

"In apteker fertelde my dat dit in bult ûnsin wie !!Ik ferlear myn heit oan kanker dizze maaie, hy
hie twa fan 'e bêste dokters yn Cleveland Clinic en Geauga Hospital !!Myn heit wie mar 62 hy
wie noch in poppe yn myn boek !!Bewize my dat ik myn neef heit no mei kanker hat.Krekt fûn út
nei it kwytreitsje fan myn heit en dizze myn inlaws. Tammy

"Fansels  sil  in  apteker jo fertelle  dat  it  ûnsin is,  om't  hy gjin  baan hat  as de wrâld fûn dat
cannabis-oalje kanker genêze." Moni

"Ferbêst oer jo resolúsje JB.As immen fan my bewiis soe "easkje" soe ik har fertelle wêr't se
hinne  moatte,  mar  it  soe  gjin  Youtube  wêze!Tagelyk  lykwols,  as  immen  dit  sels  net  hat
ûndersocht en ferbûn is mei mainstream media, soene se de feiten net kennen en kinne dizze
ûnsin beskôgje, tink ik.Soldaat op JB en Rick!PSFertel jo apteker dat syn "yndustry" in boskje
bullshit is !!" Gord

"Ik  haw  it  brûkt  foar  pine,  sliep,  in  chronike  spijsverteringsprobleem,  wearze,  eangst  /
depresje.Ik bin mei súkses kwytrekke fan pinekillers, spierrelaxers, anty-emetika, slieppillen en
tranqs.MMJ hat rêden myn libben.Ik krige myn libben werom fanwegen MMJ, ta horror fan myn
dokter. Genede

"Doe't myn freon konsekwint de oalje nommen hie, hie myn freon 4 moannen gjin migraine, se
kamen werom doe't wy leech waarden en hy is net yn steat om deistich safolle oalje te nimmen,
mar hy gie fan 2-4 yn 'e moanne nei NUL alle b / c fan de RSO, yn dy tiid gie hy ek út Norco,
Baclofen, prozac foar chronike wurgens, hy gie sels fan 'e schildklier medikaasje al binne de
nivo's nei in pear moannen noch net korrizjearre, hy jout net op & sûnt hy fielt goed genôch bin
ik net  it  stimulearjen fan de levothyroxin,  Ik bin hiel  nijsgjirrich oft  syn schildklier  úteinlik sil
normalisearje  mei  konsekwint  RSO  gebrûk,  wy  moatte  gewoan  in  konsekwint  boarne  foar
materiaal!Persoanlik bin ik ôf fan pinekillers en spierrelaxers mei de RSO. ” Whitney

"Ik haatsje om hurd te klinken, as se de 2 bêste dokters yn Cleveland wiene, wat gie der dan
mis?Tradysjonele kankerbehanneling wurket NET!Chemo, wurket NET, strieling, wurket NET ...
en jo Apotheker, goed wat soe hy oars sizze?Freegje him nochris wannear't hy RSO legaal
jout.Mei jo heit rêste yn frede, meilibjen foar jo en jo famylje.Wachtsje asjebleaft net op in oare
dea om wat kritysk ûndersyk te dwaan ...segeningen.” Laurie
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"Ik soe it net smoke, mar ferdomme as ik de ôfgryslike migraine kwyt koe dy't ik sûnt 1990 haw
hân, soe ik oalje of wat oars besykje." Rebekka

-- Hoe earder jo op 'e oalje komme, hoe earder jo fan 'e migraine komme, Rebekka.It is sa
ienfâldich as dat.JB

"No, ik joech wat oalje oan in 63-jierrige man mei prostaatproblemen.De oalje hat him binnen in
pear dagen holpen, hy koe sûnder problemen plassen ...foardat de oalje wie it nedich om elke
dei in katheter te lizzen, pynlike en ôfgryslike proseduere.Frede." Juergen

"Ik bin in skeptikus fan natuere, mar ik bin folslein VERKOCHT nei't ik sjoen haw wat it dien hat
foar Jennifer's libben yn sa'n koarte tiid.Sy is 30 jier.âld, mar die as in depressyf 70 ar.old.It
iennichste advys fan de dokter wie sjirurgy dy't se graach dien hawwe soe foar elke soarte fan
opluchting,  mar hat  gjin  soarchfersekering.Se hie it  feit  akseptearre dat  se gewoan sa libje
moatte soe.

As har Mem, bruts myn hert har lijen te sjen.Har bern hienen ek te lijen om't har mem gjin
tolerânsje  hie,  lit  stean  enerzjy  om  har  by  te  hâlden.Myn  oare  dochter  is  in  fergunning
massageterapeut en wurke iverich om te helpen wat fan har pine te ferleegjen.De massaazjes
holpen mar mar foar in hiel koarte tiid.

Dizze oalje hat in Godsend west !!Jenny glimket no (dat hawwe wy al hiel lang net sjoen)..Ik
freegje har hoe't se har fielt en se seit: "Mama, ik kin my net ûnthâlde dat ik dit goed fielde."

Ik bin fan plan sa faak as ik kin mear materiaal te krijen en safolle as dizze oalje op te slaan as
ik kin (se sizze dat it foar altyd sil duorje).Myn man en ik sille it jûns begjinne te brûken nei't ús
taken foar de dei dien binne,  sadat  wy in  protte kwalen fan ús leeftyd kinne foarkomme.IK
BINNE VERKOCHT ... DANKJE RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

“In nij diagnoaze prostaatpasjint, sawat 60, in jagerstype.Ik joech him in gram oalje, ik jou it
iepenlik ta.Hy belle hjoed en sei dat er mear oalje wol.Dat hy him geweldich fielt, gjin problemen
hat mei de oalje, dat it better mei him giet ensfh.Hy sei ek dat hy "tastbare resultaten" fielde fan
dei 1 ôf.Ik barste út fan laitsjen en lok doe't er dat sei.En ik sil him graach wat mear jaan - ik
genietsje fan sokke ferhalen in protte.JB"

"Ik haw leard dat myn prostaatproblemen gewoan ferdwûnen nei 2 wiken fan oaljeferbrûk ...Ik
meitsje myn eigen oalje.Ik bin der wis fan no dat it THC-nivo omheech moat ...Ik haw ferskate
stammen.Se wurkje  allegear  en ik  kombinearje  se.Myn urolooch wie  yn skok en eangstich
stimming, en seach nei de resultaten fan röntgen- en echografietests ...Ik moedigje elkenien
oan om in groeitinte te keapjen, jo eigen plant te meitsjen, it sil in diel fan jo persoanlikheid yn
hawwe ...Jo sille úteinlik in kâns krije om jo eigen sels te moetsjen ...En genêze feilloos.En net
fan  shake  en  sa.Just  BUDS.Soargje  derfoar  dat  se  goed  en  op  it  krekte  momint  rispe
wurde ...Dizze oalje is gewoan in himelske remedie.Yndied...Dat wit ik no.” Gagi

"Ik haw sûnt de leeftyd fan 16 lêst fan migraine.Ik bin no 56 jier âld.De ienige behanneling dy't
wurket foar my en myn cluster migraine is it medisyn.Ik nim 1/4 korrel fan rysgrutte per nacht
foar bêd.It medisyn elimineert letterlik alle cluster en net-cluster migraine.As ik útrin komme de
migraine werom.Ik haw alle migraine-medikaasjes besocht en gjinien fan har wurket sa goed as
de medisinen.Ik hoech net te lije mei codeine-harsens of hokker side-effekten dan ek.Dit is in
god stjoere foar my. ”

"Fan it begjin fan myn migraine, genêzen 30-45 minuten nei't ik wat oalje haw nommen.Gjin
pine.Gjin wearze / braken.Gjin ljocht / lûd gefoelichheid.Gone!RSO is de manier om te gean.Ien
leafde." Allen

"It helpt myn lupus, fibromylagia, migraine, eangst.Ik koe der net sûnder.Ik fielde my slimmer op
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alle pillen.Dit medisyn rêdt my deistich." Jessyca

"It makket ek myn lupus yn myn hûd op!Myn dokters hawwe my noait ferteld, se biede allinich in
recept  foar  steroïden  oan.Mar  it  kalmearre  de  bulten  en  se  gongen  fuort  mei  GEEN
neidieleneffekten.” Holly

"Ik brûk de oalje yn in kokosnota-oaljebasis op 'e basis fan myn skedel, timpels en foarholle foar
migraine ...wurket binnen sekonden. ” Shirley

"Ik haw eins skizofreny en ik brûk medyske cannabis foar side-effekten yn ferbân mei myn
tastân, lykas eangst en slapeloosheid.It  medisyn wurket,  sûnt ik faker medikaasje bin bin ik
sliepe kinnen, wat ik earder net koe.In protte fan myn symptomen ferskine as ik sliep tekoart.Ik
haw noait stimmen ûnderfûn wylst ik cannabis haw, ik fiel dat it my eins beskermet tsjin har ..."
Jose

- Ik bin it  iens, Jose, slieptekoart  is de oarsaak fan in protte mentale omstannichheden.Hiel
logysk, as men net genôch sliep hat, fielt men har net sa goed as hy/sy soe nei tsien oeren
ferfrissende sliep nei it iten fan de oalje.JB

"Ik behannelje Lyme mei cannabis-oalje.Benammen Bartonella no.Ik koe net sûnder sliepe, koe
net sûnder ite, en switte hieltyd sûnder.Ik bin wis fan in protte oare ûnnoflike dingen, mar ik wol
der net ôf gean om út te finen!En om der by te foegjen, ik herxearde de earste wike of wat mar
doe gong it der út!!!” Maggie

“RSO EN ALLERGY FAN HUNNING.Ik gie nei in freon fan my.Se is keelferkâlden en is krekt
werom fan har dokter mei in boskje antibiotika.Dat ik ha har juster in drip oalje jûn, se wriuwde
wat oer har nekke en kiel en gie op bêd.Se praat meastentiids in protte, ik freegje my wolris ôf
oft se überhaupt sykhellet as se begjint te praten, dizze kear wie se de stilste dy't ik har oait
sjoen haw.

Moarns makke ik wat tee foar har en fertelde har dat se de wite beker nimme moast, om't ik
huning yn 'e oare die.Se is allergysk foar huning, in dripke dêrfan kin in massive allergyske
reaksje feroarsaakje dy't direkte medyske oandacht nedich is.In healoere letter kontrolearre ik
hoe't it mei har op har keamer stie en safier seach ik it wite bakje op 'e keuken en de oare mei
trije leppels hunich der by har bêd.Gelokkich fielde se neat mis mei har lichem, gjin krassen yn
'e kiel (wat meastal it teken is fan it begjin fan 'e allergyske reaksje).Dat ik joech har noch in
grutte drip oalje.Se leit noch op bêd, sjocht in film, gnysket bliid en seit dat dit de bêste "sike tiid"
fan har libben is.

Foar my is it gewoan in oare befêstiging fan hoe effektyf goed produsearre RSO is op allergyen
fan alle soarten.En ik bin ek bliid dat ik hjir dit plakje kin yn plak fan earne yn in sikehûs te sitte
te freegjen oft se it bakje tee mei huning oerlibje sil of net.JB"

"Sortearre myn abses op myn tosk yn 2 dagen, fuort !!" Susanna

"Ik wurd lilk troch dizze wierheden te lêzen, om't ik wit dat se wierheden binne.Ik lije oan bipolar
keppele  oan eangst  en slimme wearze,  en ek  al  ik  ûnderhâlde in  medyske kaart  troch de
steat.Ik kin net smoke, om't de measte banen drugstests dogge en hjoed de dei willekeurich
dwaan.Cannabis ûntspant myn geast en lit my fiele dat ik wirklik wer sykhelje kin.

Ik ferachtet de regearing absolút  foar alles wat se fan ús hawwe of  besykje te nimmen en
sûnder  mysels  goed te medicearjen fanwegen dizze grime en eangst.Ik bin bang foar myn
mentale steat.Ik sit yn in folsleine bining en allinich sil ik hjir lêst fan hawwe, net de oerheid.

- Ik begryp dit gefoel hiel goed, Amanda.Hemp moat sawat like folle regele wurde as tee.JB

"It  makke my better  te  fielen en better  te sliepen dan ik oait  yn myn libben haw.Ik haw in
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seldsume foarm fan epilepsy, fibromyalgie, degenerative disc sykte faze 2 yn myn legere rêch,
en in  boskje  spijsvertering  problemen.Sadree't  ik  it  my betelje  kin  om der  permanint  op te
wêzen, hoopje ik al myn medisinen ôf te kommen dy't myn hjoeddeistige symptomen allinich
ferminderje. Ingel

"Myn heit stoar, doe't hy koe wurde genêzen, myn hert is hast 2 jier brutsen, winskje dat ik dit
wist." Ann

"Itselde, mar wie myn mem.Witte hoe't jo fiele." Robert

"Fan in persoan dy't waard rêden troch dizze oalje wylst ik troch kanker gie, moatte minsken
wekker wurde !!Ik wie op 52 pillen deis!Behannelingen dwaan dy't my hast fermoarde!In freon
fan my krige wat oalje en brocht it nei my!Ik wie der 100% tsjin!!Ik tocht dat d'r gjin manier is en
ik sil yn 'e finzenis smiten wurde !!Hy liet it mei ynstruksjes oan Google Rick Simpson.

In pear dagen gongen foarby, ik hie totale pine en ik besocht net te tinken oan 'e side-effekten
dy't dizze behannelingen feroarsake dat ik op myn skûtel kaam !!Folgjende ding ik wit it wie 11
oeren letter!!!Wow!!Ik stopte behannelingen naam stadichoan minder en minder medisinen om
hast allegear fan dizze medisinen te krijen en ik begon de oalje !!Ferdomd, ik hie my yn in jier
net sa goed field!Ik belle myn freon en hy wraksele, mar koe my mear oalje krije!Ik bin it libbene
bewiis dat dit wurket !!Soe der noch op wêze as ik wêze koe, mar it is in finansjeel ding!Oh en ik
haw noch kanker mar net sa slim en haw net dien gjin scans neat gewoan live!Ik haw it BRCA-
gen, dus sil altyd kanker hawwe, mar troch dizze oalje bin ik libben!Dankewol." Celiia

"De proefskrift fan Ray Peat dêr't hy nei in protte jierren fan ûndersyk folslein oan kaam is dat
de ynname fan sûker, setmoal, sâlt relatyf heech wêze moat foar it doel fan magesoer, proteïne
moat heech wêze mar yn in ferhâlding fan 4:1 yn relaasje ta koalhydraten, unsaturated fetten
binne net nedich en fierder skealik foar de mitochondria, caffeine stopt de sellulêre stress syklus
fan cannibalizes aaiwiten of fetten en it brûken fan aromatase te draaien dy ûnfersêde fet yn
estrogen.Progesteron  is  it  wichtichste  beskermjende  hormoan  fan  it  goede  sellulêre
metabolisme en fitamine E kin de oksidaasje fan ûnfersêde fetten al yn it lichem foarkomme.It
wurk fan Ray Peat en Rick Simpson tegearre soe perfoarst it grutste ponzi-skema fan ellinde
ferneatigje yn 'e bekende skiednis. Andrew

"Helpt myn IBS en wurket as in natuerlik krampstillend middel foar de dikke darmpine dy't ik
haw.Better as de pillen dy't de dokter my jaan woe, stiet op it foarskriftetiket dat dit medisyn, mei
gebrûk, yn 'e rin fan 'e tiid, de natuerlike spiisfertarring foarkomme kin en ik der miskien fan
ôfhinklik wêze kin foar spiisfertarring?Ofhinklik fan it?Mar de Dr hat bepaald dat de foardielen
opwegen tsjin de risiko's?smh!?Nee tank! ” Marie

"Hjir  binne  de  gebrûken  en  suksessen  dy't  ik  persoanlik  haw  hân  mei  mar  1,5  rysgrutte
korrelgrutte per dei - neat tichtby in gram as nedich foar kankergenêzing.

1 - ferlege myn bloeddruk fan 189/99 nei 145/84 wat geweldich is.

2 - genêzen ynfeksje yn in brân fan 3e graad topikaal brûkt yn mar 2 gebrûk!

3 - duorre 3 dagen om in swollen lymfeknoop werom te gean nei normaal nei't it mear as in
moanne swollen wie

4 - helpt geweldig foar myn hûn dy't 14 is en nasale kanker hat, ik spuit in mikronevel fan rso en
olive oalje yn har noas - helpt har ek mei enerzjy, vlooienkontrôle en artritis

5 - Ik bin net begon te folle gewicht te ferliezen, mar miskien 4-5lbs oer in moanne sûnder
feroaringen, mar ik hoopje dat it sil ophelje

6 - gjin gebrûk mear fan in sliephelpmiddel, falle djip yn 'e sliep mei gemak
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7 - holp in beknypte nerv mei rêst te genêzen, mar rekke de pine oan wêr't gjin otc meds koe.
Hâld fan dizze oalje ...wirklik in libbensredder. ” Oerlibjen

"Rick Simpson hat myn libben foar altyd feroare.Alles wat ik tocht dat ik wist oer cannabis wie in
leagen.Ik  bin sûnt  oktober  2012 op RSO en ik  haw my net  better  field  yn myn libben.Myn
metabolisme  hatnormalisearre.Ik  haw  hege  bloeddruk  pillen  trochspoeld.Myn  mage
funksjonearret  normaal  foar  it  earst  sûnt  de  middelbere  skoalle.Alles  mei  tank  oan  Rick
Simpson.Ik haw 30lbs sakke sûnder  te besykjen en koe it  net  weromsette as ik  besocht.Ik
konsumearje 1-2 gram per dei oraal.Ik keapje oalje en jou it fergees út oan sike minsken op de
Rick Simpson-manier en sil dat trochgean ta eare fan myn lette heit Solomon Marsden.RSO is
echte medisinen en elke dokter dy't dat net erkent, moat werom nei skoalle. Wilhelm

"Ferwiderde  my  fan  alle  medisinen  foar  bipolêre  eangst  en  sliepproblemen !!!  De  dosis  is
wichtich en kostet wat besykjen om goed te kommen !! ” Kara

"Ik waard twongen om medisinen te nimmen dy't Parkinson's feroarsaakje - mar myn echte god
jûn medisinen hat my holpen om de deadlike effekten fan diabetes te oerwinnen.RSO is in
genêzing foar wis.Tankewol Rick! ”... David

"Ik haw Parkinson's ... en bin troch stadium 4 kolorektale kanker gien.CURED IT mei de Rick
Simpson oalje.Totale kosten ûnder 2000,00.In typyske kankerpasjint sil de medyske ynstelling
tichtby 200,000,00 jaan.D'r is in reden dat se net wolle dat dit útkomt en dat is de reden dat it
sikehûs eigendom is en wurdt bestjoerd troch de farmaseutyske bedriuwen.DE KANNABISOLIE
WERKT!!!Myn  dokters  wegeren  der  sels  oer  te  praten,  om't  se  bang  binne  foar  de
farmaseutyske bedriuwen!" Lee

"Ja.It helpt mei Parkinson's.D'r is in fideo fan in man dy't it brûkt en jo kinne de feroaring foar it
better  sjen.Myn  grutte  muoike  hat  Parkinson  en  se  waard  krekt  diagnostearre  mei  in
harsentumor.Se ferhuzet fan Ohio nei Pennsylvania om by myn pake en beppe te wenjen en wy
begjinne har sa gau as mooglik mei de oalje. Darlene

Sliepe, Insomnia
"Oh ja, slapeloosheid. Hie it slim, ik sliep no as in rots." Laura

"Ik krij de meast geweldige sliep.Ik haw no sawat twa wiken RSO brûkt en myn tellen binne
allegear goed, ik fiel  my sûn en sliep is geweldig.Pet  scan yn 3 wiken om de grutte fan 'e
meardere tumors te kontrolearjen ...Ik haw fertrouwen." Laura

“Aaryn: Ik tink dat ik in stik te grut iet...mar it is net in min ding!It is krekt miskien tiid om te
sliepen.

- Hoe wie de sliep, Aaryn?JB

Aaryn: Geweldich!Ik rêst noch!Ik fyn dat it al helpt mei myn depresje en eangst.De oalje makket
my laitsje, lol.

Ik hie hjir in oare pasjint dy't ik liet sjen hoe't ik de oalje koe meitsje en hy hat ek eangst.Hy lake
ek.It wie geweldich.

Ik yt de lêste 2 dagen 4 kear deis in bedrach fan rys, en ik moast it medisyn minder faak ynhale,
en ik haw minimale pine.

--  Sa moat  behanneling fan earnstige sykte der  útsjen,  net?De pasjint  sliept,  wurdt  wekker
fernijd, laket in protte om himsels en de dwaasheid fan 'e hiele situaasje, ûnderfynt gjin stress,
eangst of side-effekten fan gemyske medisinen ensfh.Ik persoanlik soe dit grif  in protte leuk
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fine.JB

"Ik bin op 'e hennepolie foar ferskate betingsten en ik haw noch noait sa goed sliept of my sa
goed field....Tankewol Rick Simpson & JB foar it krijen fan it berjocht dat dizze plant wûnders
docht foar alles tinkbere !!DO it gewoan minsken en sjoch sels !!It is de ienige manier wêrop jo
sillewurden in wiere leauwige, fertrou my !!”Val

--  Tankewol,  Val.It  is  wier  dat  neat  slacht  persoanlike  ûnderfining  mei  wat  de  oalje  kin
dwaan.Sadree't jo it  besykje, bygelyks op in brân of in muggenbyt en it  jeuk en de pine yn
sekonden ferdwine, kin elkenien jo fertelle wat se wolle, mar de oalje sil  noch altyd it  bêste
medisyn wêze dat der is.En jo sille der wol in bakje fan thús ha, foar it gefal der wat barde.

Jo hoege gjin wurd te fertrouwe dat wy sizze, meitsje gewoan de oalje, fyn ien mei in brân,
hûdkanker, diabetyske ulcus,  tapasse it  dan topikaal en sjoch wat der bart.Unthâld dan dat
itselde yn jo lichem sil barre as jo de oalje ynnimme, en dat is sawat alles wat jo witte moatte,
echt.JB

Foar dyjingen dy't tinke dat der gjin ûndersyk nei medyske cannabis is dien.D'r is mear dan
genôch ynformaasje om cannabis hjoed legaal te meitsjen, it  is gewoan in leagen dat it gjin
medyske wearde hat en dat de effekten net wittenskiplik bewiisd binne.Cannabis wurdt net brûkt
yn  medisinen,  om't  it  net  effektyf  is,  it  wichtichste  probleem  is  dat  it  sa  effektyf  is  (en
goedkeap).JB

"Ik  sit  op  it  stuit  yn  in  debat  oer  de  fraach  oft  cannabis  psychose/skizofreny  kin  of  wol
feroarsaakje.Om't se, quote, "kenne tefolle folwoeksenen dy't in protte pot hawwe smookt en no
ferskate problemen mei mentale sûnens hawwe." Wat soesto ek sizze immen dy't dat tsjin dy
sei?It debat waard trigger troch my te klikken op de like-knop op in cartoonfoto fan âlders dy't
har bern fertelle oer de foardielen fan cannabis !!"

- Kathy, ik soe har sizze dat se Rick's boek lêze moatte.De oalje genêzen psychose / skizofreny
as it iten, en as it genêzen, it frij logysk net feroarsaket it.Alles wat men hoecht te dwaan is de
juste stamme of stammen en oalje as oaljes of har kombinaasjes te finen foar dizze tastân.Dat
is alles wat der oan is, echt.JB

"Hoe kalmerend, hoe better.Ik brûk it nachts foardat ik op bêd gean en it wurket.Ik sliep no 8
oeren rjocht út.Rêst hat foar my it alderbêste west.De sterkte fan 80% en mear duorret in skoft
foar jo der oan te wennen, mar jo sille der komme.Begjin mei 0,01 ml lykas rjochte en wurkje
dêrwei op.Ik besocht in 0.025 om te begjinnen ...folgjende kear ik naam allinnich de 0,01 ml.De
0,025 ml sette my 10 oeren op 'e bank.Wês foarsichtich, mar tink om it te nimmen.Lykas ik sei
Nacht is de juste tiid foar my.Kin oerdeis funksjonearje en nachts REST." John

"Ik haw MS en ik lije  konstant  mei pine,  oeral  ynklusyf  ekstreem minne hoofdpijn.Ik krij  de
trillingen dy't de skonken jouwe sa ensafuorthinne.Ik kin noch altyd neat krije dat helpt mei de
pine.Ik lit se my net wat sterk oanmeitsje, want ik wol net ferslave wurde oan drugs.Dus ik lije!!
Miskien sil ik dit besykje, ik fergeat hoe sliep is, konstant omheech. Donna

-- Donna, probearje de oalje, it lit dy wis sliepe.JB

"Ik bin op de hennepolie foar ferskate betingsten en ik haw noch noait sa goed sliept of my sa
goed field....tank Rick Simpson & JB foar it krijen fan it berjocht dat dizze plant wûnders docht
foar alles tinkbere !!DO it gewoan minsken en sjoch sels !!It is de ienige manier wêrop jo in
wiere leauwige wurde, fertrou my !!” Val

"Ik jou de oalje oan myn ferloofde en hy hat net folle nommen en it makket him sa wurch.Hy
sliept  it  grutste part  fan de dei.Ik  sil  him der in  dei  as twa fan ôfbringe om te sjen hokker
feroaringen it makket ...dan jou him miskien in lyts bytsje as 1/2 in ryskorrel (dat wie yn elts
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gefal wat wy lêzen hawwe) miskien hawwe wy it foar him te fluch opslein. Glioblastoma Fighter

-- Jason, it slieperige gefoel is ok en jo wolle dat de pasjint safolle mooglik sliept.It sedative
effekt sil oer in pear wiken ôfnimme, mar it is net wat net winske, krekt oarsom.Beste winsken,
JB

F: Hjoed wat meitsje foar in man fan wa't de wite jassen sein hawwe dat it twa wiken te libjen
hat  en  se  kinne  neat  mear  foar  him  dwaan.Ik  hoopje  gau  goed  nijs  foar  elkenien  te
hawwen.Besykje him ek te krijen om te stopjen mei smoken en syn dieet te feroarjen en mear
om syn ymmúnsysteem in fjochtskâns te jaan.Tank Rick en JB foar jo kennis en jou ús in echte
cure.

A: Dave, lit him smoke, it makket gjin ferskil as hy de oalje yt.Ek sil er in protte sliepe, dat hy sil
dochs net  safolle  smoke.Wat  it  dieet  no te  feroarjen oangiet,  no,  hy  moat  it  ridlik  mar  net
drastysk  feroarje,  lit  him  ite  wat  er  wol.Net  needsaaklikerwize  in  woarst,  mar  wat
ferstannich.Ferheegje  de  pH  fan  syn  lichem,  lit  him  elke  dei  sieden  fan  twa  apels  ite.It
wichtichste  is  om  sa  gau  mooglik  safolle  mooglik  oalje  yn  him  te  krijen.Der  is  noch  in
kâns.Kombinearje  it  iten  fan  de  oalje,  zetpillen,  vaporizing  en  topikaal  gebrûk  foar  bêste
resultaten.Sels as hy it net makket, sil hy in maksimale kwaliteit fan libben libje oant it ein, en
dat  is  ek  heul  wichtich.Ik  bin  der  wis  fan  dat  it  mear  as  twa  wiken  duorret,  mar  wy  sille
sjen.Dokters hawwe net altyd gelyk mei harren foarsizzings as de oalje komt yn it spul.Beste
winsken, JB

"Ik sliep heul sûn, en langer dan normaal.As ik ienris oerein bin, fiel ik  my tige rêstich, net
groggy as by it smoken. Terry

"Ik sliep goed en dream, mar ik wurd wekker.It duorret oeren om te kommen en dan duorret it
lang, lang.Ik brûk it elke nacht.It nimt myn artritis-pine fuort en lit my sliepe." Katherine

"Ik haw kanker en sliepapnea.Ik krij net allinnich geweldige sliep, ik wurd net wekker fan hite
flitsen.It is in segen." Stephanie

"It fielt as lokkich dea wêze!" Mal

"Myn geast sûnder it is as in file yn New York.Mei it - it makket it makliker yn in Zen-túnstatus,
wylst it noch funksjonearret op in normaal nivo. Andris

"Ik haw 20 jier in sliepsteuring hân, RSO-oalje hat my foar it earst holpen te sliepen en ik bin
pinefrij by it wekkerjen!Jo!" Bonnie

"Ik haw in herniated disc dy't drukt op myn sciatic nerve wêrtroch't slimme pine te sjitten fan myn
legere rêch del myn linker skonk nei myn teannen.Ik naam 3 ibuprofen elke fjouwer oeren krekt
sadat ik koe út  bêd en by steat wêze om te rinnen.Ik begon hast  twa wike lyn de oalje te
nimmen foar de pine en ûntstekking.Ik haw no gjin ibuprofen nedich, ik sliep better dan ik ea
haw, myn kollega's hawwe kommentaar oer myn bettere stimmingen en algemien lok.Ik Fiel
GOED!" Jennifer

"Ik jou myn 14-jierrige Pit de oalje foar 4 wiken no foar kanker.Se wurdt soms in bytsje 'twitchy'
en dronken as ik har tefolle jou, mar as de hektyk ôfrint, sliept se as in pup.Se wegere feterinêre
medisinen te nimmen, sadat wy ynstee wat oalje krigen.Noch iere dagen, mar ik registrearje har
foarútgong.It  duorre  sa'n  wike  foar  har  om  te  wennen  oan  de  oalje  en  wer  in  honger  te
ûntwikkeljen.Ik bin jaloersk, want wy kinne op dit stuit allinnich de oalje betelje foar har Leafde
elkenien syn moaie ferhalen!”

"Ik haw sosjale foby (better neamd as sosjale eangststoornis), depresje en slapeloosheid.Nea
nim de oalje, want ik kin it hjir net fine wêr't ik wenje, ek kin it sels net kultivearje en helje...mar
ik smook wol sa'n tsien kear, wat ik fielde wie dat ik nei de earste kear no sliepe koe as ik my
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wurch fielde, ik hie myn "all-life-gjin-depressive-moanne", fielde my noait sa bliid (gjin depresje)
en  mei  al  dy  fitaliteit  sels  it  nimmen  fan  de  machtichste  medisinen  (dy't  my  ta  oare
sûnensproblemen liede) dêrfoar, naam ek myn sosjale eangst (fobyje) in soad ôf en ik hoegde
net "heech" te wêzen om dat te fielen, as Ik hie 1 of sels 2 dagen earder smookt en moat
útgean  en  mei  oare  minsken  prate,  op  in  iepenbier  plak  bliuwe  (wat  dizze  oandwaning
ûnmooglik makket), NO KINNE IK DAT DOCHJE, fielde my wer libben as in "normaal persoan",
gjin medisinen die dat.It probleem is, troch wetten, foarrang fan it krûd, plus sosjale foarbegryp
en ûnwittendheid oer de plant, ikkin it net iens mear smoke, wol net "heech" wurde, gewoan wer
libje sûnder dy libbensbeheinende problemen.D'r binne in protte anonime minsken dy't lykas ik
libje mei in soarte fan foby en oare steuringen en ik tink dat de oalje de oplossing kin wêze."
Pablo

"Jo kinne Rick en of JB freegje, wy hawwe fûn dat it brûken fan in produkt dat 20-30% sativa is
ien fan 'e bêste kombinaasjes is foar problemen mei eangst." Brewster

- Wy wolle graach wurkje mei indica dominante sativa krusingen mei 20% THC of mear, krekt
om dizze redenen.De effekten fan 'e bêste oaljes binne ekstreem krêftich en kalmerend, mar
euforysk en noch better  afrodisiacum.As jo  in  pasjint  in  medisyn mei  sokke effekten jouwe,
kinne jo der hast wis fan wêze dat se it genietsje sille.Wa soe net?Jo sliepe goed, jo wurde
wekker goed rêstich, euforysk en fol winsk om immen lokkich te meitsjen.Wa soe dat net leuk
fine?JB

“Gefeliciteerd, dat is sa goed nijs!It is heul effektyf foar in protte dingen ...Myn omke hie in tumor
yn syn long de grutte fan in grapefruit.Se joegen him 6 moannen om te libjen ...Hy wriuwde it
benammen oer it boarst en de rêch want doe't er it iet, sliepte er tefolle...lol.Dizze behanneling
krimp it ta de grutte fan in walnoot ... wie hast fuort ...en it wie oardel jier lyn...de dokter wie
fernuvere, mar bestelde dochs gemoterapy...Dyselde nacht hie myn omke in hertoanfal ... hy
krige ferskate hertoanfallen en stoar oan har net de kanker ... gemoterapy is te hurd ...Bliuw by
de natuerlike medisinen en jo sille it goed dwaan! ” Doug

"INDICA is kalmerend op in goede manier!As jo  in protte suver net-fluoride wetter drinke (ik
foegje squeeze fan citroen ta) fanwege it drogen fan eagen en kiel yn 'e sliep.It duorre my twa
moanne fan maksimale dosearring om it einlings goed te krijen, sadat ik de hiele nacht sliepe en
ferfriss wekker wurde!Gjin sykte mear!Ik bin in lokkige leauwige dy't myn eigen makket! Linnea

"Sedative as yn set dyn kont yn sliep kalmerend middel.Gjin pine, gjin pine, gewoan in noflike rit
nei sûnens." John

“Ik wurdearje it elke dei te learen oer de RSO en wat it dien hat foar minsken/dieren.As dizze
oalje docht wat se sizze, moat it fan 'e heechste berch ôf helle wurde - net stilteare.Ik haw der
gjin persoanlike ûnderfining mei hân, mar soe it wis wêze as ik of immen dy't ik soarge, fûnen
dat  wy  it  nedich  wiene.
Yn 'e tuskentiid lês ik safolle berjochten as ik kin.Ik haw noch in post lêzen dy't seit: "Tankewol
Rick Simpson - ik waard hielendal stiennen, it wie cool, dude." Debbie

-- Tankewol foar jo stipe, Debbie, ik bin der wis fan dat jo in post sille skriuwe dy't dat heul gau
sil sizze.It gefoel yn it lichem as men de juste dosis fan 'e juste RSO foar har ynnimt, kin allinich
wurde omskreaun as "heul cool." Of ekstreem cool.Of miskien geweldich cool.It  is ien fan 'e
noflikste gefoelens dy't men ûnderfine kin, it is heul natuerlik, kalmearjend en beruhigend.

Lykas wy sizze, hawwe bêste oaljes in heul kalmerend, mar euforysk effekt as se ynnommen
wurde.Sa sliepe jo goed en dan wurde jo wekker giseljend as in bern.En as jo goed sliepe en
giggling wekker wurde, binne jo mear kâns om jo goed en rêstich te fielen dan as jo net goed
sliepe en net giggeljend wekker wurde.En as jo goed fiele en rêstich fiele, sil jo lichem logysk
genêze en better prestearje.Gjin raketwittenskip, lykas altyd mei cannabismedisyn.JB
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"Sliepe??In wike op 'e oalje west en it measte sliept.Ik haw lêzen dat Rick seit dat it lichem
geneest, dus is dit normaal?Bewiist it dat de oalje dy't ik brûke goed spul is?" Sharon

"Gjin problemen ... :) Ik krij der eins in aardich gooooood sliep fan.Ik sette it yn in stik tinne
húskepapier en rôle yn in bal dy't it as in pil rôle, of rôlje it yn brea.Doe sei ien dat tp gefaarlik
wie, dus ik woe witte wat de oaren diene.;) Tige tank, jonges.@jb Ik bin oant de gram hielendal
gjin problemen, útsein de gooooood sliep en in bytsje trage mo as ik wekker wurd.” Christina

"As militêre feteraan mei PTSD, sliepstoornis, pine yn 'e legere rêch (fanwege in parachute-
ûngelok), eangst en in niersykte, is RSO ien fan' e ienige metoaden / foarmen dy't ik cannabis
kin nimme.Lang om let sliep ik nachts, bin 20+ kilo's ferlern, fanwege kwaliteitssliep, en sûnt
juster binne myn twajierlikse nierlabs ferbettere.Myn laboratoaren binne sa ferbettere, ik moat
no myn medikaasjedosis ferminderje, om't myn bloeddruk te leech is.Alle positive tekens hoe
goed it nimmen fan RSO nachts myn kwaliteit fan libben ferbetterje. Corwin

"Myn  broer  lijt  oan  slimme  lilkensproblemen  en  is  diagnostearre  mei  borderline
persoanlikheidssteurnis.Hy kin op 'e drip fan in dime snappe, sein troch in deistich regime fan
cannabisblommen as ekstrakten, dêrmei is hy yn steat om syn stimming te balansearjen en in
normaal lokkich libben te libjen en frij fan alles behalve in ynsidintele ôflevering, gjinien perfekt,
mar ik kin persoanlik sizze sûnder cannabis soe myn broer wierskynlik op in folslein oar plak
wêze.

...Ik  leau  dat  persoanen  dy't  lije  oan  paranoia  fanwegen  cannabis-konsumpsje  derfan  lije
fanwegen har  ûnfermogen om te  gean mei  syn  natuerlike  geast  iepeningsfeardigens  en  in
gefoel fan bewustwêzen fan jo ûnderbewuste.Ik fiel dat in protte fan 'e paranoia ferbûn mei
cannabisgebrûk  strikt  placebo  is  en komt  út  it  iere  cannabisferbodstiidrek  Reefer  Madness
propaganda. Corey

"Mixed ...It helpt guon, mar oaren like it slimmer te meitsjen.It helpt foar wis mei myn eangst!Ik
hie in heul stressfolle baan dy't trilling feroarsake, ik bin myn spieren ...It gie allegear fuort nei it
nimmen fan oalje.It ûntspande my genôch om te realisearjen dat ik dy skitterige baan net mear
nedich hie en ik gie op." Heather

"Ik bin Bi-polar en as ik wat RSO-oalje nim, goed om it gewoan te sizzen fielt it as net mear Bi-
polar, it is in goed gefoel." Joseph

"Ik bin in feteraan mei PTSD en eangst.Ik hoech net mear xanax te nimmen om oanfallen te
kontrolearjen.Ik nim noch in ssri dy't it  ûnderdrukt, mar as ik fiel dat der wat oankomt op in
bytsje oalje, sleep dan in piip of vape ôf en ik bin goed." JR

"Ja,  it  docht  in  protte  as  in  stimmingsstabilisator  foar  PTSD  en  licht  manysk  gedrach  en
panyksteuring as goed nommen." Jennifer

"Ja, heulendal.Mei sawol de sykte fan Fabry as neurofibromatosis is d'r in protte senuwskea dy't
ek  eangst  feroarsaakje.Ik  haw  in  folslein  oare  blik  op  it  libben.Marijuana  hat  myn  libben
omdraaid en hat my sjen litten hoe moai it is om te libjen. James

"Ik bin yn myn libben nea better west mentaal.Ik haw no twa jier RSO brûkt en ik bin fan al myn
medisinen ôf en haw mar ien kear oalje nedich.Ik nim in pear stippen en ik fiel dat ik hielendal
net bipolêr bin ...en ik haw der sa lang lêst fan...Ik leau dat it myn libben hat rêden en hat ek
holpen mei in protte oare kwalen ...Ik fiel my segene om de kennis en it fermogen te hawwen
om te groeien en myn eigen REAL medisinen te meitsjen.

Ik begon twa jier lyn dizze juny en ik naam allinich 65mg per dei.Ik brûkte in Blue Cheese-stam
dy't indica dominearre is en heech yn CBD en leger yn THC.Ik besocht ek in sativa-vlek dy't te
sterk wie en my wat te eangstich makke, dus ik gie werom nei de indica-vlek en it hat wûnders
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wurke ...Ik naam it elke dei foar 30 dagen en no hoech ik it allinich te nimmen as ik my in bytsje
off begjin te fielen ...It hat ek geweldich wurke foar de diabetes fan myn man en de krampen fan
myn heit en de kankers fan myn freon binne yn remission ... It hat wirklik geweldige dingen dien
yn myn libben.Sterkte en ik hoopje dat jo in stam fine dy't goed foar jo wurket. ” Sara

"Absolút.It is it ienige ding dat my holpen hat mei eangst en PTSD.Ik wûn mysels ôf fan 4 anty-
depresjearjende medisinen (nei tsien jier fan eksperimintearjen mei elke anty-depressiva dy't
beskikber is en net ien te finen sûnder slopende side-effekten) en net mear selsmedikaasje mei
alkohol.Ik haw jierrenlang lêst fan eangst en PTSD nei in slim auto-ûngelok.yn 2007.Ik haw
noait 4 jier riden.No werom oan it wurk riden foar Homecare Agencywer en myn libben oan
dizze plant te tankjen. Donna

"It helpt enoarm mei depresje dy't chronike sykte begeliedt.Ik koe my net konsintrearje om op de
middelbere skoalle te bliuwen, mar mei cannabis koe ik yn 6 moannen 'upgrade' op kolleezje
fan Gr.9-12.Hawwe gjin  idee wêrom't  ik  gjin  PTSD haw fan jierren fan gewelddiedich fysyk
misbrûk,  útsein dat  ik regelmjittich cannabis brûkt  haw, dus miskien hat  dat  der wat  mei te
krijen.Telle dizze dingen?" Laurie

"Ja.Ik haw lêst fan ADHD, PTSD, depresje.Ik haw no gjin medisinen fanwege de oalje." Jerissa

“Angst, panykoanfallen en depresje.Blommen mear as oalje.Smoking Indica blommen hawwe
oanstriid  om meitsje  de eangst  slimmer  as  ik  bin  yn  'e  midden  fan in  goede oanfal.Oalje-
ynfusearre  medibles  hawwe  dat  lykwols  noait  dien.Nettsjinsteande  hokker  stam  de  oalje
ôfkomstich is." Sarah

"Myn heit is bistedokter en hat lêst fan PTSD.Oalje en knop helpt him in ton! Jenny

"It helpt de eangstoanfallen fan myn dochter.Ferminderet frekwinsje en yntensiteit. ” Suzanne

"Ik  haw  bipolêre  steuring,  PTSD  (bestriding  yn  1991  Koeweit)  en  lije  oan  eangst  en
sliepleazens.Cannabis hat holpen mei al dizze symptomen en hoewol dokters my fertelle dat it
de symptomen slimmer makket (bull-hockey) wit ik foar in feit dat it my holpen hat de kontrôle
oer mysels te behâlden en in protte blessueres foar oaren te foarkommen yn heul probearjende
tiden .Ik swar der by." Adrian

"Helpt perfoarst bi-polar stabilisearjen, de medisinen dy't jo krije fan 'e dokter sille jo deadzje of
jo sekslibben skealje." Andrew

"Ik brûk indica foar pine en sativa foar myn PTSD en eangstproblemen.Ik fyn dat in miks fan 'e
twa stammen myn problemen balansearret en myn hyperaktiviteit fertraget oant in nivo dat my
stopet om in gefaar foar mysels te wêzen. Stuart

"Op dit  stuit  wurkje  wy stadichoan oan it  ferminderjen fan syn psychotrope medisinen foar
bipolar.Syn dokters binne der dea tsjin.Ik sjoch dat de foarskreaune medisinen "mush" fan syn
geast meitsje.Wy hawwe al ongelooflijk súkses mei RSO, dus wy sjogge dit no.

Myn  man is  bipolar  mei  sterke klam op  mania.In  protte  jierren  hat  hy  selsmedikaasje  mei
alkohol,  mar  doe't  hy  4  jier  lyn  nuchter  waard,  hat  hy  sûnt  de  mania  fjochtsje.Allinnich  it
fersteurende ferskaat oan drugs hâldt de mania op peil.Mar it lit him ek lykje te hawwen fan
Alzheimer.Selsmedikaasje mei de alkohol holp in protte jierren, mar alkoholisme is in probleem
dat ek behannele moast.No binne wy gewoan genôch fan 'e medisinen.Dus noch ien kear nim
ik de saken yn eigen hannen.

Op 'e medisinen is syn kwaliteit fan libben in bytsje sûget.Krekt it ferminderjen fan ien fan syn
protte pillen per dei makket in ferskil (krekt begon te ferminderjen, dus it moat stadichoan wêze
út eangst foar manyske oanfal).Hy hat sawat 2,5 moannen op RSO west foar oare problemen
mei de meast ongelooflijke resultaten.Dus no fiel ik my feilich om syn medisinen stadichoan te
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ferminderjen.Dit hat holpen it mooglik te meitsjen om dit oare sûnensprobleem no oan te fallen!
Deborah

"Ik haw it 12 moannen brûkt om fan in ferslaving oan gemyske stoffen te kommen.Net allinich
holp it my te sliepen en it holp mei de "learboek" weromlûkingssymptomen dy't ik ûnderfûn lykas
PTSD, depresje, eangst en tal fan oare problemen mei mentale sûnens.Unmooglik om te sizzen
dat ik besocht it feit te dielen dat THC en medibles sa'n bytsje myn ferstân en mentale sûnens
byinoar hâlde wylst ik yn behanneling wie. Chantelle

"Kwestje  fan  alkoholisme  /  substansmisbrûk  moatte  wurde  beskôge  as  "kwalifisearjende
betingsten" yn steaten mei sokke medyske wetten.Medyske marijuana hat it libben fan in protte
alkoholisten rêden. Jim

"In ryskorrel wurdich in dei foar sawat fiif moanne genêzen absolút myn eangst en depresje ... It
is hast 2 jier lyn sûnt it nimmen fan de oalje en gjin weromkommen fan symptomen." Daniel

"Ik wie fan myn anty-depressiva anty-eangstmeds en opiaten binnen in wike nei it nimmen fan
de oalje.Ik  wie  yn serieus  gefaar  om myn knikkers te ferliezen tink ik.Tankewol  foar  feniks
triennen. ” Edie

"Helpt myn depresje, en as ik slim útskeakele is, lije ik mei nochal wat depresje fan gebrek oan
aktiviteit en pine." Rick

"Ik hie in minne perioade nei't myn soan berne waard, nei ôfskiedsdepresje en ik ferlear myn
beide âlden.Cannabis wie in God stjoere !! ” Loren

"It hat myn stress en eangst de lêste jierren gjin ein holpen, yn feite giet it letterlik foar in goede
perioade fuort.Gjin medisinen hawwe wurke op deselde wize ..." Stuart

"It  helpt  tsjin  sliepferlies  troch  eangst  en panykoanfallen  nachts  as  nommen 1  oere  foar  it
sliepen gean.It is in opluchting, elkenien dy't moannenlang troch gebrek oan sliep giet, wit hoe
drainearjend it is.It hâldt jo ek in goed kalme stimming in goed diel fan 'e dei." Kat

"Help  my  mei  migraine-hoofdpijn,  obsessive  twangmjittige  oandwaning,  eangst,  ûnfeiligens,
minderweardichheidskompleks, sum it allegear, en it genêzen in depressyf wêzen yn 3 wiken."
Riddhi

"Kronyske stressproblemen dy't hege bp skept.Myn stressnivo's wurde fuortendaliks kalmearre
fia cannabis.Vaping helpt troch de minne mominten.Ik gean allinich nei edibles en it neidiel fan
dy metoade is om te wachtsjen op myn systeem om te absorbearjen.Ik haw genôch oefening
hân dat ik geduldich it healoere wachtsje kin en as it in bysûnder stressich momint is, gean ik
werom nei myn vaporizer. Andie

"Ik haw in brutsen rêch en senuwskea en cannabis is de ienige medikaasje dy't my helpt te
sliepen en om te gean mei myn dei!" Leslie

"It helpt my nachts te fallen, sadat ik echt betiid wekker kin foar wurk." Matt

Seldsume of net-sa-gewoane sykten en sykten
"Rick Simpson-oalje makket jo optein om wekker te wurden en te sjen wat der nochris genêzen
is.Ik bin der wat obsedearre fan.” Natalia

Q.Hallo Rick / JB, hawwe jo ea heard fan in seldsume sykte Porphyria?As dat sa is, hawwe jo
immen behannele mei RSO en wat wiene de resultaten?

IN.Nee ik haw net.Mar te oardieljen nei wat ik der oer lêzen haw, sjoch ik gjin reden wêrom't de
oalje  it  net  helpe  soe  te  genêzen  of  it  ûnder  kontrôle  te  bringen.It  sil  perfoarst  helpe  mei
symptomen fan dizze seldsume en seker tige onaangename tastân.
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Ik soe it protokol op ús side folgje, ik soe de oalje ite en it brûke yn zetpillen (sa sil it rjocht yn 'e
bloedstream  gean).Ik  soe  de  oalje  topikaal  brûke  yn  in  tincture  of  salve  foar
hûdomstannichheden (it sil alle jeuk en oare ûngemak ferwiderje).

Ik soe op syn minst  60g oer twa of  trije moannen ite,  ik  soe gjin gemikaliën brûke,  ik soe
gewoan de ynstruksjes fan Rick Simpson folgje.As 60g it  net genêze sil  of it  ûnder kontrôle
bringe, soe ik noch 120g ite.En as dat gjin befredigjend resultaat bringe soe, dan soe ik gewoan
de oalje yn my begjinne te slaan, ien twa trije gram deis of sels mear as ik it nimme koe, en ik
soe gewoan sa gau mooglik safolle ite as ik koe. .Wêrom?Want as de oalje jo net helpt, is it net
wierskynlik  dat  jo  wat  oars  fine  dat  wol.Ek  moatte  agressive  sykten  agressyf  behannele
wurde.Beste winsken, JB

"Dit kin grof wêze, mar ik moat it dochs mar sizze en goed, ik bin net folle foar diskresje.Ik haw
dus noch net alles wat ik nedich haw foar de oalje mar poppestapkes komme der wol.Ik haw
lykwols dizze aambei hân dy't altyd weromkomt.Ik haw trije bern fan 5,3,1 en myn earste poppe
gjin aambeien myn twadde poppe mar ien aambei myn tredde goed it wie ien aambei en it giet
fuort  en  komt  werom  giet  fuort  en  komt  werom.Ik  haw  alles  ûnder  de  sinne  kocht,  neat
wurke.Dus ik sei wat de hel.Ik naam oer 1/8 teaspoon kief 1/4 teaspoon kokosnoot oalje in
knipe droege lavendel en in knipe droege kamille en twa blêden fan mint.Ik grûn it  allegear
byinoar.Ik haw it juster ien kear tapast binnen sekonden, ik hie gjin pine mear fan 'e moarn, it
fielde as in lege ballon.Ik haw it wer tapast, ik bin der wis fan dat it de folgjende dei as twa
folslein ferdwûn is.Hoe dan ek, myn punt is dat ik jild besparre troch it thús te behanneljen mei
wat ik  rapper  en sûner  hie dan de ferzje fan 'e  regearing en it  bewiis  dat  cannabis gekke
genêzende krêften hat en stel jo gewoan foar as ik oalje brûkte, soe it al fuort wêze.In oare myn
trije jier âld foel út 'e frachtwein Ik hie gjin salve gjin peroxide neat op my as wy reizgen.Dat ik
sloech myn konkoksje út en sloech wat op har knibbel en moarns like it as wie de skurfte fan in
moanne lyn.Sis oant sjen Neosporin siik bewarje myn pennies!Peace Love en Cannabis. ” Moni

"Bêste menear.Rick Simpson, lit my earst sizze dat myn famylje tinkt dat jo geweldich binne, en
wy winskje dat wy tichter by jo wiene dat wy jo kinne helpe mei jo geweldige wurk.Ik haw 14 jier
medyske  cannabis  brûkt  foar  chronike  pine  fanwege  polyteïstyske  ovariumsyndroom  en
artritis.Troch de 10 jier fan pharmacy gif, ik wie mear siik, hie oandien 90 lbs en wie ôfgryslik
ferslave oan dokter foarskreaun Fentynol.Ik begon de oalje 7 wiken lyn, en alles wat ik kin sizze
is dat wûnders bart!Yn seis wiken is myn bloedsûker no kontrolearre oant it punt dat gjin pillen
nedich binne, ik bin sûnder muoite 28 lbs ferlern.Ik begon te panyk dat ik siker waard, ek al
fielde ik my better as ea!Nei in protte tests dy't lieten de Dokters krassen harren holle, en sei dit
is  in  wûnder!D'r  binne no net  allinich gjin  nije  fibroiden,  tumors of  massa's,  mar  de earder
oanwêzich fibroids ensfh.Gjin teken dat de sykte ea oanwêzich wie!Ik ha noch testen om te sjen
oft  it  ek fan de nieren wei  is,  mar  ik wit  yn myn hert  dat  se ek fuort  binne.Tankewol  Rick
Simpson, jo dogge it wurk fan 'e Hear, God segenje jo lykas hy my hat, troch jo side te finen.
Annie

“Sa goed nijs JB & RICK!!!Ik gie hjoed nei dokters foar myn testresultaten!Myn skildklier, dy't 22
jier ûnderaktyf wie en medikaasje is no te aktyf!Ik nim sels in moanne lang RSO folslein yn, ik
wrijf ek in tincture rjocht yn 'e kiel en ik damp RSO ek!Ik bin sa ekstatysk bliid oer dit!Hy is in
wirklik coole dokter dy't der west hat en my troch dit alles stipe hat en goed wit, ik BINNE FEIT
RSO  OIL!As  de  dokter  is  hy,  wol  hy  noch  in  ultralûd  dwaan  op  myn  schildklier  om  te
kontrolearjen op knobbels!Wat tinke jo oer it ultralûd?Ik sil dizze oalje de rest fan myn dagen
altyd mei grutskens nimme, dit fielt goed dat is it heule punt!Prescription drugs binne EVIL!Ik
haw ek in protte oare sûnensproblemen dy't ik op it stuit behannelje mei dizze prachtige oalje!

Chiari Malformaasje type 1 fan 'e harsenstam ek haw ik swiere karpale tunnel en folle mear!Ik
bin hjoed 45 jier jong, fiel my net allegear ferslein en sear lykas ik eartiids fielde!Haw ik al
neamd dat ik 7 moannen lyn ek in harsensoperaasje hie en ik haw gjin narkotika brûkt sûnt myn
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operaasje troch leverfalen fan 'e drugs!Ik bin wirklik bewiis dat dizze oalje fan GOD is!Dit is alles
wat wy as medisinen moatte ynnimme!Tankewol JB en Rick foar alles wat jo dogge út 'e boaiem
fan myn hert!Gjin schildkliermeds mear, YAY!!!!!!!!" Margene

-- Lokwinske, Margene.Wat de echografie oanbelanget, goed, ik tink dat jo it antwurd witte.Hoe
minder scans hoe better, dat is alles wat ik kin sizze.Ik persoanlik soe net by immen komme dy't
my 22 jier net oer de oalje fertelle soe mar as jo tinke dat dy minsken jo noch wat te fertellen
hawwe, praat dan frij mei har, nammentlik as jo echt ynteressearre binne yn wat se te sizzen
hawwe oer medisinen.Mar dat is alles wat ik se dwaen soe, allinich prate, op dy manier kinne se
jo net sa sear dwaan as se soene, as se suksesfol wiene om jo te oertsjûgjen om wat pillen fan
har kar yn te nimmen.Bêstwinsken en hâld fuort fan dyjingen dy't trochbrocht 22 jier jaan jim
ferkeard advys.Wês bliid dat jo har "behannelingen" oerlibbe, oaren wiene net sa gelok.JB

"Ik haw ek hypothyroïd (Graves Disease).Wy ûntdutsen it 17 jier lyn doe't ik swier wie en myn
dochter  15  wiken premmie  levere  fanwegen it  (ik  siet  op  in  totaal  fan  14  Pharmaceuticals
ynklusyf  3  narkotyske pine meds foar  slim avansearre  Degenerative  Disc  Disease  yn myn
legere  rêch  &  Scoliosis  yn  myn  boppeste  rêchbonke  /  hyperthyroïde  (Graves  Disease)  /
Diabetes (Type II) / Blue Sclera / Psoriasis & Eczema / Hypertension / Nierproblemen / Restless
Leg  Syndrome  (ik  krige  dizze  goed  as  in  bywurking  fan  in  oare  medikaasje)  /  Hege
cholesterolnivo's  /  oergewicht  (ha  ferlern  oer  100  lbs  sûnt  ik  ôfstapte  fan  'e  cocktail  fan
medisinen ~ ferline simmer) **Ik NET DIEET ** & haw altyd sûn iten ynklusyf gjin read fleis ~
biologyske grienten ensfh ...deistige sap etc ...16 jier fan nonstop-pillen dy't deistich NUL pillen
hawwe!!!!

Ik nim sawat in kwart oant krekt ûnder de helte fan in gram per dei fan myn eigen hûsmakke
Rick  Simpson  Oil  neffens  Rick's  spesifike  ynstruksjes  ~  **  IK  MOET  KOMMENTAAR
DAT  ...NET,  IK  WERhelje  NET,  GOEDKJOCHT  OUT  OP  DE  KWALITEIT  FAN  JIN
STARTMATERIALEN > JIN OALJE DAT JO OPNEEM MOET TRANSPARANT EN AMBER YN
KLEUR Wêze >> Oars IS IT NET FAN MEDISINALE EETBARE KWALITEIT **” Michele

"Kin cannabis-oalje brûkt wurde om rabiës te behanneljen?" Aami

- Aami, ja, mar it sil wierskynlik nedich wêze om de pasjint in skoft yn koma te setten, mei heul
hege doses fan 'e oalje, foaral yn avansearre gefallen.JB

"Juster haw ik in bytsje oalje jûn oan in freon fan my dy't wetterpokken krige fan it sikehûs.Ik
stelde dizze persoan foar om in bytsje oliveelje te ferwaarmjen, it yn 'e RSO te mingjen en dan
yn 'e crème dy't dizze persoan hat brûkt.Dizze persoan stjoerde my gewoan in berjocht om te
sizzen:  "Peter,  ik  kin  jo  net  fertelle  hoe  tankber  ik  bin  foar  dy  geweldige  oalje!
ALLEMACHTICH.Gjin  wurd  fan in  leagen:  de  meast  kweade "pock"  dy't  ik  haw,  de  earste
"ground zero" dy't ferskynde dy't de grutste en smerigste bleaun is de hiele tiid dat ik siik west
haw - krekt opdroege en de skurfte kaam SKIN ôf binnen sawat twa oeren nei it oanbringen fan
de  oalje.Ik  bin  in  bekearing!Hillige  hel!Ik  brûkte  it  oer  myn  heule  hoofdhuid  en  de  slimste
plakken op myn lichem - myn hier sjocht der wat vettig út, mar ik fiel my al sa safolle better.It is
echt geweldich.WOW!It duorret net folle om ien oer de wierheid te oertsjûgjen.” Peter

- Tankewol, Peter, goed dien.Hemp sied oalje en RSO wurket ek geweldich.In protte olive-oalje
op 'e merke wurdt net produsearre út oliven, d'r binne net genôch oliven yn' e wrâld foar alle
"oliven" dy't wrâldwiid wurdt produsearre en ferkocht, dus jo kânsen om oplicht te wurden binne
leger as jo hennep sied oalje keapje .Plus, it dringt yn 'e hûd en giet sawat in inch en heal djip
yn it weefsel, wat ek geweldich is foar genêzen.En it is net sa vet as olive-oalje.JB

"As dysleksy net op 'e list stiet, moat it miskien wêze.Ik haw opmurken in mooglikheid om te
staverjen 100x better as ik oait dien foardat ik genêzen mysels fan oare dingen.De ferskriklike
side-effekt fan it genêzen fan mysels fan type 2-diabetes: net mear artritis, sciatica, obesitas, of
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dysleksy.Hahaha!!” Peter

“It is gjin genêzing foar kanker of sa, mar ik woe Rick litte witte dat ik no al hast in jier op myn
rjochterhak hink.Net wis wat der mis is en wit dat de dokter my medisinen sil jaan dy't ik net
noflik fiel, dus ik haw gewoan mei pine omgean.Wy binne koartlyn yntrodusearre oan RSO fia in
freon, Charles, en wy binne begon it te meitsjen.De ôfrûne twa dagen haw ik de oalje in pear
kear  per  dei  ynnommen en  fannemoarn  waard  ik  wekker  en  wie  ik  net  hinkend.Myn man
fernaam it fuort.Hy merkte op dat de oalje syn magy moat wurkje!Tankewol Rick Simpson![:)] Ik
fiel my geweldich!" H

-- Beste H, tank foar it goede nijs, wy hearre der altyd graach oer.Ik soe de oalje mingje mei
himp sied oalje of olive oalje en meitsje in tincture en brûk de oalje topically, te.Fansels is it iten
fan 'e oalje de kaai foar de echte genêzing en alle ynstruksjes oer hoe't jo de oalje brûke kinne
op ús side.Beste winsken, JB

"Seis dagen lyn holp ik twa manlju mei leverkanker en diabetes.Ien freon, de chemo, hie syn
mûle, ferbaarnd, lippen ferbaarnd.Wie op 225 pûn no 139, koe net ite, sliepe, tige wurch.No, hy
hat my in protte frege oer de RSO.Ik lear him altyd op.Ik bin no 6 moannen op him.Mar neidat
syn twa neven stoar 6 moannen werom, beide Kanker, 1 Lever harsens.En schildklierkanker.Ik
praat mei beide famyljes, se woene RSO besykje, mar se wiene bang dat de regearing har
huzen soe nimme of him yn 'e finzenis smite.Beide ferstoarn.RÊST YN FREDEBruorren.

Mar dizze mannen binne no 6 dagen op RSO, ik gie him te kontrolearjen, lykas ik him tasein
hie.Hy wie fernuvere dat er wer ite kin en hy sei dat er net ophâlde mei te iten.Dat is in goede
saak.Want doe't er mei de oalje begûn wie er bonken.Seach siik.Mar krekt nei 6 dagen ...de
seare mûle wie fuort.Hy sei: "Jo hiene gelyk, ik fiel my safolle better." Hy hat wer enerzjy, in
protte.Hy seach sa goed, en in protte kleur.RSO.Tank wer Rick Simpson.Noch in pear lokkige
kankerpasjinten.Libje en fiele fantastysk.Peace, Love & Cannabis Cures ”Ron

"Myn  fersoarger  hat  in  pasjint  dy't  yn  har  lichem  is  diagnostisearre  mei  Lupus  en
kwikfergiftiging.Nei sawat in jier oant no mei it brûken fan har selsmakke oalje, is kwikfergiftiging
folslein ferdwûn en is de Lupus ferrekte hast fuort.Haarfollikels binne elke 2 wiken nommen om
krekt te sjen wat en hoefolle gifstoffen yn har lichem binne foar de updates fan har sukses.Echt
is  geweldich  wat  natuerlik  kin  wurde  genêzen.It  kostet  wat,  mar  dochs  sûner  en  it  libben
wurdich!” Jesse

"Ik waard diagnostisearre mei primêre myeloïde fibrosis, krige medisinen dy't holpen, mar net
tefreden wie fanwegen tanimmende pine en gjin appetit  en ôfnimmend bloedtelling, ferhege
miltgrutte, slapeloosheid.Nei it nimmen fan dizze medikaasje foar ien jier en it gefoel fan gjin
echte fûnemintele feroaring, besleat ik RSO te besykjen, mar 1 moanne op 'e oalje, myn pine is
net-besteand, appetit is werom, bloedtelling is oan it opkommen, sliept as in rots. Aguae

"Ik brûk it om myn medyske anomaly te behanneljen ... Ferskate sikehûzen yn myn gebiet sizze
dat it net mooglik wêze moat ... mar de RSO is geweldich ... Ik fersmite in VP-shunt yn myn
lichem,  ik  haw  in  bindeweefselsykte  en  ferskate  oare  seldsume  problemen  ...  4
harsenoperaasjes yn 36 dagen en ik wegere om de narkotika te foljen ... eins net sa slim….”
Katie

"De cannabis-oalje  genêzen myn PCOS (polycystyske ovariesyndroom).De measte fan myn
symptomen  wurde  kontrolearre.Ik  bin  fan  alle  7  medisinen  dy't  ik  dêrfoar  hie.De  perifeare
neuropathy dy't ik hie is fuort en it gefoel sit my wer yn 'e fuotten.Myn metabolike syndroom
wurdt kontrolearre.Ik bin oant 130lbs gewicht ferlies.

De  protte  symptomen  fan  PCOS  en  Metabolysk  syndroom  binne  fuort:  Hormonen  binne
balansearre  (testosteron  te  heech  op  180,  no  omleech  nei  40).Myn  insulinresistinsje
(bloedsûker)  is  ûnder  kontrôle.Leptinresistinsje  (hormoon  dat  fertelt  as  jo  fol  binne)  wurdt
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kontrolearre.Kriget moanlikse perioade nei 15 jier fan ammenorhea (gebrek oan menstruaasje)
en anovulaasje (gebrek oan ovulaasje).Diabetyske nervepine ferdwûn.

Myn appetit wurdt kontrolearre.De oalje hat holpen om oer sûkerferslaving te kommen.Ferlern
120 lb yn ien jier (10 lbs / moanne) - symptomen fan PCOS omfetsje obesitas, obesitas fan it
boppelichem, en swierrichheden om gewicht te ferliezen.De cysten ûnder myn earms en yn myn
pols binne fuort.Artritis docht selden sear en as it docht, betsjut it dat it tiid is foar mear oalje.

De  Hidradenitis  Suppurativa  (misfoarme  follikels,  cystyske  akne,  blackheads)  wurde
kontrolearre / minder.De Acanthosis nigricans (tsjustere hûdflekken, rûge hûd, hûdtags) binne
fuort.Visceraal fet ferlern fuortdaliks (gefaarlik fet om it oargelhert en lever).Minder akne, cysten
en  yngroeide  hier.Better  teint  (lytsere  poarjes,  donkere  kringen  om  'e  eagen  ferdwûn.)
Hirsutisme (net winske hier op froulju op har gesicht, nekke, boarst, rêch en mage.)minder, mar
net fuort.Better  sliepe djipper en troch de nacht.Gjin pine mear fan Heels Spurs en Plantar
Fasciitis  mear.Gjin  hoofdpijn  mear  Intrakraniale  hypertensie  ferljochte,  spier-  en  senuwpine,
druk yn skouders, nekke en efterkant fan 'e holle dramatysk minder.Vertigo-like symptomen fan
konstante  duizeligheid  en  ljochtheid  binne  fuort.Stimming  swings  wurde  kontrolearre.Gjin
aambeien mear.

De Chronic seare kiel (weromkommende keelpijn fan soere reflux) is genêzen en fuort.(soere
reflux  bliuwt,  lykwols,  as  iten  beynfloedet  it  deistich).Seizoenske  allergyen  binne  ferdwûn
(rinnende /  gevulde noas, oerstallige slijm yn 'e moarn,  en jeukende eagen).Food allergyen
minder (per ongelok iet garnalen, reaksje wie stadiger as gewoanlik, mar noch moast nimme
benadryl).Relief fan rêchpine.Trigger finger fuort.Irritabele darmsyndroam IBS-symptomen binne
ûnder  kontrôle.Bloeddruk  ferlege.It  litteken  út  doe't  ik  hie  karpale  tunnel  sjirurgy  genêzen
folslein.

Ik  haw  in  pear  brânwûnen  genêzen  mei  in  kombinaasje  fan  cannabisoalje  en  kokosnota-
oalje.Myn freon ferbaarnde syn hân slim en der wie gjin teken fan in dei nei it brûken fan de
oalje.Myn cholesterol is noch heech.Ik gie troch in perioade fan detoxing / herxing wêr't ik fan 'e
oalje  werom  moast,  oars  soe  ik  slimmer  herxearje.Ik  wurkje  myn  wei  werom  nei  deselde
dosis.Swakke levers rinne yn myn famylje en PCOS is besibbe oan candida albicans en in
protte minsken hawwe te krijen mei in herxheimer-reaksje as de gist troch de lever oerferwurke
wurdt.Ik stapte ek oer op biologysk iten, en hâld op mei it iten fan raffinearre sûker, sadat dat ek
diel útmeitsje fan 'e detox.De oalje liket myn cholesterol net te beynfloedzjen, mar hoe mear
ûndersyk ik doch, hoe mear ik sjoch dat cholesterol net sa slim is as minsken tinke, en salang't
der ûntstekking is, sil der cholesterol wêze.It is it ferdigeningsmeganisme fan it lichem tsjin it.Dat
ik meitsje my gjin soargen." fia Aamann

"Myn soan hat in seldsume niersykte neamd FSGS en hy hat de medisinen de ôfrûne 2 jier
brûkt.Syn bloedwurk liet  altyd leech albumine sjen (proteïne wurdt yn 'e urine spield, wat  it
albuminenivo yn it bloed ferleget).Sûnt it begjin fan 'e medisyn (1/4 rysgrutte yn' e PM) is syn
bloedwurk sa ferbettere dat syn nefrolooch fernuvere is.De lêste resultaten dy't weromkamen
lieten albuminenivo's sjen fan in 'normale' persoan.De nefrolooch sei: "Ik wit net wat jo dogge,
mar  hâld  it  sa."  Mei  dit  soarte niersykte  kin  in  pasjint  normaal  transplant  binnen 8  jier  nei
diagnoaze ferwachtsje.Myn soan waard diagnostearre op leeftyd 2 en is no hast 25.Hy hat syn
beide  nieren  noch  en  beide  funksjonearje  as  in  'sûn'  persoan  dy't  gjin  niersykte  hat.De
nefrolooch krûpt him oer de kop.Wy sjogge ek in natuerdokter en hawwe dat de ôfrûne 17 jier
dien.Hy hat ek in geweldige help west, mar ik WET dat it medisyn is wat de albumine-útfier
korrizjearre hat.D'r binne in protte sykten dy't hjirmei kinne wurde genêzen en ik leau wirklik en
wit dat dit medisyn sawol my as myn soan holpen hat.Dankewol!!"

"Us soan hat Niemann Pick type C en wy brûke Rick's oaljemetoade sûnt 1 febrewaris.Wy binne
gien út 15+ avg seizures in dei wylst wekker en ûntelbere wylst hy sliepte oan allinnich 2 grand
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mal yn de lêste 56 dagen.Wy begjinne no lytse fokale oanfallen te belibjen.Wolle jo foarstelle
miskien in nije oalje te meitsjen en stammen te feroarjen? Kevin

-- Ja, Kevin.

"Bliuwe mei in oare hege THC-stam of is it ok om in hege CBD-stam lykas Harlequin te mingjen
mei in oare hege THC-stam lykas Candy Kush?"

- Ik soe twa aparte oaljes meitsje, ik soe myn RSO net mei CBD wolle verdunde.Hoe machtiger
en kalmerend, hoe better it sil wurkje as medisinen.JB

"Om't jo dit in skoft dien hawwe, soene jo foarstelle om te hâlden oan 'e hegere THC-oaljes yn
tsjinstelling ta de hegere CBD-oaljes?Ik wol de rûte fan Charlotte's  Web net  gean,  om't  wy
geweldige resultaten hawwe sjoen yn 'e  hegere THC-stam dy't  wy hawwe brûkt.Mar  ik  bin
nijsgjirrich nei Harlequin.Of isdat te ferlykber is mei CW?"

- Nochris, Kevin, ik soe de RSO meitsje fan 'e machtichste en sedative indica dominante stam
dy't ik koe krije.Dan soe ik miskien in hege CBD-oalje apart meitsje en dan soe ik de pasjint
kieze  litte  wat  it  bêste  foar  har  wurket.Yn  in  ideaal  gefal  soene  pasjinten  kinne  kieze  út
hûnderten soarten oaljes.Krekt as yn in wynwinkel - elkenien hâldt fan wat se leuk fine en d'r is
gjin manier om te fertellen hokker wyn se it bêste leuk fine.

Herstellen fan sicht
"Ik haw in pear nachten lyn krekt in partij 'hempoalje' makke en in partij bûter.Ik haw in pasjint
mei harsentumor de oalje jûn, foardat se de oalje naam, wie se hast blyn, nei in moanne fan it
nimmen fan 'e oalje, is har sicht hast folslein restaurearre.Jo soene net deselde resultaten krije
fan bûter.Jo krije medyske resultaten fan bûter, lykwols is de oalje in folle mear konsintrearre
foarm fan medisinen, en it wurket foar hast alles, dingen is gewoan geweldich. Dion

"Mûnling nommen is it werstellen fan myn mem har sicht.Se is wetlik blyn yn har lofter each.In
blessuere liet har sûnder lens en ferskate operaasjes lieten har mei glaukom.Se is no oardel jier
op 'e RSO - brûkt it  deistich.Se hat noait  opmurken hoefolle sicht weromkaam oant se wat
eachmake-up oanbrocht.Se is al 40 jier blyn yn dat each, dat se hat harsels traind hoe't se mei
tichte eagen eachmake-up oanmeitsje kinne.It  wie de iennichste manier wêrop se it  op har
goede each tapasse koe wie har goede each te sluten en har folslein blyn te litten.No, de lêste
kear dat se har goede each die, begon se eins te sjen en te fokusjen út har bline each.Se
draacht allinich make-up by gelegenheden, sadat se net krekt wis is hoe lang it duorre foardat
har sicht begon werom te kommen, mar nei't se mear as in jier op 'e oalje west hat, kin se no
ôfbyldings, kleuren meitsje en sels bepaalde dingen lêze fan har min each!Ik hold in tas mei
Lays Chips, en fan oer de tafel koe se lays lêze.Se tinkt dat as se in nije lens hie dat har fisy
folslein restaurearre wurde soe.Om in nije lens te krijen moat se op in oargeldonorlist set wurde
- ik bin der net wis fan dat har fersekering soksawat dekt, dus foar no - Dizze oalje hat har in
wûnder  jûn -  in  wûnder  fan sicht  wêr't  ienris  allinnich tsjuster  wie !Dat  ik soe sizze,  GEEN
DROPS NEED - Gewoan in fêste oanbod!No, gean nei it planten fan jo kuur!Oh ja- se hat EK
GEEN BEWYS fan GLAUKOMA! Lindsay

"Ik brûk canna bûter foar myn glaukom en it begjint binnen 10 minuten te wurkjen.It nommele
aaigefoel yn myn each giet fuort en makket myn mistige dûbelfyzje op.Ik haw noait lichemspine
hân, dus ik wit net oft it wurket foar pine, mar ik bin posityf dat it soe.Ik bin 47 en gjin pine,
miskien is it om't ik al canna bûter brûk.Ik haw Wellbutrin of Adderall net mear nedich, cannabis
hat myn depresje en ADD/ADHD genêzen.It helpt ek myn eangst, dokter woe my op Klonopin
sette.Hahahaha wow.” Rebecca

"Hjoed gie myn heit, dy't lijt oan makulêre degeneraasje en hast folslein blyn yn beide eagen

- 165 -



west hat,  wer nei de dokter nei't  ik  de lêste 6 moannen myn Phoenix-triennen naam.Hjoed
wiene  de  dokters  ferrast  om't  syn  fisy  dat  neat  dien  hat  as  minder  wurden  is  begon  te
ferbetterjen.De  senuw-einen  binne  begon  te  ferbinen  en  hy  testte  hjoed  mei  20/20 yn  syn
RJOCHTER  EYE.CANNABIS  CURES.Ik  hie  him  Phoenix  Tears  jûn  dy't  ik  learde  hoe  te
meitsjen fan Rick Simpson.Dit is in tige goede dei.It bewiist de krêft fan cannabis. ” Gregg

"OK, dus ik tink dat de measte fan ús lêzers wend binne oan it  feit  dat  hennepolie kanker
genêst, foaral as produsearre en goed brûkt en as de pasjint de ynstruksjes fan Rick Simpson
folget.Dan  ha  jim  my  trochset  sjoen  oer  diabetes,  artritis,  Crohn's,  MS en  allerhanne  oare
sykten.Guon binne der al  oerhinne en witte dat de oalje wierskynlik wirklik in remedie is of
alteast  op  dy  manier  ferskynt,  guon  hawwe  net.Doe  kamen  wy  mei  it  behanneljen  fan
brânwûnen  en  it  fuortheljen  fan  âlde  littekens  -  ienfâldich  te  bewizen,  in  protte  hawwe  it
dien.Doe sei  wy dat  de oalje  regrows hier  op keale plakken -  en itdocht.Doe neamden wy
erektile  dysfunksjes  en  in  protte  tochten  dat  it  oer  de  top  wie.Mar  wachtsje  oant  jo  dizze
tsjûgenis lêze:

"Ik haw 2 âlders dy't har tsjûgenissen op 'e tape nedich hawwe!Myn mem krijt har side werom
yn har bline each, (nei't se op 'e oalje west hat) kin se no kleuren en foarmen sjen, sels mei har
goede each ticht en myn heit hat syn diabetes genêzen. Lindsay

-- Tankewol, Lindsay Bunn Rogers, dizze makke ús dei.Alles wat ik kin sizze is dat har sicht
wierskynlik  noch  better  sil  wurde,  en  ik  soe ek  oanbefelje  dat  se  de  oalje  ek  yn  zetpillen
brûkt.Zetpillen foar each omstannichheden?Fansels.JB"

"Ik nim al mear as in jier RSO foar kanker ... it krimpt net allinich myn tumors, mar myn fisy is
ferbettere fan in -650 nei -400.Myn eachdokter koe net leauwe hoefolle myn fisy ferbettere is.Ik
ha myn bril no twa kear ferfange moatten.” Debby

Dieren - Testimonials
"Genezen  ús  bolle  mastiff.Hy  krige  4  moannen  om te  libjen  hast  11  moannen lyn  nei't  er
diagnostearre  wie  mei  hemangiosarcoma!Sa  bliid  dat  wy  Rick  Simpson  en  cannabis-oalje
fûnen! Amanda

"Ik hie gjin idee oer medyske cannabis.Us hûn fan 14 jier is super hearrich en jo kinne in steak
op 'e flier sette, de keamer ferlitte, en se sil it net oanreitsje, útsein as jo sizze ok.No, d'r wie wat
infuseare bûter dy't in pear minuten njonken it fjoer fersachte, en Dusty Dog moat witte dat it
goed wie, om't se it lot iet!It wie sa'n 30 sterke minsklike doses yn ien sitting.Ik fielde my aardich
min, benammen doe't har skonken bewege en se yn in semi-koma glied.Ik bleau by har en
spuite har de kommende twa dagen sûkerwetter yn 'e mûle, doe waard se wekker, pakte griene
kotsen op, die in grutte griene stront,  hie in skod, en is sûnt in nije hûn west.Se wie as in
puppy.Yn it earstoan sette ik dit del om bliid te wêzen om te libjen, mar it wie mear dan dat.It wie
as hie immen in fabryksreset op har dien.Dit is wat ús makke hat nei medisinale eigenskippen te
sjen en it ferhaal fan Rick Simpson ûntdutsen. Adam

"Guon Kid's lymfoom T-sel CLCT-1 kanker is GONE!

Wy sille allinich elke trije wiken nei de bistedokter gean foar tests foar CBC's om kalsiumnivo's
te mjitten en FNA om it oantal read-wyt bloed te kontrolearjen foar kanker t-sellen.Se hat gjin
foarskreaune medisinen mear nedich, mar wy sille har de rest fan har libben op 'e Rick Simpson
Oil hâlde dy't de kanker elke dei genêze.Wy binne in tankbere famylje. ” Guon Kid

"Myn hûn hat osteosarcoma (bonkenkanker).Ik hie syn skonk in wike lyn amputearre, en hy
moat oer in wike mei chemo begjinne.Mei syn kanker ferspriedt it meastentiids nei de longen,
95% fan de hûnen stjert binnen in jier oan longkanker.As it jo hûn wie, soene jo de oalje no
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begjinne en noch de chemo dwaan, of gjin chemo en rjochte oalje?Foar minsken begjinne jo
mei in ryskorrel, mei in hûn fan 70 lb, soene jo begjinne mei in 3e fan dat twa kear deis?Betanke
foar it lêzen fan dit en ik wachte mei spanning op jo antwurd. ” Eda

"Eda,  de  oalje  hat  ús  dierbere  hûn  Sophie  rêden.Se  wie  stjerrende.Jou  jo  hûn  de  oalje
ASAP ...Chemo sil har deadzje.Gebeden mei dy...” Brewster

"Ik haw de tumor fan myn hûn op syn ear behannele mei RSO ...It wie ENORM en no is it
GONE!!!!” Andrea

“Myn hûn hie in tumor dy’t de bistedokter net operearje woe!!It  bliuwt iepen splitst en wurdt
ynfekteare.Ik brûkte myn RSO-oalje mingd mei koko-oalje, en deistich topikaal tapast oant de
tumor ferdwûn wie.Gjin groei binnen of bûten myn jonge !!” Boris

"Wy hawwe trije bontbaby's, fan 10, 9 en 8 jier âld, dy't ik alle dagen medikearje mei RSO as
previntive  maatregel.Ik  haw  ek  har  ferskate  soeren  &  aktuele  flekken  mei  grut  súkses
behannele.Tankewol Rick! ”... Virginia

"Ik krige krekt wat geweldig nijs oer de hûn fan myn freonen dat ik gewoan diele moast!In pear
moanne  lyn  hie  har  pitbull  Maximus  in  tumor  yn  ien  fan  syn  efterpoaten  dy't  út  kontrôle
groeide.De bistedokter fertelde myn freon dat se mear dan 3 tûzen moast betelje om syn skonk
te amputearjen, oars soe it ferspriede en hy soe binnen in jier stjerre.Dit wie sawat 4 moannen
lyn.Doe't ik har status seach oer syn plande sjirurgy, stjoerde ik har in berjocht en stelde foar
him Cannabis-oalje te fieden ynstee.Se tocht dat se de natuerlike behanneling in probearje soe
foardat  se  wat  drastysk  en  ûnomkearber  docht,  lykas  amputaasje.Lokkich  foar  har  (en
Maximus) hie se al in Cannabis-kaart sûnt se yn Kalifornje wennet.Dat, se gie nei in Cannabis-
apotheek en pakte wat op.Se fiede him 1 drip oalje oer de grutte fan in earte, twa kear deis mei
syn mielen.Daliks sei se dat se fernaam dat hy minder pine hie en folle nofliker fielde.Plus, syn
ytgewoanten gongen direkt  werom nei  normaal.Nei  in  pear  wiken koe er  sels  rinne sûnder
hinken, dus se annulearre syn operaasje en bleau by de natuerlike behanneling.Se kaam krekt
thús fan in Vet checkup hjoed, en fûn út dat syn tumor is FULLSTAND GONE.Gjin spoar fan de
tumor is efterlitten.De Dierenarts wie echt skrokken doe't se fertelde hoe't se genêzen him.

FYI:  Dit is de 3e hûn dy't ik wit fan dat is bewarre troch Cannabis oalje.Ik ken ek in protte
minsken dy't ek bewarre binne.As jo NOG tinke dat Cannabis kanker net genêzen, dan hawwe
jo  net  opmurken.Ik  wit  de  wierheid  al  jierren,  en  ik  haw noait  ien  fûn,  dier  of  minske,  dat
cannabis-oalje net slagge is te rêden. Lara

"Ik haw in buorman dy't binnen in moanne tumors yn syn hûn mei súkses fuorthelle troch har de
medisinen te jaan.Trochgean en ja, heul lytse doses, om't Rick sei dat har metabolisme heul
heech is, sadat se folle rapper better wurde as wy. Covey

"Ja, it sil jo hûn helpe.Myn hûn hie krampen, mar net ien nei't ik him op 'e oalje begon! Shelagh

"Wy  brûke  it  om  glaukom  fan  ús  leafste  bassethounds  te  behanneljen.Se  is  12  en  har
eachdruklêzing wie tusken 60 en 70 en se seine dat se it each miskien moatte ferwiderje as it
oant 80 komt, dus wy begûnen de oalje oer de lêste pear moannen te brûken en har lêste
eachdruktest mjitten ALLEEN 8! !!Dat is ûnder in normaal eachdruknivo en de eachdokter is it
iens dat it goed dokumintearre is by it behanneljen fan glaukom.Wy jouwe har allinich in heul
lyts pinkopbedrach deistich en alles wat grutter wurdt, wurdt se echt stiennen, mar hat gewoan
in goeie sliep en jo kinne de eachferbettering sjen as se wekker wurdt.De oalje hat my ek
holpen om Warfarin-bloedfertinende medisinen ôf te kommen dy't ik sa haatte en it ek deistich
nimme en my noait better fielde en kombinearje mei GMO-frije dieet wêr mooglik en algemien
goed iten en wat oefening en ik bin echt in nij  persoan.Macht oan dizze AMAZING Oalje &
tankje Rick en allegearre dy't dizze geweldige genêzende plant befoarderje. Dekaan

"GOD BLESS JB en Rick Simpson foar  jo  loyaliteit  oan 'e  minsken dy't  jo  it  meast  nedich
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hawwe.Ik sil myn eigen meitsje as ik kin om de minsken te helpen dy't ik ken dy't it wanhopich
nedich binne.Myn dochter makke in bytsje fan trim foar in tumor op har hûn.Fjouwer dagen fan
gebrûk sei se dat it like as soe it ôffalle.Ik wachtsje noch op definitive resultaten.GOD foar in
CHEMIST!" Greg

"Geweldich ferhaal!Ik meitsje en nim RSO foar sûnensûnderhâld, om't  myn famylje in protte
kanker hat.Ik begon it  oan myn hûnen te jaan, lykas se beide lytse tumors hawwe en myn
Shetland sheepdog hat Discoid Lupus, in foarm fan canine lupus.It is ongelooflijk!Yn in pear
wiken  is  ien  fan  'e  tumors  fan'  e  hûn  mei  70% krimp en  de  oare  hûn  mei  lupus  docht  it
geweldich!Foar  it  earst  yn  jierren  is  har  reade,  swollen  en  pynlike  noas  genêzen!Ik  haw
resepten, steroïden, dieet besocht en neat hat holpen.De RSO genêst de lupus fan myn hûn, ik
wit dat it ek minsken kin helpe!♥♥♥ "Ashley

"Sinigje ELKENEN dy't bisten genêzen !!Ik genêze BEIDE myn hûnen fan kanker.Uterine kanker
op ien.Hûdkanker oan 'e oare kant.BEIDE binne folslein genêzen.En ik genêze massive 3e
graads brânwûnen op myn linker earm mei de RSO ek.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Goblin

"Ik naam myn hûn nei de bistedokter, om't hy hinke.De dokter naam x-rays en liet se my sjen (ik
seach de massa yn syn skouder) en fertelde my dat hy sawat twa wiken hie.Se sette him op in
protte pine meds en it makke him sa siik en ik tink dat hy seach en hearde dingen.

Hoe dan ek, in freon fan my makket snoepsugers mei THC-oalje, dus ik stoppe de pine meds
en joech him elke 4 oeren in 1/4 fan 'e sucker en hy die geweldich dat hy sels wer begon te
iten.Lang ferhaal koart, naam him 2 wiken letter werom en se namen wer x-rays en it wie fuort,
de dokter sei dat hy noch noait soks earder sjoen hie ...Ik sil foto pleatse ...DE OALJE WERKT
ECHT...NO BULLSH___” Tammy

"Sûnder jo en jo kennis soe ik freonen en oare minsken yn wanhopige need net helpe kinnen.It
is sa'n goed gefoel fan binnen as jo sjogge hoe't jo har holpen hawwe.Bliuw de ynformaasje
ferspriede, ik sil.It helpt sels mei artritis fan myn hûn.Hâld him yn 2 dagen hingjen." Krystal

"Ik haw in kankerige tumor op it gesicht fan myn hûn Ellie fuorthelle.Se bart te wêzen myn bêste
freon.Trije wurden om Rick te beskriuwen ... unselfish progressive lieder. ”

"Lykas Rick wit, hawwe wy tegearre mei ússels de RSO op ús hûnen en hynders brûkt.It liket ús
dat bisten folle mear respondinten binne as minsken.Wy skriuwe dit net allinich troch hoefolle
receptors se hawwe, se binne wirklik in ûnskuldige pasjint. Brewster

"Ik begon myn hûn op sawat de helte fan in grutte fan in ryskorrel per dei nachts oant se wend
wie.Wês bewust dat it de hûn slieperich sil meitsje en it kin har woozy meitsje, mar lykas JB sei
se reagearje der rap op.Ik behannele har foar in tumor direkt op 'e tumor sels en joech it har 2
kear deis oraal en it wurke yn minder dan in moanne, tumor fuort.Súkses!" Phoenix

"De bêste manier is om it op 'e tonge te wiskjen - guon hûnen hâlde fan' e smaak - it kin har
kalmearje en miskien sels urine-ynkontininsje feroarsaakje, dus meitsje jo gjin soargen dat se
goed binne.Foar de hûnen is in rau fleis & bonken dieet ek ideaal en sil helpe tsjin kanker.Fyn
ek in homeopatyske bistedokter." Whitney

"Myn beide hûnen krije deistich oalje (ûnderhâld).As it gefaarlik wie foar hûnen, dan soe in hûn
dy't  sa'n  1,5  gram oalje  yt  sûnder  eardere  ûnderfining  wol  wat  serieuze  side-effekten  hân
hawwe as it sliepen en it bêd plassen.Fan 'e 5 hûnen dy't ik mei de oalje haw behannele, hat elk
fan har mear enerzjy en reagearre posityf op' e behanneling.Se rûnen yn leeftyd fan 4 moannen
oant 10 jier, en behannelje alles fan besunigings oant kanker.It is it ienige medisyn dat myn
hûnen krije, ik brûk in holistyske dierenarts en se is efter my en behannelet se dermei.

Ik haw elke hûn (20 lbs oant 80 lbs) begon mei sa'n 1/4 kearn rys per dosis.Krekt as minsken
hawwe se allegear ferskillende tolerânsjes, mar ik haw gjin need sjoen om te begjinnen mei in
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legere dosis dan dat.It slimste dat sil barre is dat se heech wurde, as se ûngemaklik lykje te
wêzen,  lizze dan gewoan mei  har,  se sille  ûntspanne om't  jo  ûntspannen binne en se sille
sliepe.Dan as se wekker  wurde,  sille  se  fol  enerzjy  wêze,  dit  is  konsekwint  west  mei  elke
hûn.De doses kinne frij fluch ferhege wurde, elke pear dagen.

As de hûnen it net leuk hienen wat se hjirfan belibbe, dan namen se net de lekkernijen of iten
dat ik it  op sette.It liket derop dat se gjin problemen hawwe mei it iten fan har druven sied-
ekstrakt, it litte yn har bakjes, mar it stik iten mei de oalje derop wurdt noait efterlitten. Jay

"In pear jier lyn begon ik mear en mear ferwizings te sjen nei "Rick Simpson Oil" en as in lange
Cannabis-brûker wie ik mear dan ynteressearre.Yn dizze tiid ferlearen wy ús Golden Retriever
oan  in  bloed  berne  kanker  neamd  Hemangiosarcoma  dat  bekend  is  dat  Goldens  krije.It
fermoarde har 3 wiken nei de diagnoaze troch ús bistedokter.In ferfelende snelle kanker op syn
bêst.

Yn dizze tiid begon myn frou en ik RSO te meitsjen en te brûken, as in middel om sawol myn
Multiple  Sclerosis  as  har  spinale  nerve  skea  te  kontrolearjen.Ien  fan  ús  freonen  'Golden
Retrieverwaard ynienen frij siik, en waard diagnostearre mei Hemangiosarcoma, en jûn 2 wiken
max te libjen troch de Dierenarts.Ik rieplachte mei de eigners, en wy begûnen dosearjen de hûn,
Betty, mei RSO likernôch ien "rice nôt" grutte doasis per dei mei iten.

Yn 3 oan 5 dagen wie se net allinnich UP en BOUT, mar eins rinnen en boartsjen wer.Se jaget
har masters Mountain Bike de hiele dei oer de pleatslike smoargens, en liket sûner dan se ea
west  hat.By  har  werombesyk oan de Dierenarts  wie  er  earst  yn de war  troch syn eardere
diagnoaze en hie er  ferwachte dat  se fluch stjerre soe,  lykas alle  oare bisten dy't  er  goed
diagnostisearre hat.Hy makke doe in direkte oer-gesicht en ferklearre dat hy LIFELIK har tastân
misdiagnostearre hie, mar doe't er ferteld waard oer har behanneling mei de RSO, poepte hy it
idee, en sei dat d'r gjin medysk bewiis wie foar de effektiviteit.Syn wegering om te leauwen yn in
feitlik "Wûnder fan medisinen" is bewiis fan syn lidmaatskip yn 'e Society of Hardheaded Non-
Believers [Doctors].

De RSO hat in dramatysk effekt hân op myn MSlykas bewiisd troch trochgeande testen dy't ik
dwaan om de foarútgong fan 'e sykte te folgjen [kompjûterspultsjes, itselde spultsje, deselde
ferzje, oar jier, it feitlik rapper en krekter dwaan].Ik haw gewicht ferlern, en bin sûner dan ea,
nei't ik hielendal kâlde turkije ophâlde mei alle Pharmaceutical Drugs dy't de medyske minsken
my 15 jier hawwe hân.En, miskien net in direkt resultaat FAN, mar dochs krige ik krêft troch it
brûken FAN RSO, NEAT 50 JIER tabak smoken koe ik einliks, 60 dagen lyn, myn lêste sigaret
útsette, en alle jiskebakken útsmite.Ik bin tige grutsk op dat feit, en tankber foar de krêft dy't
RSO my jûn hat om myn deistige demoanen te bestriden.De wrâld lykwols stjonkt no mear!!!!!Ek
de sawat $ 250 per moanne bestege oan tabak, kinne no brûkt wurde foar iten fan hegere
kwaliteit, en in bettere klasse fan LIFE.Tankewol Rick en JB.Jo hawwe it libben fan myn famylje
foar it better feroare!!!!!Hâld fan jo boek !!! ” Merk

"Myn kat krige 2-3 kear deis 1/4 -1/3 nôtryst om syn chronike inflammatoire UTI te behanneljen
doe't meardere rûntsjes fan fluids, antibiotika en medisinen net koene, him ek op in rau dieet
sette en hy hat net hân it komt werom.Fansels soene jo foar kanker in hegere dosis brûke.Yn 't
algemien besykje ik de dosis te finen dy't har net te folle drastysk liket te beynfloedzjen - it sil
har  noait  sear  dwaan,  mar  in  eigner  soe  slieperigens,  ynkontininsje,  mooglik  in  bytsje
dronkenens fernimme.Fansels kinne jo yn kanker it net skele - wurkje se gewoan sa rap mooglik
op nei hegere doses stadichoan.

Dit  is  foar  "ûnderhâld"  -  bygelyks  myn  hûn  dy't  in  each  fan  glaukom  hie  fuorthelle  (en
AWESOME docht) hat it risiko dat har oare each glaukom giet, dus ik dosearje har op syn minst
twa kear deis mei wat oalje en haw in goede fûn dosis dy't net de ynkontininsje ensafuorthinne
feroarsaket, mar se krijt har oalje noch.Ik hie har nimme mear foar it each enuc foar pine.Ik fiel
wirklik dat de oalje har ek mear holp dan konvinsjonele pine-meds nei de operaasje - de 1e dei
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as 2 hie se 1-2 doses fan bistedokter rx'd pine-meds, doe gie ik nei allinich RSO, de dei nei har
operaasje se al woe wer bal en wie & is in fleurich famke.Chloe sil eins de RSO fan myn finger
slikje - yn tsjinstelling ta myn kat dy't it hate.LOL (…)

Ik fyn net dat RSO eangst feroarsaket by bisten - ljochtsensitiviteit kin opmurken wurde mei
hegere doses.

Ik brûkte sels RSO op myn fret - hy wie heul âld en waard op in dei heul swak wekker, miskien
hie hy in beroerte.Ik joech him lytse doses RSO troch de dei om him gewoan yn 'e sliep te
hâlden - dy jûns like hy wekker te wurden - syn holle skodde en dwaan lykas myn hûnen dogge
as se cannabis ite, ik liet him gewoan sliepe, tocht wat syn lichem ek soe dwaan teminsten hy
hat  gjin pine of  lijen -  ik  hie in heal  idee dat  hy wekker wurde soe ok -  spitigernôch is hy
ferstoarn, mar syn kwaliteit fan libben oant dy lêste dei wie geweldich, dus ik fiel dat de RSO
him de lêste dei de bêste joech mooglik.Ik wit dat hy gjin pine hie en hy sliepte heul rêstich en ik
wit dat it net te folle RSO wie, om't hy moarns en moarns betiid dosearre wie, doe neat en ik hie
him tige let kontrolearre dy jûns dat hy gewoan sliepte - hy koe wekker wurde, mar hy woe
gewoan sliepe." Whitney

-- Beste kwaliteit fan libben oant it ein, dat is ek wat fan belang as de oalje belutsen is.Tankewol,
JB

"Ik bin der wis fan dat jo dizze fraach earder beäntwurde hawwe.Wat is de oanrikkemandearre
dosis foar in Ingelske Mastiff-hûn dy't sawat 135 pûn weaget?Hy hat in tige grutte groei yn syn
liengebiet.It liket op in 3e balsek om earlik te wêzen.Hy is sa'n 12 jier âld en ik soe graach sjen
oft RSO behanneling soe omgean dizze groei.Tank!"

-- Janette, it is yn prinsipe altyd itselde, jo begjinne mei lytse doses (in heale ryskorrel of minder,
1-2-5 mg) trije kear deis, sjoch hoe't de pasjint reagearret en dan ferheegje jo de dosis elke
fjouwer dagen of eltse kear as jo jouwe de hûn / pasjint de oalje.Dan hâlde jo se op in gram deis
oant se 100% genêzen binne en dan soargje jo derfoar dat se trochgean mei ûnderhâldsdoses
te iten.JB

"Juster Chloe, myn 8 jier âlde sterilisearre froulike Heeler foxterrier waard diagnostearre mei
glaukom yn ien each.De druk wie tige heech yn har 1 each en se kin der permanint blyn yn
wêze.Wy diene needbehanneling mei IV-floeistoffen en mannitol en se hat in pear medisinen.De
druk kaam wat del, mar net folle, en se genietet no net fan de oanpassing oan it libben heal
blyn.Ik wol har behannelje mei de RSO, om't it ongelooflijk west hat foar myn bf en myn eigen
pine en ik leau wirklik yn 'e oalje en de ferhalen dy't minsken hjir fertelle binne ongelooflijk.Ik wol
net dat Chloe úteinlik glaukom krijt yn it oare each en ik wol alles genêze wat ik kin yn it troffen
each.Ik begryp dat in protte húsdieren holpen binne troch de oalje en ik soe sa bliid wêze as
Chloe har fyzje of sels wat fyzje yn it troffen each koe herstellen ...Tankewol foar elke help of
advys! ”... Whitney

--  Whitney,  lit  har  gewoan op  'e  oalje.Guon oaljes  binne  better  foar  glaukom as  oaren.De
maklikste manier om út te finen hoe effektyf it kin wêze is in doasis te nimmen en har eagen
moarns te sjen.As se skjin binne, sykje dan nei in oare stam of kombinaasje fan stammen.As jo 
in protte dingen hawwe om har op te skjin te meitsjen, is it nei alle gedachten in goede spanning
foar it ferleegjen fan intraokulêre druk.Beste winsken, JB

"Tankewol JB!Juster tocht ik dat wy wat ongelooflijke foarútgong makken, it each wie dúdlik (ik
helle de hiele dei goop út har) & de pupil wie net folslein ferwidere en hoewol it net oerienkaam
mei de pupil fan it oare each, tocht ik dat it reageare op ljocht, mar fannemoarn liket it  wer
hielendal bewolkt.Miskien yn it felle ljocht as juster sil it der better útsjen ... Hoefolle en hoe faak
riede jo oan dat ik har dosearje?Oant no haw ik in heul lytse dosis fan erwten dien, se is mar 30
# en it liket har te beynfloedzjen, dizze hûnen hâlde altyd fan stielen en blêden of kakkerlakken
te iten, de reek te krijen, ensfh., sadat ik kin fertelle wannear't se beynfloede is troch de oalje ek
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en it liket har in bytsje te beynfloedzjen as as se stielen iet, dat makket my lykwols gjin soargen,
ik fiel my wol dat dat betsjut dat it 'wurket'. Whitney

-- Whitney, ik soe it har twa of trije kear deis mei wat goeds jaan.Hoe mear jo yn har krije en hoe
flugger,  hoe  better.Ek  al  moat  se  in  dei  as  twa  sliepe,  wa  makket  it  út.In  bytsje  hennep-
induzearre koma kin net kwea.JB

"Dat liket my goed ta!Dat sil ik hjoed dwaan.Se wie juster ek aardich sonked.Betanke foar sa'n
snelle reaksje JB! Whitney

"De 1/2 wolf 1/2 husky fan myn freonen hâldde eartiids fan hasj te iten en doe't hy in potplant yn
syn wenkeamer hie, soe de poech it hoedzje.Se moasten him omkeapje mei lekkernijen om him
der ôf te krijen.Ik haw it gefoel dat folle mear wylde bisten cannabis-eters wiene dan wy tinke.
Peter

"Myn boston terrier/mopshond stelle myn as ik it net ferbergje!!LOL ... liket op in bobbelkop as
se dermei fuortkomt. ” Sarah

"Myn kûle hâldt ek fan it weed!Ik trim, se is der krekt en smeket om de blêden...” Melody

"Myn husky stealet myn oaljekoekjes elke kâns dat se krijt ...Ik bin der wis fan dat se wit hokker
effektit hat har ek...Miskien komt it om't ik har al myn foarrieden joech om op te kauwen doe't se
in pup wie. Brian

"Bieren witte wat se nedich binne en sille brûke wat se nedich binne - tûk!" Sheri

"Begjin lykwols yn lytse doses, te folle en se krije loopy en losse spierkontrôle." Zac

"Myn hûn  iet  juster  in  part  fan  in  plant,  om't  hy  wist  dat  it  syn  mage  helpe  soe,  nei't  hy
oerbliuwend fet fan 'e kip iten hie en in bosk fan it iet, gie se in protte en waard letter omheech
en rêste doe noflik.Rikke wat der yn har kot siet - potblêden.Slimme hûn.” Donna

"Tink  dat  it  werom wie  yn  'e  jierren  '70  FDA rapportearre  earst  dat  cannabis  kankersellen
fermoarde ...alles wat ik wit is dat de magekanker fan myn kat fuort liket te wêzen, se yt no
goed, set gewicht oan en rint rûn as in nij kitten...” Tony

"Ik haw myn 19-jierrige kat sûnt desimber 2011 gemalen dekarboxylisearre cannabis jûn.Se wie
heul  lethargysk,  rinnende  kak,  tekens  fan  seniliteit  fan  katten  ...in  kunde  dy't  wurke  by  in
bistedokter suggerearre dat ik har 1/4 aspirine, 1/4 t metamucil joech ...die dat in pear dagen en
besleat om de cannabis te besykjen ...Ik sprinkel elke pear dagen in lyts bedrach yn har wiete
iten ...sy is noch by ús !!! ” Lori

"Ja, ik genas myn kat fan kanker yn juny, doe't de bistedokter sei om him del te setten.Just fiede
him de oalje, en binnen 10 dagen wie de fatale tumor fuort!De bistedokter sei dat it in wûnder
wie!” Charlie

"Ik hie in klant dy't de tumor fan har kat behannele en itselde ding barde - it kaam gewoan direkt
út, en liet neat oars as glânzjend nije hûd efter." Sita

"Jo fiede de oalje oan in kat, lykas in minske soe ...> EAT IT!Ik genêze myn 14-jierrige kat fan in
tumor  yn  syn  mûle  troch  him  in  wike  en  in  heale  cannabis-oalje  te  fieden  ...dan
POEF!...>GONE!Myn bistedokter sei: "Wûnderen barre wol."

- Hy hie gelyk, Charlie, wûnders barre ûnferwachts faak yn it bywêzen fan 'e oalje.Tankewol en
de bêste winsken foar jo en jo kat.JB

"Myn laboratoarium fan 12 jier hie itselde probleem mei groei fan bulten en artritis, se hat de
Simpson-oalje foar 6+ moannen nommen en se is hast 20lbs ferlern (se wie oergewicht) en fielt
safolle better en komt sa folle makliker om.Har tumors binne ek fuort!Ik bin net wis hoefolle se
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no nimt, mar it is mear as 3 rijskorrels. Andrea

“JB, wy hawwe har ferskate batches makke, om't wy har elke 2 moannen in nije batch meitsje,
om't se 1cc per dei nimt.Wy hawwe 2 ferskillende stammen brûkt.Se brûkt op it stuit deselde
batch dy't de kanker fan myn kat genêze. Charlie

"Rick,  ik  moat  jo  tankje.Myn  leafste  kat  fan  14  jier  waard  op  1  juny  diagnostisearre  mei
plaveiselkanker.Ik genêzen him mei de RSO yn ien wike!De bistedokter seit dat it in wûnder is.Ik
naam him op 8 juny werom en hy frege my oft it deselde kat wie, want de tumor yn syn mûle wie
hast fuort en hy ferwachte dat ik werom wie foar him om him del te setten.No is er hast folslein
hersteld.Ik hâld in protte fan him en moast jo betankje foar it  dielen fan hoe't  jo it  medisyn
FERGESE goed meitsje kinne! ”

"Myn kat  waard yn juny ferline jier diagnostisearre mei in 'rapstgroeiende,  agressive,  net te
behanneljen, ûnoperabele' foarm fan kanker, in plaveiselkanker yn syn septum, dat sa ûnsjoch
is as it klinkt.Hy waard maksimaal 1-3 moannen jûn, en myn bistedokter stelde foarsichtich foar
dat ik 'him no gean litte'.Ik skriemde, tocht der oer nei en besleat dat ik him gewoan net dea sjen
koe.Ik gong online, ûntduts dat d'r  in protte genêzen binne foar kanker.Begûn him in oantal
oanfollingen te jaan, ensfh.It die goed mei him, mar de kanker groeide noch en beynfloede syn
sykheljen.De tumor begon einlings nei de oare kant fan syn noas te groeien, en yn desimber
begon hy nei ûnderen te gean.Ik tocht, ok, it is no tiid.

Doe ûntduts ik cannabis en hoe't it kanker kin deadzje.Lang ferhaal koart, Ted nimt de RSO sûnt
desimber no.It wie in bytsje in situaasje yn it begjin om in juste lytse dosis te krijen, want hy is in
kat.En folle lytser as in minske.Hy sliept FOLLE better, syn sykheljen is better as er sliept, syn
appetit is werom kommen, al is it net wat it eartiids wie.Dit is allegear in reis oan 'e gong en ik
wit net hoe't it sil einigje.

De tumor liket lykwols plat te wurden, hoewol tige stadich.Ik tink dat as dit net sa'n ferfelende
kanker west hie, hy wierskynlik moannen lyn genêzen wêze soe.Myn bistedokter is bliid en
ûnder de yndruk mei hoe't it docht.Dat ik nim it gewoan dei foar dei en bin bliid dat de measte
fan dy dagen goede dagen lykje te wêzen.Syn maksimale ferfaldatum wie ferline jier septimber,
dus hy docht it goed. ” Anne-Marie

"Jo!!!!Ik haw ek in cannabiskit.Hege kwaliteit cannabis-oalje hat my rêden om $ 4800 te beteljen
oan de bistedokters om te slachterjen ...ik bedoel eh...doch operaasje oan it ear fan myn kat om
in tumor te ferwiderjen.Hoera foar Cannabis Kitties n Cannines! ” LinZy

"RSO-achtige stof rêde it libben fan in hûn fan 40 lb - in ethyl-ekstrahearre oalje oars identyk
oan RSO brûkt om myn hûn te rêden dy't it anty-friesmiddel fan 'e buorman dronken hie.De
bistedokter sei oer de telefoan dat se klear wie, te let, en soe net wierskynlik de 40-minuten
riden oerlibje om euthanisearre te wurden, en ik waard advisearre har noflik te meitsjen.

Myn trouwe maat skuorde om 'e mûle,  hie faak krampen, wie slim oerferhit,  en de kiel  sa
swollen  dat  se  amper  sykhelje  koe,  falt  yn  en  út  it  bewustwêzen.  Seker  stjerrende,  gjin
fraach.Besiket har trochgong fan dizze wrâld makliker te meitsjen, ferwaarmde ik in 1/2 gram
oalje yn in teeleppel bûter en stiek it letterlik yn har kiel mei myn finger, en drukte in iepening yn
har swollen kiel.Binnen tsien minuten hie se gjin mûle mear, de koarts wie brutsen, sykhelle se
normaal, alle krampen en krampen wiene ophâlden.

Se dronk entûsjast wetter, lei doe 12 oeren te sliepen en waard wekker yn skynber perfekte
steat, rinnen en spielje binnen minuten fan wekker.Ik fertelde myn bistedokter, en frege har om it
evenemint te publisearjen yn in saakstúdzje, en se wegere, en bewearde dat cannabis giftig is
foar hûnen! Alan

"Ik haw in hûn dêr't itselde ding mei bard is.Se hie in Tumor de grutte fan in softball op har
boarst mei alle hûd op har boarst ûntbûn.3 bisteartsen joegen har 6 wiken as ik lit hjir libje yn
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pine.Ien hie de stront yn 'e naald lutsen klear om har te deadzjen.Ik brocht har thús en 3 dagen
nei it begjin fan de behanneling kaam it op.Twa dagen letter wie se wer by harsels en bliid. Ryk

"Wy brûke it op ús 14-jierrige chihuahua dy't krampen hat.In pear moanne lyn tochten wy dat se
net lang duorje soe, dus ik tocht wêrom net wat oalje besykje?Binnen in dei wie se as in hiele
nije hûn!Se iet better en fielde har frjemd en woe boartsje!Dit spul wurket echt foar in protte
dingen! ” Mindy

"Wy krigen in puppy dy't trape wie troch in hiel grut minske.Se is in boartersguod chihuahua, se
hie in fjouwer by fjouwer inch welt dy't har hiele ûnderste helte bedekte.Se waard echt slim en
begon kâld te wurden, dus ik besleat dat it besykjen fan de triennen har net te folle sear koe.

Doe't ik har earst dosearre, koe se har holle amper bewege.Ik bin lykwols ekstreem bliid om jo
te fertellen dat se nei in wike fan triennen trije kear deis in lokkich, sûn en yippy lytse kont
is.Tank Rick en JB foar it  bleatstellen fan ús oan 'e wierheid.Myn frou en ik leauwe dat de
triennen har rêden hawwe.

Lit ús net ferjitte dat ik in boartersguod chihuahua dosearre dy't minder dan in pûn wie mei in
gram RSO, 3 kear deis.Dat is 3 gram deis foar in pup dy't minder as in pûn woech, en foar de
doar  fan 'e  dea stie  trochdat  er  op trape waard troch in  jonge dy't  mear  as  300 lbs  is.As
cannabis yndie giftig wie, soe kaimana noch net by ús wêze, nuverich rinne en springe foar
wietreek. Joshua

"Ik brûk it op myn hûnen.Mar nochal wat minder as wy op ússels soene brûke.Ik haw in 12 jier
âlddat waard oerriden en moast har heup fuortsmite, net ferfongen ...fuorthelle!4 wiken yn...Gjin
litteken fan 'e sjirurgy, kuierje, noch mei in mank, mar komt goed om en ik brûkte de oalje ynstee
fan pine medikaasjes ... wurke geweldich! Dolly

"Jou  it  oan  ús  doe  13-jierrige  om  har  te  helpen  mei  artritis  yn  har  efterpoaten  en
heupen ...ferrassing, wy hawwe ek net allinnich in springende hûn mar ek 4 puppies krigen.Gjin
manier dat se noch in liter hawwe moatten hie, en allegear binne sûn en dogge it geweldich!
Hâld fan RSO!” Julie

"Myn hûn hie  in  hûdprobleem (in  útslach dy't  feroarsake dat  hy syn pels  útskuorde)  en in
weromkommende  earynfeksje.Ik  hie  gjin  RSO,  mar  joech  him  in  tincture  dy't  myn  freon
makke.Syn bont is wer groeid en de earûntstekking is opknapt.As de tincture sa goed wurke,
tink ik mei de RSO dat ik him folslein genêze koe.Dat ik soe sizze dat ja, RSO soe wurkje oan
kanker fan in hûn likegoed as oan minsken.Seingje dy Rick en dy ek, JB.

-- Tankewol, Bette.Jo tinken is logysk en korrekt.Dieren hawwe in flugger metabolisme, en sa
genêzen de oalje har folle flugger as it genêzen fan minsken.It is in genot om bisten te genêzen
mei de oalje, se nimme it graach.JB

"Ik hâld ek fan myn pesters.Smokey is noch by ús foar dyjingen dy't har ôffreegje.Fase 4 massa
sel kin net stopje in bully.Benammen as er op 'e oalje is.Foar it  libben no.In protte respekt."
Bocaj

"Ik brûk it op myn hûnen.Krekt in stik minder as wy soene.Ik haw in 12 jier âld dat waard rûn en
moast hawwe har heup fuortsmiten.Net ferfongen ... fuortsmiten!4 wiken yn...Gjin litteken fan 'e
sjirurgy, kuiert, noch mei in mank, mar komt goed om en ik brûkte de oalje yn plak fan pine
medikaasjes ...It wurke geweldich!(...) Ik haw in 9 jier âlde Rotty dy't hertwormen hat, skriklike
allergyen, heul lege enerzjy en syn hier op 'e sturt ferliest.Begjin him der hjoed op...Krekt in 10
jier âlde Chihuahua rêden dy't 3 tumors hat en ik wit dat dit har direkt sil reparearje !!!" Dolly

"Us hûn kaam binnen mei in grutte trien op 'e noas.Wy wenje op in pleats, dus net wis hoe't it
barde.Skjinmakke wûn út en fol cut mei RSO.Se gong te sliepen.Wûn genêzen folslein.En ja,
dronk in protte wetter.Noch ien foar Rick !! ” Bee
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"RSO OIL Hûnekoekjes en mei aktuele salve op 'e kankersellen op har skonk wie it ½ de grutte
fan in dollarbiljet.Se begon te gûlen en kaam oerein en har skodzjen wie slim.Ik wist dat RSO
soe wurkje ...De oare deis stie se op sûnder skriemen en trillen en se rûn in pear dagen letter
om it hiem mei har lytse maat Nugget, rat terrier.Dat wie 6 moannen lyn.Se is no as in 6 jier âlde
hûn, net 12 jier.Dat is ien fan safolle ferhalen dy't ik de lêste 2 jier tsjûge haw.

Myn ferhaal is folle langer ...RSO rêde myn libben.Gjin opiaten mear.En de measte kearen hiel
lyts pine.Tankewol Rick Simpson ...Frede mei dy." Ron

"Ik haw in oare freon fan my behannele, hy is in Jack Russell terrier mei in grutte tumor op 'e
rêch. 'Dr Jay sei dat hy dit tûzen kear sjoen hat en dat it net goed is foar de manlike hûn as it
ienris opmurken is.No, ik begon him druppels RSO te jaan en ik sette RSO op 'e tumor.Ik tocht
dat hy oer in pear dagen fuort wêze soe.Lykas ik dizze selde tumor earder sjoen haw op in hûn
fan in freon.Hy ferstoar in pear dagen letter.

No, Nugget docht it geweldich, de tumor is flak oan 'e hûd en gjin kleur oan.It like echt ferfelend
swart, pears read en bloedend.Binnen ien dei wie de kraak op 'e tumor de helte fan' e grutte twa
dagen letter folslein ferdwûn en stoppe bloeden waard skuord oer.Dat wie twa wike lyn.Hy is op
1/2 ga day en nimt it goed.De earste dagen in protte sliept, no komt er, slikket it op, en it is
goed.Gjin wobbly skonken, Nugget docht it geweldich.Ik leau dat ik de kanker op 'e tiid fong.De
tumor krimpt hurd en hy is in nije hûn.Wer hiel boartlik.Nochris tank Rick S. ” Ron

"Ik  tink  dat  mainstream-minsken  harsenspoeld  binne  wurden  en  dat  de  farmaseutyske
bedriuwen  binnede  measte  minsken  ite  út  'e  hannen,  gierige  minsken.Se  sille  nei  alle
gedachten nea cannabis brûke yn it  sikehûs of fia in westerske medisyndokter.As it  net kin
wurde patintearre, sil it gjin jild meitsje foar de farmaseutyske bedriuwen.Lokkich wenje ik yn
Kalifornje dêr't it is wurden akseptearre en omearme.

Ik makke myn earste batch fan RSO ferline moanne.Ik haw it oan myn beide hûnen jûn, om't se
beide lytse tumors hawwe, lykas myn Shetland sheepdog hat in foarm fan canine lupus.Net
allinich is ien fan 'e tumors yn in pear wiken mei 50% krimp, mar se lykje beide oerdeis mear
enerzjy te hawwen en se sliepe nachts echt goed.En it liket sels dat it myn Shetland Sheepdog
helpt mei har lupus.Ik jou se in lyts kerrel fan rys grutte RSO mei help fan in traktaasje.Ik set de
RSO ek direkt op har noas, om't de lupus it fuortfet.Oer in wike sjocht har noas der it bêste út yn
minstens 4 jier!

Ik haw koartlyn ek in gesichtscrème makke mei wat RSO, ik wit noch dat Rick der oer praat yn
syn boek.Ik hâld der fan!Myn hûd liket elke dei soepeler en soepeler te wêzen.Ik nim it sels
mûnling as previntyf.

Ik hie koartlyn in goedaardige Giant Cell Tumor fan 'e Tendon Sheath út myn hamstring helle.It
wie  de grutte  fan in  oranje  en it  wie  wikkele  om myn sciatic.Myn dokter  sei  dat  it  in  heul
seldsume tumor is  en net  wis  wêrom't  it  ferskynde.Ik  naam de oalje  foar  sawat  trije  wiken
foarôfgeand oan operaasje.Ik kin net wachtsje om it definitive patologyrapport werom te krijen
mei de mjitting fan 'e tumor.Ik tink echt dat it krimp fan 'e RSO!

Tankewol Rick foar it wijen fan jo libben oan dizze saak, ik wit dat wy tegearre in ferskil kinne
meitsje.Minsken dy't  harsels  "genêze"  moatte al  har  medyske records sammelje  en it  wurd
ferspriede.Ik tink dat as d'r genôch bewiis is mei goede dokumintaasje dat wy in kâns meitsje
kinne  om  ien  dei  de  mainstream  te  bewizen  en  oertsjûgje  te  kinnen  fan  'e  kanker-killing
foardielen fan RSO.

Noch ien kear tank Rick.It binne minsken lykas jo dy't my leauwe yn 'e minske jouwe.Hâld jo
leauwen en bepaling trochgean, en wit dat jo passy in protte hat genêzen en leauwigen makke
út in protte minsken.Do bist prachtich." Ashley

“Noch in ferhaal om oan it boek ta te foegjen!Myn ruin glied en foel (ik kin mar oannimme, ik
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seach net wat  der bard wie)  en skuorde syn beide hokken op.In hok op in hynder is net it
maklikste ding om te wikkeljen en skjin te hâlden, feitlik is it eins nutteloos!Jo kinne keapje de
djoerste wraps en se noch slip en plak oan 'e wûne.Nei sawat 4 dagen om syn hokken yn te
pakken, joech ik op.It holp gjin saken doe't ik de bannen fan syn wûnen ôfslepe moast wylst ik
mei in  wetterslang trochweekte om it  sêft  te meitsjen.Hy wie net  bliid,  ik  ek net,  de earme
keardel!!Ik draaide my nei it  iennichste wat ik wit  om it measte alles te genêzen ...RSO!Wy
hawwe in pot  mei 'oerbliuwende'  RSO dy't  wy topikaal of  yn ús pij  brûke om ús te helpen
sliepen.Ik pakte dy pot en gie nei de hokken!!Ik sloech syn hokjes mei de oalje.Ynpakt se en
hope op it  bêste.Moarn kaam,  de wraps wiene op stallflier  (gjin  ferrassing)  en myn earste
gedachte wie, goed, dat wie in fergriemerij fan RSO!Mar by fierdere ynspeksje siet de RSO
noch oan 'e hokken lijm en wie ferhurde ta in teerachtige stof, wêrtroch in barriêre ûntstie foar
miggen en foar it dichtsjen fan 'e wûnen.Ik liet it.Net besocht te rewrap of sa.De oare deis ...
itselde ding.

It  wie op syn minst  4 dagen foardat  ik  wat  op syn hokken opnij  moast,  om't  de oalje  sa'n
geweldige pleister makke hie!

Hjoed giet it oer wike 3 fan syn blessuere, ik spuite syn hokken en it duorre my in goede 1/2
oere om de âlde RSO fan 'e hokken te krijen, de nij  genêzen / debridede hûd derûnder te
bleatsjen.Ik haw de RSO opnij tapast en wy sille sjen wat ús noch 4 dagen krije.Ik sil der wis fan
wêze dat ik foto's uploade en diele.

Tankewol  Rick  -  Tochten  jo  dat  doe't  jo  jo  earste  RSO-batch  makken  dat  it  sels  yn  'e
hynstewrâld soe oerstreame?Do bist geweldich!!" Heather

-- Tankewol, Heather.De oalje docht wûnders foar hynders, krekt as docht it wûnders foar alle
oare bisten.Elke hynsteeigner moat in emmer fan 'e oalje handich hawwe foar har hynders.Jo
witte hoe't it mei har is - jo witte noait hoe't se jo sille ferrasse.JB

"Myn hûn hie bonkenkanker.Ik  wegere alle  behannelingen dy't  de dierenarts  my fertelde te
dwaan, sels syn skouder en skonk fuorthelle.Ik waard ferteld dat hy 2 wiken hie en in protte pine
meds krige.Se makken him sa siik en hy seach stront.

Belle in freon en krige sûchdieren makke fan de oalje.Ik joech it  him foar pine en it  wurke
geweldich.Hy koe earder net rinne.

No, in moanne letter koe de dokter net leauwe dat hy hjir noch wie en die mear röntgenfoto's en
DE KANKER WAS GEWEN...As jo wolle, sil ik de röntgenfoto's foar en nei gean en se foar jo
pleatse.It is echte HEMP KILLS KANKER ...” Tammy

"JB, ferline jier waard my ferteld dat myn hynder 3 moannen te libjen hie, cannabis hat har yn
libben hâlden, mar ik haw har blêden allinich fieden, om't ik in kip bin om RSO te meitsjen.Ik soe
it dwaan, doe liet Jeannie Herer, dy't myn maat is sûnt 8ste klasse, my beloven dat ik it NET
dwaan soe oant ien hjir by my wie, om't ik in kluzener bin en it sa leuk fyn.Hoe dan ek, allinich
de blêden hawwe makke dat allegear op ien tumor ferdwûn binne en jo soene noait witte dat se
melanoom hat.Se soe ferline jier july 2011 stjerre.Se is sûn en lokkich, mar wurdt lilk as ik gjin
pot haw om har elke moarn te fieden.Tankewol de goede hear, ik ken guon fersoargers yn myn
gebiet dy't produkt foar har donearje!Ik sil in bytsje opskeppe en sizze dat Jack Herer my yn syn
lêste bewurke boek betanke foar it wêzen fan in frijheidsstrider, ik raasde no al mear as 40 jier
oer it goede fan cannabis!Wy sille de striid winne, ik tink dat it yn sicht is!Hoopje hoop! ” JoAnn

- Leuk, JoAnn.Meitsje har net lilk en meitsje de RSO foar har, it is net sa dreech of gefaarlik as it
liket en jo kinne besykje it te meitsjen mei sis in ounce of twa en bouwe jo fertrouwen op dy
manier op.Beste winsken, JB

"Itselde resultaat foar myn kat !!!Mar ik hie de tumor noch sjirurgysk fuorthelle.Dat wie 3-4 jier
lyn.Gjin weryndieling fan tumors!Se hat har 16thjierdei folgjende moanne!Ik wist dat d'r mear wie
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oan "weed" dan feesten! Ryanne

"In kanker genêzen yn it each fan myn 16-jierrige kat." Dan

Q.Beste freonen, hoopje dat dit jo goed fynt.Ik jou myn 8 jier âlde, 40 lb.. hûn RSO foar de
tumors dy't groeie oan 'e rjochterkant fan syn lichem.Hjoed is syn earste dei fan behanneling en
hy is útskeakele en sliept.Ik joech him oer it bedrach fan in ryskorrel.Is dit tefolle?Hoe lang en
hoe faak soene jo oanrikkemandearje dat ik him de oalje jaan?Ik bin sels op 'e oalje.Mei de tiid
wurd ik mear en mear wend oan it "heech". Ik moat folgjende moanne sjirurgy hawwe en ik plan
RSO te brûken foar myn pine en herstel.As ik it kin wurkje, sil ik der de rest fan myn libben oan
dwaan.Segen en in protte tank

IN.Katherine, ik soe de operaasje útstelle as it mooglik is oant jo sizze 180g fan 'e oalje op in
gram deis (of mear) yn trije doses ite.Jou de hûn dêr de helte fan as jo tinke dat er net noflik is
mei wat er no krige.Sliepen is diel fan it genêzingsproses, it is neat om soargen te meitsjen en it
is  in  teken  dat  de  oalje  kalmerend  is,  wat  jo  wolle.Hoe  machtiger  en  kalmerend,  hoe
better.Beste winsken, JB

"Hi Jindrich!Ik praat mei jo op 9 july oer de húsdierrat fan myn soan (1,5 j/o) dy't in útstekke
tumor hie groeid efter har rjochterfoarskonk (sawat 1 inch yn diameter).Ik begon har RSO 3 kear
deis te jaan en 1 wike letter wie de tumor amper te sjen.2 wiken letter wie it fuort!Ik haw har 3
kear deis in dosis jûn en har suster krijt ek in ûnderhâldsdosis.Se binne beide tige bliid en út
namme fan har en myn famylje wol ik Rick en josels in grutte tank jaan foar it  jaan fan de
wichtichste ynformaasje dy't d'r is!Cannabis genêst kanker!"

"Stjoer jo de update fan myn hûn dy't diagnostearre wurdt mei bonkekanker.1 juny is it  sân
moanne lyn, lêste röntgenfoto's litte gjin fersprieding nei de longen sjen.Se fûnen wol in yntakt
brek by it tumorplak yn 'e skonk, se witte net wat se der fan fine moatte.Normaal dizze hûnen
dy't in brek hawwe, moatte jo se dellizze.Se hawwe konkludearre dat de moanlikse infusions fan
'e  medisyn  neamd  Zometa  it  yntakt  hâlde,  sadat  se  har  trochsette  yn'  e  proef,  wylst  se
moanlikse infusjes fan Zometa sil krije.Mar No Cancer Spread en se kinne de tumor dy't d'r 7
moannen  lyn  wie  net  ophelje.Ik  tocht  krekt  dat  jo  wolle  witte.Dizze  agressive  kanker  nimt
normaal it libben fan 'e hûn binnen 4-6 moannen nei diagnoaze.Hjir is se, 7 moannen, GEEN
kanker ferspraat.In yntakte fraktuer, mar dochs rinnen as neat mis is." Linda

"Nei 9 wiken binne de hûdkankers op myn hûn FULLJIT ferdwûn !!Underhâldsdosis no foar de
rest  fan syn libben.Wat  ik  fiel,  sil  no net  allinnich nofliker  foar him wêze,  mar  ek in  langer
libben.BLESSINGS RS & JB!!>;-)" Grien

"Myn hûn die it yn it begjin goed op in pinnekopgrutte om te begjinnen, doe ferhege oant se 1-2
stikken rysgrutte naam.Se is 80lb pit.Spitigernôch is de oalje dy't ik kin krije net in heech genôch
persintaazje (82%), dus hoewol it har appetit ferbettere, holp har artritis, ferbettere har jas en
hûd, it holp har snotterige noas net, wat wierskynlik nasale kanker is.As immen hjir yn WA is en
in 90+% oalje hat, sil ik der graach foar donearje. Oerlibjen

- Besykje de oalje ek topysk op har noas oan te bringen, en besykje miskien wat op 'e noas te
krijen mei in Q-tip of sokssawat, as se jo der net foar byt.Jo kinne ek besykje om de oalje yn in
oven set op 130 ° Celsius foar likernôch in oere en besykje te meitsje it mear konsintrearre /
krêftige op dizze manier.Of geduld hawwe en de oalje mear tiid jaan." JB

"Myn hûn hie 3 wiken te libjen.Massaseltumoren oer it heule ras fan syn pitbulllichem ...Nei 3
wiken krimp de tumors op de ISO / RSO.Ik swarje.Hy hat himsels in pear kear pisje en dronken
dien, mar ik wist dat it foar it better wie.Hy sit der noch op.Sels as se ferdwine, sil ik him noch
altyd syn medikaasje meitsje.Hâld fan dy, JB en Rick. ” Bocaj

"Ik jou myn 14-jierrige Pit de oalje foar 4 wiken no foar kanker.Se wurdt soms wat 'twitchy' en
dronken as  ik  har  tefolle  jou,  mar  as  de effekten ferdwine,  sliept  se  as  in  pup.Se wegere
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feterinêre medisinen te nimmen, sadat  wy ynstee wat oalje krigen.Noch iere dagen,  mar ik
registrearje har foarútgong.It duorre sa'n wike foar har om te wennen oan de oalje en wer in
honger te ûntwikkeljen.Ik bin jaloersk, want wy kinne har op dit stuit allinnich mar de oalje foar
har betelje.Hâld fan elkenien syn prachtige ferhalen!” Janine

"Hat jo hûn kant effekten?Wol myn hûn der ek op.Hy is in beagle." Marie

"Gjin side-effekten.Se die, lykas hûnen dogge as se gers kôgje of wat dan ek om te helpen by it
koken, harsels skjin te meitsjen.Nimmen (ynklusyf húsdieren) selsmedikearret alles dat negative
side-effekten jout.Wy binne gewoan net boud om sa te wurkjen." Tielman

"Hâld it libben fan myn hûn fan in auto-ymmúnsykte dêr't steroïden ophâlde mei te wurkjen.Gjin
side-effekten!" John

"Ik haw de effekten earste hân sjoen fan in hûn dy't RSO nimt ...Foar de earste pear dagen wie
Ruby (in 12 jier âlde hûn) noch siik en skodde in bytsje, soargen symptomen as jo skeptysk
binne oer it ûnderwerp, mar ik kin jo fersekerje 1 moanne yn behanneling en de hûn bonkt fol
libben treppen oprinne springe op bêd en stuollen fol enerzjy hieltyd wer hiel boartlik.Eagen
wiene  eartiids  wetterich  en  hawwe  in  grize  bedekking  no  binne  se  folslein  werom  nei
normaal.Ruby hie in frij grutte groei oan 'e binnenkant fan har skonk dy't der al jierren west hie
en no nei it iten fan oalje foel it hast ôf!!!Mei tank oan Rick Simpson xxx segenje dizze oalje, it
wurket echt, wêrom binne d'r GEEN tsjûgenissen om te sizzen dat it net docht ..?" Brett

"Hjoed  is  dei  3  foar  in  behanneling  op  myn  hûn  mei  RSO  (Rick  Simpson  Oil)  dat  in
cannabiskonsintraat is foar medyske behanneling foar in protte serieuze kwalen.Se is 13 jier âld
en sawat 7moannen lyn, sy krige wat dat feroarsake har ekstreme snottiness, grutte slijm en
guon dagen sy wie lustich.Soe it op online, sei "kennel hoest of canine kâld" dus ik hie wat
antibiotika hjir en begûn har op in kursus.It holp neat, dat wy namen har nei de bistedokter.

Fansels  woene  se  bloedwurk  dwaan,  röntgen  en  slymûndersyk  dwaan.Likernôch  500  yn
bistedokter rekkens, ik wegere dus wy begûnen har op in brede antibiotika dy't ek net oanreitsje
it yn in moanne.Naem har werom en krige noch twa sterkere antibiotika, gie in moanne op har
religieus.Hat it ek net oanrekke!

Dus doe besocht de bistedokter in fungicide medikaasje...NOG HAR SIEKTE NET RAAK !!It is
lestich om te bepalen wat rjochtfeardich is yn útjeften oan in 13 jier âlde hûn ...Dus ik stoppe
alle medisinen sawat in moanne lyn om har lichem werom te litten en begon har op RSO krekt 3
dagen lyn, in totaal fan 6 doses en se is in folslein nije hûn!

Gjin snot,  gjin hoesten, se hat  de munchjes en yn it  algemien hawwe wy in OPMERKLIKE
ferbettering sjoen.Unbelievable echt.Ut myn persoanlike ûnderfining kin ik bewize dat dit wat
geweldige surrealistyske medikaasje is.Tankewol út it djipste fan myn hert! ”... Oerlibjen

"Myn bokser siket my út om de reek te fangen.Se is betrape op it  stean oer ús wierook en
besykje de buzz ek te fangen ...se leart dat net alle reek freonlik is.Hoopje dat jo hûntsje de
oalje gau meimakket !!" augustus

"Ik haw in 13 jier âlde gouden Newfie (50% golden retriever 50% new foundland) en se rôp sa
bot om't har heupen har sa sear diene om't se fansels artritis hie (âlde hûn + hardhouten flier)
en myn heit en broer wegeren har nei de bistedokters te nimmen, dus ik soe myn hûn in tas fan
40 $ keapje en as se sear begjint te fielen, smook ik har in bytsje en se die as in puppy.Gjin
janken, gûlen, se hie gjin probleem om hinne te rinnen of dingen te dwaan en se soe rêstich
sliepe.

Se hie yn dizze tiid ek in tumor.Ik ha myn heit einliks oertsjûge om har nei de bistedokters te
nimmen (ik sei dat as se dellein wurde moat, dan sille wy mar ik wol in FETS-miening foardat
wy in ôfspraak meitsje) wy komme der en sy ûndersiket myn hûn.Oan 'e ein fan' e ôfspraak sei
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se dat se de sûnste hûn wie dy't se op har leeftyd ea sjoen hie!

Se hat MINOR artritis & sei se hie gjin idee hoe't it wie net folle folle slimmer en har tumor dat
wie  de  grutte  fan  in  honkbal?Ja,  it  wie  no  de  grutte  fan  in  gombal!Se  sei  dat  de  artritis-
medikaasje dy't se oanbrocht waard soe helpe by it hâlden fan har ynhâld, it wie $ 150 foar in
30 dagen recept en it die SHIT.Ik bin sels opholden mei it smoken fan har om te sjen oft de
medikaasje it wurdich wie.Nee.Se focht om se te nimmen, makke har constipatie, en se hie de
hiele tiid pine!

Mei it weed, se soe komme direkt by my sitten dêr en wist wat se krige en hâld it!Hat har tumor
holpen ferdwine, hat derfoar soarge dat har artritis amper wat is oant it punt wêr't ik har amper
ea hoech te smoken, om't it har net yn 'e buert fan' e helte fan 'e hoemannichte it brûkt foardat
ik har oprokte.Marijuana is in wûnderplant en hat myn hûnen it libben langer en sûner makke!Ik
soe alles dwaan foar myn famke!Se is myn grutskens en freugde! ”... Bethanië

“Myn hûn is in 13 jier âlde Belgyske herder.In pear jier lyn ferskynde in lyts bult op syn kant.It
begon in pear moanne lyn ynienen te groeien op in alarmearjend taryf.Spitigernôch waard hy
diagnostisearre mei kanker ...en net allinnich de iene klomp.By ûndersyk hie er in protte.Hy hie
ek oare problemen ...Benammen artritis en heupdysfasy.Surgery wie gjin opsje, om't it twifele
wie dat hy de anaesthesie oerlibje soe.Ik koe it net ferdrage om te sjen hoe't er lijt ... hy koe
amper rinne en wie ophâlden mei iten.Ik besleat  om him cannabis-oalje te jaan as in lêste
poging om him te helpen.Myn partner Pat en ik joegen him in lyts bedrach (sawat de grutte fan
in ryskorrel) op in koekje.It hat him echt beynfloede ...hy wie ûnrêstich op 'e fuotten en sliepte
oeren.

Wy hawwe de dosering yn 'e  kommende dagen oanpast  en merkten dat  syn appetit  direkt
ferbettere.Hy begon ek folle  makliker  te  bewegen en syn hâlding wie folle  helderder.As de
dagen foarútgongen, ferhege wy stadichoan syn dosering.It is 3 wiken lyn en ik herken him
amper as deselde hûn.Hy is bliid!Mei syn sturt waaie, boartlik, it iten, en it bêste fan alles is de
tumor de helte fan de grutte dy't it wie foardat wy mei de oalje begûnen!!!!Ik sil syn behanneling
trochgean (wy hawwe gelok genôch om ús eigen oalje te leverjen) en jo op 'e hichte hâlde.Ik
ferwachtsje dizze tumors folslein ferdwine te sjen!!!!!!!! Josie

"Ik haw myn lytse pommerant op 'e oalje begon, om't hy in ynstoarte luchtpijp hat en oanberne
hertfalen.Hy hat sûnt de simmer net op syn reguliere medisinen west en hy hat foar de earste
kear sûnt de simmer hielendal net hoest (hy hoest konstant en gaffele sels op syn medisinen
jûn troch de dokter).Hy hat mear enerzjy en docht it better dan hy die doe't hy op 'e medisinen
wie. Karen

"Myn hûn hat ek bulten en ik haw him oalje jûn, mar ik tink dat hy in bytsje te folle wie hy wie
heul wankelich slieperich slash look fielde as hy wie dronken hy is in Rottweiler 135 lbs, dus ik
moat it bedrach oanpasse dat ik him jou .Mar ik leau dat it him sil helpe." Peter

Q.Hoi, freegje my gewoan ôf oft aktuele RSO geskikt wêze soe foar in kikkert dy't krekt ien fan
syn efterpoaten brutsen hie en no nij amputearre is?Miskien soe in lytse dab op 'e bleatstelde
bonke dizze lytse keardel helpe?Of miskien te sterk foar sa'n lyts skepsel?Tank en God segenje
foar it krijen fan it berjocht!

IN.Hoewol ik wol tajaan moat dat ik in kikkert noch noait mei de oalje behannele haw, hoe mear
oalje en hoe flugger, hoe better.Ik soe ek wat yn har iten sette.It slimste gefal is dat de earme
kikkert stiennen wurde sil.It soe wat.Beste winsken, JB

"Ik hie in freon waans hûn glaukom hie en "in eksperimint" die, hy joech syn hûn cannabis foar
in wike en liet har eachdruk kontrolearje ... de bistedokter sei dat hy noch noait de druk sa fluch
sjoen hie ôfnimme ... doe die hy' ik jou har in wike wat en naam har yn ... de bistedokter dan
frege wtf  hy  die  om't  de  druk  sa heech wie  dat  it  har  sicht  eins  skansearre  ...doe't  hy  de
bistedokter  antwurde oangeande syn "eksperimint"  syn dierenarts  dan oanmoedige him om
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troch te gean mei de cannabis-behannelingen!!!!!" Garrett

"Ik haw myn âlde hûn in protte kearen cannabis jûn.It holp enoarm mei pine en fermindere har
lêste dagen.Op de dei dat ik har delsette liet, joech ik har steak, lit har útkomme om de sinne te
genietsjen mei in pear hûnebehannelingen mei cannabis.Se genoat fan har lêste tiid mei my en
wie yn frede doe't de tiid kaam. Samantha

"Myn bisten en ik hawwe striden mei wat ûnbekende Bug, ôfgryslike wûnen, cannabis foar de
rêding.Hoewol myn húsdieren stiennen wurde as in rotsstânbyld, wurde se better lykas ik.Wat
dit ek is, is ôfgryslik, de bisteartsen of dokters hawwe it net kinnen útfine. ” - It is better om
stiennen te wurden as in rotsbyld dan kâld en dea.Dat is alles wat ik wit, JoAnn.lol, jb

"Ik haw noait echt in protte oandacht jûn oan oaljes.Doe besocht ik in tincture ... hillige fucking
moly ...Ik jou it oan myn hûn, se is as 12 en it helpt har wirklik dat se yt se spielet en se is as har
âlde sels.Hat glucosamine besocht, mar it rekket har pine net iens ...Ik haw noait tocht oer it
jaan oan myn hûn oant ik seach dat oaren hjir it dien hienen ... mar ja oalje is freaking goed ...
tank elkenien as myn hûn jo koe tankje, ik bin der wis fan dat se soe ... frede .. ." Kary

"Ik  genêzen  ús  Ferret  fan  insulinoma  makke  pancreaskanker.Gean der  op  peeps,  jo  'furry
famylje' hat dy nedich.Hjir is Flower by har behanneling, se is hjir in bytsje dwers en klear foar in
rêstige sliep ..!” Hempy

"Ien fan myn twa hûnen hat gjin epilepsy mear troch cannabis-oalje." Charles

"Ik haw in Rottweiler en waard ferteld op Kryst dat hy kanker fan 'e mage hie en der wie neatse
koenen dwaan en hy hat maksimaal 2 moannen te libjen.Dat ik besocht him op oalje dy't ik sels
makke.Krige him skansearre 2 wike lyn.Kanker is hielendal fuort." Ian

"Ik jou it oan myn 13 jier âlde laboratoarium.Dan jaget hy in bal as wie er 2." Stephanie

"Harde it melanoom fan myn pitbull genêzen." Brandon

"Hat myn Rottweiler krekt ophelle fan de bistedokter nei har 2e sjirurgy om "de rest fan 'e kanker
te  krijen  dy't  wy  de  earste  kear  net  koene  krije."  Ik  haw har  in  moanne  RSO  jûn,  en  ek
cannabisbalsem  wrijven  op  'e  incision  site.Ried  ris  wat?De  sjirurch  seach  "Gjin  sichtbere
kanker".Sil moatte wachtsje op laboratoariumresultaten om der wis fan te wêzen, mar ik soe
sizze dat ik myn eigen wûnder fan 100 pûn haw. ” Joni

"De kat  fan myn neef  hie de katfoarm fan Parkinson.Weed wie sawat it  iennichste dat  him
kalmearre en syn spasmen stoppe en syn libben perfoarst ferlingde en ferbettere.Fier net de
oarsaak fan syn dea te wêzen of giftig foar him te wêzen!Ynsidinteel brûkte myn neef it destiids
om har epilepsy yn kontrôle te hâlden!Effektive medikaasje foar minsken en bisten! Enñio

"Begjin mei in heul lyts bedrach op tsiis of fleis wêr't se it op ite!Myn rottie is 100 lbs en in heale
kearn rys is genôch!In hiele kerrel rysgrutte lit him 4-6 oeren sitten te droegjen." Greg

"Myn hûn iet in moanne fan romtekoeken sûnder sike effekten, oars as in heul lange sliep." Ned

"Echt wier.Ien fan ús leafste fjouwer-legged famyljeleden hie in hûdtumor foar goed fiif jier krekt
ûnder har elmboog.Wat elk jier  grutter  waard.Doe't  se 11 jier  wie.  âld begûn se tekens fan
hipdiplacia te sjen.Ynstee fan har fol pine medikaasje te pompen dy't  har lever en nier  koe
ferneatigje.Wy begûnen re-vape knoppen te sprinkeljen yn har iten as as traktaasje.Se hâldde
fan de smaak fan licht toastere blommen.Se begon doe aktyf te wêzen.Nei in pear jier  fan
religieus  behanneljen  fan  har  mei  re-vaped  cannabis  begon  har  tumor  op  har  elleboog  te
ferminderjen ta gewoan in losse hûd.Se libbe oant 14 jier âld.Se hat noait mislearre om ús mei
leafdefolle eagen oan te sjen.Oant se gjin hûn mear wêze koe dy't rinne en springe koe.Dat wy
namen it dreechste beslút om har lijen te beëinigjen troch in freonlike en leafdefolle húsdokter
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mei wa't wy mear dan in desennia hawwe wurke.In pear dagen foar Kryst kamen de bistedokter
en syn frou op wei nei hûs by ús thús om ús te helpen mei har oergong.* triennen * Al mei al is
cannabis in remedie foar in protte lijen.Se waard âld ta har ripe âldens fanwegen ús leafde en
ús leafde foar in wier sakramint .... CANNNABIS.

"Ja, ik wit dat, myn hûn is ein april ferstoarn, en it lêste wat wy tegearre diene, smookte ik wat
wiet mei him en hy hie úteinlik pine.Hy gyng rêstich yn sliep.” Morganna

"Goed om te witten.Jo tinke dat it ek soe wurkje foar minsklike húsdieren, op spinale? Brenda

"Hawwe jo in minsklik húsdier?" Colin

"Wêr kin ik ien fan dizze minsklike húsdieren krije?Se klinke yntrigearjend.Ik wol myn traine om
it túnjen te dwaan.Binne se tûk genôch om dat te dwaan, tinksto?” Sasha

"Ja, it wurket ek op minsklike húsdieren.Betanke hjirfoar - it makke my laitsje. ” JB

"Ik brûkte potknoppen (lytse hoemannichten) op myn konijn mei in groei oer har iene each.De
groei gie fuort en se behâlde har fyzje.Allinich in moanne behanneling en se wie allegear dúdlik.
(Daristin tafersjoch).No haw ik in grutte Deen dy't harsenproblemen en krampen hat.Ik smoke
foar myn lupus (gjin dr-skripts, gewoan marijuana en dokter wit) en de grutte Deen sliept op 'e
bank neist my.Mei har medikaasjes foar besunigings en har yn myn hûs (ik haw har 6 wiken lyn
oannommen) neist my as ik doch, hat se yn 5 1/2 wike gjin oanfal hân en nimt se oan, rint better
en gewoan mear op har gemak .Ik haw ek kokosnotoalje tafoege,  2 tbsp deistich,  oan har
routine en se toant útsûnderlike foarútgong yn har mobiliteit en sykte. Misty

"Myn 9-jier âlde bokser hie in tumor op har rêch oer de grutte fan in "shooter" knikker ... net sa
grut as in ping pong bal.Ik begon har op mûnlinge RSO 3xday.Se tolerearre de dosaasje goed
en de tumor wurke úteinlik út 'e hûd en liet yn prinsipe in gat efter.In trochgeande regimen fan
RSO en antibiotika  oant  it  folslein  sluten.Se is  sa  goed as  nij,  sûnder  tumor  en  gjin  side-
effekten.Myn Doberman tolerearret RSO lykwols net goed en moat substansjeel lytsere doses
nimme.Mar ek hy hat der genêzing fan hân." Karen

"Ik  brûkte  myn âlde hûn medikaasje  troch reek yn syn ear  te  blazen.Hy hâldde derfan en
hannele as in puppy ynstee fan de 21-jierrige hûn (minskejierren) mei minne heupen en artritis.
Gina

"Hemp-oalje rêde myn Dútske Herder doe't se diagnostearre waard mei miltkanker, se is no 9
jier âld en yn remission en docht it goed." Paul

"Myn  6-jierrige  man  ûntwikkele  slimme  artritis.It  duorre  3  wiken  om  him  wer  op  'e  nij  te
hawwen.Ik  jou  myn  3  hûnen  twa  kear  yn  'e  wike  in  previntive  dosis  ...Ik  haw  oait  gjin
dierenartsrekken ...Ik sjoch se elke dei op har hichtepunt ...Cannabis oalje is in needsaaklik diel
fan ús dieet wat my oanbelanget ...Ik bin ferrast fan dy plant ...de hiele tiid..." Sparky

Konklúzje 

"Jindrich Bayer: JO KINNE NET IN EKONOMY RATIONAAL RINJE Sûnder Hemp.

Rick Simpson: Dat is krekt!

JB:It kin gewoan net dien wurde.

In  ienfâldich  foarbyld  ...  As  wy  fêsthâlde  oan  medisinen.De  Tsjechyske  Republyk  besteget
allinich sawat in miljard dollar oan diabetici.Der binne 800.000 fan!

[No JB, oansprekt JAKA - muzikant, cannabisaktivist, DIABETIC - dy't links nei Rick en him
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sit ...]

Jo witte sels wat de oalje docht foar diabetes.As jo 4 grammen deis ite kinne jo it INSULIN NET
NET FAN.

En wy besteegje elk jier in miljard dollar út ...en it jild ferlit de Tsjechyske Republyk en giet earne
...En komt noait werom!

[grinnikt yn ûnleauwe ...]

En dat is allinich diabetes!Foegje dan brânstof ta, lykas Rick sei ... Ok [Ik jou dy ...miskien ...],
net  alle  auto's,  net  alles  ...  Mar  as  50%  ...  As  [gewoan]  alle  trekkers  op  dy
[HEMPEBRANDSTOF] rieden ... Wêrom net???

Dan giet de priis fan iten omleech, logysk ...Want as je gjin € 1, 2, 3 euro hoege te beteljen foar
in liter  gas om in frachtwein/trekker te tankjen...  Dan kin it  iten logysk genôch goedkeaper.
En minsken hawwe gjin jild ...

De steat moat soargje dat de minsken ite en oerlibje.Net dat se útstjerre...

RS:En net allinich dat, mar boeren hawwe it rjocht om dit gewaaks te groeien om har bestean te
helpen.De hiele skiednis wie it bekend dat dizze plant brûkt waard as in prachtich fiedsel foar
fee,  neidat  se de himp sied oalje út  de sied helle,  dizze sied koeken wurde fieden oan de
bisten.It is ien fan 'e bêste dierfoer op' e planeet!Dat, dit soe har net allinich medisinen leverje
om har fee te behanneljen, mar it soe har ek in fiedingsboarne foar har fee leverje.

En it is lykas Jindrich sei...Foar elk lân, om te besykjen in ekonomy te rinnen sûnder it gebrûk
fan hennep ... Of foar elke boer om wirklik te besykjen om dat berop út te oefenjen, en net
tastien te groeien hennep,soe allinnich mar in oefening yn futiliteit wêze'!De boeren hawwe it
rjocht nedich om dizze plant te groeien.En elkenien moat itselde rjocht hawwe om har eigen
easken te leverjen.Wy moatte allegear dy frijheid hawwe ...

JB:Wolle jo leaver fleis ite fan bisten dy't ûnsûn iten en ynjeksje mei antibiotika krije, of wolle jo
leaver fleis ite fan bisten dy't himp fuorre hawwe en hielendal gjin antibiotika nedich hawwe?

Wolle jo leaver kip ite dy't  fuorre is mei himpzaad en sûn is - net lêst  hat fan al dy minne
omstannichheden - of leaver it yndustriële produkt ite?Wolle jo leaver karper of fisk ite - dy't ryk
wêze sil oan Omega-3, 6, 9, om't it it himpsied fiede sil - of wolle jo leaver fisk ite dy't op grûn
blêden of deade bisten fiedt?It is sa ienfâldich as dat ... EKONOMY ... Jo betelje tefolle en it jild
ferlit it lân.Jo wolle it jild hjir.EN WAT IS HET BEST - AS JO NET Jild hoege út te jaan...[dan] Jo
hoege it jild net te meitsjen ..." (fanCannabis Manifestdokumintêre,beskikber op Youtube)

"Lit  my it  measte gearfetsje fan wat der bart om 'e Rick Simpson Oil.De ynstruksjes fertelle
minsken oan A, B, C en D.Minsken lêze se en freegje - as ik A net doch, sille B, C en D dan
noch wurkje?As ik B net doch, sille A, C en D dan noch wurkje?As ik C net doch, sille A, B en D
dan wurkje?Wat as ik D net doch, sille A, B en C noch wurkje?En wat as ik A, B, C en D oars
doch, sil it noch it echte ding produsearje?

It  algemiene  antwurd  is:  nee,  it  sil  net.As  jo  de  RSO  wolle  produsearje,  folgje  dan  de
ynstruksjesyn 'e Cure for Cancer: Rick Simpson Protocole-boek nei de letter.As jo  wat oars
wolle produsearje, folgje dan oare ynstruksjes.Mar meitsje ús asjebleaft net ferantwurdlik as jo
in oar soart oalje produsearje en de behanneling mislearret en einiget mei de ûnnedige dea fan
in pasjint.

As jo  A, B, C en D dogge, sil  de oalje it  bêste mooglik wurkje, dêrom binne de ynstruksjes
der.As jo dat net dogge, kin it miskien net wurkje.It is sa ienfâldich as dat, is it net?Wat soene jo
persoanlik krije wolle as jo it medisyn nedich hawwe?Iets dat bewiisd hat sa goed te wurkjen, of
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wat oars dat ûnbekende medyske kwaliteiten hat, krekt sadat wa't de oalje makke syn hypoteze
of 'metoade' koe bewize of wjerlizze? JB
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